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VĚNOVÁNÍ 

 

Tato kniha je věnována všem těm, kteří pochopí … 
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Veškerý materiál, v této knize obsažený, byl doplněn 

informacemi o jeho původu. Kvůli censuře, velká část 

těchto zdrojů byla z internetu odstraněna, takže nemohou 

být použity na dokreslení zde předloženého textu. 
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SLOVNÍČEK POUŽITÝCH VÝRAZŮ 

 

24/7 24 hodin denně, 7 dnů v týdnu 

ADE Antibody-dependent enhancement (Zesílení, závislé na protilátkách) 

ADL Anti-Defamation League, židovská organizace (Liga proti hanobení) 

AI Artificial Intelligence (Umělá, počítačová inteligence) 

AMA American Medical Association (Americká lékařská asociace) 

ANTIFA Antifašistické hnutí 

AU, AK Atlantic Union (Atlantická unie, dnes Atlantický koncil) 

BATF 
Bureau of Alcohol, Tobacco and Firearms (Úřad pro alkohol, tabák a 

střelné zbraně 

BIC Banking International Code (Mezinárodní kód bankovnictví) 

BIS Bank of International Settlements (Banka mezinárodních úmluv) 

BLM Black Lives Matter (Černé životy jsou cenné) 

Bot Od ‘robot‘ 

BRICS 
Společenství zemí: Brasilie, Rusko, Indie, Čína (China) a jižní Afrika 

(South Africa) 

CDC Center for Disease Control (Centrum pro kontrolu nemocí) 

CEPI 
Coalition for Epidemic Preparedness Innovations (Sdružení pro vylepšení 

připravenosti na epidemie) 

CERN 
Conseil Européen pour la Recherche Nucléaire (Evropská organizace pro 

atomový výzkum) 

CFR Council on Foreign Relations (Rada pro zahraniční vztahy) 

CIA Central Intelligence Agency (Ústřední zpravodajská agentura) 

Cloud Oblak, servery na ukládání informací 

DARPA 
Defense Advanced Research Project Agency (Agentura pro pokročilý 

obranný výzkum, vojenský výzkum v Pentagonu) 

DEA Drug Enforcement Administration (Administrace proti drogám) 

Deep state Neviditelná (nebo tajná) sestava, neviditelná garnitura, neboli globalisté 

DEW Direct energy weapon (Zbraň se soustředěnou energií) 

DHHS 
Department of Health and Human Services (Ministerstvo zdravotnictví a 

sociálních služeb) 

DIA Defense Intelligence Agency (Obranná zpravodajská agentura) 

DoD Department of Defense (Ministerstvo obrany) 

EIB European Investment Bank (Evropská investiční banka) 

EMA European Medicines Agency (Evropská agentura léků) 

EMF Elektromagnetické frekvence 

EPA 
Environmental Protection Agency (Agentura pro ochranu životního 

prostředí) 

ESA European Space Agency (Evropská vesmírná agentura) 

Executive Order Výkonný příkaz 

FBI 
Federal Bureau of Investigation (Federální úřad pro vyšetřování, neboli 

americká národní rozvědka) 
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FDA Food and Drug Administration (Úřad pro kontrolu potravin a léčiv) 

Federal Reserve Federální reserva, soukromá centrální banka 

FEMA 
Federal Emergency Management Agency (Federální agentura nouzové 

řízení) 

Free trade Volný obchod, bez celních poplatků 

GATT 
General Agreement on Tariffs and Trade (Všeobecná dohoda o celních 

poplatcích a obchodu) 

GDP Gross Domestic Product (Hrubý domácí produkt) 

GE General Electric, firma 

GMO Genetically modified organism (geneticky změněný organismus) 

HAARP 
High Frequency Active Auroral Research Program (Vysoko-frekvenční, 

aktivní polární výzkumný program) 

Hispanikové 
Obyvatelé Jižní Ameriky, tak zvané latinské Ameriky. Často smíšenci 

s Indiány. Podobně jako ‘Latinos‘. 

HIV Human immunodeficiency virus (Lidský vir nedostatečné imunity) 

IMF International Monetary Fund (Mezinárodní měnový fond) 

IRS Internal Revenue Service (Vnitřní příjmová služba, neboli daňový úřad) 

ICAN Organizace Roberta F. Kennedyho, ml. 

IT Internet technology (internetová technologie) 

Latinos 
Obyvatelé Jižní Ameriky, tak zvané latinské Ameriky. Často smíšenci 

s Indiány. Podobně jako ‘Hispanikové‘. 

LGBTQ+ 
Lesbian, gay, bisexual, transvestite, queer and other (Lesby, 

homosexuálové, bisexuálové, trannies, podivní, neboli vadní a další) 

MAGA Make America Great Again (Udělejme Ameriku znovu velkou) 

MERS 
Middle East Respiratory Syndrome (Syndrom horních cest dýchacích ze 

Středního východu) 

MIT 
Massachusetts Institute of Technology (Technologický institut státu 

Massachusetts) 

MRC5 
Nebo WI-39, tkáň z lidských zárodků, nazývaná ‘fetal cells‘, nebo také 

‘diploid cells‘ 

mRNA Messenger RNA (posel RNA) 

NAFTA 
North American Free Trade Agreement (Severoamerická dohoda o volném 

obchodu – beze cla a poplatků) 

NAM National Academy of Medicine (Národní akademie mediciny) 

Nanobot Od nanorobot 

NASA 
National Aeronautics and Space Administration (Národní správa letectví a 

vesmíru) 

NED National Endowment for Democracy (Národní nadace pro demokracii) 

NEJM New England Journal of Medicine (Novoanglický žurnál medicíny) 

Neocon 
Neo-konzervativní člověk, ale taky to může znamenat neo-convict, neboli 

usvědčený zločinec 

NIAID 
National Institute of Allergy and Infections Diseases (Národní ústav alergií 

a infekčních nemocí) 

NIH National Institutes of Health (Národní ústav pro zdraví) 
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NSA 
National Security Agency (Národní bezpečnostní agentura, neboli americká 

národní rozvědka) 

NSAID Non-steroidal, anti-inflammatory drugs (Nesteroidní, protizánětlivé léky) 

NWO New World Order (Nový světový řád) 

OSHA 
Occupational Safety and Health Administration (Správa bezpečnosti a 

ochrany zdraví při práci) 

OWS Occupy Wall Street (Okupovaná Wall Street) 

PLO People’s Liberation Army (Lidová osvobozenecká armáda) 

PCR Test Viz RT-PCR Test 

Pentagon Vojenské vedení v Americe, vojenský výzkum 

POTUS President of the United States (President Spojených států) 

Psy-op Psychologické operace, neboli akce 

RAF Royal Air Force (Britské vojenské letectvo) 

RFID Radio frequency identification (Radio frekvence identifikace) 

RIIA 
Royal Institute for International Affairs (Královský institut pro mezinárodní 

záležitosti) 

RT-PCR Test 
Reverse transcription polymerase chain reaction (Obrácená transkripce 

polymerázové řetězové reakce) 

SARS 
Sudden Accute Respiratory Syndrome (Náhlý, akutní syndrom horních 

dýchacích cest) 

SCOTUS Supreme Court of the United States (Nejvyšší soud Spojených států) 

Smart grid Chytrá mřížka, neboli chytré zasíťování 

Spike protein Hrotová bílkovina 

SPION 
Superparamagnetic Iron Oxide Nanoparticles (Superparamagnetické 

nanočástice kysličníku železa 

SWIFT Počítačový program, používaný pro finanční transakce 

Tavistock Tavistock Institute of Human Relations (Tavistock ústav lidských vztahů) 

UWF United World Federalists (Sjednocení světových federalistů) 

VAERS 
Vaccine Adverse Event Reporting Systém (Systém hlášení ublížení 

vakcínami) 

WEF World Economic Forum (Světové ekonomické fórum) 

WHO World Health Organization (Světová zdravotnická organizace) 

WI-39 
Nebo MRC5, tkáň z lidských zárodků, nazývaná ‘fetal cells‘, nebo ‘diploid 

cells‘ 

Woke 
Odvozeno z černošského slangu, znamená to být ostražitý proti rasovým 

předsudkům a společenským nerovnostem, jako sexismus, či práva LGBT. 

World Bank Světová banka 

WTC World Trade Center (Světové obchodní středisko) 

WTO World Trade Organization (Světová obchodní organizace) 
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PŘEDMLUVA 

 

Dnešní svět není snadné pochopit, zvlášť když člověk nemá správné informace. Snad kdysi 

dávno, hodně dávno se dalo spíš věřit potulným pěvcům a potulným rytířům, kteří chodili 

světem, hráli na nějakou tu loutnu nebo citeru a zpívali dlouhé a složité písně o tom, co se 

někde jinde přihodilo. 

Jako na příklad tahle: 

Nedaleko u Křtin v lésu só raubíři schovaní, 

je tam staré, je tam mladé, só tam vobá Vajckorní. 

To vám bélo mordování, 

Vajckorn nezná slitování. 

To vám béla štrapace, 

nikdo nezbyl na place. 

Vajckornka tam taky byla, putnu vajíc tam měla, 

Když ju rána z revolvéra z živýho sna zbudila. 

To vám bélo mordování … 

To je, jak byly kdysi šířeny nejnovější zprávy. Nebyl rozhlas, nebyla televize, nebyla media. 

Lidé valně nevěděli, co se dělo pár kilometrů dál od nich a v jistém směru měli o to snadnější 

život. 

Dnešní media nás sice informují o všem, co se kde přihodí, ale věrohodnost těchto zpráv je ve 

velké většině případů ještě víc sporná, než starodávné zpěvy potulných kejklířů. 

Kdysi jsem četla článek v běžném tisku, že na jisté Universitě na západě Ameriky vynalezli 

nový lék proti čemusi, ani nevím, co to bylo. Zajímalo mne to a tak jsem tam ihned napsala a 

za pár dní došel dopis zpátky jako nedoručitelný. Začala jsem pátrat. V knihovně jsem prvně 

zjišťovala Universitu a ta vůbec neexistovala. Zkoušela jsem hledat podle jména patřičného 

profesora, který výzkum vedl, ale ani ten se nikde nenacházel. Jméno léku rovněž nevyneslo 

žádný výsledek. Takže ta celá zpráva byla totální výmysl někoho, kdo chtěl napsat článek a 

neměl o čem. 

Kdyby se mi to přihodilo jednou, asi bych si to ani nepamatovala. Ale ono se to stalo párkrát. 

Jednou jsem kvůli takové vymyšlené zprávě (na jiné téma, samozřejmě) obtelefonovala půlku 

Ameriky a nikdo neznal ani zmíněnou pobočku firmy General Electric, ani zmíněné vědce a 

už vůbec nikdo nevěděl nic o patřičném výzkumu. A přitom článek byl v tisku doložen 

barevnými fotografiemi výzkumu, spolu s lidmi, kteří ho prováděli. 

Takže jsem usoudila, že v České republice nebudou veřejná media o nic víc pravdomluvná 

než na Západě a rozhodla jsem se, že to aspoň trochu napravím. Jestli se mi to podařilo, 

posuďte sami. 

Jane Kaufman, 2024 

 



KAPITOLA 1 

CO JE TO KORONAVIRUS A JAK VZNIKL 

23. března 2020 

Jak víme, první případy zasažení koronavirem1 byly zjištěny v listopadu 2019 v Číně. Stalo 

se tak ve městě Wuhanu a Číňané zprvu považovali tržnici s mořskými produkty a se živými 

zvířaty za zdroj této infekce. Později se vyskytly i případy, které s tržnicí neměly nic 

společného a bylo nutno hledat dalšího pachatele. Podezření padlo na americké vojáky, kteří 

tam byli v říjnu téhož roku na ‘Vojenských letních světových hrách‘ a uvažovalo se, že virus 

rozšířili. Vyjádřil se tak mluvčí čínského ministerstva zahraničí Čao Li-Tien. 

300 zástupců americké armády přiletělo 19. října 2019 do města Wuhan, aby se zúčastnili 

‘Vojenských letních světových her.‘ Není ale jisté, jestli vůbec měli zapotřebí vozit s sebou 

do Číny nějaké viry a tajně je tam rozšiřovat. Ve městě Wuhanu se totiž nachází tajná vládní 

laboratoř, přidružená k místní Universitě, která je používána na výrobu právě takových 

biologických zbraní, jako je koronavirus. 

Už SARS měl veškeré známky biologické zbraně a poukazovalo na to hned několik ruských 

vědců. Jak by potom jeho nová obdoba, což je koronavirus, mohla být jiná? A rozšířit je to 

snadné, stačí aerosolový rozprach. 

SARS a jiné chřipky 

Co je to vlastně koronavirus? Podle amerických patentových záznamů patří k tak zvané 

SARS skupině chřipek. Číslo patentu je US10130701B22 a patentová přihláška byla podána v 

r. 2014. Majitelem patentu je britský ‘Pirbright Institute‘. Takže žádný ‘nový‘ virus a ještě ke 

všemu je to uměle vyrobený virus, jinak by nebylo možno ho patentovat. Podle popisu 

patentu je to virus s nízkou schopností způsobit nemoc. Jak to, že se rozšiřuje takovou 

rychlostí a produkuje epidemii po celém světě? To ví snad pouze novináři a televize. 

Nesmíme zapomínat, že jsme zažili už několik zastrašovacích akcí podobného druhu: 

• Nemoc šílených krav (Creutzfeldt-Jacob), začátkem 1990. let; 

• Západonilskou chřipku, v r. 2003; 

• Ebola virus, 2014; 

• Zika virus, 2016; 

• Ptačí chřipku, 2005; 

• SARS, 2003-2004; 

• Prasečí chřipku, údajně vysoce nakažlivou, 2009. 

Pokaždé tisk panikoval3 a předpovídal nesmírné ztráty na lidských životech. A přitom všecky 

ty ‘strašlivé‘ chřipky přišly a zase odešly, přestože byly často vyrobeny v prestižních 

vládních laboratořích. Pokaždé bylo čítáno s obrovským množstvím úmrtí a nic takového se 

nestalo. Jen tak na okraj, na příklad Ebola byla vyvinuta v laboratoři na biologické zbraně 

v Sierra Leone, kterou financuje George Soros a Bill Gates, číslo patentu je US201202515024 

a jeho majitelem je americká vláda. 

Takže americký president Donald Trump měl pravdu, když v březnu 2020 řekl o koronaviru, 

že ‘postupem času zmizí‘. Nejnovější zprávy z Číny to potvrzují a má se za to, že epidemie 

tam už skončila. I když – medikální epidemie už skončila; ale skončila i epidemie mediální? 



Příznaky nemoci a úmrtnost 

Jak se projevuje koronavirus u lidí? Jeho příznaky jsou: zvýšená teplota nebo horečka, suchý 

a často úporný kašel bez hlenu, dýchací potíže, zkrácený dech, bolest na prsou a bolest ve 

svalech, popletenost, nevyrovnanost a únava, ztráta čichu nebo chuti, namodralá pokožka 

kvůli nedostatku kyslíku. Typické příznaky obyčejné chřipky jsou tomuto popisu tak 

podobné, že lékaři mají potíže rozlišit jednu nemoc od druhé. Jak nám potom mohou 

předkládat k uvěření výskyt koronaviru v číslech? 

Úmrtnost na koronavirus5 je odhadována některými na 1% všech případů, jinde je udávána 

jako 2,3%. To vyšší procento je založeno na studii, která zahrnovala 44 672 skutečných 

případů koronaviru, zaznamenaných čínským ústředím pro kontrolu a prevenci. Ohroženi 

jsou prý hlavně starší lidé a pak ti, kteří už mají nějaké další zdravotní potíže. Ale i z těch to 

přežije asi 80-90%6,  jak tvrdí britské noviny ‘The Guardian‘. 

Kolik je těch chřipek celkem? 

Podle lékařského výzkumu existují asi čtyři druhy běžné chřipky: A, B, C a D. Naše 

pravidelně se vyskytující chřipky jsou převážně A a B. Na příklad, chřipka ‘A‘ může být 

rozložena na asi 198 různých druhů, jak hlásí americké CDC. Letošní chřipkové období, které 

údajně způsobil hlavně virus ‘B‘ se čítá od října 2019 a již způsobilo pouze v Americe 9,7 

milionů onemocnění, vyústilo v 87 000 nemocničních ošetřeních a ve 4 800 úmrtí7. Toto 

hlášení je ze 13. ledna 2020 a dává nám 9,4% úmrtnosti. 

Odhad na celou8 chřipkovou sezónu v Americe na tento rok, datovaný 15. října 2019 byl: 34 

až 49 milionů nemocných, 16-23 milionů lékařských ošetření, 350-620 tisíc nemocničních 

ošetření a 20 000-52 000 úmrtí. Nesmíme ovšem zapomínat na to, že CDC nemá možnost 

podchytit veškeré chřipkové případy, ale postupuje pouze podle hlášení jednotlivých 

zdravotních institucí. 

Celosvětově je odhadováno, že běžná chřipka zabije každoročně kolem 646 000 lidí a 

miliony jsou nemocné9. To je samozřejmě mnohem horší situace než jakou nám předkládá 

koronavirus. 

Takže – jak to, že je tolik křiku kolem něčeho, co má nižší úmrtnost než chřipka? 

Uzavření hranic 

Amerika si právě začala uvědomovat nebezpečí, které způsobuje současná nesmyslná a 

nezákonná emigrace z jihoamerických zemí a v ‘New York Times‘oznámili, že hodlají 

zamezit přílivu nezákonných emigrantů, protože jsou obavy, že v záchytných centrech, kde 

jsou drženi, se bude lavinovitě šířit koronavirus. Když se může lavinovitě šířit koronavirus v 

Americe, tak v Evropě to bude určitě to stejné, ne-li horší. 

Rusko, které má10 dobře hlídané hranice, má případů nakažení velmi málo a úmrtí žádná. 

Stejně tak Mongolsko, které okamžitě uzavřelo hranice a dnes má jeden jediný případ a žádné 

úmrtí. Singapur rovněž uzavřel hranice s okolním světem a výskyt chřipky okamžitě klesl. I 

v Číně je údajně minimální množství nových případů od té doby, co zavřeli hranice. Takže to 

vypadá, že koronavirus je do země dovezen hlavně zvenčí. Ale kdyby na příklad Italie chtěla 

zabránit přílivu cizinců a hlavně nezákonných přistěhovalců do země, určitě jí to Evropské 

společenství zakáže, jak odhaduje Paul Joseph Watson. 



Něco jiného ovšem je, když Česká republika zavře hranice s Německem – odtud nic nehrozí. 

Němci nám chřipku importovat nebudou. Kde by ji vzali? Vždyť oni sami jsou oběť, stejně 

jako jsme my. Vnitřní evropské hranice jsou pouze pomyslné, většinou je netvoří nějaká 

podstatná překážka jako třeba řeka, nebo Himaláje. A jak řekla Angela Merkel zcela veřejně, 

je očekáváno, že 70% Němců, což je víc než 55 milionů lidí, tuto chřipku dostane. Je to další 

předpověď, anebo plán? 

Bohužel, namísto aby se naše vlády bránily přílivu cizinců, tak je přijímají s otevřenou 

náručí, platí jim měsíční dávky, které by bez ostychu odepřeli svým vlastním. Platí je za to, 

že se obtěžovali přijít k nám a na nás se parazitit a vůbec nehledí na to, že tito lidé mají často 

na sobě mnohem horší nemoci a infekce než je nějaký koronavirus. Mnohé z těchto nemocí 

ani nejsou u nás známy, protože se zde nevyskytují a často nejsou ani léčitelné.  

Takže – kdo sem ty nemoci přiváží? Jak to, že u žádného případu onemocnění není uvedeno 

jméno pacienta? Někdy jsou v celém státě tři pacienti všehovšudy a nikde není uvedeno jak 

se jmenují, jaké jsou národnosti, jestli jsou to místní občané a podobné důležité informace. 

Co je to za lidi, kteří takto onemocní a ještě nás mohou nakazit? Pokud nejsou místní, tak 

odkud přišli a co chtějí? Byli sem posláni, anebo přijeli sami na svých? 

Jiné epidemie a jiné příčiny úmrtí 

Co tak Asijská chřipka z roku 1957, která byla údajně zaviněna ‘A‘ chřipkovým virem a 

způsobila až 4 miliony úmrtí po celém světě? Hong Kongská chřipka z roku 1968 způsobila 

další skoro 4 miliony úmrtí. 

Náhlý výskyt tuberkulózy v r. 2017 postihl 10 milionů lidí a zabil jich 1,6 milionů. A jako 

vždycky, Asiati byli nejvíc postiženi (35,3%), po nich následovali španělsky a portugalsky 

mluvící obyvatelé Jižní Ameriky (29%), pak přišli černoši a Afričané (19.9%) a po nich 

běloši (11,9%). Není to zajímavé? 

Tak zvaná Španělská chřipka z roku 1918 způsobila mezi 50 miliony až 100 miliony úmrtí. 

Asie byla touto chřipkou postižena 30x víc než zbytek světa. Dnes už se ví, že tato chřipka 

byla zaviněna očkováním, ale nikde se o tom moc nemluví. 

V Americe zemře každý den 100 lidí v autonehodách a nikomu to nevadí. V Evropě je to 235 

lidí denně a taky to nikomu nevadí. V Americe zemře 128 lidí denně na předávkování 

drogami a nikomu to nevadí. V Evropě je jich asi 25 denně a taky to nikomu nevadí. A 

najednou takový povyk kvůli jakési koronavirové chřipce! 

Mnoho dalších úmrtí je způsobeno užíváním farmaceutických drog, o kterých se schválně 

nikde nemluví, aby kšefty mohly pokračovat stále dál. Přitom je nutno si uvědomit, že 

veškeré farmaceutické léky jsou pouze na odstranění příznaků a původ nemoci neléčí. Tím 

pádem si jejich užíváním každý z nás pouze zvyšuje potřebu pro další a další falešné 

pomůcky tohoto druhu. V Americe zabijí léky asi 140 000 lidí každý rok. 

Jen pár hlavních: Paralen (acetaminofen) může  způsobit nekrosu jater a bez výměny jater 

člověk zemře. V lidském těle se změní na cannabinoid (od kanabis, marihuana), což nemusí 

být žádoucí. Paralen absolutně nesnáší alkohol, spolu s ním je smrtelný. 

Warfarin (na ředění krve) způsobuje mozkové mrtvice, v Americe je to asi 15 300 případů 

ročně. Ibuprofen způsobí v Americe asi 16 000 úmrtí za rok tím, že se v těle hromadí a 



v patřičném množství proděraví střeva, což nejde opravit. Prozac a jiné léky proti depresi 

vyvolávají sklony k sebevraždě, kterým 22,6% všech uživatelů podlehne. Skoro všichni 

vrahové, kteří střílejí po dětech ve školách některý z těchto léků užívají. 

Vioxx (také Ceoxx, Rofecoxib, Arcoxia) zabil už asi 500 000 Američanů, než byl odstraněn 

z trhu. Po několika lety ale oslavil svůj návrat a nadále způsobuje srdeční mrtvice svým 

uživatelům. Digoxin (digitalis) způsobuje srdeční mrtvice, protože se v těle hromadí a 

nevychází ven dosti rychle. Voltaren (Diclofenac) škodí ledvinám, způsobuje vysoký krevní 

tlak a srdeční nebo mozkové mrtvice. V Anglii a v Kanadě je snaha ho zakázat. 

Proč koronavirus a jak to, že celosvětově? 

Postupem času bylo rozhodnuto, že původ této nemoci není znám. Je sice hodně dohadů a 

spekulací na téma proč virus vůbec vznikl a čemu měl sloužit a některé z nich mohou být 

pravdivé. Ale je těžké najít pravdu mezi hromadou faktů a statistik, které si často odporují, 

nemluvě o lžích, kterých je ještě víc. 

Tak na příklad, bylo nám řečeno, že první případy koronaviru byly zjištěny ve městě Wuhan 

v Číně, kde došlo k jeho úniku z laboratoře, ale to nemusí být pravda. Číňané sami tento virus 

popisují jako démona, nebo taky ďábla a když tento název vezmeme s ohledem na čínskou 

tradici a čínské zvyky, tak to znamená ‘bílého ďábla‘, nebo taky ‘cizího ďábla‘. Prostě, 

připisují vznik koronaviru bílému člověkovi a to hlavně Angličanům a Američanům. 

Do jisté míry mohou mít pravdu, protože majitelem patentu na koronavirus je Pirbright 

Institute v Anglii, jak již bylo napsáno. Na jejich stránce Pirbright Institut hlásá do světa že 

vyvíjí očkování proti koronaviru a právě je zkouší na zvířatech, aby mohli co nejrychleji 

pomáhat i lidem. 

Někteří usuzují, že koronavirus může mít co do činění s americkým embargem Číny. 

Američané nejenže podstatně zvýšili dovozní poplatky na čínské zboží, ale i všelijak jinak 

zkoušejí Čínu zbavit jejích příjmů. Nedávný výskyt prasečí chřipky dokonale zničil čínskou 

produkci vepřového masa; ptačí chřipka zdecimovala jejich produkci kuřat. 

Výskyt koronaviru měl záhadně stejné časování jako hong kongské pro-demokratické 

protesty, které byly podle některých placeny a organizovány americkými organizacemi NED 

a CIA. Další shoda byla spatřena v tom, že první onemocnění koronavirem byla zjištěna těsně 

předtím, než NED začal podporovat a trénovat čínské ujgurské Muslimy. 

A přitom Čína dělá co může aby světu pomohla se zastavení této epidemie. Rozváží všude 

kde je nějaké větší zasažení léky, do Italie přivezla i lékaře a ze všech sil se snaží pomáhat. 

Buďme za to Číňanům vděčni. 

Ekonomická situace Číny 

Po stránce ekonomické, Čína na tom není zdaleka tak závratně, jak se může na první pohled 

zdát. Čínský veřejný dluh je zhruba 6 bilionů v amerických dolarech. To znamená šestka a za 

ní 18 nul: $6 000 000 000 000 000 000. 

To je naprosto nepředstavitelný obnos a zrovna tak je nesplatitelný. Podívejte se sami, jak 

vypadá JEDEN bilion v amerických sto-dolarových bankovkách, naskládaných na sebe11. 

Ten malý červený flíček v levém rohu je stojící člověk. 



 

Celá dlouhá léta komunistických finančních manipulací zbavily tuto zemi potřebných 

finančních prostředků. Jejich plánovaná a očekávaná prosperita je hnala k tomu, aby budovali 

celá nová města pro nově příchozí pracovní síly – města, která dnes chátrají a potřebují nutně 

další údržbu, na kterou nejsou peníze. 

Snad proto navštívil12 čínský premiér Xi Jipin spolu s hlavními zastupiteli čínské vlády 

zhruba před rokem Monako, kde měli rozhovor s Princem Albertem II., což žádná media 

nehlásila. A přitom se jednalo o návštěvu představitele jednoho z největších světových 

ekonomických celků, který se dostavil na schůzku s hlavním představitelem jednoho 

z hlavních center dnešního finančního světa. Jak je to možné? 

Co asi chtěla Čína získat od těchto nesmírných boháčů, jejichž země s pouhými 30 000 

obyvateli má všeho-všudy rozlohu 1,6 km2? No, co jiného než finance. To je přece jasné. 

Internetová stránka ‘The Unz Review‘ tvrdí, že stejně jako Čína, je celý svět kvůli 

současnému podvodnému, lichvářskému finančnímu systému na pokraji kolapsu. Jejich názor 

není originální, dokonce i papouškovská veřejná media to ví a údajně proto ze všech sil tlačí 

koronavirus jako hlavní světovou událost, aby si nikdo nevšiml, že celý globální finanční 

systém se hroutí. 

Odvedení pozornosti celosvětovou panikou 

Jsou ale ještě jiné možnosti, proč přebral koronavirus pozornost celého světa a proč byl tento 

ubohý trik použit. Americké noviny ‘New York Times‘ právě vydaly zprávu, jak je důležité, 

aby se lidé společensky distancovali jeden od druhého a zdržovali se doma. Zjevně nechtějí, 

aby se lidé setkávali, aby spolu mluvili, přicházeli na jiné názory, na jiná řešení a důvody. 

Aby vedli diskuze, aby je napadaly další okolnosti a aby se i jaksi bavili. 

Nechtějí aby se lidé spojili a smluvili. Dnes se od nás chce abychom seděli doma, pokud 

možno sami a mysleli pouze na tragedii, která nás postihla. A pak nás budou ještě dál 

zpracovávat skrze televizi. 

Tuto snahu o osamocení lidstva můžeme vidět v Americe již celá desetiletí: na příklad 

v barech, tam se nemluví. Každý bar je dominován televizí a k ní se neustále upírají zraky 

všech popíjejících, ať už je přenášený pořad zajímá, či ne. Ono totiž nejde nic jiného dělat. 

Televize překřičí každou diskuzi a na obrazovce je to v barvách a ještě se to hýbe! 

V obchodech hraje v Americe neustále hudba, takže opět, na diskuzi nezbývá místo. 

V mnohých restauracích a veřejných jídelnách je to to stejné a ještě do toho hučí buď 

klimatizace, nebo ventilátory. V knihovnách se musí mlčet, aby člověk nerušil ostatní. A jak 

moc toho namluvíte např. na nádraží, na ulici, ve výtahu, nebo v parku, kde do vás pořád 



někdo vráží, odsunuje vás stranou, nebo o vás zakopává, či přejíždí kolem na hlučné a 

spalováním páchnoucí motorce? 

To může být jeden z důvodů pro paniku s koronavirem. Jsou ale další možné důvody a 

záměry, ne příliš radostné:  

Po celém světě se lidé začínají bouřit a protestovat proti tomu, jak je s nimi zacházeno. To 

nejsou jen Žluté vesty; takových potyček je celosvětově hojně. To, že nejsou v mediích 

podchyceny, to je něco zcela jiného. Když se v roce 1990 Amerika rozhodla napadnout Irák, 

protestovaly před Bílým domem statisíce lidí. V tisku a v TV o tom nebyla ani zmínka. 

Každý útok proti lidem či proti národu sloužil vždy jako záminka k dalšímu omezení 

občanské svobody. Veškerá lidská práva pak musela ustoupit do pozadí a zůstávaly pouze 

povinnosti, zákazy a příkazy, stejně jako ve válce. To se už začíná projevovat v Americe i 

přesto, že je tam méně než 100 obětí tak zvané ‘epidemie‘. President Trump vyhlásil status 

ohrožení a chce karanténovat (věznit) všecky, u kterých by bylo podezření, že tuto infekci 

mají. Jak budou tito lidé vybírání? Namátkově, nebo podle nějakého tajného seznamu? 

Prý mají být vytvořena záchytná centra (koncentrační tábory) pro ty, kteří budou označeni 

jako nemocní. Vlády budou mít možnost konfiskovat celá území, která budou prohlášena za 

zasažené koronavirem, bez ohledu na pravdivost tohoto tvrzení a bez ohledu na odpor 

současných majitelů těchto částí světa. 

Zakázky na nápravu všeho, co se v kritickém období zničí a porouchá budou pak uděleny 

přátelským, nebo spřízněným firmám a podnikatelům, neboli těm, kteří podporují tu kterou 

volební kampaň. 

Můžeme očekávat naprosté zničení světové ekonomie, protože každý den celosvětového 

stanného práva nese své následky na obchodě, na výdělcích, na kulturním životě a na všem 

ostatním. Aerolinie se již potápí a místa, která závisí na turistickém ruchu rovněž tak. Jak 

může takový menší podnikatel, na jehož dodávkách smluvně závisí jiná firma zvládnout tuto 

situaci? A při prodlení ho čekají pokuty a sankce, které si nemůže dovolit. Jak se zachovají 

dodavatelé produktů, které se snadno kazí a které je naprosto nutné zavčas doručit do 

obchodů? Kdo ponese jejich ztráty? 

Je zjevné, že se blíží podstatná celosvětová krize a naši tajní mocipáni, také zvaní globalisté 

by neměli koho vinit za finanční a ekonomickou katastrofu, kterou způsobili. Proto přišli 

s epidemií. Lidé, kteří jsou zachváceni neúměrným strachem snadno podlehnou každé 

nemoci co jde kolem. Nakonec, my všichni máme všechny bacily, bakterie a viry už teď v 

sobě. Záleží pouze jestli k nim přidáme požadovanou dávku stresu, aby se mohly aktivovat. 

Takto oslabená a často hladovějící populace začne brzy volat po lepším řešení a po lepším 

vedení. Přesto, že se mohli nakrásně poučit jak moc vedení jednotlivých národů utrpělo tím, 

že se Evropa sjednotila pod jednu nevolenou vládu, budou souhlasit i s celosvětovým 

diktátorstvím. Politická paměť je velmi krátká. 

A budou souhlasit třeba i s válkou. Postupem času bude odhalen nějaký zločinný element, 

který to údajně všecko způsobil (i když se nakonec ukáže, že to nebyla pravda) a tomu se 

vyhlásí válka. Rozhořčený zbytek světa se s nadšením přidá a máme tady 3. světovou válku, 

vysněnou všemi mezinárodními finančníky a podnikateli. Tito volají po válce už dlouho a 

neví jak zařídit aby ji dostali. 



To proto, že válka je pro mezinárodní finance a nadnárodní podnikatele ten nejlepší obchodní 

tah a zdroj příjmů. Na lidských životech jim v jejich chamtivosti nezáleží, jejich děti do války 

v žádném případě nepůjdou. A tak naši mladí muži a mnohdy i děvčata půjdou utrácet své 

drahocenné životy za bandu starých, zvrhlých příživníků. Pod záminkou patriotismu je 

naženou zabíjet druhé kvůli vlastnímu zisku a obohacení. 

Jako další nás určitě budou chtít později celosvětově ‘prověřovat‘ jestli na sobě nemáme 

koronavir. Tyto prověrky mohou být nejen nebezpečné, ale ještě mohou sloužit jinému, 

skrytému účelu. Nejen že určitě tím nebudou schopni rozlišit běžnou chřipku od koronaviru, 

ale ani nebudou schopni rozpoznat běžnou chřipku v jejích počínajících fázích. To, že by 

kteroukoliv z těchto chřipek dovedli opravdu vyléčit, se ještě nestalo. Všichni nemocní se 

buď uzdravili sami, nebo podlehli. 

A korunu toto všecko dostaneme, když si uvědomíme, že se jedná o další tah, další krok k 

vylidnění světa. Ano, pokud to nevíte, tak naše tajné vládnoucí elity si myslí že nás lidí je 

moc a že jim ujídáme z jejich stolu. Však nás taky nazývají ‘zbytečnými jedlíky‘. 

Jejich plánem je snížit celosvětovou populaci zhruba na jednu desetinu toho, co je teď. A tak 

nás budou určitě chtít očkovat. Očkování je nenápadné, většina lidí, zpracovaná televizí 

opravdu věří, že očkování pomáhá proti nemocem, což je sprostá a milionkrát prokázaná lež a 

rádi si nechají naočkovat cokoliv. 

Proč vůbec muselo k něčemu takovému dojít? 

Je jisté, že ničím nepodložená koronavirová panika způsobí velké škody ve všech státech, 

které zavřely své lidi doma a zastavili výrobní procesy svých firem. Budou to obrovské, 

nevyčíslitelné ztráty a za to všecko bude viněn koronavirus a ne politikové, buď příliš 

důvěřiví, anebo příliš úplatní a poslušní nějakého podivného diktátu, bez schopnosti ověřit si 

sami informace a na jejich podkladě jednat. 

Aniž by brali v úvahu obrovské ekonomické škody, které svými špatnými rozhodnutími 

způsobují, tak nám pod těžkými tresty přikázali sedět doma a nic nedělat. 

Kdyby totiž koronavirus nepřišel, pak by ta celá finanční a ekonomická katastrofa, která 

zmítala celým světem už delší dobu, padla za vinu těm kteří to všecko způsobili a oni by se 

museli ze svých činů zodpovídat. Pak by byli trestáni, pokutováni, vězněni a možná někteří i 

popraveni. To se tím pádem nestane a je to jen kvůli nějakému viru, kterému se ani 

nepodařilo vyvolat správnou epidemii a media za něho musela zaskočit. 

Měli bychom si uvědomit, že koronavirus není zdravotní nouzový stav, ale že je to nouzový 

stav politický, ekonomický, hospodářský a finanční. A všichni na to doplatíme. 

To, že se celý svět ocitl v tak těžkém finančním a ekonomickém krachu je samo k zamyšlení. 

Jak to, že všichni ti velcí ekonomové a znalci finančního světa, kteří vládnou mezinárodními 

penězi a obchodem nebyli schopni této krizi zabránit. Že by nerozuměli své práci? Anebo je 

to tak velký problém, že jeho následky není možno odvrátit? 

Jenže v politice není nic ponecháno náhodě. Za vším je nějaký záměr a plán. Takže můžeme 

usuzovat, že toto všecko bylo provedeno záměrně, s cílem zničit celosvětovou ekonomii a tím 

pádem zničit i nás finančně, zdravotně a psychicky a tím nás uvrhnout do totálního podřízení, 

do totálního otroctví. A až budeme úplně na dně, nebudeme mít nic, ani finanční prostředky, 



ani potraviny, až naše firmy budou v bankrotu a nebudou moci produkovat, pak si tito tajní 

vládci začnou diktovat a pak s námi bude velice zle. 

Proto je nutné odstranit tyto ‘odborníky na nic‘, kteří umí pouze řečnit a ohromovat 

prázdnými slovy a nahradit je skutečnými odborníky, i kdybychom je na tyto funkce museli 

pracně vyškolit. Zároveň je nutné zbavit se vlivu oné ‘neviditelné sestavy‘ globalistů, která 

již celá staletí zkouší z pozadí vést naše životy a pokaždé špatným směrem. 

Dr. Joseph P. Farrell, fyzik, teolog a vědec13, autor mnoha knih o alternativní vědě a 

historii, radí jeden způsob, jak těmto lidem vzít vládu z rukou: „Nehrajte jejich hru. Neberte 

jejich zdůvodnění a vysvětlení za pravdivá.“ Jinými slov: nevěřte jim! Buďte skeptičtí a 

nevěřte ničemu, co je vám podstrkováno. Ověřujte si sami všecka fakta a srovnávejte 

výsledky. 

Toto není utkání mezi materialistickou částí světa, mezi finanční části světa, nebo mezi 

obchodní či kulturní částí světa. To skutečné utkání probíhá na spirituální bázi. Je to čistě 

spirituální boj a jak to vypadá, tak ho prohráváme. To proto, že jsme se příliš odchýlili od 

základů naší civilizace. Příliš jsme propadli tak zvanému ‘modernismu‘. Proto je na čase 

vrátit se zpět k tomu co jsme byli předtím, než přišla televize, Coca Cola a McDonald, vrátit 

se k tomu, co byli naši předkové. 

Jestliže biskupové v Řecku protestovali i pod pohrůžkou uvěznění a odmítli zavřít kostely, 

proč jsme se tak nezachovali i my všichni ostatní? Jsme snad méně odvážní než oni? Máme 

snad méně motivace a uvědomění než tito lidé? 

To jediné, čeho se tito tajní (či veřejní) mocipáni bojí je to, že bychom prohlédli, že bychom 

se probrali a pochopili o co doopravdy jde. Že bychom se vrátili ke starým tradicím, 

respektovali stará přísloví a rady moudrých a drželi se po léta osvědčených morálních zásad. 

Finanční poradce Gerald Celente dodává, že koronavirus nezabíjí lidi, ale zabíjí jejich 

obživu a ničí jejich budoucnost. Zbavuje je zaměstnání, zbavuje je příjmu, ničí obchod a ničí 

celý finanční svět. „Jsme na počátku obrovské, nevídané finanční krize, do které nás přivedli 

naši vedoucí představitelé, ať už tajní či veřejní,“ říká a radí: „zařiďte, aby ti, ve vládních a 

veřejných službách nedostali ani korunu příjmu. Teprve pak můžete očekávat nápravu.14“ 

1 https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/cina-koronavirus-armada-wu-chan-chu-pej-south-china-morning-post-

usa-mluvci-pacient.A200313_152124_zahranicni_jhr 
2 https://patents.google.com/patent/US10130701B2/en 
3 https://www.theguardian.com/world/2005/sep/30/birdflu.jamessturcke 
4 https://patents.google.com/patent/US20120251502A1/en?oq=patent+US20120251502 
5  https://www.theguardian.com/world/2020/mar/21/what-is-coronavirus-mortality-rate-covid-19 
6 https://www.politifact.com/factchecks/2020/mar/10/dr-drew-pinsky/are-you-more-likely-die-flu-coronavirus-

its-compli/ 
7 https://www.health.com/condition/cold-flu-sinus/what-is-influenza-b 
8 https://www.cdc.gov/flu/weekly/overview.htm 
9 https://www.medicinenet.com/script/main/art.asp?articlekey=208914 
10 https://www.youtube.com/watch?v=iqhJmsZC_a4 
11 https://www.pagetutor.com/trillion/index.html 
12 https://www.youtube.com/watch?v=HpsLZK91qJE 
13 https://www.youtube.com/watch?v=rwzjd3OLlL8 
14 https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=uX7C19p7vsw 

 



KAPITOLA 2 

PLÁNOVANÁ PANDEMIE A CELOSVĚTOVÉ ZMĚNY 

28. března 2020 

Celá ‘epidemie‘ byla s největší pravděpodobností naplánována 18. října 2019 v New Yorku. 

Tato akce se jmenovala ‘Event 201‘1 a pořádalo ji Centrum pro zabezpečení zdraví (Center 

for Health Security), které spadá pod zdravotní instituci Johns Hopkins. Jednalo se o simulaci 

ohrožení nějakým nepředpokládaným, ale vědecky možným nebezpečím. Pomocí počítačů 

byl projektován rozsah tohoto napadení, jeho vliv na celosvětovou populaci a ekonomii a 

závažnost následků.  

Akce se zúčastnilo 130 pozvaných vedoucích osobností z vlády, ze zdravotnictví a z obchodu 

z celého světa. Finance poskytli mezi jinými George Soros a Nadace Billa a Melindy Gates. 

Číňané přizváni nebyli. Celá akce byla odůvodněna směšným prohlášením, že dnes 

prožíváme zhruba 200 epidemických zásahů ročně, což nezní pravděpodobně. Proto všichni 

zúčastnění plánovali ‘přípravu‘ na tyto útoky, ale ve skutečnosti spíš plánovali útok samotný. 

Pandemie byla simulována pomocí počítačů a byly zkoumány různé možnosti jak zmenšit její 

dopad a předejít škodám a následkům. Jednalo se o simulaci zasažení celosvětové populace 

nějakým neznámým a nesmírně nebezpečným virem nebo jedem. Bylo zdůrazňováno, jak je 

důležitá spolupráce jednotlivých světových vlád, průmyslu, mezinárodních institucí, a lidské 

společnosti samotné. A celým setkáním pronikala jedna skrytá a chvílemi i veřejně vyslovená 

myšlenka: „je nutno zařídit financování.“ 

Závěrečné usnesení této schůzky předpovídalo, že další epidemie způsobí nejen obrovské 

ztráty na životech, ale také dominové ekonomické a společenské následky, které přispějí 

k lidskému utrpení po celém světě. Jelikož budou všichni lidé touto epidemií ohroženi, 

množství nemocných a množství úmrtí se budou s každým týdnem zdvojnásobovat, až po 18 

měsících dosáhnou výše než 65 milionů mrtvých. 

65 milionů mrtvých a víc tehdy plánovali! 

Nová verze 9/11 

Někdo2, kdo si říká Tim Ozman a jehož program byl na YouTube již 160krát zakázán, je 

přesvědčen, že 11. březen 2020, neboli 3/11 byl náš nový 9/11. To byl totiž den, kdy WHO 

veřejně vyhlásila epidemii koronaviru. 

Podle něho je to opakování historie, které nám vynese pouze horší a mohutnější vládní aparát, 

policejní stát, diktaturu a zotročení. A i když k té skutečné, plánované, drastické epidemii 

nedošlo, media stále nafukují situaci, straší s vylhanými statistikami a zkoušejí udržet mýtus 

epidemie za každou cenu. 

Stejně tomu bylo s celosvětovým oteplováním, které neexistuje, s vyměšováním CO2, což je 

naprostý a negramotný podvod, s ozonovou dírou, kterou nikdo nikdy neviděl a se vším 

ostatním co si za ta léta na nás globalisté vymysleli. Skoro to vypadá, že se velmi špatně učili 

ve škole, protože ani neví základní fakta, jakože země prochází vlnami oteplování a 

ochlazování, že CO2 je důležitý pro rostliny, že ozonovou vrstvu je mnohem snadnější zničit 

sopkami a jejich vlastními jadernými pokusy a vypouštěním chemtrails, než našimi spreji na 

vlasy, či trávicím procesem dobytka. 



Říká, že tak, jak jsou mnohé důležité světové události symbolicky ‘podepsány‘, stejně tak 

jsou předtím vyjeveny. Koronavirus byl předpovězen knihou, kterou napsal Dean Koontz a 

která se jmenovala ‘Wuhan 400‘. Proč 400? Protože se jedná o rok 2020 a 20 x 20 = 400. 

Další útok je předpovídán na 3/11 nebo 11/3 v americkém městě Seattle. 

Karanténa z donucení a proč 

Uvěznit doma celosvětovou populaci kvůli nějaké chřipce, na to nemá nikdo právo. Ta 

možnost není dána žádným zákonem, ani ústavou kteréhokoliv státu. Omezení osobní 

svobody je možno vyhlásit pouze v případě vojenského napadení, v případě války. A přesto, i 

když se celý koronavirový strašák ukazuje nepravdivý a i když celá epidemie prakticky 

končí, i když nikdy nebyla, stále ještě jsou lidé drženi doma, hranice uzavřeny a veškerý 

společenský styk zakázán. Na to nemá nikdo právo! 

Vždyť už i vládní internetová stránka Anglie3 veřejně ohlašuje, že od 19. března 2020 

nepovažují koronavirus za nebezpečnou nemoc. A dále říkají, že když tento virus v lednu 

stejného roku označili za nebezpečný, že se tak stalo proto, že to bylo v počátcích této 

nemoci, kdy neměli dostatečné informace. I v Americe už tisk přiznává, že ekonomické 

zásahy na obranu proti koronaviru jsou horší než virus sám. 

Mnozí tvrdí, že to, co se děje, je ekonomická válka za účelem zničení celosvětové ekonomie. 

Jiní s tímto vysvětlením úplně nesouhlasí a říkají, že světová ekonomie a finanční systém už 

jsou dávno zničeny a epidemie je pouze na to, aby nemohli být označeni a potrestáni ti, kteří 

to způsobili.  

Až karanténa skončí, lidé se budou chtít vrátit do zaměstnání a zjistí, že mnohé firmy už 

neexistují, anebo že jsou v tak těžké situaci, že jim dlouho nebudou moci vyplácet mzdu za 

práci. Pak začnou pátrat a ptát se o co jde a očekávat odpovědi. Samozřejmě, s pomocí 

patolízalských medií bude viníkem učiněn koronavirus, ale to není ten správný pachatel. 

Pravou příčinou celosvětového ekonomického a finančního krachu jsou ti, kteří koronavirus 

za jakýmkoliv účelem rozšířili do světa a také ti, kteří jim v tomto pomáhali. Svou dávku 

viny ponesou i ti, kteří nařídili karanténu, uzavření hranic, zakázali nám chodit do parků a na 

procházky a nařídili nosit roušky i venku, což je naprostý nesmysl, protože venku, na 

čerstvém vzduchu není snadné dostat cokoliv – pokud ovšem vzduch není zamořen v prvním 

případě a pak roušky nepomohou. 

Je zajímavé, že když na nás sypali chemtrails / geoengineering, že jsme žádné roušky nosit 

nemuseli a přitom obsah těchto záhadných mraků byl často mnohem škodlivější! 

Vyskytly se též názory, že tak zvaná ‘epidemie‘ byla naplánována za účelem znemožnění 

amerického presidenta Trumpa a ke zničení všeho kladného, co doposud udělal. Mohlo by to 

být pravdivé vysvětlení, kdyby se chřipka rozšířila pouze v Americe, což není ten případ. 

Takže ta další možnost jsou globalisté a pravděpodobný důvod je jejich snaha vyřídit 

ekonomicky Čínu a s ní celý svět, zastavit plánovanou hedvábnou cestu, izolovat Čínu 

politicky, diplomaticky a obchodně. 

Deep State, neboli Neviditelná sestava 

To naznačuje, že neviditelná sestava, vedená globalisty je ve válce s Čínou. Jejich snaha 

může být zaměřena k narušení rusko-čínského obchodního a diplomatického spojení a k 



zabránění jiným, menším asijským státům, aby se s Čínou spolčily. To všecko je ekonomická 

pandemie a je to ve skutečnosti zkouška, jak kontrolovat a ovládat celý svět. 

Je to zjevný ‘pořádek z chaosu‘, jak říkají mnozí, kteří vůbec nechápou nesmyslnost 

takového tvrzení, aniž by chápali jeho dosah. Zdá se, že koronavir byl naplánován jako 

obchodní, výrobní a finanční znovu-nastavení celosvětového systému. 

Až všechno padne, až bude všecko v troskách, pak bude teprve možnost celý systém znovu 

nastartovat a to s největší pravděpodobností pomocí války. 3. světová válka, dlouholetý sen 

západních kapitalistů a bankéřů se konečně bude moci uskutečnit, až ekonomicky zničené 

státy a jejich občané svolí k čemukoliv, jen když bude naděje, že to pomůže situaci zlepšit. 

Ano, ono to pomůže situaci zlepšit, ale ne tu naši. Pomůže to nadnárodním podnikatelům a 

bankéřům, kteří si znovu naplní kufry penězi k prasknutí, jako se to stalo při každé jiné válce. 

Pokaždé financují obě strany konfliktu a to vynáší nemalý peníz. Že ty peníze půjdou 

z našich peněženek, je víc než zjevné. 

Finanční potíže se již hlásí. Mnohé firmy po celém světě jsou již delší dobu ve velmi těžké 

situaci, jak se postupně ekonomie hroutí. Např. firma Boeing, která staví známá letadla, je na 

tom tak zle, že musela požádat americkou vládu o finanční podporu. President Trump jim 

tuto podporu neodepřel, ale stanovil podmínku: za peníze, které dostanou, získává vláda podíl 

ve firmě a až na tom bude Boeing lépe, už tento podíl nemůže nikdy koupit zpět. Takže 

nenápadné znárodnění? 

Britské dráhy a britský letecký průmysl jsou již z části znárodněny vládou. V Americe se již 

ví, že president Trump koupil podíl i ve Federální Reservě, což ji samozřejmě mění ze 

soukromé instituce na instituci státní. 

Skrze investiční a manažerskou firmu BlackRock, kupuje president podíly v dalších a dalších 

firmách za peníze, které mu poskytuje Federální Reserva. To je obrovský krok, je to 

neuvěřitelná změna. Je to něco, co zkoušel už president Kennedy a i president Lincoln. 

Žádnému z nich se to nepodařilo a my dobře víme, jak dopadli. 

Na vysvětlenou, Federální Reserva tiskla již od roku 1913 veškeré americké papírové peníze 

a tyto poskytovala vládě za poplatek. Takže když z každého takto získaného dolaru musela 

vláda zaplatit část jeho hodnoty zpět pouze za to, že ho mohla mít, tím postupně vznikal větší 

a větší dluh, který není možno nikdy a ničím splatit. Na stejném principu fungují i jiné 

centrální banky, které tisknou peníze příslušného státu. 

Ještě nedávno bylo na celém světě pouze šest států, které neměly centrální banku. Tyto byly: 

Sudán, Libye, Kuba, Severní Korea, Irán, Irák. Dnes už jsou tyto státy pouze čtyři a my víme 

jakým způsobem bylo docíleno zavedení centrální banky v Libyi a v Iráku. 

Znárodnění klíčového průmyslu 

Ano, nejen znárodnění4, ale také ‘vtažení zpět‘ je zde plánováno. Je mnoho firem, které se 

postupem času z Ameriky (a i z jiných zemí) vystěhovaly. Napřed to bylo do Japonska, 

později do Thajska, na Taiwan, do Číny a jinam, za účelem zlevnění výrobních procesů. 

Skoro se dá říct, že většina firem se vystěhovala ve snaze najít zelenější pastviny pro svá 

bankovní konta. Současná snaha presidenta Trumpa je tyto firmy vrátit zpět. Farmaceutický 

průmysl byl vybrán jako jeden z prvních, jehož návrat do Ameriky je plánován. 



Něco takového by samozřejmě vyústilo ve značnou konjunkturu v zemi. Zato tam, odkud 

bude tento průmysl vytržen, může dojít ke katastrofálním následkům, jejichž dosah si snad 

ani nedovedeme představit. Jako vždy, mezinárodní korporace a mezinárodní bankéři se 

chovají jako slon mezi porcelánem a je jim jedno koho kvůli svým vlastním zájmům zruinují 

a kolik lidí kvůli nim zahyne. 

Globalisté postupují tak, že napřed zařídí nadbytek pracovních míst ve městech a 

v průmyslových centrech. Lidé z venkova, kteří se sotva živí zemědělskou činností, se 

přemístí do měst. Tam žijí ve stísněných podmínkách, na které nejsou zvyklí, namačkáni 

jeden na druhého. A pak jsou všechny ty krásné pracovní příležitosti z měst a z průmyslových 

center odstraněny a z lidí, které to tam přitáhlo, se stane městská chudina a žebráci. 

To je návod na zdegradování populace a je praktikován již celá desetiletí. V Indii, kde je 

velmi teplo, dokonce bydlí celé rodiny nově příchozích i s dětmi na ulicích, protože nemají 

peníze na placení nájmu. 

Nejen zjevné znárodnění, ale odstoupení vedoucích pracovníků 

Něco se děje, jsou to jakési podivné změny a přesuvy a je docela možné, že k nějakému 

druhu znárodnění anebo ke kontrole klíčových organizací už muselo dojít, anebo postupně 

dochází. Dva zakladatelé Googlu, Larry Page a Sergey Brin se vloni v prosinci vzdali své 

funkce a odstoupili. Má se za to, i když to není nikde potvrzeno, že Google a jiné velké 

organizace byly převzaty vládou. 

Bill Gates se rovněž vzdal vedení Microsoftu a odstoupil. I v mnoha jiných firmách odstupují 

jejich hlavní vedoucí a je těžko věřit, že to není lavina. Jen v roce 2019 odstoupilo od vedení 

velkých amerických koncernů 1 640 ředitelů a za leden 2020 jich bylo dalších 219. Firmy, od 

kterých odstoupili jsou často světového významu, jako například IBM, LinkedIn, T-mobile, 

Harley Davidson, Disney, MasterCard a mnoho dalších. 

Co se děje? Vědí tito lidé víc než my? Čeho se obávají, nebo před čím utíkají? Anebo jsou 

pod nějakým nátlakem? Zajímavé je, že tato situace se nesoustředila pouze na americký 

kontinent, ale je to celosvětový trend. 

Odstoupení i v Rusku 

V Rusku5 došlo k situaci, kdy celá vláda odstoupila. To je velmi podivné a člověk se ptá, co 

asi mohl být důvod pro tak hromadný čin? Údajně odstoupili poté, co president Putin 

přednesl návrh na změny Ústavy. Tyto změny se sestávaly z následujících bodů: 

1. Mezinárodní právo bude v Rusku uznáno pouze když bude v souladu s Ústavou a 

když nebude omezovat svobodu a práva lidu. 

2. Vedoucí politické osobnosti nemohou mít cizí občanství, anebo oprávnění, které by 

jim umožňovalo, aby trvale přebývali v cizím státě. Budoucí president Ruska musí žít 

v Rusku posledních 25 let. 

3. Každý president musí být schopen držet presidentský úřad dvě celá období. 

4. Premiér a všichni ministři musí být jmenování státní Dumou (parlament), namísto aby 

je jmenoval president, který nebude mít právo toto rozhodnutí zrušit. 

5. Úloha Státního výboru (poradenský sbor) má být rozšířena a podpořena. 

6. Nezávislost soudců musí být zachovávána a ochraňována. 

 



Je zjevné, že president Vladimír Putin zkouší zabránit tomu, aby ve státě vládl jeden jediný 

člověk a že spíše spoléhá na parlamentární způsob vedení. Ale když to tak čteme, který z těch 

bodů asi mohl podnítit všecky členy jeho vlády k tomu, aby odstoupili? Kterou z těchto 

podmínek nesplňovali? S největší pravděpodobností je to číslo 2, které zakazuje vedoucím 

osobnostem Ruska mít dvojí občanství. 

‘The Good Club‘ (Dobrý klub) 

24. května 2009 oznámily noviny6 ‘Sunday Times‘, že se někteří významní milionáři sešli na 

tajné schůzce, aby se domluvili, jak jejich miliony mohou pomoci ke zpomalení růstu 

populace na naší planetě. Jsou přesvědčeni, že nás, lidí je příliš mnoho a snad se i bojí že jim 

budeme postupně ujídat z jejich talířů. 

Mezi nimi samozřejmě nechyběl Bill Gates, byl tam i George Soros, Warren Buffett, David 

Rockefeller Jr. a mnozí jiní. Jeden z nich pojmenoval jejich spolek ‘Good club‘, neboli 

‘Dobrý klub‘. Stálo by za to vědět, jak vypadá setkání ‘Špatného klubu‘, když se tito 

spiklenci považují za ty dobré. 

Možná ani není čemu se divit, že boháči propadli myšlence o přelidnění světa. Z nedostatku 

styku s běžným životem a s obyčejnými lidmi mohou často uvěřit své vlastní propagandě. 

Nakonec i princ Phillip, manžel anglické královny Elizabeth II. prohlásil již v roce 1988 zcela 

veřejně a ani se za to nestyděl, že, „V případě, že bych se znovu narodil, chtěl bych se vrátit 

jako smrtící virus, abych aspoň trochu přispěl ke snížení populace.“ 

Boháči na zmíněné schůzce pátrali, jak by mohli překonat politické a náboženské zábrany a 

docílit snížení populace na zemi. A ten nejlepší a nejmíň nápadný způsob na který přišli, bylo 

očkování. Hned na to se Bill Gates zavázal, že dá 10 miliard dolarů na výzkum očkování. 

Je zjevné, že by se většiny z nás tak rádi zbavili, že jsou za to ochotni vysázet na dřevo i své 

naškudlené miliony. A přitom by vůbec žádná přelidněnost na zemi neexistovala, kdyby 

nepodporovali nežádoucí emigraci. Evropané rozhodně nejsou přelidněni, dokonce všecky 

národy, tak jak v Evropě jsou, postupně a pomaličku vymírají. Průměrná reprodukční 

schopnost je 1,6, což znamená 1,6 dítěte na jednu ženu. Za předpokladu že má partnera, tak je 

to 1,6 dítěte na jeden pár. To ani nenahradí je dva samotné, takže národy vymírají. (Nejnižší 

stav na zachování počtu obyvatel je 2,2) 

Emigrace není to správné řešení 

Zato nově přivandrovalá barevná populace, které je ihned přiklepnuta bohatá odměna za to, 

že se obtěžovali k nám přijít a milostivě se na nás parazitit, tito lidé se množí málem 

lavinovitě. Bodejť, peněz mají dost, pracovat nemusí, co jiného by dělali. 

Kdyby zůstali tam, odkud přišli, příroda sama by jim diktovala, jak moc velké rodiny mohou 

mít. Je to naprosto přirozený vývoj a vždycky fungoval. 

Každá emigrace je špatná. Lidé jsou vytrženi ze svého prostředí, zbaveni svých známých, 

přátel a členů rodiny a najednou jsou v úplně cizím státě, kde se často ani nedomluví. Místní 

obyvatelé se na ně dívají ve všech případech spatra a srůst dohromady s takovou společností 

není snadné. Jejich děti pak nemají kamarády, vyrůstají osaměle, druhým dětem často ani 

nerozumí a ty si z nich dělají legraci už kvůli jejich cizím jménům, nebo kvůli odlišným 

společenským zvykům. 



Dospělí se musí mnohem víc snažit, aby se v zaměstnání, pokud jaké seženou, uplatnili proti 

místním pracovním silám. Často nemají důvěru svého okolí a ze začátku nemají ani 

dostatečné finanční prostředky, aby si mohli zajistit status v nové společnosti a žít zhruba tak, 

jako ti ostatní. Jejich vzdělání není bráno v úvahu a musí začínat v těch nejnižších pozicích, 

anebo podstoupit složité testování. 

Mnozí se uchýlí k tomu, že se stýkají pouze s těmi, kteří přišli ze stejné země. Takoví se 

často nikdy nenaučí cizí řeč, začnou komolit i tu svoji vlastní a nakonec skončí s jakousi 

hatmatilkou, které málokdo rozumí. 

Kvůli špatné přizpůsobivosti pak nerozumí situaci v jejich nové zemi a padnou snadno za 

oběť všelijakým podvodníkům a lhářům. Jejich děti se postupně naučí novou řeč ve školách a 

někdy se jim podaří udržet si trosky své původní mateřštiny, takže se se svými rodiči jakž 

takž domluví. Ale nebývá to tak vždycky. Když pak přijdou vnoučata, to už jim ti staří vůbec 

nerozumí a rodina se prakticky rozpadá. Toto je vlastní pozorování emigračního procesu, nic 

vymyšleného. 

Eugenika je ještě horší nápad 

Ano, spolehlivě existuje plán na vyhubení 90% populace. Generální zkouška už proběhla 

kdysi dávno v Americe, kde bylo vyhubeno 92% původních obyvatel země, Indiánů. Dnes už 

jich zbývá ubohá hrstka, která je držena v rezervacích, nemají žádná práva, nesmějí ani volit, 

žijí v bídě a v chudobě a ve strašném úpadku. Tito lidé, kteří kdysi vlastnili celou zemi 

(pouze Manhattan byl od nich odkoupen za 25 dolarů, ten zbytek jim byl jednoduše ukraden), 

jsou dnes ti poslední z posledních. 

Obživu jim bílí zničili tím, že vyhubili bisony, které na příklad Buffalo Bill střílel ve velkém, 

jen aby docílil co největší počet mrtvých zvířat za den a cestující ve vlacích po nich stříleli 

z oken jen tak, pro zábavu. Indiánská loviště zničili tím, že je zabrali pro železnice a jiné 

stavby. A pak zůstali Indiáni chudí a bezmocní a dnes bojují o pouhé přežití. Alkoholismus je 

mezi nimi rozšířen jako ta nejhorší nakažlivá nemoc a úpadek ho následuje. 

Dr. Joseph P. Farrell, fyzik, mystik a spisovatel je toho názoru, že plánované rodičovství a 

očkování jsou všecko nástroje na vyhubení lidstva. Očkování totiž může obsahovat cokoliv. 

Často v něm bývá skryta látka, která způsobuje, že lidé ztrácí schopnost fungovat po finanční 

stránce. Už to, že je známo, že každý, kdo má pět očkování proti chřipce má na stáří 

Alzheimera jistého, by nemělo být bráno na lehkou váhu. 

Bill Gates, hlavní propagátor očkování už těmito jedy zničil budoucnost mnoha dětem 

v Africe, Indii a jinde. Dnes používá jeho Nadaci na výrobu digitálního tetování, které by 

obsahovalo celou zdravotní historii člověka. To stejné plánuje s penězi. Takže je to snad onen 

znak Satana, který nám – podle Bible – má být dán buď na čelo, nebo na ruku a bez něhož 

nebude možno v posledních dnech našeho věku nic kupovat ani prodávat? 

1 https://www.centerforhealthsecurity.org/event201/about 
2 https://www.youtube.com/watch?v=zuf9Ay2WFww 
3 www.gov.uk 
4 https://www.youtube.com/watch?v=2I10P5tMLlI 
5 https://www.scoop.co.nz/stories/HL2001/S00038/russian-government-resignation-whats-just-happened.htm 
6 https://www.globalresearch.ca/billionaire-club-in-bid-to-curb-overpopulation/13736 
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ZÁKAZ DISKUSE O 5G VE SPOJENÍ S COVIDem 
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Britská1 ‘Kancelář pro komunikaci‘ (Office of Communication) je součástí britského 

vládního aparátu. Její vedoucí, Melanie Dawes varovala britské hlasatele a reportéry, že se 

budou vystavovat těžkým trestům v případě, že by dovolili ať už v televizi, nebo v jiných 

mediích jakoukoliv diskuzi, která spojuje 5G technologii s COVIDem. Ostatní mediální 

zdroje po celém světě, včetně internetových provozovatelů, dostali stejné varování. 

Podle odborníka na spiklenecké teorie Davida Icke, toto nám dodává hned dvě zprávy: za 

prvé, že censura stále existuje. A za druhé, COVID-19 a 5G technologie jsou spolu nějakým 

způsobem ve spojení. Možná je 5G energie přesně to, co COVID, také zvaný koronavirus 

způsobuje, nebo aspoň jeho účinnost podporuje. Proč jinak by to bylo tajeno? 

Snad následkem informací, které Icke překládá veřejnosti, vznikl v současné době v Británii 

odpor k 5G anténám a dochází k jejich častému zapalování. Zatím co lidé musí sedět 

uvězněni doma a malí podnikatelé museli zavřít obchody, pracovní čety pilně tyto antény 

instalují a lidé je zkoušejí stejně pilně ničit. Britská media nazývají tyto žháře ‘spikleneckými 

teoretiky‘, ale někdy se o nich zmiňují celkem nevybíravě jako o idiotech. Asi zkoušejí 

zlehčovat situaci a zastírat škodlivost tohoto zařízení. 

Internet se též přidal a když zadáte na YouTube klíčové slovo‘5G koronavirus‘, tak dostanete 

pouze ty stránky, které škodlivost 5G popírají a jeho použitelnost chválí. Tito rovněž nešetří 

označením ‘spiklenečtí teoretikové‘, jakobychom my byli ti spiklenci a zatím jsou to oni. 

Snižují vliv těchto nebezpečných vln a někteří vědci, politikové a jiné osobnosti jim v tom 

pomáhají. Ani jedno video nenajdeme, které by pravdivě zhodnotilo zhoubnost těchto vln na 

lidský organismus a na přírodu. Takže – na čí straně je pak to spiknutí? 

Co je COVID-19 vůbec zač 

COVID-19 není ta strašná a nebezpečná nemoc, za kterou je vydáván. Je to jen obyčejná 

chřipka a ještě ke všemu velmi mírná. Ale je to strašák, kterého se chopila media a pilně 

propagují jeho zdánlivě zhoubný vliv po celém světě. Už to, že tento strašák byl podložen 27 

případy úmrtí v 11-ti milionovém městě Wuhanu v Číně a to na nemoc, která není rozlišitelná 

od běžné chřipky, je na pováženou. 

Stejně tak je na pováženou, že nás s něčím takovým začala media strašit po celém světě úplně 

zaráz a naprosto stejně. Jestli to nevypadá na pečlivě naplánovanou a dobře zorganizovanou 

akci, tak co jiného by to mohlo být? A jestli media po celém světě nejsou ovládána z jednoho 

a toho stejného zdroje, tak pak ať nám někdo vysvětlí, jak je taková ‘náhoda‘ možná. 

Ve starším vydání amerického lékařského slovníku z 1980tých let (American Medical 

Association: Encyclopedia of Medicine) se výraz ‘korona virus‘vyskytuje a je vysvětlován 

jako běžné nachlazení. V novějším vydání toho stejného slovníku již tento výraz není. 

Buňky živého organismu mohou být ale otráveny i z jiných důvodů. Nejen naše vlastní 

záporné pocity to dokážou způsobit, ale také to může být vliv chemických látek, jedů, nebo 

elektromagnetických vln. Člověk je elektromagnetický tvor; náš mozek komunikuje s celým 

tělem pomocí elektrických signálů. Když je naše elektromagnetické pole v rovnováze, jsme 

zdraví; když je nevyváženo, pak onemocníme. 



Buňky, které byly kterýmkoliv z těchto způsobů otráveny začnou vylučovat látky, které se 

nazývají exosomy, neboli viry a tyto informují ostatní buňky o tom, že došlo k napadení 

organizmu. Na bázi toho upozornění začnou ostatní buňky připravovat tělo na boj proti 

útočníkovi, což je běžná imunitní reakce. 

Problém vznikl tehdy, když vědci pozorovali viry, neboli exosomy pod mikroskopem a tyto 

vypadaly stejně jako to, co považovali za koronavirus. Takže běžná reakce imunitního 

systému byla najednou považována za onemocnění koronou. A tak vznikla celá COVID-19 

panika a s ní spojené nepřátelské útoky proti nám. 

Jinými slovy, onen zákeřný, ničivý a nesmírně nebezpečný COVID-19 neexistuje. Je to jen 

obyčejná chřipka a je prakticky k nerozeznání od každoročních, sezónních chřipek. 

Koronavirus, tak jako každý jiný virus, dokáže fungovat hlavně na bázi strachu. Lidé se bojí, 

že onemocní, což v nich vyvolá takovou hladinu stresu, že dojde k otravě buněk a ty pak 

podlehnou čemukoliv, co se zrovna jejich v blízkosti vyskytuje. 

Kdysi byl v Americe učiněn zajímavý pokus. V jedné továrně pracovaly hlavně ženy, všecky 

mladé a zdravé a poměrně dobře se spolu snášely. Mezi těmito byla rozšířena zpráva, že je 

nutno se mít na pozoru, protože řádí nějaká těžká chřipka. Většina z nich onemocněla. 

Kyslík, 5G technologie a otrava buněk 

5G má zcela specifický vliv na živý organismus. Stejným způsobem, jak uplatňuje 4G 

mikrovlnná technologie svůj vliv na vodu, která na to reaguje zvyšováním teploty, stejně tak 

uplatňuje 5G technologie svůj vliv na kyslík. 

4G mikrovlny ohřívají potravu tím, že roztočí molekuly vody natolik, že začnou vydávat 

teplo. U kyslíku je to trošku jiné. Každá kyslíková molekula má dva atomy kyslíku a tyto se 

spolu dělí o některé elektrony, viz obrázek. 5G technologie působí na tyto elektrony tak, že je 

roztočí, čímž se stanou pro lidský organismus nepoužitelné. 

Při vdechnutí vzduchu do plic je kyslík přebírán krevním 

hemoglobinem a rozváděn na patřičná místa po celém těle. 

Jestliže ale kyslíkové molekuly mají kmitající elektrony, 

hemoglobin se jich nemůže zmocnit a tělo ztrácí přísun 

kyslíku. (Přesný popis je v angličtině2) To se projeví 

náhlým oslábnutím svalů a následovným kolapsem, přesně 

jak to bylo viděno u obětí předpokládané koronavirové 

chřipky ve Wuhanu. 

Rovněž dochází ke křečovitému třesu, který byl rovněž 

zachycen v reportážích s nemocnými v Číně. Další 

příznaky vlivu mikrovln jsou šok, zrychlené dýchání, 

lapání po vzduchu a modré zbarvení pokožky. 5G vlny dále 

způsobují srdeční arytmie, což je pochopitelné, protože 

když není dostatek kyslíku, svaly nedostávají výživu a slábnou. Srdce je taky jen sval, i když 

velmi důležitý. 

V takovém případě můžeme dodávat kyslík jakýmkoliv zařízením chceme, když hemoglobin 

není schopen tento absorbovat a doručit buňkám, je to zbytečná snaha. 



U pacientů, kteří měli tyto příznaky a kde byl pořízen sken plic bylo zjištěno poškození. Toto 

poškození bylo způsobeno 60 GHz frekvencemi, jejichž vysoký kmitočet je pro živý 

organismus velice škodlivý. Když se, na příklad, vibrace lidského hlasu přiblíží vibraci skla, 

toto se roztříští. Dokázala to americká zpěvačka Ella Fitzgerald, která zvukem svého hlasu 

roztříštila křišťálovou sklenici přímo na kameře. 

Další poškození bývá v ledvinách. To proto, že při nedostatku kyslíku převládnou jiné plyny, 

jako třeba CO2 a pak dochází k překyselení krve, což způsobuje poškození ledvin. 

Jak již řečeno, buňky jsou v tomto případě otráveny působením elektromagnetických vln. Je 

to vliv tichý, který nevydává žádné zvuky, takže mu většina z nás nevěnuje pozornost. 

Ovšem s nárůstem bezdrátových 4G a 5G antén, které přibývají kam se člověk podívá, 

bychom tyto záležitosti neměli brát na lehkou váhu. 

Co znamená 5G 

Co vlastně znamená 5G? Je to pátá generace přenosu bezdrátové energie. První generace byla 

zavedena asi v roce 1980. Byl to analogický přenos a používal radiové signály. Postupně byl 

nahrazen 2G, což byl digitální přenos. Oba fungovaly přes radiové antény. Po nich přišla 

2,5G, pak 3G a následovala 4G, která operuje na bázi 2.4 GHz kmitočtu. Současně zaváděná 

5G používá 60 GHz, což je obrovský nárůst energie. 

Už 3G byla velice škodlivá a 4G je o hodně horší. 5G je smrtelná pro veškeré živé tvory a pro 

přírodu. 5G používá velmi krátké vlny, milimetrové vlny, které proniknou vším. Pro tuto 

energii neexistuje stínění, ať už použijeme ocel, měď, beton, cihlu, či cokoliv jiného. Snad 

možná olovo by mohlo takovou frekvenci zablokovat. 

Nikdy předtím, v minulosti, lidstvo nezažilo tak obrovskou koncentraci elektro-magnetické 

energie jako má 5G. Když naše elektro-magnetické pole bude narušováno takovou frekvenční 

převahou, pochopitelně nás to všecky postupně zničí. 

Už jen když uvážíme 4G a jejích 2.4 GHz – tento přenos má stejný kmitočet jako je kmitočet 

včel. Takže proti něčemu takovému nemají včely možnost přežít. A podívejte se kolem, kde 

asi uvidíte včelu? Prostě nikde. Včely nejsou. Nekonají se. Bezdrátová energie je zabíjí po 

tisících. Ovšem když nebudou včely, nebude opylování a my budeme brzy bez úrody a bez 

potravy. A to je přesně co je pro nás plánováno. 

Všude kde jsme, ať už doma, nebo venku, či v obchodě, všude jsme neustále bombardováni 

radiovými vlnami a žádné z nich nejsou pro nás a pro naše zdraví dobré. Pokud doma 

používáte wi-fi, ohrožujete sebe i celou rodinu a do určité vzdálenosti i sousedy. 

Na příklad běžný bezdrátový telefon přijme hovor i dva městské bloky od svého zdroje. 

Pokud máte mikrovlnou anténu pro mobilní telefony na domě, nebo v blízkosti, říkáte si o 

těžké zdravotní následky jako jsou nespavost, srdeční potíže, rakoviny, leukemie a mnoho 

jiných. 

Měli bychom se ptát proč potom jsou tyto antény umísťovány hlavně na školy, nemocnice, 

starobince a jiné veřejné budovy. Proč mají děti ve školách wi-fi namísto napojení skrze 

dráty, které by je neohrožovaly. Za délku pobytu ve školském systému budou ozářeni natolik, 

že je v mnoha případě čeká život plný nemocí a strádání, neplodnost a genetické poruchy. Je 

to budoucnost jakou pro ně chceme? 



Děti totiž nemají vůči mikrovlnám odolnost. To nejsou ‘malí dospělí‘, jak se s oblibou říká. 

Vztahují se na ně zcela jiné podmínky než na dospělé lidi, z nich opět, ženy jsou daleko více 

ohroženy mikrovlnami než muži. 

Je rovněž důležité si uvědomit, že žádná z těchto bezdrátových technologií nebyla nikdy 

testována co se týče vlivu na lidské zdraví a na přírodu. Jakékoliv zkoušky, ať na zvířatech či 

na lidech, nebyly provedeny. 

Když se americký senátor3 Richard Blumenthal ptal zástupců telekomunikačního průmyslu 

jestli byl 5G přenos kdy testován, bylo mu odpovězeno že ne. Je více než jasné co je ten 

důvod, že se telekomunikační firmy nikdy neodhodlaly takový přenos energie testovat. 

Kdyby došlo k testování a výsledky byly zveřejněny, nikdy by nemohlo dojít k zavedení 

něčeho takového. Stejně tak nebyla nikdy testována 4G a žádná jiná technologie které jí 

předcházely. Prostě to hodili na nás, na lidi, jako na pokusné králíky. 

Známý aktivista a odborník na spiklenecké tendence, David Icke mluvil s jistým lékařem 

v New Yorku, kde tento pracuje ve dvou nemocnicích. Lékař byl současnou situace nesmírně 

pohoršen. Stěžoval si, že jim bylo řečeno, že mají nemocné léčit jakoby měli plicní choroby, 

ale toto že žádné plicní ani infekční choroby nejsou. Spíš se to podobá tomu, jakoby tito lidé 

letěli v letadle ve výšce asi 10 tisíc kilometrů a někdo odřízl vyrovnávání tlaku v kabině a tím 

pádem veškerý přísun kyslíku zmizel. Všichni pak zemřeli na nedostatek kyslíku. Tento lékař 

přiznal, že ještě nikdy neviděl tolik nemocí a úmrtí, způsobených nedostatkem kyslíku. 

Vědci a lékaři protestují proti 5G technologii 

Už v r. 20154 poslalo více než 200 vědců ze 41 různých zemí zprávu do OSN, kde varovali 

před použitím 5G technologie a označili ji za velmi nebezpečnou pro lidi a pro přírodu. OSN 

nereagovalo a v r. 2017 to bylo dalších 180 vědců a lékařů ze 36 zemí světa5, kteří vyžadovali 

moratorium na tuto technologii. Opět, nic se nestalo, takže v r. 2019 se 26,000 vědců 

zasazovalo o zrušení 5G technologie a označovali ji za nesmírně nebezpečnou. Ani ti se 

nedočkali výsledků. (5G anténa na obrázku) 

Letos v lednu6 se přidalo 255 vědců z 11 národů světa, kteří 

poslali varování na WHO a OSN, kde žádali o ochranu před 

touto radiací7. 

Seznam několika dalších dopisů, žádostí a varování, které 

byly zaslány na nejrůznější významné organizace, je možno 

najít na stránce ‘Environmental Health Trust8‘. 

Noviny ‘Brussel Times‘ přinesly zprávu o demonstraci 

z ledna 2020, které se zúčastnilo 200 vědců a 100 dalších 

demonstrantů, kteří protestovali proti 5G technologii přímo 

v Bruselu. A přese všecky protesty plán pokračuje dále, 

ohledy na nás, na naše zdraví a na naši budoucnost veškeré 

žádné. 

Nebezpečí z mikrovlnných antén je obrovské. Je mnohem větší, než bychom si ve své 

největší fantazii dokázali představit. Všecky ty antény, jak je vidíme ve městech, na 

domech a hlavně na nemocnicích, školách a domovech pro důchodce, nesmírně škodí. 

Zbavují nás spánku, zdraví a i naší budoucnosti. Zbavují nás života. 

 
Záběr z videa: 

https://www.youtube.com/watch?

v=u4G6r8_e4l4 



I přesto, jak jsou škodlivé, tyto mikrovlnné antény nejsou spuštěny naplno. Používají pouze 

malou část své kapacity, která je ale více než postačující, protože mobilní telefony jsou velmi 

nenáročné. Kdyby byly tyto antény někdy někým spuštěny naplno, tak jsou schopny usmažit 

celé obrovské město plné lidí během načisto pár minut. 

Kdyby k něčemu takovému došlo, to by mělo pro pachatele jednu výhodu: mikrovlny sice 

zahubí veškerou populaci, zvířata a rostliny a přitom nepoškodí a neznečistí budovy. 

Co nám Číňané neřekli 

Jak říká Dana Ashlie9, v souvislosti s koronavirovou nemocí nám Číňané neřekli o mohutném 

zavedení 5G technologie ve Wuhanu. Naštěstí to bylo hojně publikováno jinde. Již v r. 2018 

se Číňané rozhodli zavést 5G po celé zemi a Wuhan mělo být první město, tímto pokrokem 

poctěné. První zkušební provoz byl naplánován přesně na ‘Vojenské letní světové hry‘ 

v listopadu 2019. Nemocnice byly vybaveny novou technologií jako první. 

Čína dokonce vybudovala anténu 

obrovské velikosti, o průměru 70m 

v provincii Huang, kde se nachází i 

město Wuhan. Číňané opravdu poctivě 

svůj plán na zavedení 5G provedli a pak 

pouliční kamery zachycovaly lidi, jak 

padali na ulici v mdlobách, omdlévali 

v obchodech a třásli se jako v křeči. To 

všecko bylo svědectví toho, jak živý 

organismus reaguje, když není 

okysličován. Kolik z těchto lidí se 

postupně uzdravilo a kolik z nich na to zemřelo, zatím nevíme a asi se to nikdy nedovíme. 

5G, neboli 60 GHz v Italii 

Italie též10 podlehla koronaviru. Důvod pro to je zjevný: již v červnu 2019 ohlásila firma 

Vodafone Italia že přešla na 5G síť v celkem pěti italských městech: Milano, Řím, Turin, 

Boloňa a Neapol. Do roku 2021 plánují mít sto měst vybavených tímto druhem energie. 

V severní Itálii, přímo v blízkosti Milána a Benátek, jsou také dvě z největších amerických a 

spojeneckých (NATO) leteckých základen v Evropě. Je tam strategická základna Aviano a 

letecká základna Ghedi-Torre a tyto skladují i jaderné zbraně. My samozřejmě nemůžeme 

vědět co se na takové základně děje a jak moc tato činnost ohrožuje celé okolí. 

5G neboli 60GHz na výletních lodích 

Mnohým výletním lodím nebylo před časem dovoleno přistát z důvodů podezření na 

koronavirus. Někdo by namítl, že se na nich nevyskytují 5G antény, což je sice pravda, ale 

zároveň to pravda není. Firmy, které tyto lodi vlastní se tím přímo nechlubí, ale 5G mají a 

používají. Dokonce v reklamní literatuře překládají internetové spojení jako přednost, i když 

neříkají jakým způsobem je docíleno. 

Lodi, náležející ke skupině ‘Diamond Princess‘ se vyznačují skvělým internetovým spojením 

po celém světě, které jim poskytuje ‘Medallion Net‘. Je docilováno napojením na satelit, 

který je majetkem firmy LuxGovSat, což je luxemburgská vláda. Tento satelit používá 

 
Mikrovlnná anténa v provincii Huang. Záběr z videa: 

https://www.youtube.com/watch?v=GVMwzbAVQR4 



frekvence vyhrazené pro vojenské použití, za účelem obrany a bezpečnosti národa. Čili, 

využívá vojenskou špionážní síť, kterou pak používají i všichni cestující na výletních lodích, 

což je sen pro každou diktátorskou vládu a špatná správa pro občany samotné. 

Už mikrovlnná frekvence 2.4 GHz velice škodí lidskému organizmu a jiným živým tvorům. 

Způsobuje nejen rakovinu, ale celou škálu jiných, těžkých a smrtelných nemocí. Takže naše 

zábava povídání si na mobilu nás vlastně stojí naše zdraví. A to je jen 2.4 GHz. Jak pak asi 

musí být škodlivé 60 GHz! Vždyť už ta čísla, ten rozdíl mezi nimi nám má správně bít do očí, 

protože je to šílenství něco tak nebezpečného používat mezi živými tvory a rostlinami. 

Jak taková nemoc postupuje 

Onemocnění11 které je způsobeno mikrovlnami začíná většinou horečkou a pak se dostaví 

suchý kašel, ve kterém není hlen. Nemocní se také dusí a lapají po vzduchu. Kdyby šlo o 

zápal plic, tak by byl s kašlem vždycky spojen hlen a dokonce bychom mohli podle jeho 

barvy určit, ve kterém stadiu nemoci se pacient nachází. 

Při zápalu plic se totiž také někteří pacienti dusí a trpí nedostatkem kyslíku, což je zaviněno 

tím, že hlen a voda v plicích zamezují krevnímu hemoglobinu aby na sebe vázal kyslík ze 

vzduchu. 

Jenže u koronavirové chřipky je kašel suchý a i když plíce neobsahují žádný hlen, který by 

zabraňoval vstřebávání kyslíku, přesto jsou příznaky jeho nedostatku stejné, což je lapání po 

vzduchu a namodralá pokožka. To je způsobeno tím, že krevní hemoglobin není schopen na 

sebe kyslík vázat. 

Jestli je to všecko pravda, co je pak koronavirus? 

Ono to vypadá tak, že žádný hrozivý koronavirus neexistuje a že je to jen další odrůda 

obyčejné chřipky, způsobená 60ti Giga Hertzovými vlnami. Takže všechna ta ‘epidemická‘ 

onemocnění jsou způsobena silným elektromagnetickým vlivem. Koronavirus navíc není nic 

nového. Byl tady už dávno a na běžných čisticích prostředcích jako je třeba Lysol najdete 

upozornění, že zabírají i na chřipkové viry typu A, koronavirus a jiné. 

A my všichni jsme postupně těmito frekvencemi ničeni už proto, že bezdrátové internetové 

spojení se dnes vyskytuje málem všude. Zdá se, že to bude časem ještě horší, protože nikým a 

ničím neomezované telekomunikační firmy již pracují na vývoji 6G mikrovlnné energie. 

1 https://banned.video/watch?id=5e8e28ed1f333e003a33793b 
2 https://www.rfglobalnet.com/doc/fixed-wireless-communications-at-60ghz-unique-0001 
3 https://www.jrseco.com/u-s-senator-blumenthal-raises-concerns-on-5g-wireless-technologys-potential-health-

risks/ 
4 https://www.emfscientist.org/images/docs/EMF_Scientist_Press_Release_5-1-2015.pdf 
5 https://www.jrseco.com/wp-content/uploads/2017-09-13-Scientist-Appeal-5G-Moratorium.pdf 
6 https://emfscientist.org/index.php/emf-scientist-appeal 
7 https://www.jrseco.com/wp-content/uploads/2017-09-13-Scientist-Appeal-5G-Moratorium.pdf 
8 https://ehtrust.org/small-cells-mini-cell-towers-health-letters-scientists-health-risk-5g/ 
9 https://www.youtube.com/watch?v=M4smIaaRbq8 
10 https://5gobservatory.eu/vodafone-italia-switches-on-5g-in-5-cities/ 
11 https://www.youtube.com/watch?v=CtfqUtW_8AA 

 



KAPITOLA 4 

DAVID ICKE VYSVĚTLUJE DŮVODY PRO COVID-19 

16. dubna 2020 

Následky této neexistující nemoci budou přesto velmi těžké a to nejen kvůli nucenému nošení 

roušek, ale kvůli karanténě a kvůli tak zvanému ‘společenskému distancování‘. Proč 

‘společenské distancování‘? Znamená to snad že se máme stranit společnosti a žít jako 

poustevníci každý osaměle? Samozřejmě, nechtějí aby se lidé spojili, smluvili, sjednotili. Ti, 

kteří spolu diskutují, často přijdou na mnoho důležitých detailů a to není žádoucí. 

Peter Denk, vydavatel informačního listu ‘Zeitprognosen1‘ správně předvídá, že takové 

distancování bude mít vážné psychické následky na velkou část populace. Většina lidí není 

uzpůsobena k tomu, aby seděli sami doma a přemýšleli pouze nad tragedií, která je postihla. 

Je nutno si uvědomit, že mnozí touto karanténou ztratí úplně všecko, zaměstnání, příjem a 

mnohdy i rodinu a střechu nad hlavou. 

K tomu jsou ještě pomocí televize bombardováni neustálým zveličováním skutečnosti a 

špatným výhledem do budoucna jak pro ně samotné, tak pro jejich rodiny, pro jejich státy a 

pro celý svět. A jak udržet děti doma v klidu a pohodě a nepřijít při tom o zdravý rozum? To 

ať chudákům rodičům někdo vysvětlí. 

Mnozí lidé jsou zvyklí ventilovat stresové situace tím, že své problémy diskutují s druhými. 

Nejen že se jim uleví psychicky, ale ještě mohou přijít formou rozhovoru na nějaké řešení. 

Jiní snižují úroveň stresu tím, že chodí běhat do parku, další chodí nakupovat, anebo po 

cukrárnách. Každý se vybíjí jinak, každý má svůj vlastní způsob na snížení stresové hladiny. 

A teď je jim tato možnost vzata a celý svět je uvržen do samotky a přitom všichni víme že ti, 

kteří jsou uvězněni na samotce se často z toho zblázní. 

Je očekáváno, že až naši tajní manipulátoři docílí co plánovali, což je totální zničení lidské 

psychiky a světové ekonomie, pak epidemie zanikne tak rychle, jak vznikla. Bude ovšem 

mnoho těch, kteří budou totálně zbankrotováni. Lidé budou bez peněz, bez zaměstnání a bez 

vyhlídek na lepší budoucnost. Stanou se závislými na státu a je nepravděpodobné, že by 

z této situace kdy našli východisko. 

Stát potom s nimi bude moci manipulovat jak chce a oni budou muset poslouchat, protože 

nebudou mít jinou možnost. Nebudou schopni ani o jiné možnosti přemýšlet. A kdyby jim 

stát odřízl podporu, tak skončí na ulici hladem a nebude nikdo, kdo by jim mohl podat 

pomocnou ruku, protože všichni na tom budou stejně. 

Toto všecko se ale promítá ještě dále. Když se celé miliony lidí nacházejí ve stavu napětí, 

vzteku, provinění, strachu a mnohdy i paniky, tyto všecky záporné pocity se hromadně 

promítají do našeho společného energetického pole, které známý vědec Rupert Sheldrake 

nazývá ‘morfogenetické pole‘. Odtud mají možnost zpátky působit na naši planetu a její 

obyvatele a vést ji k ještě větším katastrofám. Nesmíme zapomínat, že my všichni, jak tady 

na světě jsme, jsme prakticky jeden tvor a sdílíme mnohé s těmi druhými, ač chceme či 

nechceme a ať nám jsou sympatičtí nebo ne. 

Už jen když si uvědomíme, že všechny malé obchody jsou zavřeny, ale Amazon prodává 

pořád dál. Stejně tak si vedou i jiné velké řetězce. Jarčina Pizzerie je zavřená a její majitelka 

bankrotuje, ale Global Pizza, velký řetězec má otevřeno a nikdo mu nehrozí sankcemi. Takže 



ta celá karanténa, to nedobrovolné ‘společenské distancování’ je pouze na zkrachování 

malých živnostníků, zatím co velcí kapitalisté prosperují dále. Dokonce se dá očekávat, že 

budou prosperovat ještě lépe než předtím, protože karanténou se právě zbavili konkurence. 

Proto je naprosto nutné okamžitě skončit s tímto embargem, s tímto stanným právem a vrátit 

všecko pokud možno do původního stavu. Čím déle s tím budeme otálet, tím více podnikatelů 

zkrachuje a jejich ztráty pocítíme my všichni, i když nemáme na jejich podnikání žádnou 

účast. Věřte, pocítíme to i my a pocítí to celý národ. 

Jak to vidí David Icke 

David Icke2 říká, že naše tajná vláda nezná hranice, je prostě všude. Její činnost je stejná jak 

v Americe, tak v Indii, v Číně a všude jinde. Na počátku této paniky se v Číně rozhodli že je 

to virus, tak je to virus, i když se jim ho nikdy nepodařilo isolovat. Ale otestovali ho! Sice 

neměli s čím ho porovnat a přesto začali hned volat do světa, že jde o celosvětovou epidemii. 

A pak šla čísla zasažených a mrtvých nahoru a ti, co paniku naplánovali a způsobili, byli celí 

šťastní, že měli svůj vytoužený smrtelný virus a celosvětovou pandemii k tomu. 

Jenomže těch mrtvých nebylo dost a tak museli změnit taktiku. Postupně byl každý, kdo šel 

do nemocnice s čímkoliv, ať už měl chřipku, nebo zlomeninu, či močové potíže nebo 

vymknutý kotník, testován na koronavirus. A když tam náhodou zemřel, pak zemřel na 

koronavirus, neboli na COVID. 

Postupně to došlo tak daleko, že i ti, kteří testováni nebyli, byli prohlašováni za oběti COVID 

infekce, když náhodou v nemocnici zemřeli. Hodně lékařů je tímto podvodem znechuceno a 

mnozí si veřejně stěžují na internetu. Jenže nemohou v tom nic dělat – jednou dostali příkaz 

shora, aby vedli všechna úmrtí jako coronavirus, tak musejí poslouchat. Jedině tak se podařilo 

vyhnat úmrtnost dostatečně vysoko. 

Další novinka je, že po příchozích pacientech chtějí nemocnice podepsat nový formulář. 

V něm je zabudována věta, že si pacienti nepřejí, aby byli při jakémkoliv selhání 

kříšeni. Znamená to, aby nechali každého nemocného při první příležitosti zemřít. Je to 

všecko šikovně zabaleno a většina nemocných ani neví, že svým podpisem dávají 

k něčemu takovému souhlas. 

Skutečnost je, že když vezmeme veškerá úmrtí po celé Evropě a Anglii za tento rok a 

srovnáme je s tím, kolik bylo úmrtí ve stejné době vloni, tak se ta čísla příliš neliší! Ne, není 

zvýšená úmrtnost. Ne, není žádná epidemie. Ne, všecko je při starém, pouze vlády se 

zachovaly jako nedospělé děti, způsobily paniku a media jim s tím přeochotně pomáhala. 

Přeplněné nemocnice? 

Nemocnice předstírají, že je nával pacientů a přitom čekárny jsou prázdné, lůžka pro pacienty 

taky. Asi proto dali k nemocnicím ozbrojené stráže, celé v černém, které vypadají jako 

Antifa, a které nedovolí nikomu vstup. Nejspíš nechtějí, aby bylo vidět jak málo skutečně 

nemocných tam doopravdy je. 

Jedna známá pracuje jako zdravotní sestra ve státě Kentucky v Americe. Ptáme se jí, „jsou 

opravdu nemocnice přeplněné pacienty s koronavirem?“ Odpovídá: „Zatím ne, my se na to 

teprve připravujeme.“ Neustále se připravují, pořád dokola se připravují a nemocní žádní. 



I v Číně jsou budovány nové nemocnice a všechny jsou prázdné. COVID jako celosvětová 

epidemie se prostě neosvědčil. Většina těch, kteří chřipku dostali, tak říkají, že příznaky jsou 

mírné a onemocnění se tak moc podobá běžné chřipce, že by správně nemělo být označováno 

za něco jiného. Také počet úmrtí není zdaleka ten, jak bylo očekáváno a přitom karanténa 

stále přetrvává. A tak se začalo plánovat a prorokovat a strašit s tím, ‘co teprve přijde’. 

Plánování toho, co přijde 

Podle Davida Icke se v Británii rozhodli obrátit se na počítačové simulace. Vytvoří model 

toho, co předpokládají, že se stane a tento pak hodnotí namísto skutečné situace. Jejich 

profesor a epidemiolog Neil Ferguson je odborník na tyto triky a ze své pozice háže čísly 

vlevo-vpravo. Podle něho mělo zemřít 2,5 milionů Američanů na COVID a na bázi této 

předpovědi byla nadiktována celosvětová karanténa. Takže nějaký ubohý počítačový model 

je důvodem pro celosvětovou izolaci a následnou ekonomickou katastrofu! 

Univerzita, kde Neil Ferguson učí je v přímém poměru se Zednáři. Je to vlastně jejich 

instituce. A financování pro laboratoř profesora Fergusona přichází z nadace Gatesových. 

Tito lidé a jim podobní ovládají svět pomocí strachu. Považují se za ty, kteří sedí na vrcholku 

pyramidy a mají veškeré znalosti. Čím nižší stupně pyramidy, tím méně znalostí je mezi těmi, 

kteří je zaplňují. Ten úplný spodek, to jsou běžní lidé a doktoři, ti jsou vycvičeni pouze aby 

poslouchali příkazy. Ale proto se ti tam nahoře bojí ze všech nejvíce a bojí se úplně všeho, 

hlavně pak nás, protože ze své pozice nevidí celkový obrázek. 

Kdo nám vládne? 

Jak říká Icke, světu vládnou psychopati a jejich rozkazy vykonávají idioti. To je přesně jak to 

říká. Ve všech případech, ať se děje co děje, jsou vždy v pozadí psychopati, kteří událost 

naplánují a zorchestrují a pak je tam hromada těch, kteří neví co jsou, kde jsou a co se děje a 

tito slepě vykonají příkazy shora. 

Tak na příklad Světová zdravotnická organizace WHO byla vytvořena rodinou Rockefellerů, 

což jsou američtí boháči, plně oddaní myšlence na depopulaci a na Nový světový řád (NWO), 

neboli na jejich vlastní vládu celému světu. Jsou rovněž zakladatelé skupiny Bilderbergů, 

Trilaterální komise, CFR a jiných, vesměs tajných, nebo polotajných spolků. 

WHO diktuje lékařům, jak se mají v této neskutečné epidemii chovat a lékaři nemohou jinak 

než poslouchat. WHO rovněž nadiktovala státům zavedení karantény, roušek a distancování a 

všichni ji poslechli. Druhým největším podpůrcem organizace WHO, přímo po americké 

vládě, je Bill Gates. 

Je to celé jeden kult a obsahuje mnoho známých jmen. A všichni mají ten stejný záměr: 

dostat nás, běžné lidi pod jejich totální a totalitární kontrolu. Toto chtějí docílit jakýmkoliv 

způsobem, ať už nemocemi, kalamitami, či jakkoliv jinak. 

Jejich problém je jen jeden: nás je víc! 

Satelity také a umělá inteligence 

Elon Musk je podle Davida Icke ještě něco horšího než psychopat. Dobře ví, co 5G 

technologie způsobuje a přesto denně vypouští další a další satelity, které jsou uzpůsobeny na 

to, aby vyzařovaly 5G mikrovlny zpátky na nás, na zemi. Odhadem už vypustil asi 20 tisíc 



satelitů, ale chce jich tam dostat celkem 42 tisíc! Už teď si astronomové stěžují, že kvůli 

satelitům nevidí oblohu, ale zdá se, že je to všem jedno, nikdo si jejich stížností nevšímá. 

A zatím co lidé po celém světě sedí zavřeni doma a vyrábí si žaludeční vředy s pomocí 

strachu, že by mohli dostat nějakou neexistující chřipku, Elon Musk získal povolení od 

americké Federální komunikační komise (Federal Communication Commission), které mu 

umožňuje postavit asi 1 milion pozemních antén v Americe. 

Tyto antény se skrze 5G elektromagnetické vlny spojí s jeho satelity kdesi tam nahoře, na 

obloze a vytvoří dokonalé technologické šílenství, celou síť okolo naší planety, které říkají 

‘Smart Grid’, neboli ‘chytrá síť je satelitní síť, s jejíž pomocí je možnost pokrýt 5G 

technologií každý čtvereční centimetr naší planety. A pak budou všichni lidé napojeni na 

počítačovou inteligenci, tak zvanou AI (Artificial Intelligence). Neboť tohleto je snaha nás 

všecky zrobotizovat. Sám Musk přiznává, že to může být konec lidské společnosti na zemi. 

Založil rovněž firmu, která se jmenuje ‘Neurolink’ a která zkouší napojit lidský mozek na 

počítač. Postupně nás chtějí všecky přeměnit na živé roboty, na cyborgy, kdy bude počítač 

myslet za nás a my budeme slepě vykonávat, co nám přikáže. 

Že to není možné? Ale je! Už dnes hodně z nás nechává televizi myslet za sebe, aniž by 

pátrali, jestli to, co se tam dovídají dává smysl, nebo ne. O to, jestli je to pravda se už vůbec 

nikdo nestará, protože když to řekne hlasatel v televizi, tak to přece pravda musí být. 

Nesmíme zapomenout, že jsme všichni poslechli nesmyslné příkazy a zůstali jsme sedět 

doma. Mnozí tím zničili své firmy, jiní přišli o zaměstnání a to jen proto, že uvěřili 

televizním strašákům. Není to dostatečný důkaz? Kdyby tomu totiž nevěřili, tak by se 

takovým příkazům bránili. Jenže zde nebyl žádný odpor. 

Totální kontrola nás všech 

Že Elon Musk myslí tímto způsobem není čemu se divit. Už jeho děda vedl ve 1930. letech 

v Kanadě ‘Technokratickou stranu‘. Tato strana propagovala přesně ten druh lidské 

společnosti, kterému se teď blížíme. Stejně tak otec Billa Gatese, ten byl vedoucím 

organizace ‘Planned Parenthood’ (Plánované rodičovství, neboli potraty a prevence početí) a 

velkým zastáncem Malthusova způsobu na umělé vyhubení některých nežádoucích částí lids, 

jako jsou hlavně starší lidé, nemocní a poznamenaní. 

Takže pokud toto všecko bude pokračovat tak jak plánováno, tak až nám samotným bude 

šedesát a budeme se těšit do penze, tak nám místo penze dají jed, abychom předčasně 

zemřeli. Jinak to vyjádřit nejde. Možná si myslíte, že ta doba, kdy vám bude šedesát je 

daleko, ale to není pravda. Je to prakticky za rohem, protože čím starší člověk je, tím rychleji 

čas letí. Aspoň se to tak zdá. 

Všichni tito lidé jako jsou Musk, Gates, Bezos (majitel Amazonu) by měli být jednou a 

provždy odstraněni. Za jejich miliony páchají pouze zlo a ženou celé lidstvo do záhuby. 

Dokonalá kontrola 

To je to stejné, jako když někdo dostane do těla miniaturní mikročipy, které budou obsaženy 

v tak zvaném ‘očkování.’ Tito lidé jsou pak na dálku kontrolovatelní a kdyby neposlouchali, 

může dojít i k jejich předčasné eliminaci. 



Také sledování kontaktů, sledování naší aktivity, i když je nám předkládáno jako nevinné 

pátrání, jestli se nesetkáváme s někým nemocným, není nic jiného, než další krok k našemu 

zotročení. Vždycky se musíme ptát, kdo tím získává a co je ten skutečný důvod. Sledují 

opravdu naše kontakty, anebo něco jiného? A proč? Chceme být takto sledováni? 

Bylo zjištěno, že firmy ze Silicone Valley v Americe, jako je Google, Apple a jiné, prodávají 

informace, získané skrze mobily jednotlivých uživatelů vládám k dalšímu zpracování. 

S pomocí těchto údajů je pak vyhodnocováno, jestli na příklad nedošlo někde k většímu 

shromáždění, nebo jestli uživatel nepatří k nějaké nežádoucí organizaci. Svoboda slova a 

pohybu? Kde jsou? Asi se schovávají. 

Je těžko uvěřitelné že by byl někdo schopen rozpoznat, jestli osoba, se kterou jednáme, má 

COVID nebo ne na dálku, skrze mobil. Zasažení touto chřipkou se nepozná jen tak. I testy, 

k tomu účelu používané testují něco zcela jiného, než je nám říkáno. Takže Google-Apple 

spolehlivě sbírají informace o něčem zcela jiném, než co přiznávají veřejně. 

Plán na zotročení lidstva je velmi starý 

Plán na podřízení lidstva jedné svrchované, globalistické vládě byl poprvé veřejně odhalen 

v roce 1969, kdy Dr. Richard Day uspořádal přednášku pro některé vybrané zasvěcence, kde 

jim tento plán vyjevil. Nikdo si na této schůzi nesměl dělat poznámky, nikdo nesměl jeho 

proslov nahrávat na magnetofon. Přesto se našel jeden člověk, který si dokázal hlavní údaje 

poznamenat na ubrousek a později z nich celou přednášku zrekonstruovat. 

Během této přednášky se Dr. Day zmiňoval o technologickém vývoji a i o internetu a přitom 

internet byl objeven až v 1980tých letech. V jednom místě prohlásil: „zařídíme, že jak 

chlapci, tak i děvčata budou naprosto stejní.“ Předpověděl dokonce masovou emigraci 

nežádoucích elementů do Evropy a to již v roce 1969! Jak to, že toto všecko věděl? Protože 

všecko to, co se dnes děje je součástí dlouhodobého plánu, který byl vypracován před mnoha 

lety. Tajní vládci světa neboli globalisté, plánují běžně na 50 a více let dopředu. 

A pak pomalu postupují, krůček po krůčku a nám se to nejeví jako nic velkého. Ale když 

dojdeme na konec, jako třeba dnes, a otočíme se zpátky, pak můžeme vidět, jak jednotlivé 

kroky vedly všecky k tomu stejnému a pak konečně pochopíme i smysl každého z nich. 

Zničení soukromníků a digitální měna 

Náš svět se podle těchto lidí jeví jako pyramida. Proto všude tolik pyramid, i když často 

stylově nesedí se svým okolím a proto tolik pyramidální symboliky. Tuto pyramidu si 

globalisté vysvětlují následovně: ten vršek, ta špička, to jsou oni. Oni mají veškeré vědomosti 

a kontrolují celý zbytek pyramidy. Pod nimi jsou jejich pomahači, pak další pomahači a úplně 

dole je běžný lid, neboli ‘zbyteční jedlíci’, či ‘nemyté masy’, jak nás titulují. Někde uprostřed 

této pyramidy je policejní stát, který drží celý hierarchický systém pohromadě. 

Takový model ale nemůže fungovat a tito lidé si to dobře uvědomují. To proto, že mnozí 

z nás mají nezávislý příjem z vlastního podnikání nebo z jiné samostatné činnosti. Ty pak 

není možno namačkat do stejné šablony spolu s chudinou, zbavenou všech možností a 

vyhlídek. To prostě nejde. Proto je snaha zničit současnou karanténou všecky ty snaživé, 

zničit veškeré volné podnikání, iniciativu a vynalézavost. Je zde snaha zničit všecky 

soukromníky, podnikatele a ty, s nezávislým příjmem. 



To je samozřejmě komunismus 

Zruinovaní malí podnikatelé a ti, kteří se živí volnou činností, se stanou závislými na státu. 

Stát bude muset poskytnout finanční pomoc všem postiženým, což ho ekonomicky zničí. A 

pak nám bude oznámeno, že současný ekonomický systém je neudržitelný a nefunkční a 

proto musí být nahrazen systémem novým, mnohem lepším. Ten nový systém bude založen 

na digitálních financích. Od té doby se každá maličkost, kterou koupíme, objeví na jejich 

seznamech a nebude nic, co bychom mohli udělat, aniž by to nepodléhalo kontrole shora. Ti 

tam nahoře si samozřejmě tak skvělou příležitost nenechají ujít a brzy budou rozhodovat o 

tom, co si koupit můžeme a co ne. 

Dnes, když přijdete do obchodu a platíte kartou, tak vám někdy mohou oznámit, že karta je 

nepoužitelná. Když je to kredit karta, váš limit může být vyčerpán; když je to debit karta, na 

účtu nemusí být dostatek peněz. Pak máte vždycky možnost vytáhnout peněženku a zaplatit 

hotovýma. Ale když nebude hotovost a vy budete mít pouze plastikové peníze ve formě karty 

a banka vám její provoz zastaví, tak nebudete mít možnost koupit vůbec nic. 

Nemluvě o tom, že digitální peníze nejsou vůbec jisté. Je zde vážný problém a ten se nazývá 

elektro-magnetický puls. Stačí jedna EMP puška a všechen náš digitální majetek je ten tam. 

Počítačové systémy prostě nejsou spolehlivé. Proto musíme stále zakládat ode všeho kopie. 

Digitální měna by měla pro neviditelnou sestavu obrovské výhody. Jednak by mohli veškeré 

změny provádět pouhým ťukáním do klávesnice a také by měli možnost okamžitého vybrání 

velkého množství peněz, což by tvořilo jejich likviditu. Mohli by také snadno udělat 

jakoukoliv měnovou reformu a stálo by je to pouhé zmáčknutí pár knoflíků. Stejným 

způsobem by mohli vytvořit okamžitou inflaci, nebo deflaci a taky by mohli navodit finanční 

kolaps, neboli bankrot, nás všech, a to navíc celosvětově. 

Ale prvně a předně nás budou zkoušet pomocí digitálních peněz okrást o všecko, co máme. 

Fašismus nebo komunismus? Vyberte si! 

Takový společenský systém by mnozí nazvali fašismem; jiní by ho prohlásili za komunismus. 

Ale ten pravý název je technokracie. Technokracie je společenský systém, který nevedou 

volení politikové, ale byrokrati, vědci, inženýři a jim podobní. Volení politikové budou 

v technokracii vyřízeni hned v prvním kole. Převážná většina politiků stejně nemá zdání o co 

se doopravdy jedná. Vůbec nevědí a nechápou co se děje v Silicon Valley v Americe, odkud 

technokrati už hezky dlouho řídí celý svět. 

Ano, Silicon Valley a taky Israel. Israel je druhé světové Silicon Valley. Veškerý výzkum, 

veškeré plánování rádi provedou, ale zavést si v zemi 5G v žádném případě nechtějí. Zřejmě 

o této technologii ví víc než my. 

Jen na ukázku, však si vzpomeňte, jak všichni politikové pilně zavírali hranice, věznili své 

vlastní občany doma a zavírali školy a nemocnice. Všichni poslouchali příkazy technokratů a 

ne odborníků, lékařů a biochemiků. Ani zblo důkazů k tomu nepotřebovali a poslechli 

všichni, do posledního, hodní chlapci a děvčata! 

Policie a soudy, které se správně mají starat o udržování veřejného pořádku, jim v zavedení 

totalitárního systému jen pomáhaly. Mnozí vědomě, mnozí nevědomky a ještě si určitě 

mysleli, že dělají dobrou věc a že nás chrání před tou strašlivou koronou! 



Tato karanténa nemá nic do činění s ochranou zdraví; je to ukázka moci. Zavírají nás doma, 

aby nás zredukovali na nulu. Aby v nás vyvolali pocit, že nic neznamenáme. Nesmíme se 

nechat ovládat! Bránit se takovému útlaku je ve skutečnosti naše povinnost. 

Co způsobilo současnou situaci – STRACH 

David Icke je toho názoru, že jsme sami způsobili současnou situaci tím, že jsme dali souhlas 

s nadvládou jiných. A přitom je to nadvláda pomyslná, ale my jsme s touto iluzí souhlasili, 

čímž jsme jim tam nahoře dali moc. Z toho je pouze jedno východisko, vzít tuto moc zpátky. 

Přestat uctívat něco, co neexistuje. Přestat spolupracovat s agendou, která na nás byla 

nanucena a která není ani v nejmenším k našemu prospěchu. Pak teprve uvidíme, kde je 

skutečná moc: ta skutečná moc je v rukou většiny. A ta většina jsme my! 

Naše situace není beznadějná. Postupem času, jak dochází k dalšímu a dalšímu odhalování 

pravdy, hodně z nás začíná tyto informace chápat. Důležité je, že tajemný kult manipulátorů, 

který ovládá všecky vlády světa, byl odhalen. Tím pádem světové události přestaly být 

záležitostí náhody, ale staly se součástí nekalého plánu. Všecko, co dříve bylo tajné tím vyšlo 

na světlo a odtud není cesta zpátky. 

Jakmile jednou pochopíme, že to všecko je záměr, jakmile jednou prohlédneme a otevřeme 

svá srdce, pak zdi toho vězení, ve kterém jsme uvězněni zmizí a my se staneme mocnými. 

Jejich způsob, kterým nás ovládají zabraňuje skutečnému rozvoji naší osobnosti a zamyká 

nás do jakési bubliny, odkud můžeme všecko sledovat pouze pomocí svých pěti smyslů. Ale i 

sami globalisté se nacházejí v bublině, která je pouze o trošku větší. 

Když ztratíme strach, pak děláme to, co je správné, aniž bychom se museli někoho ptát na 

souhlas. Ten, kdo potřebuje souhlas druhých, má strach. Když strach nemáme, pak vykonáme 

to, co považujeme za potřebné a nenecháme se brzdit myšlenkami na následky našich činů. 

Ten, kdo se stará o následky, má rovněž strach. Když tento strach ale ztratí, pak se o následky 

starat nemusí, protože vždycky udělá to, co je správné. 

Toho se tento kult globalistů obává. Mají nekonečný strach z lidí, kteří strach nemají, protože 

strach je oběživo kontroly. Když se lidé nebojí, pak oni sami ztrácejí platidlo kontroly. To je 

důvod, proč máme veškerou moc, kterou oni nemají, protože oni sami jsou neustále sžíráni 

strachem. A jejich největší strach je strach z lidské společnosti, která by pochopila, že toto 

všecko je jeden plán, jejich plán a že je pro nás neprospěšný. Protože pak by měli prohráno. 

Globalistický kult může kontrolovat pouze takovou populaci, která nic neví a nic nechápe, na 

nic se neptá a je nekonečně poslušná. Jakmile ale lidé prohlédnou jejich intriky a manipulace, 

pak je s nimi konec. Nikdo už nikdy nebude věřit ani jim samotným, ani jejich zpravodajům, 

hlasatelům věštcům, vědcům, nebo odborníkům. 

Zkuste to a ptejte se vždy jednu otázku: „co budou následky toho, když si dál nenechám líbit 

nic z toho co se děje a vystoupím proti tomu?“ A pak se ptejte dále: „co budou následky toho, 

když neudělám nic?“ A zjistíte, že ty následky vaší nečinnosti jsou daleko horší, než když 

přestanete souhlasit a postavíte se na odpor. 

Jak se můžeme bránit 

Předně je nutno se postarat, aby se už nikdy žádná karanténa, roušky a společenské 

oddalování neopakovaly. Všecka tato nesmyslná opatření, která vůbec ničemu nepomáhají, 



ale nesmírně nám škodí, omezují naši svobodu a zbavují nás základních práv člověka. Dále je 

nutno zachránit co největší počet malých podnikatelů, nebo se staneme obětí 

bezkonkurenčních velkých řetězců. 

Je nutné, abychom aktivně požadovali zrušení všech instalací 4G a 5G technologií všude na 

území Republiky. Bezdrátová technologie může být nahrazena optickými kabely, anebo 

jinými, bezpečnějšími způsoby přenosu. Všechny antény musí zmizet ze škol, z nemocnic, 

z kostelů, z veřejných budov, z parků a ze starobinců. 

Počítačová technologie ve školách musí být rozvedena pouze po drátech, neboť wi-fi 

ohrožuje zdraví našich dětí a tím i naši budoucnost. 

Přehled 5G instalací v České republice je veřejně vystaven na internetu, na stránce 

https://rlan.ctu.cz/en 

Budoucí maminky, nenechte se prohlížet ultrazvukem, abyste zjistily pohlaví dítěte. Tím 

ohrožujete jeho zdraví a jeho budoucnost. Takový sken musí proniknout až do hloubi toho 

schouleného tělíčka, které není zvyklé na takové drastické zásahy. To, že ten malý tvoreček 

nijak neprotestuje neznamená, že mu to neškodí. 

Uvědomte si, že výrobci průmyslového zařízení na kovovýrobu s pomocí ultrazvuku si dnes 

libují, že už vyřešili problémy s roztavením ovládacích knoflíků, které jim ultrazvuk 

způsoboval. O operátorovi tohoto zařízení se nezmiňují. 

Lidé, nedovolte, aby nás globalisté zničili. Čechů a Slováků je už tak málo a přesto, jsme 

z nějakého důvodu klíčový národ. Nějak jsme velmi důležití. Nikde se o tom nemluví, nikde 

se o tom nepíše. Dokonce je možno říct, že je to skrýváno. Zdá se, že není žádoucí, abychom 

si plně uvědomovali své schopnosti, nebo svoji historii, znalosti a možnosti, které – když je 

správně využijeme – dokážou vytvořit ze Země ráj. 

To byl důvod, proč jsem začala psát. Řekla jsem si, dodám Čechoslovákům informace a oni 

s pomocí své vynalézavosti se postarají o nápravu. Proto nedopusťte, aby nás zlo zničilo! 

Jak to kdysi napsal přiléhavě Jan Neruda: 

… Přežil jsem matku svou, žiji jen památce; 

přežil jsem lásku svou, měl jí tak nakrátce. 

Všecko jsem oplakal, zase se osvěžil. 

Tebe bych, národe, tebe bych nepřežil. 

1 http://www.krisenrat.info/zeitprognosen.html 
2 https://banned.video/watch?id=5e8e28ed1f333e003a33793b 

 



KAPITOLA 5 

VÁLEČNÁ MAŠINERIE V EVROPĚ, SKORO JAKO ROK 1968 

28. dubna 2020 

Peter Denk píše v jeho informačním spisu1 ‘Zeitprognosen‘ z března 2020, že do amerických 

základen v Německu přibývá obrovské množství vojska a vojenského vybavení. Údajně to 

mělo být 20 000 vojáků, ale pozorovatelům se to jeví jako mnohem větší množství. Jenže 

nikdo se neptá o co jde a tak nikdo ani neodpovídá. Všichni dělají jakoby o ničem nevěděli. 

Potvrdit ani vyvrátit tyto zprávy není možno, protože všecky vojenské základny jsou dnes 

přísně střeženy a nepustí dovnitř ani americké občany s platným pasem. To je celkem 

podivné a mohu potvrdit, že dříve tak tomu nebylo. 

Kdosi si dal tu práci a vylezl na kopec nad Ramsteinem, odkud základnu filmoval. Celkem 

nic se tam nedělo! Žádná velká aktivita nebyla zjevná a skoro se zdálo, že ty pověsti o 

obrovském přísunu vojska byly vymyšlené. Ledaže by letadla zase odletěla a transportéry 

odvezly vojáky a vojenskou výbavu jinam. 

Je pravda, že vojáků a vojenského materiálu přibývá a opravdu, jsou přesměrováváni jinam. 

Údajně jsou plánovány tři trasy pro pohyb celé této mašinerie a sice z Düsseldorfu skrze 

Hanover a Magdeburg do Frankfurtu nad Odrou, což je přímo na polských hranicích. Další 

trasa vede z Düsseldorfu skrze Mannheim, Norimberk a Drážďany na Görlitz, což je rovněž 

na polských hranicích, asi 40 km od Liberce. Třetí trasa je určena pro těžká vozidla, která 

budou vykládána z lodí v Brémach a budou převážena po železnici skrze Mannheim, 

Frankfurt nad Mohanem a Hanover na vojenskou základnu v Bergen, což je přímo ve středu 

Německa. 

Lidé rovněž viděli velké množství letadel, která přistávala v Hamburku, Kolíně nad Rýnem a 

v Bonnu, jedno za druhým, ale samozřejmě, nikdo neví kdo z nich vystupoval, anebo co bylo 

přiváženo. Sledování je dále do velké míry znevýhodněno tím, že všichni mají povinnost 

sedět doma a běhat po venku je přísně zakázáno. 

Je zcela možné, že tento přísun vojenské moci a karanténa z donucení mají hodně co 

společného. S největší pravděpodobností byla karanténa zavedena k tomu účelu, abychom 

neviděli co se kolem nás děje a co je na nás chystáno. 

Válka v Evropě namísto manévrů? 

Článek s názvem2 ‘Stovky US tanků projíždí Německem ‘ (Hunderte US-Panzer rollen durch 

Deutschland) na stránce telefonní firmy ‘t-online.de‘ přiznává, že Amerika ve spolupráci 

s NATO přesunují obrovské množství válečného materiálu k válce ve východní Evropě. Ano, 

doslova to tak píšou, „k válce ve východní Evropě.“ Má to být 8,600 armádních aut (jinde 

říkají 13 000) a více než 1 100 tanků. 

Je to možné? Napřed to měly být pouhé manévry a zatím se namísto cvičení ženou do války? 

A ještě ke všemu to vypadá, jakože je v tom zamíchán celý svět. 

Tak zvaných ‘vojenských manévrů‘ se má zúčastnit NATO a celá spousta jeho členských 

států a partnerů. Zúčastněné státy jsou uvedeny následovně: 

• Státy Evropské unie; 

• Severní Amerika; 



• Kanada; 

• Evropsko-Atlantické společenství (Euro-Atlantic Partnership Council, EAPC) což 

jsou státy: Finsko, Irsko, Malta, Švédsko, Švýcarsko, Bosna a Hercegovina, Srbsko. 

Rovněž bývalé státy Sovětského svazu: Arménie, Azerbájdžán, Bělorusko, Gruzie, 

Kazachstán, Kyrgyzstán, Moldavská republika, Rusko, Tadžikistán, Turkmenistán, 

Ukrajina, Uzbekistán; 

• Středozemní spojenci NATO (The Mediterranean Dialogue) což jsou státy: Egypt, 

Alžír, Israel, Malta, Černá Hora, Jordán, Mauritánie, Maroko, Tunis); 

• Istanbulská kooperace (Istanbul Cooperation Initiative, ICI), což jsou státy: Turecko, 

Bahrajn, Kuvajt, Arabské Emiráty, Katar; 

• Partneři z celého světa (Partners across the globe), což jsou: Austrálie, Nový Zealand, 

Afganistan, Kolumbie, Irák, Japonsko, Korejská republika, Mongolsko, Pakistán). 

Takže tady máme prakticky celý svět. A ten celý svět se žene sem k nám a pak ještě do 

Polska, Bulharska, Estonska, Litvy, Lotyšska, Rumunska a Německa na manévry. Jestli toto 

není 3. světová válka tak já jsem František z Assisi. 

Je pravda, že všecky ty tanky a jiné vybavení už jsou hezkých pár let zastaralé. Kdyby 

opravdu šli do války, snad by používali spíš rakety a řízené střely. Ale tanky? Na co? 

Ulicemi je válečná výzbroj převážena v noci, prý aby nedocházelo k přerušení provozu, i 

když tento není valně žádný, v tomto období stanného práva, libozvučně nazývaného 

‘karanténa‘. Spíš se dá uvažovat, že to všecko převážejí v noci kvůli nám, abychom neviděli 

to neuvěřitelné množství válečného haraburdí, které sem tahají. 

Ze zpráv a z jiných hlášení se o pohybech vojska dovíme velmi málo, protože veškerou 

iniciativu zpravodajských herců převzal na sebe koronavirus. Jinak bychom se možná mohli 

dovědět že americká vojska i s válečnou výbavou se vylodila i na Sicílii, k nemalému údivu 

tamního obyvatelstva. Že by nás šli chránit od nezákonných a nevítaných emigrantů? 

Skeptikové by řekli, že by se spíš dalo čekat, že jim jdou pomáhat. 

Bližší detaily 

Americké vojenské centrum3 Pentagon poskytlo bližší detaily vojenské aktivity v Evropě již 

v r. 2017. Na východním okraji NATO zemí mělo být umístěno 4 200 vojáků, 250 tanků a 

příslušné vojenské vybavení. Tato část armády měla být přemísťována každých 9 měsíců 

z jedné země východní Evropy do druhé. 

Alexander Gruško, náměstek Ministra zahraničí a zástupce Ruska v NATO se vyjádřil, že 

v Kremlu jsou obavy z toho, že tato akce se stává hrozbou pro jeho zemi. Jestli už se vojska 

posunují sem a tam nebo ne, je to vojenská účast přímo na hranicích a jako taková vždycky 

představuje nebezpečí. Vyzývá evropské země aby zrušily aktivní část cvičení NATO kvůli 

oslavám 75. výročí skončení 2. světové války. Je pravda, že cvičení NATO jsou plánována na 

květen, což je měsíc, kdy válka skončila. Snad se pokouší o nějakou zvláštní symboliku?  

Podle amerického tisku se údajně vyjádřil ruský vojenský odborník Alexander Golz, že 

Rusové z opatrnosti přestěhovali jejich vojska na západní hranici, přímo proti jednotkám 

NATO. Sergěj Šojgu, ruský Ministr obrany oznámil, že část toho vojska tam zůstane 

napořád. 



Je nutno rovněž připomenou ruskou lékařskou pomoc Italii, která též obsahovala 14 

vojenských leteckých transportérů, 100 uniformovaných vojenských lékařů a značné 

množství vojenského materiálu. Je to možné že Rusko buduje jakousi základnu přímo na 

území NATO? 

Samozřejmě, podnikat vojenské manévry na území, které je tak blízko Ruska je přinejmenším 

nevhodné, pokud to není přímá provokace. Některé skupiny, jako například anglická4 

‘Zastavte válečné sdružení‘ (Stop the War Coalition) se proti tomu přímo vyjádřily a žádaly 

odvolání tohoto plánu. 

Výmluvy a omluvy 

Velitel amerických vojsk v Evropě5, Generál Christopher Cavoli vysvětluje celou nehorázně 

velkou vojenskou akci jako snahu naučit vojsko zacházet s válečným zařízením rychle a 

efektivně. Vojáci se budou rovněž učit zvládat situaci co se týče zajištění ubytování, dodávek 

materiálu a potravin. (Jakoby to už neznali z jiných válek, které neustále vedou.) Američané 

se prý zúčastňují tohoto cvičení proto, aby založili společný obranný systém pro země 

NATO. 

Koho ale chtějí ochraňovat a proti komu, když je na jejich straně zapojena převážná většina 

světa, protože málem celý svět je dnes členem NATO. Snad nás budou bránit proti Bhutánu? 

Anebo se stali hrozbou světa Eskymáci? 

Tato vysvětlení a obhajoby jsou naprostý nesmysl, vymyšlený na uklidnění těch nejprostších. 

Trošku jiné vysvětlení6 se objevilo na stránce ‘DW.com‘. Současné manévry tam byly 

popsány jako odezva na zvýšenou ruskou agresivitu v Evropě. Takže – Rusové jsou dnes 

agresivní? Kde? Kdy? Kde se ta jejich agresivita skrývá? 

Podle toho7, co říká Claudia Major, odborník na obranyschopnost při ‘Německém institutu 

pro bezpečnost a mezinárodní záležitosti‘ (German Institute for Security and International 

Affairs), Rusko se velmi provinilo tím, že připojilo Krym. To, že Krym patřil vždycky Rusku 

a to, že více než 90% tamních obyvatel hlasovalo dvakrát po sobě o připojení, to jim asi nic 

neříká. 

A pak, co je jim do Ruska a do Krymu? To se jich ani v nejmenším netýká. Jiné státy si 

připojují co se jim zlíbí, Amerika sama okupuje snad každou druhou zemi na světě a 

najednou je plno křiku kvůli Krymu. 

Samozřejmě, západní kapitalisté by velmi rádi měli Krym v kapse, stejně jako se jim podařilo 

dostat Ukrajinu pod svůj diktát pomocí nízkých a zákeřných triků a útoků jak proti klíčovým 

osobám, tak proti obyvatelstvu. To, že velká část Ukrajinců by dnes ráda vzala nohy na 

ramena a utekla do Ruska jim taky nic neříká. To proto, že těmto lidem se jedná jenom a 

pouze o vlastní zisk a čím více mají, tím více chtějí. 

Hned na to chlácholil celý svět Generál Martin Schelleis, velitel německých vojenských sil, 

když prohlásil, že NATO vojenské manévry ‘Defender Europe 20‘ nejsou vůbec zamýšleny 

jako nějaký druh agrese vůči Rusku. Že ne? Tak proč se stěhují přímo na jejich hranice? 

Vždyť to samotné musí způsobit obavy každému národu, bez ohledu na to, jak mocný je. 

Nikdo nechce konflikt; konflikt vždycky znamená pouze ztráty pro všecky zúčastněné. 



Ti jediní, kteří na každém konfliktu pokaždé vydělají jsou mezinárodní bankéři. To je nutné 

mít vždycky na paměti! 

Co by na to říkali jiní 

Představte si, že by se skupina několika stovek jiho-amerických Indiánů, kteří se oblékají 

pouze do roušek kolem beder, vydala na jejich lodích pochybné kvality k severo-americkému 

pobřeží. Vyzbrojeni luky a šípy, namalováni válečnými barvami by tam manévrovali sem a 

tam. Co by asi udělala Amerika v takovém případě? Myslíte, že by stáli na březích, filmovali 

je a bavili se? Určitě ne, brali by to jako velmi vážnou hrozbu a chudáky Indiány by po 

vojensku co nejrychleji ‘odstranili‘.  

Má to všecko jistou podobnost s filmem ‘Myš, která řvala‘, z r. 1959, kdy lučištníci 

z pomyslného vévodství Grand Fenwick převzali Ameriku jen proto, že v zemi zrovna 

probíhala zkouška obrany proti atomovému útoku a nikdo nesměl na ulici. 

Armáda nám jde na pomoc! 

Mnozí jiní jsou toho názoru, že armáda nám jde pomáhat v boji proti koronaviru. Pomáhat 

nám proti koronaviru? Jak asi? Snad budou po tom koronaviru pálit z děl? Anebo nás chtějí 

vozit do nemocnice tankem, když takový jeden Abrams tank požere údajně 400 litrů paliva 

na 100 km? Ne, to není chyba tisku, opravdu 400 litrů na 100 km. 

V takovém případě se pak neptáme kolik ta mašina spotřebuje paliva na 100 km, ale ptáme se 

kolik kilometrů ujede na 100 litrů pohonných látek. V tomto případě velmi málo. 

Bylo by zajímavé vědět, kdo platí takovou rozsáhlou a drahou akci a co je doopravdy 

sledováno. 

Co je skutečný účel? 

Již zmiňovaný Peter Denk se domnívá, že vojenská moc byla přemístěna do Evropy, aby 

mohla potlačit případné protesty a neklid mezi obyvatelstvem, které by se mohlo pokoušet 

překazit plány Skryté vlády (neboli deep state) na převzetí světa. 

Možná má pravdu, možná ne. Je jisté, že když se takový tank postaví na určité místo, tak si 

nikdo v jeho dostřelu nic nedovolí. Všechna iniciativa zhasne a lidé budou poctivě sedět 

doma a rádi si nechají mýt mozky televizními zprávami, které jsou na tuto činnost odborníci. 

To všecko máme oplátkou za svoji důvěřivost. Hrnuli jsme se do EU a co z toho máme? My 

platíme vlevo vpravo a cizí firmy, které za babku zklausovaly celé konglomeráty na našem 

území, pobírají oplátkou z EU dotace. 

A teď ještě ke všemu zkoušejí napadnout Rusko, což je zjevné. Nedocílí nic, stejně jako 

nedocílil nic ani Napoleon, ani Hitler, ale pořád budou pokoušet, pokoj nedají, jakékoliv 

množství naší prolité krve je jim málo, hlavně když dostanou své miliony z každého 

konfliktu. 

Rusko se nedá a bude se bránit. A kam bude vysílat řízené střely a co bude bombardovat? No 

přece ta cizí, útočící vojska. A ta všecka vojska se budou nacházet – kvůli EU – možná právě 

na našem území. 

Měli bychom se rychle poučit. Málem na to už není čas. 



Lekce z minulosti 

Západ se pokoušel o proniknutí do bývalých satelitů Sovětského Svazu už dávno. Už v r. 

1968 zkoušeli změnit situaci v Evropě podle svých představ, aby se mohli víc přiblížit 

k tehdejším sovětským hranicím. Lidem nebylo řečeno o co skutečně šlo. Viděli to jako 

okupaci, když se tanky Varšavského paktu valily českými městy a někteří psali po zdech: 

„Tolik let jsme se učili ruštinu, abychom vám dnes mohli říci ‘идите домой‘.“ A z radia 

zněla do nekonečna píseň: ‘Zachovejte klid …‘ 

Jenže nikdo z nás nezná skutečnou historii. Ani my jsme tehdy nevěděli, o co skutečně šlo. A 

ve skutečnosti, musíme přiznat, že většinou ani nevíme co se děje dnes, v době, ve které 

žijeme a přitom pilně sledujeme události ve světě. My všichni víme pouze tolik, kolik nám 

televize a denní tisk vědět dovolí. Naštěstí, ještě že je zde – pro některé – ten internet! Jak 

jsme kdy mohli žít bez něho! 

Určitě si na tak zvané8 ‘Pražské jaro‘ z roku 1968 mnozí vzpomínají. Ne, tím nejsou myšleny 

koncerty a nóbl představení. Po jaru přišlo léto a s ním tanky a vojska Varšavského paktu, 

která nás obsadila, aby údajně u nás uvedla věci do pořádku. Mysleli jsme, že nás zkoušejí 

vytrestat za volání po ‘socialismu s lidskou tváří‘, ale to nebyla pravda. Účel této návštěvy 

byl z cela jiný. 

V té době se v Československu začal rozšiřovat odpor proti komunistickému vedení země a 

také odpor vůči Sovětskému svazu. Ti, kteří se postavili do opozice byli součástí vedení státu 

a byli to oni, kteří volali po ‘socialismu s lidskou tváří‘. Tajně se spojili se Západem a 

vytvářeli střediska, kde přechovávali zbraně západní výroby a munici. Chtěli svrhnout 

současnou vládu a stáhnout lid pod svoje vedení. 

Jejich plán byl změnit poválečné uspořádání Evropy. Chtěli k tomu přizvat NATO a umožnit 

jim přístup na území Československa, aby tito mohli přímo na sovětských hranicích umístit 

své tanky, rakety a vojsko. Západní mocnosti by tím docílily nejen územní blízkost svému 

nepříteli, ale ještě by vrazily klín mezi státy Varšavské smlouvy. 

Začátkem roku 1968 přišli tajně do Československa západní vojenští představitelé, kteří se 

vydávali za turisty, aby prozkoumali situaci a vypracovali plán invaze. Za pár měsíců na to 

začaly manévry na německé straně českých hranic. 

Ministr vnitra Josef Pavel (shoda jmen, anebo Petrův strejček?), který byl na straně opozice, 

přestal kooperovat se svými protějšky v Sovětském svazu a nařídil odstranění cementových 

barikád podél západoněmeckých hranic. Taky začal s persekucí těch, kteří byli součástí 

Ministerstva vnitra nebo bezpečnosti a kteří souhlasili s Moskvou. Někteří z nich spáchali 

pod tímto nátlakem sebevraždu. 

Opozice si říkala ‘Mírumilovní protestující‘ a postupně sestřelila kulometem sovětskou 

helikoptéru s novináři a dopravní letadlo s nákladem. Několik lidí zahynulo, jiní byli 

postřeleni. V Praze stříleli z jedoucích aut po vojácích Varšavského paktu, jindy zase po nich 

stříleli z davu okolostojících, ve snaze vyprovokovat zpětnou palbu. 

Umístili po městech civilisty, pomazané červenou barvou, které vydávali za oběti. Takto je 

fotografovali a snímky posílali do západního tisku. Byly i jiné provokace, jako postavení 

prázdného dětského kočárku před jedoucí tanky. Ale snad ten nejurážlivější čin se odehrál 

v Košicích, kde spiklenci svlékli do naha 48letou Valentinu Belasovou, což byla manželka 



důstojníka československé rozvědky, narozená v Sovětském svazu. Takto ji pak nutili 

procházet ulicemi města. 

V republice se začaly vyskytovat tajné vysílače, které nabádaly občany, aby se bouřili proti 

vládě. Později byly tyto vysílače opravdu objeveny v bytech členů opozice. Západ pouze 

čekal na volání o pomoc, aby k nám mohl vtrhnout se vší vojenskou mocí, jaké byl schopen. 

Naštěstí se toho nedočkal. Všichni víme, že tehdejší komunistická vláda nebyla žádný zázrak, 

ale dostat se pod diktát Západu, se vší jeho dekadencí a podvodnými intrikami by nemuselo 

být ani o trochu lepší: měli bychom u nás všechen ten západní odpad a bahno o hodně let 

dříve. Nemluvě o tom, že z takové neobezřetné akce by nebylo daleko ke 3. světové válce, 

což byl možná i skutečný záměr Západu. 

NATO by samozřejmě nastavělo rakety přímo na slovensko-sovětské hranice, pořádalo by 

tam manévry, přelety s letadly a podobně. A kdyby náhodou opravdu k nějakému konfliktu 

došlo, koho asi by napadli Sověti nejdřív? Napadli by samozřejmě ty nejbližší tábory 

protivníkovy armády a ty by byly na československé půdě. 

Takže by ve skutečnosti odstřelovali a bombardovali nás. 

 

1 https://www.krisenrat.info/zeitprognosen.html 
2 https://www.t-online.de/nachrichten/deutschland/militaer-verteidigung/id_87114912/uebung-defender-europe-

2020-gigantische-aktion-mit-20-000-soldaten.html 
3 https://www.dw.com/en/russia-prepared-for-us-tanks-in-eastern-europe/a-19157099 
4 http://www.stopwar.org.uk/ 
5 https://shape.nato.int/news-archive/2020/united-states-army-vehicles-arrive-in-europe-for-the-defendereurope-

20-exercise 
6 https://www.dw.com/en/russia-prepared-for-us-tanks-in-eastern-europe/a-19157099 
7 https://www.dw.com/en/us-troops-arrive-in-germany-for-defender-europe-20-military-maneuvers/a-52458535 
8 https://russia-insider.com/en/august-1968-when-soviet-troops-prevented-ww3-breaking-out-over-

czechoslovakia/ri24551 

 



KAPITOLA 6 

KDE JSOU VŠICHNI TI PACIENTI S KORONOU? 

8. května 2020 

Počet úmrtí na koronavirovou chřipku, neboli COVID-19, udávaný organizací WHO je ve 

skutečnosti nesprávný. Podle prohlášení mnohých lékařů je možno čítat s tím, že asi 90% 

těchto lidí mělo aspoň jednu další, přídavnou, vážnou chorobu. 

Už i lékaři sami si stěžují, že když zemře pacient, který má srdeční potíže, jeho smrt je 

přičítána koronaviru. Když si zlomí nohu a zemře, je to taky koronavirus. A taky se příliš 

často vyskytují případy, kdy pacientovi není skoro nic, ale po příchodu do nemocnice se jeho 

stav podstatně zhorší a mnohdy i zemře – samozřejmě, že na koronavirus. Takže taková čísla 

nemůžeme brát vážně. 

Lékaři mají jednoduše přikázáno léčit všechny chřipky jako plicní onemocnění a při úmrtí 

napsat do formuláře magické slovo, ‘koronavirus‘. Ventilátory, které svým násilným vlivem 

zahltí plíce, takže buňky nejsou schopny tolik vzduchu a kyslíku absorbovat, pouze každou 

nemoc zhoršují a zvyšují úmrtnost. 

A pak jsme donekonečna strašeni obrovským množstvím nemocných a mrtvých a přitom 

nemocnice jsou poloprázdné. Zdravotní sestry a zdravotní personál otevřeně přiznávají, že 

skuteční pacienti doopravdy nejsou, ale že se na jejich příliv stále připravují. Nemají co na 

práci a tak se ‘připravují‘. Někteří přitom nahrávají směšná videa, kde tančí, zpívají a jinak 

šaškují – protože ve skutečnosti nemají co dělat. 

Mnozí zaměstnanci nemocnic jsou též propouštěni, protože práce pro ně není. Čekárny jsou 

prázdné, lůžka pro pacienty také. Pohotovostní služba má zhasnuto, protože žádné nouzové 

případy nejsou. Snad proto dali k mnohým nemocnicím ozbrojené stráže, celé v černém, které 

vypadají jako Antifa, a které nedovolujíí vstup. Snad nechtějí aby bylo vidět jak málo 

skutečně nemocných tam doopravdy je? 

Známý aktivista1 Eric Dubay dal dohromady stránku, kde publikuje záběry z prázdných 

nemocnic po celém světě. Lidé mu posílají videa na toto téma a on je zveřejňuje na internetu. 

Dnes už příspěvky nechce, říká že jich dostal tolik, že neví co s nimi a všecko co je vidět jsou 

prázdná lůžka, prázdné chodby, prázdné nemocnice. 

V Číně jsou hromadně budovány nové nemocnice a všechny jsou též prázdné. Koronavirus, 

neboli COVID-19 v úloze celosvětové epidemie se prostě neosvědčil. Většina těch, kteří 

nějakou chřipku dostali, tak měli tak mírné příznaky a onemocnění se tak moc podobalo 

obyčejné chřipce, že valně žádnou nemocniční péči nepotřebovali. Také počet úmrtí není 

zdaleka ten, jak bylo očekáváno a přitom karanténa stále přetrvává. 

A tak se začalo plánovat a prorokovat a strašit s tím, ‘co teprve přijde‘. Nemocnice po celém 

světě se připravují na záplavy pacientů a pacienti nikde. 

Zdravotní sestry vypovídají 

Ti z nemocných, kteří se přece2 jen do nemocnic dostavili, nemají zrovna na růžích ustláno. 

Na internetu se začala vyskytovat videa, která nahrály většinou americké zdravotní sestry a 

tyto si stěžují na nevhodné a nelidské zacházení s pacienty v New Yorku. Jedna z nich, která 

přijela do New Yorku až z Nevady, aby pomáhala s koronavirovou epidemií, se přímo 



vyjádřila, že pacienti jsou v nemocnicích vražděni. Nejsou jim dávány správné léky a už 

vůbec jim nejsou dávány účinné léky. Když se tato sestřička některého pacienta zastala a 

zkoušela pro něho získat nějaké zlepšení, byla ihned přeřazena do jiného oddělení. 

V některých nemocnicích ani personál k pacientům nejde, snad aby se nenakazili! Mají k 

postelím natažené trubičky a těmito podávají nemocným léky. Sestra z Nevady říká, že dobře 

ví, že každý musí někdy zemřít, jenže tito lidé neumírají na COVID, ale na nedostatečnou 

lékařskou péči a na zanedbání. Ji samotnou později přeřadili na oddělení, kteří již byli všichni 

mrtví a nikdo nevěděl jak dlouho. 

Vypráví o pacientovi, kterého sestra dala na defibrilátor, i když měl puls v pořádku a tím ho 

zabila. Jinému dali špatný typ insulinu a on tomu podlehl. Nemocnice odmítají dát pacientům 

transfuzi, když nemají vnitřní krvácení, i když ji nutně potřebují. Takže na záchranu pacientů 

není vynaložena potřebná snaha a většina z nich umírá. Pacienti mají třeba několik těžkých 

nemocí, ale když zemřou, zemřeli na COVID. 

To varování se samozřejmě nemusí vztahovat pouze na New Yorkské nemocnice. Je možné, 

že je podobných institucí po světě více než dost. 

Proč veřejná media pořád dále straší, i když množství nemocných klesá? 

Něco není rozhodně3 v pořádku, protože veřejná media stále dál straší s následky, které 

způsobíme tím, že uvolníme karanténu a všecka další opatření příliš ‘rychle‘. Příliš rychle? 

Co je příliš rychle? Svět se nám hroutí pod nohama, naše firmy krachují, lidé nemají základní 

potřebnosti a šílená media by nejraději držela karanténu ještě pět let. Co asi sledují? Určitě to 

není naše dobro, ale je to totální kolaps národního hospodářství, ekonomie, lidské společnosti 

a všeho ostatního, co s tím souvisí. 

A pak se musíme ptát: jedná se jim opravdu jen o to, aby zabránili obyčejné a ještě ke všemu 

velice mírné chřipce? 

Americký tisk a televize straší, že dojde ke ‘katastrofě‘, když karanténu uvolníme příliš brzy. 

Podle nich, ‘ignorováním vědy‘ si říkáme o další vlnu, která bude ještě horší a smrtelnější než 

ta první. Těžko říct čemu v tomto případě říkají ‘věda‘, když se sami chovají nevědecky. 

Žádná skutečná věda by nesouhlasila s uzavíráním zdravých lidí v karanténě a se 

zamezováním přísunu čerstvého vzduchu hadrami přes obličej. 

Jistý lékař, Dr. Tom Frieden, odborník na infekční nemoci a financovaný nadacemi 

Bloombergovou a Zuckerbergovou a stejně tak nadací Billa a Melindy Gates se dokonce 

snížil natolik, že řekl, že: „jestliže bude odstranění karantény ponecháno náhodě, je to 

pokoušení matky přírody, aby zabila buď nás, nebo někoho, koho máme rádi.“ 

Vydírají nás, to je všecko. Citově nás vydírají. 

Je zde zjevná snaha postrašit nás natolik, abychom poctivě seděli doma, vzdychali a plakali 

nad zničeným výhledem do budoucna, propadali depresím a ti přes šedesát, aby spáchali 

hromadně sebevraždu. A přitom máme ještě děkovat, že kvůli náhubkům a stannému právu 

jsme získali tu privilegii, že jsme nepodlehli obyčejné chřipce, jedné z mnoha. Té jedné, 

jediné a ubohé, slabé a neduživé chřipce! 

Už jsme zažili španělskou chřipku, asijskou chřipku, hong-kongskou chřipku a mnohé jiné 

chřipky a přese všecky jsme se dostali i bez náhubků a bez stanného práva. 



Skutečný stav4 zasažení koronavirem udává stránka Worldometers. Když zvolíte ‘view by 

country‘, tak dostanete rozpis na jednotlivé země světa. Celkový počet úmrtí na koronavirus 

je (dnes) celosvětově 323 620. Co je to proti 17,65 milionům ročně na srdeční a cévní 

nemoci, 8,93 milionům za rakoviny a 1,34 milionům na autonehody? 

Ředitelé pohřebních ústavů vypovídají 

Průzkum5 pohřebních ústavů skrze samotné epicentrum koronavirové epidemie, přímo v New 

Yorku ukázal, že není vůbec žádná zvýšená úmrtnost. Dále se potvrdilo, že ať lidé zemřeli na 

cokoliv, byli označení jako COVID-19. 

Takže veškeré úmrtní listy mají na sobě kouzelné slovo: COVID. Ředitel pohřebního ústavu 

na Staten Islandu ve státě New York vyjádřil podezření, že snad město New York zkouší 

takto získat více podpory od Federální vlády. Prohlásil, že: „Rozhodně je v tom něco 

politického.“ 

Skutečný stav chřipky ve Wuhanu 

Přitom není čeho se obávat. I tam, kde chřipka původně vznikla, v 11ti milionovém městě 

Wuhanu v Číně, i tam je úmrtnost na tuto nemoc velice nízká. Běžná, každoroční chřipka má 

úmrtnost 13,0 až 14,0% všech nemocných, což dělá celosvětově 400 000 až 600 000 lidí. 

Něčemu takovému se COVID nemůže vůbec rovnat. 

Australské noviny ‘SBS News‘ přinesly 19. února 2020 zprávu o studii koronaviru, která byla 

provedena v Číně na 72 314 lidech a byla započata koncem prosince 2019. Její výsledky byly 

publikovány v čínském Žurnálu epidemiologie6 (Chinese Journal of Epidemiology). 

V podstatě bylo zjištěno, že příznaky chřipky byly v 80,9% všech případů velmi mírné. Asi 

13,8% nemocných měli příznaky horší a pouze 4,7% nemocných byli v kritickém stavu. 

Ohrožení se dále projevovalo v souladu s věkem: 

Věk pacientů: Úmrtnost: 

do 39 let 0,2% 

40 – 50 let 0,4% 

50 – 60 let 1,3% 

60 – 70 let 3,6% 

70 – 80 let 8,0% 

nad 80 let 14,8% 

 

Více než ostatní byli samozřejmě ohroženi ti, kteří měli nějaké přídavné zdravotní potíže. U 

starších lidí může též docházet ke zvýšenému počtu nemocných a také úmrtí kvůli tomu, že 

se často nacházejí ve starobincích a v podobných zařízeních. Tam mohou snadněji 

podlehnout hromadné nákaze, než kdyby byli sami doma, nebo s nejbližší rodinou. 

Podle čínské studie jsou ale nejvíc ohroženi pracovníci ve zdravotnictví a ze 3 019 

zaměstnanců jich dostalo virus 1 716. Pět z nich na tuto nemoc zemřelo. 

Muži byli více ohroženi než ženy. Asijští muži mají totiž vyšší účast genu ACE2 (enzym-2, 

který mění angiotensin) a tento gen se ukázal být přímým příjemcem (receptor) pro tyto 

chřipky. K tomuto je nutno přidat značné znečištění ovzduší, které je v Číně běžné. 



Nemoc ve Wu-Chanu dosáhla vrcholu mezi 24. – 26. lednem 2020. Od té doby se začal počet 

postižených snižovat, až se zcela zastavil. Celková úmrtnost si vyžádala skoro 1 900 obětí 

z celkového počtu 72 000 postižených. Takže smrtelnost této chřipky byla 2.6%. Když to 

srovnáme s chřipkou SARS, která v Číně řádila v letech 2003-2006, ta sice zasáhla menší 

počet lidí, ale úmrtnost byla 10%. I tato chřipka postihla hlavně asijské muže, jako každá 

jiná. 

Status COVIDu-19 v Anglii 

Vládní internetová stránka Anglie7 veřejně ohlásila, že od 19. března 2020 nepovažují 

koronavirus za nebezpečnou nemoc s těžkými následky. Také přiznali, že když tento virus 

v lednu stejného roku označili za nebezpečný, že to bylo v počátcích nemoci, kdy neměli 

dostatečné informace. Viz kopii prohlášení níže. 

Překlad textu: „Od 19. března 2020 není COVID-19 

dále považován v UK (Spojené království, neboli 

United Kingdom) za infekční nemoc s těžkými 

následky, neboli HCID (High Consequence 

Infectious Disease). 

„Skupiny ze čtyř národů, zabývající se veřejným 

zdravím, učinily prozatimní doporučení v lednu 

2020, aby byl COVID-19 označen jako infekční 

nemoc s těžkými následky. Toto rozhodnutí bylo 

založeno na požadavcích anglických předpisů o 

infekčních nemocech s těžkými následky, které se 

vztahují na tento virus a na nemocí, které způsobuje, 

s přihlédnutím k informacím, které byly během prvních dnů od vypuknutí dostupné. 

„Dnes je více známo o COVIDu-19 (a proto) orgány veřejného zdraví v Anglii znovu 

prozkoumaly ty nejnovější informace o COVIDu-19 a porovnaly tyto s britskými požadavky. 

Rozhodli, že několik bodů se změnilo; hlavně, více informací je dostupných, které se týkají 

úmrtnosti (ta je celkově nízká) a je zde rovněž vyšší klinické uvědomění a přesné a citlivé 

laboratorní testy, jejichž množství stále vzrůstá. 

„Poradní výbor pro nebezpečné pathogeny (The Advisory Committee on Dangerous 

Pathogens, ACDP) je rovněž toho názoru, že COVID-19 nemá být nadále označován jako 

infekční nemoc s těžkými následky.“ 

A přesto testují stále dál 

Internetový časopis8 ‘Natural News‘ píše, že testy na koronavirus neukazují pravdivou 

situaci. ‘Falešně kladné‘ výsledky, které nejsou mnohými považovány za úkaz infekce v těle, 

daleko předčí kladné výsledky, které zaznamenávají skutečné množství infikovaných. To 

znamená, že čísla zasažených jsou velice přehnaná a infikovaných je doopravdy velmi málo. 

Dobrou ukázku9 spolehlivosti PCR testů předvedl africký stát Tanzanie. Poslali na WHO 

k otestování různé materiály a zjistili, že ty, které byly nalezeny kladné, což znamená, že byly 

infikovány koronavirem, byly vzorky z kozy, papaya ovoce a z bažanta. Také Coca Cola byla 

testována na COVID a vyšla jako pozitivní! 



Co vedlo tanzanijského presidenta Johna Magufuli k takovému činu byl vzrůstající počet lidí, 

kteří byli podle WHO testování infikovaných koronavirem. A přitom málem nikdo nebyl 

doopravdy nemocný. Začal WHO podezřívat, že to není dostatečně důvěryhodná organizace. 

Proto na ně nachystal léčku a oni se do ní chytili. Poté je vykázal z Tanzanie. 

Druhá africká země10, která též vyhostila WHO je Burundi. Stát Burundi se chystal k volbám, 

kdy chtěli nahradit bývalého presidenta Perre Nikurunziza, který odstoupil v r. 2018, novým 

kandidátem a WHO je neustále zrazovala, že nemohou povolit volby na vrcholu chřipkové 

epidemie. A tak je vyhostili ze země. 

Měli bychom se zamyslet. Zdá se, že Afričané mají více zdravého rozumu než my. Nenechali 

se ošidit planými řečmi, nenechali se zmást závratnými čísly a jednali podle svého vlastního 

uvážení. Nabízí se otázka: čím to může být, že se tyto země tak zvaného ‘třetího světa‘ 

zachovaly moudřeji, než všechny země tak zvaného ‘prvního světa‘? Snad proto, že nemá 

každá domácnost v Africe televizi jako u nás? 

Podstata celosvětové paniky 

Podle11 Davida Icke se plánování celé epidemie zakládalo na počítačové simulaci. Na 

londýnské universitě ‘Imperial College‘ vytvořil profesor a epidemiolog Neil Ferguson model 

toho, co bylo předpokládáno, že se stane a ten model byl pak hodnocen namísto skutečné 

situace. Takže nejen ‘Event 201‘ s Billem Gatesem, ale také anglický profesor Ferguson, 

který je odborník na tyto triky, se vynasnažili pomocí vymyšlených počítačových simulací 

uvést současnou epidemii do provozu. 

Podle Fergusona mělo napřed zemřít 2,5 milionů Američanů na COVID a na bázi této 

předpovědi byla zavedena celosvětová karanténa. Takže ubohý počítačový model byl 

důvodem pro celosvětovou izolaci a následnou ekonomickou katastrofu! A když Čína tuto 

izolaci nadiktovala svým lidem jako první a počet nemocných opravdu klesl, to pouze 

posílilo volání po izolaci i jinde ve světě. 

Na tom je nejhorší to, že takto se izolace stala předchůdcem pro řešení jakékoliv jiné 

kalamity a bude ji snadné zavést kdykoliv by se to těm nahoře hodilo. 

Imperial College je v přímém poměru se Zednáři. Je to vlastně jejich odnož. A financování 

pro laboratoř profesora Fergusona přichází z nadace Billa a Melindy Gates. 

Jenže jak se Fergusonova předpověď12 stále nenaplňovala, tak bylo nutno přijít s něčím 

novým. A najednou se všude začalo psát o tom, jak se profesor zdiskreditoval, protože hrubě 

porušil svůj vlastní zákon o ‘společenském distancování‘. Setkal se totiž se svou dívkou a 

ještě ke všemu v posteli! To samo byl pro něho zřejmě dost pádný důvod k tomu, aby 

odstoupil z pozice vládního poradce v Anglii. 

Je jisté, že nepřišel někam na schůzi a nechlubil se s něčím takovým. A to, že by se některý z 

jeho kolegů o tom dověděl a rychle to někde nahlásil, to také není pravděpodobné. Stejně tak 

se ti dva určitě nesetkali někde na louce, či na lavičce v parku, ale nejspíš v bytě, mezi čtyřmi 

neprůstupnými stěnami. Takže se zdá, že jde o vymyšlený důvod, předložený nám k uvěření. 

Ten skutečný důvod bude asi jiný. 

Profesor se prostě neosvědčil, protože jeho počítačový model selhal. COVID-19 se rovněž 

neosvědčil a kdyby mohli, tak by ho taky nějak zdiskreditovali, nebo snad i uvěznili. Přece je 



zjevné, že WHO, CDC a veškerá media tu všecku propagandu nemohou táhnout sami. A tak 

musel profesor zmizet ze scény. 

Mrtví biochemikové a jiní vědci 

Profesor Ferguson měl možná štěstí, které jiní neměli. Příliš velké množství vědců a hlavně 

mikrobiologů v současné době umírá z nejrůznějších důvodů po celém světě a je jich příliš 

mnoho na to, aby mohl člověk podezřívat přirozené následky nějaké nemoci, nebo 

neopatrnost v laboratoři. Někteří umírají na neznámé nemoci, jiní na srdeční mrtvice (ty je 

možno uměle vyvolat již od 70tých let a ještě ke všemu na dálku). Další umírají na rány 

tupým předmětem, bodance nožem, na výstřely z pistole, v důsledku autonehod, utopením, 

nebo sebevraždou … je těch důvodů mnoho a všechny jsou podezřelé. 

Podle neúplných záznamů, zde je hrubý seznam13,14: 

Rok 
Počet mrtvých 

vědců 
Rok 

Počet mrtvých 

vědců 

2020 4 2006 3 

2019 9 2005 7 

2018 6 2004 25 

2016 4 2003 7 

2015 3 2002 11 

2014 5 2001 11 

2013 3 2000 3 

 

Tyto informace nejsou zcela přesné a pro některé roky zcela chybí. To proto, že Google 

cenzoruje vše, co se dá a vše, co se ‘někomu‘ nehodí. Všecko, co bylo dostupné ještě před pár 

lety, už dostupné není. 

A stejně jako to zmizelo z Google, tak to zmizelo z paměti lidí a dnes si nikdo neuvědomuje, 

že tento útok byl tak dlouho plánován a připravován a že všichni tito lidé byli odstraněni 

z cesty snad proto, aby nám dnes nemohli pomoci. 

Podstatné je, že se zde jedná o vědce nejvyššího kalibru. To všecko byli lidé, kteří se nějak 

vyznamenali ve svém oboru, něco nového objevili, anebo na něco přišli a právě to chtěli dát 

ven, když – prásk – a bylo po nich. 

Byli to hlavně biochemikové, těch bylo zavražděno kolem stovky. Biochemie je velmi 

náročný a složitý obor. Biochemik ví mnohem více než lékař, protože pátrá do samotného 

základu daného problému. Musí k tomu účelu mít obrovské znalosti z několika různých 

oborů. 

Že by to opravdu bylo podle předpisu v Protokolech: ‘zabijte ty nejlepší z nich?‘ 

Obzvlášť velký rozruch15 způsobil v roce 2003 případ Dr. Davida Kelly, který byl odborník 

na biologické zbraně. Byl to hlavní vědec britského Ministerstva obrany a hlavní poradce 

v záležitosti rozšiřování biologických zbraních ve světě i pro OSN. 

Když se Anglie přidala k Americe a společně napadli Irák Saddama Husseina na základě 

podezření, že se tam nacházejí zbraně hromadného ničení, Dr. Kelly byl jedním z inspektorů, 

kteří tam šli ty zbraně hledat. Podle medií žádné takové zbraně v Iráku nenašli, ale podle 



jiných zpráv to byl právě Dr. Kelly, který údajně získal důkazy o pokusech o zavedení 

výroby zbraní hromadného ničení. 

Jestli už nějaké důkazy našel, tak určitě nebyl celkový vývoj v takovém stadiu, aby byly 

zbraně použitelné. Protože kdyby měl Irák už tehdy jakékoliv zbraně hromadného ničení, tak 

by si ho NATO a Amerika nedovolili napadnout. Ti jdou vždycky jen proti slabšímu 

protivníkovi. 

Zpátky v Anglii, Dr. Kelly si jednoho dne vyšel na procházku a našli ho o pár kilometrů dále 

s přeříznutými tepnami. Vykrvácel k smrti. Bylo mu 59 let.  

 

 

 

 

1 https://www.filmyourhospital.com/ 
2 https://www.thegatewaypundit.com/2020/05/must-watch-tearful-nurse-blows-whistle-new-york-hospitals-

murdering-covid-patients-complete-medical-

mismanagement/?fbclid=IwAR10mIPy0c9hwmZCizoFGu_RtVt3MakNxt5tTM5S_Blb8hNbjP0dUBdChgI 
3 http://themostimportantnews.com/archives/why-does-the-mainstream-media-seem-so-desperate-to-keep-the-

coronavirus-lockdowns-going 
4 https://www.worldometers.info/coronavirus/ 
5 https://www.projectveritas.com/news/breaking-funeral-directors-in-covid-19-epicenter-doubt-legitimacy-of-

deaths/?fbclid=IwAR1IudV7_GxJwFTBJRU90-_Pua-nb71XYID98mTUcXAs20NktNa339v1sAA 
6 https://www.sbs.com.au/news/most-coronavirus-infections-are-mild-says-major-chinese-study 
7 https://www.gov.uk/guidance/high-consequence-infectious-diseases-hcid 
8 https://www.naturalnews.com/2020-05-10-coronavirus-tests-are-a-lie-false-positives-infections-

overstated.html 
9 https://www.zerohedge.com/geopolitical/we-sent-them-samples-goat-papaya-pheasant-tanzanian-president-

catches-who-epic-lie 
10 https://www.zerohedge.com/geopolitical/burundi-becomes-2nd-african-nation-expel-who 
11 https://banned.video/watch?id=5e8e28ed1f333e003a33793b 
12 https://www.nytimes.com/2020/05/05/world/coronavirus-world-

coverage.html?campaign_id=51&emc=edit_MBE_p_20200506&instance_id=18251&nl=morning-

briefing&regi_id=115528776&section=topNews&segment_id=26686&te=1&user_id=3c8e53507e4c691b4899

22dd87be3fd0#link-3d3cdd5e 
13 https://www.the-scientist.com/tag/obituary 
14 http://tapnewswire.com/2016/02/list-of-over-100-dead-microbiologists/ 
15 https://www.opendemocracy.net/en/opendemocracyuk/do-you-remember-what-happened-to-david-kelly/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 



KAPITOLA 7 

KARANTÉNA, ROUŠKY, DISTANCOVÁNÍ 

12. května 2020 

Britské oficiální noviny The Guardian1 vydaly v půli dubna článek, který měl mít další 

pokračování, ale to se nikdy neobjevilo. V článku citují britského epidemiologa Dr. Knuta 

Wittkowskiho, který říká, že jakoukoliv nemoc dýchacích cest je možno zastavit pouze tím, 

že jdou děti do škol, lidé do zaměstnání a do obchodů a ponechá se každému volný pohyb, 

aby se spolu promíchali. To proto, že aspoň 80% z nich se musí dostat do styku s nákazou, 

aby si vytvořili imunitu. 

Jen tak je možno docílit to, čemu se říká ‘davová imunita’. A po čtyřech týdnech na to je 

možno otevřít domovy důchodců, které byly do té doby zavřeny a dovolit veškeré návštěvy, 

protože v té době už bude virus zničen. 

Dva lékaři2, Dr. Dan Erickson a Dr. Artin Massihi z Kalifornie se netají tím, že karanténa 

zdravých lidí je naprosto špatná a že pobyt doma, beze styku s ostatními nás zbavuje imunity 

proti nemocem. Jejich klinika je málem prázdná a přesto, když přijdou ráno do práce, u dveří 

stojí osoby málem ve skafandrech a měří jim teplotu. Prý je to kvůli jejich bezpečnosti! 

Dr. Erickson říká, že jakmile někdo mluví o ‘naší bezpečnosti’ tak nás manipuluje. Dává nám 

najevo, že my sami nejsme schopni posoudit, co je pro nás bezpečné a co ne, a pak musí 

vláda, nebo organizace zakročit a říct nám to. Zároveň tím zkouší zjistit, jak moc svobody 

nám ještě mohou odebrat a když pěkně poslechneme, tak dobře ví, že mohou pokračovat. 

„Chřipka není nic na co bychom nebyli zvyklí a nedokázali se s tím vyrovnat,“ říkají oba 

lékaři. „96-97% všech případů koronaviru se dokonale uzdraví. A ta 4% co zemřou mají 

všichni nějaké další, přídavné a vážné nemoci, jako jsou selhání srdce, rozedma plic, 

revmatismus, artritida, lupenka a podobné. Samozřejmě, že se může stát že i naprosto zdravý 

člověk zemře na chřipku, ale množství těchto lidí je tak malé, že je zbytečné se o tom i 

zmiňovat.“ 

A hned na to se na internetu objevily články, jak tito lékaři nemají právo předkládat lidem 

takové nepodložené informace, že v jejich výpovědi byla spousta mylných tvrzení, a 

podobně. Jakápak mylná tvrzení? Tihle dva jsou lékaři, s dlouholetou osobní zkušeností, tak 

jak by mohli mít ‘nepodložené důkazy’? 

Tyto hanlivé poznámky dávají na internet často placení sabotéři, kteří celé dny a noci hledají 

zprávy, které by se nehodily ať už vládám, nebo farmaceutickému průmyslu, či jiným 

mocným organizacím – které je za tuto práci platí. A cokoliv naleznou, zkouší takto 

zdiskreditovat. 

Video Dr. Ericksona a Dr. Massihi dostalo celkem okamžitě 5 milionů shlédnutí a přesto je 

YouTube stáhlo, údajně proto, že nebylo v souladu s jejich směrnicemi. 

Každá chřipková epidemie zanikne interakcí mezi lidmi 

Lékaři Erickson a Massihi říkají v podstatě to stejné, co Dr. Wittkowski, že zavírat se doma 

nedává z epidemiologického hlediska žádný smysl. Epidemií se musí čelit pomocí davové 

imunity. Karanténou se pouze prodlužuje trvání nemoci a může dojít ke druhotnému nakažení 

až karanténa skončí. A vůbec, nikdy nikdo neslyšel o tom, že by měli být karanténováni 



zdraví lidé. Něco takového, co se stalo teď, lidstvo ještě nikdy nezažilo a ty následky mohou 

být nedozírné. Takže my jsme teď ti pokusní králíci! 

Náš imunitní systém je zvyklý na styk s druhými. My všichni sdílíme společné bakterie, 

máme stafylokoky, strekptokoky, viry a denním stykem si cvičíme imunitní systém, aby 

s těmito útoky uměl zacházet. 

Nošení roušek je naprosto nevhodné, protože aktivuje naše vlastní viry, který máme každý 

v sobě a my pak onemocníme z naší vlastní obdoby koronavirové chřipky. Právě proto jsme 

v současné době velmi ohroženi, protože až pomine karanténa a všichni tito doposud 

izolovaní lidé se znevýhodněným imunitním systémem vyrazí do ulic, tak bude obrovské 

množství nemocných. 

Když odstraníme styk s druhými lidmi, zavedeme přísnou hygienu s používáním drsných 

antibakteriálních prostředků a chemikálií, pak škodíme svému imunitnímu systému. A když 

toto provozujeme delší dobu, můžeme skončit s imunitním systémem dokonale zničeným. 

Jejich nemocnice je rovněž málem prázdná a přesto, každé ráno stojí u dveří osoby málem ve 

skafandrech a měří všem příchozím teplotu. Prý je to kvůli jejich bezpečnosti! Dr. Erickson 

říká, že jakmile někdo mluví o ‘naší bezpečnosti‘, tak nás manipuluje. Dává nám najevo, že 

my sami nejsme schopni posoudit, co je pro nás bezpečné a co ne, takže musí vláda, nebo 

organizace zakročit a říct nám to. Tím ovšem ti tam nahoře zkouší zjistit, jak moc svobody 

nám mohou ještě odebrat a když pěkně poslechneme, tak jasně ví, že to funguje. 

Dr. Rashid Buttar3 k tomu dodává, že tím, že nosíme roušky, musíme dýchat s většími 

obtížemi než bez nich. Dýcháme násilně, protože musíme překonat zábranu materiálu roušky. 

To způsobuje v našem organismu stres. Stres je složitý proces, je to boj-nebo-útěk situace. Při 

stresu vypustí náš imunitní systém do oběhu látky, zvané exosomy, což jsou v podstatě viry, 

aby varoval zbytek těla, že došlo k napadení a je třeba se bránit. Dojde k navýšení kortisolu, 

což je stresový hormon. 

Zároveň s kortizolem se zrychlí srdeční tep, zvýší se krevní tlak, někdy se přidají zrakové 

potíže, bolest na prsou, silné pocení, nebo mráz přes záda, třes svalstva, náhlá zesláblost či 

únava a mdloby. Pak se ozvou v panice orgány v těle, což vyvolá snížení lymfocytů, a 

utlumení funkce imunitního obranného systému. Když nosíme roušku pořád, jsme ve stresu 

neustále a následky toho mohou být nedozírné. 

Viry jsou zlomky DNA a RNA. Nejsou to živé organismy, ale ani nejsou mrtvé; jsou součástí 

naší fyziologie. Bez virů by lidstvo nepřežilo, protože viry nás přizpůsobují našemu prostředí; 

dělají náš systém adaptogenický. 

Jak funguje náš vrozený imunitní systém 

Dr. Bruce Lipton, významný biolog říká, že člověk s funkčním imunitním systémem je 

dostatečně ochráněn proti nemocem a jakékoliv očkování je pro něho zbytečné. Všechno, co 

jeho tělo potřebuje už ve skutečnosti má. My se musíme pouze dobře starat se o svá těla, 

nenadužívat je a dávat jim patřičnou výživu. Náš systém sám se postará o zbytek, protože na 

to je navržen. 

Údajně mám celkem 6 mandlí, 3 na každé straně. Tyto mandle jsou sběrny informací, pomocí 

kterých se naše tělo učí jak zacházet s různými útočícími látkami. Proto dávají malé děti 



všecko do úst, protože tím dodávají mandlím informace o svém okolí a jejich těla si proti 

těmto látkám mají možnost vyvinout obranný materiál. 

To je další důvod proč žádné očkování nefunguje. Když dostaneme očkování, je to cizí látka, 

která se náhle dostane do těla vpichem a náš systém ji nerozezná. Nemá s ní zkušenosti, neví 

jak s ní zacházet. Když ale dostaneme cizí látku skrze ústa, naše mandle ihned zaznamenají 

co je dodáváno a instruují zbytek organizmu, jak s tím zacházet. 

Roušky jsou další nesmysl 

Roušky jsou4 jen další nefunkční nesmysl. Je pravda, že lékaři při operaci nosí roušky, ale ty 

mají na svoji a na pacientovu ochranu, aby na příklad neprskali do rány. Ale ten, kdo nosí 

roušku dlouhodobě, oslabuje svůj imunitní systém. Něco takového mohli přikázat jen lidé, 

kteří absolutně nerozumí mikrobiologii. 

Nošení roušek je naprosto nevhodné, protože roušky zadržují naše vlastní viry, které máme 

každý v sobě a my pak můžeme onemocnět z vlastní obdoby koronavirové chřipky. A až 

pomine karanténa a všichni tito doposud izolovaní lidé se znevýhodněným imunitním 

systémem vyrazí do ulic, to samo může způsobit hodně nemocí. 

Dr. Blaylock vydal vážné varování proti rouškám 

Dr, Russell Blaylock5, významný americký neurochirurg, který zavedl nový způsob léčby 

mozkových nádorů říká, že nosit roušky je pro zdravé lidi velice nebezpečné. Již na začátku 

koronavirové epidemie jsme byli svědky mnoha nesmyslných nápadů, které neměly 

s vědeckým přístupem nic společného. A jedním z nich bylo i nošení roušek. Bylo 

očekáváno, že takové opatření zabrání šíření nemoci, ale to očekávání se nepotvrdilo. 

Ta snaha, ochránit všecky kolem nás od nákazy by možná byla chvályhodná, ale přitom se 

zapomíná na samotné nositele roušek. Tím, že nemohou správně dýchat a tím vypuzovat ven 

své vlastní viry a bakterie, což je pro náš organismus odpad, tyto se začnou usazovat 

v nosních dutinách, dostanou se do chuťových nervů a podél nich až do mozku. 

Současný virus je poněkud zvláštní než ty ostatní. Ti, kteří jsou infikovaní, nemají často 

žádné příznaky, anebo jsou velmi málo nemocní. Rizikoví pacienti jsou pouze ti, kteří mají 

jiné, přídavné nemoci a staří lidé v domovech. Naskýtají se rovněž vzrůstající důkazy o tom, 

že léčba s použitím ventilátorů, jak je přikázána CDC, podstatně přispívá k počtu úmrtí. 

17 studií, které posuzovaly nošení roušek ve vztahu k rozšiřování chorob, nezjistily vůbec 

žádný kladný vliv tohoto opatření. Pro zdravé lidi je rouška naprostý nesmysl. Takže když 

CDC a WHO doporučili nosit ochranné roušky na zamezení šíření koronaviru, neměli pro to 

nejmenší vědecké opodstatnění. 

Ta skutečnost, že přesto, že bylo nošení roušek pouze doporučeno, jednotlivé vlády roušky 

hned poté přikázaly jako naprostou povinnost. To dokazuje, že nemají nejmenší znalosti toho, 

o čem ze své pozice rozhodují. A pak svými hloupými nápady napáchají mnoho škody. 

Jak účinné a pomocné jsou roušky 

Americká organizace6 pro bezpečnost práce OSHA vydala podmínky pro obsah kyslíku ve 

vzduchu pro pracující. Tento se má pohybovat v rozmezí 20-21%. Nejnižší dovolená hladina 

kyslíku je 19,5% a všecko nižší je škodlivé a nebezpečné, až smrtelné. 



Je dokázáno, že s rouškou na obličeji dostává člověk kolem 17-18% kyslíku. To je naprosto 

nedostatečné množství a lidé, kteří nosí roušky, obzvláště ti, kteří s nimi pracují, nebo chodí, 

těžce ohrožují své zdraví. Je to zdravotní riziko, které určitě přinese své následky. 

Je zde samozřejmě otázka, jestli na nás nebyly roušky nanuceny právě kvůli tomu. Napřed si 

povinně zaplatíme zdravotní pojistku a pak se naše vedení postará, abychom ji taky využívali. 

Je možné, že si mnozí roušky oblíbili a rádi je nosí jak venku, tak i doma. Snad se nechtějí 

podívat sami sobě v tvář v zrcadle, které by jim ukázalo ty chyby, tu černotu, kterou vidí jen 

oni sami a kterou marně zkouší odstranit denním uklízením, čištěním, leštěním nábytku nebo 

auta, pečováním o zahradu, balkon, či okrasné keře. Jen aby nebylo vidět to, co je uvnitř, ta 

podstata člověka, kterou vidí jen on sám a trpí hrůzou, že by ji mohli vidět i ostatní. 

Spirituální význam roušek 

Podle Dr.7 J.P. Farrella, fyzika, teologa a autora mnoha populárních knih jsou roušky 

spirituálním popřením toho, co doopravdy jsme. Nošením roušek se snižujeme na poslušné 

vazaly, dáváme najevo svoji podřízenost a ve skutečnosti ani nevíme komu, nebo čemu. 

Prostě se ponižujeme pro všecky, kdo o to stojí. Jsme ochotni poslouchat kohokoliv; 

nebudeme reptat, nebudeme odmlouvat a protiřečit, nebudeme ani mluvit. Dobrovolně se 

vzdáváme statusu volných a svobodných tvorů a přecházíme do podřízeného stavu. 

Vždycky, když vidím politiky, nebo reportéry hlásat něco do světa s rouškou přes obličej, tak 

si v duchu říkám: „Jak moc hloupí mohou být …? Vždyť tito lidé věří svým vlastním lžím!“ 

Dnes už dobře víme, anebo bychom to vědět měli, že roušky v sobě zadržují naše vlastní viry, 

bakterie a jiné nežádoucí látky, kterých se náš imunitní systém zkouší vydechováním zbavit. 

Na nich se často zformují plísně a roušky nás nutí tento odpad znovu a znovu vdechovat, 

neboli recyklovat. To je to stejné, jako bychom recyklovali své vlastní výkaly. 

Tyto nežádoucí látky se pak snadno dostanou do mozku, kde spolu s nedostatkem kyslíku 

způsobují odumírání buněk. Ty buňky, které jednou v mozku odumřou, nejsou již nikdy 

nahrazeny. Lidé pak mají demenci a diví se z čeho. Škodlivé látky se dostanou také do plic, 

kde způsobují zápal plic. Dostanou se i do očí, protože žádná rouška není dost těsná a to nás 

teprve čeká, zjistit co způsobují tam. 

Roušky pro děti? 

U dětí je nošení roušek přímo zločin. Děti potřebují dýchat čistý vzduch a ne odpad a 

škodlivé splodiny. Nemluvě o tom, že děti koronu nedostanou, tak proč je před ní chránit. 

Vím, někdo by namítl, že byly případy, kdy děti dostaly koronu … kdoví co jim skutečně 

bylo. Zrovna nedávno, 8letý chlapec zemřel, prý na koronu. Jenže on se chudák zároveň 

utopil ve vaně a ještě ke všemu měl vážnou dědičnou nemoc a byl invalidní! 

Další problém8 s rouškami je, že žádné z nich nejsou určeny na dlouhodobé nošení. Ne, ani ty 

chirurgické roušky ne. Nemocniční personál nosí roušky pouze na operačním sále a tyto 

odkládá při odchodu z místnosti. Každý operační sál je vybaven přídavným přívodem 

kyslíku, aby byla vyrovnána ztrátu kyslíku, zaviněnou rouškou. 

Běžné roušky jsou rovněž pouze na krátkodobé použití a žádný výrobce nečítá s tím, že by je 

někdo měl na obličeji celý den. Roušky jsou totiž konzervovány jedovatými látkami. 



Obsahují kysličník etylenu, což je dobře známý rakovinotvorný prostředek. Jsou také 

napuštěny fluorokarbonem PTFE, což je opět karcinogen. 

Takže jestli opravdu chcete tu rakovinu dostat, pak noste roušky! Sice vás neochrání od 

korony, ani od žádné jiné nemoci, ale rakovinu vám zaručí. 

Postupem času bylo mnoho vědeckých studií, které dokázaly, že roušky jsou nebezpečné. 

Škodí mozku a celému lidskému organismu. Někdo si dal práci s tím, že nashromáždil skoro 

třicet těchto studií, které se všecky shodují na tom, že roušky jsou škodlivé9. 

Ve videu10, které bylo okamžitě censurou staženo z internetu, známý anglický badatel a 

konspirační realista David Icke předkládá tři důvody, proč lidé nosí roušky: 

1. Někteří z nás věří státu, věří vládním představitelům a v podstatě si myslí, že tito lidé 

vědí víc než oni. Proto je poslouchají, čímž jim předávají vládu nad svými životy. 

2. Jiní nosí roušky z donucení. Stát je ta jediná instituce v naší společnosti, která nás 

může k něčemu donutit a projde jim to. Všude kolem je použití násilí odsuzováno, 

trestáno a pokutováno, ale najednou na nás může hrstka politiků nanutit co se jim 

zlíbí. Chovají se k nám jako otrokáři k otrokům. Příkaz a uposlechnutí, anebo 

karabáč! 

3. Další nosí roušky, protože jsou přesvědčeni vědeckými důkazy. Proto riskují své 

vlastní zdraví, aby se nějakým kusem hadru chránili proti nemoci, ze které se 99,94% 

uzdraví i bez léků. 

Nošení roušek předpovídal již před 90 lety německý spisovatel Ernst Jünger, když popisoval 

nepřátelskou a diktátorskou lidskou společnost v románě ‘Der Arbeiter’. V jeho knize měli 

lidé přikázáno nosit roušky nejen jejich vládou, ale i svými spoluobčany, za účelem trvalého 

ponižování a dehumanizace. 

A opravdu11, jak píše George Orwell, roušky vymažou naši individualitu, natvarují jednoho 

člověka jako druhého, sníží jeho hodnotu na úroveň kolíčku v obrovském soukolí šílenců, 

kteří mají stejně vymyté mozky, ženou se a neví kam a všichni opakují ty stejné názory. 

Masky nás ponižují na celé zástupy těch, kteří jsou schopni vykřikovat nevhodné urážky a 

neopodstatněnou kritiku na ty, kteří masku nenosí. Tím jsme zbavováni osobní svobody 

rozhodování, zatímco naši kritikové se stávají samozvanými soudci lidské společnosti, kteří 

se neustále pohoršují nad tím, když někdo nedělá to stejné, co oni sami považují za správné. 

S rouškou na obličeji12 přestáváme 

existovat jako nezávislí lidé, protože 

jsme ztratili obličej. Již před 2 300 

lety, dávno před Islámem, zjistili 

Arabové, že když má člověk zakrytý 

nos a ústa, že to zlomí jeho vůli a 

zničí jeho individualitu; že ho to učiní 

více poslušného – udělá to z něho 

doslova otroka. Proto nařídili, aby 

ženy nosily spodní část obličeje zakrytou. Když přišel Islám, udělali z toho symbol 

podřízenosti nejen Allahovi, ale také mužskému majiteli harému a i samotnému králi. Takže 

žena to musela vždycky vytrhnout za všecky. 

 
Záběr z videa: https://www.youtube.com/watch?v=5FGgv_oz7wo 



Jak říká významný švédský imunolog, roušky nám dávají falešnou jistotu, že jsme ochráněni 

od nakažení virem a přitom jsme možná víc ohroženi než na taneční zábavě bez masek. 

Roušky, distancování a všechna jiná omezující nařízení jsou jen na to, aby nás psychicky 

deptala, brala nám jistotu, brala nám půdu pod nohama a srovnávala nás na ubohé, ustrašené 

tvorečky, kteří s pláčem prosí, aby je tatíček stát vzal za ruku a převedl přes silnici. 

Karanténa je rovněž velmi škodlivá 

Stejně tak13 je velmi škodlivá karanténa. Začínají se ozývat hlasy, že takové nucené izolování 

je to nejhorší, co se mohlo stát. Některými je to dokonce považováno za nemorální. Nejen že 

úmrtí na koronavirus nejsou prakticky žádná, ale ještě navíc, dlouhá karanténa a zavřené 

obchody a firmy budou mít za následek děsivé ekonomické, psychické a zdravotní následky. 

Lidé bez styku s druhými si nemohou vyvinout potřebnou imunitu. Potřebují cizí viry, bacily 

a bakterie, kterým jsou denně vystavováni, aby se jejich systém naučil, jak se těmto bránit. 

To je to pravé, skutečné a jediné ‘očkování’. 

Jsou i takoví, kteří se obávají, že bude snaha ‘společenské distancování’ udržovat do 

nekonečna. Lidé jsou v podstatě společenští tvorové, kteří nutně potřebují styk s druhými. 

Proto ‘distancování’ v nás může docela udupat co doopravdy jsme a my se staneme 

ustrašenými roboty, kteří pouze pracují, jí, spí a hlavně – bojí se. 

Bylo to dokázáno v New Yorku, kde byla krátkodobě uvolněna karanténa a pak byli 

překvapeni, že všichni ti, kteří onemocněli, byli právě ti, kteří poctivě seděli doma. Prověrka 

stovky New Yorkských nemocnic dokázala, že 84% všech nových pacientů byli ti, kteří byli 

buď v penzi, nebo nezaměstnaní. Tím pádem nedojížděli do zaměstnání, nepoužívali veřejné 

dopravní prostředky, ani nechodili pěšky. Jinými slovy, nestýkali se s žádnými jinými lidmi a 

ani nevycházeli ven na čerstvý vzduch. 

Švédský příklad 

Důkazem, že karanténa a nošení roušek14 jsou skutečně škodlivé pro náš imunitní systém a že 

chřipková epidemie zanikne pouze když lidé spolu budou dále komunikovat a získají tím 

proti nákaze odolnost, je situace ve Švédsku. 

Švédsko se rozhodlo nepodrobit své občany žádné karanténě, ani rouškám, nebo distancování 

a také neuzavřeli kterékoliv hranice. Lidé mohli dále chodit do zaměstnání, děti do škol a 

stýkat se jako předtím. Ve srovnání s jinými státy, které měly povinné roušky a karanténu, je 

na tom Švédsko zhruba stejně, ne-li lépe. 

Když se Švédi k tomuto přístupu rozhodli, svět propadl panice. Ihned byl již zmiňovaným 

britským Profesorem Fergusonem vytvořen počítačový model, jak strašně tím Švédové utrpí. 

Tento model předpovídal denní úmrtnost skoro 2 000 lidí. Jenže nic takového se nestalo. 

Skutečná denní úmrtnost ve Švédsku byla v rozmezí od 20 až 85. 

Kdosi se rozhodl srovnat Švédsko s americkým státem Michigan, protože obě země mají 

zhruba stejně velké území a stejné množství lidí. Oproti Švédsku, Michigan zavedl velmi 

přísnou karanténu. Zde jsou výsledky: 

Švédsko 13,822 případů chřipky a 1,511 úmrtí 

Michigan 30,791 případů chřipky a 2,308 úmrtí 



Starší lidé více ohroženi? 

Starší lidé15 jsou koronavirovou chřipkou více ohroženi, ale ne kvůli chřipce samotné. 

Většinou mají další, přídavné nemoci, které si ti mladí zatím ještě nedokázali vyvinout. Proč 

jsou starší lidé víc nemocní je často způsobeno léky samotnými. Jakmile začnou užívat 

nějaký lék, ať je to na cokoliv, ten nejen že příliš nepomáhá, ale ještě má vedlejší účinky a na 

ty budou po čase potřebovat další lék. Ten bude mít také své vedlejší účinky a bude potřeba 

ještě další lék. 

A až jsou všechny léky brány dost dlouho, pak jejich vliv oslabí některé orgány a proto jsou 

potřeba další léky. S nimi samozřejmě přijdou další vedlejší účinky, až nakonec je člověk 

těžko nemocný. 

Někdo jiný si zase hraje na otužilce a způsobí si tím revmatizmus, který mu postupně 

ochromí srdce a mrtvice na sebe nenechá dlouho čekat. Anebo pár nehod na motorce, další se 

živí výhradně mrkví a skončí s kolapsem jater, a podobné. 

Většinou neselže, že ten, kdo žije normální, střídmý život, občas bere potravinové doplňky a 

žádné dlouhodobě užívané léky nebere, většinou vážně neonemocní. 

Dr. Buttar k tomu dodává, že když jde někdo k lékaři s průjmem, dostane léky na zastavení 

průjmu. Ale málokterý lékař se ptá proč ten průjem začal, co je jeho příčinou a co tím tělo 

zkouší docílit. Naše tělo je dokonalé a ví – i bez lékařské rady a pomoci – jak se má zachovat. 

Možná se tím průjmem zbavuje něčeho, co mu škodí, možná se čistí. Ale tady dostane lék na 

zastavení průjmu a vyléčení může pak trvat mnohem déle. Nemluvě o tom, že se z takového 

násilného zásahu může vyvinout něco jiného. 

Těžké následky společenského distancování 

Americké noviny ‘New York Times’ a všecka ostatní media celou dobu neustále zdůrazňují, 

jak je důležité, aby se lidé společensky distancovali jeden od druhého. Záměr je jasný, 

nechtějí aby se lidé setkávali, aby spolu mluvili, přicházeli na různé názory, na jiná řešení a 

důvody. Nechtějí aby lidé vedli diskuze, aby je napadaly nové možnosti anebo aby se třeba 

dokonce bavili a už vůbec ne smáli! Prostě – nechtějí aby se lidé spojili a smluvili. 

Zdá se, že je to snaha navodit stav nedůvěry a snad i nepřátelství mezi lidmi. Když budeme 

jeden na druhého hledět s podezřením, nemůžeme se nikdy spojit, domluvit a společně se 

domáhat zlepšení situace. A opět, tato snaha o společenskou izolaci je celosvětová. 

V Americe to mohlo být viděno už dávno: v obchodech neustále vyhrává hudba, takže je 

někdy těžké se soustředit na to, co chce člověk koupit. O tom, že by někdo zkoušel něco 

diskutoval s druhýma nemůže být ani řeči. V každém baru je hlavní vybavení televize, na 

kterou všichni němě hledí a málokdo mluví. Nakonec, je to v barvách a ještě se to hýbe. 

PEAR, neboli ‘Princeton Engineering Anomalies Research‘ (Princentonský výzkum 

technických anomálií) 

Toto všecko se promítá ještě dále16. Když se celé miliony lidí nacházejí ve stavu napětí, 

vzteku, provinění, strachu a mnohdy i paniky, tyto záporné pocity se celosvětově promítají do 

našeho společného energetického pole, které známý vědec Rupert Sheldrake nazývá 

‘morfogenetické pole’. Odtud pak mají možnost zpátky působit na naši planetu a na nás 

samotné a vést nás k ještě větším nepříjemnostem. 



Nesmíme zapomínat, že my všichni, jak tady na světě jsme, jsme prakticky jeden tvor a 

sdílíme mnohé s těmi druhými ač chceme či nechceme a ať nám jsou sympatičtí nebo ne. My 

všichni jsme jeden tvor: člověk! 

Spojení mezi lidmi bylo dokázáno i na Universitě v Princetonu v Americe, kde v jejich 

pokusné laboratoři s názvem PEAR používají REG (Random Event Generator, neboli 

Generátor náhodných událostí.). To je zařízení, které neustále chrlí náhodná čísla ve formě 

nepředvídatelně uspořádaných skupin nul a jedniček. 

Vcelku je počet obou číselných možností stejný, ale jejich posloupnost je rozmanitá. Když 

dojde k nějakému celosvětovému vlivu, který dokáže zesynchronizovat cítění lidí na planetě, 

pak začne REG vydávat čísla v jakémsi zvláštním pořádku. To se opravdu stalo už několikrát, 

bylo to zaznamenáno např. při 9/11. 

Bylo rovněž zjištěno, že když se člověk na tento přístroj soustředí, že dokáže pouhou myslí 

ovlivnit posloupnost vydávaných čísel buď jedním, nebo druhým směrem. A ještě zjevnější 

výsledky jsou docíleny, když lidé, ovládající toto zařízení pouhým myšlením jsou dva a 

ultimativní ukázky mohou být viděny, když tito dva jsou rozdílného pohlaví a jsou do sebe 

zamilováni. Toto ovlivňování je možno provozovat nejen na dálku, ale také do minulosti. 

A pak že nemáme žádný vliv! 

Skutečné důvody pro celosvětovou paniku 

Ten hlavní důvod17 za rozšířením koronavirové paniky je snaha ovládat nás, zotročit nás, 

zredukovat nás na nic neznamenající špetku prachu na cestě velikášských plánů našich 

tajných manipulátorů. Ale zamyslete se, proč nás chtějí ovládat? Protože se nás bojí. 

Kdybychom totiž prohlédli a pochopili o co ve skutečnosti jde, kdybychom si uvědomili naše 

možnosti a schopnosti, tak bychom vládli my jim. Tito lidé to dobře ví a to je, čeho se tak 

nesmírně bojí. 

Všichni z nich jsou bývalí otroci, kteří byli celá staletí vychováváni k tomu, aby poctivě 

sloužili svým pánům a my jsme byli ti mocní, kteří vládli. O tomto existují historické důkazy, 

které ale není možno z nedostatku prostoru uvádět. 

Tito otroci se mezi sebou smluvili, čímž vzniklo tajné, neviditelné spiknutí a pak nám začali 

pomalu zatajovat důležité informace a schovávat před námi důležité spisy. Jakmile se dostali 

jen trochu k moci, začali měnit historii, vykládali nám ledajaké nesmysly a my jsme jim 

věřili. Byli jsme celá staletí oslepováni jejich prolhanou propagandou, chlácholeni jejich 

skrytými rádci a podváděni pomocí jejich triků a zákeřností. 

A teď se pouze bojí, že pochopíme kdo doopravdy jsme a že se budeme dožadovat svých 

práv. Samozřejmě, když uděláte otroka pánem, je to krutý pán, nemilosrdný a nesmlouvavý. 

Proto je nutné udělat vše pro to, aby své plány nemohli uskutečnit. Jinak čeká celé lidstvo 

velice těžký život. 

Současný terorismus vůči nám samotným 

Je nutné si uvědomit, že každý teroristický čin proti lidem nebo proti národu sloužil vždy 

jako záminka k dalšímu omezení občanské svobody. Veškerá lidská práva pak ustupují do 

pozadí a zůstávají pouze povinnosti, zákazy a příkazy, stejně jako ve válce. A kdo jsou ti 

teroristé? My to v žádném případě nejsme. 



Kdybychom my byli teroristé, tak by Bill Gates, Soros a mnoho jim podobných už dávno 

nebyli mezi živými. Ti skuteční teroristé jsou ti, kteří na teroristickém činu získávají. Kdo 

získává na teroristickém činu se zavedením povinné karantény a zastavením ekonomické 

činnosti po celém světě? Přece ti, kteří nás chtějí ovládat za každou cenu, i kdyby nás měli 

ekonomicky, společensky, psychicky a zdravotně naprosto zničit. 

Proto také zkoušejí vylidnit planetu, protože chtějí, aby nás bylo míň než jich. Bojí se nás. 

Bojí se naší převahy. A informovaná převaha je pro ně ještě víc nebezpečná. S tím souvisí 

rovněž snaha vyhubit staré lidi, protože někteří z nich nasbírali za život cenné vědomosti a 

znalosti, které jsou trnem v oku globalistům, kteří nás chtějí udržovat hloupé a nevzdělané. 

Možná si vzpomínáte pohádku o čínském císaři, který rozkázal vyhubit všechny staré lidi. 

Pak se ale dostavila přírodní pohroma, zemi zaplavily kobylky a nikdo nevěděl jak s nimi 

zacházet. 

Jistý mladík své rodiče nenechal utratit, ale skrýval je. Šel za nimi a oni mu poradili co proti 

kobylkám dělat. Mladík to řekl císaři a pohroma byla odstraněna. Po čase přišlo něco jiného a 

opět, mladíkovi jeho staří rodiče poradili, co dělat. Nakonec se císař o nich dověděl a 

zamyslel se; litoval, že nechal všechny staré vyhubit a od té doby mohli zase volně žít. 

Ti, kteří v této televizí zgleichschaltované době ještě přemýšlejí, už to začínají chápat. Po 

celém světě dochází k protestům proti tomu, jak je s námi zacházeno. To nejsou jen Žluté 

vesty; takových potyček je celosvětově hojně. To, že nejsou v mediích podchyceny, je něco 

zcela jiného; je to součást mediální manipulace. 

Na příklad, když se v roce 1990 Amerika rozhodla napadnout Irák, protestovaly před Bílým 

domem statisíce lidí. V tisku a v TV o tom nebyla ani zmínka. Ale možná kvůli tomu a kvůli 

podobným akcím nastavěli všude kolem Bílého domu cementové bariéry, takže přístup 

k němu pěšky, na kole, autem či jiným vozidlem, včetně tanku, je nemožný. 

Je jisté, že se blíží obrovská, nevídaná, celosvětová ekonomická krize, jaká tady ještě nikdy 

nebyla. Ta krize se blížila už dávno před koronou, ale protože tehdy by za ni byli právem 

viněni ti, kteří ji způsobili, byli by souzeni, vězněni a mnozí také popraveni, tak muselo přijít 

něco, co odvede pozornost jinam. A k tomu účelu byl vypuštěn COVID-19. 

Nebezpečí je v tom, že psychicky oslabená a často hladovějící populace začne volat po 

lepším řešení a po lepším vedení. A pak jim bude nabídnuta jedna (nevolená!) celosvětová 

vláda, která jako zázrakem vyřeší veškeré světové problémy a pozvedne nás do lepších sfér. 

Přesto, že se mohli všichni nakrásně poučit, jak moc jednotlivé evropské národy utrpěly tím, 

že se sjednotily pod nevolenou vládu Evropské unie, budou lidé většinou rádi souhlasit i 

s celosvětovým diktátorstvím, jen když s ním přijde jakási naděje, i sebemenší. Politická 

paměť je velmi krátká. 

A budou souhlasit třeba i s válkou. Postupem času bude odhalen nějaký zločinný element, 

který to údajně všecko způsobil (i když se nakonec ukáže, že to nebyla pravda) a tomu se 

vyhlásí válka. Rozhořčený zbytek světa se s nadšením přidá a budeme mít 3. světovou válku, 

vysněnou všemi mezinárodními finančníky a nadnárodními podnikateli. Na lidských životech 

jim v jejich chamtivosti nezáleží, jejich děti do války v žádném případě nepůjdou. 



A naši mladí muži a mnohdy i děvčata půjdou utrácet své drahocenné životy za bandu 

starých, zvrhlých příživníků. Pod záminkou patriotismu je naženou zabíjet jeden druhého 

kvůli vlastnímu zisku a obohacení. 
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6 https://www.bitchute.com/video/OFuBHq1eCiE/ 
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KAPITOLA 8 

NEMOCI, CHŘIPKY A OČKOVÁNÍ 

16. května 2020 

Dr. Rashid Buttar1 je toho názoru, že neinformovanost je hlavním důvodem pro mnoho 

nemocí. Nikdo nemůže dostat rakovinu, kdo má v pořádku imunitní systém. Ale když lidé 

musí povinně nosit roušky přes ústa a nos, to je jedinečný způsob, jak vyřídit imunitní systém 

z provozu. Roušky zabraňují proudění kyslíku a bez kyslíku nemůžeme žít. Nedostatek 

kyslíku v nás způsobí fysiologický stress a díky stresu můžeme dostat jakékoliv nemoci, 

jejichž závažnost je diktována výškou hladiny stresu. 

Roušky na nás byly uvaleny záměrně, právě proto, abychom onemocněli. Dr. Buttar radí 

všem, aby odhodili roušky a šli ven, na slunce, na čerstvý vzduch. Slunce ničí bakterie a i 

viry a dodává nám tak potřebný vitamin D, pomáhá absorpci vápníku a je naprosto nutné pro 

naši imunitu. Velkou část slunečního záření vstřebáváme očima, takže ti, kteří nosí venku 

tmavé brýle si nejen způsobují zhoršení zraku, ale ještě se zbavují imunity proti nemocem. 

Začínají se vyskytovat případy, kdy lidé s rouškou přes obličej, kteří řídí auto, způsobí 

dopravní nehodu. Pochopitelně, jakmile dojde ke stresové situaci, což je při řízení auta běžné, 

to napětí, spolu s nedostatkem kyslíku způsobí mdloby, člověk v bezvědomí ztratí vládu nad 

vozem a pak se může stát cokoliv. 

Jak pomocní a znalí jsou lékaři 

Dr. Buttar se zmiňuje o statistice, která byla zveřejněna v Žurnálu americké lékařské asociace 

(AMA) v roce 2004, kde byly srovnány důvody pro úmrtí v zemích třetího světa a 

v civilizovaném světě. V zemích třetího svět jsou ty nejčastější důvody úmrtí následující: 

1. infekce,  

2. nedostatek vody, 

3. nedostatek hygieny. 

V civilizovaném světě jsou trošku jiné příčiny úmrtí: 

1. srdeční nemoci, 

2. rakovina, 

3. iatrogenické nemoci 

4. nervově-degenerativní nemoci.  

Nejspíš si řeknete, co asi jsou ty ‘iatrogenické‘ nemoci. Tento záhadný výraz byl vymyšlen 

zdravotnickou profesí na zastření skutečného významu – iatrogenické nemoci jsou ty, které 

jsou zaviněny lékaři samotnými, nemocnicemi, zdravotnickým personálem a 

farmaceutickými léky. A tyto čtyři shora zmiňované vlivy jsou zodpovědné za 92% 

veškerých úmrtí, jak tady dnes jsou. Zbývajících 8% je tvořeno všemi ostatními nemocemi, 

plus přírodními zásahy, vraždami, sebevraždami, nehodami, stářím a vším ostatním. 

Moderní medicína, léky, očkování, zkoumání infekčních chorob, bakteriologie a virologie 

nejsou nic jiného než iatrogenní smrtící kult, zaměřený pouze na zisk. Tento kult do 

nekonečna propaguje dávno zpochybněné mýty, jako jsou bakteriální záněty, nakažlivé viry, 

škodlivé a útočné očkování, což všecko je založeno na nikdy neprokázané Pasteurově teorii a 

bude to blíže vysvětleno později. 



Pak není divu, že je tolik lidí nemocných a když už se vyléčí, tak se vyléčí sami na svých. 

Léčba pomocí farmaceutických léků neuzdravuje, ale způsobuje návykovost a přidávání 

dalších a dalších tabletek, injekcí, tobolek, terapií, testů a kdovíčeho jiného. 

Je to všecko převrácené na ruby. Dnes všichni šílíme strachem kvůli nějaké koroně, což je 

běžná chřipka a zatím jiné nemoci jsou naprosto ignorovány. Viděli jste snad někdy chodit 

lidi s náhubky a policii hlídat, aby nevycházeli ven kvůli srdečním a cévním nemocem? 

Anebo kvůli rakovině? Kvůli silničním nehodám? Samozřejmě že ne! A přitom na tyto 

nemoci umírá daleko více lidí než na koronavirus. 

Jen pro porovnání, kolik lidí zemřelo za rok 2016 na celém světě na různé jiné nemoci: 

Nemoc: Počet úmrtí za rok: 

Srdeční a cévní potíže 17.65 milionů 

Rakoviny 8.93 milionů 

Nemoci dýchacích cest 3.54 milionů 

Cukrovka, krevní a endokrinní nemoci 3.19 milionů 

Dements 2.38 milionů 

Průjmové nemoci 1.66 milionů 

Silniční nehody 1.34 milionů 

Běžná chřipka (Zdroj: GlobalResearch2) 650,000 

COVID-19 111,640 

Zdroj: Wikipedia
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Viděli jste snad někdy chodit lidi s náhubky po ulici a policii hlídat, aby nevycházeli ven 

kvůli srdečním a cévním nemocem? Anebo kvůli rakovině? Kvůli silničním nehodám? 

Samozřejmě že ne! A najednou takový rozruch kvůli něčemu, co ani není možné 

diagnozovat! 

Koronavirus již je v každém očkování obsažen 

Podle Dr. Judy Mikovits4 to vypadá, že je zde snaha mít každého člověka infikovaného 

COVIDem a tím nás donutit, abychom se nechali očkovat. Přitom je dobře známo, že nejen 

že žádné očkování nefunguje, ale ještě zvyšuje možnost dostat koronu o 36%. 

Toto zjištění bylo zveřejněno v dokumentu, ‘Očkování proti chřipce … mezi členy 

Ministerstva obrany‘ (Influenza Vaccination and Respiratory Virus Interference …5). Každý, 

kdo je očkován proti chřipce je více náchylný jakoukoliv chřipku dostat. 

Dr. Mikovits říká: „Ve školách nás učili lži. To proto, že škola by 

nedostala finanční podporu od vlády, kdyby neučili to, co vláda 

chce. A ten, kdo udělá krok vedle, je vyřízen. Vědecké časopisy 

s tím rovněž jdou a překroutí mnohé objevy, které by nás mohly 

všecky vyléčit.“ 

Dr. Buttar6 to ještě více upřesňuje, když mluví o těch, kteří nebyli 

nikdy vystaveni koronaviru a jsou testováni a jejich testy vykazují 

přítomnost viru. V takových případech jsou výsledky nazývány 

‘falešně kladné‘, ale na nich není nic falešného. To jsou pravdivé 

výsledky, které potvrzují přítomnost koronaviru v těle. A v takových případech je nutno se 

 
Záběr z videa: 

https://www.bitchute.com/ 

video/9z0E4ZxaQbbr/ 



ptát, zdali testovaný člověk nedostal předtím očkování proti chřipce. Protože to je, co to 

způsobuje. 

Každé očkování proti chřipce v sobě už korona virus má. A můžete prostudovat studie z roku 

2014, nebo 1984 a taky tam najdete koronavirus, protože tento je obsažen ve všech 

očkováních proti chřipce, které lidem každý rok píchají. 

Někdo by mohl říct, že je to vedlejší vliv všech očkování. To ale není pravda, argumentuje 

tento lékař. To je to, co ta očkování způsobují. To máte tak, jako kdybyste řekli, že vedlejší 

účinky určitého léku jsou ty a ty. Ale to nejsou žádné vedlejší účinky; to je, co ten lék 

způsobuje! 

A není se čemu divit, když všechna očkování obsahují formaldehyd, nikl, aluminium, cizí 

DNA, zmutované lidské tkáně, psí a opičí tkáně a ještě navíc rtuť. Rtuť je druhá 

nejjedovatější látka, jakou známe. Jak to, že je obsažena ve všech očkováních? Dále jsou 

v očkováních viry, které přijdou ze zvířat a takto jsou zavedeny do lidského genomu. 

K tomu musíme přičíst přídavné látky, jako na příklad dráždidla imunitního systému. Jsou 

lidé, kteří mluví o nanotechnologii – ve skutečnosti, nemůžeme vědět co v takové injekci 

proti chřipce všechno je! A už vůbec nevíme co dalšího tyto injekce obsahují, co není 

uvedeno v seznamu, ani na příbalovém letáčku. 

Očkování proti prasečí chřipce 

Dr. Buttar vypráví, jak někdy kolem roku 2010 řekl tehdejší americký president Barack 

Obama, že přijde nová chřipka a ta si vyžádá 60 milionů lidských životů. Zhruba v té době si 

firma Baxter nechala v Rakousku patentovat nový, umělý virus H1N1 (prasečí chřipka). 

Firma Baxter se rovněž vyznamenala tím, že zároveň s jedem vyráběla proti němu očkování. 

A devět měsíců poté, to už měli svůj patent, vypukla prasečí chřipka. 

Promptně bylo nabídnuto očkování, ale nikdo je nechtěl. Dokonce byly kvůli tomu i nějaké 

soudy, ale nikomu se nepodařilo přesvědčit lidi, ani instituce, aby nové očkování přijali. A 

tak se 60 milionů mrtvých nekonalo a to z jednoho prostého důvodu, protože skoro nikdo 

nebyl očkován. 

Ve stejné době byl v novinách článek o 64 pacientech z nemocnice v Los Angeles, kteří 

všichni zemřeli na prasečí chřipku. Dr. Buttar si po čase na tento článek vzpomněl a chtěl si 

ho znovu přečíst. Jenže článek nebyl nikde na internetu k nalezení, jakoby nikdy neexistoval. 

Protože měl známého právě v této nemocnici, tak se s ním spojil, aby zjistil, jestli tam 

opravdu 64 lidí na prasečí chřipku zemřelo. Ano, zemřelo. A jak je to možné? Co byl ten 

společný jmenovatel v tomto případě? Všichni byli očkováni proti prasečí chřipce! Takže 

to není chřipka, co zabíjí, ale to očkování. To stejné platí pro AIDS – to nejsou AIDS, co 

zabíjí, ale léky proti nim. A nejspíš to platí i pro mnoho jiných ‘léků‘. 

Kdo to všecko zavinil 

„Existuje viník, který současnou celosvětovou kalamitu způsobil a ten by měl být vážně 

potrestán,“ říká Dr. Buttar. „Ten viník jsou veřejná media, protože oni tu chřipku po celém 

světě propagovali a tím pádem jsou kriminálně vinni.“ 



Dnes umírají tisíce lidí po celém světě na hlad, který zavinila celosvětová karanténa a 

následovná ekonomická krize a přitom celá ta panika byl totální nesmysl. Přesto, media tyto 

lži rozšiřovala, takže by měli být za to trestáni. 

Nejen veřejná media, také naši vlastní politikové se uvalením karantény, zavíráním obchodů 

a menších firem a povinností nosit roušky provinili. Nejen že jednali amatérsky, mimo oblast 

své kompetence, aniž by si vzali na pomoc nezávislé, odborné poradce, kteří by nebyli ve 

spojení s žádnou farmaceutickou nebo lékařskou institucí, ani organizací, která by z této 

kalamity mohla těžit. Ale ještě všecky ty nesmyslné zákazy protahují do nekonečna, dovolí 

mediím dále strašit lidi a nijak se nesnaží celou záležitost vyřešit rozumnějším způsobem. 

Jestli takhle řeší i jiné problémy, kdy odsouhlasí kde co, o čemž nemají skutečné znalosti, pak 

by na těchto vysokých a nesmírně zodpovědných místech neměli být. 

Množství úmrtí na koronavirus nahání lidem strach 

Britský molekulární biolog a lékař7 Dr. Andrew Kaufman varuje před statistikami mrtvých, 

které jsou nám předkládány k uvěření. Tyto statistiky nejsou pravdivé a celková úmrtnost 

v současné době není zvýšena oproti jiným rokům. Podle něho, ten skutečný důvod mnoha 

úmrtí je v současné době hlavně moderní medicína. 

Dr. Kaufman zkoumal způsoby, které byly použity na vyhodnoceni koronaviru a zjistil, že 

absolutně není možno těmito technologickými postupy odhalit existenci nějakého viru. Na 

testování je používán genetický materiál z plic, který je znečištěn jinými látkami, včetně 

nejrůznějšími přídavnými genetickými částicemi, které přišly kdoví odkud. 

Tento vzorek je srovnáván se vzorkem, který byl kdysi předtím prohlášen za důkaz výskytu 

jiné vážné chřipky a který je rovněž značně znečištěn. Takže jsou srovnávány dva nevhodné 

materiály, což je nevědecké a neprofesionální. 

Ve skutečnosti, onemocnění koronavirem není vůbec zjistitelné. Příznaky jsou stejné jako u 

každé chřipky, nebo u nachlazení, takže to není možné rozlišit. Pouze pomocí CT skenu, 

nebo roentgenu je možno identifikovat přítomnost nemoci v plicích a to ještě není jisté, jestli 

je to skutečně koronavirus, nebo obyčejná chřipka. 

V současné době vydalo CDC v Americe nové návody na vyplňování úmrtních listů. Dříve 

záleželo na důvodu úmrtí, dnes je toto nepodstatné. Jakmile je podezření, že zemřelý mohl 

mít v sobě COVID-19, musí to být uvedeno jako příčina úmrtí. Není třeba takového člověka 

testovat, podezření stačí. 

Mladý člověk zemřel v autonehodě a důvod smrti byl uveden ‘koronavirus‘. Jeho rodina 

protestovala, ale na nic jim to nebylo. CDC je financován farmaceutickým průmyslem, 

výrobci lékařských potřeb a podobnými firmami. Takže se musí svým podporovatelům 

odvděčit. 

Většina z nás jsme proti koronaviru imunní 

Dr. Dolores Cahill8 je doktorka molekulární genetiky a další PhD titul má v imunologii. 

V průběhu svého zaměstnání se také zabývala vývojem očkování proti zápalu mozkových 

blan, kdy zjistila, že účinnou látku stačí přidat do minerálního oleje a je to bezpečný způsob 

dodání, který neobsahuje žádné jedy a škodlivé látky, obsažené v současných očkováních. 

Koronavirus také zkoumala a zjistila, že není zdaleka tak nebezpečný, jak media hlásila. 



„A ten, kdo jednou takovou chřipku dostal a vyléčil se z ní, získává imunitu na celý život a 

nemůže nakazit nikoho jiného,“ řekla. 

Záznam návštěv u lékaře v letech 2009-2020 kvůli chřipce: 

 

Graf několika posledních chřipek ukazuje jejich postup, vyvrcholení a konec. 

V 15. týdnu roku 2020 letošní chřipky prakticky končily. 

ZDROJ: https://www.cdc.gov/flu/weekly/weeklyarchives2019-2020/Week15.htm 

Záběr z videa: https://www.bitchute.com/video/9z0E4ZxaQbbr/ 

Podle Dr. Cahill jsou v našich tělech statisíce různých virů a tyto jsou důležité pro naši 

imunitu; z toho důvodu je také nutné, abychom denně přicházeli do styku s cizími viry, 

protože tím se náš imunitní systém učí je rozpoznávat a vyvíjet si proti nim protilátky. 

Co se týče současných chřipek, od prosince minulého roku až do 12. dubna 2020 se po celém 

světě vyskytovaly tři druhy chřipek: chřipka typu A, chřipka typu B a COVID-19. 

Viry běžně cirkulují mezi populací 3-4 týdny a pak zaniknou. Už kvůli tomu byla karanténa 

naprosto zbytečná a ve skutečnosti nám víc uškodila, než prospěla. 

Jsou pouze tři organizmy, které se přenášejí přímým stykem s jinými lidmi a to jsou 

tuberkulóza, plané neštovice a Ebola. 

Jak se bránit proti chřipkám 

To, co je nejvíc účinné je robustní a funkční imunitní systém. Každý si může snadno 

vybudovat pevný a funkční imunitní systém. V imunologii je to běžně známo, říká Dr. Cahill 

a je šokující, že o tom lidé nevědí. Stačí brát denně vitamín D (až 5000 IU když není slunce), 

vitamin C (2000 mg) a zinek (25 mg) a i kdyby přišla nějaká chřipka, takový člověk ani neví, 

že ji měl. A když se chřipky tak snadno zbaví, tím ve skutečnosti přispívá k imunitě své 

vlastní a svého okolí a všech lidí, se kterými se setkává. Ale to, aby byli karanténováni zdraví 

lidé, to tady ještě nebylo; to je naprostý nesmysl. 

Zinek je rovněž9 nutnou součástí mnoha enzymů a v případě jeho nedostatku nemůže imunní 

systém vyvinou potřebnou činnost proti infekcím a ani trávení nefunguje jak by mělo. Během 



posledních 50 let bylo rovněž nashromážděno značné množství důkazů o tom, že zinek 

působí antivirálně proti široké škále různých virů. 

Lékařské studie po celém světě účinnost zinku potvrdily. Bylo dokonce zjištěno, že ti, kteří 

měli největší náklonnost na COVID-19 měli současně nejnižší obsah zinku. V případě 

koronaviru, zinek zabraňuje jeho množení – mnoho druhů běžného nachlazení jsou ve 

skutečnosti koronavirové chřipky. 

Nejlepší způsob, jak zastavit jakoukoliv chřipku je izolovat starší lidi, ale všecky ostatní 

vypustit ven. Nechat je smíchat se s druhými, takže přijdou do styku s nejrůznějšími viry a 

vyvinou si na ně imunitu. Mladí lidé obzvlášť, ti mají imunní systém velmi dobrý, ti hned tak 

něco nedostanou. A po 4-5 týdnech bude 80-90% populace imunní, pak je možno pustit ven i 

starší lidi. 

To je přesně postup, který radil už někdy v květnu Dr. Knut Wittkowski, o kterém se Dr. 

Cahill vyjádřila, že je prvotřídní imunolog. Dr. Wittkowski byl ale nejen že ignorován, ale 

ještě byl za své názory pronásledován. 

Ani Dr. Cahill neunikla byrokratům10 a kvůli svým názorům na COVID-19 byla požádána, 

aby odstoupila z Vědecké poradní skupiny Evropské Unie. EU, stejně jako ostatní vlády, nás 

zjevně chce co nejdéle udržovat ve strachu a pustošit již tak zbídačelou ekonomii nadále. 

Jestli toto není spiknutí proti nám, tak co jiného to je? 

Další koronaviry, neboli SARS chřipky 

Podle Dr. Cahill, první SARS chřipka přišla v roce 2003 a pak každé 3-4 roky přišla její další 

varianta. Ta první chřipka byla nazvána SARS-1; současná COVID-19 se nazývá SARS-2. 

WHO tehdy v r. 2003 oznámila, že po celém světě zemřelo na SARS-1 chřipku 770 lidí. 

Letošní korona způsobila, že lidé přestali umírat na srdeční a cévní choroby (dříve asi 17,5 

milionů lidí ročně) a na mnohé jiné nemoci, protože všichni teď hromadně umírají na koronu. 

Aspoň to je, co jejich úmrtní listy říkají. 

Jenže jak tyto chřipky celá léta cirkulovaly po světě, lidé si na ně vypěstovali imunitu, takže 

byli postupem času víc a víc odolní. Dnes je známo, že 80% všech jsou vůči koroně imunní. 

Někteří mají sice málo protilátek a ti, kteří spadají do určitých krevních skupin nemusí mít 

protilátky žádné a přesto se virus do jejich buněk nedostane a oni neonemocní. Když se 

takoví setkají s COVIDem, to jsou přesně ti, kteří nemají žádné příznaky, protože jejich těla 

si nevyvinula přijímací systém (receptory) pro tento virus. 

My všichni máme na sobě bakterie a viry a tyto si neustále mezi sebou předáváme. To ale 

neznamená, že bychom pokaždé onemocněli; tím si naopak vytváříme imunitu. 

SARS chřipky jsou s námi už 17 let. A za celou tuto dobu nebylo vyvinuto ani jedno funkční 

očkování. Jsou sice mnohá očkování proti chřipce, ale tato nefungují. Většina těchto 

očkování nebyla nikdy vyzkoušena ani na zvířatech, ani na lidech. Prostě je dali ven a bylo 

to. Taková očkování nemohou být samozřejmě považována za bezpečná. 

To, co se stalo v Italii a v Číně, to množství nemocných, je toho příkladem. Na ta místa se v r. 

2017-18 dostalo očkování proti chřipce, které bylo vypěstováno ve tkáni ze psů a mělo v sobě 

koronavirus, protože psi většinou mají koronavirus. 



Očkování, které je takto uměle vyrobeno, není ve skutečnosti geneticky v souladu se 

skutečným virem chřipky; je geneticky změněno. Když se později tito lidé dostali do styku se 

skutečnou chřipkou, došlo u nich k tak zvané cytokinové bouři, která způsobila smrtelné 

onemocnění, kterému mnozí z nich podlehli. 

Ale když už někdo dostane koronavirus, pak Plaquenil je ten nejlepší lék. Je možno vzít 

jednu tabletku jako prevenci, ta má polo-život 3 týdny. Tento lék byl s úspěchem používán 

celých 60 let proti malarii a také proti lupence a artroze a je účinný i proti HIV-AIDS. Dr. 

Cahill má toto zjištění potvrzeno i od svých kolegů, včetně oficiálního lékaře Bílého domu, se 

kterým je ve styku. V případě chřipky, Plaquenil spolu s antibiotikem AZT je ten nejlepší lék. 

Dr. Zelenko v New Yorku dal všem svým starším pacientům hned jak chřipka vypukla po 

tabletce Plaquenilu. Pouze čtyři z celkového počtu 800 museli do nemocnice a žádný z nich 

nezemřel. To je ale to správné dávkování. Plaquenil je problematický lék v tom směru, že je 

ho nutné brát co nejméně. Vliv účinné látky, což je chinin, není ještě dnes dostatečně 

prozkoumán a ve větším množství je nevyzpytatelný. 

Jak celá ‘pandemie’ vůbec začala 

Dr. David Martin11 vysvětluje, že to všecko začalo už kdysi dávno: v r. 1803 nadhodil 

Edward Jenner myšlenku, jak konstruktivně využít mor. Trvalo to hezky dlouho, než v r. 

1883 přišel Francis Galton s odpovědí a ta odpověď zněla: eugenika! Ano, eugenika, 

vyhubení starých, nemocných, zmrzačelých a jinak nevhodných. Proč nevyužít tehdy 

objevené bakterie, viry a mor a tím přinutit přírodu, aby se stala zbraní? 

V letech 1883-93 zaujímal ten největší podíl amerického národního produktu obchod se 

strachem ze smrti, neboli obchod s životními pojistkami. Tento obchod vynášel víc než 

dolování uhlí, zpracováni oceli a veškeré výrobní podniky dohromady. 

Mnoho lidí v Americe si koupí životní pojistku spolu s prvním domem. V té době se také 

ožení a přijdou děti. A pak splácejí měsíc po měsíci – co kdyby se s nimi něco stalo, tak aby 

to rodina zvládla. V převážné většině případů jsou tyto pojistky placeny 17,5 až 18,5 let a pak 

je lidé přestanou platit. Řeknou si, že to stejně k ničemu není a jednoduše přestanou platit. A 

pojišťovna shrábne všecky předešlé splátky a nic za to – to je skvěly obchod! 

Největší ztráta pro pojišťovnu je, když lidé zemřou tehdy, kdy není žádoucí, aby zemřeli, 

protože pak musí pozůstalým vyplatit pojistku. 

První světová válka přinesla pojišťovnám obrovské výdělky. To proto, že hodně mladých 

mužů, kteří šli do války, se předtím nechali pojistit na život. Když se pak nevrátili, tak měly 

správně jejich rodiny žádat o vyplacení pojistek, jenže nikdo nevěděl jak. Nebyl na to ještě 

zaveden systém a tak pojišťovny opět shrábly všecky peníze a nic za to. 

Výzkum eugeniky, eutanázie a i výzkum genetiky byl vždy financován pojišťovnami. Ty 

měly ten největší zájem o tyto informace, aby je mohly využívat jak na manipulaci lidstva, 

tak za účelem výzkumu délky života. 

V r. 1980 uzákonil americký Kongres Bayh-Dole Akt. Na základě tohoto zákona si mohou 

badatelé a výzkumníci ponechat vlastnická práva na patenty, i když jejich výzkum byl 

financován vládou, z peněz daňových poplatníků. Je to nesmírně nespravedlivé a neetické 

rozhodnutí, ale přesto bylo odsouhlaseno. 



A pak přišel kdosi se skvělým nápadem: řekneme, že máme virus a že je tady nějaká nemoc. 

Není to zrovna nemoc, ale spíš souhrn příznaků a my tomu budeme říkat nemoc. Takže když 

lidé uslyší, že někdo má virus, budou si myslet že je to nemoc, což je dokonale poplete a 

začnou se bát. 

Totiž – teprve po odsouhlasení zmíněného zákona se mohla věda vytasit s HIV, aby si mohli 

vědci a badatelé ponechat veškeré zisky z patentů, na tuto nemoc podaných. A teprve pak 

bylo rovněž možno spustit Covid s celou škálou detektivních příběhů o jeho vzniku, s 

pátráním na špatných místech, obviňováním nevinných a chráněním viníků, karanténa, 

roušky a všecko ostatní. 

Ta pandemie byla naprosto nutná, protože pojišťovny si uvědomily, že nemají dost peněz na 

vyrovnání požadavků svých pojištěnců. Takže to, jak New Yorkský starosta nechal navozit 

těžce nemocné do starobinců, kde pak všichni umírali jako mouchy zjara, to nebyla žádná 

náhoda, ale byl to záměr. Pojišťovny se tím zbavovaly těch, kterým dlužili vyplacení 

životních pojistek. 

Když pak president Trump na jaře 2020 rozhodl, že je nutno podpořit ekonomii, učinil tak na 

základě ‘Zaměstnaneckého aktu,’ odsouhlaseného již dříve Kongresem. Pátá položka v tomto 

Aktu byla ‘ochrana mezd,’ na kterou vláda hodlala finančně přispět. To bylo až páté místo. 

Na prvním místě byla finanční podpora pro zaměstnavatele, aby byli nadále schopni bez 

přerušení platit měsíční splátky na životní pojistky svých zaměstnanců! 

Veterinář Petr Daszak z ‘Eco Health Alliance‘, což je organizace, která se mezi jiným zabývá 

výzkumem globálního zdraví a mezinárodního vývoje, ale ve skutečnosti byla zapletena ve 

vývoji jak koronavirové chřipky, tak i očkování proti ní, napsal v r. 2016 e-mail Dr. Anthony 

Faucimu, který se nějak dostal na veřejnost. V tomto e-mailu Daszak píše: 

„K udržování finančního základu až do skončení krize potřebujeme zvýšit 

porozumění veřejnosti pro potřebu lékařských protiopatření jako jsou pan-

korona virové vakcíny. Ta hlavní podpora jsou media, ekonomie bude 

následovat ten humbuk. Musíme tento humbuk využít pro naše potřeby. Co se 

týče skutečného problému, investoři zareagují na konci celého procesu, když 

uvidí zisky." 

Už tehdy plánoval Fauci koronavirovou pandemii a Daszak se měl postarat o odvedení 

pozornosti od laboratoře ve Wuhanu. 

1 https://www.youtube.com/watch?v=-On3SBFnyX0 
2 https://www.globalresearch.ca/flu-bigger-concern-wuhan-virus-grabs-headlines/5701932 
3 https://en.wikipedia.org/wiki/List_of_causes_of_death_by_rate 
4 https://www.youtube.com/watch?v=YOyVLNA4-Wo&feature=youtu.be 
5 https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0264410X19313647 
6 https://www.youtube.com/watch?v=S2Nt5L8-MqI 
7 https://www.youtube.com/watch?v=6C_26ZIUlrQ 
8 https://www.bitchute.com/video/996PfwBLVEhi/ 
9 https://www.zerohedge.com/news/2020-08-05/hydroxychloroquine-and-coronavirus 
10 https://www.irishtimes.com/news/ireland/irish-news/ucd-professor-asked-to-resign-from-eu-committee-over-

covid-19-claims-1.4277698 
11 https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=hLe8eyESFq0 
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OČKOVÁNÍ PROTI COVIDU BUDE HORŠÍ NEŽ NEMOC SAMA 

21. května 2020 

Jak odhalit takový virus? Je to vůbec živá látka? Říká se že není, že je to druh bílkoviny, ale 

je docela možné, že dnešní věda ani přesně neví, co to je. Pod mikroskopem to vidět není, 

takže se můžeme ptát jestli to vůbec existuje. Není to pouze v našich představách a my, svatá 

prostoto, ovlivněni sdělovacími prostředky pak podlehneme něčemu, co ani nevíme co to je, 

lékaři neví jak to léčit a tak musíme pouze ležet v posteli a čekat až se to samo uráčí odejít. 

A když je vir tak malý, že ho není možno vidět ani pod mikroskopem, proč pak nosíme na 

obličeji roušky? Snad si ve své naivnosti nemyslíme, že ty nás proti něčemu takovému 

ochrání? Vždyť pro tak malé částice jsou mikroskopické dírky jako otevřená vrata. 

Přesto, vědci s viry a bakteriemi jaksi pracují, mění je a ovlivňují, aby se chovaly tak, jak si 

přejí. Z nenápadné chřipky dokážou udělat zbraň a ohrožovat s ní miliony lidí po celém světě, 

když už ne ve skutečnosti, tak aspoň skrze mediální propagandu. 

Dr. Judy Mikovits, PhD. a vynálezci HIV a koronaviru 

Dr. Judy Mikovits1 je molekulární biolog a výzkumník a v této úloze se zapsala už tím, že 

vydala článek v časopise ‘Science‘ (Věda), který dokazoval, že používání tkáně z lidských a 

zvířecích zárodků na výrobu očkování způsobuje epidemie chronických nemocí. Pokud to 

nevíte, tak zvířecí a lidské zárodky (z potracených dětí) jsou využívány k namnožování 

očkovacích látek. Problém je v tom, že spolu se zbytky těchto tkání se do očkovaného tvora 

dostane i jejich DNA, které se připojí k jeho vlastnímu DNA a výsledek je škodlivý. 

Tím článkem zkřížila Dr. Mikovits cestu Velké farmacii a ta si své zisky tak snadno ujít nedá. 

Byl na ni vydán zatykač a z domu ji odvlekla policie, za svědectví všech sousedů, načež byla 

protizákonně vězněna. Protizákonně proto, že proti ní nebylo vznešeno žádné obvinění – byla 

vlastně naprosto nevinná. Tímto zásahem byla zničena profesionálně, zdravotně a i její 

soukromý život utrpěl. Když byla propuštěna z vězení, měla pod těžkými tresty zakázáno o 

čemkoliv z toho, na čem předtím pracovala, veřejně mluvit celých 5 let. Teprve v současné 

době, když období zákazu skončilo, se rozhodla říct lidem vše, co ví. 

Když jí bylo 25 let, byla součástí skupiny vědců, kteří se pokoušeli izolovat HIV virus ze slin 

a z krve pacientů z Francie, kde Dr. Luc Montagnier tento virus objevil. Lékaři Dr. Anthony 

Fauci a Dr. Robert Gallo (Fauci je dnes ředitelem NIAID) ji donutili vydat jim její záznamy o 

průběhu výzkumu, které potom uschovali, aby je nemohla použít a sami si je nechali 

patentovat. 

Dnes je ve farmaceutickém průmyslu a v medicině boj o patenty; patenty jsou zdrojem příjmů 

a někdy hodně vysokých příjmů. To je důvod, proč levná léčba, anebo léčba přírodními 

prostředky, která není patentovatelná, nemá možnost obstát proti organizované medicině. 

V roce 1999 pracovala Dr. Mikovits ve Fort Detrick, což je vojenská instalace. Její pracovní 

náplní bylo naučit Ebolu jak infikovat lidské buňky, aniž by je zabila. Jinak totiž nebyla 

Ebola schopna infikovat člověka a musela k tomu být v laboratoři uzpůsobena. 

To nám ovšem říká, že americká vláda se už tehdy pokoušela vyrábět nebezpečné jedy a 

látky, které jsou pro člověka škodlivé. Nepochybně, za tím nebyl žádný lidumilný zájem. 



V této laboratoři byl rovněž vyvíjen koronavirus. Na jeho výzkumu spolupracovaly tři 

vědecké instituce: Fort Detrick, výzkumná laboratoř na univerzitě v Severní Karolině 

v Americe a laboratoř ve Wuhanu. Wuhanská laboratoř byla financována americkou vládou 

více než 10 let. Vedením tohoto projektu byla pověřena dříve zmíněná NIAID, jejímž 

vedoucím je Dr. Fauci. 

Číňané používali na vyvíjení koronaviru netopýry, které chytali v jisté jeskyni v Junanu, která 

byla od laboratoře vzdálena skoro 2 tisíce kilometrů. Zkoumáním genomu COVID-19 byla 

opravdu zjištěna jeho příbuznost s netopýry z Junanské jeskyně. 

Proč byla Italie tak těžko postižena koronavirem 

Dr. Mikovits vysvětluje, že Italie má nejen značně starou populaci, ale ještě navíc tito trpí 

zánětlivými nemocemi. Na začátku roku 2019 totiž dostali netestovanou várku očkování proti 

chřipce, která obsahovala 4 druhy chřipek, včetně nesmírně nakažlivé H1N1 (prasečí 

chřipka). Očkování bylo vypěstováno ve tkáni ze psů a psi mají velké množství koronaviru. 

Proto ta očkováni netestovali, protože dobře věděli, co v nich je. Dr. Mikovits říká, že 

všechna zvířata, tak jak jsou, mají koronavirus. 

Takže2 všichni ti, kteří se každoročně nechávali očkovat proti chřipce, dostávali do sebe i 

koronavirus. Je to potvrzeno zprávou z Hong Kongu, kde se tamnějším vědcům z Hong 

Kongské university, pod vedením profesora Malika Peiris poprvé podařilo laboratorně 

isolovat koronavirus ze psa. Takže nejen netopýři z jeskyně v Číně jsou spolehlivým zdrojem 

koronaviru, ale i psi jsou tímto virem zasaženi a měli ho v sobě mnohem dříve, než byl 

strašák s COVIDem-19 vypuštěn do světa. 

Stejní vědci rovněž zjistili, že psi jsou bez příznaků nemoci a jeden pes druhého nenakazí 

snadno. Že by snad kvůli tomu, že nejsou očkovaní proti chřipkám? Také potvrdili výskyt 

koronaviru u koček a říkají, že přenos z koček na lidi je daleko snadnější a častější. 

Dr. Mikovits říká, že v současné době3 neexistuje ani jedno očkování proti čemukoliv, které 

by bylo účinné. Snad ten nejúčinnější lék proti koroně je Plaquenil, což je dobře známo. Byl 

proveden celosvětový výzkum, kdy se firma Sermo, která sleduje celosvětovou lékařskou 

péči, ptala 2300 lékařů ve 30 zemích na jejich názor na léčbu koronaviru. Většina z nich 

vyhodnotila Plaquenil jako nejlepší. Druhý další je azithromycin, taky známý pod jménem 

Zithromax. 

A pak přišel na scénu Dr. Fauci a řekl, že Plaquenil nemůže být používán, protože s ním 

nikdy nebyla učiněna dvojitě slepá studie4. Přitom byl Plaquenil na seznamu nejdůležitějších 

léků celých 70 let, říká Dr. Mikovits, a najednou byly proti němu výhrady. Ty výhrady byly 

motivovány finančně, protože Plaquenil je velmi levný lék a takto by byla možnost za pár 

korun vyléčit celé davy lidí. 

Mnozí lékaři proti Fauciho výroku protestovali a odvolávali se na to, že žádné očkování není 

nikdy testováno, ale moc jim to nepomohlo. AMA, Americká lékařská asociace prohlásila, že 

ti, kteří budou léčit Plaquenilem, ztratí lékařské oprávnění. 

Očkování jsou velice nebezpečná 

Dr. Judy Mikovits, PhD. varuje před očkováním5, protože ta jsou všechna, do posledního, 

velice nebezpečná. Dnes existuje asi 270 očkování a všecka jsou škodlivá. Na příklad 



očkování s názvem Fluozone způsobilo, že 23 starších osob, kteří se zúčastnili zkoušek, 

zemřeli na jeho následky. Mnozí zemřeli okamžitě, další krátce na to. 

Ona sama a její kolega, Dr. Resetti sledovali na molekulární bázi, jak tkáně z lidských a 

zvířecích zárodků spolu s aluminiem, které jsou ve všech očkováních, narušují dětský mozek 

a všecky orgány a jak způsobují nejrůznější druhy rakovin. A vláda to všecko před námi 

utajuje. 

Další očkování, Gardasil, způsobuje opět rakoviny, leukemii, ale také lymfomy, těžké 

záchvaty a smrt. Je nesmírně jedovaté. 

Očkování pro děti a jeho vliv 

V roce 19916 bylo v Americe rozhodnuto, že všecky dětské nemoci musí zmizet a k tomu 

účelu byla založena nová organizace, jménem ‘Národní iniciativa pro očkování‘ (National 

vaccine initiative Act). Od té doby očkují novorozeňátka již první den jejich života, jak říká 

se zjevnou lítostí v hlase Dr. Rashid Buttar. 

To je horší než zločin. 

Jak již bylo řečeno, každé očkování obsahuje rtuť a tato je pro lidský organismus velice 

nebezpečná. Je to ve skutečnosti druhá nejjedovatější látka, co známe. Rtuť je z lidského těla 

vylučována skrze žaludečně-střevní činnost. Když ale očkují děti hned první den po narození, 

jejich žaludečně-střevní činnost není plně vyvinuta až do jednoho roku života. Takže ta rtuť 

v nich stále zůstává a nesmírně jim škodí. 

Očkování je odůvodňováno tím, že má za úkol vybudovat imunitní systém dítěte. Ale 

imunitní systém se u novorozence začíná vyvíjet až v 6 měsících života, i když jiná literatura 

říká že až v jednom roce a ještě jinde jsou to dva roky. Řekněme ale, že je to půl roku – i to je 

dost dlouhá doba na to, aby dítě dostávalo očkování na povzbuzení imunitního systému, který 

ještě nemá. 

Až teprve v šesti měsících, nebo ještě později je imunitní systém malého dítěte schopen 

zareagovat, když přijde cizí látka do jeho tělíčka a skutečně ji rozezná jako cizího vetřelce. 

Děti jsou též očkovány proti hepatitidě B, což je další šílenství. Hepatitida B se vyskytuje 

pouze u tří druhu lidí: u sexuálních pracovníků (z oboru prostituce) a jim podobných, u těch, 

co používají injekčně vstřikované drogy a u zdravotního personálu, který tyto lidi ošetřuje. 

Jaká je možnost, že malé novorozeně je jedním z nich? No prostě žádná! Tak proč potom 

očkování? 

Opakování epidemie 

Dr. Buttar považuje předpovědi dalšího zásahu koronavirem za pravdivé a pravděpodobné. 

Ten důvod, proč to media a politikové vědí dopředu je ten, že je to tak naplánováno. Napřed 

odstraní zákazy. Opět budeme moci chodit volně po venku a bez roušek, obchody budou 

otevřeny (aspoň některé z nich, snad) a vše bude skoro jako dříve. Jenomže zatím co jsme 

byli uvězněni doma, zatím co jsme museli všude nosit roušky, byli jsme pod značným 

stresem, aniž bychom si to řádně uvědomovali. 

Takový stres snižuje imunitu a teď, když vyrazíme do ulic, náš imunitní systém, který je 

zkompromitován karanténou, kdy byl bez kontaktu s bakteriemi a viry, které jsou tam venku, 



takže jim nemohl postupně přivyknout, pak podlehneme každé nemoci, která jde kolem. Pak 

budou teprve lidé doopravdy nemocní. 

A pak přijdou s očkováním a ještě více lidí onemocní. Mezitím zavedou 5G technologii, která 

byla celou tu dobu, co jsme byli zavřeni doma instalována po celém světě a obrovské 

množství lidí onemocní něčím, co bude prohlášeno za COVID-19. 

A pak nám řeknou, ‘COVID je zpátky, jsme nesmírně ohroženi‘. A zavedou nové očkování a 

to bude povinné pro všecky. Na to očkování budou miliony na miliony umírat. Ne, to 

nebudou stovky, ani tisíce, ani stotisíce lidí – to budou miliony a po celém světě. 

Očkování proti COVIDu a jeho testování 

Catherine Austin Fitts7 je sice finanční odborník, ale její znalosti jsou širokosáhlé. Popisuje 

velmi výstižně jak je to všecko organizováno. Napřed vypustí mezi lidi nějakou jedovatou 

látku a prohlásí, že je to velmi škodlivý virus a že proti němu vyvinou očkování. Přijdou 

s očkováním, naočkují lidi a mezitím pozastaví rozšiřování původního jedu, takže ti, kteří 

přišli s očkováním jsou považováni za hrdiny a přes noc se z nich stanou Jánošíkové lidské 

společnosti. 

V r. 2017 badatelé v Italii prozkoumali přísady 44 tak zvaných očkování a ve všech zjistili 

velké množství těžkých kovů a biologického znečištění. Buňky z potracených dětí a ze zvířat, 

geneticky změněné látky byly rovněž přítomny a kdoví co jiného. To množství cizích látek, 

které v očkování nemají co dělat, je šokovalo. Proto Italie prohlásila očkováni za neslučitelné 

s člověkem. Vyjádřili se, že něco takového je lidském těle nerozložitelné a tím pádem je to 

trvalé, navždy. 

Takže ta očkování nejsou skutečná očkování, ale cosi jiného, velmi nebezpečného. Není divu, 

že přes 50% všech amerických dětí, které musí povinně dostat asi 70 druhů očkování, má 

aspoň jednu vážnou chronickou nemoc. Lékaři říkají, že to procento je mnohem a mnohem 

vyšší, protože ne všecky rodiny si mohou dovolit lékařskou péči a drahé testování za účelem 

určení diagnozy a následné léčby. 

Očkování proti COVID chřipkám bylo vyráběno už dávno. První z nich bylo zkoušeno 

v Číně8 již v r. 2002 na zvířatech. Tehdy byly použity celkem čtyři druhy očkování, které se 

jevily velmi slibné a zvířata si opravdu vyvinula značné množství protilátek. 

Ale když byla ta stejná zvířata vystavena skutečné nemoci, ty následky byly příšerné. 

Všechna dostala zánět do celého těla a histopatologické změny na plicích. A následovně 

všecka zvířata zahynula K dispozici je podrobnější popis a porovnávací tabulky, přímo na 

stránce zde9. 

Ten důvod, proč všechna zvířata podlehla spočívá v tom, že veškerá očkování jsou geneticky 

změněná. Takže když se dostanou do styku se skutečnou nemocí, následky bývají velice 

vážné. 

S očkováním proti koroně je to ještě horší v tom směru, že se nezdá, že výrobci těchto 

očkování vědí co dělají. Ještě nikdo nevyvinul očkování proti koroně a tím pádem nikdo ani 

neví, jak postupovat. Nikdo neví, jestli to má být RNA očkování, nebo DNA, anebo 

přečištěné bílkoviny. 



Ještě nikomu se taky nepodařilo korona virus isolovat a replikovat, takže podle čeho se 

mohou vědci řídit? Protilátky, které virus neutralizují jsou v pořádku, ale ty, které se s ním 

svážou jsou škodlivé. A očkování proti koroně vytváří pouze ty protilátky, které se s virem 

spojí, takže jsou všecky škodlivé a ne pomocné. 

Tím pádem mohou mít někteří protilátky a přesto onemocní a jiní protilátky nemají žádné a 

neonemocní. Vědečtí pracovníci vidí pod mikroskopem protilátky a nadšeně si poklepou na 

rameno, jací jsou pašáci. A přitom to všecko posuzují ze špatného konce, protože ty 

protilátky mohou být naprosto nežádoucí. 

A protože každé očkování je ve skutečnosti škodlivé a nepomáhá proti ničemu, tak z toho 

důvodu zkouší Bill Gates napřed získat soudní imunitu i v zahraničí a teprve potom tam 

rozšířit své působiště a svá očkování. Je zjevné, že velice dobře ví, jakou škodu tím způsobí a 

chce si být jistý, že on sám a jeho peníze nebudou postižitelní. 

Ptáte se, jestli mu tuto imunitu Evropská unie poskytne? Samozřejmě že ano! Přijmou ho 

s otevřenou náručí, protože jejich cíl je ten stejný – vyhubit většinu z nás a to, co zbyde, 

zotročit. 

Bill Gates sice není lékař, ale přesto nám předepisuje očkování 

Bill Gates10, známý americký milionář, bojuje s viry na všech frontách. Sice je nedokázal 

udržet od svého vlastního počítačového operačního systému Windows, ale přesto se dál 

pokouší je zničit v lidech a to s pomocí očkování. Většinou to dopadne tak, že jeho očkování 

viry opravdu zničí, ale spolu s těmi očkovanými. 

Když Microsoft začal, jejich první počítačový program, který byl DOS, nebyl jimi vyvinut; 

byl zakoupen, mám dojem že od IBM. I některé další programy byly koupeny, nebo prostě 

zcizeny. Windows samotné a také jejich psací program Word jsou opravdu hanebné ještě 

dnes. 

Jenže počítačové programy nebyly přímo středem zájmu Billa Gatese a Paula Allena, 

zakladatelů Microsoftu. Jejich hlavní snaha byla dostat se s pomocí této nové technologie na 

jiné počítače a pokud možno na tom vydělat. 

Později měli za úkol, snad soudně přikázáno, umístit do Windows ‘zadní vrátka‘, kterými se 

mohou špionážní agentury kdykoliv dostat dovnitř a sbírat informace o lidech, o jejich 

činnosti a zájmech, na které stránky chodí na internetu, o jejich obchodním podnikání a o 

všem možném. My všichni, uživatelé Windows, jsme možná takto denně sledováni, 

špehováni a nenápadně z pozadí kontrolováni. 

Odkud pochází Gatesovy miliony a miliardy 

Americký soudní systém11 zahájil v r. 1998 proti Microsoftu soudní řízení kvůli porušování 

anti-trustového zákona. To se stalo v době, kdy jaksi záhadně začaly mizet vládní peníze, což 

dostoupilo výše $21 bilionů. Počítače se již tehdy osvědčily a zadní vrátka byla hojně 

využívána. 

Soud zjistil, že peníze vykrádal Microsoft a rozhodl, že si teda Gates může ponechat co 

ukradl, ale nejspíš za to musel slíbit oplátkou něco jiného. 



Načež Gates zkoušel okrást Allena o jeho podíl ve firmě, když ten onemocněl s rakovinou. 

Později také založil svoji Nadaci, která podporuje některé velmi podivné a pochybné 

organizace a projekty. To, jak dnes horlivě zkouší očkovat celý svět, může být část jeho 

tehdejší úmluvy s americkým soudním zřízením. 

Dnes již víme, že tak, jak Gates nainstaloval podivně fungující operační systém do našich 

počítačů, stejně tak hodlá nainstalovat něco podobného do našich těl, čímž nás bude ovládat a 

bude nadále používat ‘viry‘ jako důvod pro instalování nových a nových přídavných 

programů, které všecky budou dodávány formou dalších a dalších ‘očkování‘ a jejich 

‘boosters‘ a společně povedou k našemu dokonalému zotročení a zničení. 

Kvůli tomu byl uveden na scénu strašák jménem COVID-19 a všecko, co s ním souvisí. 

S pomocí toho všeho je dále v plánu zavést digitální peníze a podkožní čipy, které budou 

sloužit jak pro denní finanční platby, tak ke sledování nás samotných. Očkování se bude stále 

opakovat, stále budou nutné nové a nové udržovací injekce, které nám budou dodávat další 

přídavné zařízení na naše ovládání a kontrolu. Přijde též snaha digitalizovat i naše vědomí, 

napojit naše mozky na počítač, o což se stejně horlivě snaží další chytrák, Elon Musk. 

Je to všecko proti nám 

Je zjevné, proč Gates nazývá tuto novou technologii ‘očkováním‘. Jestliže nás dokáže 

přesvědčit o tom, že naočkovatelné kredit karty, nanotechnologie, nebo dohlížecí ‘trackers‘, 

či programy na spojení našich mozků s počítačem jsou ‘očkování‘, pak nás jak Gates, tak 

biotechnické a farmaceutické firmy mají v kapse a mohou si s námi dělat co chtějí. 

Mohou o nás sbírat veškeré informace, mohou kontrolovat s kým přijdeme do styku, o čem 

mluvíme, co zkoušíme docílit, co nás baví a zajímá, co jsou naše slabosti a těchto patřičně 

využívat. Nemluvě o tom, že nám mohou kdykoliv na dálku vypnout přístup k penězům, 

anebo nás označit, aby nám žádný obchod nic neprodal. Mohou nám ale též vypnout interní 

počítač, jehož složky do nás předtím nainstalovali a tím nás odstranit z cesty navždy. Jinými 

slovy, mohou si s námi dělat co chtějí; pak jsme jejich otroci na život. 

Jak říká Catherine A. Fitts, je pravděpodobné, že Gates spolu s farmaceutickými firmami a 

biotech průmyslem zkouší vytvořit celosvětovou síť kontroly tím, že do nás naimplantují 

digitální spojku (interface), pomocí které nás napojí na nový, $10 miliardový JEDI oblak 

(cloud) Microsoftu na americkém Ministerstvu obrany, anebo na mnoha-miliardový oblak 

Amazonu, který byl spuštěn pro CIA a na který budou mít přístup veškeré špionážní 

agentury. 

A ještě ke všemu si všichni tito spiklenci v Americe zajistili, aby nebyli soudně postižitelní 

v případě, že by nám jejich ‘očkování‘ jakkoliv ublížilo. Soudní imunitu mají zaručenou 

skrze tak zvaný ‘PREP Act‘, který byl uveden v platnost v r. 2005 pod označením ‘Zákon č. 

109-148‘. 

Podle tohoto zákona mají ‘určité osoby a bytosti‘ (které nejsou blíže popsány, takže to může 

být kdokoliv a cokoliv) imunitu vůči soudnímu stíhání za jakékoliv škody, které by vznikly 

výrobou, prodejem, rozšiřováním a používáním medikálních protilátek, neboli očkování. 

Takže mají volné pole působnosti, nejsou nijak a ničím zodpovědni, mohou si s lidmi dělat co 

chtějí. Mohou nás sledovat na každém kroku, ovládat nás skrze tyto nové technologie, 



studovat naše názory a činy a sbírat o nás informace, které pak budou prodávat za obrovské 

peníze dalším hamižným oportunistům. 

Jak je plánována naše budoucnost 

David Icke12 říká, že pokud chceme vidět co pro nás globalisté plánují, pak je dobré podívat 

se na Čínu. Dnes je komunistická Čína náš vzor a podle ní bude snaha modelovat i naši, 

americkou a evropskou společnost. 

Čínský vládní systém je totální a otevřená tyranie. Na ulicích jsou nainstalovány miliony 

kamer, které mají rozlišovací schopnost na obličeje. Tyto kamery neustále sledují všecko, co 

se venku děje a to činí ve skutečném čase, ne jako nahrávku. Takže kdokoliv by vyšel na ulici 

a šel by kamkoliv by se mu zlíbilo, tak je ho možno vypátrat během několika minut. V Číně 

není člověk člověkem, ale stává se číslem. 

Skrze počítače je sledováno i chování lidí. Ti, kteří se chovají v souladu s tím, co si vláda 

přeje, mohou získat společenský kredit. Tento kredit se sčítá a vede k určitým výhodám. Zato 

ti, kteří se ‘správně‘ nechovají, mohou mít jejich kredit odebrán. Kvůli tomuto systému 

existují dnes v Číně miliony těch, kteří nemají ani pořádné obydlí, nemohou sehnat 

zaměstnání, nesmí na letadlo a nemohou ani nikam jet vlakem. 

Stávající politický režim v Číně, stejně jako ten předešlý, komunistický, censuruje veškeré 

informace a nedovoluje novinářům psát plnou pravdu. Veškeré zprávy jsou sledovány, 

kontrolovány a manipulovány v souladu s vládními záměry a značné, často si odporující 

změny jsou zaváděny v průběhu pouhých několika dnů bez ohledu na reakci veřejnosti. 

Takže se dá čítat s tím, že zprávy, přicházející z Číny, jsou často zkreslené. 

Ještě ke všemu vládní orgány zaměstnaly údajně 1600 censorů na internetu, kteří mají za úkol 

zadržet ty zprávy, které by nebyly v souladu s vládním programem. Lékař, který na mnohé 

nesrovnalosti mezi fakty a výmysly v souvislosti s koronavirovou chřipkou upozornil, Dr. Liu 

Žiming, údajně zemřel 18. února na následky koronaviru. 

Již v r. 2017 posbírali v Číně DNA informace ode všech občanů a rovněž jim udělali skeny 

oční duhovky, z čehož vytvořili obrovskou databázi. V současné době k tomu přidávají 

krevní skupiny a otisky prstů každého člověka – takže vedou lidi stejným způsobem, jako 

byli dříve vedeni kriminálníci. Každý, kdo si koupí mobil, musí ho mít ověřen skenem svého 

obličeje. Pokud vím, tak Německo už zavedlo to stejné. 

Je to snaha oddělit nás jednoho od druhého, oslabit nás, rozbít populaci na co nejmenší 

jednotky a mezi těmito rozpoutat vzájemnou nenávist a strach. Rovněž je zde snaha upravit 

světovou situaci tak, aby se lidé stále báli případného fyzického ohrožení a války. Toto 

všecko jsou osvědčené triky, které pro ně vymýšlí ti nejlepší psychologové. 

Takže to je, co plánují i pro nás: dokonalá kontrola všech, do posledního. A COVID byl 

navržen přesně na to. Podle neověřených zpráv je slovo ‘COVID‘ akronym pro ‘Certificate of 

Vaccine, ID‘ (Očkovací osvědčení, ID). 

Problém ale neleží v těchto šílencích; ten problém je v populaci samotné, v té sbírce spících 

zombií, kteří berou všecko, co je jim předhozeno za pravdu o ničem nepochybují, ale ani o 

ničem nepřemýšlí a když vás mají potkat na chodníku, tak ze strachu před nákazou ustoupí na 

silnici. 



Někdo těmto lidem říká ovčané, ale Dr. John Coleman, bývalý rozvědčík tvrdí, že to je 

urážka pro ovce, které jsou velmi inteligentní zvířata. Sám pěstoval ovce a žádná z nich by 

nikdy neuvrhla celou zemi do nesmyslné karantény. 

 

1 https://www.youtube.com/watch?v=YOyVLNA4-Wo&feature=youtu.be 
2 https://tass.com/science/1156421 
3 https://www.washingtontimes.com/news/2020/apr/2/hydroxychloroquine-rated-most-effective-therapy-do/ 
4 Dvojitě slepá studie je, když ani testovaní, ani lékařský personál neví, který pacient dostává skutečný lék a 

který dostává placebo, neboli neškodnou náhražku 
5 

https://www.youtube.com/watch?list=PLD841087C099E5B90&time_continue=100&v=7cS60v2N0v4&feature

=emb_logo 
6 https://www.youtube.com/watch?v=S2Nt5L8-MqI 
7 https://home.solari.com/deep-state-tactics-101-the-covid-injection-fraud-its-not-a-vaccine/ 
8 https://www.bitchute.com/video/Z6ffIBtP7Mpj/ 
9 https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/22536382/ 
10 https://www.cnn.com/2020/02/06/business/bill-melinda-gates-foundation-novel-coronavirus/index.html 
11 https://home.solari.com/deep-state-tactics-101-the-covid-injection-fraud-its-not-a-vaccine/ 
12 https://banned.video/watch?id=5e8e28ed1f333e003a33793b 

 

 

 



KAPITOLA 10 

ÚČINNOST OČKOVÁNÍ: PASTEUR NEBO BÉCHAMP? 

25. května 2020 

Očkování je ten nejhorší způsob obrany proti jakékoliv nemoci, protože nefunguje a ještě 

navíc ohrožuje zdraví očkovaného člověka dodáváním škodlivých látek. Malé množství 

nebezpečné látky by nevyburcovalo imunitní systém a nedonutilo ho k sebeobraně. Proto je 

potřeba množství škodlivých látek zvýšit a ještě přidat dráždidla. Cizí živé organismy pak 

napadnou náš imunitní systém a postupně ho zničí. A to ještě nevíme, jestli opravdu je 

v každém očkování účinné látky tolik, co říkají a už vůbec nevíme co dalšího je tam přidáno a 

jak moc škodlivé to je. 

Nezdá se vám podivné, že celá královská rodina v Anglii se nikdy nenechává očkovat a 

v případě onemocnění používají výhradně homeopatické léky nebo byliny? 

Bill Gates1, známý americký milionář, který zbohatl na Windows, se už mnohokrát vyjádřil 

v tom smyslu, že lidí je příliš mnoho a proto je nutno naši Zemi vylidnit. Nezdá se ale, že by 

měl nejmenší snahu začít sám od sebe. 

Za ideální prostředek na vylidnění Země považuje právě očkování. Posílá očkování do celého 

světa. V Africe zařídil AIDS, Ebolu obrnu, neplodnost a mnoho dalších nemocí. V současné 

době se vyjádřil, že jeho Nadace bude věnovat 100 milionů dolarů na boj proti koronaviru a 

to ve formě očkování. Vidíte, jak moc jste ty Windows přepláceli, když tenhle chlap na to má 

a nikde mu to chybět nebude? 

Výzkum Dr. Mouldena 

Dr. Andrew Moulden z Kanady, dlouholetý odpůrce očkování přišel na to, co ve skutečnosti 

každé očkování způsobí a napsal o tom knihu s názvem ‘Každé očkování způsobí škody‘ 

(Every Vaccine Produces Harm2). Zjistil, že očkovací látka, spolu s přídavnými chemikáliemi 

(kterých je tam hojně) zahustí momentálně krev natolik, že z ní vytvoří želatinu. Taková krev 

pak neproudí a když tento stav trvá déle, srdce selže a člověk, nebo dítě zemře. 

Ve většině případů po chvíli krev opět zřídne a začne proudit, ale tím to nekončí. Ta reakce 

se může opakovat ještě mnohokrát a není předvídatelné kdy, aniž by bylo předem možno 

zjistit jak dlouho budou jednotlivé intervaly ztuhnutí krve trvat. 

To je důvod, proč lékaři ještě dnes nepřišli na tu strašnou škodu, kterou každé očkování 

způsobuje. Nejsou totiž schopni měřit nepohybující se krev. Na to prostě nejsou přístroje a až 

člověk zkolapsuje a zemře, to pak už žádná krev neproudí, takže není důvod k pátrání. 

Někteří podlehnou až doma a to pak už vůbec není kontrola proč se tak stalo. 

Povídá se též, že každý, kdo si nechá dát očkování proti chřipce 5x po sobě, má Alzheimera 

na stáří jistého. 

Dr. Moulden poznal očkované děti podle temných kruhů pod očima: všecky je mají. Dokázal 

v mnoha případech vyléčit i Down syndrom a autismus, obojí způsobené očkováním3. 

Taky zjistil, že žádná očkování nejsou testována na následky, které způsobují. Laboratoře 

jednoduše vyvinou očkovací látku a rozešlou ji lékařům a do nemocnic. Nic z toho není 

vyzkoušeno, o následcích jsou jen dohady. Takže se stalo, že bylo dáno do oběhu očkování, 

které mezi jinými státy obdrželo i Československo a které nikdo nepřezkoušel. Naši lidé ale 



byli správně podezřívaví a napřed naočkovali fretky, které všecky zahynuly. Očkování totiž 

obsahovalo virus prasečí chřipky, PCV1 a PCV24. 

Dr. Moulden přišel na další podstatný důvod proti očkování a někdy koncem roku 2015 se o 

něm zmínil před známými. Připravoval spis, který měl jeho nový objev popsat. Do dvou 

týdnů byl mrtev; bylo mu 49 let. Příčina smrti nebyla nikdy zveřejněna, aniž by po ní bylo 

pátráno. Stejně tak nebyla provedena pitva mrtvoly. 

Farmaceutický průmysl si zjevně nemohl nechat ujít ten mnoha-miliardový zisk, který mu 

očkování přináší. 

Proč vůbec očkování? 

Budete se divit, ale teorie, že viry a bakterie jsou nesmírně nebezpečné5 a že způsobují skoro 

všecky nemoci, není pravdivá. Všecko to začalo s Louisem Pasteurem někdy v 19. století, 

kdy tento tvrdil, že nemoci jsou způsobeny mikroorganismy, které se jaksi do nás dostanou 

zvenčí. Tyto mikroorganismy považoval za nebezpečné a varoval, že se proti nim máme 

chránit. Až teprve na smrtelné posteli přiznal, že neměl pravdu, ale to už se nikde nepíše. 

Nejen že neměl pravdu, ale také podváděl. Pasteurův laboratorní záznamník byl publikován 

v r. 1995 Princeton Universitou v Americe. V něm přiznává, že podváděl, protože chtěl za 

každou cenu získat očekávané výsledky. 

Pasteur totiž propagoval očkování. Zabil ovci a pak ji vystavoval veřejně, přičemž tvrdil, že 

pošla, protože nebyla očkovaná. A naopak, přivedl živou ovci, která byla zdravá a říkal všem, 

že žije jen proto, že byla očkována. 

Tehdejší farmaceutické firmy si velmi rychle uvědomily, že svádět nemoci na viry a bakterie 

a prodávat proti nim léky a očkování může být obrovský zdroj zisků. Eugenikové v tomto 

přístupu zase viděli příležitost zbavit se nežádoucích částí lidské populace. A kapitalisté jako 

Rockefeller, Carnegie a jim podobní viděli obojí: nejen příležitost vydělat velké peníze, ale 

zároveň snížit světovou populaci, což byl vždycky jejich sen. 

Veřejnost neměla ponětí o tom, že je to podvod a studenti lékařství byli vedeni tak, že mohli 

číst pouze ty materiály, které propagovanou teorii podporovaly. Byli zrazováni od čtení knih, 

které by se týkaly sociologie medicíny, nebo dokonce kritiky medicíny a lékařské historie, 

protože nebylo žádoucí, aby kladli otázky anebo pochybovali o systému, který byli učeni. 

Tím pádem žijeme ve vědeckém středověku. Proto tolik nesmyslných a nic neřešících 

příkazů, opatření, léků, terapií, očkování, karantén, roušek a kdovíčeho jiného. 

Na scénu přichází Antoine Béchamp 

Pasteurův současník a další Francouz, Antoine Béchamp byl lékař, profesor fyziky a lékařské 

chemie, výzkumník a velice vzdělaný člověk, zatím co Pasteur byl pouze chemik. Béchamp 

objevil miniaturní organismy, které nazval ‘mikrozymy‘ a které se nacházely ve značném 

množství uvnitř plicních buněk pacientů s tuberkulózou. 

Sledoval jejich počínání a došel k závěru, že to jsou maličké chemické jednotky, které mají 

schopnost způsobit kvašení. Považoval je za základní a nezbytné anatomické buněčné 

elementy, které zpracovávaly, měnily a přizpůsobovaly výživu, potřebnou pro buňky. 



Zkoušel některé zničit, ale nepodařilo se mu to; byly nezničitelné a nezahynuly ani když je 

ozařoval. Ale když je zahřál na vysoké teploty, pak ztratily schopnost fermentace. 

Tehdy prohlásil: „Toto jsou stavební základy života.“ 

Postupem času našel mikrozymy i v jiných formách života a mohl sledovat, jak v určitých 

podmínkách se přeměnily na bakterie a to na základní výtrusy (spóry) a postupně přešly na 

tyčkovité tvary a jiné formy, což je nazýváno pleomorfismus. Béchamp tehdy napsal, že když 

byly zbaveny kyslíku, mikrozymy (bakterie, kvasinky a fungus) nezahynuly, ale vrátily se 

k svému původnímu tvaru nezničitelných výtrusů a takto čekaly na lepší podmínky. 

Jak dnes víme, Béchampovy správné a logické nálezy byly potlačeny, zatím co Pasteurova 

chybná teorie byla propagována. A dnes je to zdroj všech zdravotních problémů a 

nefunkčnosti celé lékařské vědy. 

Jak pomáhá očkování a co je v něm obsaženo 

Předně, jak říká6 Dr. Dolores Cahill, očkování vůbec nefunguje tak, jak je nám řečeno. To 

proto, že žádné očkování nefunguje vůbec. Každé očkování taky způsobuje přesně tu nemoc, 

proti které bylo vyvinuto. A ještě ke všemu, očkovaní lidé zůstávají infekční celé dny a 

mnohdy i týdny a měsíce po vpichu. Takže roznášejí infekci po světě a jsou nebezpeční pro 

své okolí. To všecko je podvod nejhoršího druhu, hodný kriminálního soudu. 

Náš obranný imunní systém si sám vytváří látky, potřebné k naší ochraně, když na ulici 

vdechujeme prach, který je vždycky plný bakterií, nebo strkáme prsty do úst, jíme potraviny, 

které nejsou a ani nemohou být sterilní. Jakmile dostaneme cizí škodlivé částice do úst nebo 

do nosu, mandle dají okamžitě signál imunitnímu systém a ten začne vytvářet protilátky. 

Ale když nám někdo dopraví škodlivou látku injekčně přímo do těla, kdy mandle, chuťové a 

čichové orgány nemají možnost zjistit, co je to zač a náležitě se proti něčemu takovému 

vyzbrojit, pak ve skutečnosti ohrožujeme své zdraví. 

Další problém je v tom, že všechna očkování obsahují velmi jedovaté látky, jako je rtuť, 

formaldehyd, aluminium glyfosát (Roundup) a mnohé jiné. A ještě automaticky přebírá 

hormony, viry a bakterie z prostředí, v němž byly vyvinuto. Očkovací látky se většinou vyvíjí 

ve tkáni ze psů a ti mají skoro pokaždé koronavirus. Skoro všecka zvířata mají koronavirus. 

Takže očkování proti každoroční chřipce zásobuje ty, kteří se očkovat nechávají, COVID 

infekcí. Očkování jsou též pěstována ve tkáni z opic a v lidské tkáni, z potracených dětí. 

Tím pádem do sebe dostáváme DNA materiál ze zvířat, anebo z cizích lidských zárodků. 

To samo o sobě není ani trochu vhodné a ani to není etické. Buněčný materiál z potratů má 

být u očkování uveden, abychom ho mohli zjistit, pokud nám vrcholně uražený lékař dovolí 

do papírku, na kterém je obsah očkovací látky napsán, nahlédnou. 

Tyto látky se skrývají pod názvem MRC5 a WI-39, taky se jim říká ‘fetal cells‘ anebo 

‘diploid cells‘. Když se části těchto tkání dostanou do těl očkovaných, tak prvně přepisují 

existující DNA, neboli mění člověka na něco trochu jiného. A nejen to, látky, ve kterých jsou 

očkování pěstována jsou ‘nesmrtelné‘, což znamená, že po čase nezaniknou, ale množí se 

stále dál. Jak známo, buňky, které se neustále množí, jsou rakovinné. Takže spolu 

s očkováním dostáváme i rakovinu. 



A nejen rakovinu. Očkování mohou rovněž obsahovat bakterie z prostředí, ve kterém byly 

vyvinuty. Tyto bakterie jsou často typu mykoplasma pneumoniae, takže spolu s nefunkčním 

očkováním proti jedné nemoci dostáváme zároveň nemoc další, přídavnou. A když 

dostaneme jedno očkování, které má tyto boční účinky a pak druhé a tyto obojí boční účinky 

se sečtou, pak jejich vliv není stejný jako 2+2=4, ale dochází k vlivu synergistickému, který 

má stokrát větší škodlivost. Není divu, že je dnes tolik lidí nemocných. 

Očkování je také geneticky změněno 

Další důvod, proč žádné očkování nefunguje je ten, že způsob, jakým jsou očkovací látky 

vyráběny v nich vytvoří genetickou přeměnu. Tím pádem virus, který dostáváme naočkován 

je geneticky změněn a proto je jiný, než virus skutečný. Když se pak očkovaný člověk 

dostane do styku s pravým virem, může to v něm vyvolat rozpor a může těžko onemocnět na 

nemoc, proti které byl očkován. V takovém případě může dojít k tak zvané cytokinové bouři, 

která je velmi nebezpečná a bývá smrtelná. 

Náš imunitní systém je v ústech a ten sám velmi dobře ví proti čemu se má bránit a co má 

nechat na pokoji. My lidé máme dnes už tak vymyté mozky, že svému imunnímu systému 

nevěříme. Nevěříme, že nás může ochránit, že nás ochraňoval celá staletí, ba tisíciletí předtím 

a budeme si ubližovat tím, že do sebe necháme napíchat jedy za účelem ochrany proti nějaké 

nemoci. Už ten sám vpich jehlou je zásah do našeho organismu hodný řezníka a ne lékaře. 

Bohužel, my lidé jsme se odnaučili věřit přírodě a tím pádem i svému imunitnímu systému a 

vkládáme veškerou vírů do lékařů, do jiných lidí, místo abychom spoléhali sami na sebe a na 

Boha, který nás všecky stvořil perfektní. 

Očkování vždy způsobí to, proti čemu bylo vyvinuto 

Americký mikrobiolog Dr. Maurice Hilleman7, který pracoval dlouhá léta jako vedoucí 

farmaceutického výzkumu u gigantické firmy Merck přiznává, že jak byla v 1950. letech 

pěstována očkování ve tkáni z opic, tato do sebe automaticky nabrala opičí virus SV-40, který 

je rakovinotvorný. Všichni věděli, že očkování v sobě má tuto látku, ale nikdo proti tomu nic 

neudělal. Zdá se, že to byl záměr, udělat z nás, ze zdravých lidí, lidi nemocné. Tento virus 

postupně pronikl do všech očkování. Napřed byly očkovány miliony Rusů proti obrně, 

později miliony Američanů a to způsobilo celosvětovou epidemii rakoviny, která trvá dodnes. 

I další očkováni přinesla vlny utajených epidemií. Na příklad, když bylo v roce 1955 

očkováno 200 tisíc dětí v Americe proti obrně8, vypukla tak obrovská epidemie obrny, že 

muselo být očkování zastaveno a obrnu zdravotníci přejmenovali na něco jiného, aby jim 

nekazila pověst. Přesto, o čtyři roky později bylo očkování proti obrně prohlášeno za 

povinné, což vyvolalo další epidemii. 

Další očkování, proti žluté horečce, mělo v sobě leukemii. Tak zvaná Španělská chřipka9 ze 

začátku 20. století, která způsobila 50 milionů úmrtí po celém světě nebyla žádná chřipka. 

Byl to opět následek očkování, za chřipku vydávaný. Očkování Pandemrix10 proti prasečí 

chřipce v roce 2018 vyvolalo u dětí schizofrenické chování, včetně kataplexie (okamžitá 

ztráta síly), narkolepsie (trvalá spavost), halucinací a přecitlivělosti na potraviny. 

Brandy Vaughan11, bývalá obchodní zástupkyně firmy Merck říká, že očkování má pouze 

jeden význam a ten je finanční. Farmaceutické firmy se před časem dostaly do těžké finanční 

situace. To bylo způsobeno obrovským množstvím soudních procesů, kdy musely platit 



náhradu škod, které jejich očkování a léky způsobovaly. Druhý důvod byl, že patenty na 

mnoho jejich výrobků začaly procházet patentové období a již dále nevynášely. Proto se tyto 

firmy vrhly na očkování, jejichž výroba je daleko levnější, protože nepodléhají požadavkům 

složitého a drahého testování. Finanční nárůstek za rok je u očkování 10-15%, oproti 5-7% za 

farmaceutické léky. 

Brandy začala veřejnou kampaň proti očkování a brzy na to byla zavražděna. 

Nové očkování proti koroně 

Dr. Carrie Madej varuje, že nové očkování12 proti koronaviru bude obsahovat cizí, genetický 

RNA materiál, který má být přímo zaměřen na přepsání našeho DNA určitým způsobem. 

Spousta jiných lékařů a odborníků s ní souhlasí. Ještě nikdy nebylo něco takového vyvinuto. 

Toto je poprvé v historii, co je zde snaha záměrně změnit naši podstatu, naše DNA. Na co 

budeme změněni? Zůstaneme vůbec lidé? 

Další problém je v tom, že všechna současná očkování jsou vyráběna závratnou rychlostí. 

Během pouhého půl roku docílil farmaceutický průmysl to, co normálně trvá 5-6 let. Zkoušky 

na zvířatech byly vynechány a při zkouškách na lidech bylo použito minimální množství 

zúčastněných. Asi 80% z nich trpělo vedlejšími účinky, což je chřipka, paralyza obličeje, 

nebo údů, třesot a jiné. Mnozí také zemřeli, ale o ničem z toho jsme nebyli informováni. 

Nové očkování dodá do našeho biologického systému cizí RNA. Výrobci doufají, že to 

podnítí naše vlastní buňky k výrobě skutečného viru patřičné chřipky, kterou náš imunitní 

systém napadne a zničí. Jenže – tímto způsobem bude náš imunitní systém napadat naše 

vlastní buňky, není-liž pravda? Takže pak dojde k autoimunitní reakci.  

Nemoci, které jsou dnešní lékařskou vědou (z nedostatku lepších informací) považovány za 

auto-imunitního původu jsou: cukrovka č. 1, revmatická artritida, psoriáza, roztroušená 

skleróza, lupenka, zánětlivá nemoc střev, Addisonova nemoc (ledviny) a Gravesova nemoc 

(porucha štítné žlázy). 

Výrobci očkování říkají, že změna našeho DNA tímto očkováním je pouze dočasná, ale to 

nemůže být pravda. Není to ani možné, protože jakmile má jednou nějaká látka schopnost 

sama se dál nekonečně množit, pak zůstává napořád. Jenže to nezjistíme hned, na to přijdeme 

až za postupem času a pak bude na nápravu pozdě. 

Očkování bude horší než nemoc sama 

Dr. Terri Meier13 a s ním spousta dalších lékařů, biochemiků a jiných odborníků se přidávají 

k těm, kteří varují ohledně nového ‘očkování‘ proti koronaviru. Ta skutečnost, že v něm bude 

obsažen geneticky upravený materiál, neboli syntetický materiál, který má být přímo zaměřen 

na přepsání našeho DNA určitým způsobem, je velice nebezpečná. Ještě nikdy nebylo něco 

takového vyvinuto, i když pokusů bylo mnoho a všecky dopadly velice špatně. 

Toto je poprvé v historii, co je přímo zkoušeno záměrně změnit naši podstatu, naše DNA. Co 

z nás pak bude? Zůstaneme vůbec lidmi? 

Tím pádem je nové očkování proti neexistující COVID chřipce ještě mnohem horší než 

cokoliv, co bylo předtím a nikdo neví, co doopravdy způsobí a jaké budou dlouhodobé 

následky. A pak, bez jakéhokoliv testování, je zde snaha použít toto očkování celosvětově. 



Jak již víme, ani žádná jiná očkování nebyla nikdy a nejsou dodnes testována. Takže není 

nejmenší záruka, že jsou neškodná a že působí na lidský organismus tak, jak je říkáno. 

Výrobci očkovacích látek nejsou podle zákona povinni očkování testovat a nejsou ani povinni 

prokázat, že tyto látky opravdu docílí to, co reklama slibuje. Jejich veškerá povinnost spočívá 

v tom, že prokážou zvýšení protilátek. Jenže množství protilátek vůbec nezaručuje, že jsme 

imunní. Někdy je příliš velké množství protilátek dokonce škodlivé. 

V Americe byl již v r. 2010 vydán zákon, že žádný výrobce očkování nesmí být souzen anebo 

jinak postižen a ani není povinen nikomu nahradit škody a ztráty, způsobené jeho očkováním. 

Takže nám dávají do těla něco, co nebylo vyzkoušeno, nikdo neví co to dlouhodobě způsobí, 

ale když nám to ublíží, tak jsme sami na svých. A pak není nikdo, kdo by nám mohl pomoci, 

není žádná možnost žádat ospravedlnění či náhradu za vzniklé škody. A takové očkování má 

být povinné! 

Patentování a jeho nebezpečí 

Dr. Meier připomíná, že patentovací zákon nedovoluje patentovat přirozené látky, nic co by 

bylo od přírody. Proto musí být něco změněno, aby mohl být produkt považován za nový, 

výjimečný a patentovatelný. Stejně tak nemohou být patentováni lidé, protože jsou od přírody 

vytvořeni tak, jak jsou. Jenomže když je nám změněna struktura DNA, která je změněna 

pomocí genů ze zvířat, zůstaneme pak ještě lidé? Dá se to nějak prokázat? 

Co když takto změněné DNA je možno patentovat, protože tím, že došlo ke změně základní 

struktury člověka na něco jiného, přestal být tvor, stvořený přírodou. 

Samozřejmě, jestli takového člověka je možno patentovat, pak každý patent má svého 

majitele, který patent podal a tento se pak stává i majitelem takto změněného člověka. Tak 

jako Monsanto je majitelem osiva, které předtím geneticky změnili a soudí se s každým, kdo 

by jejich osivo bez zaplacení používal, i když mu je vítr zavane na pole, stejně tak bychom 

byli i my, jestliže očkovaní, vlastněni někým, kdo nás upravil v souladu se svým patentem. 

Je to snad ten pravý záměr očkování proti COVID-19? 

Celosvětová konference o očkování v Bruselu 

Výsledkem Celosvětové konference o očkování14 (Global Vaccination Summit), která se 

konala v září 2019 v Bruselu a které se kromě zástupců Evropské komise zúčastnila i WHO 

bylo následující prohlášení: 

„Přes existenci bezpečných a účinných očkování, jejich nedostupnost, nebo 

nedostatek, neinformovanost, lhostejnost vůči riziku onemocnění a vzrůstající 

nedůvěra veřejnosti vůči očkování škodí celosvětové míře očkování.“ 

‘Bezpečných a účinných očkování?‘ Zatím co neexistuje ani jeden skutečně věrohodný a 

vědecky podložený důkaz o tom, že kterékoliv očkování pomáhá, je zde překypující množství 

informací o tom, jak všechna z nich škodí. 

Je jasné, že Evropská unie nás chce mít všecky očkované. Podrobný, 10-stránkový záznam z 

této konference obsahuje plány na odstranění zábran obyvatelstva proti očkování, formou 

masivního mytí mozků v televizi, v mediích, ve filmech, v reklamě a jinde. Jako další plánují 

‘použití digitální technologie na sledování očkovacích programů‘, neboli Gatesův mikročip. 



A nakonec přidali: „Pověřit pracovníky ve zdravotnictví a také media, plus sociální 

stránky a technologické firmy, aby lidem předkládali vlivné a objektivní informace o 

očkování a tím postupovali proti lživým a zavádějícím zprávám.“ Ty ‘lživé a zavádějící 

zprávy‘ jsou všecko, co se jim nehodí, i kdyby to svatá pravda byla. 

Jestliže jsou opravdu očkování tak bezpečná jak EU, WHO a jiné globalistické organizace 

hlásají a mediální papoušci s ozvěnami to po nich opakují, aniž by předložili jediný důkaz o 

pravdivosti tohoto tvrzení, proč byl potom v Americe založen v r. 1988 Národní program 

odškodnění za ublížení, způsobená očkováním15 (National Vaccine Injury Compensation 

Program)? Tento program má za úkol vyplatit poškozeným jakési odškodnění s podmínkou, 

že nebudou za své problémy dále vinit farmaceutického výrobce. Poškozenými byli myšleny 

děti; bylo to program pro děti, kterým očkování ublížilo. 

Od roku 1988, kdy byla tato organizace zavedena, až do ledna 2020 vyplatila odškodnění ve 

výši 4 385 672 580 amerických dolarů, což je zhruba 4,386 miliard dolarů! A věřte, že obnos, 

který dostal každý jednotlivý poškozený byl minimální, nemluvě o tom, že o této organizaci 

málokdo ví, takže se o náhradu škody málokdo hlásí. 

A brzy na to přišlo již zmiňované oproštění farmaceutických výrobců očkování od 

postižitelnosti kvůli vedlejším účinkům, což bylo uzákoněno v roce 2010. 

Současný výnos z očkování činí celosvětově asi 27 miliard dolarů za rok. Farmaceutické 

firmy mají v úmyslu toto zvýšit do roku 2025 na 100 miliard dolarů ročně. A Gates sám chce 

ještě víc! Však se nezdržel a musel se veřejně pochlubit, že očkovací průmysl mu vynáší 

v poměru 1:20. To znamená, že za každý investovaný dolar, jich dostane zpátky 20. Skvělý 

byznys a my to platíme. 

Takže se zdá, že ta nejlepší obchodní strategie spočívá v tom, přesvědčit zákazníka, že když 

si náš produkt nekoupí, tak že zemře. 

Dr. Fauci nás varuje! 

A to nás ještě16 ke všemu sám Dr. Fauci varuje, že očkování proti koronaviru pravděpodobně 

nebude zaručovat trvalou imunitu a taky nezabrání přenosu nemoci mezi lidmi. Takže už 

připomíná ‘software updates!‘ Budou nás chtít povinně očkovat stále dokola! 

Tento člověk, kterému někteří ve skrytu přezdívají ‘Dr. Faust‘, nedávno přiznal barvy při 

rozhovoru s reportérem z ‘New York Times‘, kdy řekl, že jeho úloha není úloha vědce, ale 

manipulátora. 

Fauci dále tvrdí, že Amerika je stále v první fázi korony, což je vědecký nesmysl, protože 

pokud je korona skutečná chřipka, každá chřipka má svoji dobu trvání, zhruba 4-6 týdnů a 

pak je pryč. A korona si už svou dobu trvání odbyla někdy v květnu. Současné pokračování 

tak zvané ‘epidemie‘ je záležitost čistě mediální a politická. Je to záležitost lhářů a 

podvodníků, uměle rozšiřovaná nemoc skrze nucené testování. Je to rozšiřování laboratorně 

upravených bakterií mezi populaci za účelem vyprodukování co největší zdravotní škody. 

Proti něčemu takovému, proti záměrnému otravování lidstva, nefunguje žádné očkování. 

 

 



1 https://www.cnn.com/2020/02/06/business/bill-melinda-gates-foundation-novel-coronavirus/index.html 
2 https://healthytraditions.com/search?type=product&q=andrew+moulden 
3 https://medicalveritas.org/tribute-to-dr-andrew-moulden/ 
4 http://nuis.the-promised-land.de/vaccines-tainted.html 
5 https://www.bitchute.com/video/YKktYdEGBRnP/ 
6 https://www.bitchute.com/video/996PfwBLVEhi/ 
7 https://www.bitchute.com/video/SJZJc0qSJMCi/ 
8 https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC1383764/ 
9 https://www.youtube.com/watch?time_continue=71&v=B4BU5mizwtM&feature=emb_logo 
10 https://www.anti-empire.com/msm-2018-swine-flu-vaccine-side-effects-so-bad-that-children-were-like-

schizophrenics/ 
11 https://www.bitchute.com/video/9alTmbvgthST/ 
12 https://www.youtube.com/watch?v=_0osVzhSD2I 
13 https://www.youtube.com/watch?v=BWYxD2G5g94 
14 https://www.zerohedge.com/geopolitical/2022-vaccination-passport-eu-keeps-quiet-over-suspicious-

documents 
15 https://www.hrsa.gov/vaccine-compensation/index.html 
16 https://www.zerohedge.com/geopolitical/dr-fauci-warns-any-protection-provided-covid-19-vaccine-may-be-

transitory 

 



KAPITOLA 11 

PROTESTY A NIČENÍ V AMERICE A JEJICH PŘÍČINA 

30. května 2020 

25. května došlo1 k údajné vraždě 46-letého George Floyda 

policistou Derekem Chauvinem ve městě Minneapolis, stát 

Minnesota, v Americe. Jinými slovy, bílý policista zabil 

neozbrojeného černocha. Poté vypukly vzpoury a výtržnosti 

na protest proti tomuto činu a také proti ‘příliš mírnému 

rozsudku nad vrahem‘, který zněl ‘vražda 3. stupně‘. 

Protože tato příhoda byla okamžitě brána jako rasová 

záležitost, vypukly vzpoury a nepokoje, které způsobily 

ničení, zapalování, střílení, násilnosti, krádeže a loupeže a 

všecko další, co k tomu patří. Nezdálo se, že by to byla 

spontánní akce, že by – na příklad – lidé z několika 

městských bloků vytáhli do ulic a protestovali. Pak by se mezi nimi objevovali lidé různého 

stáří. Tito protestující byli převážně mladí lidé a jak se později ukázalo, byli to členové 

organizací Black Lives Matter (BLM, Černé životy jsou cenné), nebo ANTIFA. 

Jak k tomu všemu došlo – kdo začal? 

Zdá se2, že protesty, loupení a ničení byly velmi dobře naplánovány a organizovány. Je 

podezření, že kromě Antify a BLM se těchto ‘mírumilovných protestů‘, jak je televize 

nazývá, zúčastnili i CIA, Mossad, FBI, DIA, COINTELPRO a další špionážní agentury. Byl 

prý přítomen i NORTHCOM, což je vládní organizace na obranu Ameriky. 

Je odhadováno3, že během prvních 5 dnů bylo v Minneapolis a v sousedním St. Paul zničeno 

asi 170 obchodů a obchodních míst malých podnikatelů. Ale budovy firmy Amazon, které se 

v Minneapolis také nacházejí, zasaženy nebyly! Už to vzbuzuje oprávněné podezření. 

Celkový seznam4 škod je na stránce. 

Skoro to vypadalo, že když nebylo zásahem korony zničeno dostatečné množství malých a 

středních podnikatelů, tak se toho úkolu ujali shora jmenované organizace, které podnítily 

(anebo zaplatily) mladé, nezkušené a nerozumné lidi ke spolupráci. A ještě ke všemu asi 

zkoušeli znemožnit současného amerického presidenta, Donalda Trumpa. 

Protestující rozbíjeli výklady a vykrádali obchody, zapalovali některé budovy, plenili a 

loupili co se dalo. Mnozí nakládali ukradené zboží do aut, zřejmě aby je později výhodně 

prodali přes internet. Někdo jim prozíravě postavil do bočních ulic palety s cihlami, i když se 

tam nic nestavělo. Zjevně na pomoc násilníkům k rozbíjení výkladních skříní. 

Zničit Ameriku! 

Vypadalo to jako snaha o zničení Ameriky. Amerika byla kdysi průmyslová země, naprosto 

soběstačná, pokroková a zaměřená na vrcholný úspěch. Noví příchozí z kulturních zemí byli 

– kvůli volnosti podnikání a zanedbatelné byrokracii – podníceni k nadšené činnosti a často 

neviděli žádný limit v tom, co mohou docílit. 

Někdy v 1970. letech začal program destrukce. Napřed byla zakázána emigrace z vyspělých 

zemí a povolena pouze emigraci z tak zvaných ‘vývojových zemí‘. Pak začali brát výhradně 

 
Zdroj: Wikipedia 



barevné, někdy negramotné, kteří se nedomluví a ani se domluvit nechtějí, žijí v odloučenosti 

od ostatních a stýkají se pouze se sobě rovnými. Často přežívají na vládní podpoře. 

V té stejné době také začalo vyvážení průmyslu ze země. Jedna firma za druhou se stěhovaly 

pryč, ve snaze docílit co nejnižší výrobní ceny a tím co nejvyšší zisky. Zboží v obchodech 

stálo míň a míň a mělo úměrně horší a horší kvalitu. Vláda tento program podporovala, 

dokonce to firmám radili. 

Začali se ohánět ‘volným trhem‘, neboli odstraněním cla a poplatků z dovozu, což dokáže 

zničit každý stát, i ten nejbohatší. Výrobci se stěhovali ven jeden za druhým a z kdysi 

průmyslové země se stávala ‘země informací‘, jak se vyjádřil John Naisbitt, samozvaný 

odborník na budoucí trendy. 

Jenomže, když padne Amerika, jak asi dopadne zbytek světa? Kdybychom byli samostatné 

státy, které mají všecko, co je potřeba uvnitř země a nemusí spoléhat na dovoz zvenčí, kdyby 

naše politika byla samostatná, pak bychom pád Ameriky jaksi zvládli. Ale centrální řízení, 

které zkouší víc a víc rozkastlíčkovat výrobu na různé země – vy budete péct jen chleba, vy 

budete vyrábět koloběžky, vy budete stavět letadla – to je způsob, kterému se v Americe říká 

‘comparative advantage‘, (porovnatelné výhody) a je zaváděn pouze na odstranění 

samostatnosti národa, a na jeho zničení. 

Dnes zkouší EU dokonce zakázat zemědělství, které má být povoleno pouze ve předem 

vybraných státech, což bude znamenat další ztrátu samostatnosti a další krok ke zkáze a ke 

zničení národů. Je to nesmírně chytrý plán, zločinný ve své podstatě a postupuje stále dál! 

Kdo způsobil ničení a rabování v Minneapolis? 

Oficiální kruhy5 viní z těchto nepokojů různé pachatele. Tak na příklad, president Trump viní 

Antifu a leftisty; Guvernér státu Minnesota Tim Walz zase viní bílé rasisty (jakoby kdy nějací 

existovali!) a cizí extremisty, včetně drogových organizací. Dokonce se vyjádřil, že se celá 

akce jeví jako ‘vojenská operace‘ a chce žádat o pomoc armádu. 

„Toto není nic ve spojení se smrtí Floyda,“ řekl, „to je její zesměšnění. Ve skutečnosti se 

jedná o útok na civilní společnost.“ V tom směru má rozhodně pravdu. 

Jiní usuzují, že ti, kteří současné plundrování a ničení organizují jsou domácí teroristé, 

revoluční komunisté, radikální Islamisté a taky Demokratická strana. Dokonce se vyskytli i 

takoví, kteří zkouší svést vinu na ruské agenty. 

Michael Pompeo6, který zjevně není na výplatní listině Číny, obviňuje Číňany. Říká, že Čína 

je odhodlána zničit západní myšlenky, západní demokracii a západní hodnoty. Je zjevné, že 

přesně nechápe, o čem mluví a používá slova jako jiní toaletní papír. Takže když někde 

zločinná banda všecko ničí, zapaluje a rozbíjí – to jsou ty západní hodnoty a demokracie? 

Ale pak se přišlo na to, kdo to financoval 

Novinářka Candace Owens zahájila otevřený boj s nadací7 ‘Open Society Foundation‘, kterou 

vlastní George Soros. Napadla je kvůli financování těchto černých rasistů za účelem vyvolání 

nepokojů v Minneapolis. Také obvinila Sorose z financování Antify. Nadace na její obvinění 

odpověděla, že jsou mírumilovná organizace a nenávidí násilí. Owens se ale nedala a napsala 

jim: „Vaše organizace je hanba a Soros sám je u mne totální špinavec.“ 



Zdá se, že Sorosova Nadace opravdu poskytla na toto ničení potřebné finance. Šéf policie 

v Minneapolis se otevřeně vyjádřil, že „mnoho těch, kteří se zúčastnili kriminální činnosti 

nebyli ve městě známi; tito lidé byli odjinud.“ 

Nakonec se ukázalo, že Floyd zavražděn nebyl 

Po všem tom8 řádění a po všech těch výtržnostech, nakonec pitva ukázala, že Floyd nezemřel 

na zadušení, způsobené tím, jak mu policista Chauvin klečel na krku. Podlé lékařů, trpěl 

několika jinými nemocemi, včetně nemocí srdečních tepen a hypertensního onemocnění 

srdce. A ještě navíc v sobě měl smrtelnou dávku několika těžkých drog. Takže je možné, že 

George Floyd zemřel na kteroukoliv z těchto příčin, anebo na jejich souhru. 

Jenže ani to nemusí být pravda. Mohlo docela dobře jít o tak zvané ‘psy-ops‘, neboli o 

nahranou situaci s použitím krizových herců, za účelem vytvoření důvodu pro uměle 

vyvolané celostátní nepokoje. Nakonec – při pitvě jsme nebyli a veškeré informace o ní se 

sestávají z nějaké krátké zprávy pro veřejnost, kterou vydal kdovíkdo. 

Další podivné okolnosti 

Celá záležitost má v sobě tolik dalších nesrovnalostí, že je skoro neuvěřitelné, že si toho 

novináři a veřejnost nevšimli. Na příklad, video nahrávka z jednoho mobilu ukazuje policistu, 

jak klečí Floydovi na krku, ale jiná nahrávka, pořízená z druhé strany ulice, která ukazuje to 

stejné, zachytila celou ulici prázdnou, takže tam nebyl nikdo, kdo by mohl první záběr (z 

protější strany) nahrát. Jakási dívka na jiném video záznamu říká, že si nemyslí, že to je ten 

stejný člověk. „Barva kůže se nezmění snadno,“ dodává. 

Jiná osoba řekla ve videu, že den před tím viděla co se stalo a nafilmovala jak toho člověka 

vedli do policejního auta a on byl tak nadrogovaný, že spadl. Druhý den přišla zpátky a žádný 

reportér neměl o její video zájem. „To museli být krizoví herci a George Soros je musel 

platit,“ řekla a dodala, že to může dokázat. Přesto, nikdo o její svědectví nestál. 

Floyd ležel na zemi celých 9 minut, s kolenem policisty Chauvina na krku a stále volal 

mocným hlasem: „nemohu dýchat, nemohu dýchat.“ Kdyby opravdu nemohl dýchat, tak by 

lapal po dechu, sípal, kašlal, ale nevolal by hlasitě, že ho bylo slyšet až na dalším rohu. 

V jiném videu bylo vidět, jak se Floyd jednu chvíli maličko nadzvedl a mírně otočil hlavu. V 

souladu s tímto pohybem se koleno policisty na jeho krku taky zvedlo. 

Nakonec přece jen přijelo cosi, co asi měla být záchranka, ale ve skutečnosti to bylo policejní 

auto. Bylo zajímavé sledovat, jak Floyda nakládali na nosítka, protože to nebyli žádní 

zdravotníci. Ani jeden nezkusil Floydův puls, ani jeden se mu nepodíval na oči, jestli je 

opravdu mrtev. Členové této ‘pohotovostní služby‘ měli na sobě neprůstřelné vesty, což také 

nemocniční personál běžně nenosí, když jedou pro oběť nehody. Jeden z nich chytil Floyda 

drsně za hlavu a potom ho velmi neprofesionálním způsobem naložili do auta. 

Zdálo se, že to opravdu byli krizoví herci a že k žádnému zabití George Floyda nedošlo. Snad 

to všecko bylo opravdu nastaveno pouze jako důvod k protestům, k ničení, zapalování a 

rabování. Ještě více malých podnikatelů tím bylo přivedeno na mizinu a navíc byl v lidech 

rozdmýchán opravdový strach o život. 

Snad si ani nedovedeme představit, jak strašný pocit to je, když víme, že se naší ulicí může 

kdykoliv prohnat dav šílenců, kteří ničí všecko, co vidí. Bydlíme-li v dřevěném domě (jako 



jsou skoro všechny rodinné domy v Americe), ten je velmi snadné zapálit. Pak teprve 

pochopíme, jak moc zranitelní jsme a jak málo možností na záchranu máme. 

Kdo byl George Floyd? 

George Floyd9 se narodil ve městě Houston, v Texasu a byl celkem asi pětkrát uvězněn. 

Poprvé to bylo v r. 1998 na 30 dnů za krádež. Brzy na to, v r. 2002 byl zadržen za kriminální 

chování. Tehdy dostal 8 měsíců. V r. 2005 šel do vězení na 10 měsíců za vlastnictví kokainu. 

V r. 2007 spolu s pěti dalšími vnikl do domu, kde zabraňoval těhotné obyvatelce v útěku či 

v přivolání pomoci tím, že na ni mířil pistolí, zatím co ostatní hledali drogy, nebo peníze. 

Utekli s menším množstvím šperků, ale byli dopadeni. V r. 2009 byl kvůli tomuto přestupku 

odsouzen na 5 let za ozbrojenou loupež. 

Když vyšel10 v r. 2014 z vězení, rozhodl se dát se na lepší cestu a z toho důvodu se 

odstěhoval do Minneapolis. Není všude známo, že si přivydělával tím, že účinkoval jako 

herec v porno filmech. Natáčel videa pro internetovou stránku ‘The HabibShow‘, kde 

používal pseudonym ‘Floyd, domácí‘ (Floyd, the landlord). Kromě toho pracoval více než 10 

let svého pobytu v Minneapolis jako barový vyhazovač, kde jeho spolupracovník byl právě 

Derek Chauvin, policista, který mu klečel celých 9 minut na krku a tím ho údajně zabil. 

Na Floydově mrtvole11 byly provedeny celkem dvě pitvy. Ta první, kterou provedl místní 

vyšetřující lékař, určila jako příčinu smrti srdeční mrtvici, spolu s dlouhodobým omezením 

pohybu a tlakem na krk.  

Floydova rodina přizvala Dr. Michaela Badena, aby provedl další pitvu. Podle jeho 

pozorování byla smrt zaviněna kombinací násilného zadržení, jedovatými látkami v těle a 

existujícími zdravotními potížemi. Pitva rovněž odhalila, že Floyd měl v sobě fentanyl, což je 

velmi silný opiát a také metamfetamin (meth, nebo speed). Takže to byl obyčejný feťák! 

Zde je ale další rozpor: jedna pitva říká, že zemřel na srdeční mrtvici a druhá že zemřel na 

uškrcení a drogy. Zde musíme vzít v úvahu minulost Dr. Badena, který provedl druhou pitvu. 

Nejen že byl zúčastněn při pitvě presidenta Johna F. Kennedyho, ale také figuroval coby 

odborník v procesu O.J. Simpsona, dále zavražděného právníka Chokwe Lumumby a také 

provedl pitvu Jeffrey Epsteina. Proč byl použit na tolik sporných případů? 

Je také možné, že Floyd vůbec nezemřel a že Sorosova akce s použitím krizových herců ho 

umístila někde, kde ho nikdo nezná a kde dnes popíjí whisky, občas si k tomu přidá nějaké 

drogy a v duchu se těší na těch 3,6 milionů dolarů, které jeho rodina na jeho ‘smrti‘ vydělala 

ve formě darů od soucitných spoluobčanů. Možná to taky byla taky platba za vynikající 

herecký výkon. 

A pak se ještě těší, až přijde jeho přítel Derek Chauvin poté, co ve vězení pro veřejnost 

spáchá sebevraždu a ve skutečnosti bude pouze přesunut do míst, kde ho spolehlivě nikdo 

nepozná a kde už na něho jeho přítel Floyd čeká. 

Policie se mnohdy chová jako součást protestujících 

Zatím co president Trump volá po ostřejším zákroku proti protestujícím, demokratičtí 

guvernéři států a někteří další politikové ho za to kritizují. Co by asi chtěli? Jít s tím davem a 

ničit a pálit? Mnozí z nich to opravdu dělají. Velitel new yorkské policie Terence Monahan 

spolu s protestujícími zvedá koleno, což má být jakýsi divný rituál na protest proti Floydově 



údajné vraždě. Stejně tak velitel policie v Denveru Paul Pazen pochoduje spolu s barevnými 

demonstranty. 

Starosta města Minneapolis Jacob Frey, který je židovského původu, aktivně podněcoval 

davy vzbouřenců, aby vypálili policejní stanici. A politikové jako Dianne Feinstein, Jerrold 

Nadler (oba židovského původu) and Lindsay Graham zkoušejí docílit, aby černoši a jiní 

barevní nebyli zákonem postižitelní za to, co provádějí. 

V některých místech12 se policie zjevně chová jako součást protestujících davů. Např. ve 

městě Lexington, Kentucky, policie v plné výzbroji klečela a modlila se s protestujícími. 

K čemu se modlili a proč, nebylo řečeno. Někteří policisté se s protestujícími dokonce 

bratrsky objímali. Ve městě Fayetteville, v Severní Carolině, to byla skupina asi 60 policistů 

která při setkání s protestujícím davem odložila zbraně a poklekla před nimi! Když 

protestující pochopili, co je jim tím dáváno najevo, dali se do pláče, potřásali si s policií 

rukama a objímali se. 

Člověk se musí ptát: jsou to staré roztřesené babičky, anebo dospělí, rozumně uvažující lidé? 

A tito lidé že jsou obrana národa? Chudák takový národ! 

Jak to, že si nikdo z nich neuvědomuje, že tyto protestujících davy, ať už protestují 

mírumilovně, anebo ničí všecko kolem a vandalizují co se dá, ve skutečnosti zabraňují tomu, 

aby se země mohla vrátit po několika týdnech podvodné karantény zpátky k jakémusi 

normálu? Brání tomu, aby mohli sedláci pěstovat obživu, obchody prodávat potřebné věci a 

aby se mohli lidé beze strachu vydat buď do zaměstnání nebo kamkoliv jinam. 

A politikové, včetně policie jim za to děkují? A to všecko kvůli smrti jednoho nadrogovaného 

černocha, o kterém se ve skutečnosti vůbec neví, jestli opravdu zemřel, anebo pouze hrál 

svou roli? Padli snad všichni na hlavu? 

Jsme sami na svých – policie tu pro nás není 

Bílým lidem13 to jaksi pořád nedochází, že ta válka je hlavně proti nim. Mnozí černí se již 

zajistili, zatloukli si obchody deskami a na to napsali, ‘vlastněno černochy‘. Zato bílí majitelé 

jistého obchodu v Minneapolis dopadli špatně, když zkoušeli se zbraní v ruce svůj majetek 

chránit před ozbrojenými lupiči. Když se dostaavila policie, zloději se rozprchli a pak policie 

zatkla samotné majitele obchodu. 

Ale je zjevné, že pro majitele jakékoliv nemovitosti nebo obchodního podnikání v této době 

v Americe (a možná i jinde) policejní ochrana neexistuje. Policie se zbláznila, pochoduje se 

vzbouřenci a malí podnikatelé v Minneapolis často stojí celé hodiny před svými obchůdky, ve 

snaze ochránit je před loupeživými davy. Ne všichni z nich uspějí. 

K tomu nepřispívá, že podle amerického zákona není právní povinností policie poskytnout 

ochranu jedincům a bezpečnost policejní osoby je hlavní podmínka ve všech případech. Sice 

platíme daně za policejní ochranu, ale policie se nás zastat může, ale také nemusí – podle 

toho, jak se jim to zrovna hodí. Pokutovat nás, to ano, ale to je něco zcela jiného. 

Proto – na příklad – v případě střílení ve škole v Columbine, se sice police dostavila na místo 

a obstoupila budovu, ale dovnitř nešli, protože to považovali za příliš riskantní. A mezitím 

uvnitř budovy byly údajně vražděny děti. Později vyšlo najevo, že to bylo další divadelní 

představení s krizovými herci, stejně jako bylo střílení ve škole v Sandy Hook a jinde. 



Běloši jsou jako lovná zvěř 

Je možné14, že vládní administrativa, školství a media jsou vinni tím, že dokonale vzali bílým 

vítr z plachet, zotročili je pomocí ‘zločinu z nenávisti‘ (hate crime), který je prohlašován 

vždy, když se řekne slůvko proti kterékoliv jiné rase. Stačí nevinná kritika zboží v obchodě, 

nesouhlas s výrokem, nebo poukázání na chybu v tisku a už je to ‘hate crime‘, anebo 

‘antisemitismus‘, obojí používané za stejným účelem. To, že všichni menšinoví jsou ti 

největší rasisté, jaké svět kdy zažil, je zřejmě záměrně ignorováno. 

Na příklad, v opeře ‘Tosca‘, kterou zhudebnil Giacomo Puccini, má být v konečné scéně 

hrdina Cavaradossi popraven vojenským soudem. V dnešním provedení ho nakonec zastřelí 

ministranti! A běloši neprotestují, jednoduše to ignorují. Kdyby se jednalo o černochy, to by 

svět nikdy neslyšel konec jejich nářku a soudy by nebraly konce. 

I na plakátech, které jsou v Americe vystavovány podél cest a dálnic, se může najít hodně 

zjevné proti-bělošské propagandy. Tak na příklad, plakát ve státě Alabama říká: 

„Rozmanitost znamená pronásledování bílých až do posledního bělocha – bělošskou 

genocidu.“ (Diversity means chasing down the last white person – white genocide). A opět, 

nikdo se nepozastavuje nad zjevným rasismem. Možná to ani není dobré. 

Zjevná organizovanost ‘mírumilovných‘ protestů 

Odborní analysté sledovali průběh demonstrací v různých amerických městech. Podle nich, 

tyto akce probíhají všude naprosto stejně: ve dne se shromáždí davy opravdu mírumilovných 

protestujících, projdou se městem, zamávají plakáty a návěštími a zavolají pár hesel a pak se 

rozejdou do svých domovů. Ale jak se setmí, zcela jiná skupina lidí nastoupí na scénu. 

Většinou jsou maskovaní, v tmavém oblečení, vybaveni postřikovými barvami na výrobu 

nápisů po zdech a po autech a někteří mají nejrůznější, i po domácku vyráběné zbraně. A tito 

převezmou město, kdy až do ranních hodin všecko rozbíjejí, ničí, a loupí. 

Je důležité si uvědomit rozdíl mezi těmito dvěma skupinami protestujících. Ti první jsou asi 

prostí lidé, kterým je líto, že byl utracen nevinný, anebo zdánlivě nevinný lidský život. Ti 

druzí, kteří nastoupí na noční šichtu, jsou organizované gangy jako Antifa, ‘Black lives 

matter‘ (BLM, neboli Černé životy jsou důležité). 

Organizovanost vzbouřenců a zjevně dobrý výcvik 

Co překvapuje i odborníky, je vysoká úroveň předávání zpráv a organizovanost BLM a 

Antify. Jednak tuto koordinovanost docilují pomocí zakódovaných zpráv na společenských 

mediích, ale určitě také pomocí mobilních telefonů. Všichni používají ty stejné zbraně, jako 

např. Molotovovův koktail (plastiková láhev, naplněná benzinem a zapálená) a tenisové 

rakety, kterými dokážou házet kameny značně daleko. 

Také využívají složitou síť vyzvědačů na kolech, kteří navádějí vandaly tam, kde zrovna není 

policie. Ve videích, pokud ještě některá jsou ke shlédnutí a censura je neodstranila, je vidět 

velké množství lidí na kolech. 

Ne, toto nejsou bezhlavé kriminální skupiny. To jsou velmi dobře organizované a vycvičené 

jednotky, vedené s určitým záměrem a to je velké nebezpečí. 

Jedna taková skupina Antify byla sledována novináři od Fox News již vloni. Na jejich setkání 

v New Yorku byli všichni zúčastnění buď universitní studenti, místní spisovatelé a umělci, 



bývalí vojáci americké armády, plus menšinové skupiny, každá bojující za svoji vlastní věc. 

Plakátky s proti-policejní propagandou byly nachystány pro potřeby shromážděných. Celou 

schůzi vedl universitní profesor, který se prohlašoval za zastánce lidských práv a měl 

rozsáhlé zkušenosti s protestními manifestacemi. Nebylo projednáváno nic závažného, 

protože jakmile diskuze dostala protiprávní charakter, byla odložena na později. 

I v Chicagu si všimli podivuhodné koordinovanosti útočících skupin. Napřed přijelo množství 

pronajatých dodávek, které byly zaparkovány před obchody. Po nich se dostavily celé 

průvody aut se samotnými vandaly. Tito vystoupili a začali systematicky rozbíjet výkladní 

skříně a nakládat zboží z obchodů do pronajatých vozidel. 

Ti, kteří se na této činnosti podíleli, nebyli obyvatelé města, ve kterém působili. Jak se 

vyjádřil starosta města Detroit, Mike Duggan, mnozí z nich cestovali velmi daleko, přes 

několik států, aby se mohli loupeží zúčastnit. Proto je místní obyvatele neznali. 

To se shoduje s metodikou Zednářů, jak je popisuje Arthur Conan Doyle. Tito vyslali své lidi 

na pomoc soudruhům ze vzdáleného místa, protože tam je nikdo neznal. Vybaveni přesnými 

instrukcemi pak provedli požadovaný zločin a v klidu se vrátili zpátky domů. Tak si tato tajná 

organizace půjčovala zločinné elementy na vykonání špinavé práce a není nic, co by 

nasvědčovalo tomu, že v tom nepokračují i dnes. 

Ostatně, ty dříve zmiňované palety s cihlami, které se v přímé blízkosti každého protestního 

davu nacházely, jsou zároveň jejich podpis – zedníci, neboli zednáři. 

Podle zprávy hlavního odborníka na terorismus v New Yorku, Johna Millera, přípravy na toto 

povstání byly zjevné už dávno před tím, než byl v Minneapolis zabit George Floyd. Údajně, 

různé anarchistické skupiny už vloni vybíraly peníze na vyplacení z vězení těch, které 

potřebovali na pomoc. Najímali také zdravotnické jednotky i se zařízením, kvůli 

očekávanému střetnutí s policií. 

Co to všecko znamená a proč se to děje 

Americký novinář japonského původu15, Yoichi Shimatsu vidí zájemce o revoluční změny 

v Americe jako hlavně Nadaci George Sorose, spolu s Clintonovou chimérou Syriza z Athén. 

Pak je zde Obamův-Brennanův projekt ISIS v Syrii a Arabské jaro Hillary Clintonové. 

Všichni tito zombies se ve snaze znovu uchopit vládu v Americe probudili k jakémusi polo-

životu. S pomocí jejich COVID-19 výmyslu, následovaného neuvěřitelně zločinným 

‘samovolným‘ povstáním, které bylo těmito kreaturami, žíznícími po vládě a po lidské krvi 

zorganizováno a financováno, se zkouší násilím zmocnit otěží, které ovládají Ameriku. 

Tento ‘Černý blok‘ teroristů, kteří předstírají, že brání spravedlnost, se poprvé vynořil v r. 

1999, při anti-WTO (World Trade Organization) protestech  v Seattle, aby zvrátili přirozený 

odpor populace proti globalistickému režimu ‘volného obchodu‘. 

Tehdy se dostavili zákeřní maskovaní záškodníci, přivolaní z města Vancouveru v Kanadě, 

z nichž velká část byli původní britští, nebo jiní vojáci a rovněž kriminálníci, kteří pracovali 

pod vedením zpravodajských služeb Royal Mounties (kanadská jízdní policie), kteří zase 

poslouchají příkazy britské rozvědky MI-6. 

Jejich Jesuitští partneři se objevili přesně na čas, aby vyhrožovali presidentovi Trumpovi, že 

pokud se pokusí hýbat s jejich organizacemi, jako jsou IMF, BIS, WEF, Bilderbergové a 



Rotschildovi monopolisté, že dopadne velice špatně. Že Trump na jejich výhrůžky nedal, je 

víc než zjevné. 

Černý blok fungoval společně se Sorosovou nadací Open Society, jejímž cílem nebylo nikdy 

zavedení skutečně demokratické společnosti. Naopak, snažili se zavést komerční impérium 

Rothschildů a jejich spojenců z (čínské) Opiové války, což jsou pašeráci drog, zloději a 

pašeráci lidských orgánů, propagátoři prostituce, zloději dětí pro pedofily a pro satanské 

rituály a všecko ostatní, co souvisí s těmito dekadenty. 

V případě celoamerického povstání údajně kvůli zabití George Floyda nejde vůbec o 

anarchii, ale o státem-podporovaný terorismus. Mnoho bílých, kteří se zúčastňují těchto 

protestů společně s potmavlým davem, jsou bývalí vojáci, veteráni z nesmyslných válek, 

které Amerika vedla, jsou to bývalí členové ‘zvláštních jednotek‘, které navigovaly kurdské 

rebely v konfliktech v Syrii, Iráku a Turecku, anebo ti, kteří nasměrovávali afgánskou 

armádu. 

Mnozí byli v organizaci britsko-australsko-kanadských vojsk, která se zúčastnila nesčetných 

konfliktů po celém světě, počínaje Balkánem za Clintona, přes Bushův Afghanistán a invazi 

Iráku, až po Obama-Hillary katastrofy na středním východě a v severní Africe. 

„Můžete jasně sledovat, jak tito lidé jdou v řadě přímo s barevným davem a polohlasně 

jim udělují příkazy,“ píše Shimatsu. 

To, že se Guvernéři některých amerických států postavili proti příkazu svého šéfa, 

amerického presidenta a neuvolnili karanténu, je vlivem pokynů z Londýna, přímo z britské 

špionážní agentury MI-6, protože to jsou přesně ti zrádci, kteří zradili Ameriku už dříve 

v historii. Jsou to tak zvaní Tories, a pokračují ve stejné zrádné politice dodnes. 

Demokratičtí Guvernéři, ruku v ruce se zrádnou klikou Soros-Obama takto poskytli 

příležitost všem nízkým elementům nakrást si co mohou a za tuto ubohou odměnu získali ony 

početné davy, ochotné ničit, loupit a i zabíjet. Mezi protestujícími ale můžeme vidět i 

zástupce drogových mafií, kteří vždycky hledají možnost pro rozšíření své činnosti. A stejně 

tak jsou mezi tímto davem zástupci Wall Street, která chce zabrat ještě více nemovitostí, ještě 

více pozemků. Vypálené budovy jí krásně k tomuto účelu poslouží. 

Už to je pozoruhodné, že ani jedna banka nebo jiná finanční instituce nebyla zničena nebo 

zapálena těmito podvratnými anarchistickými živly, které svými řečmi brojí proti 

kapitalismu. A když se nikdo nedívá, tak v tichosti přijímají penízky od Sorose a jeho bandy. 

Samozřejmě, spolu s otrlými válečnými veterány a profesionálními anarchisty a rebely se 

protestů zúčastňuje i značné množství mladých, nezkušených a hloupých lidí, kteří kvůli 

okamžitému vzrušení a pár šestkám vydělaným za to, že si mohou nakrást co chtějí, se dají 

snadno strhnout. To, že si tím dokonale ničí svou budoucnost, nechápou. 

Ten skutečný důvod pro nízké a zbabělé chování mnohých mladých lidí je ten, že se mají 

příliš dobře. Nemuseli nikdy těžce pracovat, aby se sami vydržovali na školách, nemuseli 

nikdy o prázdninách vydělávat peníze na podporu svých rodin; všecko jim bylo vždycky 

podáno až pod nos, na zlatém nebo stříbrném talířku. A tak chtějí víc a myslí si ve svých 

nerozumných hlavách, že na to mají nárok. 



A proč všichni černí a s nimi celý svět pláčou nad smrtí jednoho feťáka, zatím co by se měli 

zasnažit o skončení prodeje drog a o vyčištění jejich vlastních rodin a domovů od toho 

úpadku, to opět ukazuje, jak nerozumná dnešní lidská společnost je. 

Protesty v celém světě 

Tak jako nesmyslná a neopodstatněná COVID-19 pandemie se zázračně rychle rozšířila do 

celého světa, tak i protivládní protesty kvůli smrti George Floyda nabraly celosvětový spád. 

V Londýně šel protestní pochod až na americkou ambasádu. V Německu se protestovalo celé 

dva dny v Berlíně. Účastníci měli přes obličej masky a nesli nápisy ‘Black lives matter‘ a 

‘Spravedlnost nemůže čekat‘.Není přesně známo co tím bylo myšleno, protože spravedlnosti 

už bylo učiněno zadost a vrah, včetně všech okolostojících už byli zajištěni a odsouzeni. 

V Dánsku deklamovali ‘Kde není spravedlnost, není mír‘ na ulicích v Copenhagenu. V Italii 

se protestující shromáždili kolem amerického konsulátu. Protesty se konaly i jinde, v Brazilii, 

v Mexiku, v Kanadě, v Polsku, na Novém Zealandu, v Irsku, v Syrii a na mnoha jiných 

místech. 

Zdá se, že dnešní lidé dokážou rozšířit jakýkoliv konflikt celkem rychle do celého světa. 

Pokud to ovšem není všecko odněkud organizováno. 

V Paříži měli protestující tištěné letáčky, které říkaly: ‘Nemohu dýchat‘ (I can’t breathe) a 

také: ‚My všichni jsme George Floyd‘ (Nous sommes tous des George Floyd). Všecky 

plakátky byly pěkně natištěny a rozmnoženy – je možno něco takového očekávat u 

samovolného projevu, u spontánní demonstrace? V žádném případě. 

Toto všecko byly dobře naplánované akce na vyburcování celosvětové odezvy, snad i na 

vyburcování celosvětového povstání, na způsobení celosvětové kalamity stejně, jako byl 

COVID-19. A přesto, že máme dnes dostatečné znalosti o tom, jak moc tato ‘zákeřná 

chřipka‘ byla pouze propaganda a sprostý kriminální podvod, přesto mnozí uvěřili i druhé 

části té stejné propagandy, což byl George Floyd. 

Co ještě na nás bude vytaženo v budoucnosti, co vezmeme okamžitě za pravdu, aniž bychom 

měli nejmenší důkazy, čímž se zachováme přesně tak, jak naši tajní manipulátoři chtějí? 

Zjevně nejsme dost podezřívaví a uvěříme každé lži, která se nám předhodí jako psovi kost. 
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KAPITOLA 12 

GREAT RESET, NEBOLI VELKÉ ZNOVUNASTAVENÍ 

3. června 2020 

Ekonomové rádi předpovídají co se stane a přitom na to používají stále ty stejné informace, 

stále ty stejné údaje a do nekonečna opravují a vylepšují ty stejné výpočty a grafy. Takže se 

všichni dostávají stále na ta stejná místa. Už mnoho let všichni předpovídají zázračný růst a 

růžovou budoucnost a zatím je všecko horší a horší, vlevo-vpravo se neustále zdražuje a 

přitom hodnota peněz trvale klesá a kvalita zboží zrovna tak. 

Kvalita našich potravin by asi zabila člověka, který žil před sto lety během pár dnů. My už 

jsme na to jaksi zvyklí, jaksi jsme do jisté míry odolní vůči všem těm jedům, které nám 

bezostyšně servíruje potravinářský průmysl k přežití. 

Po pravdě řečeno, aniž bychom si to plně uvědomovali, všechno se nám hroutí pod nohama. 

Společnost je rozbita nejen různými politickými názory, ale ještě dále pomocí roušek, 

distancování, mediálního podněcování, násilných akcí prováděných nežádoucími elementy, 

vládní korupcí a nedostatkem pro-národního smýšlení, nekonečnou chudobou a šetřením a 

pomocí dluhů jak osobních, tak celostátních. Běžný člověk se jaksi nemůže pohnout dopředu, 

většina z nás žije od výplaty k výplatě a denně abychom se starali, jak to zvládneme zítra. 

A ekonomové stále dál předpovídají lepší zítřky a perfektní počasí a s hlavou strčenou 

v lejstrech ani nevnímají, že za oknem je vichřice, leje jako z konve, stromy se kácejí, domy 

se hroutí a národy kolapsují do prachu země. 

Egon von Greyerz ze GoldSwitzerland.com říká:1 

V Americe je 30% všech zaměstnatelných na podpoře a až ta skončí, co bude dál? 

Celosvětově, nezaměstnanost čítá do stamilionů a i kdyby se nějakým zázrakem všechno 

menší podnikání, obchody a obchůdky, firmy a firmičky znovu postavily na nohy a kdyby 

všichni začali fungovat naplno – budou tito lidé schopni a ochotni nastoupit do zaměstnání, 

když na nezaměstnaneckém se jim žilo taaak dobře a ještě ke všemu měli často víc peněz. 

Koronavirus je pouze snadná výmluva pro šílenou situaci, v jaké se zrovna nacházíme, aniž 

bychom si toho ve většině případů byli vědomi. Koronavirus sice hodně zla přidal, ale to 

hlavní zařídily vlády a centrální banky, které zjevně vůbec nerozumí ekonomickému 

systému, ohání se slogany a nadnesenými hesly a přitom ruinují každou zemi půjčkami, 

špatným hospodařením, podporou na nesprávných místech a podobně. 

Tímto způsobem vytvořil politikové spolu s bankami obrovskou bublinu, kterou burza a 

burzovní manipulace s akciemi a derivativy jenom podpořily. Teď zbývá otázka: když ta 

bublina praskne, bude to výbuch, anebo vakuová reakce? 

Je těžké říct, co by bylo horší. 

V případě výbuchu by asi šly jako první banky. Mnohé už jsou dlouhodobě ohroženy, ale 

snad žádná banka na tom není tak zle jako Deutsche Bank. Tento gigant by asi padl první a 

jeho pád by pocítili i v zapadlých vesničkách v Kambodži, nemluvě o Evropě a Spojených 

státech. To samo by vyvolalo tak obrovskou řetězovou reakci mezi ostatními bankami a 

centrální banky by nestačily dost rychle tisknout nové a víc a víc bezcenné peníze. A 

samozřejmě, celosvětová krize, hlad, bída a úpadek by následovaly pro celý svět. 



V případě vakuové reakce by to snad proběhlo pomaleji, bylo by mnohem víc naděje, že se to 

nějakým zázrakem zlepší, banky by opět tiskly víc a víc peněz a všichni by doufali v lepší 

zítřky, ale ten konec by byl úplně stejný a hlad s bídou a úpadek by nás neminuly. 

Globální tiskárny jedou už teď naplno, sedm dnů v týdnu, aby situaci napravily, tisknou 

peníze vlevo-vpravo a úměrně rychlosti jejich výroby, hodnota těchto platidel klesá. Vlády a 

banky takto zkoušejí neudržitelnou situaci napravit po svém. Jenže ve své zaslepenosti si 

neuvědomují, že to je, jak jsme se do tohoto problému dostali v prvním případě. Takže je to 

to stejné, jako léčit rakovinu přidáváním rakovinných buněk. 

Státy, které nejvíc tisknou nové peníze jsou: 

• Spojené státy, $6,5 trilionů; 

• Evropská unie, $3,0 triliony; 

• Japonsko, $2,1 trilionů; 

• Čína, $1,2 triliony; 

• Itálie, $1,1 triliony; 

• Francie, $0,8 trilionů. 

Co se stane, až se to všecko stane? 

Za prvé, všecka aktiva padnou. Ať je to burza, nebo nemovitosti, všecko padne. Dokonce i 

dluhopisy a trh s kreditem padne. Trh s deriváty shoří jako papír, což bude mít strašné 

následky po celém světě. Za druhé, ať už přijde konec způsobem výbuchu nebo vakua, hyper-

inflace nás nemine. 

To vrátí celý svět zpátky aspoň o 50 let co se týče výroby, obchodu a životní úrovně. Lidé 

samozřejmě budou vinit hned toho a zase onoho a budou se bouřit po celém světě. Je zcela 

možné, že budou tímto způsobem vyvolány i války. 

Ten největší problém je, že to všecko přijde tak rychle, že ani nebudeme vědět co nás praštilo 

a budeme všichni ležet na zemi, bezbranní, bez prostředků, bez vyhlídek, bez peněz, protože 

všecky peníze, i naše úspory – pokud jaké máme – pozbydou rázem na ceně. 

Profesor James Galbraith z University v Texasu2 předpovídá, že dojde k neuvěřitelnému 

množství vyvlastňování domů, kdy jejich majitelé nebudou moci dále splácet půjčky. To 

nepůjde ale tak snadno, protože tito lidé nebudou mít kam jít a budou se bránit. Dojde ke 

střetům a možná i k povstáním, takže jejich splátky budou muset být pozastaveny. 

To ovšem není žádná předpověď, to už se děje, na příklad v Americe a děje se to tam už delší 

dobu. A ti hlavní, kteří kupují všecko co je ke koupi jsou charaktery jako Bill Gates a firmy 

jako BlackRock a Vanguard, které mezi sebou vlastní skoro všecko světové podnikání, o 

čemž bude pojednáváno později. 

Další předpovědi 

Jiní předpovídají budoucnost stejnou, jako je současně v Číně, kdy stát se bude míchat 

naprosto do všeho. Někteří mají za to, že neutěšená situace stmelí rodiny a lidé si budou více 

vážit jeden druhého. Národy budou více národní a méně globalistické a poměrně málo zboží 

bude dováženo. Tím odpadne nadměrné cestování, což bude rovněž podmíněno snahou o 

lepší kontrolu financí. 



Celkově je očekáváno zlepšení společenských vztahů, což začne maličkostmi, ale postupně se 

to promítne i do ekonomické a politické stránky národů. Více lidí bude pracovat z domova a 

využívat k tomu stále více technologii. Firmy, které převezly svoji produkci do Číny budou 

muset rozhodnout, jestli je vrátit zpět či ne, protože zájem o import poklesne. 

Ovšem my všichni budeme na dlouhou dobu, ne-li na trvalo poznamenáni tím, že jsme tuto 

pandemii zažili. Po stránce finanční na tom budeme všichni stejně špatně. Mnozí z nás 

doufají, že se to samo dá nějak do pořádku, ale to nebude tak snadné; všichni budeme muset 

nějakým způsobem zabrat. 

Velká schůze Světového Ekonomického sdružení (WEF) 

WEF uspořádalo nedávno velkou schůzi, které se zúčastnilo mnoho vlivných osobností 

dnešního světa, zástupci vlád, obchodu, školství, unií, neziskovek a i různí aktivisté. Mezi 

nimi byli na příklad António Guterres, generální sekretář OSN, Ajay Banga, ředitel 

‘MasterCard‘, Prince Charles, Bernard Looney, ředitel British Petroleum a jiní. 

Všichni tito lidé diskutovali plán na ‘Great Reset‘, neboli Velké znovunastavení 

celosvětového systému. Všichni souhlasili s tím, že znovunastavení je naprosto nutné za 

účelem vyrovnání ekonomické situace, za účelem větší spravedlivosti a aby došlo k větší 

rovnováze mezi lidskou společností a mezi různými národy. Byly navrženy způsoby 

k lepšímu rozmístění finančních prostředků po světě, předělání existujících světových 

struktur a institucí. 

„Celý svět musí pracovat společně a rychle, abychom přeměnili celou tvář našich 

společnosti a ekonomie, počínaje vzděláním až po společenské smlouvy a pracovní 

podmínky,“ prohlásili nakonec. 

Zní to jako typický, prázdný, komunistický blábol. Jestli takoví lidé vedou světovou 

ekonomii, pak není čemu se divit, že jsme se dostali do takových problémů. Bohužel, 

současně ale není velká naděje, že se z toho s pomocí takových myslitelů dostaneme. 

Při čtení jejich velkorysých plánů, za kterými se většinou skrývá něco úplně jiného a nikdy to 

pro nás není prospěšné, si člověk uvědomuje, že napřed tady na světě všecko pokazili, zničili 

co se dalo, barbarským způsobem okradli každého, kdo před nimi neutekl a teď to chtějí 

napravovat. Jak mohou tito lidé, kteří znají jen destrukci a zkázu něco napravit? Jak by mohli 

vymyslet něco opravdu pomocného a prospěšného pro svět? Zdegenerované mozky tohoto 

druhu prostě nejsou schopny dobré myšlenky, ani kdyby se o to skutečně snažily. 

Lidé, kteří obviňují klimatické změny z toho, že mají záporný vliv na ekonomickou situaci a 

chtějí tyto problémy řešit formou zvyšování daní, zakazování ekonomické aktivity a 

průmyslové produkce nejsou schopni vymyslet něco lepšího. Ti, kteří obviňují spalování 

benzinu v autech za zvýšenou úmrtnost na koronu prostě ani nemohou mít dostatečnou 

mozkovou kapacitu k tvořivému přemýšlení. 

Jenže pozor, jejich působ ‘napravování‘ je naše zkáza. 

Tito lidé chtějí vyčistit ovzduší, snížit úmrtnost na pandemie a upravit životní prostředí tím, 

že se zbaví většiny z nás. To je o čem je řeč, to je, co doopravdy plánují. A zbaví se nás 

jakýmkoliv způsobem – dnes to docilují tak zvanou ‘pandemií‘, zítra to bude očkování, pak 

vypustí nějakou ‘chřipku‘, přijde další očkování, změněné DNA zničí naši lidskou podstatu a 



jedy v očkování nám zabrání se rozmnožovat. Budou kazit děti ve školách, aby nic neznaly a 

aby z nich nic nebylo, takže skončí na drogách nebo na alkoholu, a tak dále. 

Je toho moc, co na nás chystají a jakmile se takové schůzky zúčastnilo OSN, Prince Charles a 

Al Gore, tak to, co plánují, není vůbec nic dobrého pro nás a už vůbec to není rozumné 

řešení. Nesmíme zapomenout, že to byl otec Prince Charlese, princ Philip, který řekl: 

„kdybych se měl znovu narodit, chtěl bych přijít na svět jako nebezpečný virus, abych 

vyhubil co nejvíce lidí.“ 

Takže – co je to ‘Velké znovunastavení‘?3 

Velké znovunastavení je propagováno těmi, co ze skrytu tahají za provázky našeho světa, už 

mnoho let. Je to systém, totožný s NWO, neboli Novým světovým řádem a zahrnuje to 

nesmyslné nápady jako ‘nový multilateralismus‘, nebo ‘multi-polární světové zřízení‘. 

Celá staletí pracovali světoví bankéři, ekonomové, vedoucí států a mnozí jiní na tom, aby nás 

dostali přesně do té situace, ve která se právě ocítáme. Ať už tak činili z nevědomosti, 

z neschopnosti, nebo jako tajní sabotéři a zrádci, je těžké jednoznačně posoudit, ale jelikož 

údajně nic v politice není náhodné a banka má vždycky pravdu, pak to byl zjevně plán. 

Ano, chtěli nás vždycky dostat do totálního politického ekonomického, společenského a 

osobního krachu, chtěli úplně všecko to staré zničit, aby mohli nastolit svůj tolik vytoužený 

Nový světový řád, protože tito lidé se cítí povoláni nám všem vládnout. 

Je zjevné, že v jejich počínání je obrovská dávka neschopnosti a přímo hlouposti. Jednak 

plánují něco, co je v přímém rozporu s přírodními zákony, protože znovunastavením nás 

všecky chtějí jednoduše okrást o všecko co máme, zdecimovat nás na úroveň polozvířat, 

která budou ovládána počítačem a ještě chtějí 90% z nás všech vyhubit. Kdyby s tím 

vyhubením začali sami u sebe, tak by to bylo chvályhodné, ale to není jejich záměr. 

Naopak, tito psychopati chtějí mít všecko bohatství země a všechen fyzický majetek včetně 

veškerých peněz pouze pro sebe, zničit vše, co jsme za celá staletí vybudovali a ty zbytky 

populace, které ještě nepodlehly jejich jedům, zbraním a jiným útokům, zavřít do 

koncentračních táborů, na jejichž úroveň by si i Hitler sám stěžoval. A tam je chtějí držet 

hladem, nemocné a v neustálém strachu. 

To všecko má být pod jednou, celosvětovou vládou, která bude mít jako jediná přístup ke 

všem zdrojům, nebude nikým volena ani kontrolována a bude na světový trůn dosazena na 

doživotí, s dědičnou následností. Lidská práva nebudou žádná a rovněž zákony a soudy 

zmizí. Za každý, i sebemenší přestupek, bude okamžitá smrt. 

Zato vládnoucí vrstvy, tak zvaný Výbor 300 (Committee 300, podle Johna Colemana) bude 

imunní proti jakýmkoliv trestům a bude si moci dělat co chce – pokud se ovšem ta vládnoucí 

vrstva mezi sebou neporve a nezničí. 

Toto není žádná fantazie, to je opravdu jejich skutečný plán, který byl prvně zveřejněn 

v Komunistickém manifestu Karla Marxe a postupem let dále vypracováván co do detailů a 

co do krutosti. 

Už dnes, pod vedením nikým nevolené a vrcholně byrokratické Evropské unie jdou všechny 

členské státy od desíti k pěti. V Americe to není o moc lepší. Všecky tyto velké státní celky 



se chovají jako slon mezi porcelánem – prostě nezvládají obhospodařovat tak obrovské 

množství lidí a jsou tím pádem zhoubní a velmi málo prospěšní pro ty, kterým vládnou. 

Jestliže by opravdu došlo k jedné, celosvětové vládě, to pak by byla naprostá katastrofa. 

Lidský mozek, který je veden pouze politickými a materialistickými podněty, není schopen 

rozumět různorodosti populace, chápat její požadavky a vyhovět jejich potřebám, aniž by 

neinterferoval se vším ostatním kolem. 

Jenže tito lidé ani nemají zájem rozumět nám a našim potřebám a starat se o naše dobro. Zdá 

se, že tihle pomatenci chtějí opravdu nastolit ‘pořádek z chaosu‘, jak říká zednářské heslo. 

Takže teď právě vytvářejí ten chaos, což bude pro nás spolehlivě katastrofální. Ale ještě horší 

bude ten ‘pořádek‘, který mají v úmyslu z chaosu vytvořit. 

Nemůžete se tomu moc divit, už to, že tato vrstva nevěří na stvoření světa nějakou velice 

moudrou, nadlidskou bytostí ji předurčuje k neustálým omylům a životním chybám. Namísto 

stvoření si vysvětlují vznik světa tím, že kdesi ve vesmíru došlo k obrovskému výbuchu a jak 

to všecko padalo dolů, rozbité kusy, střepy, nejrůznější materiály, tak se z toho rovnou dávaly 

dohromady jednotlivé kontinenty. 

Samozřejmě, na vytvoření chaosu budou potřebovat násilí, zločinnost, vzpoury, drogy, bídu, 

hlad, nemoci a epidemie, nemravnost a mnoho dalšího společenského a mravního úpadku. 

Takže to je, co teď budeme mít na denním pořádku, tím nás budou neustále strašit, abychom 

volali po pomoci shora, volali po očkování, volali po digitálních penězích, založených na 

tělesných pohybech, nebo na vyměšování, či na čemkoliv jiném. 

Chtějí abychom volali po nastolení jednoho celosvětového řádu, abychom je prosili o jeho 

zavedení jako jedinou spásnou instituci, která nás navždycky zachrání před tou hrůzou, 

kterou zrovna prožíváme. Tak leda! 

Ne, ta pandemie asi neskončí tak brzy. Jenže s protahováním karantény a všech ostatních 

nesmyslných zákazů a příkazů – už dnes je většina světa v krachu a kvůli barevnému a 

napínavému divadlu s BLM a Antifou a s Muslimskými a africkými migranty si to lidé ještě 

plně neuvědomují. Amerika se již potápí a jestli ta padne, pak celý svět pozná následky. My 

všichni to budeme vědět a jako dominové kostky budou padat další státy a národy, instituce a 

všecko, co kdysi znamenalo pořádek a klidný život. 

Snad jedno z mála řešení je sjednotit se dohromady, jeden z druhým, bez přílišné kritiky a 

náročnosti. Vytvořit společenské jednotky, které nebudou závislé na státní ekonomii a budou 

soběstačné. Něco takového bude globalistům trnem v oku, ale kdybychom toto docílili, aspoň 

část lidské populace kdyby něco takového zavedla, co by proti tomu mohli dělat? 

Ta hlavní podmínka je zbavit se Evropské unie. Skončit s podporou této organizace a její 

nikým nevolené vlády, která členským státům diktuje stále nesmyslnější příkazy. Vystoupit 

ze všeho, co má co společného s globalisty a s jejich byrokracií. 

Jako další – co tak bankovní podvod? 

Deborah Tavares (stopthecrime.net) popisuje v rozhovoru s Janou Bennun z Israele nový 

vývoj v bankovnictví. Jedná se o dodatek k bankovním podmínkám amerických banek, 

rozeslaný zákazníkům ve formě přídavného dokumentu. Tento dokument říká, že banka 

nezodpovídá za škody, způsobené tak zvanou ‘force majeure‘. Je to francouzský výraz a je 



popsán jako že musí být nepředvídatelný, musí přijít zvenčí a není mu možno vzdorovat. U 

nás se mu říká ‘zásah shora‘. 

Ve zmíněném dodatku ke smluvním bankovním podmínkám byl popis toho, co zmíněná 

‘force majeure‘ zahrnuje. Jsou to škody, které může způsobit příroda, vojenská aktivita, 

stávky, nepokoje pracovníků, embarga, vládní příkazy, civilní nepokoje, teroristické útoky, 

vynechání elektronické komunikace, vypojení elektrického proudu, epidemie, pandemie a 

jiné důvody, na které banka nemá přímý vliv. 

Nám to říká jen jedno, že kdyby kterýkoliv z těchto důvodů nastal – a daleko k nim v 

současné době nemáme – tak banka má možnost naše peníze ‘ztratit‘, nebo možná snad i 

zpronevěřit a není za to nijak postižitelná. 

Když si vezmete některé tyto body, tak na příklad, škody způsobené přírodou – uvědomte si, 

jak snadno mohou být způsobené ‘přírodou‘, když je dnes příroda ovládána pomocí HAARP 

a jemu podobnými technologiemi. Anebo vojenská činnost, civilní nepokoje a teroristické 

útoky – to nám hrozí málem na denní bázi. Vypojení elektrického proudu, selhání elektroniky 

– to všecko se může stát kdykoliv, často i záměrně a někdy to může být právě kvůli tomuto 

nově přidanému smluvnímu bodu. 

Pro ty, co umí číst mezi řádky to znamená, že je zde snaha nás za každou cenu okrást a 

všecky hromadně přestěhovat do Nemanic. A to chtějí abychom věřili digitálním penězům?! 

V českém bankovnictví zatím banky tento problém nerozebírají do detailu, což se určitě liší 

od instituce k instituci. Přesto jsem našla následující, což je rovněž velmi podezřelý text: 

„Za mimořádnou, nepředvídatelnou a nepřekonatelnou překážku vzniklou 

nezávisle na vůli banky, nebo za okolnosti, vylučující odpovědnost se považují 

zejména vyšší moc, včetně přírodních událostí, terorismus, války, občanské 

nepokoje, stávky, výluky, opatření institucí užívaných bankou v platebním 

styku, českých i zahraničních státních orgánů, soudů a jiné překážky, které 

nastaly nezávisle na vůli banky a které banka v době vzniku závazku nemohla 

předvídat.“ 

Jestli se na tyto ‘ztracené‘ peníze vztahuje předepsaná náhrada patřičnou pojišťovnou do výše 

100,000 euro, o tom je chytře pomlčeno. 

Je to také velmi dvojsmyslný text, právnicky nedostatečný. Proč ‘přírodní události‘? To je 

příliš široký pojem, protože přírodní událost může být cokoliv, třeba déšť, nebo zatmění 

slunce. Proč přímo nenapsat ‘škody, způsobené neobvyklými přírodními jevy‘ a samozřejmě 

všecky ty neobvyklé jevy do posledního vyjmenovat? 

Anebo že banka není zodpovědná za ‘opatření institucí, užívaných bankou v platebním 

styku‘. To není vůbec správné! Za to má být banka zodpovědná, protože ona si tyto 

společníky vybrala, ne my. Tak ať za ně i ručí. Jakým právem máme my nést ztráty, které 

způsobil obchodní partner, vybraný někým jiným? 

Nebo bude tato přídavná instituce, bankou používaná, zodpovědná za případné škody, které 

nějakým způsobem napáchala? Pak by to tam mělo být napsáno a snad bychom měli vědět co 

je to za instituci a jak se jmenuje, což věřím, že nemusí být možné zjistit z důvodu 



bezpečnosti banky samotné. Rovněž by pak mělo být přímo specifikováno KDO bude 

vymáhat z této přídavné instituce náhradu škod. Snad my? V žádném případě! 

Jako další, co mají zahraniční státní orgány co do činění s českým bankovním účtem? To jim 

snad podléháme? Nebo si dělají nějaké nároky? Jakým právem? Ani české státní orgány se 

správně nemají co plést do účtu zákazníka banky. 

A co je to ‘výluka‘, to už vůbec není vysvětleno. To není správný český výraz a tím pádem 

nemá být používán v obchodním textu, protože za ním se může skrývat cokoliv. Jestli to 

znamená ‘výjimku‘, pak ať je tam slovo výjimka, ale ne nějaký hybrid, který nejspíš vznikl 

ve štadtlu v Brně. A jestli už je to výjimka, pak musí být přesně specifikováno co tato 

výjimka zahrnuje. To všecko jsou drobná přídavná nedopatření, pouhé detaily, které ale 

mohou stát uživatele účtu všechny jeho peníze. 

Obchodní podmínky pro bankovnictví 

Obchodní podmínky jsou kromě mnoha jiných věcí přísné v tom, že odmítají vyplatit peníze 

osobám, podezřelým z teroristických činů, anebo platby za zboží, které je možno za 

teroristické považovat. A přesto, i když je zákazník hlídán ostřížím zrakem banky, aby něco 

podobného nevyváděl, banky samy mohou často být zainteresovány právě v takovém 

pochybném podnikání. 

Tak na příklad, největší evropská nadnárodní banka HSBC4, s hlavním sídlem v Londýně a s 

kancelářemi i v České republice, v Armenii, ve Francii, v Německu a jinde, byla před 

několika lety usvědčena z praní špinavých peněz a byla pokutována 1,9 miliardou dolarů za 

celé roky těchto provinění. V r. 2008 ztratila disky, na kterých byly informace o životních 

pojistkách 370 000 zákazníků. Takže 370 000 pojištěnců přišlo o výtěžky z životního 

pojištění, které mnozí dlouhá léta platili. 

Banka dále financovala nákup zbraní a prala peníze pro drogové kartely a to na tak zjevné 

úrovni, že měli speciální krabice, do kterých zákazníci vkládali hotovost a mohli je úzkou 

škvírou v okénku prostrčit přímo bankovnímu úředníkovi. 

A i přes všecko vyšetřování a pokutování, banka dále pokračovala v praní peněz, zúčastnila 

se Ponziho schéma v Hong Kongu, které okradlo zákazníky o asi 80 milionů dolarů. 

Americká JP Morgan Chase banka si vedla podobně a s pomocí podvodníka jménem Bernie 

Madoff připravila své zákazníky zhruba o půl miliardy dolarů. Kromě toho prali peníze z 

obchodu s drogami a vydělávali další miliony tím, že podporovali pochybné investiční fondy, 

které byly navrženy pouze na okradení investorů. 

Deutsche Bank je na tom ještě hůř, ta je před krachem. Její skandály zahrnují daňové 

podvody ve výši (odhadem) 850 milionů euro a špehování kritiků banky i s použitím 

detektivů. Také se spolčili s několika dalšími bankami a tajně manipulovali úroky na 

půjčkách a smlouvách po celém světě, což jim vyneslo stovky bilionů dolarů. Protizákonně 

podporovali obchod se zeměmi, které byly na seznamu nedovolených obchodních partnerů, 

což byly tehdy Libye, Syrie, Burma a Sudán. 

Jak říká dřívější americký federální žalobce Paul Pelletier: „udělejte několik transakcí po 

sobě v hodnotě 12 000 dolarů a zavolají na vás policii. Ale změňte tu částku na 12 milionů a 

všecko bude v pořádku.“ 



Banky se také snadno dokážou chovat jako teroristické instituce. Mohou zmrazit účty, ztratit 

peníze a zase je najít, ale někdy je taky najít nemusí. Na základě vládních příkazů mohou 

zabavit všecko, co člověk má, na což nemá nikdo právo, ani vláda ne. Mohou nás podezřívat 

z praní peněz na základě objednávky zboží ze zahraničí v hodnotě 4000 Kč (znám konkrétní 

příklad). 

Mohou nás celé roky okrádat na poplatcích za vedení účtu, na kterém není vůbec žádná 

aktivita a celkově, mohou si s našimi penězi dělat co chtějí. A zkuste je za to nějak 

postihnout! Nepodaří se vám to 

Stává se rovněž, že večer, po zavírací době posílají banky veškeré své peníze na druhou 

stranu světa, kde právě začíná den a tam je investují. Když na druhém konci světa je večer, 

tak banky zase stáhnou peníze zpátky pro své vlastní použití a pro použití svých zákazníků. 

Riskantní počínání? Samozřejmě! 

V době nepokojů, revolucí a válek, banky financují obě strany konfliktu, takže financují 

nejen obranu, ale i útok. Po skončení konfliktu financují výstavbu jak na přátelském, tak na 

nepřátelském území. Je docela možné, že války a nepokoje jsou na to, aby si bankéři přišli na 

své tím, že je napřed všecko za vypůjčené peníze zničeno a pak – opět za vypůjčené peníze – 

je to znovu vybudováno. Pak ti jediní, kteří tímto získávají, jsou pouze oni. 

Takže pozor na banky. Dejte si práci s tím, že budete dobře číst Obchodní podmínky a 

zařídíte se tak, aby nebyly k vaší škodě. Ten odstaveček s výjimkami, kdy mají dovoleno 

zpronevěřit naše peníze je, samozřejmě, až na samém konci každého takového dokumentu. 

 

1 https://www.zerohedge.com/markets/can-be-kicked-down-road-just-too-damn-big 
2 https://www.zerohedge.com/markets/financial-system-will-have-be-reset-how-worlds-most-wealthiest-and-

most-powerful-people-see 
3 https://www.activistpost.com/2020/06/globalists-reveal-that-the-great-economic-reset-is-coming-in-2021.html 
4 https://taibbi.substack.com/p/revenge-of-the-money-launderers-

b84?token=eyJ1c2VyX2lkIjoyNTM5NjYwLCJwb3N0X2lkIjo0MzA3NjE5LCJfIjoiZUVxd3AiLCJpYXQiOjE2

MDEwNzA1NDMsImV4cCI6MTYwMTA3NDE0MywiaXNzIjoicHViLTEwNDIiLCJzdWIiOiJwb3N0LXJlY

WN0aW9uIn0.yzOL2fXJFEMs5bPSWfNizAvEO6b3I01mLfnlnVJ7d1k 

 



KAPITOLA 13 

SPIRITUÁLNÍ DŮVODY PRO FALEŠNOU EPIDEMII 

8. června 2020 

Naši tajní manipulátoři1 jsou všichni Satanisté. Je to těžké uvěřit, že ještě v dnešní době 

existuje satanismus, ale je to naprostá pravda. K Satanistům patří rovněž hodně špičkových 

osobností jak v politice, tak od filmu, policie, ředitelé velkých koncernů a velké množství 

všech ostatních, kteří se vyšplhali až nahoru. Patří k nim rovněž návštěvníci ostrova Jeffreyho 

Epsteina a mnozí jiní, známí i neznámí. Už to je zajímavé, že na filmování ‘Star Wars‘ byli 

najímáni výhradně herci, kteří patřili k nějakému čarodějnickému spolku. 

Satanismus a čarodějnictví jsou dnes rozšířeny po celém světě a mají miliony členů. V tisku 

se o nich nedočtete a i policejní zprávy se málokdy zmíní o nějakém zločinu v souvislosti 

s jejich aktivitami. To proto, že mnozí ochránci zákona, přední hlasatelé a novináři jsou 

rovněž členové satanského klubu. 

Hodně těchto lidí je závislých na užívání látky, která se nazývá adrenochrom. Je to 

metabolický produkt adrenalinu, který se podílí na tvorbě kožního pigmentu. V lékařství je 

používán na zpomalení krvácivosti, kdy v otevřených ranách sráží krev. 

Podle různých zpráv byla laboratoř ve Wuhanu jedna z těch, která vyráběla adrenochrom pro 

tyto lidi a také pro naše tajné světovládce. Povídá se, že do poslední várky bylo přidáno něco, 

co uživatelům této drogy způsobuje těžké následky, které nemohou na veřejnosti skrýt. Tento 

druh adrenochromu je rovněž rozeznatelý testem na koronavirus, což tyto lidi okamžitě 

zařazuje do skupiny nemocných. 

Co je adrenochrom 

Adrenochrom se vyskytuje ve dvou formách: syntetický a pravý, z krve žijících tvorů. 

Všichni jsme jistě slyšeli o pedofilech, kteří jsou zásobováni malými dětmi za účelem 

pohlavního zneužívání a jiných nepravostí. Tyto děti jim obstarávají kriminální gangy 

snaživců, kteří je loupí po celém světě. V Americe se ztratí ročně tolik dětí, že je pro jistotu 

nikdo ani nepočítá. Někteří říkají, že je to asi čtvrt milionu dětí každý rok. Jejich obrázky 

byly na kartonech s mlékem a pokaždé, když člověk koupil mléko, tak tam byly jiné obličeje. 

I poštou chodily karty s fotkami ztracených dětí a v textu byla vždy otázka: ‘neviděli jste 

nás?‘ Nemyslím, že bylo moc nalezených. Ukázka jedné takové karty je přiložena. 

 



Ztrácejí se ale i dospělí a někdy obyvatelstvo malých vesniček zmizí všecko zaráz, do 

posledního, nikdo neví kam. O tom se, samozřejmě, v tisku ani v televizi nedovíte. 

Adrenochrom2, který je uměle vyroben, prý nevyvolá stejné účinky jako ten pravý, z krve 

živého tvora. Adrenochrom získaný z krve malých dětí je nejvíc cenný a to zvlášť když děti 

byly nějakým způsobem terorizovány, protože to zvýší množství stresového hormonu 

adrenalinu v krvi. Pak prý má ty nejlepší kvality a omlazující účinky. Snad proto je tolik 

ztracených dětí, které jsou kromě dětské prostituce používány také na získávání 

adrenochromu z jejich krve. 

Adrenochrom je nervový jed3, který imituje příznaky psychózy. Ti, kteří ho užívají mají 

halucinace a vesměs se nacházejí ve stejném stavu jako uživatelé drogy pervitinu. Je to 

rovněž silně návyková látka, zhruba jako heroin a jeho uživatelé jsou často ochotni udělat 

cokoliv, aby ho získali. 

V krizových situacích, když jsme pod značným stresem, máme příšerný strach, anebo jsme 

jinak silně rozčileni, naše tělo je doslova zaplaveno hormonem adrenalinem. Adrenalin je 

hormon boje nebo útěku. Jeho přítomnost v krvi zvyšuje soustředění, dovede neuvěřitelně 

navýšit sílu a energii. Pocit jakékoliv bolesti zmizí a pro mnohé jsou povznášející pocity s tím 

spojené silně návykové. 

Proto mnozí z nás rádi skáčou z letadla padákem, provozují banží-jumping, paragliding, 

praktikují horolezectví, jezdí divoce na motorkách a provozují jiné nebezpečné hry a sporty. 

To vše kvůli adrenalinu v krvi a jeho vlivu, na kterém jsou závislí asi tak, jako uživatelé drog. 

Adrenochrome je ve skutečnosti okysličený adrenalin. 

Další způsob jak získat adrenochrom nejvyšší kvality je nejen strachem, nebo jiným druhem 

nervového nátlaku, ale přídavným mučením. Při satanských rituálech jsou lidské oběti 

vystaveny obrovskému náporu strachu, protože ví, že nakonec budou zavražděny. Satanisté 

v nich tento strach ještě navyšují nejen pohlavním zneužíváním, ale také mučením. Ví přesně 

do jaké míry tyto praktiky provozovat, aby u obětí docílili co největšího množství 

adrenochromu v krvi. 

A když k tomu bodu dojde, pak lidskou oběť zavraždí. Potom pijí lidskou krev a také 

vyhledávají kostní morek. Nezastaví se ale ani před pojídáním některých orgánů a vůbec jim 

nevadí, že je to kanibalismus. Však také někteří z nich mají nemoci, které se vyskytují pouze 

u kanibalů. 

Podle Davida Icke a jiných patří k satanistům v Evropě celá anglická královská rodina, plus 

velká část evropské šlechty. Ovšem to je pouhý vršek ledovce, těch členů je mnohem víc. 

Úloha Donalda Trumpa jako presidenta 

Mnozí byli toho názoru, že americký president Trump chtěl posbírat všecky pedofily, 

satanisty, kultisty a zločince a odstranit je z lidské společnosti. Možná proto členové 

demokratické strany a různí novináři, hlasatelé a reportéři ho chtějí za každou cenu odstranit 

z funkce. Určitě mnozí z nich patří k těmto vyvrhelům lidské společnosti. 

Je ale zjevné, že on si z nich moc nedělá. Media nazývá ‘falešnými, nebo lživými zprávami‘ a 

má pravdu, protože zcela nedávno byl v Americe odsouhlasen zákon, že veřejná media 

nemusí říkat lidem pravdu, ale mohou přidat i své názory, aniž by je jakkoliv označili. 



Podle toho, co říká J.P. Farrell4, president Trump se nesnažil vládnout Americe ze své vlastní 

vůle. Jak již víme, neviditelná sestava se dělí na dvě části a každá z nich chce vládnout. Proto 

mezi nimi došlo během let k mnoha roztržkám, některým i velkým, jako na příklad byly 1. a 

2. světová válka. Koronavirus se zdá být ta současná roztržka. 

Trump byl vybrán některými hlavními představiteli americké armády, NSA a jinými částmi 

vlády, které zjevně patří k opačné straně než Hillary. Tito údajně informovali Trumpa, že si 

přejí změnu režimu, ale nemají na to, aby zaplatili za presidentskou kampaň svého člověka. 

Jelikož Trump na to peníze měl a docela jim co do výběru vyhoval, tak požádali, aby se 

ucházel o presidentský úřad a s jejich pomocí to bahno, které ve Washingtonu D.C. existuje, 

vyčistil. Admirál Michael Rogers ho pak celé dva týdny školil a zasvěcoval ho do toho, co je 

potřeba udělat. 

Proto tak velký odpor proti Trumpovi ve Washingtonu D.C. a v celé Americe. Protože teď se 

mohou ti, kteří celou dobu zneužívali systém třást strachem, co se s nimi stane. 

Covid-19 je satanský rituál 

Někteří říkají, že i koronavirová epidemie není nic jiného než satanský rituál5 na přetvoření 

lidstva a na jeho převedení do tak zvaného Nového světového řádu (NWO). NWO má být 

celosvětové zřízení, které bude spojovat všecky národy světa v jeden celek, čemuž se 

v satanismu říká ‘velká práce‘, nebo taky ‘magnum opus‘. 

V tomto zřízení si budeme všichni ‘rovni‘, neboť budeme jeden ode druhého nerozeznatelní. 

Potom přestaneme být tvory Božími a staneme se vazaly Satanovými. Satanismus má být 

rovněž to jediné náboženství, které má nahradit všecka ostatní. 

Satanský rituál zvaný Koronavirus se skládá ze čtyř samostatných, ale dohromady 

propojených rituálů, které tvoří celosvětovou rituální zasvěcovací ceremonii: 

• Rituál nošení roušek; 

• Rituál umývání rukou; 

• Rituál společenského distancování; 

• Rituál karantény. 

 

Toto bude následovně vysvětleno. 

Rituál nošení roušek 

Tento rituál je propagován a vynucován i teď, kdy je korona pouze záležitostí medií, politiků 

a jiných lhářů, ale ne lékařů. Mnohé státy zavádějí přísné pokuty za nenošení roušek i venku 

a mnohde je dokonce očekáváno, že i doma se v nich budeme dusit. 

Přesto, že mnoho významných lékařů prohlásilo, že roušky neposkytují žádnou ochranu a 

namísto toho škodí, a dokonce i hlavní americký lékař (Surgeon General) se vyjádřil proti 

nim, nic z toho nepomáhá. Roušky jsou stále na mnoha místech světa požadovány. 

Takže proč je to tak nesmírně důležité zakrývat si nadále obličej jako nějací bankovní lupiči 

nebo jiné nekalé elementy? Jeden z důvodů je, že je očekáváno, že kvůli nošení roušek 

budeme víc nemocní a mnozí z nás dokonce zemřou. Roušky nám rovněž zabraňují 

komunikovat jeden s druhým. 



Ale snad ten hlavní důvod je údajně ještě trošku jiný. Roušky nejrůznějších druhů jsou 

používány v mnoha okultních a kultovních rituálech, při zasvěcování do tajných spolků, do 

studentských spolků, zvaných ‘fraternities‘, u primitivních kmenů k zasvěcování mladých 

chlapců do mužství a dokonce i v armádě. Bylo zjištěno, že tento rituál skutečně účinkuje; 

noví členové opravdu začnou toužit po tom, stát se součástí té oné separatistické skupiny. 

Skoro všecky tyto rituály se odehrávají podle stejného scénáře. Prvně je zasvěcovaný člověk 

izolován (karanténa), což uvede jakýsi chaos do jeho života, protože všecky jeho denní zvyky 

jsou tím narušeny. Když je zasvěcovaných víc, posléze jsou upraveni, aby vypadali pokud 

možno stejně: někdy jsou jim oholeny vlasy, jsou obléknuti do stejných obleků (armádní a 

jiné uniformy), anebo musí navléct roušky. Tímto ponižujícím způsobem jsou jednotlivci 

zbaveni své totožnosti, své osobnosti. Stanou se součástí stáda. 

Mít něčím přikrytá ústa v sobě dále skrývá symbolický význam. Je to přiznání podřízenosti, 

je to vyjádření souhlasu s tím, že přijímáme vedení shora a nehodláme proti tomu protestovat. 

Také je to způsob, jak zakrýt obličej natolik, aby mohl člověk být považován za někoho 

jiného, neboli přeměněn, transformován. 

Je to druh alchymistické transmutace z jednoho člověka na někoho jiného. Člověk, který je 

podle božího zákona samostatný tvor se svobodnou vůli se tím stává součástí davu 

Satanových nevolníků. Tím, že nám dávají náhubek jako psovi, nás alchemicky transmutují 

na jeho úroveň. 

A ještě je nám tím ubližováno na zdraví! 

Někdo si může myslet, že když o magii a rituálech nic neví, že se na něho nevztahují. V tom 

ale nemá pravdu, protože v okultní magii oběť nemusí znát skutečný význam toho, co dělá. 

To, že je rituál vykonán je to hlavní, co má význam a co přináší výsledky. 

Encyklopedie Britannica říká o rouškách následující: „Člověk, který nosí roušku je rovněž 

považován za toho, kdo je v přímém spojení s duchovní silou této masky a je tím 

vystavován v nebezpečí, že tato síla na něho může uplatňovat vliv … Tím, že si někdo 

nasadí masku, může často projít psychickou změnou a jako v transu přebere na sebe 

ducha, kterého maska představuje.“ 

Jelikož za současnými rouškami je sám Antikrist, neboli Satan, protože toho naši tajní 

manipulátoři vyznávají, pak si snadno domyslíme, do čeho se nošením masek zamícháváme. 

Jestli nevěříte, že roušky změní povahu člověka, pak si všimněte všech těch, co je poctivě 

nosí, jak soptí jako nepříčetní, vyhánějí z obchodů lidi bez roušek a vrhají se na ty, kteří je 

odmítají nasadit. 

Rituál umývání rukou 

Mytí rukou je další rituál. Symbolicky si myjeme ruce, když se zbavujeme zodpovědnosti za 

nějaký čin. Pilát si myl ruce, když vydal Ježíše Krista rozběsněnému davu. Tím, že si veřejně 

a přede všemi myl ruce, zbavoval se vlastní viny za jeho další osud a předával zodpovědnost 

davu, který před ním soptil a požadoval ukřižování. 

Takže když si dnes povinně myjeme ruce párkrát za den, tímto dalším rituálem se zbavujeme 

svých povinností vůči Kristovi, zbavujeme se povinnosti zůstat člověkem. 



Televize nás neustále nabádá abychom si důkladně myli ruce, protože jedině tak přežijeme 

tuto ‘hroznou‘ nemoc. Mytím rukou formou rituálu takto zkouší změnit lidi na ‘nové tvory‘, 

zbavit je všeho starého, všeho toho, co bylo, včetně tradicí, zvyků a bývalého způsobu života 

a připravit je na to, co má přijít. Posuďte sami, jestli to funguje a jestli jste se změnili a do 

jaké míry. Jste stále ti stejní lidé jako jste byli v prosinci 2019? 

Ne že bychom si neměli mýt ruce. Čistota a hygiena jsou nesmírně důležité. Ale mýt se 

několikrát denně zbytečně a jen kvůli strachu z nějaké pochybné chřipky, to pak je rituál. 

Rituál společenského distancování 

Tento rituál rovněž předchází každý proces zasvěcování, jak již bylo zmíněno na začátku této 

kapitoly. Osamocenost je traumatická pro každého a před obřadem zasvěcování je nutná 

k tomu, aby člověka aspoň trochu psychicky vyšinula z normálu. 

Tento stav navodí popletení a napětí. Myšlenky, které byly dlouhé roky potlačovány se často 

vynoří, aby zvýšily uměle navozenou nejistotu a nevyváženost. Vyskytnou se i výčitky, 

dostaví se lítost, často i vztek a nenávist, což jsou všecko záporné vlastnosti. K tomu můžeme 

přičíst ještě strach z nákazy a obavy o ty nejbližší a psychický nátlak je dokonalý. 

Naše děti možná už nikdy nebudou ty stejné jako předtím a celý život je bude pronásledovat 

nedůvěra k druhým lidem, někdy i strach ze smrti, nebo obavy z toho, co přijde, pocit že 

nedělají dost na svou ochranu a podobně. Takové myšlenky žádné děti nemají mít. Brzdí to 

jejich vývoj, zabraňuje jim to žít dětským, bezstarostným životem. Ještě ke všemu, dělá je to 

předčasně zestárlé. 

I my se možná budeme těžko zbavovat strachu ze styku s druhými lidmi, možná budeme 

uvažovat dvakrát, jestli se zúčastníme něčí oslavy či ne, anebo jestli někoho políbíme nebo 

ne. Postupně se mnozí budou bát se zasmát, aby za to vzápětí nebyli potrestáni něčím krutým 

a nepřátelským. 

A pak, až budeme dostatečně psychicky zdeptáni, pak budeme zasvěceni do nového světa, do 

Nového věku, do Nového světového řádu. Bude to svět, kde věda nehraje roli, kde je pod 

přísnými tresty vyžadována naprostá, robotická poslušnost. 

Psychicky nadaní lidé mohou vidět auru člověka. Tato tvoří kolem jeho těla několik vrstev, 

údajně snad devět a sahá do vzdálenosti asi 2 metrů. Ale i potom pokračuje, jenže v méně 

viditelné formě a je možné, že se táhne do nekonečna. Takže tímto způsobem jsme my lidé 

všichni spojeni dohromady. 

Jsme vlastně jako jeden tvor s mnoha individuálními výhonky, což jsou další lidé. Něco jako 

les, kde se všecky stromy odvíjejí jeden od druhého a všecky dohromady mají společné 

kořeny, kterými jsou na dálku spojeni. To je podstata lidské společnosti. Když tento 

přirozený stav blízkosti jednoho k druhému narušíme, následky mohou být nedozírné a my 

sami si je ani nedovedeme představit, protože s něčím takovým nemáme zkušenosti. 

Rituál karantény 

Přesto, že ti, kteří onemocněli byli většinou právě ti, kteří dodržovali karanténu, distancování, 

poctivě nosili roušky a stranili se druhých, přesto, že karanténa působí velmi špatně na 

psychickou, fyzickou a i duševní stránku člověka a vcelku nesmírně škodí, přesto na nás byla 



bezcitně nanucena a pod různými pohrůžkami a tresty vynucována. Některé země mají 

karanténu ještě dnes a jsou i takoví, kteří by ji chtěli napořád. 

Přitom je známo, že vězni na samotce, což je rovněž druh nucené karantény, se často zblázní 

a zemřou, pokud je jejich styk s ostatními omezen dosti dlouho. 

V okultních vědách má izolace význam ve smyslu očisty člověka. Jedinec, odříznutý od 

svého běžného života je vpraven do ‘nového normálu osamocení‘ a ponechán na pospas 

svým vlastním myšlenkám. V současnosti jsou to nejen vlastní myšlenky, které jsou většinou 

záporné, ale ještě televize a je těžké rozhodnout, co z těchto dvou je horší. 

Často rituál izolace obsahuje menší dárek, třeba finanční podporu v nezaměstnanosti, nebo 

náhražkový poplatek za ztrátu v obchodním podnikání, takže člověk ve svém vězení má 

pocit, že jeho nadřízení, jeho panstvo na něho nezapomnělo a že jim stále na něm záleží. 

Oplátkou za dar shora se izolovaný člověk odvděčuje svým svrchovaným pánům tím, že jim 

předává svoji důstojnost, svoji samostatnost, nezávislost, svoji moc, svobodnou vůli, část 

svého života a životních sil a ještě hodně dalších, subtilních součástí své osobnosti, jejichž 

ztrátu ponese velmi těžko možná ještě celá desetiletí. 

Ztrátou všech svých možností se rovněž vydává na pospas těm, kteří si osvojili právo 

rozhodování o jeho životě, vzdává jim svoji ojedinělost, přijímá vězení, aniž by se čím 

provinil a přebírá na sebe otrockou poslušnost, přesně po vůli těch, kteří mu diktují a kteří mu 

nedovolují žít svůj život tak, jak sám uzná za vhodné. 

Ponechán pouze vlastním myšlenkám, člověk může být snadno dohnán svými životními stíny 

k tomu, aby řešil a probíral záležitosti, které jsou už dávno pryč, kdesi v minulosti, 

zapomenuté a bezvýznamné. Nedokáže myslet na budoucnost, protože si ji ani nedovede za 

stávající situace představit. 

Jak by taky mohl volně myslet, když celý jeho současný svět je zaplněn ztrátou zaměstnání, 

finanční a majetkovou ztrátou, zákazem cestování (letos žádná dovolená, děti), nedostatkem a 

nedostupností potravin, obchody a restaurace, na které byl zvyklý už neexistují, a tak dále. A 

pak strašáci z minulosti a strašáci z televize převládnou a dohánějí uvězněného ubožáka 

k zoufalství. Mnozí podlehnou, zblázní se, vezmou si život. Dnes už je statisticky dokázáno, 

že obětí karantény je mnohem a mnohem více, než skutečných obětí korony. 

Výsledná fáze je, že takto izolovaný člověk, pokud je izolován dost dlouho, pozbyde 

svobodnou vůli. Už vůbec se nedokáže rozhodovat, ani volně myslet a zcela se vydává na 

pospas svým manipulátorům. Když ho budou chtít očkovat, nechá se, jen aby se jim zavděčil 

a aby ho znovu nezavřeli do té kobky, nebo do toho pokoje, či do bytu, nebo do jiného druhu 

králíkárny. Všecko, co v něm bylo předtím je pryč, je z něho jiný tvor, poslušný a poddajný. 

Kdybychom dovolili, aby byla další karanténa, která má podle Rockefellerova plánu přijít 

v říjnu-listopadu, prodloužena opravdu na šest a více měsíců, to by pak bylo, co by se z nás 

stalo, pokud bychom to přežili. Dokonalí otroci, roboti, polo-lidé bez vlastní vůle, neschopni 

protestu a neschopni se sami na svých rozhodovat. Jinými slovy: blem-blem zombie. 

A na závěr přijde ‘znamení bestie‘, předpovídané v Janově ‘Zjevení‘ 

Kdoví, jestli kniha ‘Zjevení‘ vůbec patří k Bibli. Kdoví, jestli tam nebyla vsunuta nějakým 

podvodem. Také to, že by onen ‘Jan‘ byl nějaký svatý je velice sporné. Vždyť ani nevíme 



s jistotou kdo to byl. Skoro to vypadá, že ‘Zjevení‘ napsali už kdysi dávno sami globalisté, 

neboli naši manipulátoři, ti tam nahoře, kterým se tak často říká nadneseně ‘elity‘ a kteří 

vůbec žádné elity nejsou. 

Plán, zaznamenaný ve ‘Zjevení‘ může být jejich plán, který se táhne skrze celá staletí a který 

kousek po kousku pilně, jako ti zatracení mravenci, uskutečňují. Proto je všecko ve světě 

postupně nastaveno tak, aby to na tohle údajné proroctví sedělo, aby je to jaksi naplňovalo, 

protože mnohými je to tak očekáváno. 

Takže nakonec má přijít ono ‘znamení bestie‘. Co to bude? 

Bude to očkování? Nebo digitální sledování tohoto očkování? 

Digitální peníze, nebo nějaký podobný nesmysl? Znamení 

bestie má být buď na čele, nebo na pravé ruce. Znamená to 

snad že nám zhyzdí obličej? Co když se to zanítí? Budeme pak 

muset procházet jednou operací za druhou? Budeme si moci 

podávat při setkání ruce, jak jsme to dělávali za starých časů, 

když budeme mít na pravé ruce ‘znamení‘? A tak dále. 

Je ovšem možné, že ‘znamení bestie‘ nebude fyzického 

charakteru. Třeba se bude sestávat z naprostého souhlasu 

s nový řádem a z odevzdání se mu tělem i duší. Co když ta 

myšlenka, která se změní z vědomého nesouhlasu na otrocky 

podlízavý souhlas bude ono znamení bestie? Co když tím, že budeme nový systém 

podporovat svou vlastní horlivostí, svou vlastní nadšenou prací nám dá tuto neviditelnou 

značku na tělo nebo na duši? 

Je zde příliš mnoho otázek a velmi málo odpovědí. A ve skutečnosti, všecky ty otázky, 

dohady a starosti nasvědčují pouze na jedno: jsme všichni ovládáni strachem. Ať už si to 

přiznáme nebo ne, jsme ovládáni strachem. 

Je stěžejně důležité se tohoto strachu zbavit. Pokud to umíte, poručte si nebát se. Pokud to 

neumíte, naučte se to. Přemozte se a přestaňte podléhat strachu. Zpívejte si celý den, lidových 

písniček k tomu máme hojně, žádný národ na světě se takovým bohatstvím nemůže 

pochlubit. Ale nenechte se zdeptat. Neudělejte mizerným globalistům tu radost, aby nad vámi 

zvítězili. I když víme, že současný vládce světa je Satan sám, pořád – pokud zůstáváme lidmi 

– máme větší moc než on. 

Světu vládne Lucifer, neboli Satan a jeho poskokové 

V září 2018 se ve Washingtonu D.C. objevila napodobenina ‘Palmyrské brány‘, které se také 

říká ‘Baalův oblouk‘, nebo ‘Baalova brána‘. Baal byl pohanský bůh, z poloviny býk a 

z poloviny člověk (viz obrázek níže), kterého vyznávali starodávní Kanaánští a Féničané. 

Uctívání Baala proniklo i mezi tehdejší Židy a i Starý zákon se o něm na několika místech 

zmiňuje. 

Baal byl bůh plodnosti, války a počasí. Postupem času se Baal stal zápornou postavou a byl 

přejmenován na Belzebuba, neboli Satana. 

Obřady6, prováděné na počest této modly byly velmi náročné, protože vyžadovaly upalování 

nemluvňátek zaživa, údajně aby tím věřící získali Baalovu pozornost. Zatím co děti hořely a 

umíraly, shromáždění se vyžívalo v hromadných orgiích, což mělo pohnout Baalovu modlu, 



aby seslala déšť na jejich pole. Takové chování vyústilo v mnoho nežádoucích těhotenství a 

tyto děti byly pak používány jako další živé oběti pro tuto pohanskou modlu. 

Původní Baalova brána stála ve městě 

Palmyra, v dnešní Syrii a to v ulici, kudy 

se šlo k Baalově chrámu. Každý, kdo šel 

do chrámu, musel touto branou projít jak 

na cestě tam, tak i zpátky. 

V r. 2015 byl 2000 let starý Baalův chrám 

v Palmyře zničen teroristickými 

jednotkami ISIS. Velká část budovy, 

včetně portálu, sestávajícího se z osmi 

sloupů, se zhroutila následkem výbuchu. 

Chrám byl organizací UNESCO považován za jednu z nejdůležitějších historických památek 

v Palmyře. 

Ale proč se objevila napodobenina Baalovy brány ve Washingtonu D.C.? 

Ve dnech 26.-30. září 2020 byla tato brána 

vystavena přímo ve Washingtonu a jejímu 

odhalení byli přítomni i zástupci amerického 

Kongresu. Ta skutečnost, že se napodobenina 

Satanovy brány ocitla ve Washingtonu D.C. 

přímo na den narození Ježíše Krista (29. září), 

podporována a uznávána zástupci Kongresu, je 

vysoce symbolická. 

Rok před tím7 byla Baalova brána vystavena při 

Globálním kulturním setkání G7, ke kterému 

došlo v březnu 2017 ve městě Taormina v Italii. 

Setkání se zúčastnily vedoucí osobnosti 

z Kanady, Francie, Německa, Italie, Japonska, 

Britanie, Evropské unie a Ameriky. Kromě 

brány byly vystaveny ještě kulturní památky 

z babylonského období. Ptáte se co má brána 

starověkého pohanského boha co do činění se setkáním ekonomů a finančníků G7? Čert sám 

to ví! 

Když si těchto událostí začneme všímat, tak zjistíme, že napodobenina Baalova oblouku, 

která byla vyrobena tak, aby ji bylo možno převážet z místa na místo, se vyskytuje při 

vládních akcích a většinou přímo v období významných satanských svátků. Jako na příklad: 

• Na londýnském Trafalgar Square byla vystavena mezi 19.-21. dubnem 2016, což byl 

satanský svátek Beltane. 

• V New Yorku byla mezi 18.-24. zářím 2016, kdy se konalo hlavní zasedání OSN, což 

bylo ve stejné době jako satanský svátek ‘rovnodenní‘. 

• V Dubaji, ve Spojených arabských emirátech byla mezi 12.-14. září 2017 přesně 

v době, kdy tam byl sjezd zástupců světových vlád. 

 
Pohanský bůh Baal 

 
Palmyrská brána, záběr z videa: 

http://digitalarchaeology.org.uk/washington-dc 



• Ve Florencii (Italie) byla mezi 27. březnem a 27. dubnem 2017, v období Kulturního 

sjezdu G7 (původně G8, ale Rusko bylo vynecháno). Satanský rituál ‘Velký vrchol‘ 

připadne na 25. dubna. 

 

Někdo by si mohl myslet, že je to čirá náhoda. Jenže tolik náhod a po celém světě, to není 

pravděpodobné. Toto není jediná rituální expozice současné doby. Je mnoho podobných, 

které záhadně rychle vyrůstají ve všech koutech světa.  

Už jen když si uvědomíme, jak 

nedávno vztyčili novou ‘sochu‘ 

kdesi v Praze na sídlišti, která měla 

nahradit historickou sochu maršála 

Koněva, nebo tak zvaný ‘orloj‘ 

v Brně – to všecko jsou falické 

symboly, neboli symboly, které 

zobrazují mužský pohlavní orgán 

(viz obrázky). Kult, který tyto sochy 

vztyčuje a staví budovy ve stejném 

tvaru, je kult Satanistů, kteří si 

myslí, že jsou povoláni, aby vládli celému světu. Je to falický kult, vynávající mužský orgán 

a posedlý sexem. 

Objekty na sbírání energie 

Podle anglického spisovatele8 Matthew Delooze, tyto symbolické ‘sochy‘, včetně pyramid a 

jakýchkoliv jiných obelisků, jsou vztyčovány na místech, kde se často shromažďují velké 

davy lidí. Jako třeba při protestu – kde by asi měl každý protest své vyvrcholení než právě na 

nějakém takovém náměstí. A proto se tam vyskytuje i tento útvar. 

Autor Delooze je toho názoru, že tyto ‘sochy‘ sbírají zápornou energii davu a vysílají ji 

někam, kde ji naši tajní manipulátoři používají ke svému prospěchu, lépe řečeno k prospěchu 

svých manipulátorů ze 4. rozměru. 

Údajně taková protestní demonstrace, plná rozhořčených a horlících jednotlivců, je pro tyto 

tvory, kteří potřebují zápornou energii, protože jsou ve své podstatě záporní, hotová hostina. 

Současně prý jim tím dáváme najevo, že přijímáme jejich vládu a pokořujeme se jim. 

Na některých místech v Anglii jsou ještě přidány nápisy na zemi a když je lidé čtou, musí mít 

sklopené hlavy, takže jakoby se neznámým vládcům klaněli. Každá taková struktura, neboli 

‘socha‘ je uvedena do provozu satanským rituálem, který se většinou odehrává v noci a 

pomocí kterého je objekt zasvěcen té či oné pekelnické bytosti. Většinou jsou při těchto 

rituálech použity lidské oběti. 

Není známo, ani není jasné, jakým způsobem je přenos záporné energie provozován. Toto 

není obor, ve kterém by mnoho z nás vynikalo. Zato Satanisté to mají prozkoumáno a zřejmě 

to pro ně funguje, jinak by se s něčím takovým neobtěžovali. 

Uvědomte si, že již to, že – jak říká Ole Dammegard, který natáčí videa o akcích pod 

falešným praporem, kdy jsou krizoví herci použiti na sehrání zdánlivých teroristických útoků, 

všecka tato v podstatě divadelní představení se pokaždé odehrávají v blízkosti buď obelisku, 



nebo pyramidy. Nikdy to neselže, jeden nebo druhý objekt, nebo dokonce oba dva jsou 

vždycky v blízkosti. 

To, jak v Americe v současné době strhává BLM a Antifa sochy, to je opět nejspíš plánovaná 

akce, protože na ta místa přijdou další falické symboly k přenosu naší záporné energie ve 

formě vzteku, zloby, nadávání, zuření, horlení a pláče, a k jejímu předání oněm tajným 

manipulátorům, kteří údajně ani nejsou pozemské bytosti a ani nejsou zcela lidé. Podle 

Davida Icke to jsou reptiliáni, neboli plazové, ještěři, krokodýli a draci. 

Zasvěcování různých projektů Satanovi 

Možná tomu všemu úplně nevěříte, tak pak se podívejte na další ukázky tohoto šílenství. 

Největší vlakový tunel, zvaný Gothardův, který vede skrze švýcarské Alpy a je dlouhý 57 

km, byl uveden do provozu pomocí satanského rituálu9, kterého se zúčastnili přední evropští 

hodnostáři, jako německá kancléřka Angela Merkel, francouzský president Francois 

Hollande, italský premiér Matteo Renzi a jiní. 

Celou ceremonii vedl člověk, převlečený za kozla 

(to je symbolicky ďábel, na obrázku), před kterým 

se všichni klaněli a vzdávali mu poctu. Na začátku 

obřadu napochodovala na scénu skupina 

pracovníků v oranžových uniformách, což mělo asi 

znázorňovat Nové společenské zřízení a zotročené 

lidstvo. 

Pak se tam předváděla skupina tanečníků v bílém 

spodním prádle, kteří začali zaujímat výmluvné 

sexuální pozice. Nad scénou se vznášelo cosi, co 

měl být padlý anděl, neboli Lucifer. Skupiny 

vystupujících tam přenášely lebky rohatých zvířat a 

pak byli opět všichni ve spodním prádle a chovali se jako naprosto popletení, packali a 

potáceli se. 

Jiná scéna představovala původní pracovníky v oranžových oblecích bez vrchní části úboru 

jako mrtvé, oběšené a podobně. Člověk, převlečený za kozla běhal kolem všeho toho, křičel a 

choval se jako posedlý. Nakonec ho jedna z žen zabalila do bílého plátna, zatím co volala: 

„Ty jsi teď král tohoto světa.“ 

Olympijské hry v Londýně v r. 2012 byly rovněž plné satanské symboliky10. Scény, kde děti 

byly ukládány do nemocničních postelí a posléze byly pronásledovány celými zástupy duchů 

a zločinců, vedených obrovskou postavou Lorda Voldemorta, což je záporná postava 

z pochybných čarodějnických knih ‘Harry Potter‘, napsaných anglickou autorkou J.K. 

Rowlings. 

Anebo symbolická scéna, kdy tanečník sebere malému chlapci míč, což má symbolizovat 

jeho duši, kterou se chlapec marně snaží dostat zpátky. Scéna končí, když skupina tanečníků 

chlapce obklopí ze všech stran a on zvedne ruce nad hlavu, vzdává se. 

Shora vypadal celý olympijský stadion jako obrovské oko s rozsvícenou zornicí, což je ‘vše 

vidící‘ oko egyptského boha Horuse, symbol královské moci, ochrany a dobrého zdraví. A 

nakonec postavili účinkující přímo na scéně velikou pyramidu. Pak byl promítán na 

 
Záběr z videa: 

https://www.youtube.com/watch?v=koQZt019P8g 



obrazovce John Lennon a sbor dětí, všecky v bílém (bílá je barva OSN), zpíval jeho píseň 

‘Imagine‘, ale pouze některé vybrané fráze, neboli v hrubém překladu: 

Představ si, že neexistují žádné země, 

není to obtížné, 

pak není nic, kvůli čemu by bylo nutné zabíjet či umírat 

a ani žádné náboženství, 

představ si, že lidé žijí v míru. 

Můžeš říct, že jsem snílek, ale já v tom nejsem sám; 

doufám, že se ke mně přidáš 

a svět bude sjednocen. 

Představ si, že není majetek, 

kdoví, jestli to dokážeš. 

Není potřeba chamtivosti ani hladu, 

je to bratrství člověka … 

A úplně nakonec, symbolický pták Fénix se vynořil z koule, která symbolizovala oheň a 

vznesl se nad scénu. Fénix je mystický pták, který shořel a ze svého vlastního popele se 

znovu zrodil. Je to velmi silná okultní symbolika zednářů, kteří této pohádce skutečně věří. A 

zatím co Fénix vlál v pozadí, skupina zpívala píseň ‘Rule the World‘, neboli ‘Vládni světu‘. 

Anebo jiné představení, to měly být pamětní ‘bohoslužby‘ ve zbořeninách World Trade 

Center, na památku 911. Opět, obrovský kruh, který ležel na zemi byl obstoupen skupinami 

lidí, takže celek tvořil oko11.  

Podobné rituály a zasvěcení objektů Satanovi se odehrávaly při otevření tunelu, spojujícího 

Evropu s Anglií a při mnoha jiných příležitostech. Bohužel, kvůli tvrdé cenzuře, kterou 

provádí Google, není snadné dokumenty o těchto událostech sehnat. 

Dokonce i ‘starý pán v křesle‘, jak si říká, neboli Dr. Vernon Coleman ve svém novém videu 

říká zhruba, že: „Platíme vládu a úředníky na to, aby nás terorizovali. Jsou to Satanovi 

pomocníci a jsou dnes všude kolem nás.“ 

Pravděpodobné vysvětlení 

Ti, kteří rozumí biblické historii říkají, že současné světové problémy jsou v podstatě druhem 

spirituálního boje. Je to boj mezi dobrem a zlem. Satan, původce všeho zla a ničitel zkouší 

zkoruptovat celý svět. Kdysi dávno prý měl Lucifer, jako jeden z hlavních andělů, spor 

s Bohem. Bůh chtěl světu vládnout láskou a mírem, zatím co Lucifer byl zastáncem diktátu, 

zákonů, zákazů, trestů a násilí. 

Když byl Lucifer spolu s jeho následovníky svržen z nebe, Bůh mu dal možnost jeho názory 

ověřit. Svěřil mu vládu nad světem na určitou omezenou dobu, během které měl tento padlý 

anděl možnost dokázat, že jeho názor na vládu nad lidstvem je ten správný. Údajně to Bůh 

učinil proto, že kdyby Satana přímo zavrhl, my, lidé bychom mu to měli za zlé. Proto mu 

musel dát možnost ukázat, co umí. 

A období Satanovy vlády se právě blíží ke konci. 

Nikdo neví, kdy přijde jeho konec. Ví to pouze Bůh a možná v nejlepším případě Satan sám. 

Ale je zjevné, že ten konec je velmi blízko a že celé protilidské a spiklenecké hnutí propadá 



panice. Jejich způsob vlády se neosvědčil, což je zjevné. Proto z nás chtějí udělat chodící 

mumie, bez nesmrtelné duše a bez vlastního myšlení, pomocí očkování a jiných triků. A 

protože v případě neúspěchu má být podle předpovědi Lucifer i s jeho věrnými svržen do 

hluboké propasti, kde bude uzamčen na tisíc let, tak mají všichni právem nahnáno. 

1 https://banned.video/watch?id=5e8e28ed1f333e003a33793b 
2 https://thespinoff.co.nz/society/07-04-2020/explainer-adrenochrome-the-drug-that-doesnt-exist/ 
3 https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=kkHji4Ubow8 
4 https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=rwzjd3OLlL8 
5 https://haveyenotread.com/occult-ritual-transformation-and-coronavirus/ 
6 https://www.patheos.com/blogs/christiancrier/2016/08/28/who-was-baal-a-bible-study/ 
7 https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=7pktRDO3c5I 
8 Matthew Delooze: ‘Is it me for a moment? Breaking the serpent's spell‘ 
9 https://infiniteunknown.net/2016/06/15/the-opening-ceremony-of-the-gotthard-base-tunnel-the-worlds-largest-

tunnel-was-a-satanic-ritual/ 
10 https://vigilantcitizen.com/vigilantreport/the-occult-symbolism-of-the-2012-olympics-opening-and-closing-

ceremonies/ 
11 https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=xxHoADg0624 

 



KAPITOLA 14 

ČÍM VÍC TESTŮ, TÍM VÍC KORONY 

12. června 2020 

Čím víc lidí je testováno, tím víc je případů korony. Snad proto se stále dál testuje? V 

Americe dokonce státní zdravotní pojišťovna pro penzisty Medicare přispívá zdravotním 

institucím $42 až $51 na každého testovaného člověka, takže testují ve velkém. Z toho je 

zjevné, že mají v úmyslu testovat až do úmoru i když musí spolehlivě vědět, že tyto testy na 

nic nejsou. Můžeme proto usuzovat, že chtějí tímto způsobem docílit co největší počet 

‘nemocných‘. 

PCR test 

Koronavir je prakticky nezjistitelný, takže test ho ani najít nemůže. Také výsledky testů jsou 

velice sporné. Všeobecně používaný PCR (Reverse Polymerase Chain Reaction) test na 

COVID, je nevhodný pro infekční choroby, jak přiznal sám jeho vynálezce, Dr. Kary Mullis, 

nositel Nobelovy ceny. Na svou obhajobu, když někteří tvrdili, že test je zneužíván, řekl: 

„Nemyslím, že je možné PCR test zneužít. To, co vyhodnocuje, jsou ty správné 

výsledky. Zde ovšem záleží na tom, jak si je vysvětlujeme. Je opravdu možné 

v každém hledaný virus s použitím PCR testu najít, protože pokud je test 

prováděn správně, pak je možno najít cokoliv a v každém z nás.“ 

PCR test vyhodnocuje vzorek z pacientových plic, anebo z nosních sliznic, který namnožuje 

a výsledek porovnává s předlohou. Když je vzorek namnožen 30x, někdo má koronavirus a 

někdo ne. Když je namnožen 50x, pak má každý koronavirus. A zdravotní organizace mají 

přikázáno namnožovat 45x. Tím je zaručeno, že dostanou slušný počet ‘nemocných‘. 

Další problém je, že test nedokáže vyhodnotit jaké množství hledané látky našel. Může to být 

jedna jediná buňka, mohou jich být miliony. To je ovšem klíčová informace, protože pár 

ojedinělých buněk nemůže nikoho nakazit; náš imunitní systém se s nimi snadno vypořádá. 

Stejně tak test nedokáže vyhodnotit jestli je nalezená látka živá, neboli funkční, anebo neživá, 

neboli nefunkční. Často bývá to, co test našel pozůstatek již prodělaných nemocí, ve 

kterémžto případě to zjištění nemá žádnou cenu. 

Prostě – PCR test může hledat cokoliv a vždycky to najde. Patřičně namnožený nalezený 

materiál je pak možno porovnat s předlohou, s jakýmsi vzorem hledané látky. Jenže jistota, 

že to, co test namnožil je to, co hledáme, není žádná, když není předloha pravdivá. Zde 

nesmíme zapomenout, že skutečný virus korony nebyl nikdy nikým přečištěn a isolován, 

takže jeho vzorek, neboli předloha, která je nazývána ‘zlatý standart‘ prakticky neexistuje. 

Namísto ní je používáno něco, co je za předlohu vydáváno a to ‘něco‘ je naše vlastní DNA. 

Pochopitelně, že něco takového každý PCR test pokaždé najde. 

Současná věda jaksi záhadně opomíjí skutečnost, že žádný virus nebyl ještě nikdy nikým 

přečištěna a isolován a přesto se stále testuje a hledá se cosi, co není úplně jisté, co to je. 

To není věda! To není zdravotnictví! To je šarlatánství a lékaři by se měli hromadně urazit a 

protestovat proti takovým podvodům. 

Zdravotní oddělení amerického státu Minnesota1 vydalo nařízení, jak vyhodnocovat výsledky 

PCR testů. Přiznávají, že problémy jsou následující: 



1. Negativní výsledky nezaručují, že testovaný člověk nemá COVID infekci; 

2. Kladné výsledky mohou být docíleny kvůli bývalým nebo současným chřipkám, 

jiným než COVID; 

3. Proto nemají být výsledky PCR testování použity jako hlavní a jediný základ pro 

diagnozu, nebo za účelem vyhodnocení rizika infekce COVIDem. 

Údajně je tento test z 80% ‘falešně kladný‘, což znamená, že v sobě má zabudovánu 80% 

chybu. Chtěli byste psa, u kterého je 80% možnost, že vás kousne? Anebo – chtěli byste 

provozovat podnikání, u kterého je 80% možnost že skončí bankrotem? 

Proč pak nás teda stále testují? No přece aby nás tou koronou infikovali! 

Námitky a důvody 

Opravdu, vyskytlo se vážné podezření, že tyto testy nejsou na nic jiného než na infikování 

testovaných koronou. Globalisté chtějí docílit svoji pandemii za každou cenu a nestydí se 

uchýlit k tak nízkému podvodu, jako je záměrné infikování populace. 

Virolog Dr. Charles Calisher napsal2 již v r. 2001: „Moderní testování viru pomocí PCR testu 

říká velmi málo, ba skoro nic o tom, jak se virus rozmnožuje, která zvířata ho mají a jak 

udělá lidi nemocné. Je to to stejné, jako zkoušet posoudit, jestli je někomu cítit z úst podle 

jeho otisků prstů.“ 

Kochovy předpoklady 

Další vědec, bakteriolog Dr. Robert Coates přišel již v roce 1890 s několika předpoklady pro 

posouzení, jestli je infekční látka skutečně příčinou toho, co je jí přisuzováno. Předně, 

všichni, kdo jsou této zkoušce podrobeni, musí mít stejné příznaky. Po vyhodnocení příčiny 

příznaků musí být tato látka izolována a pak naočkována jinému, zdravému tvorovi, který si 

musí vyvinout ty stejné příznaky. Bohužel, nic z toho nebylo pozorováno při pokusech 

s koronavirem. Takže toto není infekční choroba. 

Jeho posouzení bylo vytvořeno na podkladě tak zvaných ‘Kochových předpokladů‘. Jedná se 

o vědecký návod k určení, jestli daná látka opravdu způsobuje patřičnou nemoc. Tyto 

předpoklady jsou následující: 

1. Mikroorganismus, nebo jiný patogen musí být přítomen ve všech případech té stejné 

nemoci; 

2. Tento patogen je isolovatelný od nemocného nositele a je možno ho dále pěstovat 

v laboratorních podmínkách; 

3. Patogen, vypěstovaný v laboratorních podmínkách musí způsobit stejnou nemoc po 

naočkování zdravému laboratornímu zvířeti 

 

Zde máme hned podstatný problém, protože koronavirus nebyl ještě nikdy nikým isolován, 

takže nikdo ho nikdy neviděl v jeho čisté formě. Také nebyl nikdy zkopírován a stejně tak 

není jediný důkaz, že koronavirovou chřipku způsobuje. Laboratorní myšky, které byly 

údajně infikovány, se nevyznačovaly žádnými příznaky, čímž automaticky nesplňovaly třetí 

Kochův předpoklad. A stejně tak, ani jedno pokusné zvíře na tuto nemoc nezahynulo. 

A když nezpůsobuje koronavirus COVID-19 chřipku, pak je velice pravděpodobné, že 

nezpůsobuje ani žádnou jinou chřipku, nebo nemoc. Takže existence COVIDu-19 je založena 



na víře a ne na faktech, protože tento virus nesplňuje ani jednu podmínku Kochových 

předpokladů. 

Je též zcela možné, že jde o šikovnou záměnu názvů a že chřipky a infekce jsou způsobovány 

něčím jiným, než je nám říkáno. 

Dnes dokonce i americké FDA přiznává, že „Ti, kteří testují jako positivní mohou mít 

bakteriální infekci, anebo spolu-infekci dalšími viry. To, co bylo (PCR testem) vyhodnoceno, 

nemusí být skutečný důvod nemoci.“ 

PCR test hledá genetický materiál 

Takže PCR test není nic jiného než další fraška a podvod3, jeden z mnoha. To proto, že co 

tento test skutečně hledá, je RNA materiál. A je pochopitelné, že ho najde, protože každý 

z nás ho máme; je to součást našeho biologického systému. I v tom je ale test nespolehlivý, 

protože sice hledaný materiál najde, ale nerozpozná ho. Vzorek musí být namnožen, aby byl 

rozeznatelný. 

Vyšší namnožení je nespolehlivé a přesto, laboratoře namnožují test 45x. Namnožení 35krát 

docílí snížení ‘positivních‘ výsledků na polovinu a namnožení 30krát je dokáže snížit na 

třetinu. Tolik o důvěryhodnosti testu, který způsobil celosvětovou karanténu, zničil 

průmyslovou, zemědělskou a obchodní bázi mnoha států a ohrozil zdraví a budoucnost celé 

lidské populace. 

Pak je zde ještě4 jeden důvod, proč výsledkům PCR testu není možno věřit – jak již bylo 

napsáno, tam, kde se testuje, tam je mnohem vyšší výskyt nemocných. Kde se netestuje, 

nemocní nejsou. Bylo zjištěno, že tyto testy údajně nacházejí mrtvé zbytky starých infekcí a 

tyto vydávají za koronu. 

Skupina vědců analyzovala 25 studií PCR testu a zjistili, že test dokáže namnožit viry natolik, 

že je možno podezřívat koronu a přitom má člověk v sobě virů tak málo, že nejsou schopny 

vyvolat infekci. Tímto způsobem vyrábí test nové případy korony i tehdy, když už žádná 

korona neexistuje. Proto hodně testovaných je vyhodnoceno jako pozitivních a přitom vůbec 

žádné příznaky nemají. 

A když5 k těmto výsledkům přidáme ještě lidský omyl a výraznou snahu o zkreslování 

situace, tak se může stát, jak se už stalo v Americe, kde 6700 lidí obdrželo zprávu, že mají 

koronu a přitom to nebyla pravda. Firma, která je testovala měla chybu v počítačovém 

programu a ten rozeslal všem e-mail se špatným textem! Jinde zase testovali 10 lidí na 

koronu a 15 z nich byli pozitivní. 

Musíme si uvědomit obrovský dosah těchto ‘drobných‘ omylů. Zde byl (asi záměrně) použit 

nevhodný a nespolehlivý PCR test jako důvod pro celosvětovou karanténu, roušky, zavírání 

menších obchodů a celou hromadu dalších nesmyslů. Nejen že je něco takového kolosální 

plýtvání penězi, protože test sám není levná záležitost, ale ty ztráty, které byly tím způsobeny 

daleko předčí jakýkoliv kladný vliv, který by tam mohl být. A ještě ke všemu je vytvářena 

celková panika, za vytrvalé podpory vždy ochotných mediálních zdrojů. 

Přitom není čeho se bát. Úmrtnost na Covid je méně než 1% a nejvíce ohroženi jsou ti, kteří 

nosí roušky a ti, kteří se nechávají pravidelně očkovat proti chřipce, protože korona už je 

v tom očkování. Švédsko nemělo ani roušky, ani karanténu a nejsou na tom o nic hůř než 



zbytek světa. Zajistili si tím, že oproti všem ostatním nebyla jejich obchodní a průmyslová 

báze těmito nesmysly zničena. 

PCR test je tím pádem nepoužitelný 

Když se nepoužitelnost PCR testu rozkřikla do světa, na což jeho vynálezce upozorňoval 

hned ze začátku, ale nikdo na něho nedal, přičinliví, ale ne příliš praktičtí vědci zkoušeli přijít 

s jiným způsobem testování. 

Nový druh testu6, který vyzkoušela také Johns Hopkins škola veřejného zdraví prý spolehlivě 

rozpozná skrze sliny, jestli má člověk dost protilátek proti koroně. Jenže tady jsou hned dva 

problémy: předně, je to zjevný DNA test a dále, protilátky nejsou ty, které člověka ochrání 

proti nemoci. Protilátky dnes jsou, zítra být nemusí. Důležité jsou T-paměťové buňky a jejich 

zkušenost s patřičnou nemocí. 

Co se týče nespolehlivosti, test na protilátky (serologie) je ještě horší než PCR test. Tam už 

vůbec nikdo neví co je vyhodnocováno. Na příklad HIV / AIDS test byl sice patentován, ale 

nebyl nikdy povolen žádnou státní regulační agenturou. Důvod je ten stejný, jako u PCR 

testu: požadovaný virus, neboli zlatý standart se nikdy nikomu nepodařilo izolovat, takže není 

s čím vzorek porovnávat. Snad pak můžeme říct, že HIV / AIDS neexistují? 

A dnes, o 30 let později zjišťujeme, že tento test má široké využití i jinde. Je ho možno použít 

na vyhodnocení až 60 různých, spolu nesouvisejících situací. Dokáže vyhodnotit, jestli byl 

člověk očkován, anebo jestli je žena těhotná s druhým dítětem, či s třetím dítětem. Prostě – je 

to opět další nesmysl, který nikdy nefungoval a přesto je s vážnou tváří používán. 

Také prestižní americká universita7 MIT vyvinula způsob testování a to skrze kašel. Jejich 

program je možno přidat do mobilu a pak údajně rozpozná jestli jde o koronavirus, když 

dotyčný člověk na mikrofon zakašle. Nikde ale neříkají co s chudáky kuřáky, tuberáky, anebo 

s těmi, co trpí na přeschlé hrdlo. Mnozí z nich kašlou ještě lépe než ti s koronou. A při 

obyčejné chřipce se taky kašle. Co pak s tím? 

Je možné, že postupně budou používat i jiné zvuky, které člověk občas vydává na rozpoznání 

neexistujícího COVIDu. Necháme se překvapit; už tady ta snaha byla, ale bylo to 

zesměšněno. 

Zcela jiný záměr za testováním je možný 

Světem koluje8 názor, že testování na koronavirus má ještě jiný záměr než vyhodnotit infekci 

a vyvolat paniku mezi lidmi. Nejen že se povídá, že koronavirus je obsažen v testu 

samotném, takže testovaní jsou současně infikováni. Další názor je, že Čína zkouší zmapovat 

genom všech lidí na planetě. Proto, ve spolupráci s Dr. Anthony Faucim vytvořili lež o 

nějakém viru a dnes ho ‘hledají‘ s pomocí PCR testu. 

Z výsledků pak vyhodnotí genetické informace jednotlivých rasových skupin a podskupin, 

aby na ně mohli vyvinout specifickou bojovou látku k jejich vyhubení. 

Další názor je, že testování hledá tak zvaný ‘boží genus‘, což je gen, který je ovlivněn 

dědičností a tvoří naši spiritualitu. Jeho odstraněním lidé přestanou chápat Boha, přestanou 

chápat spirituální, nebo mystické záležitosti. 



Dr. Joseph P. Farrell9, autor, fyzik, mystik a myslitel říká, že očkování zvané FunVax, bylo 

vyvinuto k tomu účelu, aby zabránilo myšlenkám a náboženskému cítění a také aby 

odstranilo morální a etické zásady u lidí. Údajně mělo FunVax očkování udělat konec 

terorismu a učinit Střední Východ mírumilovný tím, že odstraní náboženský fanatismus, ale 

prozatím je využíváno na naši přeměnu. 

Takže se zdá, že naši manipulátoři nám tímto zkoušejí vzít tu jedinou oporu, (na kterou si 

vzpomeneme jen když jsme v opravdové tísni), co na tomto světě máme. Potřebují nás 

všecky dostrašené, bezradné, bojácné a tím pádem dobře ovladatelné. Jak řekl sám Ježíš 

Kristus: „království boží je uvnitř vás“ a to je, co tihle lidé zkoušejí zničit. Jestli je to později 

možno obnovit – těžko! Co je jednou zničeno, zůstává zničeno napořád. 

Boj mezi lidmi a ilumináty-manipulátory není podle Dr. Farrella fyzický, ani politický; je to 

boj spirituální. Spiritualita je ve všem, co se dnes děje vrcholně důležitá a právě proto je 

lidstvo hromadně od spirituálního cítění a chápání odváděno, aby to nerozpoznalo. 

Spiritualita je dnes zlehčována, je považována za staromódní, jen abychom byli odvráceni od 

pátrání správným směrem a abychom náhodou na něco nepřišli. 

Sledování a testování mobilem 

Už to, že přídavný program na sledování člověka10 a i ostatních lidí, se kterými se v běžném 

životě setkává, byl ve vší tichosti nainstalován na Smartphone mobily, je k zamyšlení. Prý má 

být uveden v činnost teprve později, ale už teď tam sedí a čeká, až ho bude zapotřebí. Tento 

přídavný program má být údajně použit na dobrovolné bázi, ale to je pouhá pohádka pro ty 

důvěřivé. 

Ve skutečnosti, kdesi hluboko v útrobách tohoto přídavného programu je možno najít funkci 

‘vystavení nákaze‘, které hlásí na patřičná místa, když se člověk setká s někým, kdo je 

‘nakažen‘. Takový člověk, včetně jeho příbuzných a známých může pak být převezen do 

izolace a testován, i proti své vůli. 

Toto zařízení není možno vypnout. Na internetu se vyskytují návody jak na to, ale když je 

zkusíte, neuspějete. 

Uvědomte si, jak moc je to všecko pochybné a pokrytecké. Jestliže Covid virus nebyl ještě 

nikdy nikým izolován, neví se, co je to zač a ani není jisté, jestli ten virus koronavirovou 

chřipku skutečně způsobuje, testy, používané na jeho zjištění nejsou vhodné pro infekční 

nemoci a mají v sobě 80% chybu, jak je možné pouhým telefonem určit, jestli někdo tu 

chřipku má nebo ne? To je přece nesmysl. 

Anebo snad ti infikovaní nějak bzučí, poklepávají, či vydávají jiné zvuky, které může telefon 

rozeznat? Těžko! Chápejte prosím nesmyslnost něčeho takového a pak musíte nutně dojít k 

názoru, že tady se jedná o něco úplně jiného, než co je nám řečeno. Je to špehovací systém, 

pravda, ale určitě sleduje zcela jiné okolnosti než ty, veřejně přiznané. Pak pochopíte, že 

podstatu toho špiclování neznáme, nevíme ani kam a komu jsou jeho výsledky hlášeny a už 

vůbec nevíme co je za tím a co si my sami tím, že něco takového podporujeme, způsobujeme 

do budoucna. 

V některých zemích už bylo toto přídavné špehovací zařízení na telefonu vyzkoušeno a bylo 

zjištěno, že tento program ani v nejmenším nechrání soukromí majitele telefonu, ale že 

všecky jeho hovory a i ne-hovory jsou přenášeny kamsi do neznáma, kde jsou zkoumány. 



Co je myšleno ‘ne-hovory‘? Takový telefon má schopnost odposlouchávat a nahrávat všecko, 

co se v jeho blízkosti děje a mluví, i když je vypnutý. Je známo, že pokud je v přístroji 

baterka, tak je možnost, spustit odposlouchávání na dálku, odkudkoliv ve světě. 

To bude asi to skutečné ‘sledování nakažených‘, podle kterého jsou pak vybíráni ti, kteří by 

se nemuseli Novému světovému zřízení (NWO) do budoucna hodit. 

Podle mého názoru by měli lidé všecky Smartphone mobily zavřít doma do zásuvky a SIM 

kartu předělat do základního přístroje, který nemá žádné moderní vymoženosti. 

 

1 https://www.health.state.mn.us/diseases/coronavirus/hcp/sarscov2test.pdf 
2 https://off-guardian.org/2020/06/27/covid19-pcr-tests-are-scientifically-meaningless/ 
3 https://articles.mercola.com/sites/articles/archive/2021/09/29/big-pharma-and-the-opioid-epidemic.aspx 
4 https://www.rt.com/news/499944-coronavirus-test-dead-false-positive-exaggerate-pandemic/ 
5 https://www.foxnews.com/health/thousands-north-carolina-residents-incorrectly-told-coronavirus-positive 
6 https://baltimore.cbslocal.com/2020/11/13/new-saliva-based-antibody-test-for-covid-is-highly-accurate-johns-

hopkins-study-says/ 
7 https://www.zerohedge.com/technology/mit-develops-ai-tool-detect-covid-listening-coughs 
8 https://defending-gibraltar.net/t/beware-of-the-covid-1984-pcr-test-your-life-depends-upon-it/841 
9 https://www.youtube.com/watch?v=ZmSH9LI6hoo 
10 https://www.stcatharinesstandard.ca/news/niagara-region/2020/06/23/covid-19-app-infrastructure-already-

downloaded-into-your-phone.html 

 



 

KAPITOLA 15 

CO PŘIJDE PO COVIDu, PODLE DAVIDA ICKE 

17. června 2020 

Na začátku této1 nesmyslné koronavirové epidemie nám bylo řečeno, že musíme zůstat sedět 

zavřeni doma, jinak bychom škodili ostatním. A pak najednou tisíce a tisíce protestují, jeden 

těsně vedle druhého a to nevadí? Tito lidé svou blízkostí těm druhým neškodí? 

I když se to nezdá, tak obě situace mají jednu věc společnou: slouží té stejné agendě a proto 

je promíjen jak jeden, tak i druhý extrém. Jak karanténa, tak i protesty slouží tomu stejnému, 

což je ‘rozděl a panuj‘. Chtějí nás rozdělit, popudit jednoho proti druhému, aby nás mohli 

lépe ovládat. Je těžké ovládat jednotný dav, který má stejný cíl a záměr. Ale je snadné 

ovládat oddělené jedince a proto roušky: oddělení jednoho od druhého, zákaz komunikace, 

zákaz kontaktu, zákaz diskuze. 

V současné době podepsalo 1200 lékařů a mediků nesmyslný dopis, že jedině protestováním 

za BLM získáme imunitu proti koronaviru, takže můžeme stát těsně jeden vedle druhého a 

navzájem se nemůžeme infikovat, zatímco jakékoliv jiné protesty nám tu stejnou imunitu 

neposkytují, což je dětinsky směšné. Ale jim to prošlo, protože je to v souladu s plánem na 

orwellovský diktátorský stát, kde jeden nevěří druhému. 

Jestliže chcete ovládat velké množství lidí, popuďte jednoho proti druhému a budete to mít 

snadné. Označte je štítky, jeden bude černoch, druhý bílý, další komunista a máte roztříštění 

populace jisté. A když nás dostanou na kolena, to je ještě větší roztříštění. Proto říkat, že 

všechny životy jsou stejně cenné, je považováno za rasistické, protože to nás sjednocuje. A 

naše sjednocení je pro ty, co nás ze zákulisí ovládají, to největší nebezpečí. 

My všichni vidíme a chápeme pouze velmi malou část celkového viditelného pásma. Snad 

nějakých 0.26% celkové frekvence. Ale při smrti lidé prožívají obrovské rozšíření chápavosti 

a to jen kvůli tomu, že opustili tělo, které je omezovalo. A pak chápou i to, že každý z nás 

jsme pouze jiné vyjádření toho stejného vědomí, té stejné spirituální podstaty. 

Snaha rozdělit a vládnout 

Zároveň jsme vedeni k tomu, abychom brali různé lidské skupiny jako jeden celek, jakoby ti, 

kteří tyto skupiny tvoří byli opravdu všichni stejní. Policie je jedna skupina, BLM je jiná 

skupina. Jedni jsou dobří, jiní ne. Takto je opět možno lidé rozdělit a označit je různými 

štítky. Ale zkuste posuzovat jednoho člověka, bez ohledu na barvu jeho kůže, bez ohledu na 

jeho minulost, na jeho znalosti, příslušnost k politickým spolkům – takového jednotlivce 

nijak rozdělit nemůžete. 

BLM převzalo 6 městských bloků a tím vytvořilo chaos. Kde je chaos, tam vznikne i prázdno 

a něco tuto prázdnotu brzy zaplní. To se taky stalo a vznikla hierarchie a ta bude zaplněna 

ozbrojenými bojůvkami. Albert Pike, známý americký zednář napsal už kdysi dávno v dopise 

svému kolegovi v Italii Giuseppe Mazzinimu, že ‘… budou vypuštěni nihilisté‘. A tady je 

máte. A to všecko jen za tím účelem, aby veškerá naše pozornost byla zaměřena na tyto 

elementy a abychom si tím pádem nevšímali, jak je na nás natlačeno orwelliánské, globální, 

fašistické, technokratické diktátorství. 

BLM má dva hlavní úkoly: pěstovat v lidech strach a co nejvíc rozšiřovat chaos, který 

v Seattle vytvořili. Soros zkouší dostat ven z vězení nebezpečné zločince, aby se k nim 



 

přidali. Soros a kult boháčů, ke kterému patří, zkoušejí zároveň zničit rodiny, aby děti 

připadly státu a tento je mohl vychovat podle svých vlastních cílů a plánů. Tento tajný kult 

super-bohatých, toto 1% všech obyvatel naší planety, se sestává ze samých bělochů, ale 

k vykonávání špinavé práce používají černochy, které navedli, aby bojovali proti bílým. Ve 

skutečnosti ale BLM a Antifa vedou válku proti celém zbytku světa, ať už jsou to bílí, černí, 

žlutí, či jacíkoliv. 

Snaha zbavit nás volného výběru 

Problém je, že toto je snaha zbavit lidi volného výběru. A volný výběr se rovná svobodě. Čím 

více možností máme, tím více jsme svobodní. Jenže tak, jak to je současně nastaveno, tak 

nemáme výběr skoro žádný a to proto, že k tomu jsou rovněž potřeba peníze. Tento tajný kult 

chce dostat všecky lidi do stejné situace: bez výběru, bez možností, bez peněz. Proto nás 

ženou do války jednoho proti druhému. Sám Soros se vyjádřil, že je mu jedno, jaké následky 

jeho činy budou mít; on to všecko dělá jen proto, aby na tom vydělal. 

Od nás je očekáváno, že budeme věřit oficiálním pohádkám, jak jsou nám předkládány. Ale 

kdo získává na tom, že těmto nesmyslům budeme věřit? Kdo získává na tom, že budeme věřit 

všemu, co nám říkají v televizi když 96% veškerých světových medií je vlastněno šesti 

lidmi? Získávají pouze ti, kteří nás chtějí rozdělit za tím účelem, aby nás mohli snadněji 

ovládat. A když se miliony lidí nechají bez protestu donutit k tomu, aby se uzavírali doma jen 

proto, že jim to tahle nepatrná skupinka skrze vlády a media přikázala? Kdo tím získává? 

Odpověď je jasná, získává ta nepatrná skupinka, která nám to přikázala. A získávají, když si 

dáme náhubek a budeme se společensky distancovat, protože tím veškerá diskuze končí a lidé 

se bojí jeden druhého. A přitom úmrtnost na koronavirovou chřipku je 0.26% a my kvůli 

tomu máme ekonomickou katastrofu, lidi bez zaměstnání, bez příjmu a bez vyhlídek a 

obrovské množství obchodů, které už nikdy znovu neotevřou. Až nezaměstnanecká podpora 

vyprší, což nebude trvat dlouho, pak to bude úplná katastrofa. 

Tito boháči chtějí, abychom se báli jeden druhého, abychom měli neustálý strach z druhých 

lidí. Nesmíme zapomínat, že naše děti vyrůstají v tomto strachu a nikdy se nebudou cítit volní 

ve styku s druhými lidmi, protože ty zkušenosti z dětství s nimi zůstanou na život. Dr. Rashid 

Buttar, další buditel lidstva, popisuje příhodu, kdy šel parkem a jednomu dítěti spadla rouška. 

Dítě začalo hystericky křičet: „já nechci zemřít, já nechci zemřít!“ Je toto život pro děti? 

Jak dále říká David Icke, zde hledíme na programování lidské společnosti neuvěřitelného 

rozsahu. A to všecko proto, že nás tito manipulátoři zkoušejí nafázovat s přístroji, s počítači a 

úplně nás odnaučit styku s jinými lidmi. Jedná se o obrovský a neslušný pokus o změnu 

lidského chápání světa a chápání druhých lidí kolem nás. Na příklad hrozba klimatické 

změny, to je to stejné, jako korona virus. Lidé, propagující změnu klima říkají, že lidstvo je 

nebezpečné a mnozí by chtěli abychom přestali dýchat. A ti, co jsou za změnou klima jsou ti 

stejní, co operují koronou, omezením populačního růstu, očkováním a vším ostatním. 

Centralizace moci, ale rozdělení lidí 

Říkají, že za účelem zachránění naší planety musí dojít k centralizaci moci a vlád na 

celosvětové bázi a zkoušejí to docílit pomocí pandemie. Jakoby centralizace vlády a moci 

mohla jakkoliv přispět k lepším klimatickým podmínkám, k menšímu výskytu nemocí, nebo 

k čemukoliv jinému. Ne, centralizace přispěje pouze ke zvětšení chaosu. Podívejte se na 



 

Západ, jak se čím dál víc podobá Číně. A to, co je dnes Čína, to je plán pro nás všecky: 

digitální, politická, technokratická a militaristická diktatura. 

Předně bychom se neměli rozdělovat na černé či bílé, ani jinak se označovat štítky s nějakou 

příslušností ke kterékoliv drobné menšině či většině. My všichni jsme vyjádření toho stejného 

vědomí, kteří v současné době prožíváme, je to naše zkušenost buď v bílém těle, nebo v těle 

komunisty, v těle Asiata, nebo kohokoliv jiného. Barva kůže, příslušnost k určité politické 

straně, naše minulost, to všechno jsou pouhé zkušenosti, které jsme si vybrali, že je chceme 

prožít. To nemá nic do činění s námi samotnými, kteří jsme nekonečné vědomí čehosi 

obrovského a nám zatím nepochopitelného. 

A přitom skoro všichni, tak jak tady jsme, tak jsme ovládáni tímto kultem, o kterém jen málo 

z nás ví a který nás všecky udržuje ve stavu strádání a nouze. Černí strádají a často mají 

nouzi. I my strádáme a často máme nouzi. Ve skutečnosti, to je, co nás všecky spojuje. Takže 

bychom měli zapomenout na povrchní rozdíly jako je barva kůže a podobné detaily a měli 

bychom se všichni starat o zlepšení naší vlastní ekonomické situace, což nám automaticky dá 

větší možnosti, větší výběr a větší svobodu. 

A zatím jsme všichni oběti této hrstky psychopatů, kteří nás ovládají pomocí bídy a nouze. 

Tím pádem se cítíme bezmocní, což nás demoralizuje, zbavuje nás to moci a schopnosti něco 

proti tomu udělat. 

Černoši si myslí, že světový systém je nastaven proti nim. To ale není pravda. Světový 

systém je nastaven proti všem lidem a nejradši by se nás všech zbavili. Jak k tomu ale došlo, 

že 1% populace, tento tajný kult má nad námi takovou moc, že nám přes naše zvolené 

představitele z pozadí vládne? To se stalo postupně, během mnoha staletí, kdy generace po 

generaci jim lidé tuto moc předávali. Když na nás uvalili nějaká omezení, přizpůsobili jsme 

se, čímž jsme jim dali svůj souhlas. My všichni, ať už máme jakoukoliv barvu pokožky, nebo 

jakékoliv politické přesvědčení, či jakoukoliv minulost, jsme se postupně přizpůsobili. 

A jak jsme se neustále přizpůsobovali, aniž bychom reptali, stěžovali si a odmítali 

uposlechnout, tak tím jsme zvyšovali jejich moc nad námi. V současné době to došlo tak 

daleko, že si necháváme líbit i nesmyslné požadavky, jako nošení roušek a uzamykání se 

doma, což jim dává jasný signál, že naše vlastní moc není skoro žádná a že už ji všecku 

přebrali oni sami. A teď tuto moc využívají proti nám. 

Jestliže souhlasíme se vším, co nám jakákoliv autorita přikazuje, aniž bychom se ptali na 

důvody, aniž bychom pátrali, co je za tím, vyjadřovali svůj nesouhlas, nebo se přímo bouřili, 

pak jsme otroci této autority a ta si s námi může dělat co chce. Pak si vymýšlejí nesmyslné 

zákazy a příkazy. Jako na příklad: můžete se sejít s jedním s rodičů v parku, ale ne v zahradě. 

A do zahrady nesmíte víckrát než jednou za den. S druhým z rodičů se můžete setkat až 

druhý den, ale nikdy ne s oběma zaráz. 

Musíte nosit roušku, jejíž póry jsou větší než kterýkoliv virus, takže je to naprosto zbytečné 

opatření a ještě navíc vdechujete svůj vlastní kysličník uhličitý a ne kyslík, což pro vás může 

mít po čase vážné zdravotní následky. A až k těmto následkům dojde, pak tomu budou říkat 

Covid-19. Všecky tyto nesmysly jsou jedna psychologická hra. Ti, kteří nás ovládají dobře ví, 

že čím větší hlouposti na nás nanutí a my to budeme bez reptání vykonávat, tím více se 

stáváme jejich poslušnými otroky a nakonec skončíme jako roboti. 



 

Prý musíme nosit roušky ve veřejných dopravních prostředcích. A co když si celý vůz roušky 

sdělá, co udělají pak? Jak si myslíte že nás mohou donutit si ty roušky zase navléknout, když 

nás bude dostatečné množství v opozici? Nezapomínejte, že jich je necelé 1% a nás je ten 

zbytek do stovky! 

Tento nesmysl může brzy dojít tak daleko, že když organizace WHO prohlásí, že vědci 

rozhodli, že jedině přidělání uší jako má Mickey Mouse nás ochrání před virem, pak budou 

všude reklamy na Mickey Mouse uši – kdo asi je odmítne nosit? Pokud to budeme brát podle 

současné situace, tak nikdo. Už to, že jsme souhlasili, že naše děti musí být na hřišti 

oddělené, v křídou označených kruzích, už tím jsme se provinili. Proč nikdo neřekl, „naše 

děti nepůjdou do škol, pokud se s tímto nesmyslem neskončí.“ Pak by s tím museli přestat. 

Ničení historie je ničení naší minulosti a ponižování nás samotných 

Je pravda, že někteří už začínají skrze to celé vidět. Ale to je pouze první krok. Vidět do toho 

můžeme stokrát, tady je potřeba proti tomu zakročit. Někteří by chtěli veřejně protestovat, ale 

takové protesty nejsou na nic. Lidé neustále protestují a nic tím nedocilují. A nic se taky 

nezmění, pokud s tím budeme nadále souhlasit. Musíme přestat spolupracovat s tímto 

systémem, protože toto je systém na naše zotročení. 

(Jen tak na okraj: podívejte se třeba na to, jak lidé protestují a strhávají sochy, což je opět 

záměr onoho tajného kultu, který nás zkouší zbavit historie. I u nás, nejspíš věděli, že 

k nějakým bouřlivým protestům nás tak snadno nedonutí a tak sochu ruského maršála strhli 

sami. A co dali na její místo? Falický symbol, neboli mužský pohlavní orgán. Všude vztyčují 

falické symboly. To jsou symboly tohoto kultu, který je na tak primitivní úrovni, že ještě 

vyznává falus jako svého boha, boha plodnosti, což většina světové populace vyřadila už před 

mnoha staletími.) 

A tento kult nás zkouší zbavit historie, což bylo to staré a normální, takže ztratíme zaměření a 

po čase nebudeme vědět kdo jsme a odkud jsme přišli. Marxistický režim si vyžádal životy 

mnohých – ale i jejich sochy mají zůstat kde jsou a má se k nim připevnit krátký výčet toho, 

co byli, čím se vyznamenali, jak v kladném, tak i v záporném smyslu. Jak jinak se za sto let 

lidé poučí o tom, že Marxismus nebyl tak moc dobrá věc jak se tvrdí, když tyto informace 

budou tajné? A pak dojde k opakování toho všeho dokola a dokola. 

Jak říká Orwell: „Ten, kdo kontroluje minulost, kontroluje i budoucnost. A kdo kontroluje 

současnost, kontroluje minulost.“ Orwell psal hodně o nutnosti zničit historii; nakonec byl 

jedním z nich, jak jinak by to všecko, o čem psal, věděl. A nesmíme zapomínat, že se říká, že 

ti, kteří se nepoučí z historie, jsou nuceni ji opakovat. 

Dnes jsou strhávány sochy bývalých otrokářů a přitom ti, co je strhávají nechápou, že ti, co 

jim toto přikazují a co je platí, jsou potomci přesně těch otrokářů, jejichž sochy strhávají. 

Snad tito boháči zkoušejí zastřít svou vlastní neslavnou minulost a původ svých majetků? 

Možná. Ale taky chtějí zničit znalost historie, která už tak je pokroucena různými směry, 

přesně podle režimů, které ji během let používaly, každý pro svůj vlastní prospěch, protože 

jenom tak mohli opakovat mnohé, co předtím neuspělo. Opakovat to pořád dokola, pořád to 

stejné a naivně věřit, že ‘jednou to přece musí vyjít‘. 

Ano, otroctví bylo ohavné, proti-lidské zřízení. Ale nemyslete si, že skončilo. Ne, pouze 

dostalo jinou formu. Otroctví je na obrovském rozmachu po celém světě, kdy je obchodováno 



 

s lidmi, s dětmi, s lidskými orgány a se vším možným. A i my sami jsme dnes všichni otroci, 

tak jak tady jsme, protože nemáme možnost volného výběru. Nemáme na to dost peněz. 

Pořád musíme poslouchat někoho jiného a ani se nemůžeme ptát proč. Jestliže chceme mít 

svobodu, musíme svobodu požadovat; a hlavně, musíme se svobodně chovat. 

To všecko je naprosto jasné: několik málo lidí ovládá obrovské množství a to jen proto, že 

toto obrovské množství jim k tomu dalo souhlas svým mlčením. 

Karanténa, rasové nepokoje, to všecko je součástí snahy rozdělit nás a pak nás ovládat. A 

když v tom budeme pokračovat a budeme s tím souhlasit a bojovat sami mezi sebou, pak to, 

co přijde, bude nanejvýš neuspokojivé. Co se stane až skončí protesty, rabování, ničení a 

pustošení? To všecko divadlo je na odvedení pozornosti, abychom nesledovali to, co se blíží. 

Napřed nám nalhali, že korona virus je smrtelný; bylo nám řečeno, že lidé na něho hromadně 

umírají. Dostali jsme test na tento virus, který vyhodnotí něco jiného než virus sám. Vyskytlo 

se obrovské množství úmrtních listů, kde důvod smrti byl COVID a přitom tito lidé zemřeli 

na něco zcela jiného. 

Britská College vydala model postupu nemoci, o kterém každý, kdo má jen kousek mozku 

musel na první pohled vědět, že je to nesmysl. A mezitím nám byl zničen ekonomický 

systém, naše ekonomická podstata. Máme desetitisíce lidí diagnozovaných s různými 

nemocemi, ale neléčených, protože nemocnice zastavily příjem všech pacientů, kromě 

koronaviru. A teď nás ještě chtějí sledovat 24/7 a pak se vytasí s povinným očkováním. 

Ovládání strachem je terorismus 

„A tak bych se rád zeptal,“ říká David Icke, „všech těch protestujících, jak strhávají všecky 

ty sochy, jaký si myslí, že to bude mít dopad na černochy samotné? Zatímco strhávají sochy, 

tak černoši a i všichni ostatní jsou ekonomicky ničeni; je jim brána jejich životaschopnost. 

Proč se nikdo nebouří proti tomu? Proč nikdo neprotestuje? Všichni sedí doma a mlčením 

dávají souhlas k pustošení své vlastní ekonomie.“ 

Kdyby ale ten virus dočista zmizel a za nějaký čas by přišli s očkováním, což je jejich hlavní 

cíl, protože chtějí mít každého z nás očkovaného a kdyby se nic tragického mezitím 

nepřihodilo, kolik lidí by se asi nechalo očkovat? Ne mnoho. A to je důvod, proč mluví o 

druhé vlně této „epidemie.“ Ano, jakmile se bude blížit zima, druhá vlna se přihlásí. 

Dovedete si představit tu hysterii, která nastane, když bude obyčejná chřipka vydávána za 

COVID? 

A pak přijde další karanténa, protože tito manipulátoři zkoušejí navodit co nejvyšší hladinu 

strachu mezi lidmi, aby se všichni nechali očkovat. Ti, co přemýšlejí, by si mohli snadno 

spočítat, že jestliže máme 0.26% úmrtnosti a když od toho odečteme všecka ta lživě vyplněná 

úmrtní oznámení, že prakticky dostáváme nulu. Aby se na to nepřišlo, tak budou muset zvýšit 

hladinu strachu v lidech za každou cenu, aby docílili očkování nás všech. 

V Ickeho nové knize ‘Odpověď‘ (The Answer) popisuje, že v blízké budoucnosti dostaneme 

celou řadu šoků, vzpour, nepokojů a ohrožení, které zdánlivě nebudou mít s koronavirem nic 

společného. Jeden z těchto ‘šoků‘ bude taky nedostatek potravin. To bude další forma 

kontroly, která bude do nekonečna zveličována. A to všecko skončí pouze tehdy, když onen 

tajný kult dojde k názoru, že populace je nenavratitelně změněna natolik, že už se nikdy 

nemůže vrátit do starého normálu. 



 

Sice byl podvod s pandemií pro ně naprostý úspěch a oni tím docílili všecko co chtěli. Jenže 

oni chtějí stále víc a teď jdou po naší svobodě a volnosti, chtějí nás totálně zotročit a proto na 

nás budou uvalovat stále horší a horší požadavky a to tak dlouho, pokud budeme mlčky to 

všecko trpět a předávat tím naši vlastní moc jim. Řekneme si, „sice se nám to nelíbí, ale 

uděláme to.“ A pak přijdou s něčím jiným. 

Zničení psychické stránky člověka 

Ale sledujte, co nejvíc ze všeho napadli: cokoliv, co pomáhá psychické stránce člověka, aby 

se uvolnil a odpočinul si. Aby se třeba i vyzuřil, vykřičel, nebo si povykládal s druhými a tím 

si ulevil. Takže se všemi těmi zákazy a příkazy se zaměřili hlavně na bary, restaurace a na 

sporty. Teď sice dovolili barům a restauracím provoz, ale společenské distancování zamezuje 

tomu, aby to bylo to stejné, jako předtím. 

Anebo sporty! Fotbal je úžasný sport na uvolnění napětí a stresu a tak jednotlivá fotbalová 

mužstva pomalu mizí, přestávají existovat. Společenské distancování odradilo lidi od účasti 

na sportovních zápasech. A když k podzimu začne nová sezóna, jak dlouho budeme mít do 

začátku zimy, než přijdou chřipky a s nimi další karanténa, roušky a všecko to dohromady? 

Ne moc dlouho. Dovolí autority aby se několik tisíc lidí nahustilo do stadionu a sledovalo 

sportovní utkání? Těžko. 

A pak to všecko úplně zanikne a lidé nebudou mít žádný ventil pro vybití nadbytečné energie. 

To všecko je útok na naši psychickou stránku a sebevraždy pak budou na denním pořádku. Je 

to zjevný útok na lidskou psychiku. Jediná možnost jak to pochopit je dívat se na to celé 

z povzdálí a ptát se, kdo tím získává. Ať to vezmete ze kterékoliv strany, toto je čistá snaha o 

to, aby se většina lidí zbláznila. 

Hromadné mytí mozků 

Když budete dělat výzkum co se týče kontroly mysli a mytí mozků, pak zjistíte, že to všecko, 

co bylo prováděno v Americe pod hlavičkou MK-ULTRA a podobných programů, je dnes 

používáno proti celkové lidské populaci. Říká se tomu ovládání mysli pomocí trauma. 

Obvykle jsou k tomu využívány děti do 6 let, které jsou vystaveny děsivým situacím. 

Nejen že jsou již v tak ranném věku pohlavně zneužívány, vystavovány nelidským 

elektrickým šokům, ale ještě jsou dávány do situací, o kterých jejich mučitelé ví, že se jich 

nesmírně bojí. Tak na příklad, takové dítě je donuceno sledovat zabití zvířete, nebo vraždu 

člověka. To je pro ně natolik traumatické, že určitý mechanismus v jeho mysli zkouší tyto 

hrozivé zážitky zablokovat. Tím dojde k rozpolcení mysli, kde je drastický zážitek uzavřen, 

protože jinak by dítě nemohlo dále žít. 

Těmto uzavřeným střípkům vzpomínek na děsivé události se říká ‘alters2‘ a každý z nich je 

naprogramován s určitým úkolem. Některý ‘alter‘ může být vrah, jiný je určeni na prostituci, 

na politickou špionáž, mnozí mají fotografickou paměť. A každý ‘alter‘ má svoje kódové 

heslo, nebo barvu, symbol, nebo jiný signál, kterým je uveden k činnosti. 

Tyto vyvolávací kódy jsou uloženy do paměti v hypnoze. Když takto naprogramovaný člověk 

při plném vědomí uslyší nebo uvidí spouštěcí kód, jeho normální osobnost ustoupí do pozadí 

a hlavní místo zaujme ‘alter‘, pro něhož je kód určen. A tento se stane hlavní osobností 

člověka na tak dlouho, pokud nevykoná úkon, ke kterému byl naprogramován. Jedna 

z nejběžnějších funkcí těchto ‘alters‘ je za účelem sexu. 



 

Teprve až náhradní osobnost, neboli ‘alter‘ skončí svůj úkol, pak ustoupí opět do pozadí a 

uvolní místo původní osobnosti, která vůbec neví co se stalo, nikdy nezažila nic z toho, čím 

její ‘alter‘ prošel a tím pádem ani nemůže vypovídat, nebo svědčit. Pouze velmi zkušený 

psycholog nebo psychiatr by možná dokázal tyto informace získat, ale ani to není jisté, 

protože zároveň s programem mají v sobě tito lidé hypnoticky přidaný příkaz sebedestrukce, 

v případě odhalení. 

Zmíněný kód na vyvolání skryté osobnosti se nazývá v angličtině ‘trigger‘, neboli ‘spínač‘. 

Toto slovo se v poslední době velmi často vyskytuje v běžné řeči, když lidé mluví o tom, že 

byli ‘spuštěni‘ (triggered), nebo se vyskytuje spouštěcí varování (trigger warning). V češtině 

může být toto slovo nahrazeno slovem jiným, což mi není známo. Ovšem Icke podotýká, že 

všecko to, co dnes slyší z hlavních medií, používá výrazně mysl-ovlivňující terminologii. 

(Jen na okraj, vypracováním metody ovládání lidské mysli byl pověřen Dr. Mengele, když ho 

po válce Američané převezli s dalšími 1500 německými vědci a mnohdy i s válečnými 

zločinci do Spojených států, aby dále pokračovali ve svém nekalém výzkumu, v rámci akce 

nazvané operace ‘Paperclip‘ (přeloženo: kancelářská sponka). V Americe se Mengele 

jmenoval Dr. Green, ale používal i jiné pseudonymy. Jeho výzkum a postupné používání 

toho, na co přišel, zasáhlo životy tisíců, možná milionů lidí. Mnozí vůbec nemusí vědět, že 

jsou naprogramováni a že v sobě mají mnohdy zločinné ‘alters‘, protože vědomí o této 

činnosti je jim hypnoticky zablokováno. Pouze v případě, že by jejich programování utrpělo 

nějaké škody vlivem času a začaly jim do vědomí prosvítat některé drobné zážitky, pak 

nastoupí do funkce další skrytý ‘alter‘, kterého mají všichni z nich, a ten je přinutí spáchat 

sebevraždu. Tak zemřela pravděpodobně herečka Marilyn Monroe.) 

David Icke dále říká, že když je někdo traumatizován a octne se ve stavu trvalého napětí a 

strachu, takový člověk je neuvěřitelně sugestivní. Cokoliv je mu řečeno, vezme ihned za své 

a podřídí se bez nejmenšího odporu. Takže jak jsou dnes na celou populaci uplatňovány 

metody kontroly mysli skrze strach a pak je v určitý moment předložena potřebná sugesce, 

tím způsobem je možno změnit smýšlení celých davů zaráz. 

Když je někdo traumatizován strachem z viru, takový člověk snadno vezme za pravdu, co je 

mu v momentě nejvyššího rozčilení předloženo. Funguje to naprosto spolehlivě, dnes i lékaři, 

léčící rakovinu přiznávají, že jejich pacienti se víc bojí korony, než rakoviny. 

Zde se jedná o hypnotické zaklínadlo, které je uvalováno na celou lidskou populaci zaráz. 

Hypnotické útoky na podvědomí 

Kult super-boháčů neútočí ve skutečnosti na vědomí člověka, ale na jeho podvědomí. Naše 

vědomí, které je velmi kritické, by tento útok snadno odrazilo a proto je odstraněno z cesty. 

Možná nevěříte že je to možné, vás přece nikdo nehypnotizuje. V tomto nemáte pravdu, 

protože jste hypnotizováni denně, když zapnete televizi. Už sám kmitočet obrazovky uvádí 

diváky do mírného hypnotického stavu. Když se k tomu přičtou záměrně hypnotizující 

obrazy, doprovázející na příklad běžné zprávy, hypnóza je dokonalá a často dost hluboká. 

Až se budete příště dívat na televizi, podívejte se do zrcátka a zjistíte, že máte rozšířené 

zorničky. To je známka hypnotického stavu. V takovém stavu je kritické vědomí odsunuto 

bokem a podvědomí, které žádné ochranné schopnosti nemá, bere všecko, co je mu 

překládáno, za pravdivé. 



 

David Icke dále říká, že se občas vyskytují lidé, kteří říkají, že ‘se náhle probudili‘. Ano, 

probudili se z transu. Jestliže můžete těmto ‘spícím‘ předložit některé informace z jiného 

úhlu, než jaký znají, na jaký jsou zvyklí a oni tyto informace pochopí, pak u nich často dojde 

k ‘probuzení‘ a začnou svět chápat zcela jinak. Často začnou chápat správně. 

To, k čemu došlo v období tak zvané pandemie, byla zjevná ukázka ovládání lidských mozků 

ve velkém. Všichni se dobrovolně podřídili domácímu vězení, celé miliardy lidí uposlechly 

jako jeden člověk, protože někdo je zhypnotizoval a přikázal jim, aby se tak zachovali. Nikdo 

z těch uvězněných se neptal na důvody, nikdo nepátral, je-li to opodstatněné. Všichni, do 

posledního, jako vojáci v armádě. poslechli rozkaz. 

To je důvod, proč vojáci, kteří přejdou po delší době do civilu, se přizpůsobují normálnímu 

životu jen s obtížemi, protože jsou zvyklí poslouchat rozkazy. Někdo jim rozkazuje co mají 

dělat a oni to vykonávají. Ale když pak jsou na svých, tak se cítí ztraceni. Natolik si zvykli 

vykonávat rozkazy a o ničem nepřemýšlet, že najednou neví, jak fungovat, když jim to nikdo 

nepřikazuje. 

Tyranie, zvaná Marxismus, neboli komunismus nám zkouší vnutit, že všichni si musíme být 

rovni. To ale není možno docílit. Spíš je nutné, aby byla rovnost v příležitostech, v rámci 

možností a znalostí každého člověka. Tak na příklad, člověk v kolečkové židli nemůže hrát 

fotbal, ale může dělat mnohé jiné věci daleko lépe, než by to zvládl fotbalový hráč, nebo 

někdo jiný. 

Rovnost v příležitostech by znamenala odstranění rasových a jiných společenských zábran a 

lidé by byli bráni pouze podle toho, co znají a čeho jsou schopni. Jinými slovy, dejte lidem 

příležitost a uvidíte, jak se s ní vypořádají. A když jeden člověk tuto příležitost nepřijme a 

místo toho chce cestovat po Indii a někdo jiný se té příležitosti chopí, to neznamená, že ten 

druhý je privilegovaný. 

Takový systém by byl daleko spravedlivější, což ovšem neznamená, že všichni budou placeni 

stejně. Ale když vezmete lidem motivaci, což je přesně co Marxismus a komunismus dělají, 

pak je zničíte. 

Jich je málo, ale používají naše peníze na ovládání nás 

Tento tajný kult, který okradl celý svět, i když se skládá z malého počtu lidí, nás zkouší o 

všecky tyto spravedlivé způsoby života připravit. Protože čím větší výběr máme, tím víc jsme 

svobodní. A ten výběr je diktován financemi. Proto tento kult zkouší odebrat lidem svobodu 

tím, že je zkouší připravit o peníze. Vytvořili situaci, kdy půjčují peníze, které neexistují, což 

nazývají ‘kredit‘ a čítají za to úrok. Jako záruku berou náš skutečný majetek ve formě 

hotovosti, domů, podnikání, pozemků, nebo surovin. 

A když lidé nesplácejí jejich neskutečné peníze tak jak mají, pak jim vezmou jejich skutečný 

majetek, hmatatelný majetek, který byl často v rodině celé generace. Tímto způsobem se jim 

podařilo postupně okrást obrovské množství lidí po celém světě. A proto si dnes mohou 

mnohde diktovat a lidé nemají možnost výběru, nemají svobodu. 

Proč vůbec naše vlády dovolují privátním centrálním bankéřům aby tiskli peníze státu a tyto 

pak vládám ‘půjčovaly‘ za úrok, který je tím pádem nesplatitelný? Populace těchto zemí pak 

musí splácet ten úrok, který narůstá do nekonečna. Proč nevydávají vlády svoji vlastní měnu, 

která by byla bez úroků? Takové peníze by pak mohli bezúročně půjčovat svým občanům na 



 

podnikání a na cokoliv jiného a hodnoty národa by tím jen vzrůstaly. Proč je dovoleno 

soukromým bankám, vlastněným hrstkou boháčů, aby vydávaly neexistující peníze a pak 

mohly pomocí manipulací získávat skutečný majetek lidí a národa? 

Ti stejní lidé, kteří půjčují peníze diktují souběžně stav ekonomie, jestli budeme ekonomicky 

prosperovat nebo ne. Tímto způsobem mohou poskytnout velké množství půjček v době, 

když je ekonomie státu na vzestupu a pak způsobit krach, kdy pak lidé nemohou půjčky 

splácet a jejich osobní majetek připadne těmto bankám a jejím skrytým majitelům. 

Zrovna teď budeme vidět doslova záplavu takových převodů, kdy kvůli koronaviru a 

nesmyslné karanténě přijdou mnozí o všecko, co jim ještě zbylo. Samozřejmě, že ti, kteří 

tímto způsobem ovládají ekonomii jsou i za současnou pandemií – pandemie byla jejich 

původní plán na ochuzení lidí po celém světě, aby neměli zhola nic a tím pádem ztratili i 

poslední zbytky svobody. To je taky způsob, jak lidé jako Soros, získali obrovské majetky. 

Jak získáme zpátky svobodu? Tyto soukromé banky musí skončit. Potřebujeme takový 

systém, kde vláda sama vydává peníze a tyto jsou bezúročné, protože si je nemusí ‘půjčovat‘ 

od centrální banky. Kdo to kdy slyšel, aby nějaká soukromá instituce tiskla peníze státu 

jenom tak, jak se jim zachce? 

(Jen tak na okraj, dnes nemají Rothschildovu centrální banku, která tiskne peníze 

jednotlivých států pouze tyto země: Monako, Bolivie, Kuba, Irán, Severní Korea, Rusko, 

Syrie a některé malé, neznáme a obskurní země. Ještě donedávna k nim patřila Libye, ale pak 

se jim podařilo dostat Gaddafiho. Možná pochopíte, proč se tolik válčí v Syrii, brojí proti 

Iránu a proč jsou Rusko a Severní Korea demonizovány. Možná jsou k tomu zdánlivě i jiné 

důvody, ale toto může být ten hlavní. Pokud vás tento námět zajímá, přečtěte si záznamy 

z výslechu Christiana Rakovského, kde popisuje, co to všecko znamená a proč Hitlerovi 

nemohou odpustit hlavně to, že tyto znalosti využil3.) 

Ekonomická podstata všeho 

David Icke říká, že strhávání soch je nepodstatné. Je to jen odvádění pozornosti od hlavního 

problému a to je současný bankovní systém. 

„Jak to, že o tom nikdo nemluví?“ ptá se. Anglie, stejně jako Amerika má pouze dvě 

politické strany. Obě jsou podpláceny tímto kultem boháčů. V Americe se dokonce veřejně 

říká, že máme ‘nejlepší Kongres, jaký je možno za peníze koupit‘. 

Když Icke mluví s politiky a ptá se jak jsou peníze vytvářeny, žádný z nich mu není schopen 

dát odpověď. Buď to neví, nebo vědět nechtějí. A když mluví s ekonomy, tak dostává stejnou 

odezvu. Představte si, ekonomové nevědí, jak jsou peníze státu vytvářeny! Zdá se, že žádný 

z nich nepodezřívá, že peníze jsou vydávány soukromými bankami, ve formě neexistujících 

hodnot, zvaných ‘kredit‘. Kdyby kdokoliv z nás zkoušel vydávat své vlastní peníze, které 

neexistují, tak půjde do vězení. A těmto soukromým bankám to projde? Jak to? 

Takže jestli BLM a Antifa opravdu chtějí změnit světový systém, ať se zaměří na zrušení 

soukromých banek a tím pomohou celému světu k lepším zítřkům. To jsou ty pravé pijavice, 

které z nás vysávají životní mízu. 

Tak, jak byla karanténa a všecka ostatní opatření postupně rušena, vyplouvalo na povrch, že 

Japonsko a Švédsko, obojí bez karantény, na tom nebyly rozdílně od těch, co měli drsnou 



 

karanténu. Teď taky začneme pomalu objevovat ekonomické následky a to je, kde by bylo 

záhodno, aby BLM a Antifa přišli bojovat. To by měl být ten správný důvod pro jejich 

pohoršení. Protože ekonomické následky budou celosvětově příšerné. 

Je jasné, že zabití Floyda policistou byl špatný čin. Ale policista byl za to odsouzen, takže 

jakou další spravedlnost Antifa a BLM hledají? Kdyby odsouzen nebyl a okolkovalo by se 

kolem toho, pak bychom se nedivili, že se jim to nelíbí. Ale tento člověk byl odsouzen, takže 

co víc chtějí? A co všichni ti ostatní černoši, zabiti černými policisty? Kde je spravedlnost 

pro ně? Anebo je život, který zničil běloch jinak ceněn než život, který zničil černoch? 

Ovšem i zde zbývá vědět víc o tom, co se s Floydem doopravdy stalo. Tak jako byl 

koronavirus podvod, i toto může být podvod. To proto, že tento tajný kult nesedí kolem stolu 

a nečeká, až se věci stanou. Tento kult ty jednotlivé příhody na cestě k jejich cíli vytváří. A 

tak, jak protesty vznikly po celém světě, málem zaráz, tady je zjevné plánování. 

Problém – reakce – řešení 

To všecko je, jak říká David Icke, ‘problém, reakce a řešení‘. Tajná sekta vytvoří problém, je 

jedno, že je umělý, my na něj přesto zareagujeme tak, jak čekají, protože nás mají dobře 

prozkoumané. A pak nám předloží řešení, jejich vlastní řešení, které už mají připraveno a 

které bylo ten skutečný důvod pro vytvoření původního problému. 

I nás čekají problémy, říká Icke. Ale tyto problémy není dobré řešit. Protože jakmile je 

začneme řešit, přidají se další a tak to půjde do nekonečna. Zde je nutné pouze jedno a to je 

odstranit příčinu těchto problémů a pak se všecko vyřeší automaticky. Musíme odstranit 

příčinu, což je ona hrstka nesmírně bohatých lidí, kteří by se možná vešli do jedné místnosti. 

Nesmíme zapomínat, že důvodem pro jejich vznik a pro jejich moc je náš souhlas, naše 

přizpůsobení se, pomocí kterého jsme jim předali moc. Předali jsme moc autoritě, ať je to 

kdokoliv. Autorita má mnoho odstínů. Může to být vláda, nebo administrátoři, stráže, ale také 

vedení BLM, vedení Antify. Autorita je ta, která nám říká, čemu máme věřit, co máme dělat 

a předkládá nám následky toho, co nás čeká, když věřit nebudeme a když nebudeme dělat co 

je nám přikazováno. 

Ale když lidé odmítnou poslouchat, pak se to obrátí a autorita musí sloužit jim a ne aby oni 

sloužili autoritě. 

Strach ze smrti a spiritualita 

Lidé se musí jaksi probudit z hypnotického spánku. Dnes je většina z nás jako ty příslovečné 

ovce a to ani ovčáckého psa nepotřebujeme, ohlídáme se sami. Jeden donáší na druhého, 

jeden sekýruje druhého a následky takového úpadku jsou nedozírné. Ale to je způsob, jak 

tento temný kult postupuje, s použitím vědy, která nám dává pocit, že smrt je konec všeho a 

že není pokračování. Takto se stala smrt zdrojem obrovského množství strachu, což je ve 

skutečnosti strach z něčeho neznámého. 

Zbavit se strachu ze smrti, je součástí pochopení našich vlastních schopností a možností. 

Každý z nás je nekonečné vyjádření dokonalého vědomí, které právě prožívá málem 

nekonečné množství zážitků a zkušeností v lidském těle. Nemusíme se nikterak nechat 

zotročovat následky toho, co děláme, čemu se věnujeme, protože tyto následky jsou opět 

pouze dalšími zkušenostmi zde, na zemi. 



 

Když se plně spojíme se svým tělem a se svým hmotným ‘lidstvím‘, což s sebou nese 

všechno to omezení a strach, pak nemáme život lehký. Ale jako spirituální bytosti, což jsme, 

můžeme naprosto odložit strach i z následků našeho počínání, když věříme, že děláme tu 

správnou věc. A pak se ani to, čeho bychom se normálně tolik obávali, nestane. 

Strach ze smrti vzniká tím, že nechápeme, kdo doopravdy jsme, že jsme ty spirituální bytosti, 

které prožívají nové zkušenosti v lidském těle, ve kterémžto případě je smrt pouze opuštěním 

materiálního těla, ale v žádném případě to není náš konec. Je to pouze konec jedné zkušenosti 

a začátek druhé. 

Další manipulativní strach je strach z názorů druhých 

Kromě strachu ze smrti, ten další obrovský strach, který lidstvo trápí, je strach z toho, co si 

druzí lidé o nich pomyslí. Ale druzí lidé si vždycky něco myslí a často ani důvod nepotřebují. 

Pokud se příliš staráte o to, co si o vás lidé budou myslet, tak je to zbytečná starost. Mluvte 

pravdu a nebojte se ji vyslovit nahlas. A když lidé kolem vás tuto pravdu nebudou chápat, 

jděte jinam, najděte takové, kteří vás chápat budou. 

(David Icke sám by většinu jeho života lidmi zesměšňován, na ulici na něho ukazovali 

prstem, ťukali si na čelo, smáli se mu do očí a považovali ho za blázna. Ale pak, až se jeho 

slova začala naplňovat, pak obrátili a dnes si ho váží, předcházejí si ho, má veškerou úctu a 

lidé jsou vděčni, když s nimi promluví pár slov.) 

Není dobré se nikterak nechat zlými jazyky ovládat. Mnoho schopných bylo tímto způsobem 

donuceno mlčet, což bylo často způsobeno lidmi z jejich vlastního okolí, kteří zkoušeli 

druhým diktovat co si mají myslet a dělat a co ne. Mnoho užitečných názorů nám takto uniká, 

protože ti, kteří s nimi přišli se je bojí vyslovit kvůli následkům, které by to mohlo mít. 

Takový přístup vede k situaci, kdy nám je z ničeho nic předložen nesmysl, že 2+2=5. 

Samozřejmě, nikdo na něco takového zpočátku nepřistoupí, vždyť je to hloupost. Ale veřejně 

to nikdo nebude chtít říct, obzvláště když televize a media to budou propagovat a vydávat za 

správné. Každý se bude bát následků a tak budeme všichni mlčet. Později pochopíme, že to 

byla chyba, ale abychom se sami před sebou neponížili tím, že jsme až doposud věřili na 

takovou hloupost, budeme radši mlčet dále a přesvědčovat se, že je to tak správné. 

Tím dojde k psychologickému posuvu, který změní lidskou psychiku a lidské chápání. 

Toto se děje všude kolem nás, dnes a denně, jenže v trochu jiném slova smyslu. Máte tady 

změnu klima, CO2 nesmysl, ozonovou díru a mnoho dalšího idiotství. A to je způsob, jak 

tento kult dohání lidskou společnost k hromadnému šílenství. 

Takže proč bychom se starali o následky? Lidé umírají po celém světě, lidé hladoví, lidé trpí 

neuvěřitelnými nemocemi, děti jsou zneužívány a my se staráme o to, co o nás někdo napíše 

na Facebook? Anebo co řekne místní klepna? 

My všichni máme možnost výběru, jak na tyto útoky reagovat. Můžeme dovolit, aby nám 

psychicky ubližovaly, ale také to dovolit nemusíme. 

Jako příklad, v Anglii vystupoval před časem jeden velmi populární komik, jménem Larry 

Grayson. Na závěr jednoho z jeho představení vytvořil následující scénu: na jeviště 

napochodovali herci, oblečení jako námořníci. Postavili se do řady a na jejich ramena si 



 

stoupli další. Takto postupně vytvořili jakousi pyramidu. A pak přišel tento komik, oblečený 

jako Britannia (zosobnění Británie ve formě ženské bojovnice, viz obrázek) a oni ho společně 

vytáhli až na vršek pyramidy. A pak se stalo, že jeden námořník, až úplně dole, v té 

nejspodnější řadě na kraji, musel kýchnout. Samozřejmě, celá pyramida se zhroutila a Larry 

sám skončil v hledišti, ve druhé řadě. 

Naši manipulátoři si představují uspořádání světa 

také jako pyramidu. Oni sami sedí na vrcholku, mají 

všecky informace, všecky páky a pomocí těch vrstev 

pod nimi ovládají celý svět. Ale co když někdo úplně 

dole, v té nejspodnější řadě kýchne? 

Každý z nás je nekonečné vědomí a má nekonečné 

možnosti. Vždycky, z každé situace je možno najít 

cestu. A každý tmavý mrak je stříbrně olemován. 

Pouze strach svazuje lidem ruce a nutí je nic nedělat. 

Ovšem každý z nás má tu stejnou možnost si 

z následků a z lidských pomluv nic nedělat. 

Když na vás štěká pes, možná že vám neuvěřitelně 

sprostě nadává. Ale vy na to nereagujete jen proto, že 

mu nerozumíte. 

 

 

1 https://www.youtube.com/watch?v=strOk3z7W9I 
2 Toto slovo je od ‘altered states‘, neboli ‘změněné stavy‘, ale možná také ‘alternatives‘. ‘Alter‘ je jeden, ‘alters‘ 

jsou dva a více. 
3 http://www.narodnisjednoceni.cz/knihovna/Rakovskeho_protokoly.pdf 

 

 
Britannia, by Mageslayer99 - Own work, CC BY 3.0, 

https://commons.wikimedia.org/w/index.php?curid=4280395 
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PŘEKVAPENÍ: GEORGE FLOYD ZEMŘEL PŘED TŘEMI ROKY 

21. června 2020 

Timothy D. Japhet, právník z Texasu1 dal na Facebook zprávu: “Už nehodlám dále mlčet. 

Byl jsem jeho právník. Ti hlupáci ani nedovedou vybrat jemu podobnou mrtvolu.” A 

popsal, jak znal George Floyda velmi dobře ještě před jeho smrtí. Facebook jeho informaci 

ihned stáhla. Přesto si někteří text okopírovali a zde je ve zkrácené formě: 

“Když jsem viděl toho černocha, jak ho policie vede k autu,” říká právník, “tak 

jsem ho hned poznal, to byl Johnny Bailey, se kterým jsem hrával před 30 lety 

na universitě fotbal. Ten nás vždycky přebil, hned několik dohromady, jako nic. 

„A pak říkali, že to je George Floyd. To není vůbec pravda. Floyda znám, byl 

jsem jeho soudem určený poručník těsně předtím, než zemřel přímo tady ve 

městě, je to 3 roky. Mluvili jsme spolu i o těch fotbalových zápasech a jak nás 

Johnny Bailey pokaždé přebil. 

„A pak zemřel, ale zemřel tady, v Texasu a ne v Minneapolis. Byl pohřben 

v hrobě pro chudé. Floydova sestra se ozvala a řekla, že přiletí z Minnesoty, 

aby ho pohřbila, ale doopravdy se nikdy neukázala.“ 

Divadelní představení pro důvěřivé? 

Takže ti, kteří podezřívali2 divadelní představení namísto usmrcení jednoho nadrogovaného 

člověka tím, že mu policista klečel na krku, měli pravdu. Mezitím se vyskytly další 

nesrovnalosti mezi fotografiemi a videem celé scény, kdy policista klečí černochovi na krku u 

auta. Na jednom záběru vede přes celou šířku silnice bílá čára, na druhém obrázku tato čára 

chybí. Jednotliví zúčastnění se taky nezdají být ti stejní, viz obrázky níže. 

 

Všimněte si, jak má Chauvin na levé fotografii ucho v jiné výši než na fotografii pravé a ještě 

navíc má každé to ucho jiný tvar. I zadní část hlavy je jiná a krk také. Stejně tak policista Tou 

Thao má jiná ústa, oči a obočí nalevo než napravo. Je to prostě jiný člověk. 

Je zde ještě mnoho3 dalších nesrovnalostí, jako třeba to, že pitva ukázala, že mrtvola, kterou 

vydávali za George Floyda měla v sobě 3x tak velké množství Fentanylu, než co je smrtelná 

dávka. Fentanyl je nebezpečný opiát, asi 50x silnější než heroin. Účinkuje velmi rychle a 

váže se na místa v mozku, která přijímají dopamin, která rovněž ovládají dýchání. Ti, co 

tomuto jedu podlehnou se vlastně zadusí. To, že by Floyd s tak vysokou dávkou opiátu byl 

ještě schopen chůze a mohl mluvit není pravděpodobné. 



Takto nadrogovaní lidé se rovněž vyznačují nadlidskou sílou, což je důvod, že pro jejich 

zadržení je používáno kleknutí na krk, které ale nijak neomezuje dýchání. Někteří si mohou 

myslet, že takto je lidem ubližováno, ale to není pravda. Však i pitva potvrdila, že Floyd na 

sobě neměl žádná zranění. 

Jiní fantasté se vynořili s názorem, že určitý stupeň v zednářské hierarchii obsahuje rituál, 

kde je nutno pokleknout. Tento rituál je v zednářské oficiální literatuře popsán jako že 

všichni zúčastnění pokleknou na koleno před tělem jejich padlého Mistra, který potom vstane 

z mrtvých. Znamená snad tato symbolika že i Floyd zázračně ‘vstal z mrtvých‘? Jinak řečeno, 

že byla použita již starší mrtvola? 

Je jasné, že jaksi příliš mnoho lidí pokleká všude kolem, někteří dokonce odprošují černochy 

za něco, co neudělali, takže je to všecko značně přehnané, zkreslené a bizarní. 

Dokonce i členové demokratické strany v americkém Kongresu poklekli a nechali se přitom 

vyfotografovat. Zajímavé na celé scéně byly jejich šály. Ty barevné šály jsou totiž vyrobeny 

z látky, zvané Kente, což je součástí africké kultury ve státě Ghana. Takže se vlastně jaksi 

podivně černochům podbízeli. Někteří černoši byli tím patolízalstvím právem pohoršeni. 

Snad opravdu psy-ops? 

Zajímavé vysvětlení celé záhady kolem Floyda a jeho smrti poskytuje stránka ‘Piece of 

Mind‘4. Považují to, co se stalo za psyops, neboli nahrané divadlo s krizovými herci. Taková 

produkce by byla velice jednoduchá a nevyžadovala by ani moc lidí, jak popsáno níže. 

Floyd-herec předstírá, že je na drogách přesně ten den, kdy druhý účastník celé tragikomedie, 

herec Derek Chauvin má službu. Chauvin se dostaví, dovede ho k policejnímu autu, kde mu 

klekne na krk. Nikdo z nich nevolá sanitku a přesto jedna přijede a to přesně 3 minuty poté, 

co Floyd přestal mluvit, což je 12-13 minut od chvíle, kdy mu policista klekl na krk. 

Domnělá záchranná služba v neprůstřelných vestách naloží údajně mrtvého Floyda celkem 

drsně do policejního auta, ne do sanitky, jak by bylo správné. Vůbec se nepřesvědčí, jestli je 

skutečně mrtev a ani mu nezkusí dát kyslík, který jak záchranáři, tak i policie vozí všude 

s sebou. Naopak, v rychlosti ho naloží a v momentě jsou pryč. To jsou samozřejmě další 

krizoví herci. 

V policejním autě Floyd zázračně ožije a do nemocnice je pak dopravena skutečná mrtvola, 

kterou už měli připravenu, snad někde bokem, v opravdové sanitce. Tato je pak podrobena 

pitvě a později pohřbena. 

Kde toho mrtvého vzali? Podle autora článku skladuje americká tajná služba na ledu větší 

množství mrtvých lidí pro různé příležitosti. Jsou to hlavně bezdomovci, po kterých nikdo 

nepátrá. Taková mrtvola se může vždycky hodit při všelijakých psyop akcích, vytvořených na 

obelstění naivního a nic nepodezřívajícího publika. 

Mrtvolu, kterou vydávali za Floyda jednoduše rozmrazili a předehřáli, takže při pitvě neměli 

lékaři žádnou možnost zjistit, jestli je to mrtvola současná, či několik let stará. Dokonce to 

mohl být i skutečný George Floyd, který podle právníka Japheta zemřel před 3 roky. 

Fentanyl, který měl mrtvý člověk v krvi ho spolehlivě zabil a bylo možná čítáno s tím, že na 

to lékaři při pitvě přijdou. To mělo osvobodit herce-Chauvina od viny. Jenomže je možné, že 



nikdo z nich netušil, že to divadelní představení bude využito na vyvolání ozbrojených 

nepokojů po celém kontinentě. 

Jak to pro Chauvina dopadne, není jisté. Podle mého názoru spáchá brzy ve vězení 

sebevraždu a příště ho uvidíme na nějakém jiném divadelním představení, pořádaném 

globalisty-ilumináty ne pro naše pobavení, ale pro naše znepokojení. 

Přesto, že to celé byl podvod, protesty pokračují 

Přesto přese všecko, protesty BLM a Antify stále pokračují. Postupem času obsadili střed 

města Seattle, pak přesídlili do Portlandu a všude ničí, plundrují a vraždí. Zprávy, které z jimi 

obsazených částí měst proniknou ven jsou velmi špatné. 

‘Black Lives Matter‘, neboli BLM členové zanechávají 

člověka v údivu. Nejen že hodně z nich jsou bílí a skrývají 

své skutečné zájmy a cíle za údajnými rasovými problémy 

černochů. Ale ještě mají tolik drzosti, že viní za všecko 

‘bílou nadřazenost‘, ‘západní kapitalismus‘ a podobné 

nesmysly. Chtějí aby bílí před nimi klečeli a odprošovali za 

něco, co neudělali. Chtějí odškodné za otroctví, kterým 

nikdy neprošli. Chtějí odstranit sochy, protože oni, nekulturní barbaři vůbec nechápou jejich 

význam a hodnotu. Prostě – chtějí toho moc a přitom nemají vůbec na nic nárok. 

Co se týče rasové otázky, tam BLM selhali po celé čáře. Když střílí po lidech, zastřelí jak 

černocha, tak bělocha, naprosto rovnoprávně. Aspoň 16 dětí již během svého řádění 

v Americe zavraždili a přitom žádné z nich se protirasisticky neprojevovalo a ani neměly 

zájem jim sabotovat jejich vlastizrádnou a ničivou činnost. A většina těch dětí byli černoušci. 

Když přijde na kriminalitu, černoši, kteří tvoří pouhých 13% populace, mají na svědomí více 

než 50% všech vražed a neuvěřitelné množství jiných zločinů. Přesto, převážná většina 

bezbranných lidí zastřelených policií jsou bílí. Když jsou členové BLM na tyto a podobné 

nepoměry tázáni, pak mlčí a diskuze vázne. 

Největší problém černochů v Americe jsou rodiny bez otců. Obzvláště chlapci, kteří vyrůstají 

bez otců mají 3x větší možnost skončit ve vězení než chlapci, kteří vyrůstali v normální 

rodině, kde je jak matka, tak i otec. To BLM rovněž nezajímá. Ba naopak, mají v úmyslu 

rozbít Západem předepisovanou těsnou rodinnou sestavu. Takže to způsobí ještě více 

černochů do vězení, ještě víc lidského utrpení. Je to jako přilévat benzin do ohně. 

BLM na to odpovídá, že všecky černé životy nejsou stejně cenné! Aha, takže rasismus na 

rasismus, i mezi jejich vlastními. Obstojí před nimi vůbec někdo? 

„Všichni, kdo nepodlízají BLM musí být zničeni,“ hlásají do světa, což je další ukázka jejich 

inteligenčního stupně. A dále volají: „ti, kteří nejsou náležitě uvědomělí, musí být zničeni.“ 

Jinými slovy, jakmile s nimi v čemkoliv nesouhlasíme, musíme být zničeni. Podle nich, 

jestliže je černoch zastřelen bílým policistou, je jedno co k tomu vedlo, pak celé město musí 

být zničeno. To, že město jako takové za to nemůže jim asi uniklo. 

Finanční záležitosti BLM jsou velice zajímavé 

A teď si představte5, 25% z toho, co BLM obdrží od štědrých dárců, jde proti platům jejich 

zaměstnanců! Jaképak asi zaměstnance mají? Jaképak kanceláře? Je snad někde jejich 

 
Zdroj: Wikipedia 



korporační vedení? Anebo mezi zaměstnance čítají ty, co jim píšou jejich amatérské plakáty? 

Nebo jsou to ty stovky s nimi protestujících oslů, kteří se propůjčují něčemu, o čemž nemají 

ponětí a za co se mohou za pár let, až dostanou rozum (pokud ho kdy dostanou) stydět? 

Dalších 46% příjmů BLM jsou výdaje na konzultační, neboli poradní poplatky. Kdo jim tak 

asi může radit a co? Existuje snad kancelář, která by se specializovala na rady jak zapálit 

budovu? Anebo speciální poradenská služba v oboru útoků na nevinné obyvatele? Těžko! Ale 

konzultant může být kdekdo. Může to být otec, tetička, sousedčino dítě, nebo přítel. 

Takže tyto peníze jdou jim a jejich rodinným příslušníkům přímo do kapes, v nejlepším 

případě nějakým kamarádům, přátelům a známým. Ten zbytek, ubohých 29% je použit na 

výdaje, spojené s jejich ničivou činností. Z toho si zakoupí slušivé uniformy, policejní 

výbavu na utiskování bezbranných okolostojících, možná nějaké výbušniny, ale ne moc, 

protože dobromyslní dárci se o takové podrobnosti postarají a přijde to jako prémie. 

Jak by asi vypadal stát, kde by si BLM prosadili své? Byl by to svět bez zákonů a občanských 

práv, bez policejní ochrany a soudní podpory. Asi by to byl svět, kde bychom se báli vyjít na 

ulici, ženy, muži i děti, všichni stejně, abychom nebyli náhodou zasaženi zbloudilou kulkou, 

anebo nebyli znásilněni polonahým banditou s mohutným tetováním. 

Okultní původ BLM a Antify 

Larry Gaiters6, biskup církve ‘Celosvětové duchovní služby pro vysvobození v posledních 

dnech‘ (End Time Age Deliverance Ministries Worldwide) v Torontu, v Kanadě říká, že 

luciferiánští globalisté, kteří celé spiknutí proti bílé rase vedou, nemají nejmenší zájem na 

černých lidech, na jejich životech a na jejich budoucnosti. Ale stejným dílem nemají zájem 

ani na životech bělochů a na životech kohokoliv jiného, než svých vlastních. Pouze nestydatě 

využívají ty, kteří se využívat nechají, k provedení svých současných záměrů. 

Biskup Gaiters je odhodlán zničit BLM, zničit Antifu a s nimi i media a globalisty. „Co 

znamená slovo ‚media?‘“ ptá se. „To je od hebrejského slova ‚medium‘ jako je medium 

při seancích, takže CNN, CBS, NBC a všechna ostatní media jsou obsazena 

čarodějnicemi a čaroději.“ 

Ač sám černoch, nepovažuje problém 

černochů v Americe za rasovou 

záležitost. Ten problém prý je 

nedostatek otců, nedostatek 

skutečných rodin a rodinného života. 

Tři zakladatelky BLM jsou Opal 

Tometi, Alicia Garza a Patrisse 

Cullors (na obrázku). Všecky tři jsou 

podle něho čarodějnice. Opal a Alicia 

jsou členky tajné společnosti Omega-

Phi-Beta a Patrisse, která se narodila 

v Nigerii, je členka Alfa-Kappa-Alfa. 

Toto všecko jsou obdoby tajných spolků jako je Skull & Bones, jenže výhradně pro černochy. 

Všecky tři jsou vysoké kněžky Aleistera Crowleyho, který byl satanista, černokněžník, 

zvrhlík a vrah. Antifa je militaristická část BLM a BLM je propagační část Antify. 

 
Opal Tometi, Patrisse Cullors, Alicia Garza 

Záběr z videa: 

https://www.youtube.com/watch?v=mI7eHX9u4Q0 



Proč vůbec ‘Black Lives Matter‘? Co znamená slovo ‘matter‘? Má v tomto seskupení mínění 

významové (matter=jsou důležité), anebo to má mínění chemické složeniny (matter=hmota)? 

Jelikož životy černochů pro globalisty neznamenají vůbec nic, pak to slovo ‘matter‘ bude 

znamenat hmotu. A BLM je opravdu nastavena podle afrického čarodějnictví, které je 

kombinací voodoo, hoodoo a taboo a nazývá se Ifa. Snad proto i ‘AntIFA.‘ 

Tento druh čarodějnictví se zabývá manipulací černé hmoty, což je základem toho, čemu my 

říkáme ‘strukturální iluminace.‘ Existuje mnoho spolků pro černé čarodějnice. Ten 

nejdůležitější se nazývá ‘Čarodějky z Baltimore ‘ (The Witches of Baltimore). Jeho členky o 

sobě říkají, že jsou branou pro posedlost démony a praktikují teorii chaosu. Tento 

čarodějnický spolek patří k nejvyšším svého druhu jak v Americe, tak i v Kanadě. 

Otcem BLM je Soros. Toto hnutí bylo založeno aby zabraňovalo policii v jejich práci, 

způsobilo výbuch kriminality, na rozšíření potratů a zabíjení lidí. Ve skutečnosti BLM 

černochy nepodporuje, ale zabíjí je. Je to jejich způsob přinášení lidských obětí. 

Ti černí, kteří v Minneapolis protestují, neví kdo jsou; sice vědí co jsou, ale nevědí kdo jsou. 

Proto si dávají divná jména, aby aspoň tím vynikali, ale ve skutečnosti je globalisté berou za 

zvířata a zacházejí s nimi jako s kusem neživého majetku, jako s nějakou hmotnou věcí, jen 

proto, že pro ně nemají cenu. 

Černoši říkají ‘my chceme reparace‘, 

jinými slovy chtějí být opraveni. Chtějí 

být placeni za otroctví, které nikdy 

nezažili. A to, jak členové americké 

demokratické strany klečeli 

s africkými šálami z Kente látky (viz 

obrázek), což je královský symbol 

otroctví, to byl taky rituál. 

Ta látka je z Ghany, kde ji používala 

dynastie Ašanti, což byli ti, kteří 

prodávali černochy, své vlastní lidi, do 

otroctví. Demokrati jsou zrádci, jsou to obchodníci s otroky. A ten rituál říkal černochům „vy 

jste se sami prodali do otroctví, (neboli: jste naši otroci), takže my vás vlastníme coby 

politické hnutí, my vlastníme vaše volební hlasy.“ Ta látka, to je symbolika rituálu krve, 

rasového rituálu, je to odkaz satanských činů jejich otců. 

Další částí satanského pozadí BLM může být zcela dobře stará indická organizace 

profesionálních zlodějů a vrahů zvaná Thugs, nebo taky Thugees. Byla to banda zločinců, 

která vznikla v Indii někdy kolem r. 1300 a z nichž někteří její členové se rozšířili i do 

Anglie. Údajně tuto sektu Angličané zničili začátkem 1900. Thugs čekávali u cest na 

obchodní karavany, ke kterým se přidali, spřátelili se s cestujícími, načež je zaškrtili, okradli 

a jejich těla zahrabali. 

Zakladatelem této zločinné bandy byl jistý Behram, což je přeložitelné do Hindštiny a do 

Sanskritu jako ‘černý‘ (Black). Další se jmenoval Lavith, což podle Sanskritu znamená 

‘životy‘ (Lives). A ten třetí byl Moorti, podle Sanskritu ‘hmota‘ (Matter). Takže tady máme 

opět: Black Lives Matter.“ 

 
Záběr z videa: 

https://www.youtube.com/watch?v=uWWcVGxIGoA 



Kdo jsou Antifa? 

Media běžně představují Antifu7 jako různé skupiny bojovníků proti fašismu a racismu. 

Nakonec, jsou vesměs maskovaní, takže je možné vydávat je za cokoliv. Ale to je nesprávné. 

Převážná většina členů Antify, jsou totiž běloši. Jsou to běloši z bohatých rodin, většinou 

mladí lidé, vzděláváni na nejlepších univerzitách a chytří natolik, aby v jejich proslovech a 

prohlášeních vyzdvihovali onu malou skupinku ne-bílých v jejich středu. Neustále zdůrazňují 

požadavky a potřeby těchto ne-bělochů, čímž se prakticky za ně skrývají. 

Sociolog Stanislav Vysotsky 

napsal v izraelských 

novinách ‘Haaretz‘, že 

Antifa se sestává z celé škály 

barev, kteří všichni, utlačení, 

zoufale bojují za jejich 

práva. Jenže to, jak se 

skutečně členové Antify 

chovají s tímto popisem 

nesouhlasí. 

Jejich cíle jsou zjevně zcela 

rozdílné od cílů běžných bílých Američanů, kteří by nezkoušeli v žádném případě zničit svoji 

zemi a systém, který to všecko udržuje v chodu. Zato Antifa se věnuje přesně tomu a zkouší – 

jak by se řeklo – řezat větev, na které sedí. Je jasné, že přese všecky diplomy, tituly, 

vysokoškolské vzdělání, rodinné bohatství a společenské postavení ve své omezenosti 

nechápou, čemu tím slouží. 

Přes zdánlivý nedostatek centralizovaného vedení, je Antifa velmi dobře vycvičena, 

organizována a používá vysoce efektivní, zakódovanou komunikační síť. Jejím cílem, jak 

v Evropě, tak i v Americe, je svrhnout současný vládní systém, ať je to cokoliv a nastolit 

komunismus. Protože je to v podstatě organizace teroristická, která neváhá využít extrémní 

násilí spolu se zničením všeho, co jí stojí v cestě, jejími hlavními protivníky jsou policie a 

jakýkoliv pořádek. 

Původ Antify 

Původ Antify sahá o sto let zpátky, do minulosti8, do tehdejšího Sovětského svazu, kde v r. 

1921-22 vyvinula Komunistická internacionála taktiku na ‘spojení davů pracujících skrze 

agitaci a organizaci‘, což mělo fungovat na mezinárodní úrovni, ve všech zemích světa a bylo 

to zaměřeno proti kapitalismu a fašismu. Tyto dva výrazy byly často zaměňovány, zřejmě 

měly pro sovětské komunisty stejný význam. 

Brzy na to vznikla skupina tohoto druhu v Italii, nazvaná ‘Arditi del Popolo‘ (Lidové 

ozbrojené síly) a v Německu založila tamnější Komunistická strana paramilitární organizaci 

‘Roter Frontkämpferbund‘ (Spolek předních rudých bojovníků). Ve Slovinsku to bylo 

fašistické hnutí ‘TIGR‘, ve Španělsku ‘Milicias Antifascistas Obreras y Campesinas‘ 

(Protifašistická milice dělníků a rolníků). 

Antifa bojůvky9 mají většinou kolem 20 členů, kteří jsou pod přímou kontrolou svého 

velitele. K nim patří jezdci na kolech, kteří fungují jako špehové, projíždí okolí a informují o 

  
Symbol Antify – červenočerná barva značí anarchismus 

Zdroj: Wikipedia 



situaci. Velitel má k dispozici DX SDR jednotku, což je širokopásmový přijímač/vysílačka, 

používající nejnovější digitální radiovou technologii. Toto zařízení je poměrně malé a často 

bývá připojeno přímo k mobilu. Pokud dojde k zatčení, první, co tento člověk udělá je, že se 

zbaví vysílačky a pak zničí mobil. Velitele je možno poznat podle toho, že všichni jezdci na 

kolech se k němu postupně sjíždějí a podávají mu hlášení. 

Každé čtyři takové jednotky spadají pod ‘kapitána‘, který jim udílí příkazy. Kapitán se volně 

pohybuje mezi protestujícím a ničícím davem a opět, je ho možno poznat podle časného 

styku s jezdci na kolech a také podle určitých venkovních znaků, což je hlavně video kamera 

určitého typu a tvaru. Když svolává své podřízené, pak drží kameru vysoko nad okolním 

davem a signalizuje bleskem. Mikrofon na DX SDR vysílačku má kapitán většinou na krku a 

takto udílí nepozorovaně rozkazy jednotlivým velitelům. 

Existují i ‘plukovníci‘ a ty je možno poznat podle toho, že jejich podřízení jim klestí cestu 

davem a opět, neustálý příliv cyklistů na kolech, jim předává zprávy. Tento druh velitele má 

vždy na hlavě helmu, často vybavenou anténou. Tyto helmy jsou opět součástí zakódovaného 

DX SDR vysílacího systému, který je během útoku čile využíván. 

Pomocí video nahrávek byl zjištěn ještě další element, který se zúčastňuje současných 

loupeživých a ničivých útoků, vydávaných mediemi za mírumilovné protestní demonstrace. 

Nikdo neví, kdo tento ‘neznámý‘ je. Pohybuje se mezi rabujícím a ničícím davem a může mít 

pod svým velením značné množství podřízených. Jeho činnost se opět zdá velmi dobře 

zorganizována. 

Nezaměřuje na popuzování davu, ani se nezúčastňuje loupeží a ničení. Soustředí se na 

jednotlivé členy Antify, které označuje neviditelnými čarami jak na oblečení, tak i na těle, 

které jsou pozorovatelné pouze s použitím UV světla. Také jim připevňuje UV-odrážející 

samolepivá kolečka na oblečení. Není známo kdo tento člověk je, nebo tito lidé jsou, když je 

jich víc, a co sledují. Je rovněž možné, že k Antifě nepatří a označují její členy pro někoho, 

kdo to celé sleduje buď z dálky, anebo pomocí video nahrávek. 

Bývalý člen Antify říká10, že je to organizace, skládající se z několika jiných levicových 

skupin, které předstírají, že bojují proti fašismu a kapitalismu. Ve skutečnosti jsou ochotni 

bojovat proti každému, kdo nesdílí jejich levicové názory na socialismus a komunismus. 

Podle pozorování a podle výpovědí bývalých členů tohoto bojovného spolku, členství Antify 

tvoří hlavně ženy, lidé tmavších rasových skupin, LGBTQ (lesby, homosexuálové, dvoj-

sexuálové, transvestitové. Q je ‘queer‘, neboli divný/á) skupin a jim podobní. Nejedná se ale 

o běžné lidi z ulice. Velké procento jsou studenti z universit, nebo profesoři od tamtéž, 

umělci, spisovatelé a jiní vzdělanci. Často mají vlastní agendu, kvůli které se nechali 

naverbovat, což bývá důvodem pro jejich odpor k organizovanému pořádku. 

 

 

1 https://www.reddit.com/r/conspiracy/comments/gvq1rz/timothy_d_japhet_attorney_at_law_i_was_george/ 
2 https://www.ibtimes.sg/george-floyd-hoax-trending-conspiracy-theories-claim-his-death-staged-using-crisis-

actors-46658 
3 https://www.unz.com/article/or-did-george-floyd-die-of-a-drug-overdose/ 
4 https://pieceofmindful.com/2020/06/03/george-floyd-who-came-in-from-the-cold/ 

 



 
5 https://www.youtube.com/watch?v=61do-MF8aw0&feature=youtu.be 
6 https://banned.video/watch?id=5efe5cef672706002f3d2696 
7 https://thefederalist.com/2019/07/01/antifa-is-mostly-privileged-white-dudes/ 
8 https://www.zerohedge.com/political/brief-history-antifa-part-i 
9 https://www.americanpartisan.org/2020/06/from-a-reader-a-look-at-antifas-field-organization/ 
10 https://saraacarter.com/fmr-antifa-member-a-lot-of-the-groups-mainstream-supporters-are-democratic-left/ 
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ŘÁDĚNÍ ANARCHISTICKÝCH SLOŽEK BYLO PLÁNOVÁNO 

25. června 2020 

 

Že všecky tyto1 zločinné protestní demonstrace, ne příliš vzdálené od útočných nájezdů 

cizích vojsk, byly dlouho předem plánovány a jsou tajně řízeny z nějakého centra (nebo 

center), to není možno popřít. Jak jinak by mohly přetrvávat tak dlouho. Za den-dva, by se 

všichni ti nerozumní bláznové unavili, dali by si pár piv a bylo by po demonstraci. Jenže 

jejich řádění stále pokračuje, což svědčí o něčem mnohem horším a velice zákeřném. 

Je zde zjevná snaha podchytit co nejvíc mladých lidí a podchytit je co nejmladší, aby se stali 

členy těchto militaristických skupin. Již ve školách jsou děti verbovány, poté jsou vedeny 

v militaristickém stylu a popuzovány proti všemu současnému. Z nějakého důvodu se náborčí 

rádi soustředí na bílé děti z bohatších rodin. 

Jedna ze skupin pro mladé se jmenuje ‘Sunrise Movement‘. Věk jejich členů se pohybuje 

mezi 10 a 18 lety a jejich rodiče si určitě si myslí, že Sunrise je nevinná, studentská 

organizace, což není pravda. Děti jsou učeny vojenským taktikám, které zahrnují 

podněcování demonstrací a útoků, způsoby provokace, jak zapalovat budovy, jak zastavit 

provoz na dálnici, jak doslova zaplavit policejní stanici a udělat ji nefunkční. 

Budou z nich2 tímto způsobem vytvořeny stejné povahy, jako jsou ti, kteří pořádají současné 

ničivé protesty, spojené s rabováním obchodů a zapalováním budov. To nejhorší na tom všem 

je, že jejich zločinná a ničivá činnost je schvalována často na těch nejvyšších místech. Velké, 

nadnárodní firmy a také někteří významní politikové, většina členů Demokratické strany – ti 

všichni nejen že schvalují jejich počínaní, ale ještě je podporují! 

Nikdo z nich nechápe, že je snadnější zapálit les, než ho uhasit. A postupně, kdyby se 

organizátorům tyto zákeřné akce vymkly z rukou, oni sami by mohli být první oběti 

rozzuřeného davu. Jak se říká, kdo čím zachází, tím taky schází. 

Útok a protiútok 

Zdá se to prospěšné, že president Trump zatím nepodnikl žádné radikální kroky proti situaci 

v Seattlu, protože tyto by určitě vedly ke krveprolití. Těch šest městských bloků, které BLM a 

Antifa zabrali a okupovali, je údajně vyzbrojeno málem jako armáda. Na druhé straně je zde 

ale další nebezpečí, které představuje organizace ‘Bikers for Trump‘. 

Bikers jsou vesměs starší bílí lidé, převážně bojového vzhledu, často s dlouhými vlajícími 

vlasy a plnovousem, mnozí pupkatí, kteří jezdí na motorkách, společně s celým mrakem jim 

podobných. Když přijedou do města, policie má okamžitě pohotovost. Tito Bikers se 

rozhodli, že 4. července, což je významný americký svátek, převezmou CHAZ a vyženou 

odtud vzbouřeneckou chásku BLM a Antify. 

Pokud by se tak opravdu stalo, tak z toho může být taková řež, jakou jsme ještě nezažili. 

Jakmile se zbytek Ameriky doví skrze televizi co se děje v Seattle, určitě se velmi rychle 

najdou další ‘bikers‘, nebo další rozhořčení černoši a jiné menšiny a i bílí dobrovolníci a 

společně si pospíší buď do Seattle, anebo rozpoutat něco podobného u nich doma. 

Situace v Americe3 je už tak dost nahnutá a policisté hromadně dávají výpověď. Asi nechtějí 

mít nic do činění s tou zločinnou cháskou, anebo nesouhlasí s řešením současné situace. A 



protože zločinná část lidské společnosti je vždycky snadno vyprovokovatelná k jakýmkoliv 

extrémním činům, osobní bezpečnost se stává pouhým řečnickým obratem. 

Už minulý konec týdne, to byl Den otců, v Chicagu bylo celkem 104 postřelených a 14 

mrtvých. I v jiných městech se střílelo, byly páchány násilnosti a ničení. 

V Los Angeles4 za dobu řádění BLM a jim podobných vzrostlo množství vražed o 250%. 

New York na tom není o moc lépe a obyvatelé města se v houfech stěhují do sousedních 

států, kde vyhnali ceny nemovitostí až ke stropu. 

I v jiných větších městech dochází k podobným populačním změnám. To ale není správné, 

protože opět se ti slušní a pokojní obyvatelé stěhují ven z měst a ponechávají centra, plná 

historických, kulturních, národních, politických a jiných institucí a památek té sběři, která se 

tam nahrnula kdovíodkud a ničeho si neváží. 

Neutěšené poměry 

Situace5 v okupované zóně v Seattlu, zvané CHAZ (Capitol Hill Autonomous Zone6), nebo 

taky CHOP (Capitol Hill Occupied Protest7), je mnohem horší než jinde. Tam je zločin a 

násilnosti na denním pořádku, včetně střílení a volání o pomoc. Původní obyvatelstvo, které 

není vesměs ozbrojeno, takže se nemůže bránit proti přesile, má zakázáno vycházet na ulici a 

není známo jak si opatří základní potřeby k přežití, což zjevně nikoho nezajímá. Zato cháska, 

která tam vtrhla, má zbraní dostatek a neváhá je použít. 

Při nedávné přestřelce bylo několik raněných, které bylo nutno převézt do nemocnice. 

Záchranná služba ale odmítla do středu města jet, takže je tamnější obyvatelé museli převážet 

v osobních autech. Samozvaný velitel CHAZu, rapper Raz Simone údajně prosil lékaře aby 

vjeli do okupovaného prostoru a zachránili určité osoby, oběti střílení, na kterých mu zřejmě 

záleželo, ale vyhovět mu nikdo nemohl, nechtěl a ani nesměl. 

I záchranáři měli své příkazy, držet se co nejdál od okupovaného místa a nepřibližovat se, 

pokud by policie napřed okolí nezabezpečila. 

Jak říká David Icke8, ‘každý, kdo protestuje proti nucené karanténě je obviňován, že zabíjí 

druhé tím, že je nakazí koronou, je zatýkán a bývá vězněn a zatím tito lidé, kteří rabují a ničí, 

jeden těsně vedle druhého, těm zjevně korona neškodí. 

Ne, a dokonce to potvrdily i některé oficiální prameny, že při ‘protestech‘ BLM a Antify se 

žádná korona nevyskytuje. Takže odhalili svoji vlastní lež, že žádný koronavirus neexistuje. 

Uvězněni v CHAZu 

James Jason Britt který žije9 v okupované zóně v Seattlu, se spojil se svým známým a žádal 

ho, aby dal na internet žádost o pomoc. Asi 8-9 tisíc lidí, žijících v této části města, což je 

poměrně luxusní a bohatá část, jsou násilně vězněni ve svých vlastních domovech. Antifa a 

BLM těch šest městských bloků změnili v krutý koncentrační tábor. Za jeden den dostala 

policie 4 000 telefonátů s prosbou o pomoc a nemohli vyhovět ani jednomu z nich. 

Vzbouřenci teď chodí dům od domu, kopnutím vyráží dveře, terorizují lidi a okrádají je o 

peníze a o všecko, co mají. Dochází ke hromadnému znásilňování a sodomii jak mužů, tak 

žen a i dětí. Britt sám slyšel nedávno mužský hlas volat o pomoc. Jednalo se o manžele 

s dětmi, ke kterým vtrhli černoši a vyhnali je z bytu ven. Muže před celou rodinou znásilnili. 



Brittův známý vykouknul z okna a na ulici viděl celé zástupy mužů, oblečených v ženských 

letních šatech. Byli mezi nimi jak černoši, tak běloši. To jsou všecko zvrácenci, LGBTQ, 

homosexuálové, transsexuálové a jim podobní, kteří vůbec nemají zájem o jiné černé životy 

než o ten jejich vlastní. 

Původní obyvatelé10 okupované části Seattlu jsou dnes dokonce terorizováni hrozbou ztráty 

hlavy gilotinováním. Ve veřejném projevu se ptal jeden z vedoucích vzbouřenců, jestli vědí, 

co dělali při francouzské revoluci s lidmi. A dav začal řvát: posekat je, posekat je! 

Je pravda, že gilotinování je propagováno v mediích už delší dobu. Snad aby si lidé zvykli na 

tento přístup a neprotestovali, až k jeho zavedení dojde. Americký stát Georgia už vložil 

gilotinování do svého zákona HB-1274 jako možnou formu popravy na smrt odsouzených. A 

Obama to za svého presidentství vpašoval do podmínek Obamacare (zdravotní pojištění). I 

federální soud se vyjádřil, že by to asi byla ta nejlepší forma popravy. 

Už jen to, že smrt jedovatou injekcí, anebo elektrickým proudem neumožňuje zpeněžit 

otrávené, nebo napůl usmažené orgány. Kdežto při gilotinování jsou orgány uchráněny a je 

možno je prodat. Zájem je o ně obrovský a výdělek značný. 

Gilotinování předpovězeno 

V současné době se na americké půdě nachází více než 

30 000 gilotin, které byly postupně nastěhovány do 

FEMA táborů. Tyto tábory – nikdo neví k jakému účelu 

byly vybudovány, v tom směru existují pouze dohady – 

jsou oploceny dvojitým drátěným plotem se žiletkovým 

zakončením. Uvnitř jsou hromadné ubytovny, neboli 

věznice, ale také plynovací komory. 

Kromě již zmiňovaných gilotin tam byly též navezeny 

tisíce plastikových rakví (viz obrázek, rakve jsou i vzadu), které pojmou i několika osob. 

Gilotinování může být samovolně vzniklá tendence, ale může to být rovněž snaha naplnit 

Janovo proroctví z knihy Zjevení, kde se říká: 

“Spatřil jsem trůny a ty, kdo se na nich posadili, a byl jim svěřen soud. Viděl 

jsem také duše popravených pro Ježíšovo svědectví a pro Boží slovo, duše těch, 

kteří se neklaněli šelmě ani jejímu obrazu a nepřijali její znamení na čela ani 

na ruce. Ti ožili a kralovali s Kristem tisíc let.”  –Jan, Zjevení, 20:4 

V anglickém textu je místo slova ‘popravených‘ použito: ‘popravených setnutím hlavy‘. 

Ta skutečnost, že protestující členové BLM a Antify žádají rovnoprávnost, chtějí propustit 

vězně z vězení, zrušit vězení samotná, udělat konec NAŠÍ volné řeči a volnému projevu, 

zrušit policii, zrušit možnost policie být ozbrojeni a nosit ochranný oděv a helmy, ustanovit 

policii novou, jejich vlastní, vzbuzuje hrůzu. Tito lidé si zcela nestydatě poroučí, jako kdyby 

byli právoplatná vláda! 

Jsou to komunisté, odchovanci Marxova ‘Kapitálu‘, i když tento literární brak určitě nikdy 

nečetli. Jakmile někdo mluví o rovnoprávnosti ‘utlačovaných‘, o právech jednoho na úkor 

druhého, má plno řečí o třídním boji jakéhokoliv druhu, nebo o boji černých proti bílým, to 

všecko jsou zjevné marxistické myšlenky. Ale s rasismem narazili. Tvrdit, že v Americe 



existuje rasismus, to je lež. My, bílí rozhodně rasisté nejsme. My jsme naopak až příliš 

tolerantní. A když už je někdo rasista, tak jsou to vždycky oni sami, barevní. 

Rasismus? 

Na videu je rozhovor11 s několika americkými černochy, kterých se reportér ptá, jestli se 

někdy setkali s rasismem. Všichni zúčastnění, mezi nimi také Morgan Freeman (herec), Lil‘ 

Wayne (rap), Denzel Washington (herec), Terrence Floyd (bratr George Floyda) odpovídají 

jednoznačně: NE! Nikdy se sami nesetkali s rasismem. 

Výmluva na rasismus je podle nich ubohá obhajoba vlastní neschopnosti. A když se reportér 

ptal Morgana Freemana jak zabránit rasismu, tento mu odpověděl: „přestaňte o tom mluvit.“ 

Neboli: ignorujte rozdíly. 

Jiné názory 

Jsou mnozí, kteří jsou přesvědčeni, že Antifa a BLM jsou výmysl, se kterým přišel Donald 

Trump a ty ničivé protesty provádějí bílí nadřazenci. To je samozřejmě přesně ten názor, 

který veřejná media zkouší lidem vnutit. 

Časopis12 ‘The Nation‘ (Národ) publikoval názor, že na základě jakýchsi dokumentů FBI 

nejsou důkazy, že by byla Antifa vinna současnými protesty, ničením, pálením a rabováním. 

To je samozřejmě nesmysl a je podivné, že je FBI zkouší hájit – snad to jsou jejich agenti? 

Ale jsou lidé, kteří mají oči a nevidí, mají uši a neslyší. A taky mají mozky a nepoužívají je. 

Jinak by jim nemohlo ujít, že jedno video za druhým ukazuje maskované členy Antify, ať už 

černochy, nebo bělochy, jak ničí, vykrádají a zapalují obchody a domy. Jenže někomu to asi 

nestačí. ‘Project Veritas‘ přidal důkazy a vydal videa, která zachycovala trénink Antify, kde 

se učili, jak se chovat při pouliční rvačce, jak vypíchnout protivníkovi oko, přerazit mu žebra 

a zranit důležité orgány v těle. Zřejmě ani to není pro některé dostatečně přesvědčivé. 

A stejně vymyté mozky13 mají i ti, kteří stále ještě protestují kvůli smrti George Floyda. 

Neustále se dovolávají ‘spravedlnosti‘, ale jakou další spravedlnost by chtěli? Bílý policista 

Chauvin byl odsouzen za vraždu, kterou nespáchal a s ním ještě několik dalších, i když se 

žádný z nich ničím neprovinil. Takže – jakou další ‘spravedlnost‘? Snad je mají odsoudit 

pětkrát po sobě? Anebo je vláčet po ulicích přivázané za auto? Co je podle těchto lidí 

‘spravedlnost‘, když sami nemají pojem o tom, co je správné a co ne? 

1 https://www.youtube.com/watch?v=DgsnyHILdb8 
2 https://www.unz.com/tsaker/what-kind-of-popular-revolution-is-this/ 
3 https://thehill.com/homenews/news/503877-104-people-shot-12-dead-over-weekend-in-chicago 
4 https://www.zerohedge.com/personal-finance/murders-spike-nyc-residents-flee-suburbs 
5 https://www.rt.com/usa/492487-chaz-shooting-medics-wait/ 
6 Doslova: Samosprávná zóna kopce hlavního města. ‘Capitol Hill‘ v Americe je kopec, na kterém stojí budova 

Kongresu 
7 Volně přeloženo: Capitol Hill převzat okupačním protestem 
8 https://davidicke.com/2020/06/05/thugs-and-looters-for-the-one-percent-david-icke-dot-connector-videocast/ 
9 https://www.bitchute.com/video/7h2FO7P5PiBY/ 
10 https://www.bitchute.com/video/Uq6PFTPJTie1/ 
11 https://www.youtube.com/watch?v=TQEbUMX1uug 
12 https://www.unz.com/article/what-lunatic-is-running-this-floyd-hoax-madhouse-my-bet-the-dnc/ 
13 https://videos.whatfinger.com/2020/06/13/this-is-what-happens-when-protesters-are-confronted-with-data-

and-facts-whites-more-likely-to-be-shot-than-blacks/ 
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FLOYD, PROTESTY A PROTESTUJÍCÍ 

30. června 2020 

Rodina George Floyda1 na jeho smrti, ať už skutečné, či předstírané, vydělává víc, než kdyby 

měli továrnu na automobily. Floydův bratr Philonise zorganizoval kampaň na vybírání peněz 

a k dnešnímu dni tento fond2 obnáší 13,5 milionů dolarů. Lidé z celého světa přispívají ve 

snaze ulevit truchlící rodině jejich úděl. 

Proč vlastně Floyd zemřel je celkem podivné. Napřed zkoušel v obchodě zaplatit padělanou 

bankovkou a obchodník na něho zavolal policii. Policie se sestávala ze dvou nováčků, kteří 

měli za sebou asi 4 dny služby. 

Jeden z policistů přikázal Floydovi, který už seděl v autě, aby položil ruce na volant. Ptal se 

ho, jestli používá drogy, protože viděl kolem jeho úst pěnu. Floyd pouze mumlal: „Nemohu 

dýchat.“ (I can’t breathe). 

Byl zjevně3 nadrogován a cestou do policejního auta upustil na zem dva balíčky, 

pravděpodobně s drogami, snad aby u něho nebyly nalezeny. Měl zjevné potíže s chůzí a 

v jednom místě dokonce spadl na zem. Jak mu policista pomáhal vstát, tak zároveň rychle 

sebral něco ze země, těsně vedle Floyda a strčil si to do kapsy. Zjevně zkoušel něco skrýt, 

Copak asi to bylo? 

Teprve později se dostavil na scénu policista Derek Chauvin a jeho tři kolegové. 

Nutno přiznat, že při zatýkání nekladl Floyd žádný odpor. Ale když přišel k policejnímu 

vozu, začal se vzpírat a padl na zem. Údajně byl v tom autě někdo jiný, kdo seděl na zadním 

sedadle, z koho možná dostal strach. Tento člověk je zachycen v jiném videu, ale je to záběr 

tak nejasný, že není možno určit kdo je to. 

Floyd nezemřel na zadušení, jak nám zkouší namluvit Dr. Baden, který prováděl druhou pitvu 

a jehož profesionální pověst nepovzbuzuje k přílišné důvěře. Podle první pitvy měl Floyd 

srpkovitou anemii (sickle cell anemia), která snižuje přísun kyslíku do mozku. Dále trpěl 

nemocí srdce a měl v sobě řádné množství drog: smrtelnou hladinu fentanylu a heroinu a také 

meth, speed a marihuanu. Obojí, jak meth, tak speed, způsobují srdeční mrtvici. 

To, jak mu policista klečel na krku, to je běžný postup jak zacházet s drogaři, kteří jsou 

vesměs velice násilničtí. Tito lidé necítí bolest a jsou velmi nebezpeční. Poklek za krk je 

metoda všeobecně používaná na všech podezřelých, bez ohledu na jejich rasovou příslušnost. 

Pašování padělaných bankovek 

Někdy v půli prosince 2019 zabavili američtí celníci falšované jedno-dolarové bankovky 

v hodnotě 900 000 dolarů, které byly do státu Minnesoty poslány z Číny. Zhruba ve stejné 

době byla městská dvojčata Minneapolis a St. Paul doslova zaplavena dalšími padělanými 

bankovkami. Byly to převážně dvaceti-dolarovky a jejich hodnota mohla být odhadem asi 

jeden milion dolarů. Do země byly nějakým způsobem propašovány. 

Ten odhad je s největší pravděpodobností příliš nízký, protože údajně celých 40% všech 

amerických sto-dolarovek jsou padělky. Původně byla z padělání těchto peněz podezřívána 

Severní Korea, ale může to být docela dobře Čína. 



Něco takového může být pouhé kriminální podnikání. Čína je známa tím, že často padělají 

světovou měnu, která má nějakou cenu a prodávají tyto bankovky a mince na eBay jako 

pravé. Ale taky se může jednat o strategickou finanční válku proti americké ekonomii.  

El Nuevo Rodeo 

V r. 2015 byl vládním oddělením pro drogy (DEA) zavřen v Los Angeles podnik, zvaný El 

Nuevo Rodeo (Nové rodeo), z důvodu pašování a prodeje drog. Policie rovněž podezřívala, 

že se tam jednalo o praní padělaných peněz. Byl to bar a taneční podnik, kde – kupodivu – 

oba dva, George Floyd a Derek Chauvin pracovali na částečný úvazek jako hlídači-

vyhazovači. 

Když uvážíme, že Los Angeles je od Minneapolis vzdáleno o trochu více než 3 000 km, tak 

je to podivuhodné, že se Floyd a Chauvin vyskytují společně na obou místech.  

Většina zpráv udává jako majitelku Maya Santamariu, ale Rodeo bylo přeprodáno koncem 

roku 2019 a v současné době bylo vlastněno firmou ‘Omar Investments‘, která má sídlo 

v Jižní Africe. Majitelem je Almallah Rasmi, který je jordánského původu. Omar Investments 

je součástí firmy ‘Asset Management Industry‘, kterou prakticky není možno zjistit. Je 

uvažováno, že kdybychom došli až na konec tohoto vlastnického řetězu, že bychom skončili 

u jedné ze tří-písmenových abecedních organizací, jako jsou CIA, NSA, DEA a podobné. 

Federální úřady zkoušely Almallahovi Rasmi odebrat americké občanství, které získal před 

16 lety a deportovat ho, protože údajně podporoval palestinské teroristy. Ale soudce to 

zakázal, není známo proč. 

Policie měla za to4, že falešné peníze, přicházející do země, jsou prány právě v El Nuevo 

Rodeo a podle určitých informací jim měl Floyd doručit seznam osob, které byly v těchto 

machinacích zapleteny. Zde nebyl nejmenší záměr ho usmrtit, ba právě naopak, chtěli ho 

udržet živého, protože jednak tyto informace potřebovali a za druhé, chtěli ho využít jako 

svědka při soudním řízení. Snad proto mu Chauvin klečel na krku poměrně zlehka, ne plnou 

vahou. 

Zde je ovšem podezřelé, že není jistota, jestli byl nadrogovaný Floyd totožný s barovým 

vyhazovačem Floydem. A už vůbec nevíme, jestli kterýkoliv z nich byl skutečný George 

Floyd. Je rovněž podezřelé, že byl pohřben v uzavřené rakvi a nebyl nikdy vystaven. 

Až na výjimky, které je možno najít všude, americká policie nejsou sadisté, kteří by rádi 

někoho týrali. Ale na druhé straně, nemůžou být přecitlivělé babičky, když jednají pouze a 

jenom s kriminálním počínám a s kriminálními elementy. Jak jinak by mohli vykonávat svoji 

práci a přitom nebýt sami ohrožováni? 

Smlouva na život 

Možná proto musel Floyd pro veřejnost ‘zahynout‘, aby ho policie mohla udržet živého a 

použít jako svědka u soudu. Byla na něho totiž vystavena Smlouva na zavraždění (Contract), 

zřejmě těmi, kteří padělané peníze pašovali a báli se prozrazení. Nikdo neví, kdo tito lidé 

jsou, kteří podemílají již tak zasaženou americkou ekonomii tím, že dovážejí padělané 

bankovky z ciziny. Nikdo neví, proti komu Amerika stojí. Může to být docela dobře nějaká 

Mafie, ale také to může být státem podporovaná zákeřná snaha o vytvoření destabilizace a 

posléze zničení národa. 



Nutno dodat, že bar a taneční sál El Nuevo Rodeo byl vykraden a zapálen stejný den, kdy 

Floyd ‘zemřel,‘ což bylo 25. května 2020. Je podezření, že se tak stalo za účelem zničení 

dokladů o nekalé činnosti. Stejně tak radiová stanice La Reza, 95.7 FM a 1400 AM, kterou 

vlastnila bývalá majitelka Rodea, Maya Santamaria, shořela do základů 29. května. 

Floydova rodina požádala o pomoc 

Rodina5 údajně zabitého George Floyda požádala skrze svého právníka o pomoc OSN, aby 

odzbrojili americkou policii a zavedli pořádek. Něco takového dává pocit, že jsou součástí 

plánu, který je zaměřen na odebrání zbraní civilistům, odzbrojení policie, zrušení soudů a 

převzetí země komunistickými elementy. Je to ten stejný plán, jaký propaguje BLM a Antifa. 

Kdyby opravdu mělo OSN zakročit, co pak by udělali? Zkoušeli by provést státní převrat a 

převzít vládu nad Amerikou. Pak by vládli tvrdou rukou celé zemi a pomáhali těm již 

bohatým k ještě větším ziskům na úkor lidu. OSN je nevolená organizace globalistických 

byrokratů, tím pádem by Amerika dostala diktátorskou vládu. Brzy po Americe by přišel na 

řadu zbytek světa. Stačí pár incidentů jakéhokoliv druhu a už je tady máme našité, bílé tanky 

a letadla, bílé válečné vozy a bílý teror. 

Protesty po celém světě 

Svět se jaksi6 nemůže s úmrtím George Floyda smířit. Protesty proti jeho údajné vraždě jsou 

snad po celém světě. Nejvíce je jich samozřejmě v Americe, ale jsou i v Keni, v Liberii, v 

Nigerii, v Číně, v Indii, v Iránu, v Japonsku, v Pakistánu, v Turecku, v Rakousku, v Belgii, 

v Bulharsku, v České republice, ve Francii, v Německu, v Řecku a v mnoha jiných státech. 

Jejich seznam je možno najít na stránce7. 

Je to zjevná snaha o stržení zbytku světa do stejného chaosu, jaký se podařilo zavést 

v Americe. A opět, na mnohých místech se objevují již připravené cihly a kameny, zřejmě 

nachystané na vytloukání výkladních skříní – tajný podpis těch, kteří toto povstání vytvořili. 

K protestujícím se přidala i demokratická guvernérka státu Michigan, Gretchen Whitmer, 

která kvůli karanténě nepovolila otevření obchodů a malých firem, ale zato zjevně 

podporovala levicové elementy. A teď se k nim i přidala. Zdá se, že špatně chápe – proti 

komu protestuje? Sama proti sobě? Vždyť je součástí vlády a protesty jsou proti vládě a proti 

policii. Tak co mezi těmi protestujícími hledá? Znovuzvolení? 

FBI a jiní klečí před protestujícími 

Také členové FBI poklekli8 před protestujícími a to přímo v hlavním městě, Washingtonu 

D.C. To vyvolalo pohoršení nejen mezi bílými, ale i mezi černými. Dvě černošky křičely na 

klečící bílé: „Přestaňte s tím, to je nemocné! To je pekelnické.“ 

Ještě více pohoršující9 je video, kde běloši umývají černochům nohy. Kvůli čemu si je 

předcházejí? Tady není žádný důvod. Otrokáři jsme nikdy nebyli, je to 200 let stará historka, 

tak co tady rozmazávají? A ještě ke všemu bylo bílých otroků mnohem víc než černých a 

bylo s nimi hůř zacházeno, protože byli levnější. 

Nespravedlnost vládne světem 

Jistý člověk10 (neuvádí jméno) se skutečně rozzlobil jak na protestující, tak na ty, co jsou 

proti Trumpovi. Dal na internet krátké video, kde se pohoršuje nad tím, jak všichni zveličují 



smrt jednoho černocha, zatím co arabské vojenské jednotky jich právě zastřelily v Sudánu 

300 tisíc. „A nikdo kvůli tomu neprotestuje,“ říká. 

Říká, že v Libyi jsou trhy s černochy, kteří jsou prodáváni do otroctví ještě dnes a byly tam i 

když byl Obama president a Clintonová ministr zahraničí. A co tak koncentrační tábory? 

V Číně jich mají dostatek. 

Zavřeli tam muslimské muže, zatímco Číňané hromadně znásilňují muslimské ženy, ve snaze 

převést jejich potomky na čínskou stranu. Bush, Clintonová a Biden poslali Američany do 

války do pouště na Středním Východě a ti tam zabili tolik lidí, že se ani neví kolik milionů 

jich bylo. 

V Iránu jsou ženy zavírány do vězení na 30 let, když si sdělají šátek s hlavy. 

„A tady budou protesty, ničení a pálení kvůli jednomu černochovi? Vy všichni jste pokrytci,“ 

pohoršuje se, „ve světě je spousta nespravedlnosti a to vám nevadí. A když Trump odmítl 

jít do války, tak se kvůli tomu můžete zbláznit.“ 

Německé protesty 

Zpráva internetové stránky11 iDnes přináší hlášení o násilnostech ve Stuttgartu s otevřeným 

koncem – kdo je za tím? Vicepresident německého policejního ředitelství Berger přiznává, že 

„nic podobného nikdy ve Stuttgartu neměli.“ Pravda, ale taky tam nikdy neměli takové 

množství ‘emigrantů‘ pochybného původu a s pochybnými záměry. Ve Stuttgartu a 

v okolních velkoměstech je těchto ‘vousatých sirotků‘ skutečně přebytek. 

Ze 24 těch12, které se polici podařilo zatknout, se celá jedna polovina sestávala přesně z 

těchto lidí, kteří přišli z Iránu, Iráku, Somálska a Afghanistánu. Z toho zbytku bylo devět 

Němců a tři naturalizovaní Němci, jinými slovy, další přistěhovalci, kdoví odkud. 

Popis celé události na stránce iDnes říká, že všecko začalo tím, že policie zkoušela ‘podpořit 

mladíka podezřelého z užívání drog‘. Asi jde o omyl, protože proč by ho podporovali? Spíš 

ho asi zkoušeli zadržet. Ale článek je místy psán velice neobvyklou češtinou. 

Takže policie šla po tomto bílém mladíkovi, který před nimi utíkal a ‘zastal se ho dav asi 200 

lidí, kteří pořádali v blízkém parku večírek‘. 

To, že by někdo v Německu pořádal nějakou slezinu pro tolik lidí v pozdních hodinách v 

parku, je velice nepravděpodobné. Němci jsou ukázněný národ, kolem desáté umlká provoz a 

když už se někdo vyskytuje na ulici později, což se ve městech stává, tak jsou to většinou 

ojedinělí opilci, nebo jejich skupiny, kteří často vykřikují své problémy do světa v cizích 

řečech. 

Je velice nepravděpodobné, že by se 200 lidí zdržovalo až do půlnoci v nějakém parku a tam 

se veselili. To by určitě neuniklo policii, která by je k jedenácté poslala domů. A ještě by o 

tom byl někde policejní záznam. Byl? Těžko říct, článek se o ničem takovém nezmiňuje. 

Spíš je možné, že tito lidé v parku v tichosti čekali, skryti ve tmě a onen údajně nadrogovaný 

mladík měl za úkol vést policii jejich směrem. 

Celá akce byla nejspíš předem plánována a dobře organizována. Přesně podle vzoru Antify se 

v davu vyskytovali vedoucí jednotlivých skupin, kteří občas naváděli krátkými pokyny 



všecky ničitele správným směrem. Už to, že po výkřiku ‘přestaň‘, ta banda, která útočila na 

policejní auto opravdu poslechla, je zjevné, že ten, kdo ten rozkaz vydal, byl jejich vedoucí. 

Jinak by při takové řeži, kdyby byla spontánní, nikdo na nějaký slovní příkaz nedal. 

Důkaz, že šlo o organizovanou akci, který zároveň potvrzuje přítomnosti amerického vedení, 

je v krátkém videu, které je k článku přiloženo. Tam někdo z davu, kdo byl v blízkosti 

člověka, který scénu nahrával na video, sprostě zaklel, přesně jak klejí američtí černoši. 

V titulcích k videu to není ani zaznamenáno, ani přeloženo a snad si toho ani nikdo nevšiml. 

Další důkaz organizovanosti a amerického vedení nám dává stránka iDnes tím, že zveřejnili 

obrázek obchodu, který má na sobě napsáno ‘Create don’t destroy‘, což znamená ‘Tvořte a 

neničte‘, viz obrázek níže. 

Jak by se asi mohl nápis tohoto druhu objevit v německém 

Stuttgartu? Jaká je pravděpodobnost? Celkem žádná. 

Poměrně málo Němců mluví dostatečně schopně anglicky, i 

když se to dnes učí ve školách. Takže – proč nápis 

v angličtině? 

Odpověď se nabízí sama: jsou to instrukce pro ty, kteří celé 

povstání vedli, aby tento obchod ušetřili. Snad bude 

stuttgartská policie natolik prozíravá, aby prozkoumala, 

s kým má majitel obchodu, anebo majitel budovy styky. 

Jak jinak by se tam mohl vyskytnout karton přes celý 

výklad a s takovým nápisem? Snad že by majitel hned při 

prvním křiku na ulici běžel ven, protože by tušil, že se bude ve městě rozbíjet a rabovat (což 

se tam nikdy předtím nestalo) a honem by tam ten karton s nápisem v angličtině přidělal? 

Anebo si ho tam vylepuje každou noc, jen tak pro jistotu? Nic z toho se nezdá možné. Taky 

musíme uvážit, že na přidělání tak velkého kartonu jeden člověk nestačí. 

Takže ten karton tam byl dán nejspíš už večer a ten, kdo ho tam dal, dobře věděl, že tudy 

potáhne ničící dav. Někdo věděl dopředu, co se bude dít. Kdoví kolik jiných obchodů nebo 

domů mělo na sobě podobné nápisy, ať už s kartony, nebo bez nich. A jestlipak si toho 

všimla policie? 

Video ovšem13 ukazuje celkem umírněnou stránku skutečnosti. Jiné protesty, které určitě 

v televizi a v mediích neukážou, vystavila stránka ‘reitschuster.de‘. I skrze tato videa 

pronikají výkřiky v cizích řečech a i v angličtině. Samozřejmě, že ‘Allahu akbar‘ nechybí. 

Zde je zjevné, jak ti nejagresivnější jsou všichni maskovaní, roušky jsou plně využívány. Asi 

byly na to zavedeny v prvním případě. Kopanec, kterým srazil útočník policistu v jednom 

videu není žádný amatérský trik; ten člověk je dobře vycvičený terorista. 

Protesty jsou dobře organizovány 

Že protesty14 v Americe jsou organizované, o tom nemohou být žádné pochybnosti. Nejen že 

materiál, potřebný pro ničení, jako jsou cihly, kameny, ale i zápalné látky, jsou vždycky 

nastaveny přímo do cesty bouřícímu se davu, což znamená, že i jeho postup je jaksi plánován. 

Ale také se policii podařilo zachytit nějaké zprávy skrze vysílačky a enkryptované informace 

na společenských mediích. 



Vandalismus, který dnes v amerických městech převládá, nemá už dávno nic společného 

s Floydovou smrtí a možná s ní ani nikdy nic společného neměl. Pouze to nebylo včas 

pochopeno. Skoro to vypadá, že záměrem ničících davů, kromě loupeží, ničení a zapalování, 

je snaha vyvolat co největší chaos. 

V tomto směru bychom neměli zapomínat, že heslo tajných Zednářů je ‘Pořádek z chaosu‘ 

(Ordo ab Chao). Tito snílkové jsou přesvědčeni, že k tomu, aby byl pořádek, tak musí napřed 

být řádný chaos. To je podle nich způsob vytváření pořádku. A pokaždé při tom nadělají víc 

škody než užitku, takže ani tentokrát to nebude jiné. 

Celou situaci ještě víc zhoršuje to, že státní organizace, jako je policie a soudy, tyto 

nebezpečné protestující davy podporují. Jak v Minneapolis, tak v New Yorku, byli všichni 

zatčení a uvěznění druhého dne zpátky na ulici. I dnes říká starosta New Yorku že nikdo 

z nich nepůjde před soud. 

Takže to (opět) vypadá jako vzpoura tajných organizací a následovně k nim příslušících 

státních zaměstnanců (policie, soudy, jiné instituce) proti hlavnímu šéfovi, což je president. 

Jeden z důvodů pro to všecko může být ten, že Trump dělá změny, které ještě nikdy nikomu 

neprošly. Už president Kennedy chtěl zrušit Federální reservu a stálo ho to život. A Trump to 

jaksi dokázal. Je škoda, že si běžní lidé v Americe, a ve světě, neuvědomují, jak obrovský čin 

to je a co to pro nás znamená. 

Americká obdoba našeho Ministerstva spravedlnosti (Department of Justice) konečně 

pochopila, že veškerá aktivita vzbouřenců je velice dobře organizována a celé spiknutí že je 

vedeno jako vojenská akce. Vyzvědači na kolech včas varují protestující, aby se odklidili 

jinam a navádějí je na lepší, bezpečnější místa. 

Proto soud zahájil pátrání po původcích těchto útoků, a sice po těch, kteří dávají 

vzbouřencům z pozadí pokyny. Věří, že se jim podaří dostat ty skutečné viníky za mříže. 

Třeba mají pravdu. 

Ta organizovanost15 z toho všeho doslova křičí. Jako příklad poslouží ty cihly: myslelo se, že 

je někdo kupuje, ale pak se ukázalo, že jsou kradeny na blízkých staveništích. Byly viděny 

skupiny lidí, kteří přijeli v drahých autech a s nějakým elektrickým zařízením vypáčili dveře 

obchodů a skladišť a pak vynášeli kradené zboží ven. 

Ne všude ale tyto elementy uspějí. Na příklad, když Antifa najela do města Yucaipa 

v Californii, se zlou se potázali. Nějaká krátká videa jsou na stránce16. 

Město Coeur d’Alene17 ve statě Idaho se rovněž nedalo. Black Lives Matter (BLM) se sice 

dostavili, ale kvůli ozbrojeným hlídkám, sestávajících se z místních občanů, celkem 

mírumilovně zase město opustili. 

Kritika BLM od jejich vlastních 

Nestride Yumga, černá Afričanka18, která emigrovala do Ameriky se pustila minulou neděli 

do BLM. Obvinila je, že jsou pokrytci, protože říkají, že černé životy mají cenu a přitom 

všecky životy jsou cenné. Napadla je, že nechtějí uznat ten obrovský rozdíl mezi černou 

kriminalitou a kriminalitou bílých, kdy 94% všech zavražděných černochů od r. 1976 do r. 

2005 byli zabiti dalšími černochy. 



„Black Lives Matter je směšný vtip!“ křičela na ně. „Vy všichni jste rasisté! Když černoši 

zabijí černocha, tak nejdete do ulic a neprotestujete. Ale když bílý zabije černocha tak z toho 

děláte tenhle cirkus.“ BLM přijali její kritiku se zjevným nepřátelstvím. 

„Během konce týdne bylo v Chicagu 84 lidí postřeleno a 24 z nich zemřelo. Běžte do 

Chicaga! Nemají ani školy otevřené a lidé tam denně umírají,“ volala naně. Někteří jí řekli, 

aby byla zticha a jiní mumlali, že to, co říká, není vítáno. Přesto je odvážně napadala dál. 

„Váš zájem je vytvořit skupinu lidí, kteří jsou utlačování,“ řekla. „Protože čím víc jsou 

utlačováni, tím snadněji budou hledat nějaký druh vyrovnání. Ale v Americe není nikdo 

utlačován. Já nejsem utlačována!“ Velmi odvážná dívka. Kéž by bylo více takových. 

Už zase ten Soros! 

Reportér Robert Barnes19 se pokoušel zjistit, kdo doopravdy BLM vytvořil. Mluvil na videu 

s nejmenovaným černochem, členem této organizace. Tento říká: „Já nemám co vykládat o 

BLM, protože to není naše hnutí. To hnutí nám bylo dáno George Sorosem a jeho lidmi …“ 

Že by opět Soros a jeho banda? Kdo vlastně je Soros? Soros je maďarský Žid, který unikl 

následkům hitlerismu tím způsobem, že předstíral, že je křesťan. Dokonce se nechal 

adoptovat jedním německým velitelem a společně potom okrádali Židy, jak je posílali do 

koncentračních táborů. Dnes ohledně toho nemá nejmenší výčitky svědomí, říká ve videu. 

Přece – kdyby to nedělal on, tak by to dělal někdo jiný. 

Soros nevěří na žádné náboženství, nevěří na národní státy, ani na tradiční ekonomii. Vidí to 

všecko spíše jako hrozbu. V současné době daroval školám 1 miliardu dolarů na to, aby 

v dětech podporovaly protinárodní cítění. Nikdo neví kde a jak získal ty obrovské peníze aniž 

by podnikal, aniž by něco vyráběl, někoho zaměstnával, či něco prodával. 

Během svého života pomohl svrhnout několik vlád ve východní a střední Evropě. Vyvolal 

několik revolucí v černých a potmavlých částech světa, způsobil několik měnových reforem, 

zničil pár ekonomických systémů, a podpíchl hodně vzbouřenců k povstání. To všecko docílil 

pomocí svých financí. 

„Někdy mám pocit, že jsem jakýsi druh boha,“ říká. 

Když v r. 2015 viděl uprchlíky ze Syrie, považoval to za skvělou příležitost. S pomocí 

agitátorů se rozhodl zaplavit Evropu a Ameriku nejrůznějšími migranty, aby mohl nastolit 

svět, který chce, což je svět bez hranic a bez institucí. A prý to musí být svět, kde Amerika 

nebude existovat. 

Takže mu právem přezdívají ‘obdivovatel chaosu‘. Opět, chaos! 

 

Které organizace Soros podporuje? 

Je to jednoduché zjistit20, Wikipedia z nich velkou většinu má, asi se tím chlubí. 

Best for Britain (To nejlepší pro Britanii). Organizace na zabránění Brexitu. 

European Movement UK (Evropské hnutí v Anglii). Druhá volba proti Brexitu. 

Scientists for EU (Vědci pro EU). Vliv Brexitu na vědce. 



Media Matters for America (Media mají cenu pro Ameriku). Levičácká organizace, zaměřená 

na sledování, analyzování a odstraňování konzervativních ‘nepravdivých‘ informací 

v amerických mediích. 

Center for Public Integrity (Centrum pro veřejnou bezúhonnost). Vyšetřující novináři, 

odhalující korupci a proradnost ve státních a soukromých organizacích. 

Human Rights Watch (Hlídači lidských práv). Tlak na vlády, na zákonodárce, aby dbali 

lidských práv. Většinou sledují pravý opak toho, co hlásají. 

Priorities USA Action (Přednosti USA Akce). Největší organizace Demokratické strany 

(opozice Trumpa) na ovlivňování názorů Američanů. 

American Bridge 21st Century (Americký most 21. století). Další organizace Demokratické 

strany na podporu jejich kandidátů a v opozici proti kandidátům Republikánské strany 

(Trumpova strana). 

America Votes (Amerika volí) Organizace, podporující progresivní záležitosti, ale výhradně 

pro Demokratickou stranu. 

Millennium Promise (Příslib tisíciletí). Pomoc chudým po celém světě. Velmi podezřelá 

organizace, protože nevíme, z čeho se tato ‘pomoc‘ sestává. Asi by bylo vhodnější tuto 

organizaci nazvat ‘zneužívání chudých‘. 

Tides Foundation (Nadace Tides). Progresivní postup v oblasti životního prostředí, 

zdravotnictví, zaměstnanosti, emigrace, homosexuálních práv, ženských a lidských práv. 

Wikimedia Endowment (Nadace pro Wikimedia). Stačí, když si uvědomíme, že výraz ‘Wiki‘ 

je od Wicca, což je čarodějnictví, satanismus. 

Black Lives Matter (Černé životy jsou důležité). Organizování černochů pro výpady 

proti násilí a rasismu, proti policejní brutalitě a rasové nerovnosti. 

 

Takže tady to máte, Black Lives Matter, neboli BLM – po čem pak se pídí americké 

Ministerstvo spravedlnosti, když to tady má naservírováno přímo na talířku a se všemi 

patřičnými údaji? 

Zato životy bělochů asi nemají žádnou cenu 

Aspoň ne pro některé21. CNN dalo možnost proti-rasistickému činiteli jménem Tim Wise 

promluvit veřejně o rasových problémech. 

I když je sám běloch, tak hlásá, že bílí rodiče by měli neustále svým dětem zdůrazňovat, že 

mají veliké privilegie v tom, že jsou běloši. Černošské děti nemají možnost žít život 

nevinných dětí, beze strachu, že by byli zabiti policií, nebo nějak ponižovány. Proto ani bílé 

děti na to nemají nárok a nezaslouží si život nevinných dětí. 

Jaké ‘privilegie‘ má na mysli není jasné, protože žádné neexistují. Všichni jsme na tom stejně 

a to, že černé děti se snadno dostanou do šarvátek s policií není zaviněno jejich barvou kůže, 

ale jejich povahou, jejich výchovou, místem kde žijí a lidmi, se kterými se stýkají. A 

samozvaný proti-rasista Wise je ve skutečnosti rasista jako kutý. 



Antifa 

Teroristická skupina22 Antifa (což jsou údajní Antifašisté) cvičí své členy v nemilosrdných 

taktikách boje a je sestavena stejně, jako kterákoliv jiná korporace. Její zájem je v každém 

případě zničit svého nepřítele (kdokoliv to zrovna je) a zůstat přitom anonymní. 

Jistý novinář se záměrně nechal naverbovat do Antify, aby zjistil, o co tam jde. Prošel jejich 

školením, kde učí své členy jak provést nebezpečný čin bezpečně, jak zacházet se zbraněmi, 

jak se bránit útoku, ale také jak zaútočit. Říká, že všechny jejich akce jsou předem plánovány, 

organizovány a vedeny anarchistickými jednotkami.  

Je to svým způsobem dokonalá teroristická organizace a je velmi podivné, jak vůbec mohla 

vzniknout. Američané jsou totiž velmi opatrní lidé, správně podezřívaví a hodně z nich se 

nebojí říct své podezření či obvinění tomu druhému přímo do očí. 

V některých bílých částech měst jsou zformovány občanské hlídky, kdy obyvatelé města 

sami hlídají, aby se tam neděly nějaké nepravosti a v případě potřeby, přivolají policii. Tyto 

hlídky nepatrolují ulice, ale možná jsou to penzisté, kteří celý den sedí u okna a mají při ruce 

telefon. Anebo ženy v domácnosti, které z kuchyně vidí přímo na ulici. 

Takže je velmi málo způsobů, jak by mohla taková teroristická organizace vůbec vzniknout, 

aniž by o tom policie a úřady nevěděli. Tam se totiž jedná o pravidelné schůzky většího 

množství lidí a to by neutajili před sousedy ani kdyby se jednalo o průmyslový objekt. 

Samozřejmě, kdyby se scházeli na větším soukromém pozemku, pak by mohli eventuelně 

zůstat utajeni. Taky by mohli předstírat, že jsou členové některého kostela a že se tam 

pravidelně scházejí, ale to se nezdá dost pravděpodobné. Je možné, že v černých částech, 

v tak zvaných ghettech, by mohli snadněji uniknout pozornosti, takže snad právě tam takové 

organizace vznikají. 

Je ale velmi málo míst – všude na světě – kde by takové organizace mohly vzniknout, pokud 

by nebyly pod státním dozorem a pod státní ochranou. Což naznačuje, že možná i Antifa je 

výtvor některé státní organizace, která zradila svoji zemi a je ve službách někoho jiného než 

amerického lidu. Pátá kolona, jak se říká. 

Mladý Trump chce dokumenty 

Syn amerického23 presidenta, Donald Trump Jr. vyzývá hlavního soudce (Attorney General) 

Williama Barr, aby zveřejnil dokumenty, které byly zachyceny a které dokazují spojení mezi 

Antifou a některými členy vlády a jinými vysoce postavenými osobnostmi. 

Samozřejmě, takové spojení by odhalilo odkud toto spiknutí pochází a kdo je z pozadí vede. 

Jenže z nějakého důvodu to Barr nechce udělat. Je zcela možné, že ještě na to není ta správná 

doba. 

Anebo že by Barr sám byl v tom nějak zapleten? 

 

1 https://www.foxnews.com/us/george-floyd-gofundme-donation-record 
2 https://www.gofundme.com/ 
3 https://www.youtube.com/watch?v=WD0dJA_u90Y 

 



 
4 https://rense.com/general96/counterfeit-money-is-the-motive-behind-ganglands-george-floyd-arson-and-

looting-riots.php 
5 https://www.breitbart.com/politics/2020/06/08/george-floyds-family-petitions-united-nations-help-disarm-

police-united-states/ 
6 https://www.thegatewaypundit.com/2020/06/hypocrite-governor-gretchen-whitmer-keeps-business-lockdown-

encourages-leftists-protest-streets-joins-video/ 
7 https://docs.google.com/spreadsheets/u/9/d/e/2PACX-

1vRwy_RmqgnDQiYnzJDpvQA3t_q1XgJB42L1PrzDj9yLhhoSf899fH51fSnIaWwNNX1qELmyH9I2qQhc/pu

bhtml 
8 https://www.rt.com/usa/491009-fbi-kneeling-dc-protests/ 
9 https://www.youtube.com/watch?v=x-ZdAIPJ9RM&feature=youtu.be 
10 https://invidio.us/watch?v=2u2cYA48Lbw, 
11 https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/nemecko-nepokoje-policie-stret-sttusgart-

vytrznosti.A200622_140138_zahranicni_jhr 
12 https://pravyprostor.cz/z-blogu-vox-populi-je-to-valka-rika-o-situaci-v-nemecku-policista-ktery-zasahoval-ve-

stuttgartu-video/ 
13 https://www.reitschuster.de/post/12-videos-zu-stuttgart-die-sie-nicht-sehen-sollen 
14 https://www.zerohedge.com/political/bricks-fires-frozen-bottle-projectiles-organized-tactics-americas-violent-

rioters 
15 https://www.zerohedge.com/political/doj-launches-investigation-more-evidence-emerges-someone-

orchestrating-violent-riots 
16 https://www.zerohedge.com/political/theyre-getting-sht-kicked-out-them-antifa-attempt-riot-california-

suburb-goes-awry 
17 https://www.zerohedge.com/political/idaho-town-taken-over-armed-patriot-patrols-amid-rumors-antifa-

headed-there 
18 https://newspunch.com/african-immigrant-blm-protestors-black-lives-matter-joke-you-are-racists/ 
19 https://banned.video/watch?id=5ed9b8452b2f240024f48316 
20 https://en.wikipedia.org/wiki/Best_for_Britain 
21 https://www.zerohedge.com/political/cnn-white-children-dont-deserve-innocence 
22 https://www.foxnews.com/media/antifa-eye-gouging-undercover-video 
23 https://www.rt.com/usa/490649-trump-urges-barr-antifa-elites-riots/ 



KAPITOLA 19 

ISRAEL, PALESTINA A TŘETÍ SVĚTOVÁ VÁLKA 

3. července 2020 

Židovský stát Israel má v úmyslu zabrat další část palestinského území, zvaného ‘Západní 

břeh‘ (West Bank) za účelem zvětšení rozlohy svého vlastního území. Zdá se, že je zjevné, co 

je k tomuto činu nutí, neboť ať už kvůli koronaviru, či kvůli ničivým protestům, velké 

množství Židů z celého světa se v současné době stěhuje do Israele.1 Israelská emigrační 

mimovládní organizace Nefeš B’Nefeš, která vyřizuje žádosti ze Severní Ameriky a 

z Britanie prohlásila, že takový nárůst žádostí o přesídlení ještě nezažila. Jen během první 

poloviny června dostali ze Severní Ameriky 900 žádostí o přestěhování. 

Pochopitelně, israelská vláda zkouší pro tyto nově příchozí zajistit místo v již tak zalidněném 

státě a zřejmě proto se uchyluje k zabrání území, které právem patří Palestincům. Mapka 

rozmístění obou národnostních skupin v tomto státě během let je přiložena níže. 

 

Na začátku celého procesu,2 když v r. 1947 rozdělilo OSN Palestinu na dva státy, z nichž 

Israel měl obdržet 56% území, toto rozhodnutí neobstálo, protože už tehdy měli zabráno 

77%. Jakým právem OSN rozhodovalo o rozdělení samosprávního státu je ovšem otázka, 

hodná spravedlivého soudního řízení. 

Samozřejmě, z něčeho takového vznikl okamžitě konflikt mezi nově příchozími a 

palestinskými starousedlíky, který trvá až do dnešní doby. Takže když dnes chce israelská 

vláda zabrat další území, tak naráží na odpor Palestinců. Statisíce, ne-li miliony Palestinců, 

kteří byli za dobu tohoto konfliktu vyhnáni ze země, sídlí dodnes v jiných arabských státech, 

často v uprchlických táborech a nemohou se vrátit, protože jim byly zabaveny dokumenty. 

Mahmoud al-Zahar, vedoucí palestinské organizace Hamas vyzval ostatní organizované 

skupiny Arabů, aby se přidaly a společně pomohly osvobodit Západní pobřeží od israelské 

invaze. Zatím se k nim připojila organizace Fatah a společně chtějí zabránit Israeli připojit 

Západní pruh, což mělo začít již 1. července 2020, ale bylo přeloženo, prý kvůli koronaviru. 

Jiné zdroje říkají, že k odložení došlo kvůli nesouhlasu některých členů vládního kabinetu. 

Nějaké dokumenty, které měly být utajeny, ale přesto pronikly na veřejnost z organizace 

ADL (Anti-Defamation League, neboli Liga proti hanobení), což je mocná židovská 



organizace v Americe vyjevily, že plán na nezákonné zabrání Západního pruhu, který patří 

Palestincům, měl být proveden manipulačním způsobem. Oficiálně3 mělo ADL zaujmout 

pozici odporu proti připojení tohoto území k Israeli a proti Trumpovu rozhodnutí toto povolit. 

Takže veřejně měla4 být ADL proti zabrání dalšího území, zatímco potají měli vynaložit 

veškerou snahu na to, aby Israel požadované místo co nejrychleji získal. Čistě politický 

podvod, dnes tak běžný. Autoři tohoto plánu se pouze obávali, aby se tímto postojem ADL 

neznemožnila před BLM hnutím, které finančně podporují. Jak by pak byli schopni vysvětlit 

těmto lidem, kteří bojují proti bílé rase, že v Israeli jsou na straně bílých Židů proti tmavé 

palestinské populaci? 

Obrovské nebezpečí v pozadí celého konfliktu 

Již kdysi dávno5, v r. 1871 poslal vysoce postavený americký zednář a spoluzakladatel Ku-

Klux-Klanu Albert Pike dopis svému kolegovi v Italii, Giuseppe Mazzinimu, kde psal:6 

„První světová válka musí vypuknout kvůli tomu, aby mohli Iluminátové svrhnout 

ruského Cara a udělat z celé země základnu ateistického komunismu. Důvodem 

pro tuto válku budou rozpory mezi agenturami Iluminátů v Německu a v Britanii. 

Na konci války bude komunismus nastolen a bude použit k tomu, aby zničil 

ostatní vlády a oslabil všechna náboženství. 

„Druhá světová válka musí být rozpoutána pomocí rozdílů mezi Fašisty a 

politickými Zionisty. Tato válka skončí zničením Fašismu a posílením Zionismu 

natolik, aby byl schopen nastolit samostatný stát Israel v Palestině. Další úkol 

této války bude posílit mezinárodní komunismus, aby nahradil křesťanství, které 

bude nadále drženo v šachu až do doby, kdy ho bude zapotřebí pro konečnou 

katastrofu. 

„Třetí světová válka bude rozpoutána s pomocí rozdílů mezi agenturami 

Iluminátů, politických Zionistů a vedoucích Islámského světa. Tato válka musí 

být vedena tak, aby Islám (muslimský Arabský svět) a političtí Zionisté (stát 

Israel) se navzájem zničili. 

„Mezitím se přidají ostatní národy světa, které se rozdělí na dva tábory a tyto 

budou spolu bojovat až do naprostého fyzického, morálního, spirituálního a 

ekonomického vyčerpání. Také vypustíme Nihilisty a ateisty a tito vyprovokují 

podstatnou společenskou katastrofu, která ve vší své hrůze ukáže národům vliv 

naprostého ateismu, původ barbarství a nejkrvavějších šarvátek. 

„A pak se všude budou muset ti, kteří válku přežijí bránit proti světové menšině 

revolučních elementů a budou muset vyhubit tyto ničitele civilizace. Zástupy 

lidstva, zbaveny iluzí ohledně křesťanství, jejichž deistický duch bude od té doby 

bez vedení a beze směru, bude toužit po ideálu, ale bez znalostí, kam obrátit své 

uctívání, pak obdrží pravé světlo v podobě universálního zjevení čisté 

luciferovské doktriny, vynesené konečně ven, pro všecky ke shlédnutí. 

„Toto vyjevení bude výsledkem všeobecného reakcionářského hnutí, které bude 

následovat zničení křesťanství a ateismu, které budou obojí zaráz poraženy a 

vyhubeny.“ 



Když budete číst Janovo ‘Zjevení‘, tak zjistíte, že před vypuknutím 3. světové války se 

vrátí všichni Židé do Israele. Takže to všecko vypadá jako nějaký podivný plán. 

Podle plánů těchto lidí nám hrozí naprosté zničení a těch pár, kteří se zachrání budou tak asi 

na ten jeden žebřiňák, jak kdysi dávno předpovídala Sybilla. 

Je vůbec možno něčemu takovému zabránit? 

Je způsob, jak této celé mašinerii, která je nastavena i na zničení Židů samotných (kromě 

všech ostatních), vrazit železnou tyč mezi kola a to je, když Židé přestoupí na víru Kristovu a 

vezmou s sebou i ateisty. 

Kdysi dávno, když ještě bylo vedení katolické církve ve Vatikánu křesťansky zaměřené, byla 

na Velký pátek sloužena zvláštní mše, tak zvaná Tridentní mše, kde se prosilo i za Židy, aby 

jim bylo dáno pochopit a přestoupit na víru Kristovu. Avšak našli se takoví, kterým to 

náramně vadilo a modlitba musela být odstraněna. Iluminátská opozice neopomene ani jeden 

drobný detail v jejich snaze docílit svého. 

Jenže obracení Židů na víru Kristovu už nabývá spád a proti tomu nic nezmohou. Stále častěji 

se na internetu a na YouTube vyskytují výpovědi Židů, kteří přestoupili na víru Kristovu. 

Jedním z nich je i Nathanael Kapner v Americe, který si říká Bratr Nathanael. Přestoupil na 

Ruskou ortodoxní víru a dnes s pomocí internetu přesvědčuje ostatní Židy, aby udělali totéž. 

Stát Israel sám tomuto řešení napomáhá  

Nejen že jsou v Israeli vedeny nekonečné boje s Palestinci, kteří neustále uplatňují nárok na 

svoji zemi. Ještě je nutno upravit vztahy s tamnějším židovským obyvatelstvem, což nemusí 

být snadné. Na příklad, Jennifer Lang7 se přestěhovala do Israele z Francie v r. 1989 a do 

hlavních amerických novin ‘New York Times‘ napsala své zkušenosti. 

Z jejích poznatků vyplývá, že na to, aby mohl kdokoliv žít v Israeli, musí mít řádně ‘tlustou 

kůži‘, protože to množství byrokracie, kterému je tam vystaven je těžké snést. Lidé v Israeli 

jsou údajně nesmírně zvědaví a pověrčiví, což prý je vlivem jejich přirozené laskavosti. Jeden 

na druhého navzájem hulákají a častují se urážkami a vulgárními nadávkami, v autech se 

neustále vytrubují, což prý je součást toho, že jsou jako jedna rodina. Politikové dělají špatné 

plány a špatná rozhodnutí, ale to přece nemůže nikomu vadit. Však taky už prošel Israel asi 

šesti měnovými reformami. 

Všichni, kteří se do Israele přistěhovali, mají na tuto zemi a její lid podobné názory. A snad 

proto, aby si nemuseli přiznat, že tím, že tam přesídlili tak udělali kardinální hloupost, tak 

všecky zápory převracejí na klady. Zkušenosti těchto lidí by se daly shrnout do několika 

základních bodů: 

Israel je velmi drahá země a získat tam obydlí není levné. Na to je potřeba aspoň 10 milionů 

korun, aby člověk sehnal byt aspoň trochu slušné velikosti. A přitom se platy pohybují (v 

převodu na koruny) mezi 68 000 až 88 000 Kč za měsíc. Ale jsou i takoví, kteří musí přežít 

na 41 000 Kč za měsíc. Možnost sehnat v Israeli rodinný domek je prakticky nulová, ledaže 

by člověk byl členem vlády. Ta snaha udržet každého tak chudého, jak nejvíc je to možné, je 

zjevná. 

Společnost v Israeli je rasově oddělená, takže na příklad nepřipadá v úvahu, aby ve školách 

byli Židé dohromady s Araby. I Židé sami mají mezi sebou různé vrstvy, které se mezi sebou 



nesnášejí. Už jen rozdíl mezi nábožensky založenými Židy a ateistickými Židy je velká 

překážka a jedině ti, kteří tam byli nějakým způsobem pozváni, mají snad jakési výhody. 

Rasismus je tím pádem značně rozšířen. 

Židé, kteří přišli z Etiopie jsou považováni za nižší vrstvy a přezdívá se jim ‘negři‘. Arabové 

jsou považováni za primitivy. Židé z Jemenu, nebo z Iráku jsou bráni jako ještě víc nekulturní 

a méně inteligentní než Sefardové (původní Židé), na které je rovněž velmi špatný názor. 

Jedna skupina obviňuje druhou ze všeho, co je ve státě špatné, takže postupem času členové 

každé jednotlivé rasové a společenské skupiny nenávidí všecky ostatní. 

Umístění každého nového přistěhovalce ve státě je určováno přijímací komisí, která 

rozhodne, kam se člověk smí nastěhovat. Většinou jsou všichni noví příchozí drženi ve 

městech. To, že by si někdo pořídil vilku se zahrádkou a s bazénem na okraji města, 

nepřipadá v úvahu. Taková obydlí jsou pouze pro ‘vybrané‘. Každý nový příchozí je tím 

pádem brán jako podřadný člověk, ale to nevadí, když si uvědomíte, že Arabové jsou na tom 

ještě hůř. A vůbec – kdo chce žít na venkově! 

Ten, kdo se nastěhuje do Israele se dále musí smířit s tím, že se stává součástí národa, který je 

nenáviděn všemi svými sousedy. I uvnitř státu vám mohou spílat, že jste fašista a kolaborátor. 

Israelci si běžně nadávají do nacistů a spílají si tím nejhorším způsobem. Je to snad jediné 

místo na světě, kde se Židé mezi sebou dokážou nenávidět, což je tam běžné. 

Rabíni popuzují proti reformovaným Židům, někteří akademikové podporují ISIS a 

terorismus, jiní navrhují, aby byli ortodoxní Židé vyhnáni ze země, nebo vyhubeni. Na 

podkladě toho všeho je jasné, že v této zemi zůstanete navždy cizinec. A čím déle tam žijete, 

tím víc se cítíte jako emigrant a ne součást místní společnosti. Už to, že jste nebyli v israelské 

armádě, nebo v některé mládežnické organizaci, prostě že jste tam nevyrůstali, postačí. 

Všechno zboží v obchodech je velmi drahé. Celkem brzy si uvědomíte, že nikdo, koho znáte, 

nemá auto. Jít s rodinou na výlet je přepych, pár dnů dovolené zrovna tak. Když si s sebou 

přivezete počítač, budete z něho platit vysoké daně. Letět někam letadlem nepřipadá v úvahu, 

je to příliš drahé. Jídlo je podřadné kvality a velmi drahé. Za kousek obstojného sýra můžete 

zaplatit až tisíc korun a půllitr piva stojí asi 160 Kč. 

To, že nemáte auto vás ale mrzet nemusí, můžete jezdit stopem, je to běžné a je to bezpečné. 

Také kriminalita je skoro nulová a když se držíte pryč od nedoporučovaných zón, nemusíte 

mít strach ani v noci. Ovšem zapomeňte na jakákoliv občanská práva, ta nemáte v Israeli 

žádná. Jejich bezpečnostní orgány mají veškerou moc a vy žádnou. Takže i když se Israel 

přiklání k Západu, styl života je tam spíš jako v bývalém Sovětském svazu. 

1 https://www.israel365news.com/153618/record-number-of-flights-booked-for-jew-worldwide-to-move-to-

israel/ 
2 https://www.vox.com/2018/11/20/18080016/israel-zionism-war-1948 
3 https://www.unz.com/estriker/leaked-anti-defamation-league-memo-exposes-elaborate-conspiracy-to-enable-

israeli-annexation-of-west-bank/ 
4 https://www.unz.com/estriker/leaked-anti-defamation-league-memo-exposes-elaborate-conspiracy-to-enable-

israeli-annexation-of-west-bank/ 
5 https://digitalheritage.arkansas.gov/finding-aids/2496/ 
6 https://ia601900.us.archive.org/16/items/albert-pike-letter-to-

mazzini/Albert%20Pike%20Letter%20to%20Mazzini.pdf 
7 https://sethfrantzman.com/2016/03/20/10-things-i-wish-id-also-known-before-moving-to-israel/ 

 



KAPITOLA 20 

VŠESTRANNÁ PODPORA RASISMU PROTI BĚLOCHŮM 

8. července 2020 

Po zasažení COVIDem, kdy všecky země světa svorně zničily své ekonomie a výhled do 

budoucna, přišly další pohromy, které se všecky dohromady snaží připravit nás i o to, co nám 

ještě zbylo. My na tom všem ztratíme, jako obvykle, ale bude hodně těch, kteří na našich 

ztrátách vydělají. 

Podle zprávy nazvané ‘Billionaire Bonanza 20201‘ (Miliardářský zlatý důl 2020), ti 

nejbohatší se na koroně doslova napakovali. Od začátku roku až do dubna, 34 těch 

nejbohatších lidí v Americe, zaznamenali zisky v desítkách milionů dolarů. Osm z nich 

zvýšilo svůj majetek o více než 1 miliardu. Jeff Bezos (Amazon) vydělal za toto období 25 

miliard dolarů. Spolu se ziskem jim záhadně klesly daně. 

Když si uvědomím, že Bezos vydělal tolik peněz jen proto, že byla násilně umlčena jeho 

konkurence ve formě malých a středních obchodů, tak už nikdy nechci koupit nic na 

Amazonu. Je jasné, že Bezos, stejně jako ostatní boháči jsou součástí tohoto plánu a že 

celosvětovou ekonomickou kalamitu vymysleli jednak na naše ochuzení a na své vlastní 

obohacení. 

Mark Zuckerberg (Facebook) na krizi vydělal 30 miliard dolarů, Elon Musk (Tesla auta, 

satelity) vydělal 13 miliard a stejně tak měli obrovské zisky i Google a Microsoft. Celkové 

výtěžky amerických miliardářů2 z COVID epidemie, která nikdy neexistovala a která je čistě 

mediální a politická záležitost, jsou asi 565 miliard dolarů. 

Amazon3 dokonce přidal na jejich hlavní stránku nápis ‘Black Lives Matter‘ a chce darovat 

10 milionů organizacím, které podporují spravedlnost a rovnoprávnost. Tyto organizace jsou 

všecky černošské a peníze půjdou pouze na černošskou agendu a její potřeby. Takže 

spravedlnost a rovnoprávnost? Jak pro koho. 

Když jedna zákaznice napsala, že ‘všechny životy jsou cenné‘, Bezos sám jí odpověděl, že 

toto je pouze projev soucitu s těžkým údělem černochů, kteří můžou všichni být uškrceni 

v rukou policie … stejně tak běloši, takže co? 

Zločinnost černochů 

Černoši spáchají polovinu4 veškerých vražed v Americe, i když činí pouhých 12-13% 

populace. Velká část té druhé poloviny by mohla být přiklepnuta tak zvaným Hispanikům, 

což jsou vesměs přistěhovalci z Jižní Ameriky a z Puerto Rico, ale pro to nejsou potřebné 

podklady, protože hodně z nich jsou považováni za bělochy. FBI vede přehled zločinnosti 

různých národnostních skupin a jejich statistické údaje z r. 20135 vykazují následující 

informace (počet osob na 1 milion lidí): 

• Množství bílých, zabitých černými, 9,83 

• Množství černých, zabitých bílými, 0,77 – proti tomuto BLM protestují 

• Množství bílých, zabitých bílými, 10,22 

• Množství černých, zabitých černými, 53,94 

Co se týče utiskování černochů, tak v případě přijímání do zaměstnání mají přednost před 

bílýma, i kdyby jejich znalosti a vzdělání byly nižší. Toto je na základě zákona pro 



‘Affirmative Action‘ (souhlasná akce), kdy je snaha vyrovnat procenta černochů a bělochů 

jak na školách, tak u firem. 

Mnohé černošské rodiny přežívají na státní podpoře a protože by ji nedostaly, kdyby v rodině 

byl muž, tak manžel, nebo druh, od rodiny odejde a nechá ženu samotnou s dětmi, protože 

pak ona dostane peníze od státu. To je, jak se jim podařilo černé rodiny doslova zničit. Kvůli 

tomu došlo také k vytvoření nové profese pro mladé dívky a to je těhotenství – nikdy pak už 

nemusí pracovat. 

Ovšem takové rodiny, to je návod na zkázu. Děti potřebují jak ženský, tak i mužský vzor, aby 

se podle nich mohly učit. A taky potřebují i ženský, i mužský dozor, aby se mohly správně 

vyvíjet. Výchova jedním rodičem v žádném případě nestačí. 

I ve školách je s tímto značný problém. Když se uchází o místo černá žena, má přednost 

přede všemi, i před černým mužem. I bílá žena má dnes v Americe přednost před bílým 

mužem. Kvůli tomu je na školách příliš velké množství učitelek a nedostatek učitelů. Děti tím 

ztrácí mužskou předlohu pro život a to se týká jak děvčat, tak i chlapců. 

Na školních testech je černochům automaticky připočítáváno určité procento, aby se aspoň 

trochu vyrovnali bílým. Takže je možno potkat mnohé, kteří vystudovali High School, ale 

neumí číst. To není výmysl, znám skutečné případy. 

Je zde pak nějaká nespravedlnost? Je, samozřejmě, a to vůči bílým. 

Nespravedlnost ve velkém 

Bílým6 je jejich barva pokožky předhazována jako nový hřích a nejspíš to budou zkoušet 

přidat i do desatera. Arcibiskup z Canterbury v Anglii řekl před celým shromážděním, že ‘bílí 

Křesťané se mají kát ze svých předsudků‘. 

Kát se? Bílí žádné předsudky nemají. Celou dobu si nechávají kydat hnůj na hlavu od 

kdejakého barevného zlořáda, který jde kolem a kvůli vrozené slušnosti ho nenapadnou a 

neztlučou, jak by zasloužil a tito lidé že mají předsudky? Asi se všichni minuli rozumem, 

když něco takového tvrdí. Zkuste to stejné říct černochům a uvidíte s jakou se potážete. A 

celý svět se postaví proti vám, protože to je dnes politicky správné. 

Noviny ‘Times‘ napsaly: „Bílí lidé zdědili tento dům bílé nadřazenosti, který jejich 

předkové vybudovali a jim přenechali. Takže hříchy otců budou převedeny na syny.“ 

To je čistě rasistický blábol. Evropu vybudovali běloši. Ameriku vybudovali běloši. Černoši 

to teď zkoušejí zničit, což je možná jejich způsob budování. Celá Afrika je toho ukázkou: za 

celá staletí, před příchodem bělochů, ani jeden africký národ neustanovil organizovaný vládní 

systém a neměli žádnou psanou řeč. Proto nemají ani žádnou historii. Archeologické 

vykopávky nedokázaly, že by v Africe kdy vzniklo něco důležitého. 

Afričané žili celá staletí7 v chýších, uplácaných z bláta a toto bláto, spolu se šváby a krysami 

uctívali jako božstvo. Nikdy neměli ani jedno zdomácnělé zvíře a nikdy nepěstovali vlastní 

obživu; obdělávání půdy jim bylo cizí. Nepostavili ani jeden patrový dům a nikdy 

nevymysleli ani kolo. Také nepostavili ani jednu loď a nikdy nikam necestovali, zatím co 

miniaturní národ severských Norů brázdil moře široko daleko a zakládal kolonie tisíce 

kilometrů od své domoviny. Dokonce i v Americe byli, dávno před Kolumbem. 



Všichni dokola omílají názory o vykořisťování Afričanů Evropany, ale ty státy, kde nikdy 

žádní Evropané nebyli a ‘nekolonizovali‘ obyvatelstvo, jsou ty nejchudší ze všech. Podívejte 

se třeba na ostrov Jamajku, tam jsou samí černí. Bílé vyhnali a ty, co se vyhnat nedali, tak 

vyvraždili. A dnes je tam svrchovaná bída, nemoci, kriminalita, obrovská korupce, 

čarodějnictví, voodoo a cokoliv dalšího záporného je možno vymyslet. A ještě ke všemu 

dostali zemětřesení. 

Ovšem je jasné, že dnes je doba jiná a na příklad velké množství amerických černochů 

postupují ve svém vývoji kupředu stejně jako všichni ostatní. Někteří z nich by si ale měli 

přiznat, že trpí komplexem rasové méněcennosti a proto hledají vinu za své vlastní 

nedostatky u někoho jiného. Měli by rovněž pochopit dosah toho, co pro ně jiní lidé udělali a 

přestat se pídit po jakémkoliv rasovém protekcionismu, který je pouze na to, aby je brzdil. 

Přesně to, že jsou tak často nespravedlivě podporováni jim brání volně se vyvíjet, sami se 

přičinit a být přínosem pro lidskou společnost. Protekcionismus ve formě přehnaných 

sociálních výhod z nich dělá lenochy a povaleče, uživatele drog a pak kvůli závisti napadají 

své spoluobčany. Nakonec, i u nás s tímto postupem máme značné zkušenosti. 

Je ještě jeden problém s touto rasovou otázkou. To, že nějaký policista klečel nadrogovanému 

Floydovi na krku a byl náhodou bílý, to neznamená, že teď by měli být všichni běloši házeni 

do jednoho pytle a veřejně ponižováni. Je to urážka na cti, je to urážka pro bělochy a ti by se 

proti tomu měli ozvat. 

Nic z tohoto není můj názor. Takto se vyjádřili mnozí černoši, kteří pochopili, o co jde a 

zkoušejí svým lidem skutečně pomáhat. 

Radši žhářství a ničení než bílé! 

1200 veřejných zdravotních pracovníků8 podepsalo otevřený dopis, který říká, že hnutí 

vzbouřenců, zvané ‘Black Lives Matter‘ by mělo být podporováno, protože ‘bělošská 

nadřazenost‘ je horší než COVID-19. 

V dopise píšou: „Bílá nadřazenost má smrtící vliv na veřejné zdraví. Předcházela COVID a 

také přidala k jeho (škodlivému) vlivu. Černoši mají dvakrát větší šanci být zabiti policií, ve 

srovnání s bílými. V takovém případě COVID přestává být hrozbou, pokud jsou ty protesty 

proti rasismu.“ Takže ejhle, stačí protirasistický protest proti bělochům a ani chřipka se nás 

nechytne! 

Takže podle nich, protestováním spolu s BLM a Antifou získáme imunitu proti koronaviru, 

zatímco jiné protesty nám tuto imunitu neposkytují. Přes své dětinské názory, tento dopis byl 

sepsán odborníky na infekční nemoci při Universitě ve Washingtonu, kteří studují postup 

coronaviru v Americe. Možná byli k rasismu přivedeni skutečností, že více černochů podléhá 

této chřipce než bílých, kdoví. Takže teď jsou běloši rasisté a nadřazení, protože chřipka to 

přece jasně ukazuje! 

Ovšem v tom, že černoši mají větší možnost být zabiti policií, nemají vůbec pravdu. 

Statistické údaje dokazují pravý opak. 

Odškodnění za otroctví 

Dnes9 se dokonce američtí černoši domáhají odškodnění za to, že kdysi byli jejich předkové 

otroci. Oni sami sice nikdy otroci nebyli, ale chtějí odškodnění za to, že někdo jiný byl. Něco 



takového je rovněž těžko prokazatelné, protože ne všichni z nich měli předky v Americe za 

dob otroctví. Nemluvě o tom, že deset největších otrokářů byli černoši. 

Thomas Sowell (na obrázku), americký ekonom, autor 

a sociální reformátor, který učil na několika 

prestižních amerických universitách a je sám 

černošského původu říká, že: „Víc bělochů bylo 

přivezeno jako otroci do Severní Afriky, než kolik 

jich bylo přivezeno jako otroků do Spojených států. 

Bílí otroci byli stále ještě prodáváni a kupováni 

v Ottomanské říši celá desetileté poté, co bylo 

otroctví ve Spojených státech zrušeno.“ (A možná 

ještě jsou.) 

I do Spojených států10 bylo dovezeno velké množství 

bílých otroků. Byli často z Irska, z Británie a ze 

Skotska. Mnozí byli nalákáni na loď sliby výhodného zaměstnání, jiní byli posláni do kolonií 

za trest a velká část z nich byla prostě unesena. Američané nutně potřebovali otroky, protože 

zrovna zkoušeli vyhubit Indiány a měli nedostatek lidí na práci. 

Bílí otroci byli upřednostňováni před černochy, protože byli levnější. Z toho důvodu 

dostávali také horší a více namáhavé úkoly, protože jejich majitelé si jich nevážili tak, jako 

černochů, kteří stáli víc peněz. Jak se vyjádřil jistý otrokář ze státu Virginie, bílí otroci byli to 

hlavní americké bohatství. 

Historik Michael Hoffman napsal v knize ‘They Were White and They Were Slaves‘ (Byli 

bílí a byli otroci), že černoši jako otroci byli přivezeni na americký kontinent poté, když už 

byl dobře zaveden organizační systém na kontrolu a zotročení bělochů. Existují dokumenty, 

kdy bílí zločinci, kteří měli být posláni za trest do Ameriky žádali, aby radši byli místo toho 

v Británii oběšeni. Věděli, že by padli do otroctví. 

Bělošky, získané podvodem 

V dobách tak zvané ‘Revoluční války‘ (1775-1783) bylo do Ameriky přivezeno větší 

množství dívek z britských ostrovů, pod záminkou, že za mořem budou zastávat práci 

vychovatelek, služek a kuchařek. 

Až teprve na lodi jim byl vyjeven pravý účel, kterému měly sloužit, což byla prostituce. 

Mnohé radši naskákaly do moře, ale hodně z nich dorazilo na místo. Na východním pobřeží 

země byly zavřeny do obrovského nevěstince, kde byly hlídány černochy a sloužily potřebám 

vojákům, v této válce bojujícím. 

Když válka skončila, černí hlídači jim otevřeli dveře vězení a společně s nimi se pak ubírali 

na sever, kde se usídlili v nedalekých horách, zvaných Ramapo. Tam spolu žili celkem 

nevázaným životem a okolní populace je považovala za spodek lidské společnosti.  

Tito lidé a jejich potomci se nazývali ‘Jackson whites‘ (Jacksonovi běloši, viz obrázek-

všimněte si, černoška má blond vlasy), což měla být ironie, protože jejich potomci byli 

pochopitelně míšenci. Nutno dodat, že jejich skupiny tam žijí dodnes, žijí stále odděleně a 

jsou opravdu odlišní ode všech ostatních. 



Dnešní historikové11 neradi přiznávají skutečnost, že šlo o prostitutky, násilím přivezené 

z britských ostrovů a zkreslují historii tím, že vysvětlují původ Jacksonových bělochů jako 

smíchání černochů s Indiány. Je možné, že se tam nějací Indiáni taky vyskytli, ovšem ve 

starších knihách je jejich původ popsán tak, jak zde napsáno. 

Jednoduchý způsob rasového rozdělení 

Jestliže černochům běloši tak moc vadí, že svoji nenávist těžko skrývají, pak by asi mělo 

opravdu dojít k rasovému rozdělení. Všichni černoši, kteří pobírají vládní podporu, by měli 

dostávat pouze ty peníze, které zaplatili na daních jejich vlastní rasoví příslušníci. Kolik by 

pak dostávali je možno určit z následujícího přehledu: 

Příjemci podpory 

v nezaměstnanosti, r. 2019 

podle rasy12 

Plátci daní ze mzdy13 r. 2019 

podle rasy 

Černoši 6,1% Černoši 13% 

Hispanikové14 3,9% Hispanikové 14% 

Běloši 3,1% Běloši 66% 

Asiati 2,2% Asiati 5% 

 

Skutečný záměr 

Ten skutečný záměr za propagováním rasismu je rozdělit populaci na co nejmenší skupinky 

lidí, přesně podle návodu ‘rozděl a panuj‘. Tyto je pak snadné popudit proti sobě, čímž se 

jejich příslušníci vyřádí na vzniklých třenicích a nevšimnou si, že je s nimi drsně 

manipulováno. Takové skupinky jsou též snadno ovladatelné a nepředstavují ohrožení pro 

vládnoucí vrstvy, protože mají co dělat samy se sebou. 

Proto ta snaha rozdělit všecky i dnes. Touto dobou málem 

všichni volají do světa, že jejich životy jsou cenné, skoro 

jakoby předtím žádnou cenu neměly. Dožadují se něčeho, co 

je samozřejmost. Můžete najít ‘Čínské životy jsou cenné‘, 

‘LGBT životy jsou cenné‘ a dokonce i cikáni se přidali a 

napsali na Hlinkův pomník ‘Roma Lives Matter‘. 

V Brooklynu15 (část New Yorku) dokonce vyvěsili Židé na 

sloupy plakátek (viz obrázek), který říká v překladu: „Nikdy 

nezapomeň, židovské životy mají tu největší cenu.“ 

No, každý to vidí po svém. 

Ozvali se i jiní se svými rasistickými a proti-bělošskými názory. Někdo nalepil na sloupy 

rasistickou propagandu profesora Noela Ignatieva (viz obrázek níže). Ignatiev (1940-2019), 

který pocházel z rodiny ruských Židů, byl americký autor a historik, zakladatel ‘Nové 

abolicionistické společnosti‘ (New Abolitionist Society), která byla čistě proti-bělošská. 

Působil též jako redaktor časopisu ‘Rasový zrádce‘ (Race Traitor), který propagoval snahu o 

odstranění bělochů, což bylo jimi považováno za pomoc lidské společnosti. 



Překlad nápisu: „Zrušte bělošství. 

Bělošství je formou rasového útlaku. 

Zrada bílé rasy je loajalita k lidstvu. 

Ten cíl je zrušení bílé rasy a je na první 

pohled tak žádoucí, že někteří mohou 

stěží uvěřit, že by se mohl setkat s jinou 

opozicí, než ze strany zarytých bílých 

nadřazenců. Úkolem je dát naši 

menšinu dohromady tak, aby 

znemožnila, aby se bělošství nadále 

množilo“. – Prof. Noel Ignatiev 

Ignatiev se ještě dále zapsal do historie 

tím, že již v 1980. letech zakládal na 

Harvardu marxistické diskuzní 

skupiny. Byl toho názoru, že barva 

kůže není na závadu. Co je škodlivé, že 

kvůli barvě kůže mají někteří lidé 

výsady, které jiní nemají. (Je zjevné, že zapomněl na úroveň inteligence, snaživost, talent a 

podobné vlastnosti). Přirovnával to ke šlechtě, kdy mu nevadil král, ale vadilo mu, že má 

korunu s a ní spojené výsady. Chtěl by tyto výsady pro sebe. 

Židé se též přidali 

Židé se též přidali k protestujícím skupinám16 BLM, Antify a jiných. Svoji agendu ale 

zaměřili trošičku jinak. Samozřejmě, že jsou proti bělochům ale přidali k tomu ještě 

národnostní cítění. Chtějí vší mocí bojovat proti bílému nacionalismu, který jim celá ta 

dlouhá léta tolik ubližoval. To je, co říkají. 

Nápis na plakátě, který nesou, říká: 

„Naše solidarita porazí bílý 

nacionalismus“. 

Jelikož je zjevné, že neprotestují sami 

proti sobě, tak z toho vyplývá, že Židé 

se za bělochy nepovažují. 

Proč se zaměřují proti národnostní 

příslušnosti, je další otázka. Zřejmě jde 

o globalisty-komunisty; těm je každý 

národní stát trnem v oku, stejně jako je 

trnem v oku globalistické Evropské unii. Ta si to dokonce nechala vytesat do kamene a 

pověsit na veřejnou budovu. 

Deska s tímto nápisem, visící přímo u vchodu do Návštěvnického centra Evropského 

parlamentu říká (v překladu): „… národní samostatnost je kořenem všeho nejhoršího zla naší 

doby, (který) vede celé lidstvo přímou cestou zpátky k tragickým situacím a barbarismu … 

Jediné konečné řešení pro toto vrcholné a katastrofální zlo naší doby je federální unie 

národů.“ 

 
Záběr z videa: 

https://www.bitchute.com/video/4iOXE5sKjQNB/ 



Federální unií národů je samozřejmě myšlen Nový světový řád (NWO), který se marně a 

nesmyslně pokouší zavést vedoucí WEF organizace, Klaus Schwab. 

Tento nesmysl podepsal Lord Lothian (narozen Philip Kerr, 1882-1940), 13. markýz 

z anglického Lancasteru. Byl to politik, kdysi poradce britského premiéra Davida Lloyd 

George a také privátní sekretář Lorda Milnera. 

Lord Milner byl ten, který založil velice vlivný tajný spolek, který ještě dnes otřásá Anglií a 

celým světem, který nazval ‘Milnerova mateřská školka‘ (Milner’s kindergarten). Tento 

spolek se později převtělil v ‘Kulatý stůl‘ (Round table), mezi jehož členy patřil i zmiňovaný 

Lothian. 

Nemůžeme se jim divit 

Nemůžeme se Židům divit, že jsou neustále nespokojení, s ničím nesouhlasí a proti všemu 

bojují. Jsou to rození revolucionáři, které není snadné uspokojit. Přiznal to i jeden z nich, 

Maurice Samuel (1895-1972), americký spisovatel a překladatel, původem z Rumunska. 

V knize ‘Vy, nežidé‘ (You Gentiles), na 

straně 155, napsal, že Židé budou vždy a 

všude proti všemu, jak říká obrázek vlevo. 

Překlad textu: „My Židé, jsme ničitelé a 

ničiteli zůstaneme. Není nic, co byste 

mohli udělat, aby to splnilo naše 

požadavky a potřeby. Budeme navždy 

ničit, protože chceme svůj vlastní svět.“ 

Problém je v tom, že ten jejich vlastní svět 

je komunismus. Přesto, že komunismus 

byl již tolikrát zdiskreditován a je to zjevně nefunkční společenský systém, tito lidé si stále 

myslí, že kdyby něco takového zavedli celosvětově, že to pak fungovat bude. Pokud by se jim 

to podařilo, pak můžeme čítat s tím, že v tomto, ‘jejich‘ světě budeme my, nežidé ti otroci, 

pokud nám bude dovoleno se něčeho takového vůbec dožít. 

Proč právě Antifa? 

Na Antifu se jaksi pozapomnělo a přitom je to v současné rasově zjitřené situaci snad ten 

hlavní a přitom velmi nebezpečný element. Antifa je celosvětová organizace, ale je obtížné ji 

vypátrat, protože jednotlivé složky, kterých mohou být desítky a i stovky, nepodléhají 

zjistitelnému centrálnímu vedení. Toto ještě ztěžuje skutečnost, že hodně protestujících 

poctivě navléká přes obličej roušky, takže jednotliví kriminálníci nejsou poznat. 

Dokonce se nabízí dotěrná myšlenka, že roušky proti COVIDu byly nařízeny přesně na to, 

aby zločinci měli snadnější život. A my jako ti oslové jsme věřili, že je to opravdu na ochranu 

proti nějaké chřipce. 

Antifa je ve skutečnosti druhou částí BLM a staví se, jako že bojuje za černochy a jiné 

barevné a za jejich práva. Ale ve skutečnosti jsou jejími členy převážně běloši, jak jsme 

mohli vidět v předchozí kapitole. Možná proto se schovávají za roušky, aby to nebylo na 

první pohled zjevné. 



Postup při převzetí moci ve státě 

Sibel Edmonds17, Američanka tureckého původu a bývalá překladatelka pro FBI byla 

propuštěna krátce po 9/11 jen proto, že odhalila nevhodné chování agentů a mezery 

v zabezpečení zřícených budov svým představeným, které kdyby nexistovaly, tak by k 

útokům na WTC mrakodrapy v New Yorku nedošlo. Protože upozornila na organizační 

chyby, tak dostala výpověď. Edmonds dává návod na provedení státního převratu. 

1. Ekonomický kolaps (karanténa, zavřené firmy, nezaměstnanost) 

2. Vytvoření krizové situace (COVID-19) 

3. Protesty a pobouření (BLM, Antifa) 

4. Převzetí policie (rozpuštění policie, požadováno BLM a Antifou) 

5. Původní generálové a noví generálové (v Americe: Mattis a Powell) 

6. Převzetí medií armádou (údajně za účelem obrany země) 

7. Zákaz vycházení po určité hodině (je to pro naši bezpečnost) 

8. Jmenování dočasného presidenta (podle jejich výběru) 

9. Nové volby (podle jejich cílů) 

 

Není to přesně to, co se dnes děje v Americe a možná i jinde? 

1 https://ips-dc.org/billionaire-bonanza-2020/ 
2 https://www.rt.com/business/490867-us-billionaires-got-richer-pandemic/ 
3 https://blog.aboutamazon.com/policy/amazon-donates-10-million-to-organizations-supporting-justice-and-

equity?token=GW&utm_content=blm&utm_medium=hero&utm_source=gateway&utm_term=gw06032020 
4 https://ucr.fbi.gov/crime-in-the-u.s/2016/crime-in-the-u.s.-2016/topic-pages/tables/table-21 
5 https://rense.com/general96/fbi-statistics-of-murders-of-black-and-whites-in-the-us.php 
6 https://www.anti-empire.com/the-new-political-elites-are-clever-to-embrace-wokeness-it-takes-the-heat-off-of-

them-and-legitimizes-their-status-and-power/ 
7 http://americansfordevolution.blogspot.com/2012/11/what-blacks-have-never-done.html 
8 https://www.zerohedge.com/health/1200-public-health-experts-advocate-mass-gatherings-because-white-

supremacy-bigger-threat 
9 https://www.youtube.com/watch?v=DMDbVd2mkvw 
10 https://www.unz.com/lromanoff/americas-buried-history-of-white-slavery/ 
11 https://weirdnj.com/stories/fabled-people-and-places/jackson-whites/ 
12 https://www.bls.gov/web/empsit/cpsee_e16.htm 
13 https://apps.urban.org/features/race-and-taxes/#tax-burden 
14 Lidé jihoamerického původu, většinou španělsky, nebo portugalsky mluvící 
15 https://www.bitchute.com/video/jwmtjrV0qjU/ 
16 https://www.bitchute.com/video/4iOXE5sKjQNB/ 
17 

https://wearethene.ws/assets/images/l0/e0/e6/e0e6a658c1eb54b5c3b126eb5f0274e9d2b344a53efe18972f8ae026

c6d83e94.png 

 



 

KAPITOLA 21 

VAROVÁNÍ Z GHANY A PLÁNY ROCKEFELLERŮ 

12. července 2020 

President Republiky Ghany1, Nana Akufo-Addo vydal přes TV Nigeria na internet varování o 

Rockefellerově plánu na epidemii, nazvanou COVID-19. Podle jeho výpovědi, získal popis 

tohoto plánu od někoho přímo z Rockefellerovy nadace. Proto zkouší varovat celý svět, aby 

lidé věděli, co je plánováno a co se na ně chystá. 

Text tohoto dokumentu je následující: 

 

„Napřed je nutné mít velice nakažlivý virus, který má ale velmi nízkou úmrtnost. 

Tento virus už byl vyroben v americké laboratoři Fort Detrick a v asi čtyřech 

dalších laboratořích v letech 2008-2013, jako část výzkumu, za účelem zjištění, 

proč se snadno rozšíří v netopýrech, ale není schopen nakazit člověka. Z toho 

důvodu je nutné použít vnito-žilové doručení (očkování proti chřipce), aby se 

virus dostal na místa, kde ho potřebujeme. 

„Ale zároveň je nutné vyvinout virus s mnohem vyšší úmrtností, který bude 

sloužit jako náhradní plán, kdyby první virus, ten slabý, selhal. Ten další virus 

bude použit až ve 3. části celého programu, pokud ho bude zapotřebí. Může to 

být kterýkoliv jiný virus, vyrobený ve Fort Detrick a je ho nutno přeměnit na 

biologickou zbraň, aby dociloval vysokou úmrtnost. 

„Příprava původního slabého viru bude postupně převedena do Národní 

biologické laboratoře ve Winnipegu (Kanada), odkud bude virus ukraden a 

propašován do Číny, do jejich laboratoře ve Wuhanu. Bude nastaveno tak, aby 

to mohlo sloužit v případě potřeby jako vysvětlení pro ty, kteří by chtěli vědět, jak 

byl virus celosvětově rozšířen. Další postup bude ten, že Čína bude dodaný 

materiál zkoumat a jako omylem ho vypustí ven, mezi lidi. 

„Dále je nutno finančně podpořit výrobu očkování a zajistit, aby je bylo možno 

použít globálně. Tady se uplatní Gatesovy desetileté zkušenosti s očkováním. 

Zároveň podporujte programy na ověřování těchto očkování, jako je digitální 

identifikace očkovaných. 

„Pak přijde Gatesův ‘Event 201‘ (k němu došlo v říjnu 2019). Informujte zavčas 

Institut biologie ve Wuhanu a zařiďte, aby podle plánu virus rozšířili. Popírejte 

možnost přenosu od člověka k člověkovi jak nejdéle to půjde, abychom docílili 

rozšíření viru po celém světě. Nedovolte žádná úmrtí na tuto nemoc, aby 

nemohlo dojít k jakýmkoliv opatřením, která by zabránila rozšíření nákazy. 

„Až teprve bude mít každá země virus uvnitř, potom uzavřete hranice, zakažte 

cestování, ale uvnitř země udržujte rozšiřování nákazy jak nejdéle je to možné. 

Jakmile je dostatečné množství lidí v zemi infikováno, pak přijde na scénu 

karanténa. Přehánějte množství úmrtí jak nejvíc možno, používejte úmrtí, která 

nemají nic do činění se skutečným virem jako koronu jen kvůli tomu, aby bylo 

docíleno vysoké úrovně strachu a poslušnosti. Kdykoliv by kdo zemřel a mohlo 

by být podezření, že měl COVID, pak ho berte jako úmrtí na koronavirus. 



 

„Postupně, jak se situace vrátí do normálu, počkejte pár týdnů, ale během srpna 

a září (2020) stále pokračujte v hlášení vysoké úmrtnosti, přičemž použijte 

vzestup úmrtí na kterékoliv jiné nemoci a vydávejte je za koronu. Říkejte všem, že 

se to děje kvůli oslabenému imunitnímu systému, což zavinily dlouhé měsíce 

karantény a nadále uměle zvyšujte množství úmrtí jak nejvíc to jde. 

„V říjnu až listopadu přijde nová karanténa. V té době už většina lidí přestane 

věřit svým vládám. Druhá karanténa bude doprovázena výčitkami typu: ‘říkali 

jsme vám, že to bylo příliš brzy všecko otevřít a uvolnit karanténu – to všecko je 

vaše vina, protože jste si chtěli nechat ostříhat vlasy, anebo mít více svobody a 

teď nesete následky‘. 

„Ta další karanténa bude mnohem tvrdší a musí být vysoké pokuty za její 

porušení. Všechno cestování bude prohlášeno za zbytečné, vzrostou kontroly, 

včetně zásahů armády. Zaveďte sledování jednotlivců s použitím povinných 

aplikací na telefonu. Je nutno převzít dohled nad potravinami a benzinem, 

způsobovat nedostatky, takže lidé nebudou moci sehnat základní potřeby a 

služby, když k tomu nebudou mít povolení. Tato karanténa musí být dodržována 

ještě déle než ta předcházející. Čítejte 6 měsíců a více. 

„Toto je první část našeho plánu, což dokonale zničí celosvětovou ekonomii, 

zkoruptuje dodávky zboží a potravin a způsobí nedostatek obživy. 

„Veškerý odpor veřejnosti musí být drsně potlačen a každý, kdo by se proti tomu 

postavil bude označen za nepřítele lidstva. Po dlouhé době karantény přijdeme 

s očkováním, s digitálním ověřením očkování a uděláme je povinné pro všecky. 

Ti, kteří nebudou s očkováním souhlasit, budou označeni za nebezpečné pro 

lidskou společnost a za její veřejné nepřátelé. Život nebude mít možnost se vrátit 

do původních kolejí, pokud nebudou všichni očkováni. 

„Jestliže se většina lidí nechá očkovat, pak tito mohou vstoupit do nového 

systému, do ‘nového normálu‘ s digitální měnou. Zato ti, kteří se očkovat 

nenechají, nebudou smět pracovat, ani cestovat. 

„Jestliže by se ale stalo, že většina lidí nebude s očkováním souhlasit, pak 

vypustíme druhou infekci, biologickou zbraň ve formě SARS viru, který má 30% 

úmrtnost jako hlavního strašáka, abychom přinutili i ty váhavé přistoupit na naše 

očkování a ještě aby říkali těm, kteří odmítnou: ‘však jsme vám říkali co máte 

dělat‘. 

„Další nový ekonomický model, se kterým přišla firma Microsoft a který má 

patentové číslo 060606 je na nový krypto-finanční systém, který používá tělesné 

funkce, založené na chování člověka a na jeho ochotě podřídit se našim 

podmínkám. Pouze pomocí tohoto systému bude možno získat vodu, potraviny, 

střechu nad hlavou a další nutnosti, které budou použity jako zbraň, za účelem 

nastolení nového ekonomického systému. 

„Jinými slovy: dělejte co chceme a budete odměněni, získáte body, budete mít 

přístup k věcem, které potřebujete ke svému přežití. Anebo se proti nám postavte 

a budete potrestáni.“ 



 

Řešení epidemické situace podle Rockefellerovy nadace 

Rockefellerova nadace k tomu účelu vydala dokument s názvem ‘Urychlení národního 

genomického dozoru‘ (Accelerating National Genomic Surveillance2). Už ze samotného 

názvu je víc než zjevné, že nás chtějí genomicky sledovat, špehovat, hodnotit, rozdělovat a 

posléze možná i likvidovat. 

Hned na začátku této publikace je psáno, že proti koroně nepomáhají ani roušky, ani 

distancování nebo karanténa a dokonce ani očkování, ale pomáhá jistá tajná zbraň, která 

pomáhá proti každé nemoci a to jsou informace. Informace nám řeknou, které roušky fungují 

a které ne, jak moc se společensky oddalovat, a tak dále. 

Rockefellerova nadace si velice dobře uvědomuje cenu informací a proto se dnes soustředí na 

sbírání informací o nás samotných a po pravdě řečeno by bylo mnohem lepší, kdyby je nikdy 

nezískali. 

Samozřejmě, i oni nás straší s variantami ‘pandemie‘, které prý budou mnohem horší a 

mnohem víc nakažlivé. Jak to ví? Mají snad křišťálovou kouli, podle které předpovídají 

budoucnost? Určitě ne. Spíš to tak plánují a nás pak zkoušejí manipulovat strachem. Jednou 

se jim to osvědčilo, už od toho tak snadno neustoupí. 

Jejich plán na zrychlení genomického dozoru je předvídatelně nejasný a velice drahý. Chtějí 

vybudovat virový obranný systém po celé Americe a postupně po celém světě, který by 

okamžitě rozpoznal každý nový virus. To samozřejmě představuje další administrativu a další 

laboratoře. Chtějí rozšířit genomické sekvencování za použití nového, drahého laboratorního 

zařízení, počítačů a celé hromady dalších potřebností, všecky speciální a velmi drahé. 

Plánují být vůči nemocným rasově neutrální a možná i nastolit umělou rovnoprávnost pro 

černochy a jiné tmavé lidi za to, že je budou na virus hůř reagovat než běloši. Jak to chtějí 

docílit, to neříkají, ale nevypadá to dobře pro ty bílé. 

Výsledky chtějí hodnotit pomocí nových počítačových programů, k tomu účelu vyvinutých. 

Také chtějí nahradit ‘zastaralý‘ systém zdravotních záznamů něčím novým a pokud možno to 

uzákonit. Chtějí rovněž ustanovit národní vedení celé akce, což představuje další zbytečný 

úřad se spoustou úředníků, kteří budou za vysoké platy pilně přerovnávat papíry z jedné 

strany stolu na druhou. Byrokracie na byrokracii, všecko za peníze daňových poplatníků a 

všecko nesmírně drahé. 

Mezi vším tím blábolem o ničem je pár zajímavých bodů. Tak na příklad, chtějí informace o 

každém člověkovi, bez ohledu na rasu, etnicitu, pohlaví, věk a bydliště. Což mezi řádky říká, 

že chtějí založit takový systém, který vyhodnotí požadované informace právě podle těchto 

kritérií. Chtějí u každého mít také jeho socio-ekonomické informace, jako na příklad, co 

vlastní, jestli má dům, nebo pronajímá, jeho příjem, atd. 

Chtějí mít vzorky ode všech lidských skupin, včetně těch ‘nedostatečných a ohrožených‘. 

Kdo jsou tito ‘nedostateční‘ a v čem jsou nedostateční, to neříkají. Znamená to snad to stejné 

jako nežádoucí? A kdo jsou ‘ohrožení‘ a čím? Toto jsou příliš široké pojmy. 

Takže chtějí vybudovat nový, celosvětový okruh poboček, které budou sbírat genetické, 

sociální a finanční informace o všech obyvatelích naší planety. Možná aby věděli koho mají 

okrást nejdřív. Za tím účelem budou vysávat jednotlivé vlády o příšerné peníze, které 



 

samozřejmě půjdou z našich kapes. Budeme si takto platit svoji vlastní zkázu. Výsledky 

půjdou do Číny, tam už tuto databázi založili a v současné době do ní přidali výsledky všech 

PCR testů na DNA z celého světa. 

Tam budou také vyráběny biologické, geneticky-specifické, nebo jakkoliv jinak specifické 

zbraně hromadného ničení proti vybraným vrstvám lidské populace – na tom už se taky 

pracuje. Kandidáti na eliminaci budou vybíráni na podkladě jejich rasového příslušenství, 

nebo majetkových poměrů, či pohlaví, stáří, zdravotního stavu, nebo čehokoliv jiného, co 

bude jejich databáze obsahovat. 

Tímto plánem je Američanům ubírána již tak okleštěná svoboda. V Americe je totiž až na 

velmi málo výjimek proti zákonu zjišťovat rasu a etnicitu člověka. Na příklad, když se jedná 

o nové zaměstnání, požadovat věk žadatele, to není rovněž dovoleno a stejně tak bydliště 

nebylo vyžadováno nikde, než pro zásilky. 

Američané nebyli nikdy vázáni na bydliště. Dříve stačilo, když měli kde přijímat poštu, což 

mohlo být i formou poštovní schránky. Po r. 2000 se hodně z toho začalo měnit. Najednou 

bylo bydliště nutné i pro obnovení řidičského průkazu a schránka na poště nestačila. Už tehdy 

to začínalo a Rockefeller a jemu podobní v tom jen pokračují.  

Rockefellerova nadace plánuje také kontrolu potravin 

Tito manipulátoři naší budoucnosti3 si usmysleli, že krávy příliš znečišťují atmosféru, protože 

trpí nadýmáním a následovným únikem přebytečného vzduchu skrze zadní část těla ve formě 

metanu. Takže podle nich krávy způsobují větší škodu našemu ovzduší než všecka auta, 

letadla, ocelárny a slévárny, cementárny, spalovny, elektrárny a sopky dohromady. To, že oni 

sami naši atmosféru ještě víc zamořují s jejich soukromými letadly a skrze chemtrails jim 

záhadně uniklo. 

Ale krávy jsou jim trnem v oku a tak chtějí odstranit z naší stravy hovězí maso. Samozřejmě, 

to je pouhý začátek. Po hovězím přijde na řadu vepřové a pak všecko ostatní. Evropská unie 

už nabádá, že bychom si měli zvyknout jíst červy, brouky, žížaly a jiný hmyz, prý kvůli 

bílkovinám. Takže ať začnou sami, ať nám ukážou jak je to chutné! 

Firma, zvaná BiteLabs4 již nabízí umělé maso a uzeniny, vyráběné ze známých osobností! 

Ano, opravdu, je to holé šílenství, ale žádný výmysl. Vezmou prý nějaké buňky slavným 

hollywoodským hercům anebo jiným významným osobnostem a klónují je ve zvláštním 

reaktoru. Namnoží je a pak z nich dělají ‘umělecký salám‘ a jiné speciality. Představte si, že 

byste jedli salám, udělaný z Gatesova těla! Anebo ze Schwaba, či z Bidena? 

Ovšem zpátky ke kravám: takže kravský metan těmto útlocitným barbarům velice vadí. To, 

že travnaté plochy, bažiny a rýžová pole vyprodukují mnohem víc metanu než všecky krávy 

dohromady, to jim taky uniklo. A přitom celkové vypouštění metanu na příklad v Americe 

kleslo od r. 1960 o 11% a přitom množství krav se v tom období zdvojnásobilo. To proto, že 

přidáváním mořské trávy do krmiva byla snížena produkce metanu o celých 80%. Zřejmě 

kravičkám chybí k dobrému trávení jód, který je v mořských travinách obsažen. 

Už kdysi dávno řekl americký politik Henry Kissinger, že „když kontrolujete potraviny, 

kontrolujete lidi.“ Takže nás chtějí do nekonečna kontrolovat – hladem! Údajně to jediné, co 

zachrání naší planetu před naprostou zkázou je, když změníme způsob stravování a proto nás 

chtějí všecky převést na rostlinnou dietu. 



 

To je samozřejmě nesmysl, protože maso je pro člověka naprosto nutné. Když budeme jíst 

pouze rostlinnou stravu, u mnohých z nás dojde k těžké podvýživě, která se projeví hlavně 

zesláblostí, únavou a ztrátou pohybových schopností, kožními potížemi a vředy v ústech, 

ztrátou zraku, ztrátou koordinace, zkaženým chrupem, chudokrevností a četnými 

psychickými problémy. Na příklad vitamin B12 nejsme absolutně schopni získat skrze 

bezmasou stravu. 

Kdyby nás donutili jíst vegetariánskou stravu, což je hlavně listová zelenina, stanou se z nás 

vyzáblé, vyčerpané, a nemocné lidské trosky. Když přidají obilniny, stanou se z nás obézní,  

vyčerpané a nemocné lidské trosky. V každém případě na to těžce doplatíme. 

V Americe už s těmito hloupými dětinskými nápady začínají. Sedláci jsou vytlačováni z trhu, 

Gates kupuje veškeré pozemky, které sežene. Umělá sucha, nebo umělé povodně zničily 

velké množství úrody a také sedláků, kteří jsou tradičně zadluženi až po krk, takže je mezi 

nimi obrovský počet bankrotů a sebevražed. 

Amerika je největší producent hovězího masa na světě přesto, že má pouze čtyři jatka. 

Gatesovou vinou se dnes někteří majitelé maso-zpracujících koncernů těší, že budou vyrábět 

syntetické maso. Takový umělý hamburger je 100% ze zeleniny a 150% škodlivý. Tvoří ho 

sojová bílkovina, brambory, slunečnicový olej, metylcelulóza a škrob. 

Když to rozebereme, tak soja je rakovinotvorná rostlina, která obsahuje fyto-estrogen, neboli 

ženský hormon. Tato kombinace způsobuje obezitu a samozřejmě rakovinu, přecitlivělost na 

všecky nemoci, snižuje hladinu testosteronu a tím pádem snižuje zájem o sex.  

Stejně tak zeleninový olej snižuje hladinu testosteronu, je hlavní příčina cukrovky, způsobuje 

ucpávání cév, srdeční infarkty, zánětlivost a zelený zákal, kromě jiných potíží. Tím je myšlen 

každý zeleninový olej, i ten slunečnicový. 

Brambory sice poskytují skvělou výživu a jsou prakticky nenahraditelné, ale opět, když je 

jich moc, mohou způsobovat nadváhu. 

Rockefellerův názor na naši stravu 

Rockefellerova nadace5 vydala v červnu 2020 dokument, nazvaný ‘Prostřete znovu stůl‘ 

(Reset the Table), ve kterém si stěžují, že Ameriku čeká hlad, lidé si nemohou dovolit 

kvalitní stravu, děti nedostávají jídlo, které předtím měly ve školách, studenti nemohou tím 

pádem studovat – a tak naříkají poté, co sami současný chaos a nedostatek způsobili! 

Jejich dokument je plný plánů, jak zlepšit kvalitu a hodnotu potravin. Zdánlivě kladná snaha 

nakrmit všecky je podložena snahou o plánovanou centralizaci zásobování potravinami, kdy 

pouze ta úroda, vyprodukovaná určitými zemědělci bude vykupována a používána. 

Pod záminkou, že strava je lék, zvažuje Rockefellerova nadace možnost, že by lékaři 

předepisovali nejen léky, ale i potraviny. Takže to vypadá, že jídlo bude na předpis! Chtějí 

vytvářet různé programy na pomoc těm, pro které je jídlo nedostupné. Tento plán bude podle 

nich vyžadovat vytvoření dalších organizací, dalších byrokracii na výkup a distribuci 

potravin, což bude znamenat ještě větší okrádání malých zemědělců, protože organizace, 

která je velko-odběratel, si bude diktovat ceny. 

Podle tohoto plánu mají velké organizace kupovat pouze od těch, kteří zakládají svoji 

produkci na hodnotách, jako jsou rovnoprávnost, etika a udržitelnost. Ovšem co je 



 

obyčejnému spotřebiteli do toho, jestli výrobce praktikuje rovnoprávnost, etiku a udržitelnost 

a cokoliv jiného? Spotřebiteli se jedná o kvalitu výrobků a jejich dostupnost. Když kupujeme 

brambory, nebo rajčata, či broskve, tak je nám úplně jedno, jestli sedlák bije svoji ženu, křičí 

na děti, nadává sousedům, nebo je vulgární k prodavačům v obchodě. 

‘Rovnoprávnost, etika a udržitelnost‘ jsou samozřejmě velmi široké pojmy, které je možno 

vztahovat po libosti na kohokoliv, čímž dojde k nespravedlnostem, podvodům, k okrádání 

zemědělců a jako vždycky, ke zvýšené byrokracii, protože o všem budou muset být vedeny 

záznamy a tyto budou podléhat nekonečným kontrolám dalšími zbytečnými byrokraty. To 

povede pouze k podstatnému zvýšení cen potravin a možná k jejich nedostupnosti. 

Je ovšem ještě jedna věc ve hře: jak Bill Gates a jemu podobní skupují zemědělskou půdu 

vlevo vpravo a Gates je již dnes ten největší ‘velkostatkář‘ v Americe. Takže můžeme 

očekávat, že Rockefellerem navrhované programy na podporu chudých budou rozšířeny na 

celou populaci země a poté na celý svět. Postupně tato podpůrná zařízení nahradí stávající 

obchody a potom budeme kupovat všecko pouze od Gatese a od jemu podobných. 

V důsledku toho zbankrotují všichni malí sedláci, kteří často hospodaří na rodinných polích 

celé generace, protože nenajdou pro své produkty odbytiště. Už tak je jejich průměrný roční 

výdělek v mínusu, ztrácejí –1840 dolarů za rok. 

Může se ale stát, že velkostatkář Gates přestane na svých lánech polí produkovat cokoliv. 

V tom případě nejen že dostane řádnou podporu od státu, který v Americe platí velkostatkáře 

za to, že půdu neobhospodařují. A pak, následkem úbytku úrody, budou lidé hladem. 

K nedostatku a ke zdražení pak dojde, tím si můžeme být jisti. Rockefellerův dokument již 

tato omezení plánuje a jako viníka udává změnu počasí a přírodní katastrofy. A přitom to jsou 

vlivy, které globalisté sami způsobují ať už různými druhy nových technologií, o kterých my 

nejsme většinou informováni, nebo špatným hospodařením. 

Tento potravinový program bude nutně potřebovat peníze jak od státu, tak z privátních 

zdrojů. Rockefeller to dobře ví, protože celá agenda bude velice drahá. 

Podstatné problémy jsou ignorovány 

V jejich plánu se Rockefellerova nadace vůbec nezmiňuje o těch hlavních problémech 

v americkém zemědělství. Jedním z nich je rotování úrody, s úspěchem praktikované již celá 

staletí v Evropě. V Americe, když na příklad sedlák pěstuje kukuřici, tak ji pěstuje rok za 

rokem, stále na tom stejném poli. Takže plodina má čím dále míň látek a poskytuje čím dál 

horší výživu. 

Další ignorovaný problém je genetické měnění rostlin. Nedávno bylo uzákoněno, že u 

geneticky změněných potravin, prodávaných v obchodech, to nemusí být uvedeno na obalu. 

Prostě – zákazník o tom nemusí být uvědoměn. To je samozřejmě velmi špatné, protože 

geneticky změněné potraviny jsou zdraví škodlivé a také nestravitelné. Pro ty, kteří jsou 

znevýhodněni nějakou nemocí, je to skoro jed. 

Co rovněž není zmíněno je používání chemie na postřiky a hnojení. Současné zemědělské 

metody, bohužel i v České republice praktikované, vyžadují čím dál silnější přípravky proti 

hmyzu a jiným škůdcům, protože přesto, že je mnohý hmyz zásahem těchto jedů opravdu 

vyhuben, ti jedinci, kteří přežijí, se stanou o to odolnější a pak jsou zapotřebí silnější a 



 

silnější přípravky na jejich zničení. Velmi často jsou proti hmyzu používány hormonální 

přípravky na bázi estrogenu, které učiní hmyz neplodným – ovšem stejně tak neplodní se po 

čase stanou i lidé, kteří tyto rostliny požívají. 

Nesmíme rovněž zapomenout, že i užitečné ptactvo se podílí na spotřebě toho, co na polích 

zbyde. A pak tito tvorové vymírají zrovna tak, jak budeme vymírat my, když budeme tyto 

jedy jíst. O včelkách ani nemluvě, ty dostane snadno 4G a 5G mikrovlnná technologie, proti 

které nemají žádnou odolnost, protože fungují na stejné frekvenci. 

Geneticky měněné plodiny je obrovské zlo, snadno použitelné proti nám. Osivo je 

samozřejmě drahé a patentované a když včely, nebo vítr roznesou pyl těchto rostlin na jiná 

pole, Monsanto je víc než ochotno soudit jejich majitele kvůli zcizení jejich produktu. A 

budete se divit, zatím to pokaždé Monsanto vyhrálo a chudák sedlák přišel o všecko. 

Geneticky upravené rostliny mohou rovněž obsahovat kdejakou monstrozitu. Nejen že je 

vyšší trvanlivost jahod zaručována geny ze švába. Byly rovněž dělány pokusy 

s farmaceutickou kukuřicí, kdy tato zároveň produkovala farmaceutická léčiva. Co když je 

takový pyl roznesen po okolí? To pak všichni budeme zároveň s chlebem nebo se zeleninou 

pojídat antibiotika či jiné drogy? 

Jedním z nejhorších a nejrozšířenějších chemických přípravků je Roundup (glyfosát), který je 

v zemědělství používán daleko více než si mnozí myslí. Pár dnů před sklizní je pole 

postříkáno Roundupem, takže všecky rostliny začnou odumírat. Ve smrtelném zápase dojde 

k zoufalému pokusu vyprodukovat několika málo přídavných procent sklízené potraviny a 

nedozrálé části urychleně dozrají. To proto, že odumírající rostlina chce za každou cenu 

zanechat ‘potomstvo‘, které by mělo schopnost se znovu rozmnožit. 

Tímto způsobem, kvůli miniaturnímu zvýšení sklizně jsou dnes otravovány obilniny, 

luštěniny a mnohé jiné zemědělské produkty, které my potom jíme, spolu s Roundupem. To, 

že Roundup způsobuje v lidech genetické změny, rakovinu a jiné nemoci, včetně neplodnosti, 

to zřejmě nikomu nevadí. Ovšem ti, kteří tuto situaci sledují říkají, že během dalších dvou 

generací podobného počínání se lidstvo přestane rozmnožovat a pak vyhyneme. 

Postřik Roundupu a jiných chemikálií se samozřejmě dostane i do půdy, která je tímto 

způsobem víc a víc otravována. K tomu můžeme přičíst jedy, sypané na nás shora, ve formě 

‘chemtrails‘. A až bude mít půda v sobě dostatečné množství těchto jedů, pak přestane plodit. 

Na takové ornici pak nic neporoste, všecko zahyne. 

Monsanto je na to již připraveno se semeny, která jsou proti chemikáliím odolná. Jejich cena 

nebude nízká a protože jsou patentována, budou se kupovat každý rok nová. Zbývá vědět, 

jestli to, co z takových semen vyroste bude pro lidstvo prospěšné a stravitelné. Historicky 

vzato, můžeme čítat s tím, že to bude mnohem horší než špatné. 

Takže nás dostanou tak jak tak. 

Přídavné šílenství jako zákon 

V r. 2005 byl v Americe uzákoněn6 ‘Národní zvířecí identifikační systém‘, což je digitální 

systém na kontrolu a sledování majetku a zvěře. Krátce poté byl tento systém učiněn 

povinným a byl pojmenován ‘Traceability‘ (Sledovatelnost). Samozřejmě, že bude snaha 

rozšířit ho do celého světa a co nejrychleji. Obsahuje tři základní body: 



 

1. Všechen majetek patří vládě a bude opatřen abecedně-číselným kódem podle země 

původu; 

2. Elektronická identifikace všech živých tvorů na těchto územích se nacházejících bude 

zajištěna opět abecedně-číselným kódem; 

3. Bude zavedeno sledování 24/7 naprosto všeho. 

Jelikož člověk je živý tvor, tak i on je zahrnut v bodu č. 2 – proto nám chtějí dát ony injekce, 

zrádně nazvané ‘očkování‘, kde opravdu každý očkovaný do sebe dostává abecedně-číselný 

kód. S pomocí skeneru, nebo při určitém osvětlení bude možno tento kód číst i přes kůži. 

Takže se naplňuje to, co předpovídá Bible, že ‘znamení bestie budou mít všichni na ruce, 

nebo na čele a bez něho nebudou moci ani kupovat, ani prodávat‘. A v některých zemích 

světa již opravdu zkoušejí těm neočkovaným zabránit v nákupu potravin. 

To, že bod č. 1 chce označovat všechen majetek kódem podle země původu potvrzuje, že 

tento zákon má snahu uplatňovat svůj vliv na celý svět. Je to globalistický zákon. 

Další útok – digitální zabezpečení potravin 

Americká organizace FDA oznámila začátek nového období zabezpečení potravin,7 kdy 

pomocí digitálního identifikačního systému chtějí sledovat pohyb potravin, zabezpečit jejich 

kvalitu a v případě výskytu infekce, zamezit dalším případům. To jsou samozřejmě 

byrokraticky velice náročná těšínská jablíčka, v naprostém souladu s Rockefellerovými 

směrnicemi, zmiňovanými dříve. 

Pomocí dokonalé identifikace nakupujících a s použitím čárkového kódu na kupovaném 

výrobku budou pak schopni zjistit odkud zboží přišlo, kde bylo vyprodukováno, jak bylo 

doručeno a cokoliv jiného. Že by ale tyto informace byly využity ve prospěch kupujících, to 

by byl další div světa. A protože odněkud musí být vedení tak obrovského množství 

informací financováno, tak je možno očekávat další mohutné zdražení potravin. 

Jen tak na okraj, všimli jste si, že každý čárkový kód má v sobě číslo 666? Tito lidé jsou tou 

svojí pekelnickou symbolikou doslova posedlí. Viz ukázku níže: 

V tomto optimisticky psaném dokumentu o národním 

zvířecím identifikačním systému si mnozí snad ani 

nevšimnou malé poznámky, která by jim správně měla nahnat 

hrůzu: tento program má v úmyslu sladit se s mezinárodními 

potravinovými normami jako jsou GS1 a Codex 

Alimentarius. GS1 se týká hlavně čárkových kódů, ale Codex 

Alimentarius je sbírka mezinárodních zásad a příkazů na 

produkci potravin a jejich štítkování, což je jeho oficiální, 

nám předkládaný popis. 

Ve skutečnosti jsou to zásady a příkazy k tomu, jak nás otrávit, zničit naše zdraví a snad nás i 

postupně likvidovat pomocí běžné stravy. 

Někteří říkají, že jediné řešení proti těmto nelidským zákonům je domácí pěstování potravin, 

jejich správné uskladnění a konzervování. To je ale již dnes v některých amerických státech 

nemožné, protože pěstování zeleniny a jiných potravin na zahrádkách je zákonem zakázáno! 

Dokonce, Johns Hopkins Univerzita navrhuje sledovat lidi pomocí bezpilotních letadel, 

neboli drónů a kdo by na zahradě něco pěstoval, postříkat mu to Roundupem. 



 

Podívejte se sami, co všecky 

tyto nabubřelé zásady a plány 

postupně udělaly z běžných 

Američanů. Všecky ty 

Roundupy, geneticky měněná 

strava, potraviny plné 

škodlivých chemikálií, jedů 

proti hmyzu, proti plísním, 

včetně nadměrného cukru 

(běžná sodovka má asi 0,20% 

cukru, což je celá pětina 

obsahu!), plus velice škodlivé 

zeleninové oleje se postaraly, 

že z kdysi zdravých a 

houževnatých Američanů je dnes národ obézních příšer. Víte jak ztloustne slepice? Kuřeti se 

dá do potravy malý kousek jedu. Jeho systém začne proti jedu bojovat tím, že kuře neúměrně 

ztloustne. To je dnešní způsob pěstování drůbeže. 

Nikdy nezapomínejte, že jak v Americe, tak za pár let v Evropě. 

A opravdu, Evropská centrální banka právě založila nové oddělení, které se má 

zaobírat změnou klima. Není jasné od kdy se čistě finanční organizace jako je Světové 

ekonomické sdružení (WEF), nebo Evropská centrální banka pletou do záležitostí jako je 

počasí a plynatost krav. Je těžko pochopitelné, co tím zkouší docílit. Už tak máme dost 

policejních organizací, které hlídají málem všecko, co na světě je a tito lidé přidávají ještě 

další, čistě byrokratické instituce, které budou stát hodně peněz daňových poplatníků a užitek 

z nich nebude žádný. 

Ovšem plán je plán. A tento plán je na zničení našeho světa a nás s ním. 

Filantrokapitalismus 

To všecko co se dnes děje, vytváří zcela nový politický směr, který bychom mohli nazvat 

‘filantrokapitalismus‘, což je situace, kdy nám vládne filantropický kapitalismus. Jednou 

z jeho hlavních ukázek je Bill Gates a jeho nadace, potom Sorosova nadace, Clintonova 

nadace, Obamova nadace Bushova nadace a všecky možné další nadace, které v poslední 

době vyrostly jako houby po dešti. 

Správně by měly být nazývány prádelny špinavých peněz, protože to se zdá být jejich 

hlavním zaměřením. Nejen že pomocí peněz pak tito lidé ovlivňují státní a národní zájmy a 

zájmy lidu ve svůj vlastní prospěch a v neprospěch všech ostatních, ale ještě k tomu přidávají 

praní výtěžků z prodeje drog, zbraní a z jiného nekalého kšeftování. 

Jak říká bývalý holandský bankéř Ronald Bernard, který své povolání vzdal kvůli tomu, 

aby si mohl uchovat čisté svědomí: špinavé peníze do banky vozili na nákladních autech. 

Plná nákladní auta hotovosti v bankovkách přijížděla do skladu a skládali to 

vysokozdvižnými vozíky. Pak to dostali do rukou jednotliví bankéři, aby to pročistili, měli na 

to už své kontakty, věděli přesně kam co převést, poslat, nebo doručit. 

 



 

1 https://voicetvnigeria.com/2020/07/10/bill-gate-vaccine-the-only-truth-about-depopulation-of-millions-of-

africans-wake-up-africa/ 
2 https://www.rockefellerfoundation.org/wp-content/uploads/2021/03/The-Rockefeller-

Foundation_Accelerating-National-Genomic-Surveillance.pdf 
3 https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=Mec1pB8Icoc 
4 https://humansarefree.com/2021/02/artificial-meat-company-claims-you-can-buy-salami-made-from-human-

flesh-of-famous-hollywood-actors-insane-people-are-currently-in-charge-of-everything.html 
5 https://www.rockefellerfoundation.org/report/reset-the-table-meeting-the-moment-to-transform-the-u-s-food-

system/ 
6 https://shepherdsheart.life/blogs/news/weaponized-food 
7 https://www.fda.gov/media/139868/download 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



KAPITOLA 22 

BLM, ANTIFA, ČERNÍ PARDÁLOVÉ A JEJICH PODPOROVATELÉ 

16. července 2020 

Zdá se, že bláznivost některých lidí nekončí sama od sebe. Ani to, že mají povoleno se 

vyřádit z nich nedostane ven to šílenství, které s nimi mlátí o zem a nutí je páchat 

nesmyslnosti, za které se budou o pár let později stydět. 

Díky řádění BLM a Antify se město New York změnilo na válečnou zónu, kde maskovaní, i 

nemaskovaní rasisté a zloději střílejí po nevinných kolemjdoucích, vykrádají obchody a 

napadají policii. Střílení a vraždy jsou na neuvěřitelném vzestupu a pouliční boje jsou běžné. 

Starosta města ještě ke všemu podstatně zkrátil výdaje na policejní ochranu, takže policisté 

mají co dělat, aby ochránili sami sebe. Velké množství majetnějších obyvatel města se již 

vystěhovalo i s rodinami ven. 

Chicago si pochvaluje1, že 4. červenec a celý konec týdne proběhl celkem klidně. Pouze 77 

občanů města bylo postřeleno, 14 smrtelně, 2 děti zabity a 9 mladistvých zraněno. Většina 

z nich byli černoši, což nijak nevadilo zločinným rasistům, příslušníkům BLM a Antify, kteří 

horlivě propagují myšlenku, že životy černochů jsou důležitější než všecky ostatní. Tento den 

je významný americký svátek, den nezávislosti. Takže tito zločinci snad ‘oslavovali‘? 

Ve státě Georgia se k BLM a Antifě přidaly ještě stovky ‘Black Panthers‘ (Černí pardálové). 

Tato nebezpečná rasistická a komunistická organizace byla založena v r. 1966 za účelem 

dozoru nad policií kvůli údajným policejním krutostem. Oficiální prameny je vydávají za 

bojovníky za lidská práva, ale to je popis snad pouze pro knihu pohádek. 

Pardálové získávají peníze výrobou a prodejem tvrdých drog a jsou velmi militantně 

založeni. Protože jejich členové jsou až na mizivé výjimky černoši, tak jsou samozřejmě proti 

všem bílým. Tam, kde se Black Panthers objeví, má okamžitě policie plné ruce práce. 

Městská rada v Minneapolis odsouhlasila2 přede 3 týdny plán rozpustit policii. Čím ji nahradí 

není zatím jisté, ale uvažuje se o změně zákona z amerického na muslimský Šaria zákon. 

Stát Minnesota si totiž za posledních pár desetiletí naimportoval asi 200 000 Somálců, kteří 

jsou převážně Sunni Muslimové a spolu s černochy tvoří skoro pětinu populace města 

v Minneapolis. K tomu je možno připočíst ještě 6% Asiatů, často rovněž Muslimů pouze 

v Minneapolis a dalších 18% hned vedle, v městském dvojčeti St. Paul. 

Co je Šaria zákon 

Na internetu se dočteme pouze o kladných a chvályhodných stránkách tohoto nepřátelského 

zákona Muslimů. Jeden po druhém papouškují, že proti přísným trestům, určeným jejich 

svatou knihou Koránem mají i útlocitní Muslimové výhrady a neuplatňují je. Šaria na příklad 

trestá krádež amputací rukou, dnes možná jen amputací prstů. 

Ovšem to je krádež spáchaná pouze mezi Muslimy. Krádež od příslušníků jiných 

náboženských skupin trestná není a dokonce je podporována a vyzdvihována jako záslužná. 

Popírání, nebo kritizování Allaha, či jeho proroka Mohammeda, je trestatelné smrtí. Ne-

Muslimové, žijící v muslimském státě, pokud nejsou popraveni, nebo prodáni do otroctví, 

musí platit ještě další, přídavnou daň za to, že je pak Muslimové s opovržením snášejí ve své 

blízkosti. 



Žena je v rodině na úrovni domácího dobytka a v případě jejího znásilnění má zapotřebí 4 

mužské svědky, aby jí bylo uvěřeno. Jinak je trestána bičováním, za cizoložství to činí až 100 

ran. Je běžné, že když Muslimka mluví s cizím mužem, nebo pouze vedle něho stojí, že 

rovněž neunikne bičování. Muž má možnost manželku zmlátit za sebemenší přestupek a to je 

považováno za správné. 

Muslimští muži mají plné právo na sex od žen, které nenosí přes hlavu šátek. Je požadováno, 

aby každý Muslim lhal ne-Muslimovi. U soudu má žena jen polovinu věrohodnosti co muž a 

stejně tak dostane pouze polovinu dědictví, než co by dostal muž. 

Některé skutečné případy z Anglie jsou přímo hrozivé, jako třeba 13. letá dívka, které otec 

usekl ve spánku hlavu za to, že se chtěla vdát se za 35. letého muže. Tomu se v muslimštině 

říká ‘zabití pro uhájení cti.‘ 

BLM mají stále větší požadavky 

BLM se už nespokojují s pouhým bojem3 za práva černých, ale vrhli se i na církve a 

náboženství. Ten komunistický duch se v nich nezapře. Žádají předělat Ježíše Krista na 

černocha, chtějí strhnout jeho sochy a zbořit kostely. A některé patolízalské kostely s tím 

opravdu jdou do té míry, že nechávají přemalovat Ježíše na černocha. Komunistický guvernér 

Kalifornie dokonce zakázal v kostelích zpívat, zjevně se chtěl zavděčit BLM. 

Dokonce i zrádcovské noviny ‘New York Times‘ oznámily, že budou psát ‘Black‘ (černí) 

vždycky s velkým písmenem a ‘white‘ (bílí) s malým a opravdu to tak dělají 

Jestliže my, běloši, jsme rasisté, což tato zločinná cháska tvrdí, jak to, že se nikdo kvůli těmto 

neustálým urážkám nebouří, neprotestuje, běloši nevytloukají obchody a nekradou zboží, 

nestřílí po lidech a nervou se s policií? Škoda, že nám žádná veřejná media neumožní 

abychom to řekli všem těmto pokrytcům přímo do očí. 

Velké řetězce obchodů dostaly příkaz nevolat policii, když je zloděj černoch. Na Twitteru4 

prohlásila jistá Brittany Marshall, zastánkyně BLM, že to, že 2+2=4 je problém kulturní 

podstaty a představuje to vliv západního imperialismu a kolonizace. Tato osoba uvádí svoje 

povolání jako ‘učitelka, vědkyně, agentka sociální spravedlnosti‘ a podle všeho dokončuje 

studia na doktorát. Z čehopak asi doktorát? Z pletení košíků? 

Jak říká Nigel Farage5, organizace BLM je nebezpečná, marxistická organizace, zaměřená na 

anarchii. Právem se rozzlobil na televizní stanici BBC kvůli tomu, že ukazuje BLM jako 

mírumilovné a oprávněné zastánce lidských práv, zatím co všichni ostatní jsou ohavní a 

hnusní rasisté. A to si dovolí říkat poté, co tihle raubíři zabili už několik policistů, několik 

civilistů a asi 50 policistů je zraněno, mnozí smrtelně. 

Hlavním záměrem BLM je zrušení policie. Dále chtějí zabrat finance soukromým firmám a 

rozdělit je mezi pracující lid – není to něco, co by Lenin navrhl? Farage podotýká, že jsou 

velmi dobře financování Sorosem a jemu podobnými. „Tady nejde o rovnoprávnost,“ říká. 

„Je to všecko snaha nastolit pomocí zločinných skupin změnu společenského řádu, za použití 

násilí a anarchie.“ 

Farage podotýká, že tito zločinci jsou velmi dobře financování Sorosem a jemu podobnými, 

zákeřnými živly. „Tady nejde o žádnou rovnoprávnost,“ říká. „Je to všecko snaha nastolit 

pomocí zločinných skupin změnu společenského řádu, za použití násilí a anarchie.“ 



Proti komu vlastně protestují? 

Antifa, BLM a ostatní, včetně obrovských davů6 mladých a nerozumných lidí ve skutečnosti 

ani neví, proti čemu protestují. Prý proti policii a kapitalismu. Proti kapitalismu? 

Kapitalismus doopravdy neexistuje. To, co dnes vidíme, není žádný kapitalismus, když vláda 

podporuje neprosperující firmy jen kvůli tomu, že jsou ‘příliš velké na to, aby padly‘, 

přičemž skutečný důvod pro vládní podporu je ten, že majitelé těchto firem přispívají na 

volební kampaň. 

To není kapitalismus, když je volný trh škrcen nadměrným zdaňováním, neúnosnými 

byrokratickými podmínkami, zákony a příkazy. To všecko dohromady se naopak velmi dobře 

stará, aby ty poslední zbytky skutečného kapitalismu byly zničeny. 

Centrální banka má povoleno tisknout peníze málem po libosti a takto vytvářený finanční 

kapitál, nepodložený ani lidskou prací, ani úsporami a ničím jiným, vede pouze 

k nekonečným inflačním cyklům a ekonomickým krachům. 

To, jak cena peněz stále klesá, jak jsou všichni zadluženi, jak mizí poslední zbytky svobody a 

jsou nahrazovány systémem zákazů, příkazů a následných trestů, to jsou ve skutečnosti 

důsledky boje vlády proti posledním zbytkům kapitalismu.  

Kde jste kdy slyšeli, že by podnikatel měl platit daně o čtvrt roku dopředu? Vždyť to je 

nesmysl. On platí za něco, co ještě nedostal a vláda mu tyto peníze drze sebere, aniž by ho za 

jejich zadržování odškodnila vyplácením úroku. To není kapitalismus; to je intervenční 

socialismus. 

Čím víc je obchodů ve městě, tím víc se platí za parkování. Co kdysi bylo zadarmo, už dávno 

není. A to že je kapitalismus? To je opět parazitní, intervenční socialismus.  

Ve skutečném kapitalismu jsou ti, kteří se více snaží dobře sloužit svým zákazníkům (ať je to 

kupující, nebo zaměstnavatel), dostávají vyšší odměnu. Zato ti, co se tak honem nepřerazí, 

dostávají méně. A protože těch druhých bývá víc, tak závidí těm prvním a zkouší nastolit 

‘rovnoprávný systém‘, neboli socialismus. To je skutečná podstata socialismu a i 

komunismu: závist a opovrhování těmi pracovitějšími a snaživějšími. 

To bylo zjevné už z toho, jak se v komunistických rodinách neustále proti někomu soptilo, 

brojilo se proti dalším a nadávalo na ten zbytek. Závist byla tak silná, že prosvítala z každé 

vyřčené věty. „No jo, ti mají, ti si nakradli …“ a podobně. 

Dnešní nepokojná doba je doba ekonomické krize a zdá se, že dochází ke střetu sil, které 

chtějí současný socialistický řád prohlubovat a upevňovat se silami, které se chtějí vrátit 

zpátky ke kapitalistickému systému. Když to vyhrají socialisté, tak budeme mít ještě větší a 

hladovější vládní aparát, ještě větší byrokratické útoky a ještě více nesvobody. 

Minneapolis jako rozbuška 

Minneapolis byla jakási rozbuška pro celo-americký a postupně celo-světový konflikt. Stalo 

se tak proto, že k tomu byly ve městě ideální podmínky. Sousedství s kanadskými hranicemi 

odedávna umožňovalo pašeráctví, které se rozmohlo za tak zvané prohibice, takže 

pochybných elementů k celostátní sabotáži bylo ve městě dostatek. 



Podloudné propojení mezi Čínou a státem Minnesota je snad to nejdéle fungující a 

nejpevnější ze všech, co kdy v pašeráckých kruzích existovalo. Možná to je ten důvod pro 

vznik všech miliardářů typu Soros, Bezos, Zuckerberg a dalších. Obrovské množství 

padělaných peněz bylo v poslední době propašováno do Ameriky právě skrze město 

Minneapolis, které se ve státě nachází. 

Údajně, ten skutečný důvod pro vznik nepokojů byl ten, aby nedošlo k vyšetřování přílivu 

těchto padělaných bankovek, v hodnotě mnoha milionů dolarů. Kdyby totiž vyšlo najevo, že 

se opravdu jedná o ekonomický útok na Ameriku, pašeráci a všichni ti, kteří jsou s nimi v 

‘obchodním‘ spojení, by pak byli trestáni za vlastizradu a mnoho lidí by skončilo 

v doživotním žaláři 

Protesty plánovány 

Dnes již je známo7, že tyto protesty byly dlouho předem plánovány. Tajné vyšetřování 

leftistické organizace Sunrise (Východ slunce) to potvrdilo. Sunrise je spiknutí, které pod 

záminkou ‘zelené aktivity‘ verbuje, cvičí a radikalizuje děti zhruba ve věku 10-18 let. Učí je 

vojenským taktikám a připravuje je na útok proti stávajícímu režimu. 

Vybírají si dětí z bílých rodin, ze střední společenské vrstvy a ty pak dávají do předních řad 

v případě útoku, nebo protestů. Tito mladí lidé mají natolik vymyté mozky, že věří tomu, že 

bílá nadřazenost je důvodem pro změny našeho klima a způsobuje oteplování planety. 

Hned druhý den po smrti Floyda byli mladí členové Sunrise povoláni do akce. Dcera 

guvernéra Minnesoty sdělovala skrze ‘tweets‘ Antifě informace o pohybech policie. Syn 

Keitha Ellisona, který je jedním ze zákonodárců ve státě, volal po zrušení policie. A syn 

demokrata Tima Kaine (společník Hillary Clintonové při kandidatuře na presidentství) je 

členem Antify. 

Co požaduje Antifa 

Ve městě Seattle8 (stát Washington) převzala Antifa šest městských bloků, neboli podstatnou 

část města. Opevnili se barikádami, u kterých hlídkují se zbraněmi v rukou. Pak si začali 

diktovat podmínky. Část z nich je přetištěna níže: 

• Odstranění policie a soudů, protože tyto je už dnes nemožné zreformovat; 

• Propuštění všech mladých lidí z vězení; 

• Vyšetřování veškerých případů policejní brutality a zveřejnění jmen viníků; 

• Přešetření důvodu k uvěznění pro všecky barevné (jak to zvládnou bez soudů?); 

• Uzákonění protestních demonstrací a propuštění všech uvězněných protestujících; 

• Propuštění všech těch, kteří jsou vězněni kvůli užívání marihuany; 

• Zrušení všech věznic pro mladistvé a soukromých věznic. 

Je toho mnohem víc a všecko výplody chorých, nedospělých a vymytých mozků. Jak je 

s takovými živly možno docílit pořádek ve městě bez policie, na to zřejmě nikdo nemyslí. 

Kdo Antifu financuje 

Pod záhlavím Antifa se skrývá několik dalších, čistě leftistických, neboli komunistických, 

militaristicky vedených skupin. Členové Antify se v posledních letech zúčastňují všech 

demonstrací, kde dochází ke rvačkám a k ničení – pokud tyto demonstrace sami nepořádají. 



Není snadné zjistit9 kdo je financuje. To proto, že jejich strategická decentralizace, čímž je 

myšleno rozdělení na větší množství malých skupin, neboli bojůvek, to dělá nesmírně 

obtížné. Ale protože při prvních protestech po smrti George Floyda vystoupily některé firmy 

do popředí a byly ochotny toto hromadné ničení, rabování, loupež a ubližování na těle 

finančně podporovat, podařilo se dát dohromady seznam firem, které Antifu podporují. Je 

jich 269. 

Ti, kteří je podporují by rádi viděli zničení bílé rasy, zničení světové ekonomie a světového 

zřízení. Anebo jdou s davem a nedovolí si vybočit z předepsaného scénáře. 
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Sony: https://archive.is/1PtlU 

Soundcloud: https://archive.is/H3ZDC 

Spotify: https://archive.is/ufTeo 

Square Enix: https://archive.is/qmPIX 

STARZ: https://archive.is/eQ4YG 

Starbucks: https://archive.is/EENlS 

Star Wars: https://archive.is/xnSgt 

Subway: https://archive.is/D5F8H 

Supreme New York: https://archive.is/KqeQs 

Sysco Corporation: https://archive.is/WyXx8 

Taco Bell: https://archive.is/LLY9l 

Target: https://archive.is/YoIrO 

TBS: https://archive.is/N0QhU 

Tesco: https://archive.is/hZS7B 

Thatgamecompany: https://archive.is/7po1C 

Ticketmaster: https://archive.is/VkhNC 

TikTok: https://archive.is/bt2vy 

Timberland: https://archive.is/HZtxv 

Tinder: https://archive.is/YaY2y 

TMobile: https://archive.is//KB2lG 

Tumblr: https://archive.is/i9fMQ 

Twitch: https://archive.is/DAmR5 

Twitter: https://archive.is/auIgi 

Uber: https://archive.is/RrScn 

Uber Eats: https://archive.is/UwwQS 

Ubisoft: https://archive.is/0qMff 

Ugg: https://archive.is/YZuWv 

Ulta Beauty: https://archive.is/6ZESx 

Under Armor: https://archive.is/WuYMM 

UnitedHealth Group: https://archive.is/rzQXF 

Vanguard: https://archive.is/Y12IM 

Vans: https://archive.is/5nYag 

VeggieTales: https://archive.is/ocjzA 

Verizon: https://archive.is/hPZoJ 

Versace: https://archive.is/wWsxK 

Vevo: https://archive.is/MVtrR 

Via: https://archive.is/fFIvU 

ViacomCBS: https://archive.is/uCGXy 

Virgin Records: https://archive.is/QiykN 

Virta: https://archive.is/7e9KT 

VIZ: https://archive.is/eMuIW 

Vivaldi: https://archive.is/QO9do 

Warner Bros https://archive.is/F1Tqn 

Warner Records: https://archive.is/Mm6qb 

Well’s Fargo: https://archive.is/CGA4n 

Wendy’s: https://archive.is/7X4Nu 

WeWork: https://archive.is/TEpa7 

XBox: https://archive.is/6zdVS 

Yamaha Music USA: 

https://archive.is/ANDkF 

Yelp: https://archive.is/eU4NS 

YouTube: https://archive.is/5qz6a 

Zara: https://archive.is/t2QeR 

Zildjian: https://archive.fo/o6Tqi 

Zoom: https://archive.is/7o03X 

 

Evropská rozbuška může být Švédsko 

Švédsko se blíží občanské válce10, říká Leif Östling, bývalý hlavní šéf firmy Scania, dnes v 

penzi. Bojí se, že hromadná emigrace lidí z cizích kultur povede ke zničení národa. Tito lidé 

se nijak nehodlají sloučit s místní populací, isolují se a způsobují čím dál víc násilí. 

Dnešní Švédsko je doslova zavaleno těmi, jejichž kultura je o mnoho let pozadu za současnou 

Evropou. Tito lidé s sebou přinesli zločinnost, organizovaný zločin, pohlavní kriminalitu, 

zapalování a ničení a k tomu ještě vysokou nezaměstnanost – nic z toho Švédsko ještě nikdy 

nezažilo. Jsou obavy, že brzy bude nutné použít vojsko na potlačení jejich zločinů. 

Östling vypráví, jak Scania najala asi 100 Somálců a všichni z nich buď sami odešli, nebo je 

museli vyhodit, protože nebyli schopni vykonávat určenou práci a nesnášeli se se svými 

spolupracovníky. Podle něho, takové rozdíly v přístupu k životu a ke všemu co k tomu náleží, 

nepůjdou vyřešit snadno. Je ale taky možné, že nepůjdou vyřešit vůbec. Tito lidé zjevně 

https://archive.is/Rc4pJ
https://archive.is/U4Zn9
https://archive.is/2XH97
https://archive.is/QdcPI
https://archive.is/wip/t1qZB
https://archive.is/ErmGO
https://archive.is/wip/fFmX3
https://archive.is/9YyUJ
https://archive.is/5he9K
https://archive.is/wip/IoUgp
https://archive.is/wip/YTPVw
https://archive.is/wip/QvXDT
https://archive.is/gF9ym
https://archive.is/wip/Gm7Rc
https://archive.is/wip/iq5jB
https://archive.is/wip/JX5em
https://archive.is/HcGGQ
https://archive.is/5reL4
https://archive.is/1PtlU
https://archive.is/H3ZDC
https://archive.is/ufTeo
https://archive.is/qmPIX
https://archive.is/eQ4YG
https://archive.is/EENlS
https://archive.is/xnSgt
https://archive.is/D5F8H
https://archive.is/wip/KqeQs
https://archive.is/wip/WyXx8
https://archive.is/LLY9l
https://archive.is/YoIrO
https://archive.is/N0QhU
https://archive.is/hZS7B
https://archive.is/7po1C
https://archive.is/wip/VkhNC
https://archive.is/bt2vy
https://archive.is/wip/HZtxv
https://archive.is/YaY2y
https://archive.is/KB2lG
https://archive.is/wip/i9fMQ
https://archive.is/DAmR5
https://archive.is/auIgi
https://archive.is/RrScn
https://archive.is/UwwQS
https://archive.is/0qMff
https://archive.is/wip/YZuWv
https://archive.is/wip/6ZESx
https://archive.is/WuYMM
https://archive.is/wip/rzQXF
https://archive.is/wip/Y12IM
https://archive.is/5nYag
https://archive.is/wip/ocjzA
https://archive.is/wip/hPZoJ
https://archive.is/wWsxK
https://archive.is/wip/MVtrR
https://archive.is/wip/fFIvU
https://archive.is/uCGXy
https://archive.is/QiykN
https://archive.is/7e9KT
https://archive.is/eMuIW
https://archive.is/wip/QO9do
https://archive.is/F1Tqn
https://archive.is/Mm6qb
https://archive.is/wip/CGA4n
https://archive.is/wip/7X4Nu
https://archive.is/wip/TEpa7
https://archive.is/6zdVS
https://archive.is/wip/ANDkF
https://archive.is/wip/eU4NS
https://archive.is/5qz6a
https://archive.is/wip/t2QeR
https://archive.fo/o6Tqi
https://archive.is/wip/7o03X


nemají v úmyslu přizpůsobit se nám, pak se zdá jediné řešení sestoupit na jejich úroveň. 

Chtěli bychom něco takového? 

Je to Sorosův plán pro Evropu 

Je pravděpodobné, že toto všecko je Sorosův plán pro Evropu. Napřed podnítil protesty 

v Americe a ty nechal rozšířit do celého světa. I Evropa je jimi už zasažena, takže bude 

snadné pro všecky nezákonné emigranty, kterých se už na evropském území nacházejí 

miliony, aby se k případné revoluci přidali. 

Vyzbrojeni na to budou lépe než my, vždyť už několikrát policie na Západě zabavila značné 

množství zbraní, hlavně v mešitách. Je také známo, že při všech útočných akcích používali 

automatické zbraně vojenské kvality. Takže mají přístup k daleko lepším zbraním než my. A 

jestli se připravují na válku, proti komu by asi tak válčili, než proti nám? 

Jsme ve velmi nebezpečné situaci. Většina Západu není ozbrojena, protože skoro všude je 

zákaz jakýchkoliv zbraní mezi lidmi, až na sportovní kluby a kdoví jestli jim tam zbraně 

pouze nepůjčují. 

 

1 https://dbdailyupdate.com/index.php/2020/07/06/monday-news-roundup-armed-democrat-support-group-is-

now-killing-kids/ 
2 https://www.frontpagemag.com/fpm/2020/06/minnesota-state-rep-antifa-and-muslim-groups-plan-robert-

spencer/#.XvOxXXCCb0K.facebook 
3 https://flagandcross.com/vocal-black-lives-matter-activist-calls-for-people-to-tear-down-statues-of-jesus-

churches-too/ 
4 https://www.zerohedge.com/political/blm-teacher-says-22-only-4-because-western-imperialism 
5 https://www.breitbart.com/europe/2020/06/08/farage-black-lives-matter-dangerous-marxist-organisation/ 
6 https://www.zerohedge.com/political/governments-have-crippled-worlds-economies-revolution-may-soon-

follow 
7 https://www.youtube.com/watch?v=_MmS-

72YQKM&fbclid=IwAR1NogOhtWISFNivKNi0IsAhZo4k6EpTXJSv34YcN104jGIpe8aoZ58rBPw&app=desk

top 
8 https://www.thegatewaypundit.com/2020/06/antifa-releases-list-demands-taking-6-square-block-section-

seattle-setting-armed-security-watch-list-includes-reparations-ending-police-dept/ 
9 https://conservativeus.com/the-full-list-here-are-the-269-companies-who-are-supporting-blm-antifa-riots/ 
10 https://newspunch.com/sweden-heading-civil-war-top-ceo-warns/ 

 



KAPITOLA 23 

NESMYSLNÁ KARANTÉNA A JEŠTĚ HORŠÍ ROUŠKY 

23. července 2020 

Ti, kteří zůstali1 poctivě doma a nechali své obchůdky a obchody, dílny a továrničky 

sklouznout do bankrotu, tak často činili z úcty k míru a zdraví národa, plní naděje, že tato 

situace je dočasná a že brzy pomine. Nejsou to lidé, kteří se rádi bouří a jdou proti svému 

utiskovateli a snad právě proto byly na ně tyto nesmyslné zákazy nanuceny. 

Jenže po koroně přišly nájezdy rasistů BLM, každý volající po svém vlastním právu, aniž by 

uvažovali o svých povinnostech a už vůbec ne o právech druhých. A občanská práva těch 

slušných a poslušných byla náhle veškerá žádná, zatímco kriminální elementy se beztrestně 

vyžívaly na ničení a rabování. 

V České republice a na Slovensku to nebylo tak vyhraněno, pravda, ale ty možnosti tady 

vždycky jsou. Jakmile máme ve státě cizí element, který není v souladu s námi, vyznává svoji 

vlastní kulturu a není ochoten se přizpůsobit té naší, která je většinová, tak to nebezpečí 

vždycky existuje. 

Dnes požadují američtí černoši 14 bilionů dolarů od vlády za otroctví. Oni sami nikdy otroci 

nebyli a přesto, že mají možnost se do míst svého původu vrátit (což by žádný z nich 

neudělal, mají se příliš dobře tam, kde jsou), tak vyžadují náhradu za něco, co nikdy nezažili, 

čím nikdy netrpěli. To je samozřejmě neslušné. 

Žádají tyto peníze od vlády, která je tak zbankrotovaná, že je prostě nemá. Samozřejmě, bude 

je zkoušet vynutit z podnikatelské báze státu, která je kvůli koroně málem nulová, takže tam 

neuspějí. Pak se uchýlí k běžnému lidu a pokud něco získají, tak se opět bude jednat o přesuv 

financí od těch, kteří na ně pracují k těm, kteří nedělají nic. Co pak zbyde pro ty, kteří jsou 

současným rasistickým řáděním tak zdecimování, že po ztrátě obživy ve formě obchůdku, 

nebo dílničky, jim nezbyde skoro nic a i tu trochu zařízení si postupně rozeberou věřitelé? 

A pak nám ještě ke všemu řekli, že naše životy nemají žádnou cenu. A my, kteří jsme celý 

život platili daně vládě, podobně jako platí malý obchodníček za ochranu Mafii, tak vláda se 

zachovala ještě hůře než Mafie a ani se nás nesnažila chránit. 

Naše obchody pošlapali hrubýma botama politického diktátorství, lživě vydávaného za 

medikální nouzový stav, naši snahu celých desetiletí ničí pomocí militárních hord exekutorů 

a my zůstaneme na chodníku sami, spolu se stejně postiženými, jeden kryje druhého holými 

zády, ze kterých exekutor a daňový úředník společně strhali i tu poslední nitku oděvu. 

Nikdo přitom nechápe, že to všecko je řetězová reakce. Dnes vláda zničila malé podnikatele a 

jejich místa převezmou – a snad už i převzaly – všecky ty Amazony a podobné nadnárodní 

korporace. Malí podnikatelé přestanou platit daně, protože nebude zdroj příjmu. Tím pádem 

ani stát nebude dostávat jejich peníze a bude muset utáhnout opasek. Amazony a jiné firmy 

vesměs neplatí daně žádné, protože v jednom státě, kde jsou daně nízké, nahlásí jakýsi příjem 

a jinde, kde jsou daně vysoké a eventuelně existuje státní výpomoc, nahlásí ztráty. 

Mezi těmito transakcemi se ztratí miliony, snad i miliardy kdesi, kde je nikdo nemůže najít a 

všechna regulační zařízení utřou nos. Amazoňáci si properou své černé biliónky nezdaněných 

příjmů přes zdroje, které jen takoví znají a daňoví poplatníci vyrovnají schodek. 



Jiné nemoci jsou zanedbávány 

Ne každý si uvědomuje2, že daleko nebezpečnější než korona je tuberkulóza. TB je velice 

nakažlivá a nebezpečná nemoc, která zabije ročně 1,5 milionů lidí. A nevyskytuje se pouze 

ve třetích zemích světa. Před pár lety byl doslova výbuch TB v New Yorku. Současná 

hromadná migrace z Afriky a odjinud nám ji sem dováží ve velkém. 

TB začne mírnou horečkou a únavou, která je následována bolestivým kašlem a zkráceným 

dechem. V davu lidí se šíří jako lavina, ať už se skrývají za rouškami, nebo ne. Je to snad 

nejvíc nebezpečná nemoc na světě, kdy není na první pohled poznat kdo ji má, takže může 

nakazit desítky, ba stovky jiných. 

Kvůli karanténě byly instituce na léčbu TBC, malarie a HIV změněny na testovací centra na 

koronu, takže tyto zákeřné a nebezpečné nemoci nebyly léčeny. A protože lékaři a nemocnice 

nebrali nikoho, kdo neměl koronu, to též přispělo k rozšíření těchto nemocí. Tím pádem je 

v současné době TB a malarie na vzestupu, stejně jako jsou na vzestupu3 srdeční a cévní 

nemoci a úmrtí na ně. To všecko pouze přidá k epidemiím, které nás čekají. 

Jen v Anglii zemřelo vloni na srdeční nemoci a na mrtvice, jak srdeční, tak mozkové, více 

než sto tisíc lidí, píše britský lékař Dr. Malcolm Kendrick. To je mnohem víc, než kolik jich 

zemřelo na koronu. A letos, kvůli nesmyslným karanténám a jiným zásahům do lidských práv 

jich může být ještě víc. 

Ovšem to všecko byl plán; za tím vším byl záměr a my jsme ho ve své krátkozrakosti 

neviděli. Soustředili jsme veškerou snahu na boj s nějakým nepatrným a neškodným virem, 

kterého nám media zvětšila na obrovského bubáka, který mnohé z nás určitě straší i ve snu a 

kvůli stromům jsme neviděli les. 

Karanténa nezabránila rozšíření chřipky 

A ještě ke všemu ta nucená karanténa nezabránila rozšiřování chřipky, ale místo toho zabila 

tisíce a tisíce lidí. Studie4, která vyhodnocovala škodlivost karantény zjistila, že karanténa je 

asi 10x víc nebezpečná než Covid chřipka, protože zkracuje životy těch, kteří se jí podrobí. 

Výsledné informace byly získány na základě pozorování vlivu nezaměstnanosti na člověka a 

kolik to každému odebere let života. Toto bylo propočítáno na dobu karantény a porovnáno 

s případným postižením Covidem – výsledek byl 10x horší pro karanténu. 

Tuto studii vypracovali dva vzdělanci z oboru sociálních věd a jeden ekonom. Postup 

vyhodnocení byl založen na očekávané délce života, ve spojení se socio-ekonomickou 

úrovní. Protože je známo, že čím lépe si lidé vedou po stránce finanční, tím déle žijí, byla 

použita ‘hodnota statistického života‘ a tato byla propočítána s ohledem na stávající situaci. 

Jejich výpočty a odůvodnění dokazují, že karanténa měla 10x mocnější vliv na zkrácení 

života už kvůli ztrátě zaměstnání. K tomu ale musíme připočíst zkrácení života kvůli neustále 

rozšiřovanému strachu z nemoci, kvůli nošení roušek a infikování se vlastními viry, kvůli 

ztrátě obydlí z důvodu neschopnosti platit nájem, kvůli onemocnění členů rodiny, kvůli 

napadení ‘mírumilovně protestujícími‘ vrahy a lupiči a kvůli dalším, přídavným důvodům, 

specifickým pro každého jednotlivce. 

Když to všecko sečteme dohromady, tak zkrácení života kvůli koronaviru, karanténě, 

náhubkům a všemu ostatnímu může být mnohdy tragické. 



Následky karantény budou ještě horší 

Postupem času, až se lidé částečně zbaví bláznivosti s koronou a začnou se shánět po jídle, 

pak mohou zjistit, že není co jíst, protože kvůli karanténě úroda shnila, dobytek nebyl 

ošetřován jak měl být a není vhodný na porážku (pokud to přežil), že kvůli karanténě nejsou 

zásoby ničeho, pak bude hlad a s ním přijdou skutečné nemoci. 

Prostě a jednoduše, celý svět se zbláznil. Lidé mají v hlavách horečku, myslí jen na to, čím je 

zrovna televize straší a nikdo nemá na paměti zítřek a další dny, týdny a měsíce. Co se bude 

dít potom? Bude dost potravy pro všecky? Bude jak převážet zboží při stoupajících cenách 

benzinu? Bude dost pracovníků, když všichni onemocní následkem očkování? 

Teď už některým vadí i podávání rukou a chtějí je 

nahradit otíráním jednoho rukávu o druhý. V New Yorku 

zakázali taneční zábavy a ani na svatbách se nesmí 

tančit. Abyste mohli vůbec na ulici, tak asi musíte mít 

členství v BLM a nebo Antifa a cestou vytloukat 

výklady. 

Obsluhující v jídelnách musí nosit kornouty, které mají 

posazené na krku a které odvádějí dech nahoru, aby 

neohrožovali zákazníky a jejich jídlo (viz obrázek). To, 

že mohou snadno zakopnout a spadnout, když nevidí na 

cestu, zřejmě nikoho nezajímá. Jinde dávají dětem ve školách na hlavy čepice, které mají na 

obě strany půlmetrové tyčky, což je, jak daleko se musí držet od ostatních dětí. 

Jestliže bude toto bláznovství dál pokračovat, tak po rouškách určitě přijdou později na řadu i 

amulety a zaklínadla. 

Můžeme být vděčni těm, kteří nedbali na karanténu a dál se věnovali své práci v zemědělství 

a v potravinářském průmyslu. Jen díky nim můžeme přežít. To, že jsou dnes ještě obchody 

plné, nemusí nic znamenat. Důležité je, jestli tam, odkud se zboží dováží, mají na další 

dodávky. Nezapomeňte na nedostatek toaletního papíru začátkem roku. Jeho výrobci ho 

určitě nepřestali vyrábět. Ale někdo se postaral, aby nebyl k dostání a to celosvětově! 

Karanténa přece nemůže trvat nekonečně 

Samozřejmě, že není možno držet lidi na celém světě zavřené doma nekonečně a stejně tak 

není možno udržovat ekonomii v chodu bez lidské práce a přičinlivosti. Lidé jsou vynalézaví 

a kdyby toto trvalo déle, začali by přicházet se svou vlastní, místní tržní ekonomií, vytvořili 

by svoji vlastní měnu a postupně by mohli takto podchytit celou zemi. 

Něco takového si globalisté, kteří nám tato krutá opatření proti jakési ubohé chřipce 

nadiktovali, nemohou dovolit. A ono se to už i jaksi materializuje. V mormonském státě 

Utahu v Americe, začali vydávat jejich vlastní bankovky, nebo spíše bankovní stvrzenky, 

které mají na sobě proužky z pravého zlata, ve výši jejich hodnoty. Dokonce se rozhodli ty 

stvrzenky předložit numismatickému trhu v Hong Kongu. V Texasu se schyluje k něčemu 

podobnému a určitě by netrvalo dlouho, než by se přidaly ostatní státy světa. 

Americký president Trump prohlásil zcela nečekaně, že uzavření hranic a karanténa občanů 

může trvat pouze do Velikonoc. Později ale změnil názor a řekl, že to bude nutno protáhnout 



aspoň do konce dubna. Je zjevné, že ani s tak přísnými zákazy jako je současné stanné právo, 

se organizátorům celé akce nepodařilo docílit to, co plánovali. To je taky zajímavé. 

President Trump uštědřil globalistům a jejich akci s koronavirem zásah, když řekl, že lék ze 

1940tých let proti malarii, což je Plaquenil, je účinný i proti koronaviru. Lidé začali shánět 

Plaquenil a zjistili, že není k dostání. A tak nespokojenost s vládou vzrůstá ještě víc. 

Tyto tendence se mohou postupně rozšířit do celého světa, až lidé pochopí, že předpovídané 

statisíce mrtvých neexistují a že celou tak zvanou karanténu podstoupili zbytečně. Že přitom 

naprosto bezdůvodně zničili svoji vlastní ekonomii a že následky takových neuvážeností 

budou horší než hrozné. 

Rovněž vzniká nebezpečí nacionalismu mezi lidmi, kteří se na celosvětovou situaci mohou 

rozzlobit do té míry, že nebudou chtít mít s jinými státy co do činění. To bude samozřejmě 

trnem v oku Evropské unii. Nesmíme zapomínat, že jedno z hesel EU je: „Národní státy jsou 

náš úhlavní nepřítel.“ V souladu s tímto heslem se Unie zkouší svým pomalým a zákeřným 

způsobem zbavit lid národního cítění a národní hrdiny a národní svaté každého národa 

nahradit filmovými ‘hvězdami‘ a jinými šašky. 

Ovšem to hlavní velké nebezpečí pro globalisty a jejich nohsledy je v tom, že nás je mnohem 

víc než jich tam nahoře! Oni to velice dobře ví; ale my sami si ještě neuvědomujeme, jakou 

moc nám to dává. 

Děsivé následky karantény všude ve světě 

Alex Berenson5, původně novinář pro hlavní americké noviny ‘New York Times‘ říká, že 

zavírat lidi doma je kolosální omyl. „Ten virus není zdaleka tak nebezpečný, jak se nám zdál 

před měsícem,“ prohlásil a dodal: „Ale oproti tomu ekonomické a společenské škody, které 

jsme karanténou způsobili, jsou daleko horší, než jsme před měsícem předvídali.“ 

Takže reakce na koronavirus způsobila víc škody než virus sám. 

Německý časopis6 ‘Bild‘ se přidal, když napsali, že řešení předpokládané epidemie 

karanténou bylo snad to nejhorší možné. Profesor Klaus Püschel, významný patolog a 

vedoucí Institutu Mediciny při Hamburgské univerzitní nemocnici řekl, že přes to přese 

všecko, COVID je zase jenom chřipka, která je ve většině případů naprosto neškodná. 

Potvrdil, že: „Těch 180 mrtvých, kteří zemřeli na koronavirus jsme důkladně prošetřili a 

všichni trpěli již předtím jinými, těžkými nemocemi.“ 

Profesor Stefan Homburg z University v Hanoveru a dřívější poradce federální vlády 

Německa se vyjádřil, že množství lidí, zasaženým koronavirem rozhodně neopodstatňuje tuto 

karanténu. Zastává názor, že celému námětu se nevěnovalo dost pozornosti a nebyl 

dostatečně prověřen, ale honem, honem se spěchalo s karanténou. 

Také Julian Nida-Rümelin, bývalý Ministr kultury se nechal slyšet, když řekl, že statistiky 

bez prozkoumání jejich podkladu způsobují paniku a nedovolují rozumnou diskuzi. „Musíme 

se ptát,“ říká, „kolik lidí zemřelo na COVID v Německu? Kolik lidí zemře na srdeční 

mrtvice? Kolik na rakovinu?“ 

Samozřejmě, na srdeční mrtvice a na rakovinu zemře nespočetně více lidí než na nějakou 

chřipku, i kdyby to COVID byl. 



Významná novinářka Patricia Riekel se přidala, když řekla, že všecky ty zákazy považovala 

hned ze začátku za nevhodné. Nakonec, švédský přístup byl nejlepší, když bylo lidem 

doporučeno, aby udržovali odstup a nemocní aby se zdržovali doma. „To, co jsme viděli za 

posledních šest týdnů v Německu, bylo přehnané,“ přiznala. „Stali jsme se bezpáteřními a 

ještě navíc udavači.“ 

Irský novinář7 Peter Andrews, žijící v Londýně zjistil, že kvůli karanténě zemřelo v Anglii o 

8,000 více lidí než jindy za stejné období. Tito lidé zemřeli doma, uzavřeni před jakýmkoliv 

‘nebezpečím‘, které číhalo venku a na nemoci, které neměly s koronou nic společného. 

Zato nemocniční úmrtí na jiné necovidové nemoci zaznamenala podstatný pokles. Aby ne, 

když skoro všechna úmrtí jsou dnes hlášena jako COVID a jiné pacienty než s COVIDem 

nemocnice, ani mnozí lékaři nepřijímají! 

Italie zaznamenala o 12 000 úmrtí víc v důsledku karantény za stejné období jako v jiných 

letech. Většina těchto lidí zemřela na mozkové mrtvice a srdeční mrtvice. 

Universita v Oslo8, v Norsku zkoumala vliv současné epidemie na psychický stav norských 

občanů a zjistili, že deprese a strach se u dospělých za období karantény více než 

ztrojnásobily. Stejně tak 24-hodinová krizová linka, největší v zemi, která je při tamnějším 

kostele hlásila, že počet volajících, kteří jevili sebevražedné sklony, se ztrojnásobil. 

Samozřejmě, v Norsku mají kromě karantény ještě nedostatek slunce, což podstatně zhoršuje 

záporný vliv na psychický stav člověka. 

Stejně lavinovitě9 se rozšířily psychické problémy i v Americe. Lidé, uzavřeni doma, 

s temnými vyhlídkami do budoucnosti, kdy jim hrozí ztráta zaměstnání a tím i ztráta obživy, 

snadno propadají zoufalství. V období od poloviny února do poloviny března vzrostlo 

množství předepsaných léků proti nervovým potížím o 34%; množství léků proti depresi o 

18.6% a proti nespavosti o 14.8%. Více než dvě třetiny všech těchto léků byly nové recepty. 

Roušky byly též k ničemu 

Dr. Fauci překonal10 sám sebe. Napřed nebyly roušky na nic, pak byly potřeba. Za čas na to 

nebyly důležité a dnes radí nejen roušky, ale ještě ochranné brýle. Je snad možné, že se Covid 

přenáší i pohledem? Je to něco jako uhranutí? Pak asi ochranné brýle nepomohou a bude 

potřeba něčeho radikálnějšího – však uvidíme, s čím přijde tento vynálezce dále. 

Údajně, chřipkový virus může vniknout nejen do nosu a do úst, ale může zasáhnout i oči a 

proto je dobré tyto chránit. Dokonce i CDC se vyjádřilo, že někdy je dobré použít ochranné 

brýle, zvláště když je kolem hodně lidí. 

Zdá se, že jim všem chybí základní školské vzdělání. Přece jsme se učili již v malé škole, že 

sůl je antiseptická a když jsou slzy slané, tak – o čem je tady řeč? Ten virus se nikam 

nedostane, slzy mu zabrání a ještě ho vyplaví ven. 

Jistý člověk si stěžoval, že poctivě nosí roušku, všecko otírá antiseptickým hadříkem a přesto 

chytil chřipku. Uvažoval, že ji musel dostat skrze oči. Nechápe, že my už máme všecky ty 

bacily v sobě. Jsou kolem nás, všude kam se hneme a my jsme jim denně vystaveni, což 

vytváří naši imunitu, protože náš systém se tak učí jim bránit. Jinak nám vůbec neškodí. Ale 

stačí nějaký stres, ať už jsou to obavy, hádka, nebo rozčilení a bacily, nebo jiné infekční látky 

se probudí k životu a pak onemocníme. 



Roušky jsou jinak naprosto k ničemu. Otvory v jejich materiálu jsou tak velké, že miniaturní 

virus, který není možno vidět pod mikroskopem, anebo bakterie, těmi děrami prolétnou bez 

nejmenších zábran. Nemluvě o tom, že roušky zadržují naše vlastní odpadní látky, které 

vydechujeme a ty samy nás mohou snadno nakazit. 

Skoro to vypadá, jakože ti tam nahoře, co nám diktují, zkouší jak daleko se se svými 

nesmysly dostanou. Zkouší jak moc se necháme ovládat, manipulovat, neboli zblbnout. 

Neměli bychom jim to trpět. Musíme se přece konečně někdy postavit na odpor a nenechat si 

líbit úplně všecko. 

I vědci, kterým většinou11 delší dobu trvá, než něco pochopí říkají, že zdraví lidé nemají nosit 

roušky; je to škodlivé. Vyjádřili se, že: 

• Roušky zamezují přísunu kyslíku a vedou k otravě kysličníkem uhličitým (CO2); 

• Bacily, které vydechujeme, protože je to odpad, zůstanou zachyceny rouškou a my je 

vdechujeme zpět, čímž se infikujeme; 

• Roušky zakrývají větší část obličeje, takže znemožňují společenský styk; 

• Na veřejnosti se vždy maskovali pouze zloději a kriminálníci; 

• Venku jsou roušky naprostý nesmysl, protože bakterie se na volném, neustále 

proudícím vzduchu daleko nedostanou a slunce (nebo chlad) je ihned zničí; 

• Roušky jsou velmi obtížné pro ty, co špatně slyší, nebo nosí brýle. O těch, kteří 

neslyší vůbec a nazírají z úst ani nemluvě; 

• Roušky symbolizují naše umlčení – nemáme dovoleno mluvit; 

• Okultní význam říká, že roušky jsou součást rituálu na naše zotročení. 

Je mnoho důkazů, že roušky vůbec nesplňují to, co je od nich očekáváno. Někteří jednotlivci 

a také oficiální organizace se k tomu vyjádřili zcela vyhraněně: 

• „Víme, že roušky, nošené mimo zdravotnické zařízení poskytují minimální ochranu 

proti infekcím, pokud vůbec jakou poskytují.“ Napsal Novo-Englandský žurnál 

mediciny12, významný časopis pro lékaře. 

• „Zakrývat si obličej látkou nechrání proti COVIDu-19.“ CAL-OSHA předpisy13. 

• „Je velmi málo důkazů, že zakrytí obličeje na veřejnosti v období pandemie pomůže 

zabránit rozšíření nemocí.“ (Státní) Oddělení pro zdraví, Kalifornie14. 

• „I velmi dobře sedící maska N95 (chirurgická) neochrání před nemocí nebo smrtí.“ 

FDA, (vládní) Administrace potravin a léčiv15. 

• „Nejsou žádné vědecké důkazy, že roušky pomáhají.“ Neuro-chirurg Dr. Russell 

Blaylock16. 

• „Mnoho malých dětí začne plakat, když se k nim přiblíží někdo s rouškou. Je to 

pro ně znepokojující, bojí se.“ Columbia University17. 

• „Roušky neochraňují veřejnost od koronaviru.“ Americký Surgeon General18, Jerome 

Adams (hlavní americký lékař). 

• „Roušky neposkytují tu ochranu, jak si lidé myslí.“ Dr. Anthony Fauci19. 

• „Nejsou žádné důkazy o tom, že roušky jakkoliv pomáhají. Naopak, je dostatek 

důkazů o opaku.“ WHO, Dr. Mike Ryan20. 

• „Každá atmosféra, která má méně než 19.5% kyslíku je zdraví škodlivá. To se stane, 

když je kyslík nahrazen na příklad kysličníkem uhličitým a je to hlavní zdroj úmrtí.“ 

(Americké státní) Oddělení na ochranu práce, OSHA21. 



A přesto se vyskytují takoví, kteří nabádají abychom nosili roušky i doma, což je už úplné 

šílenství. To už popírá veškerý zdravý rozum. 

Zajímavý test 

Jižní Korea udělala22 test s použitím chirurgických roušek a bavlněných roušek. Lékaři 

pozvali několik pacientů, infikovaných s COVIDem-19 a tito měli každý z nich 5x zakašlat 

do různých laboratorních misek. Poprvé měli chirurgickou roušku, podruhé látkovou a po 

třetí žádnou. Bylo zjištěno, že ve všech případech virus prošel rouškou bez potíží a 

v laboratorní misce ho bylo stejně, jako když nebyla žádná rouška použita a pacient kašlal do 

misky s obnaženým obličejem. 

K těmto důvodům je nutno přidat skutečnost, že roušky zabraňují dodávkám kyslíku ze 

vzduchu. Při běhu, při namáhavé činnosti, nebo při jízdě autem jsou doslova životu 

nebezpečné. Bylo už mnoho případů, kdy řidič auta s rouškou na obličeji se dostal do 

stresové situace, z nedostatku kyslíku omdlel a způsobil nehodu. 

Že by toto všecko lékařská věda nevěděla už dříve? 

Ne, něco takového jsme nikdy nezažili 

V současné době jsme23 v situaci, v jaké se svět ještě nikdy za naší historie nenacházel. Podle 

předpovědí, až ztratíme veškerou osobní svobodu, což bude docíleno buď s naším souhlasem 

anebo násilím, pak odpor zanikne a lidé se smíří se situací. To je opak toho, co by každý 

očekával, ale údajně prý, jak nám bude po kouscích odebírána svoboda pod záminkou větší 

bezpečnosti, což bude vydáváno za celkové dobro, většina z nás přijme jakoukoliv nabídku. 

Ti, kteří se nepřizpůsobí, zůstanou ojedinělí a jejich hlasy nebudou znamenat nic. Důraz bude 

dáván na společné dobro a spolu s osobní svobodou postupně zanikne i samostatné myšlení a 

uvažování. Tak je to plánováno. 

Už dnes je samostatně myslící člověk, schopný volného rozhodování všeobecně považován 

za nebezpečného a ať už to sám ví nebo ne, takový jedinec může být i v ohrožení života. 

Těch, kteří to všecko na nás nastražili je velmi málo, ale jejich pomocníků jsou celé davy. 

Jsou to jednak politikové a vedoucí států, policie a vojsko, ale i ti, kteří se dobrovolně 

podřizují diktátu a ještě nutí druhé udělat to stejné. To jsou ti, kteří pokud možno hlasitě 

spílají každému, kdo jde vyhodit smetí do popelnice bez roušky. Tito lidé jsou patetické 

exempláře lidského úpadku a konformismu. 

Takže – až budeme úplně zkroceni a ovládáni hrstkou globalistů, pak tito začnou uplatňovat 

své plány a požadavky. Nebude to jednoduché. Předně, celosvětová ekonomie je v posledním 

smrtelném zápase. Ještě chvíli to nemusí být poznat, ale až umělá podpora vlád a organizací 

pomine, pak přijde hlad, bída a nevídané majetkové ztráty. 

Z toho všeho bude viněn samozřejmě, koronavirus. Jenže tak moc oslabené lidstvo už ani 

valný důvod potřebovat nebude a všichni rádi svolí k používání digitálních peněz (tyto jsou 

už pod Gatesovou kontrolou testovány v Indii), kdy každá, i sebemenší transakce bude přísně 

sledována a možná i povolována, nebo nepovolována. Nastane sledování každého člověka, 

přijdou nové společenské zásady a příkazy, centralizovaný dohled nad potravinami a jinými 

důležitými produkty, službami a přírodním bohatstvím země. Všecko bude na příděl a 

vždycky bude snaha těm neočkovaným nedat nic. 



Jako další má přijít kontrola porodnosti, předčasné odstraňování starých lidí neboli eutanasie 

a povinné očkování. Tam, kde jsme jako děti dostávali asi 6 očkování, v Americe jich dnes 

děti dostávají 72. A všecka z nich jsou zbytečná, protože očkování jsou vyrobena uměle a 

kvůli způsobu výroby a taky kvůli špatné logice, podle které bylo očkování zavedeno, jsou 

neúčinná proti skutečné nemoci. Při setkání se skutečným virem dochází k těžké reakci ve 

formě tak zvané cytokinové bouře, která bývá i smrtelná. Takže očkování nepomáhá vůbec 

proti ničemu, ale pokaždé jen velice škodí. 

Jediný kladný vliv očkování je finanční, kdy jeho výrobce strčí do kapsy obrovské množství 

peněz za nefunkční, neetický a škodlivý výrobek. 

Ještě stále máme jakési možnosti, ještě stále máme jakási práva. Ještě stále se můžeme ptát, 

stěžovat si, nesouhlasit. Ještě stále máme jakousi svobodu. Měli bychom ji co nejdříve využít, 

protože doba zúčtování se blíží a pak nastoupíme všichni do gulagu, ať už dobrovolně, či 

z donucení. 
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BLM a ANTIFA JSOU KOMUNISTÉ, PŘÍMO PODLE MARXE 
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Členové Antify a BLM jsou především oslové, protože nevidí, že je s nimi manipulováno, že 

jsou zneužíváni na to, aby za někoho jiného dělali špinavou práci. Vedou válku s celým 

světem za účelem, který neznají, pro někoho, koho též neznají, neví co je tím ve skutečnosti 

sledováno a už vůbec nevědí, že je to v jejich vlastní neprospěch. Sice jsou za svoji práci 

placeni a možná dobře placeni, ale ty následky, které budoucnost přinese budou stát mnohem 

víc než ten bakšiš, který dostávají dnes. 

V angličtině se tomu říká ‘war by proxy‘, neboli válka v zastoupení a to je přesně co to je; 

tito bloudové strkají hlavu do oprátky za pochybné zájmy tlustých miliardářů, kteří nakonec, 

až přijde na konečné vyúčtování, až prach sedne a všude bude klid, pak možná tyhle 

nadšence a ničitele zlikvidují. Je těžké říct jakým způsobem to provedou, ale je dobře známo, 

že oni to ví, mají své metody, které využívají už celá staletí. Tito lidé nikdy nenechávají 

svědky jejich činů naživu. 

A i kdyby je pak nechali žít si jejich ubohý život dál a duševně živořit na bohatství, které jim 

zanechali jejich rodiče (velká část z nich jsou děti super-boháčů), tak z nich nic nebude, jejich 

šance jsou pryč, sami si je zhatili tím, jak se chovají. 

Kdyby se jim totiž podařilo nastavit společenský řád, o jaký usilují, což je komunismus, pak 

cokoliv v něm najdou, nebude za moc stát. My sami to víme nejlíp. Přijdou o všecko a budou 

zgleichschaltováni na stejnou úroveň, jako všichni ostatní kolem nich. A kdyby se jim nový 

řád nepodařilo nastavit a znovu převládl pokoj a pořádek, pak tato skvrna na jejich životopise 

je nevymazatelná a otře se i na budoucí generace. Vždycky bude někde někdo, kdo bude 

vědět, že ten a ten člověk se zúčastnil této kriminální činnosti. 

Oni to ovšem ve své pohoršující důvěřivosti a vysoce vzdělané hlouposti, získané studiem na 

mnoha významných univerzitách, nevědí. 

Nesmírná zaujatost proti bělochům 

Napřed se mělo za to1, že BLM jsou Marxisté. Ale postupně vyplouvá na povrch, že jsou to 

pouze rasisté, naplněni chorobnou, nenormální, genocidální nenávistí proti své vlastní, bílé 

rase, neboť většina z nich jsou běloši. Černoši, kteří s nimi spolupracují, tuto nenávist sdílejí 

a ještě ji doplňují závistí vůči těm, kteří mají víc než oni a jsou bílí. Nenávidí i historii, 

protože je to prý historie bělochů a proto strhávají sochy amerických politiků a hrdinů, kteří 

se nějak zasloužili o dobro národa. Žádají nesmyslné náhrady za otroctví, které nikdy nezažili 

a volají po smrti pro všecky bílé – z toho všeho čiší pouze obrovská prostoduchost. 

Vládnoucí vrstvy jim to všecko trpí a dokonce umožňují, protože oni zase touží po 

neomezené moci a s pomocí těchto násilníků se zkoušejí zbavit střední vrstvy, která je jim 

překážkou. Zkoušejí ochudit střední vrstvu o všecko co mají a přitom je ponížit na úroveň 

pouliční žebroty, pokud ne úplně zlikvidovat. Současně doufají, že ten monstr, kterého 

vypustili do ulic a nechali řádit, se na těchto lidech vydovádí a na ně samotné že nedojde. 

Národní muzeum Africko-Americké (černošské) historie a kultury upozorňuje na hlavní 

stránky ‘bělošství‘. Jsou to: samostatnost, pracovitost, nestrannost, těsné rodiny, progres, úcta 



k autoritě, oddalování uspokojení a podobné. To jsou přesně ty vlastnosti, které mnoha 

černochům chybí a proto je nechápou a proti nim bojují. 

Rodiná struktura bílých je předmětem nenávisti 

Snad nejvíc ze všeho vadí BLM a Antifě bílé rodiny, kde jednotliví členové podporují jeden 

druhého, vzájemně se o sebe starají a společně pečují o děti. To všecko je jim trnem v oku. 

Jejich nenávist k těmto základním společenským nutnostem snad pramení z marxistické 

indoktrinace, protože Marx a Engels to byli2, kdo zavrhovali rodinný život. Podle těchto dvou 

samozvaných historiků byly původní rodiny matriarchální, které neuznávaly soukromý 

majetek jako základ lidské společnosti a pouze později se styl rodin změnil na patriarchální, 

který vyžadoval soukromý majetek. 

Není jisté, že měli Marx a Engels pravdu. Rodinná struktura byla nejspíš i v počátcích lidstva 

hodně podobná tomu, co máme dnes. U černochů a dnes i u Muslimů to samozřejmě bylo a je 

zcela jiné, což dokazuje, že některé lidské skupiny jsou spolu neslučitelné. Každá skupina 

uznává jiné hodnoty, má jiné zvyky, jiné zásady a požadavky a už jen z toho hlediska nejsou 

srovnatelné. 

To je základní kámen úrazu ‘politicky-správného‘ uvažování, které dokáže násilně 

přemísťovat černošské rodiny do čistě bílých části, což se běžně děje v Americe, pod 

záminkou boje proti rasismu. Jenže bojují proti rasismu na špatné frontě, protože ti největší 

rasisté nejsou nikdy běloši. 

Historie podle Marxa a Engelse 

Engels sám píše, že původní lidé, ještě divoši, se nedělili na rodiny, ale na rody. Mezi členy 

těchto rodů bylo podle něho praktikováno dokonalé soužití i po pohlavní stránce, takže každá 

žena patřila všem mužům a každý muž všem ženám toho určitého rodu. V takové situaci 

nebylo nikdy jisté kdo je otcem kterého dítěte, proto se rodiny orientovaly kolem matky, 

protože tam pochybnost nebyla. Pohlavní spojení mezi různými dětmi jedné matky nebylo 

dovoleno a museli si hledat životní partnery mezi členy jiných mateřských okruhů. 

Engels věřil, že lidé tak žili tisíce let. Postupem času se ale začaly dávat dohromady páry, kdy 

muž měl ze všech svých žen nejradši tu jednu a žena zase ze všech mužů toho určitého. Tím 

vznikaly postupně různé vrstvy příbuzných, které se mezi sebou nesměly brát a takto došlo 

k vytvoření rodin, jak je známe dnes. Je to trochu podivná logika, se kterou by možná 

historikové nesouhlasili, pan Engels byl asi fantasta. Taky napsal: 

„Ve starodávných komunistických domácnostech, které se skládaly z mnoha 

manželských párů a jejich dětí, byla administrace domácnosti svěřena ženám, 

což byla zároveň veřejná činnost, společensky nutný průmysl, stejně jako 

obstarávání potravy byla záležitost mužů.“ 

Jinými slovy, Engels zde obléká do komunistického hávu to, že muži obstarávali potravu a 

ženy ji připravovaly a staraly se o domácnost a o děti. Jako by to tak nebylo i dnes, ovšem 

s jedním rozdílem, že dnešní ženy se musí kromě péče o domácnost a o děti ještě navíc 

zabývat sháněním obživy pro rodinu. V dnešní moderní a pokročilé společnosti už na to muž 

sám nestačí. To je, co docílili chytráci Marxova a Engelsova typu. Engels pokračuje: 



„Na to, aby muž mohl obstarávat potravu pro rodinu, musel mít nástroje. Ty si 

sám vyráběl, takže patřily jemu a nikomu jinému. Později, když lidé začali 

pěstovat dobytek, tento se stal dalším výrobním prostředkem pro muže, spolu 

s otroky, v čemž žena neměla ani slovo, ani účast. Výtěžky z mužova podnikání 

patřily sice oběma, ale základní majetek byl pouze jeho. Tím se role členů 

domácnosti změnily a muž se stal hlavní osobou. Postupně se podařilo změnit i 

dědické nároky, čímž došlo k ‘historické porážce ženského pohlaví‘ a společnost 

se stala patriarchální.“ 

Údajně, dnešní rodiny jsou v rozporu se starým, podle Engelse komunistickým zřízením, jak 

právě popsáno. V mnoha dnešních rodinách se muži věnují vydělávání peněz na podporu 

rodiny, čímž získávají nadřazenou pozici. V rodině je pak muž ‘buržoa‘, zatím co žena je 

‘proletariát‘. Rodinná jednotka se tím stává ‘průmyslovou jednotkou společnosti‘. 

Proto podle něho může být odstranění mužské nadvlády provedeno pouze jedním způsobem, 

když se zruší soukromý majetek jako výrobní prostředek. Blížící se komunistická revoluce 

má v úmyslu také snížit možnost dědictví na naprosté minimum a to tím, že změní převážnou 

část děditelného majetku, což jsou u nich výrobní prostředky, na majetek společný – lépe 

řečeno na majetek vládnoucích vrstev. Jinak řečeno, chtějí nás o všecko okrást. 

Komunistická budoucnost 

V lidské společnosti budoucnosti se podle Engelse stanou všechny děti veřejnou záležitostí. 

Společnost (vláda) je sama bude vychovávat a vzdělávat, protože se dokáže bez předsudků 

postarat o všechny děti, legální, nebo nelegální. To odstraní morální a ekonomické následky, 

které brání dívkám, aby se mohly bezpodmínečně oddat vybranému muži. 

Takže ta konečná fáze komunismu (my jsme zažili jen jeho začátky) je vrácení lidstva 

zpátky, do pra-historie, do prvotní, údajně komunistické společnosti, kde ženy budou patřit 

všem a budou produkovat děti pro stát a z mužů se stanou jakési atrapy, které celý den budují 

komunismus a mimo toho předstírají, že se starají o neexistující rodinu. Pak jsou ještě 

zmiňování otroci – kdo jsou tito, není řečeno, ale nedává to dobrý pocit. 

Přesto, že tyto názory jsou prokazatelně bláznivé a nesmyslné, přesto ještě mnoho lidí dnes 

věří na komunismus a mají zato, že kdyby se to celé uchopilo ze správné strany, že by to 

fungovalo. Ale – co je ta správná strana? Existuje vůbec nějaká správná strana? Některým 

prostě nestačí příklad toho, co se dělo za komunismu v Rusku, co se děje v Číně a jinde. 

Málokdo na Západě ví, o co doopravdy šlo 

Zde ale narážíme na další problém – jak by mohl ruský komunismus sloužit komukoliv za 

odstrašující příklad, když o něm nikdo nic nevěděl a ještě dnes neví? Málokdo na Západě 

věděl, co se doopravdy dělo v Sovětském svazu. Pro Američany byl Stalin ‘Uncle Joe‘, 

neboli strýček Joe, což v nich možná vyvolávalo málem příbuzenské cítění. 

Nikdo nevěděl, že – jak píše Alexander Solženicyn3 – bolševici vyvraždili 66 milionů Rusů, 

převážně křesťanů. Že přeměňovali kostely na bary, tančírny a nevěstince. Že považovali 

prostituci za právoplatné zaměstnání. Že zabavili lidem veškeré zlato, šperky a cennosti. Že 

ty nejschopnější pozavírali do blázinců a do gulagů, pokud je přímo nespravili ze světa. Že 

zkoušeli zavést přesně ten druh lidské společnosti, právě popsaný a dali naprostou volnost 

sňatkům a rozvodům. Takže když se někdo jeden den oženil, mohl se tři dny na to 



právoplatné rozvést. Tím přišlo na svět obrovské množství dětí, o které nikdo nestál. Ty pak 

připadly ulici, kde se živily převážně krádežemi a prostitucí. 

Je rovněž vidět, že nikdo z komunistů nečetl Marxovy, Engelsovy a Leninovy knihy, takže o 

skutečném komunismu dohromady nic neví. 

Proto ani ti mladí poblouznilci v BLM a v Antifě nevědí, čemu pomáhají. Nevědí, že 

zničením bílé rasy přijdou o svoji vlastní budoucnost, a přesto, jako správný parazit zkoušejí 

zničit svého jediného hostitele. Tito zaslepení, fanatičtí idealisté s mozky vymytými 

marxistickými utopistickými pohádkami věří lžím tlustých a bohatých manipulátorů a 

zaprodávají svoji budoucnost za tyto lháře. Nakonec – Engels byl úspěšný továrník a Marx 

byl zahraniční dopisovatel pro největší americké noviny, ‘New York Times‘. 

A hanba těm, kteří všecky tyto nedospělé ‘bojovníky za spravedlnost‘ podporují a udržují je 

v jejich ignoranci jen proto, že se to hodí jejich politickým záměrům. Zneužívají jejich mládí 

a jejich nadšení k tomu, aby jim předhodili špatný cíl, prohnilý cíl, což je jejich vlastní 

nemravná snaha zničit tento svět a převést ho na prvotně pospolnou společnost se vším 

všudy. A pak budou kolem nás jezdit v přepychových autech a bavit se tím, jak s rouškou 

kolem beder, rozkřesáváme pazourkem oheň a opékáme si hlízy. 

V dnešním světě je příliš mnoho lhářů, zrádců, oportunistů a psychopatů. To je ten problém. 

Protesty v Portlandu jsou organizovány 

V současné době4 se některá hlavní americká media diví, že to, co celou dobu viděli jako 

mírumilovné protesty a v nejhorším případě jako oportunistické rabování, jsou ve skutečnosti 

organizované záškodnické akce. Jsou to akce na záměrné zničení Ameriky. Takže se musíme 

ptát, jestli jsou media tak hloupá, anebo tak poslušná? 

Jak moc spontánní tyto protesty jsou, když jsou ‘protestujícím‘ z nákladních aut rozdávány 

ochranné štíty a jiné potřebnosti, spolu s plakáty, volajícími po odstranění policie? 

 



Rasistické elementy v Portlandu a v jiných městech stále dál protestují proti rasizmu, ničí 

všecko, na co dostanou své špinavé pracky, zapalují domy, vraždí obyvatele a vůbec neberou 

ohledy na přítomnost federální policie, kterou tam vyslal president Trump. Jejich ‘boj proti 

rasismu‘ je samozřejmě dvojsečná zbraň. Nejen že nevymýtí rasismus, protože rasové 

uvědomění je každému člověkovi vlastní a změnit nejde; bylo by zlé, kdybychom si 

neuvědomovali co jsme. Ale ještě tím podpoří nedůvěru bílých vůči černým a hnědým, takže 

s nimi nikdo nebude chtít mít co do činění. A nemůžeme se divit. 

Tak na příklad5, jeden běloch poseděl s černým sousedem večer u piva a něco spolu pojedli a 

druhý den přistoupil černoch k sousedovu 5-letém synkovi, který jezdil po ulici na kole a 

zastřelil ho. Proč? Kdoví. Možná ani ten černoch sám to neví. 

Ta skutečnost, že 48 z 50 velkých amerických měst jsou napůl zničena sebrankou z BLM a z 

Antify nelze popřít6. Ale jak přiznává studie z Princetonské university, většina Američanů 

nechápe rozsah toho ničení a plundrování, protože jejich názory jsou ovlivněny a zkresleny 

lživými mediemi. 

V Portlandu, který byl dříve považován za jedno z nejlepších míst v Americe, dnes Antifa a 

BLM opouštějí střed a rozlézají se do okrajových částí. Napadají jednotlivé domy, vytahují 

lidi na ulici a žádají, aby jim přislíbili věrnost. Pro případ, že by se vzpírali, jim vyhrožují 

nejrůznějšími tresty, včetně zapálení domu. Jelikož většina domů v Americe je dřevěná, toto 

je velmi vážná hrozba. Volají po smrti policistů a chtějí zabít každého z nich, včetně jejich 

dětí, příbuzných, známých a těch, kteří je podporují. 

Chcete vědět jak dnes vypadá Manhattan7? Obrovské množství lidí se již odtud vystěhovalo a 

z těch co zbyli, celá třetina prohlásila, že brzy půjdou taky. New York je dnes nazýván 

‘DeBlasiův Bejrut bez výbuchu‘. (DeBlasio je komunistický starosta města). Všechny luxusní 

obchody mají výlohy zatlučené deskami anebo jsou vyrabovány a dříve obvyklé zástupy 

chodců nejsou nikde vidět. 

Rozpuštění CHAZu v Seattle 

Ve městě8 Seattle se jim nějakým záhadným způsobem podařilo sebranku BLM a Antify, 

kteří si říkali ‘CHAZ9‘, vypudit. Není známo jak to docílili. Údajně starostka města, Jenny 

Durkan, která se celou dobu o jejich zločinném obsazení šesti městských bloků vyjadřovala, 

že je to ‘léto lásky‘, byla donucena změnit názor, když se zjistilo, že ve srovnání s loňským 

rokem vzrostla kriminalita o 525%. 

Možná ani to by ji ale nepřesvědčilo, jenže když se ‘mírumilovně protestující‘ objevili přímo 

před jejím $7,6 milionovým domem, pak pochopila, že takhle to dál nejde a vyzvala je, aby 

město opustili 

Na tom je nejpodivnější to, že ti rebelové a raubíři ji poslechli a opravdu z města odešli! 

Něco takového10 je nevysvětlitelné, takže se člověk ptá čeho se báli víc – jestli toho, že 

přijedou ‘Bikers for Trump‘ (Motoristé za Trumpa, na obrázku níže), kteří by se s nimi určitě 

dokázali drsným způsobem vypořádat, anebo jim nahnal strach příkaz presidenta Trumpa, 

který uvalil trest vězení až do výše 10 let za ničení soch a jiného národního majetku. 

Malý zbytek vytrvalců sice zůstal a zdálo se, že nemíní odejít. Někteří si lehli na silnici a 

zkoušeli zabránit příjezdu vozidel údržby do bývalého CHAZu, ale nakonec to i oni vzdali. 



Běžní Američané11 nespoléhali na 

ochranu vlády či policie a začali se 

zařizovat po svém. Bylo zaznamenáno 

obrovské zvýšení prodeje zbraní a 

nábojů. Tento trh kvete pokaždé, když 

má dojít k volbám nového presidenta; 

ovšem to, co se stalo letos, předčilo 

všechna očekávání. Obchodníci se 

zbraněmi hlásí, že prodej zbraní a 

střeliva se oproti jinými rokům 

ztrojnásobil. 

Obyvatelé a obchody v Seattle12 si přizvali na pomoc právníka Jacoba Bozemana a podali 

hromadné soudní obvinění proti starostce města a guvernérovi státu. Svoji stížnost zakládali 

na tom, že jak vedení města, tak i státu je nedokázali ochránit a dovolili, aby se část města 

stala místem bezpráví, které nedovolovalo tam žijícím občanům ani vyjít ven. 

Místní obchodníci13 se přidali a také zažalovali vládu města a státu. Prohlašují, že namísto 

aby nastolili pořádek a ochraňovali obyvatele a podnikatele, tak se spolu s protestujícími 

vandaly zúčastnili násilného okupování velké části města. 

Starostka napřed tvrdila, že se jedná o ‘mírové vyjádření vzájemného žalu nad naší 

společností’, ale pak postupně změnila tón a dnes slibuje, že všecko napraví. Bohužel, příliš 

pozdě. Mezitím byla část města ničena vlnou násilí, kriminality, vandalismu a zločinnosti. Při 

přestřelkách, které vlivem nežádoucích, zfanatizovaných příslušníků BLM a Antify 

docházelo, bylo několik lidí raněno a jeden mrtev. Tak vypadá vláda těch, kteří propagují 

odstranění policie. 

Vzpomínka na doby minulé 

To, co se dnes v Americe14 děje je v obrovském rozporu s tím, jaká země to byla dříve. Tak 

na příklad, v 1950tých letech se lidé běžně zdravili na ulici, i když se neznali. Ještě dnes to 

v některých místech přetrvává.  

Hlavní přestupky ve školách bylo žvýkání žvýkačky a povídání si během vyučování. Ani 

auta, ani domy se nezamykaly, protože nebyla kriminalita. 78% všech domácností byly 

manželské páry, dnes je jich méně než 50%. Pouhých 5% dětí se narodilo mimo manželství, 

dnes je to 40%. Po škole si děti hrávaly na ulici, zatím co dospělí sedávali na pavlačích a 

balkonech domů a povídali si. Příjem jednoho člena rodiny stačil uživit celou rodinu. 

A dnes? Ničení a nedostatek úcty k lidem a k jejich majetku vládne po celé zemi. Obloha je 

rudá od ohňů po celé délce, od Kalifornie až do Oregonu a ty požáry jsou záměrně 

způsobovány na ještě větší zničení všeho, co má jakou cenu. A zatím co lesy hoří, raubíři 

z BLM a Antify vykrádají okolní domy. 

Následky nejsou žádoucí 

Při rozhovoru s jednou z organizátorek BLM jménem Ariel Atkins, se tato vyjádřila, že 

vykrádání obchodů je způsobem náhrady černochům za otroctví. „Výhra přijde jen skrze 

revoluci a bojovné protesty,“ pak řekla. 

 
Bikers for Trump 



Jaká výhra? Pro koho? Na takovém ničení ztrácíme všichni. Teď ztrácí obchody, malí 

podnikatelé a firmy. Ale až bude po všem, tak budou ztrácet i ti, co to způsobili, protože 

nebude co jíst, nebude žádné zboží. Nebudou žádná zaměstnání, protože nebude žádné 

podnikání. Pak teprve poznají, co je to bída a hlad. 

Na bojovných protestech ze 1960. let, zvaných ‘riots‘ (rájets) bylo vypozorováno, že ceny 

domů, které vlastnili černoši, podstatně klesly na ceně. Ve městech vzniklo ještě větší 

množství horších čtvrtí, odkud se všichni podnikatelé vystěhovali, což všecko dohromady 

pouze zvýšilo rasový rozdíl mezi černými a bílými. 

Černošské čtvrti byly považovány za nebezpečné a nikdo v nich nechtěl bydlet. Také platy 

černochů podstatně poklesly, protože neměli žádné znalosti a zaměstnavatelé jim nevěřili. 

Dřívější zaměstnání těch, kteří pracovali jako pomocné síly v různých malých obchůdcích 

zmizela zároveň s obchůdky samotnými. 

Takže rasové protesty černochů proti bílým jsou ve skutečnosti zaměřeny proti nim 

samotným. 

Zvýhodnění černochů nepomohlo 

Nejen to, i všechny výhody15, které černoši získali od vlády jim ve skutečnosti víc ublížily, 

než pomohly. Již v r. 2001 byl uveden v existenci vládní mandát na zlepšení situace afro-

amerických mužů a chlapců. To samozřejmě je velice nespravedlivý a rasistický čin, který 

zvýhodňuje jednu rasovou skupinu proti druhé. Kdyby se jednalo o bílé muže a chlapce, 

nikdy bychom neslyšeli konec těch nářků. Ale takhle to prošlo bez problémů. 

Na základě tohoto mandátu byli černoši zvýhodněni po mnoha stránkách. Tak zvaná 

‘affirmative action‘ (souhlasný akt) z r. 1961 jim dodala další výhody ve formě přednosti 

v přijetí do zaměstnání, v přijetí na školu, ve výsledcích testů a zkoušek, kdy bylo černochům 

a jiným menšinám automaticky přidáváno určité množství procent, aby se aspoň přiblížili 

bílým a Asiatům. Takže černoši se pak nemuseli zdaleka tolik snažit a přitom dostávali lepší 

známky a lepší místa než běloši. 

To je samozřejmě špatný přístup, který vznikl na bázi domněnky, že černým bylo ublíženo 

tím, že kdysi byli otroci a že je jim nadále ubližováno tím, že jsou v menšině a ne-bílí. Jenže 

nic z toho není pravda. Žádný z dnešních černochů otroctví nezažil a jako menšinová skupina 

nejsou ani v nejmenším utlačováni. 

Po pravdě řečeno, v Americe a i jinde ve světě jsou dnes nejvíce diskriminováni bílí muži. Po 

nich přijdou černí muži a pak všichni ostatní muži. Všichni muži by se měli spojit a společně 

jít proti diskriminaci, jenže kvůli lidské krátkozrakosti se tak asi nikdy nestane. Ženy nejsou 

zdaleka tak diskriminovány, snad proto, že jsou stále ještě považovány za jakési oběti mužské 

‘nadřazenosti‘. Také je dobře známo, že většina žen si raději zvykne, než by bojovaly. 

Podle statistik, v r. 1940 žilo 87% černochů v chudobě a v r. 1960 jich bylo pouze 47% a 

přitom pro ně nebyly zavedeny žádné výhody. To všecko přišlo až později. 

Ovšem ten hlavní zásah černým byl způsoben tím, že byly rozloženy rodiny, což způsobila 

vládou organizovaná ‘válka proti chudobě‘. V r. 1960 žilo 22% černých dětí v rodině 

s jedním rodičem, kdežto v r. 1985 jich žilo 67% v rodině s jedním rodičem, anebo bez 

rodičů. Převážnou většinou je vychovávaly jejich matky, nebo babičky. 



Vyrůstat bez otce tyto mladé lidi prakticky zničilo. Dnešní mladí černoši mají daleko vyšší 

počet sebevražed, 90% dětí utíká z domu a živí se všelijak, hlavně prostitucí, prodejem drog a 

jiným zločinem. Mají 70% podíl na zločinnost a 75% náchylnost na užívání drog. 

Pak se nemůže nikdo divit, že policie, která tyto skutečnosti dobře zná, se někdy dokáže 

zachovat drsněji než by možná bylo potřeba – snad instinktivně chrání svůj vlastní život. 

Přesto, víc bílých je zastřeleno policií než černochů. 

Dnes, povzbuzováni propagandou o jejich ‘utrpení‘ z otrokářských dob, které nikdy nezažili a 

zkaženi špatnou výchovou, se pod vedením bílých komunistů z univerzit nechávají zlákat 

k tomu, aby dělali špinavou práci pro někoho jiného, kdo vůbec nemyslí na jejich dobro. Ničí 

všecko kolem a pomáhají organizovaným žhářům zapalovat lesy a domy. Lidé dávají na 

internet záběry osob, které pobíhají lesem s nádobou s benzinem a zapalují stromy. 

Dokonce se zjistilo16, že se členové Antify oblékají jako požárníci, aby měli snadný přístup 

do lesů, kde vyzbrojeni nádržemi s benzinem tyto zapalovali. Oficiální zprávy ihned volaly, 

„ne, ne, to není pravda“ a je těžké pochopit, proč je tak brání. 

Facebook17 začala dokonce vyřazovat příspěvky, které zastávají názor, že požáry v Oregonu a 

v Kalifornii jsou záměrně zakládány. A přitom je tolik důkazů, včetně těch, nahraných 

mobilními telefony, které skutečnost potvrzují. Zároveň je ale pravda, že požáry takového 

rozsahu by samotní Antifáci a BLM asi nezvládli; to, co dělají je pouhé příštipkaření. Tu 

hlavní práci odvádějí letadla se speciálním laserovým zařízením. 

Agentura Reuters18 též popírá pravdivost těchto informací, ale podívejte se sami na fotografie 

níže a posuďte, jestli je to možné. Všecky čtyři záběry byly pořízeny během požárů 

v Kalifornii. Rovněž je známo, že během velmi krátké doby uhodil tamtéž blesk 14 000krát. 

Snad HAARP? 

 

A zatím ‘mírumilovně protestující‘ kráčí ulicemi a volají „smrt Americe.“ Je zvláštní, že si 

neuvědomují, že Amerika je rodná země většiny z nich a že ostatní země světa o ně vůbec 

nemají zájem. 



Je jisté, že jestliže nebude rázně zakročeno, protesty BLM a Antify udělají z Ameriky přesně 

to, co se už podařilo v Jižní Africe. A pak půjdou dál, do Evropy a jinam. Ve Francii, ve 

Švédsku a i jinde už začínají být tyto potíže zaznamenávány. To se ví, nezákonní migranti 

těmto vzbouřencům rádi pomohou, takže rozbuška už je na místě, teď jenom křísnout 

křesadlem a je to. Bílí tato místa vybudovali a černí je zkoušejí zničit. 

Stafford Act 

Americký president Trump vyhlásil nouzovou situaci, čímž uvedl do platnosti tzv. ‘Stafford 

Act19‘ (Staffordův zákon¨) z r. 1988, pojmenovaný po senátorovi jménem Robert Stafford 

Tento zákon obsahuje popis různých nebezpečí, která mohou národ potkat a také návody, jak 

s těmito situacemi zacházet. 

Jednou z podmínek přímo popsaných je to, že v případě onemocnění nebo jiné neschopnosti 

presidenta a místopresidenta převezme armáda vedení státu za účelem jeho ochrany a udržení 

platnosti zákonů. Velením armády je v současné době pověřen Generál Terrence 

O’Shaughnessy (čti: ó-šónesy), který je současně ředitelem NORTHCOM, což je obrana 

amerického leteckého prostoru. 

Staffordův zákon dává presidentovi do rukou nesmírné možnosti, často na úkor obyvatelstva. 

Může sice poskytnout přímou pomoc jednotlivým státům Unie, které tuto budou potřebovat. 

Ale zároveň může použít veškeré civilní nebo komerční komunikační systémy, které mu musí 

být předány k použití. To zahrnuje i cesty a osobní automobily či letadla, ať už soukromá, 

nebo komerční. V místech, která jsou nejvíce postižena má president možnost zbudovat 

úřady, které budou pomocné práce vykonávat. Pro tyto úřady může zabrat jakékoliv 

soukromé, průmyslové či obchodní budovy. 

Je toho mnohem víc a všechno je to šikovně zabaleno ve velkém množství slov, snad aby 

bylo možno význam upravit kterýmkoliv směrem je potřeba. Jisté je, že tím president získává 

další, málem nekonečné možnosti, zatímco postižení nemohou ani doufat, že vláda později 

opraví budovy a cesty, které byly v procesu ‘pomáhání obyvatelstvu‘ zničeny. Kritikové 

tohoto dokumentu dále poukazují na to, že vláda může poskytovat ubytování a lékařskou 

pomoc postiženým, ale nikde není řečeno, že to dělat musí, nebo aspoň by měla. 

Jisté je, že příklad pro tuto situaci můžeme najít v nedávné historii. Brzy po zapálení 

Reichstag budovy v Německu, k čemuž došlo 27. února 1933, vydal Hitler tak zvaný 

„Ermächtigungsgesetz“ (Pověřující zákon), podle kterého získal absolutní moc, byla 

potlačena občanská práva a Německo se stalo diktátorským státem. 

Kam vede vláda těch, kteří vládnout neumí 

Město Johannesburg v Jižní Africe je dnes snad nejnebezpečnější město na světě. Video20 z r. 

2004 ukazuje situaci, která tam vládne. 10 let po skončení ‘apartheid‘ a 26 000 vražed a přes 

200 000 vloupání za rok je odstrašující statistika, která ale nezahrnuje další značné množství 

zločinů, které nejsou policii hlášeny. Přestřelky v ulicích jsou tam zcela běžné a napadání 

policie také. 

Organizace ‘Mapogo a Mathamaga‘ je ochranka, která pomáhá udržovat pořádek a zločiny, 

které policii uniknou, často vyšetřuje. Ve videu ukazují, jak jim byl předán člověk, podezřelý 

z krádeže, za účelem výslechu. Vyslýchali ho tak svědomitě, že skončil celý zkrvavený, krev 

mu prosakovala i skrze oblečení, ale policie se o tom nikdy nedoví. 



Jeden bílý člověk na videu říká, že chápe, že černoši chtějí svobodu, že jim ji přeje, ale ať se 

ta svoboda vztahuje i na něho. V každé místnosti v domě má nabitou zbraň a už ji musel 

několikrát použít, když se mu černoši vloupali do domu. 

Velká část obchodů v Jižní Africe prodává drogy. Tisíce nezákonně držených zbraní bývá 

zabaveno a zničeno. Policie v noci objíždí město a hlídkuje a občané po nich hážou kameny, 

výbušniny a střílejí po nich. To je dnes Jižní Afrika. To je, když ti, kteří to nezaslouží a 

nejsou na to dost vyspělí, dostanou volnost. 

 

1 https://www.revolver.news/2020/07/black-lives-matter-anti-white-racist-group/ 
2 https://www.zerohedge.com/political/why-marxist-organizations-blm-seek-dismantle-western-nuclear-family 
3 https://concisepolitics.com/2016/08/19/jewish-bolsheviks-mass-murdered-66-million-mostly-christians-in-

russia/ 
4 https://twitter.com/CBS_Herridge/status/1305642555854524419 
5 https://pravyprostor.cz/co-se-to-proboha-s-amerikou-deje/ 
6 https://acleddata.com/2020/09/03/demonstrations-political-violence-in-america-new-data-for-summer-2020/ 
7 https://twitter.com/tadgermania/status/1291717913980747776 
8 https://www.zerohedge.com/political/left-wing-chop-zone-responsible-525-spike-seattle-crime 
9 Capitol Hill Autonomous Zone, neboli ‘Nezávislá zóna Capitol Hill‘. Capitol Hill ve Washingtonu D.C. je 

jedna z nejstarších částí města. Nachází se tam budovy Kongresu, Senátu hlavního soudu, kongresové knihovny 

a jiné vládní instituce. Capitol Hill v Seattle je městská část, kde se nachází převážně zábavní podniky. 
10 https://sputniknews.com/us/202006281079741948-trump-says-vandalism-of-monuments-stopped-after-

executive-order-threatening-jail-terms/ 
11 https://www.bloomberg.com/news/articles/2020-07-02/gun-demand-is-off-the-charts-in-u-s-even-for-an-

election-year 
12 https://www.king5.com/article/news/local/class-action-lawsuit-filed-against-seattle-mayor-gov-inslee-over-

chop-zone/281-088f3acf-6a31-481d-beaa-04df20193c0e 
13 https://www.rt.com/usa/492861-chaz-chop-lawsuit-seattle-businesses/ 
14 http://theeconomiccollapseblog.com/archives/author/Admin 
15 https://www.zerohedge.com/political/welfare-state-did-what-slavery-couldnt-do 
16 https://rense.com/general96/antifa-dressed-as-firefighters.php 
17 https://www.foxbusiness.com/technology/facebook-oregon-wildfires-social-media-misinformation 
18 https://www.reuters.com/article/uk-factcheck-california-wildfires-lasers/fact-checkcalifornia-wildfires-

werenotcaused-by-powerful-lasers-idUSKBN25R1VH 
19 https://en.wikipedia.org/wiki/Stafford_Disaster_Relief_and_Emergency_Assistance_Act 
20 https://www.bitchute.com/video/UdYdnQKw1gRe/ 
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Když se testování na koronavirus ukázalo nespolehlivé, začali v Číně rozlišovat nemocné 

podle příznaků. Příznaky pro tuto chřipku jsou uváděny jako následovné: 

Zvýšená teplota nebo horečka; suchý kašel bez hlenu; dýchací potíže, 

zkrácený dech; bolest na prsou a bolest ve svalech; popletenost, 

nevyrovnanost a únava; ztráta čichu nebo chuti; rýma, zánět mandlí; 

namodralá pokožka (z nedostatku kyslíku); může způsobit přídavný zápal 

plic. 

Samozřejmě, že ne všichni nemocní budou mít všecky tyto příznaky zaráz. Ale z popisu 

nemoci doslova křičí, že to jsou zároveň typické příznaky obyčejné chřipky. Pak se můžeme 

ptát jestli vůbec korona existuje a jestli to náhodou není obyčejná chřipka. Snad proto je to 

množství nemocných tak vysoké, protože je házena obyčejná chřipka do stejného pytle jako 

‘korona‘. 

A jak říká významná doktorka molekulární genetiky a imunologie, Dr. Dolores Cahill, lidé 

přestali umírat na srdeční a cévní nemoci (dříve 1,5 milionů lidí ročně) a jiné velmi vážné 

nemoci. Všichni teď umírají na COVID-19. 

Světová reakce na koronavirus 

Tak, jak celý svět zareagoval1 na koronavirus je neuvěřitelné v mnoha směrech. Již deset dní 

poté, co byl hlášen výskyt této nemoci, vyslali čínští a australští vědci do světa genetickou 

mapu viru. A o pár hodin později byly laboratoře po celém světě zaměstnány rozborem těchto 

informací. Je to neuvěřitelné rychlý postup – že by byli informováni předem a tím pádem na 

to byli připraveni? 

Zkoumáním genomu koronaviru v Iránu a v Italii bylo dále zjištěno že nejsou stejného druhu 

jako vir, který se vyskytl ve Wuhanu. A proč zavřela loni v srpnu americká vláda laboratoř na 

výrobu biologických zbraní ve vojenské instalaci Fort Detrick a prohlásila její činnost za ‘ne 

dostatečně bezpečnou‘?  Co tím chtěli docílit, anebo spíš zakrýt? Zároveň bylo značné 

množství lidí uvězněno. Takže Číňané se dnes přímo ptají o co tady jde, protože je možné, že 

jsou neprávem viněni z výskytu nemoci a přitom jsou možná spíš její oběti, než způsobitelé. 

Je pravda, že když se začátkem března 2020 ptal Žao Li Žan, (mluvčí Čínského ministerstva 

zahraničí) Roberta Redfielda, ředitele amerického CDC, jestli v Americe pátrali, zdali někteří 

lidé, kteří zemřelí dříve nebyli obětí koronaviru, tento mu odpověděl že ano, že některé 

případy byly opravdu zjištěny jako koronavirus. V té době ale ještě nebyl název 

‘koronavirus‘, nebo ‘COVID-19‘, takže tato onemocnění byla připisována zápalu plic. 

To ovšem znamená, že Američané měli koronavirus již minulý rok! 

Nový výzkum2 v Americe dokazuje, že koronavirus tam přišel hlavně z Evropy a ne z Asie, 

jak se původně myslelo. Avšak noviny ‘New York Times‘ udávají mylně výskyt prvních 

případů v půli února 2020, což není v souladu s tím, co prohlásil o necelý měsíc před nimi 

ředitel CDC Robert Redfield. 



Asi se nestačili pořádně domluvit na tom, co nám předhodí. Neboli – pokaždé trošku jiná 

zpráva, pokaždé jiné ‘důkazy‘ a svět je dokonale popletený. Ale mají stále co hlásit. 

Stejný článek varuje skrze organizaci CDC, že lidé mají být velice opatrní, protože 25% těch, 

kteří virus mají, nemají vůbec žádné příznaky. Takže – další strašák: všichni máme virus, i 

když nám nic není a jsme naprosto zdraví! 

Proč vůbec epidemie 

Důvod pro rozšíření lživých zpráv3 o falešné epidemii je zcela jednoduchý, jak říká David 

Icke. Až naši tajní manipulátoři docílí co plánovali, což je totální zničení světové ekonomie, 

pak epidemie zanikne tak rychle, jak vznikla. Bude ovšem mnoho těch, kteří budou naprosto 

zbankrotováni. 

Podle jejich plánu, lidé budou bez peněz, bez zaměstnání a bez vyhlídek na lepší budoucnost. 

Stanou se závislými na státu a je nepravděpodobné, že by z této situace kdy našli východisko. 

Stát potom s nimi bude moci manipulovat jak chce a oni budou muset poslouchat, protože 

nebudou mít jinou možnost. A kdyby jim stát odřízl podporu, tak skončí na ulici, hladem a 

nebude nikdo, kdo by jim mohl podat pomocnou ruku, protože všichni na tom budou stejně. 

My všichni pak budeme jeden týden od bankrotu a možná od smrti hladem. 

Už jen když si uvědomíme, že všechny malé obchody jsou zavřeny, ale Amazon prodává 

pořád dál. Stejně tak si dobře vedou i jiné velké řetězce. V Americe, Mama’s Pizza je zavřená 

a její majitelka bankrotuje, ale Pizza Hut, velký řetězec má otevřeno a nikdo mu nehrozí 

sankcemi. 

Takže ta celá karanténa, to nedobrovolné ‘společenské distancování‘ byla navržena pouze na 

zkrachování těch malých živnostníků, zatím co velcí kapitalisté prosperují dále. A můžeme 

očekávat, že budou prosperovat ještě lépe než předtím, protože se karanténou právě zbavili 

konkurence. 

A pak, až všecko bude vlastnit jen pár lidí, pak si budou diktovat ceny, podmínky a 

požadavky a my nebudeme mít možnost jít někam jinam a nakupovat tam. 

Tak na příklad firma Uber Technologies, ta se zabývá vyvíjením samo-řiditelných taxi 

automobilů. Zkoušejí takto ovládnout veškerou taxi dopravu po celém světě a získat na toto 

podnikání monopol. Karanténou se právě zbavili podstatné části konkurence, takže je 

pravděpodobné, že ten monopol skutečně vytvoří. 

A pak budeme mít jen jednu firmu, bezkonkurenční a ti si budou moci diktovat ceny a 

podmínky a my budeme mít pouze jednu možnost: platit a být zticha. 

Anebo Amazon a mnohé jiné firmy, ty utrpěly v minulosti obrovské finanční ztráty. Amazon 

fungoval celých deset let v katastrofálním mínusu. Tím pádem s odstraněním jejich 

konkurence v podobě malých obchůdků a i větších obchodů a menších dodavatelských 

základen v důsledku karantény je očekáváno, že jejich výdělky podstatně vzrostou. 

Proto je naprosto nutné okamžitě skončit s tímto embargem, s tímto stanným právem a vrátit 

všecko pokud možno do původního stavu, pokud se nám to povede. A čím déle s tím budeme 

otálet, tím více podnikatelů zkrachuje a jejich ztráty pocítíme my všichni, i když nemáme na 

jejich podnikání žádnou účast. Věřte, pocítíme to i my a pocítí to celý národ. 



Jako další přijde očkování 

Přese všecku snahu a manipulování s čísly, COVID nevyprodukoval dostatečné množství 

mrtvých. Ale i tak jsou stavěny márnice po celém světě. Jsou to zjevné přípravy na obrovské 

množství mrtvých v blízké budoucnosti. 

Pochopitelně, čím více bude 5G síť rozšířena, tím více mrtvých bude přibývat. Z toho důvodu 

je nutné tuto činnost sledovat. Jakmile by začalo docházet ke zvýšené úmrtnosti, je nutno se 

začít ptát nahlas o co tady jde. Pár takových 5G antén dohromady dokáže odstranit kyslík 

z celého území a lidé pak budou padat na zem mrtví jako mouchy, přesně jak tomu bylo ve 

Wuhanu. 

Ovšem správně by to tak daleko nemělo dojít. Měli bychom se začít ptát mnohem dříve; a i 

kdybychom začali už teď, tak je málem pozdě. Protože jestli se plán s rozmístěním 5G 

technologie opravdu povede, tak jsme jako lidstvo vyřízeni. Něco takového nikdo nepřežije. 

Jen tak na okraj, v bohatých částech světa se 

5G technologie nevyskytuje a zavádět se tam nebude! 

Kdyby se ale i tak nepodařilo vyprodukovat dostatečné množství mrtvých, pak tento kult 

globalistů může prohlásit, že je to kvůli izolaci a ta že je tím pádem dobrá a pak tady máme 

izolaci napořád. 

To všecko vede pouze k jednomu a to je očkování. Dnes existuje údajně několik druhů 

očkování s různými názvy i proti COVIDu a vývoj všech byl financován Billem Gates. 

Všecka tato očkování budou fungovat stejným způsobem: otráví naše buňky a způsobí v těle 

infekční stav. Takže nám navodí stejnou situaci, jako se přičítá COVIDu-19. 

Kromě velmi škodlivých přísad budou obsahovat také nano-technologii, ve formě mikročipů. 

Takové mikročipy není možno pouhým okem vidět. Často jsou přidávány již na špice 

injekčních stříkaček a jsou prakticky nezjistitelné. Mikročipy pak budou fungovat jako 

uzemňující antény na spojení s již zmíněnými satelity na přenos 5G technologie. A my se 

staneme pouhými počítači. Pokud to ovšem přežijeme. 

Dokonce je plánováno, že pouze ti, kteří se nechají očkovat budou moci opustit karanténu. 

Ten zbytek, který očkování nepřijme, bude vyřazen ze všeho: nebude jim dovoleno cestovat a 

možná ani přijít do společností více lidí. Takže budou naprosto zlikvidováni. 

Očkování a Bill Gates 

Jsou obavy4, že až bude očkování vyvinuto, tak bude povinné pro všecky. Údajně má 

obsahovat přídavný materiál, který změní DNA očkovaných. Pak v něm mají být látky, 

způsobující neplodnost, rakovinotvorné přídavky a dokonce i RFID (radio frequency ID) 

radiové identifikační složky, které umožňují naše sledování. Všechna očkování mají 

obsahovat něco, co zastaví imunitní systém a to proto, aby očkování mělo možnost fungovat. 

Samozřejmě, když je imunitní systém vyřazen z provozu, pak jsme nesmírně ohroženi! 

Prý není čeho se bát, budou tam i látky na jeho vydráždění, takže je vždycky možnost, že 

začne znovu fungovat, jak je očekáváno. Jak moc funkční bude, to zbývá vidět. 

Pouze v Americe umírá ročně asi 100,000 lidí na následky běžného očkování. Očkování proti 

obrně používá čtyři různé druhy obrny, což způsobilo celosvětovou epidemii této nemoci. To 



stejné bylo zaznamenáno s očkováním proti malarii, zánětu mozkových blan, tetanu a HPV 

(herpes), které byly pokusně naočkovány lidem po celém světě. 

Bill Gates a WHO se zde nesmírně provinili, protože nejen že tato očkování rozšířili po světě, 

ale ještě zařídili, že do proti-tetanové injekce byly přidány látky proti početí. Takže miliony 

žen z Keňi, Tanzanie, Nikaraguy, Filipín a Mexika, které se v roce 2014 nechaly proti tetanu 

očkovat, zůstaly neplodné. 

Gates je vinen paralyzou půl milionu dětí v Indii. Indická vláda vyhostila jeho samotného i 

jeho organizaci a dnes ho soudí za mnohonásobné zločiny proti tamnější populaci. Už to je 

podezřelé, jak on sám považuje očkování za způsob, jak docílit jeho osobní cíl, což je snížení 

světové populace. A nikdo mu na to nic neřekne? Stále dál mu věříme? 

Farmaceutický průmysl se vynasnažil, aby ovlivnil americkou vládu (možná i jiné vlády, ale 

o tom není snadné získat důkazy), aby uzákonila, že v případě, že by kterékoliv očkování 

způsobilo někomu jakoukoliv újmu na zdraví, nebo dokonce smrt, výrobce očkování není 

soudně postižitelný a není povinen znevýhodněného člověka nijak odškodnit. 

Takže, všecka očkování, jak tady jsou, bereme na vlastní riziko, s nulovou zárukou a 

s pochybnou historií. 

Aby na nás nanutil jeho škodlivé produkty, farmaceutický průmysl nám nalhává, že nejsme 

schopni si sami vyrobit obranné látky proti COVIDu a proto jejich očkování nutně 

potřebujeme. Ovšem jestli to je ten případ, tak nám očkování nemohou pomoci, protože tyto 

údajně vyburcují imunitní systém a ten pak vyprodukuje potřebné protilátky. Jenže pak je zde 

něco hodně v nepořádku, protože když není imunitní systém schopen protilátky vytvořit sám 

na svých, tak ho k tomu nic nedonutí. 

V případě povinného očkování by měli lidé, kteří s něčím takovým nesouhlasí, poslat vládě a 

parlamentárním zástupcům dva dokumenty. Ten první, nazvaný ‘Podmíněný souhlas‘ by měl 

obsahovat něco jako: „Já, osoba, níže podepsaná, jsem ochotný/á přijmout očkování pouze 

tehdy, když ti, kteří mně toto očkování budou dávat podepíšou, že na sebe berou plnou 

zodpovědnost za neškodnost tohoto očkování a že jsou ochotni plně hradit jakékoliv výdaje, 

včetně odškodného mně, příjemci očkování, kdyby mně jakkoliv uškodilo.“ 

Takový dokument samozřejmě nikdo nepodepíše. A ten druhý dokument by měl být naprosté 

zamítnutí jakéhokoliv očkování. 

Očkování má být povinné 

Očkování má být povinné5. Ti, co by se nepodřídili a odmítli se nechat očkovat, budou 

izolováni, aby neinfikovali ty očkované. V tom samozřejmě není žádná logika, protože pokud 

věříme, že očkování pomáhá a že je účinné, pak nám přece nemůže vadit styk s neočkovaným 

člověkem. Přece jsme právě proti té nemoci vyfasovali imunitu. 

Čímž je jasné jen jedno, že očkování nefunguje a všichni to dobře ví, ale chtějí nás očkovat, 

protože za tím je – kromě finančního zisku pro výrobce – ještě jiný, skrytý a spolehlivě 

škodlivý záměr. 

Za celou agendou s očkováním není nikdo jiný než již neslavně známý Bill Gates. Nenechal 

se vůbec odradit tím, že všechna jeho očkování pouze ublížila. Mnohým způsobila trvalou 

paralyzu, hodně dětí na to zemřelo. Nestačily mu neúspěchy v Indii, pokračoval 



s rozšiřováním obrny pro děti a neplodností pro dospělé na Filipínách, v Afganistanu, 

v Kongu a jinde. 

Organizace WHO si nedovolila přímo Gatese vinit, protože dnes je to jejich největší 

podpůrce a až teprve za ním je Čína. Ale přiznali, že očkování v sobě měla živé viry obrny a 

že asi 70% veškeré světové obrny počínaje rokem 2018 jsou tohoto původu. Gates rovněž 

podporuje tak zvaně dobročinné organizace UNICEF, GAVI, PATH a mnoho dalších. 

Tady jde o něco mnohem horšího 

Americký lékař6 Rashid A. Buttar předkládá mnohem pádnější důvody pro odmítnutí 

jakéhokoliv očkování. Říká, že Bill Gates se spojil s biotechnologickou firmou Moderna, Inc. 

v Americe, kterou nejenže zachránil před bankrotem, ale ještě ji využívá na vývoj očkování. 

Moderna sice za celou svou existenci nevyvinula ani jeden produkt, který by to zvládl na trh 

a nevyprodukovala ani jedno očkování, které by bylo použitelné. Tato firma rovněž 

nepraktikuje zkoušky na zvířatech, takže nic z jejich produktů není testováno. 

Co tam Gates vyrábí je RNA očkování. Takové očkování nebylo ještě nikdy nikým vyrobeno 

a je nesmírně nebezpečné. 

Náš genetický kód, což je dvojitá spirála, se nazývá DNA. Existuje ale ještě další část 

genetického systému a ta se nazývá RNA a slouží tomu účelu, že přepisuje informace, které 

jsou ve DNA obsaženy. Viry nejsou ve skutečnosti žádné organismy; jsou to úlomky DNA a 

RNA. 

Viry jsou pro nás velmi důležité, protože nám pomáhají přežít v prostředí, ve kterém se 

nacházíme. Když se viry dostanou do buněk, příslušících DNA, potom přepíšou patřičné 

informace a tím přizpůsobí člověka jeho okolí. Je to ve skutečnosti jakýsi druh mutace, která 

nám pomáhá přežít na naší planetě a nebýt ohrožováni látkami, kterým jsme denně 

vystavováni. Proto také lidé, kteří se isolují a s chřipkou nepřijdou do styku, tak neinformují 

svůj imunitní systém o tomto nebezpečí a mohou chřipce podlehnout. 

I když chřipka není nic, čeho bychom se měli bát. Je to nemoc, která se sama limituje a když 

si poležíme v posteli, doplníme zásoby vody v těle a nějaký ten vitamin C navíc, jsme zase 

fit. Dr. Buttar sám je toho názoru, že i ti, co údajně zemřeli na obyčejnou chřipku měli velmi 

často jiné těžké nemoci a těm ve skutečnosti podlehli. 

Ale zpátky ke RNA očkování7. Toto očkování má dostat do našeho organizmu úlomky cizího 

RNA. Tyto se stanou součástí našeho DNA, a pak toto přepíšou podle svého. Jak se očkování 

dostane do lidského systému, začne vytvářet kopie samo sebe, což bude jako řetězová reakce 

a pokaždé bude naše DNA znovu a znovu přepsáno. Takže takto bude náš genetický kód, 

neboli náš lidský kód přepsán a tím se změní na něco jiného a my přestaneme být lidé. Něco 

takového bude samozřejmě naprostá katastrofa pro budoucí generace. 

Lidé, kteří budou vybráni na zkušební očkování nesmí mít s nikým pohlavní styk. To proto, 

aby nedošlo k těhotenství, protože to, co by se z takových jedinců narodilo by mohlo způsobit 

naprostou paniku po celém světě a k hromadnému očkování by pak nedošlo. Jeden 

z výzkumných pracovníků, který v tomto výzkumu pracuje prohlásil, že by se nikdy nenechal 

něčím takovým očkovat. Zjevně ví, o čem mluví. 

A to je, proti čemu jako lidstvo stojíme. 



 

1 https://asiatimes.com/2020/03/china-locked-in-hybrid-war-with-us/ 
2 https://www.nytimes.com/2020/04/08/us/coronavirus-live-

updates.html?campaign_id=60&emc=edit_na_20200408&instance_id=0&nl=breaking-

news&ref=cta&regi_id=115528776&segment_id=24401&user_id=3c8e53507e4c691b489922dd87be3fd0 
3 https://banned.video/watch?id=5e8e28ed1f333e003a33793b 
4 

https://www.youtube.com/watch?v=RhxjqAt779A&feature=share&fbclid=IwAR33mvHZPSRpYPaXnvPcYB7

MNV-6XeWtTKQmG2_KW2vbx12eVczaZK8iiZw 
5 https://www.naturalnews.com/2020-04-29-bill-gates-paralyzed-children-polio-vaccines-coronavirus.html? 
6 https://www.youtube.com/watch?v=QpA1q1wdfb8 
7 https://www.bitchute.com/video/P0Gbi9LlInUD/ 
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MY VŠICHNI JSME OVLÁDÁNI STRACHEM 

4. srpna 2020 

Říká se, že věřící lidé mají Boha, zatímco ateisté mají Vesmír. Vesmírné programy a ochrana 

životního prostředí (environmentalisté, neboli zelení) jsou způsoby, jak nás ještě víc ovládat. 

Je to jedna z mnoha částí skutečného komunismu. 

V současné době nás straší s asteroidy, které se prý blíží k Zemi. Dr. J.P. Farrell připomíná, 

že takové zprávy navazují na to, co kdysi řekl původně hitlerovský, později americký 

raketový inženýr Wernher von Braun. Už tehdy věděl, že způsob ovládání strachem bude 

odstupňován. 

Napřed to bude vesmír a ten bude přeměněn na zbraň; odtud budeme ohroženi. Podle něho, to 

bude nutné podstoupit jako první a pak přijde nová hrozba a to bude komunismus. Později se 

komunisté změní na teroristy, po nich se vyskytnou některé nebezpečné národy, pak asteroidy 

a úplně nakonec to budou mimozemšťané, tak zvaní ET (Extra Terrestrials). Ale stále bude 

nutné naši zemi proti někomu ochraňovat a nás tím strašit. Jak dobře to věděl! 

Počasí je rovněž vynikající zbraň, jak nám chemtrails, neboli geoinženýrství ukázaly. Stejně 

tak jsou použitelná zemětřesení, tsunami, tornáda a sopky. Lidé si pak nemohou stěžovat, že 

něco vyvedla jejich vláda, když je to přece zjevný přírodní jev. 

A přitom HAARP a jemu podobná zařízení dokážou přesně to, co bylo právě jmenováno a 

ještě mnohem více. Je ovšem pravda, že ne každý z nás o těchto možnostech ví a ne každý to 

vidí jako pravděpodobné. Běžní lidé těžko uvěří tomu, že zemětřesení nebo tornádo je možno 

uměle způsobit. Ti, co mají vymyté mozky televizí by na něco takového neuvěřili ani kdyby 

jim HAARP zařízení stálo na zahrádce, okusovalo ředkvičky a koukalo se jim do oken. 

Nové oddělení ozbrojených sil v Americe 

Těsně před Vánocemi 2019 založil americký president Trump nové, 6. oddělení amerických 

ozbrojených sil, což je Vesmírná jednotka (Space Force). Prohlásil, že tato jednotka je 

v současné době potřebná na naši obranu. Tím pádem se stal Vesmír válečným polem, přesně 

jak von Braun předpovídal. Generál Terrence O’Shaughnessy, který má nahradit presidenta 

v případě ohrožení země, je zároveň velitelem obrany amerického vzdušného prostoru. 

Podobné tendence jsou viditelné i v Rusku. Premiér Dimitrij Medveděv prohlásil ve vysílání 

ruské televize, že je nutno vybudovat dobrý planetární obranný systém proti asteroidům. 

Když se ho reportér ptal jak chce proti asteroidům bojovat, řekl, že proti nim vystřelí nějaké 

rakety, které je rozbijí. „Ale máme i jiné způsoby, jak to docílit,“ dodal. 

Že mají jiné způsoby? Bylo by zajímavé vědět jaké způsoby to jsou. 

President Trump se rovněž vyjádřil záhadně, když řekl, „Nepotřebujeme atomové zbraně; 

máme něco lepšího.“ Copak asi? 

Je jisté, že je příliš mnoho toho, co není veřejnosti vyjeveno. Existují celé programy, které 

probíhají tajně, aniž by o nich kdo věděl. To pro nás signalizuje nebezpečí, protože jestli oni 

tam nahoře, co nám tajně vládnou, mají všelijaké skryté, super-nové technologické vynálezy, 

pak na nás mohou vytáhnout lecjaký podvod, lecjakou chiméru a my to ve své neznalosti 

budeme považovat za skutečnou a možná i dobrou věc. 



Vesmír v karanténě? 

Je podivné, že se koronavirus vztahuje i na Vesmír a i tam probíhá jakýsi druh karantény. 

Evropská kosmická agentura (European Space Agency, neboli ESA) měla připravenou sondu, 

kterou hodlali vystřelit na Mars. Kvůli koronaviru ale její start odložili – snad se bojí že by 

tam někoho nakazili? Jaký jiný důvod by mohli mít? 

ESA rovněž zavřela startovací rampy v Německu, údajně proto, že zaměstnanci byli ohroženi 

koronavirem. Vypnuli všecky sensory na satelitech, takže úspěšně zablokovali komunikaci. 

Proč to udělali? Je zde snad něco, co nechtějí abychom věděli? 

Takže všichni máme strach 

Z toho všeho je zjevné, že se nás globalisté ve skutečnosti bojí. A aby ne, jich je jen pár a nás 

je převážná většina. Proto využívají strach k tomu, aby nás udrželi bázlivé, ustrašené a 

zaměřené pouze na současného strašáka. Teď je to koronavirus, nebo asteroidy, zemské 

oteplování, nebo úbytek vody, či přebytek vody – prostě stále něco. 

Chtějí tím docílit abychom se soustředili na jejich pohádky a báje o předpokládaných 

strašidlech a abychom kvůli tomu nevnímali skutečné nebezpečí, které již číhá za rohem, 

s řádným kyjem v ruce. A pak ještě chtějí abychom volali po pomoci shora, ‘ať vláda něco 

udělá‘, neboli abychom předávali pravomoc vládě a organizacím. 

Jakmile žádáme ‘ať vláda něco udělá‘, nebo ‘aby na to byl zákon‘, tak si říkáme o další 

omezení osobní svobody, o další útok proti sobě samotným. Říkáme si v podstatě o horší a 

horší byrokracii a policejní stát; říkáme si o dikatoriální otroctví. Dáváme svoji vlastní moc 

vládě, nebo organizaci a to je přesně co tito tvorové chtějí. 

Proto nás straší jen do té míry, abychom – celí dolekaní – jim tuto pravomoc přiznali. 

Nechtějí nás ale vystrašit dokonale, protože člověk, který je v ohrožení života a je zahnán do 

slepé uličky si pak rád svoji moc ponechá, aby mohl zdroj svého útlaku odstranit, nebo zničit. 

Zapomněli ovšem na ještě jeden vliv trvalého strachu. Když televize a media neustále straší 

své diváky, posluchače a čtenáře a nic z toho, co předpovídají se nestane, pak lidé otupí a 

přestanou si jejich lží všímat. Víte kolikrát nás strašili s něčím, co se nikdy nestalo? Možná 

tisíckrát, možná milionkrát. Ale stalo se něco jiného, o čem nám dopředu neřekli. 

Proto je prospěšnější při každé další tragické předpovědi přemýšlet co asi tentokrát zastírají, 

co teď zkoušejí utajit. Čím nám teď zkouší zaměstnat mysl abychom nevnímali – co? 

Co dalšího má přijít 

Strašení má údajně pokračovat1 tím směrem, aby podchytilo i ty, co se nebojí. Tak, jak se 

postupně budou lidé po skončení nesmyslné karantény vracet do zaměstnání, budou je čekat 

velké změny. Bude to skoro podobné prohlídkám na letišti, kdy budou vykonávány 

nejrůznější procedury, které sice k ničemu nebudou, ale řádně nás znechutí. Všem nám bude 

často měřena teplota, budeme stále napomínáni kvůli společenskému oddálení, veřejná místa 

budou mít plexisklové bariéry. 

Už teď, vyprávěl známý, jak šel zažádat o penzi: on stál na chodníku a úřednice na něho 

křičela z okna. Je to jak se chovají normální lidé? Anebo jsme se všichni zbláznili? 



Jenže strach je nesmírně problematická a složitá část lidské povahy a proto jsme strachem 

snadno ovladatelní. Ti z nás, kteří sami nepátrají a tím pádem neví, o co doopravdy jde a 

nechají se manipulovat televizí a dalšími mediemi, ti snadno strachu podlehnou a pak se bojí 

a bojí a bojí. Bohužel, právě tito lidé, plní stresu, který takto na sebe nakládají, mohou snadno 

dostat každou nemoc, která se právě vyskytuje. 

Některé firmy na Manhattanu v Americe již používají termální kamery, které jsou zaměřeny 

na příchozí do budovy, kterým měří teplotu. Dodnes nepochopili, že někteří lidé nemají 

zvýšenou teplotu nikdy, ani když jsou vážně nemocní. Ale možná dobře, že si to 

neuvědomují. Trápili by nás s ještě většími nesmysly. 

V Číně už používají kamery s rozlišovací schopností obličejů a je snaha používány toto 

zařízení postupně všude. Je v plánu zavádět kartotéky jednotlivých obličejů, které budou 

sloužit ke sledování vybraných osob. 

Obrovská reklamní firma ‘Interpublic Group‘ uvažuje o rozdělení svých 22 000 zaměstnanců 

do tří skupin, podle předpokládaného ohrožení: (1) ty odolné, co mají imunitní systém 

v pořádku, (2) ty méně odolné a (3) ty nejmíň odolné. Podle toho, do které kategorie bude 

kdo patřit, bude mít dovoleno vrátit se do zaměstnání dříve, anebo později, nebo také nikdy. 

Rozdělení bude hodnoceno podle toho, jestli u člověka naměří obranné látky, což znamená, 

že už koronavirus měl a uzdravil se. Tento člověk bude spadat do první kategorie těch 

odolných. Ti, u kterých budou obranné látky na nižší úrovni a také lidé starší než 65 let, kteří 

nemají žádnou chronickou nemoc, jako třeba je cukrovku, nebo vysoký krevní tlak a kteří 

nežijí s nikým, kdo by takovou nemoc měl, ti přijdou do 2. kategorie, těch méně odolných. 

A ten zbytek, starší lidé přes 65 leg, těhotné ženy, kuřáci, lidé s chronickými nemocemi, ti 

všichni budou v kategorii třetí. Tito budou muset čekat nejdéle na to, aby se mohli opět vrátit 

do zaměstnání, pokud jim to vůbec bude dovoleno. 

Takže kdybyste náhodou na veřejnosti kýchli, může se stát, že vás ihned odvlečou někam do 

karantény, neznámo kam. 

V Americe, když chtějí někoho zavřít do vězení, tak má zákonem zaručenou možnost 

jednoho telefonního hovoru podle vlastního výběru. Buď může zavolat právníka, nebo 

uvědomit rodinu, či známé. Jestliže ale někoho odvlečou do karantény, nejspíš tu privilegii 

telefonního hovoru nebude mít. Co kdyby přes ten drát mohl někoho nakazit! 

Mluví se rovněž o technologii na sledování celkového zdravotního stavu, kdy lidé budou 

odměňováni, nebo trestáni, podle toho jak moc zdraví jsou. Takže monstrózní diskriminace 

nemocných a poškozených. A tomu říkáme, dámy a pánové, svoboda? 

Bezpilotní letadla, neboli dróny na hlídání lidí 

Po celém2 světě začínají vlády používat proti lidem drony. S pomocí drónů sledují, jestli se 

lidé neshlukují a hledají ty, kteří by narušovali společenské distancování. Drony, vybavené 

megafóny, upozorňují lidí na zásady ochrany proti vymyšlené epidemii. A v některých 

místech, jako na příklad v Indočíně, ty drony postřikují lidi shora desinfekčními prostředky. 

Něco takového je zjevně přehnané. Kvůli čemu – kvůli obyčejné chřipce? Ale my jsme na tu 

chřipku všichni uvěřili, všichni ty nesmyslné příkazy a zákazy dodržujeme, a opravdu se tím 

vším řídíme, to je ten problém. Mnozí z nás se doma třesou strachy, když chytí kliku ode 



dveří, aby nedostali virus, což dokazuje jak hluboko klesla lidská rasa, že ani nedovede 

používat vlastní mozek, aby rozpoznala pravdu od propagandy. 

Pokud jsme ten virus po zmáčknutí kliky ode dveří nedostali nikdy předtím, tak je přece 

jasné, že ho nedostaneme ani teď. 

Nové zákony, nový útisk 

Americkému Kongresu3 byl předložen nový návrh zákona a to přesně 1. května 2020 a ten 

zákon má číslo H.R. 6666. Opět, notná dávka symboliky. 1. květen je významný 

čarodějnický svátek, zvaný Beltane. Původně to byl svátek ohně, dnes se slaví jako svátek 

plodnosti a jsou s ním spojeny pohlavní rituály, lépe řečeno orgie. 

666 je číslo šelmy, číslo Satana. Člověk se pak pouze ptá – vybrali to číslo schválně, anebo je 

to opravdu tak velká náhoda? 

Zmíněný zákon opravňuje určité vybrané zdravotní instituce k tomu, aby pořádaly prohlídky 

dům od domu a byt od bytu a podrobovaly obyvatele testování na koronavirus. Tam, kde by 

našli osobu se zvýšenou teplotou, anebo kde by se vyskytl někdo, u koho by zjistili 

přítomnost koronaviru, mohou tuto osobu izolovat od ostatních členů rodiny a umístit ji do 

karantény. Když říkají ‘do karantény‘, tak tím myslí vězení, anebo koncentrační tábor. 

Pod touto záminkou mohou být lidem odebrány děti, které už nikdy nemusí přijít zpátky.  

Samozřejmě, že došlo ihned k pohoršení mnoha a k notnému odporu. Jestli se vládě podaří 

přes veškerý nesouhlas tento nesmysl uzákonit, to bude znamenat hrozné věci. A jelikož 

Evropa je vždycky pouze pár kroků za Amerikou, zde je pádný důvod se obávat, že se něco 

podobného může dostat i tam. 

Celý svět podezřívá Gatese 

Celý svět podezřívá4 Billa Gatese, že tuto globální pandemii způsobil a to proto, aby nás 

mohl očkovat a čipovat. A Gates se nijak netají, že je to opravdu jeho záměr. A tak si člověk 

říká, co je s lidmi jako je on v nepořádku, když namísto aby klidně žili každý svůj vlastní 

život, tak se pídí po čemsi, co je chiméra světovlády, která je rozhodně šťastné neudělá. 

Jaká změna nastane v životech globalistů a jejich pomahačů, když budou mít pod sebou celý 

svět, kterému budou moci poroučet a on bude muset poslouchat? Bude pak jejich život lepší? 

Budou snad spokojenější? Bude jejich život o hodně jiný, než jaký je teď, zavřeni ve svých 

pevnostech, hlídáni na každém kroku, aby jim náhodou někdo neublížil, nemůžou ani vyjít 

ven na procházku, skočit do vody a zaplavat si, nebo se jen tak projet na kole, kvůli strachu, 

kvůli tomu věčnému strachu, že po nich někdo půjde a zlikviduje je. 

Pravda, nepřátel si na to nadělali dost, ale protože my jsme oproti nim poměrně hodní a mírní 

lidé, tak se nemají čeho bát. Od nás jim nic nehrozí. Ale zato od jejich vlastních, stejně 

sobeckých a bezcitných omylů přírody – tam jsou ty obavy na místě. 

Piers Corbyn, světově známý fyzik a meteorolog, který naprosto přesně odečítá předpověď 

počasí ze skvrn na slunci a předpovědi prodává velkým firmám, obvinil britskou vládu, že 

zkouší mikročipovat celou populaci, pod záminkou očkování proti koronaviru. Je toho 

názoru, že nás chtějí označit jako dobytek, aby nás mohli sledovat, kontrolovat, navigovat, 

vést, hlídat a možná i likvidovat. Jeden neví co může mít takový mikročip za funkce. 



V poslední době organizuje Corbyn protesty proti vládě a žádá odstranění karantény a 

uvedení života v Anglii do normálního stavu. Je kvůli tomu stíhán a pokutován, ale nevzdává 

se, stále dál zkouší informovat lid. Propaguje jeho myšlenky i na Twitteru, kde varuje, že 

COVID-19 je spiknutí proti nám, včetně 5G instalací, které způsobují těžké škody na zdraví a 

že vláda zkouší zničit malé podnikatele, aby jejich obchody mohly převzít velké korporace. 

Další patent Billa Gatese 

Ruský filmový5 režisér Nikita Michalkov potvrzuje pravděpodobnost Gatesova plánu na 

mikročipování celé lidské populace. Údajně je od něčeho takového očekáváno, že tím bude 

vyřešen problém s přelidněním světa. Jak jinak by mohl mikročip vyřešit neexistující 

problém s přelidněním světa, než že bude mít určitou funkci na eliminaci svého nositele. 

Důvodů pro toto6 obvinění, které není zdaleka ojedinělé, poskytuje Gates jeho nerozumnými 

výroky a jeho podivným chováním víc než dost. Ale korunu tomu všemu dal, když se 

vyneslo, že si nechal patentovat systém na kryptoměnu, která bude vytvářena tím, že se 

člověk pohybuje. 

Každý bude mít v sobě zabudován mikročip, který ho bude bezdrátově spojovat s počítačem 

někde v dáli, v neznámu a ten počítač bude schopen vyhodnotit, jestli pohyby nositele 

mikročipu jsou dostatečné, aby za ně mohla být udělena odměna ve formě krypto měny. 

Neboli, čím víc budeme skákat, ohýbat se, dělat dřepy a stát na hlavě, tím víc peněz budeme 

mít. 

To nejpodivnější na Gatesově patentu je jeho číslo, které je 0606067, neboli opět, symbolické 

666. Je to snad záměr? Anebo náhoda? 

Snížení počtu lidí na Zemi 

Snad ten největší strašák je plán našich tajných manipulátorů, neboli globalisů, na vylidnění 

světa. Neustále se terorizují myšlenkou, že lidí je na planetě příliš mnoho a že je potřeba 

většinu z nich odstranit. Podle předpovědí má být zlikvidováno asi 90% z nás všech. 

Návod na provedení něčeho takového byl nalezen na internetové stránce NASA. Pár dnů tam 

vydržel, ale pak ho odstranili. Jenže se našli lidé, kteří dávají pozor na to, co se děje a tito 

stačili dokument stáhnout a přečíst. 

Jedná se o plán, použití ‘nehlučných zbraní pro tiché války8‘ (Silent Weapons for Quiet 

Wars) a tento plán má být uveden do provozu do r. 2025, což je za pouhých pět let! 

S tím souvisí další plán, možná ten stejný, který byl zjištěn na stránce Deagel.com. Někteří 

říkají, že je to stránka CIA, ale není to potvrzeno. Tam sice není udáván postup, jakým bude 

vylidnění země docíleno. Je to spíše číselný návod na to, kolik obyvatel má ve které světové 

zemi v roce 2025 zůstat. Seznam zahrnuje všecky národy světa. Několik vybraných ukázek je 

uvedeno níže. 

V některých státech je plánováno zvýšení populace. Jsou to státy jako Albanie, Alžír, Angola, 

Bangladeš, Čile, Egypt, Honduras, Keňa, Libanon, Maroko, Peru, Samoa, Sudán a podobné. 

Není ovšem jisté, z jakých lidí se bude plánovaná populace v roce 2025 sestávat. Budou to 

původní obyvatelé té či oné země? Anebo to budou přivandrovalí Afričané a Arabové a jejich 

míšenci? Jakým způsobem bude docíleno často drastické snížení počtu lidí? 



Země 
Populace 

v r. 2017 

Populace 

v r. 2025 

Procento 

změny 

Anglie 65,650,000 14,517,860 - 78% 

Amerika, Severní 326,620,000 99,553,200 - 70% 

Česká republika 10,670,000 9.873,060 - 7% 

Francie 67,100,000 39,114,580 - 42% 

Italie 62,140,000 43,760,260 - 30% 

Maďarsko 9.850,000 9,378,040 - 5% 

Německo 80,590,000 28,134,920 -65% 

Polsko 38,480,000 33,230,780 -14% 

Rakousko 8,750,000 6,215,000 -29% 

Srbsko 7,110,000 5,966,200 -16% 

Slovensko 5,440,000 5,078,180 -7% 

Španělsko 48,960,000 27,763,280 -43% 

Švýcarsko 8,240,000 5,342,540 -35% 
Zdroj: Deagel.com 

 

1 https://www.zerohedge.com/health/your-every-move-will-be-watched-post-covid-offices-will-resemble-

chinas-social-credit-system 
2 https://www.bitchute.com/video/cT7zFkys3IgG/ 
3 https://www.congress.gov/bill/116th-congress/house-bill/6666/text?r=2&s=1 
4 https://sputniknews.com/uk/202005041079187358-government-wants-to-use-the-pandemic-to-plant-

microchips-in-people-piers-corbyn-claims/ 
5 https://sputniknews.com/uk/202005041079187358-government-wants-to-use-the-pandemic-to-plant-

microchips-in-people-piers-corbyn-claims/ 
6 https://www.rt.com/news/487634-mikhalkov-bill-gates-microchip-implants/ 
7 https://patentscope.wipo.int/search/docs2/iasr/WO2020060606/html/q2VwnWZ1YPFEL6udLbHszDe4mIbB4-

wKHkKhg5suIDTr70IAXy_oFDsYVDyPXvRFkDD2t5JvL7aoiTO2W8PEmzI093J8KzhNiiDQxI5zFb1WL9IA

R5tj1KSHX31meU2B 
8 http://www.stopthecrime.net/docs/SILENT%20WEAPONS%20for%20QUIET%20WARS.pdf 
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KAPITOLA 27 

CO SE DOOPRAVDY STALO V BEJRUTU 

13. srpna 2020 

Veřejní představitelé Bejrutu1 dobře věděli o tom, že bylo 2 500 tun dusičnanu amonného 

skladováno přímo v přístavu. Dusičnan amonný je považován za nebezpečnou výbušninu, ale 

je také používán jako hnojivo na pole. Několik vlivných místních osob zkoušelo pobídnout 

úřady, aby byla tato chemikálie odstraněna, ale bezvýsledně. I vedoucí celnice podal šest 

žádostí libanonskému soudu a ani on se nikam nedostal. Chemikálie tam byla skladována 

celých 7 let. 

Jak se tam vůbec dostala, je velmi podivné. Kdysi, v r. 2013 dostal ruský podnikatel Igor 

Grekuškin, žijící na Kypru, zakázku přestěhovat 2 500 tun dusičnanu amonného z Gruzie do 

Mosambiku. Najal si na to loď jménem Rhosus, totální vrak, o kterém byly pochybnosti, 

jestli vůbec cestu vydrží. Loď naložená chemikáliemi přesto zvládla proplout Černým 

mořem, jenže pak se v přídi objevil otvor, kterým neustále natíkala voda a ta musela být stále 

vypumpovávána ven. 

Ukrajinští námořníci dlouho nečekali a vzbouřili se, protože nedostali zaplaceno. Loď sama 

byla zadlužená, peníze žádné a posádka krajně nespokojená. 

Grekuškin komunikoval2 s kapitánem lodi přes telefon a přiznal, že i když dostal za převezení 

nákladu 1 milion amerických dolarů, že nemá dost peněz na zaplacení proplutí Suezským 

průplavem. Proto navrhl zastávku v Bejrutu, kde měla loď přibrat nějaké stroje, čímž by si 

vydělala na cestu. Jenže stroje se na loď nevešly a ještě ke všemu libanonští přístavní 

úředníci prohlásili loď za nevhodnou k další plavbě a nedovolili jí vyplout na moře. 

A mezitím Igor Grekuškin zmizel ze světa a nebyl k dosažení. 

Šest námořníků mělo soudem povoleno vrátit se domů, ale kapitán a tři další museli zůstat na 

lodi, dokud nevyrovnají dluh za přistání, za používaní doků, za pohonné látky a potraviny, 

tamtéž zakoupené. 

Protože nikdo z nich neměl peníze, museli na lodi čekat od listopadu 2013 až do srpna 2014 a 

nemohli se nikde dovolat pomoci. Toto období přežili jen díky dobrodiní místních obyvatel, 

kteří jim nosili jídlo, protože ani na základní potraviny neměli peníze. Nakonec se soud nad 

nimi smiloval a povolil jim z Libanonu odejet a dokonce i Igor Grekuškin se odkudsi vynořil 

a zaplatil jim cestu domů. 

Lodní náklad, což byl dusičnan amonný, byl pak uskladněn v jednom přístavním skladišti. 

Kapitán lodi se divil, že nikdo v Libanonu nejevil o tento materiál zájem. Napřed bylo 

plánováno, že bude chemikálie prodána v aukci, ale postupně z toho sešlo a celá nálož 

dusičnanu amonného byla ponechána svému osudu. 

Záhadný ruský podnikatel Igor Grekuškin opět zmizel ze světa a zároveň tím jaksi unikl 

pozornosti všech. Dokonce ani libanonský soud ho nehledal jako svědka v procesu, který 

zahájili a ani Interpol se o něho nezajímal. Policejní mluvčí na Kypru se spojil s Interpolem 

v Bejrutu a nabídl jim spolupráci se zajištěním Grekuškina, ale nezdálo se, že by o něho 

v Libanonu stáli. 

To je samozřejmě velmi podivné. 



Videa dokazují zásah shora 

Libanon3, jak o něm píše americký právník Dr. Peter Beter, který by libanonského původu, 

byl kdysi křesťanská země a byl to přímo ráj na zemi. Jenže jak byli z Palestiny postupně 

vytlačováni Palestinci, mnoho z nich přišlo do Libanonu, spolu s dalšími muslimskými Araby 

ze Syrie a odjinud. Dnes je křesťanů v Libanonu pouze 36%, zato Muslimů je 58%. To 

samozřejmě změnilo všecko, počínaje stylem života, lidskými vztahy, veškerými zákony, 

životní úrovní, až po vládní činnost a ekonomickou situaci země. 

Jak se ale mohlo stát, že výbušná látka, která skoro 7 let nedělala potíže, způsobila tak 

obrovskou katastrofu, která zabila 157 lidí, zranila více než 5 000 a srovnala větší část města 

se zemí, což připravilo o střechu nad hlavou asi 300 000 obyvatel? A byla to opravdu tato 

výbušnina, která tak strašlivou explozi způsobila? 

Libanonský president4 Michel Aoun se vyjádřil, že nevylučuje možnost použití rakety, nebo 

bomby, které byly vystřeleny odněkud zvenčí. Podezření padlo jak na Israel, tak na 

militaristickou organizaci Hezbollah, ale obojí popřeli účast. 

Na internetu jsou desítky videí, které ukazují výbuch v Bejrutu. Ale jedno video, které jsem 

sama viděla, zmizelo dřív, než jsem je stačila stáhnout. Bylo to velmi krátké video, které bylo 

nahráno mobilem a ukazovalo přístav v Bejrutu a nad ním letící letadlo, od kterého se 

oddělila bomba, viz obrázek níže. Když dopadla dolů, nastal výbuch. Ovšem někdo rychle 

spěchal tento důkaz odstranit – zřejmě je zde snaha krýt skutečného pachatele. 

Toto bylo potvrzeno5 jiným videem, které 

rovněž ihned zmizelo, kde byl záběr lidí 

z ulice, kteří volali: „podívejte se, vojenská 

letadla,“ utíkali se skrýt a hned na to přišel 

výbuch. Je škoda, že toho, kdo to filmoval, 

v tom zmatku nenapadlo zamířit kameru 

nahoru, na oblohu. 

V článku na stejné stránce si autor rovněž 

stěžuje na zákeřné skrytí závažných důkazů. 

Tento člověk zjistil, že YouTube vymazala video na žádost israelské vlády. Naštěstí se 

novinářům podařilo některá jiná videa na internetu najít. Jedná se o šest videí, filmovaných 

dvěma nezávislými infra-červenými kamerami. Porovnáním záběrů bylo zjištěno, že jde o 

stejný úhel dopadu střely, což dokazuje, že ta videa jsou pravdivá. Samozřejmě, že jsou 

pravdivá, protože infra-červené záběry není možno zfalšovat. 

Přítomnost letadla6 (nebo letadel, či střel) je dokázána jiným krátkým videem, kde lidé 

v ulicích města ukazují na oblohu a volají ‘podívejte se, vojenská letadla‘, ale člověka, který 

to filmoval v tom zmatku nenapadlo zamířit kameru na oblohu a letadla nafilmovat. 

Samotný výbuch předcházely drobné výbuchy na stejném místě, které jsou zachyceny na 

videu7. Postupně je slyšet zvuk přilétajícího letadla a teprve potom dojde k prvnímu velkému 

výbuchu. Chvilku se nic neděje a pak přijde další, obrovský výbuch. 

Bylo zjištěno, že se jedná o israelskou nukleární střelu, nebo střely, které byly záměrně 

vypuštěny na Bejrut. To, že YouTube video odstranilo nasvědčuje, že kryjí skutečného 

pachatele, což je Israel. Tím pádem je YouTube spoluviníkem na tomto útoku. 

 
Záběr z videa 



Proč útok na Bejrut? 

Článek v Israelských novinách Tikun Olan,8 který napsal Richard Silverstein vyjevuje, že 

jistý vysoce postavený a velice dobře informovaný člověk řekl, že Israel skutečně tuto 

strašlivou explozi způsobil. Údajně zkoušeli zničit skladiště zbraní, které patřilo militantní 

skupině Hezbollah, ale jejich špionážní jednotky zjevně nedodaly správné informace. A 

vedení Hezbollah na to prohlásilo, že žádné zbraně v Bejrutu nepřechovávají, že jejich 

obranná strategie je zaměřena na přístav Haifa. Že by tak špatná špionážní služba? 

Údajně byl zásah namířen na skladiště, kde israelská rozvědka podezřívala uskladnění zbraní. 

Při výbuchu byly zapáleny spojovací dveře k dalšímu skladu, kde bylo zmíněných 2 500 tun 

dusičnanu amonného a půlka města byla v momentě zničena, i s lidmi. 

Israel není nijak přecitlivělý k tomu, co vyvede svým arabským sousedům, říká autor článku, 

Silverstein. Ale v tomto případě to zřejmě přesáhlo všecky meze a nabídli postiženém 

Libanonu pomoc. Libanon potřebuje každou pomoc, kterou může získat, protože ekonomicky 

je na tom velmi špatně. Jejich zoufalá situace dostoupila té výše, že lidé nemají ani co jíst. 

Je jisté, že vedoucí hlava Israele, což je Benjamin Netanjahu dal k tomuto útoku souhlas. To 

ovšem velmi ohrozí jeho už tak špatnou popularitu mezi lidmi, kteří proti němu velmi často 

protestují. Nejen že se podle nich Netanjahu nezachoval správně co se týče Covidu-19, ale 

ještě se k tomu připojil skandál kvůli korupci, kdy byl usvědčen z přijímání úplatků. 

Samozřejmě, žádný stát, včetně Israele, si nesmí dovolit bombardovat jakýkoliv objekt na 

území jiného státu. Přece nejsme obyčejní barbaři – máme nějaké mezinárodní zákony, ne? 

Tak proč nejsou dodržovány? 

Na obrázku níže je Bejrut před výbuchem (vlevo), v listopadu 2019, jak to zachytil ruský 

satelit Roskosmos. Vpravo je současný Bejrut, po výbuchu bomby. 

 

Dusičnan amonný nemohl způsobit takovou katastrofu 

Důlní inženýr9 s mnoha lety zkušeností popisuje podmínky, kdy je možno donutit dusičnan 

amonný, aby se z něho stala výbušnina. Sama o sobě tato látka není totiž schopna výbuchu. 

Jestliže je zapálena, tak jednoduše shoří. 

Aby mohl dusičnan amonný vybuchnout, musí mít TNT rozbušku a musí být celý prosáklý 

dieselovým olejem. Chemikálie sama musí být naprosto suchá, protože i sebemenší vlhkost 

dokáže smýt diesel a k žádnému výbuchu nedojde. Pro zajištění suchého prostředí bývá 

chemikálie balena do plastikového obalu, anebo je používána velmi drahá emulze, zvaná 



Magnafrac a i tehdy – jakmile budeme příliš dlouho čekat s odpálením, látka zvlhne a 

k výbuchu nedojde. 

Porovnání tohoto výbuchu10 s dalším záhadným výbuchem, ke kterému došlo před asi 7 

měsíci v Syrii ukazuje na stejný původ. Bohužel, všecky důkazy z internetu okamžitě 

zmizely. 

 

1 https://www.zerohedge.com/geopolitical/he-abandoned-deadly-cargo-meet-mysterious-businessman-center-

beirut-blast-saga 
2 https://www.nytimes.com/2020/08/05/world/middleeast/beirut-explosion-ship.html?smid=tw-share 
3 https://www.indexmundi.com/lebanon/demographics_profile.html 
4 https://www.rt.com/newsline/497395-hezbollah-beirut-probe-blast/ 
5 https://www.veteranstoday.com/2020/08/09/breathtaking-case-closed-infrared-video-reveals-details-of-israeli-

nuclear-missile/ 
6 https://www.youtube.com/watch?v=01VVKYCBG5A 
7 https://www.bitchute.com/video/IK2qrJubuh6L/ 
8 https://www.globalresearch.ca/breaking-israel-bombed-beirut/5720298 
9 https://www.veteranstoday.com/2020/08/27/dissecting-the-beirut-coverup-ammonium-nitrate-not-explosive-

and-lebanon-was-nuked-before/ 
10 https://www.youtube.com/watch?v=voHv-t27tjw&feature=youtu.be 
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Procházíme dobou obrovských změn; je to doba pokroku a zároveň úpadku. Pověry, výmysly 

a lži dominují naše media, která se ze všech sil snaží, abychom neviděli skutečnost, která jen 

čeká na to, aby se mohla materializovat a tím nás dokonale zdecimovat. 

Naše volné rozhodnutí a svoboda jsou zavrhovány a zatracovány kde jen možno. Většina 

z nás je v zajetí propagandy, kterou media tak ochotně šíří do celého světa. Vkládáme péči o 

naše tělo do cizích rukou, když si jdeme k lékaři ověřit, jestli jsme zdraví nebo nemocní, což 

správně máme sami vědět; ten doktor není v našem těle a testy mohou být klamné. Věříme na 

injekce, které nás mají ochránit před chřipkou s 1% úmrtností a nevidíme, že ty injekce jsou 

horší než chřipka sama, že jsou otrávené. Sedíme poctivě doma a nic nevyrábíme a pak se 

divíme, že se nám ekonomicky hroutí svět pod nohama. 

Po stránce finanční a ekonomické jsme na tom opravdu velice špatně. Nucená karanténa 

zničila mnohé podniky a skoro všecky malé obchody a obchůdky. Na to ale byla navržena, 

protože ty obrovské obchodní řetězce se potřebovaly zbavit konkurence. Možná se jim 

nevede jak by chtěli a tak odstraňují všecky ostatní. Taky je ale možné, že chtějí převzít 

veškerý obchod a pak ho utáhnout, zdražit všecky produkty a tím z nás vyždímat poslední 

šesťáčky, co ještě máme schované v matraci. Ta snaha zde zřejmě je. 

Představte si, že na příklad v Německu jsou veškeré potravinové obchody vlastněny jednou 

firmou. Jak Lidl, tak Edeka, Netto, Diska, Norma – ty všecky spadají pod jedno vedení. 

Takže v případě, že by globalisté chtěli zmáčknout Němce, budou mít snadnou práci. 

Člověk si pak s ulehčením řekne, ještě že je v České republice Coop. Jinak jsou tam také 

samí cizáci a oportunisté. 

Chtějí nám vzít i to poslední, co ještě máme 

Ta snaha zde je, definitivně. Nikdo o tom nemluví, všichni dělají, že to nevidí. Ale za 

posledních 10 let vystoupily naše výdaje na obhájení života zhruba na dvojnásobek. Všecko 

je dražší a dražší, takže nám úspěšně berou naše peníze. 

Skrze zvyšování cen ropy, benzinu, topného oleje, plynu a elektřiny je zde snaha zbavit nás 

větších domů a bytů, protože jejich vytápění je pak příliš drahé. Tím se náš životní prostor 

zmenšuje na velikost lepší králíkárny. Zvyšováním daní z nemovitostí nám zkouší zabránit 

tyto domy a byty vůbec vlastnit.  

Jak říká David Icke, zároveň s touto agendou1 je zde snaha odstranit auta se spalovacími 

motory. Napřed zavedli katalytické konvertory a teď chtějí zakázat i motory samotné. Všecka 

auta jsou plánována na elektřinu. V Německu je plánováno zakázat všechno topení na olej a 

převést domácnosti na elektřinu. Jak takové množství elektřiny chtějí vyrábět není známo. 

Bez nějakého nového, vysoce efektivního způsobu výroby elektřiny není možné uspokojit 

požadavek takového rozsahu. Současné technologické podmínky na výrobu elektřiny to 

prostě nedovolují. 

Elektrická auta blízké budoucnosti chtějí později nahradit samořiditelnými vozidly. Takže 

dnes, když sedneme do vozu a jedeme si kam chceme, to může být za chvíli záležitost 



minulosti. To proto, že samořiditelné auto, plně ovládané počítačem nás doveze jen tam kam 

máme dovoleno. 

Samořiditelná auto jsou vozidla velmi nebezpečná a už zabila velké množství lidí, o čemž se 

nikde nemluví. Jejich propagátoři se tím odradit nenechají; na lidských životech jim nezáleží. 

Nakonec – jsou to všecko psychopati a ti nemají žádný cit, nebo pocit sounáležitosti a soucit 

s kýmkoliv jiným je jim odporný. 

Takže elektrická auta jsou jen dalším krokem k samořiditelným vozidlům. A to všecko je 

založeno na nesmyslné teorii, že spalovací motory zamořují ovzduší a způsobují změnu 

klima, což je další podvod, propagovaný těmi stejnými lidmi, kteří přišli s podvodem 

COVID-19. 

Jestli jste někdy letěli letadlem, tak jste mohli vidět jak nepatrný a málo vlivný je člověk. 

Z letadla, i když neletí vysoko, nejsou vidět ani lidé, ani auta, ani domy a často ani celá 

města. Pouze velké lány polí jsou někdy rozeznatelné jako malé, různobarevné obdélníčky. 

Tak málo znamenáme! Tak málo máme vliv! 

S jejich snaživostí (a s naším financováním) možná po čase zakážou činnost i sopkám. Jak to 

zvládnou, to zatím není jasné. 

Měli bychom si uvědomit, dříve bylo všecko mnohem levnější, firmy měly živé telefonní 

operátory a ne nechápavé a mumlající nahrávky. Veškeré služby byly provozovány lidmi a 

všecko fungovalo. Dnes je všecko automatizováno, je to drahé, lidé jsou neustále vyhazováni 

z práce, protože se šetří na všech stranách a nic nefunguje tak jak má. 

Jenže to ani nejde jinak. Tam kde se neustále šetří, tam vznikne nedostatek. Asi musí být to 

nemístné šetření něčím odůvodněno. 

Digitální, neboli pomyslné peníze 

Jak vysvětluje odborník na spiknutí globalistů, David Icke, globalisté vidí náš svět jako jednu 

velkou pyramidu. Proto všude tolik pyramid, i když často stylově neharmonují se svým 

okolím, přesto stále přibývá pyramidální symboliky. 

Pyramidu si globalisté vysvětlují následovně: ten vršek, ta špička, to jsou oni. Oni mají 

veškeré vědomosti a kontrolují celý zbytek pyramidy. Pod nimi jsou jejich poskokové, pak 

další poskokové a úplně dole je běžný lid, neboli ‘zbyteční jedlíci‘, či ‘nemyté masy‘, jak nás 

titulují. Někde uprostřed této pyramidy je policejní stát, který drží celý hierarchický systém 

pohromadě. 

Takový model ale nemůže fungovat a tito lidé si to uvědomují. To proto, že mnozí z nás mají 

nezávislý příjem z vlastního podnikání nebo jiné samostatné činnosti. Takové lidi není možno 

namačkat do stejného systému spolu s chudinou, zbavenou všech možností a vyhlídek. To 

prostě nefunguje. A proto chtějí současnou karanténou zničit všecky tyto snaživé tvory, chtějí 

zničit veškeré podnikání, veškerou iniciativu a vynalézavost. Chtějí zničit všecky 

soukromníky, podnikatele a ty, s nezávislým příjmem. 

To je samozřejmě komunismus. Však si ho určitě ještě pamatujete. 

Tím, že zničí malé podnikatele a ty, kteří se živí volnou činnosti, je učiní závislé na státu. Stát 

bude pak muset poskytnout finanční pomoc všem postiženým, což ho ekonomicky zničí. A 



pak nám bude oznámeno, že současný ekonomický systém je neudržitelný a nefunkční a 

proto že bude nastolen systém nový, údajně lepší. 

Bude to systém, založený na digitálním účetnictví a na digitálních financích. Od té doby se 

každá maličkost, kterou koupíme objeví na jejich seznamech a nebude nic co bychom mohl 

vykonat, aniž by to nepodléhalo kontrole shora. Ti tam nahoře si samozřejmě tak skvělou 

příležitost nenechají ujít a brzy budou rozhodovat o tom, co si za své peníze koupit smíme a 

co ne. 

Dnes, když přijdete do obchodu a platíte kartou, tak vám někdy mohou oznámit, že karta je 

nepoužitelná. Když je to kredit karta, váš limit může být vyčerpán; když je to debit karta, na 

účtu nemusí být dostatek peněz. Pak máte vždycky možnost vytáhnout peněženku a zaplatit 

hotovýma. Ale když nebude hotovost a vy budete mít pouze plastikové peníze (kartu), tak 

něco takového nebudete moci udělat. A ti, kteří se tomuto systému nepodřídí, budou 

odstraněni ze všech počítačových seznamů a nebude jim dovoleno kupovat vůbec nic. 

Digitální peníze nejsou ale vůbec jisté. Je zde vážný problém s tímto druhem finančních 

prostředků a ten se nazývá elektro-magnetický puls. Stačí jedna EMP puška a všechen nás 

digitální majetek je ten tam. Počítačové systémy prostě nejsou spolehlivé, proto musíme 

pokaždé dělat ode všeho kopie, neboli backup. Však to znáte! 

Digitální měna by měla pro tento kult posedlý vládnutím celému světu jednu obrovskou 

výhodu a tou by byla okamžitá možnost vybrání velkého množství peněz, neboli likvidita. 

Mohli by také zavést jakoukoliv měnovou reformu a stálo by je to pouhé zmáčknutí několika 

knoflíků. Mohli by takto vytvořit okamžitou inflaci, nebo deflaci a taky by mohli navodit 

finanční kolaps, neboli bankrot, a to nás všech a navíc celosvětově. 

Takže tady se nejedná o žádný koronavirus; tady jde o naši kontrolu a následné zničení. 

Když budou hotové peníze odstraněny, pak se přejde k telefonům. Telefony začnou fungovat 

jako mikročip – a možná už ta možnost je i dnes. To, že veškeré hovory jsou telefonními 

společnostmi nahrávány a uschovávány na nezveřejněném místě, to nejspíš každý ví. 

Digitální Wall Street 

Také burza na Wall Street oznámila, že další obchodování se bude dít pouze skrze 

elektronický převod. To je stejně nebezpečné, jako již zmíněné digitální peníze. Všecky 

potřebné programy jsou psány lidmi, kteří mají vzdělání ve zcela jiném oboru, než jsou 

finance. Proto některé programy nemusí vykonávat přesně to, co se od nich chce či očekává a 

vůbec to nemusí být nikde na první pohled poznat. Některé programy mohou také v pozadí 

přičítat či odčítat položky někde zcela jinde a na obrazovce to nemusí být vidět. 

Takto může dojít k přesuvu velkého množství transakcí na nesprávná místa a stejně tak může 

dojít ke změnám v majetnictví těchto transakcí. A to všecko se děje tak rychle, jak člověk 

stačí okem mrknout. My se o takových změnách nemusíme dovědět hned, ale až za několik 

dnů, nebo týdnů, nebo i měsíců. Pak už je skoro vždycky pozdě na nápravu. 

Stejným způsobem mohou být finance, do tohoto systému vložené, použity na cokoliv jiného, 

než byl původní úmysl. Už to, že americká vláda získala peníze na vyplacení krachujících 

firem a banek, peníze, které se objevily odnikud, je velmi podezřelé. Takové peníze mohou 



být rovněž použity na již zmiňované ‘znovunastavení systému‘, neboli Great Reset, což je 

nejspíš ten skutečný záměr za vytvořením koronavirového strašáka. 

Málokdo ví, že některé banky převádějí veškeré peníze v jejich vlastnictví každý večer po 

skončení pracovních hodin na burzu v opačné části světa a tyto tam nechávají až do ranních 

hodin, kdy je zase převedou zpět. Takto investují velké částky peněz a i když za nějakých 12 

hodin na nich moc nevydělají, dohromady to může tvořit podstatné peníze, které mohou být 

zdrojem přídavných příjmů pro banku. 

SWIFT a BRICS 

Zde se rovněž může2 jednat o zastavení, nebo dokonce zničení systému BRICS. BRICS je 

zkratka pro společenství zemí, které se mezi sebou dohodly na obchodní a jiné spolupráci a 

na společném finančním systému, který nebude založen na americkém dolaru. Země, které 

tato úmluva zahrnuje jsou: Brasilie, Rusko, Indie, Čína (China) a jižní Afrika (South Africa). 

Odtud BRICS. 

Něco takového je samozřejmě závažný politicko-obchodní tah a jako takový může očekávat 

přiměřený odpor od těch, kterým něco takového nesedí do jejich plánů a ke všemu mají 

dostatečnou moc a finance na to, aby tomu zkoušeli zabránit. 

BRICS státy se nejenže zkoušejí odtrhnout od manipulačního dolaru, ale zároveň reagují na 

zamezení přístupu Ruska do bankovní společnosti SWIFT, což je computerizované bankovní 

propojení všech členských zemí, do tohoto systému spadajících. SWIFT spojení umožňuje 

internetové mezibankovní převody, platby, operace s cennými papíry a jiné transakce. Každá 

banka v zúčastněném státě má svoji vlastní adresu, která se nazývá BIC kód. Na příklad, kód 

Československé obchodní banky je CEKOCZPP. 

Kvůli tomuto propojení můžeme na dovolené v cizině vybírat peníze na českou bankovní 

kartu v tamnější, místní měně. 

Fašismus, komunismus, nebo něco ještě horšího 

Takový společenský systém by mnozí mohli nazvat fašismem; zato jiní by ho prohlásili za 

komunismus. Ale ten pravý název je technokracie. Technokracie je společenský systém, který 

nevedou volení politikové, ale byrokrati, vědci, inženýři a jim podobní. 

Kdepak volení politikové! Ti budou vyřízeni hned v prvním kole. Převážná většina politiků 

nemá zdání o co doopravdy jde. Vůbec nevědí a nechápou co se děje v Silicon Valley 

v Americe, odkud technokrati už hezky dlouho řídí celý svět. A nejen Silicon Valley, ale také 

Israel. Israel je druhé světové Silicon Valley. Veškerý výzkum, veškeré plánování je v těchto 

místech prováděno. Ale nechat si tam zavést 5G nemají vůbec v úmyslu! 

Jen jako ukázka, určitě si vzpomínáte, jak všichni politikové skákali podle toho jak jim bylo 

technokraty pískáno, když zavírali hranice, věznili své vlastní občany doma, zavírali školy a 

nemocnice. Žádné důkazy nepotřebovali, vůbec se nestarali, jestli předkládané důvody jsou 

pravdivé a poslechli všichni, hodní chlapci a děvčata, do posledního. Lékaři zkoušeli namítat, 

že to není správné, že o nic nejde, ale nikdo na ně nedal. Když byli příliš obtížní, tak jimi 

pohrozili sebráním oprávnění provozovat medicínu. 

Ti, jejichž povoláním je udržování veřejného pořádku, jako je policie, soudy a podobné 

instituce, ti pomáhají takový totalitární systém zavést. Určitě je mezi nimi spousta 



inteligentních, slušných a chápavých lidí, ale zároveň je mezi nimi řádné množství ignorantů 

a psychopatů. 

A takový život připravujeme našim dětem  

Ano, to je v čem budou žít naše děti, pokud my sami neuděláme něco, cokoliv, abychom 

tomuto nelidskému a nenormálnímu zlu zabránili. Protože dnes jsou to plastikové peníze, 

samořiditelná auta a zítra to budou mučírny, věznice a hromadná popraviště. Pokud ovšem to 

všecko, co tomu bude předcházet přežijeme. 

Tady není jiné řešení než zapojit se a jít proti tomuto šílenství a bezpráví. Nemáme valně co 

ztratit. Většina z nás už stejně ztratila všecko a nezbývá jim nic. Když budete stát sami proti 

armádě, co uděláte? Vezmete nohy na ramena a utečete jak nejrychleji to půjde. Ale když 

budete stát sami proti armádě v údolí, které má jen jeden východ, co uděláte? Budete bojovat! 

David Icke přiznává, že karanténu nedodržuje. Jde kamkoliv chce či potřebuje a kdy se mu 

zlíbí. Nezkouší se k nikomu přiblížit, protože uznává snahu každého druhého jedince chránit 

se před něčím, o čem věří, že je epidemie. A tak jde třeba na procházku ven a pak se vrátí 

domů. 

Podle psychopatů a hlupáků, kteří tuto karanténu přikázali má prý nárok na jednu takovou 

vycházku denně. Icke říká, „pošlete mně někoho v uniformě, nebo nějakou oficiální osobu, ať 

mi vysvětlí, že když takovou procházku podniknu desetkrát denně, že tím někoho ohrožuji. 

Teprve pak to přestanu dělat.“ Ale to oni nikdy neudělají, aby poslali někoho, kdo by to 

dokázal vysvětlit, protože dobře vědí, že celá karanténa je nesmysl. 

Tato karanténa nemá nic společného s ochranou zdraví; tato karanténa je ukázka moci. 

Zavírají nás doma aby nás zredukovali na nulu. Aby v nás vyvolali pocit, že nic 

neznamenáme. 

Ve skutečnosti, je to demokracie, která ničí svět 

Málokdo si uvědomuje okultní význam samotné demokracie3. Historie dokazuje, že ve 

státech, kde byla zavedena demokracie, došlo vždy k nesouladu, nesnášenlivosti, vzpourám, 

chaosu a politickým problémům. Nakonec, původ slova sám to naznačuje, neboť výraz 

‘demo‘ je odvozen z řečtiny a znamená ‘dav lůzy‘. 

Velká část komunistických států byla ‘demokratická‘ a jejich obyvatelé byli velmi 

nespokojeni. I dnes jsou nepokoje přímo v kolébce demokracie, v Řecku a v mnoha dalších 

demokratických zemích. Také zmiňované bojovné skupiny v Americe, které všecko ničí a 

pustoší, jsou zcela veřejně vedeny a podporovány Demokratickou stranou. 

Nepokoje převládají i v jiných demokratických státech, jako je Bolivie, Irák, Sudán, Brazilie, 

Argentina, Německo, Anglie, Skotsko, Irsko, Španělsko, Francie, Venezuela, Israel … 

Nejvíc nespokojeni s demokracií jsou lidé v Americe a v Anglii. Universita v Cambridgi 

prověřovala celých 25 let názory lidí na demokracii po celém světě a z toho vyvodila, že 58% 

všech tázaných byli s demokracií nespokojeni. To je velmi vysoké procento, které není radno 

brát na lehkou váhu. 

Jejich nespokojenost má jednoduchý důvod: v demokracii, kde vládne většina, bude vždycky 

menšina, která ztrácí a proto jsou nespokojeni. 



Stejně tak i dnešní demokrati v Americe a v jiných zemích světa přiznávají výsady těm, kteří 

ve skutečnosti potřebují 24/7 policejní dozor. Umožňují jim povolit uzdu jejich nízkým 

sklonům a tyto živly to pohotově využívají a chovají se jako utržení z řetězu. A demokratické 

vedení měst a států namísto aby je srovnalo, jim ještě šikovně nahrává. 

Lidově se říká, že demokracie je, když se dva vlci a jedna ovce domlouvají, co bude k obědu. 

Vlci mají 66,6%, ovce jen 33,3%. 

Krize v Evropě a všude jinde 

Významné americké noviny4, New York Times zveřejnily 6. května 2020 zprávu, že 

Evropskou unii čeká ta nejhorší krize, jakou kdy Evropa zažila. Odhad zní, že 7,4% 

ekonomického kolapsu je jistých a riziko ještě horšího schodku hrozí v případě, že uvolnění 

karantény způsobí další vlnu koronaviru. 

I když byl na rok 2020 předpovídán ekonomický růst 1,2%, pravý opak je pravda a dochází 

k mínusovému vyjádření letošní změny. K tomu nepřispívá to, že už v minulém roce se 

ekonomický ‘růst‘ pohyboval pod čarou, když došlo ke snížení o – 4,5%. 

Z toho je zjevné, že Evropská unie postupuje od deseti k pěti. 

Je rovněž pravděpodobné, že celá situace vyústí v odtažení jednotlivých států jeden od 

druhého, což ohrozí společnou měnu, euro. Už k tomu málem došlo v minulosti, ale Evropská 

centrální banka (Evropská federální reserva) použila svoji moc a pomohla Řecku, Italii a 

Španělsku, aby neskončili v bankrotu. 

A zatím co Angela Merkel v Německu jásá, že následky koronaviru jsou nejen ustálené, ale 

ještě ke všemu nižší než přede dvěma týdny, do světa se pomalu začíná plížit nedostatek. 

Hlad a bída na cestě 

V Americe to již5 začíná být cítit, protože možná kvůli tomu, že děti přestaly chodit do škol, 

kde měly denně hotové jídlo, je dnes jedna pětina všech dětí hladem. Následky budou rovněž 

hrozné pro ty, kteří seděli poctivě doma za zamčenými dveřmi, protože jestliže nepracují, tak 

nemají žádný příjem a tím pádem nemají peníze na jídlo, na placení nájmu a na všecky 

ostatní potřebnosti, které jsou s lidským životem spojené. 

Nový výzkum ukazuje6, že taková bída ještě v tak zvaných vyspělých zemích neexistovala. 

Začínají se vyskytovat fronty na jídlo, které vydávají různé podpůrné organizace. Jsou to tak 

zvané ‘Food Banks‘ (Banky na jídlo). Některé fronty jsou kilometry dlouhé. 

Ve švýcarské Ženevě čítala fronta na jídlo 1500 lidí; v Jižní Africe jich čekalo několik tisíc 

v jedné obrovské frontě. Nekonečné fronty se objevují v Thajsku, v Egyptě, ve Finsku, 

v Kanadě a všude jinde, po celém světě, kde je tento způsob pomoci lidem v nouzi ustanoven. 

Jsou ale také země, které tyto možnosti nemají a tam jsou pak lidé docela běžně hladem a 

budou hladem i nadále, jako se to stalo už tolikrát v historii této Země: mnozí z nich budou 

na hlad i umírat. 

David Beasley, ředitel7 ‘Světového potravinového programu‘ při OSN varuje, že kdyby této 

pomoci nebylo, hlad by dosáhl biblických rozměrů. Zpráva, nazvaná8 ‘2020 Globální zpráva 

o potravinových krizích‘ (Global Report on Food Crises) to dokazuje. 



A přitom všecka ta násilná opatření na nic nejsou 

V Anglii se začaly vyskytovat9 plakáty, které informují o škodlivosti opatření proti 

koronavirové ‘pandemii‘, viz obrázek níže. 

 

Text říká: „Vážený občane Spojeného království (Anglie), je vám neuvěřitelně lháno ohledně 

koronaviru, aby bylo možnost zdůvodnit ztrátu vašich lidských práv navždy. 

„Tato veřejná zpráva je rozšiřována po celé Anglii skupinou znepokojených osob, které touto 

dobou čítají několik tisíc. Nejsme ‘spiklenečtí teoretikové‘; pocházíme z nejrůznějších částí 

společnosti a každý z nás samostatně vyvodil ten stejný závěr, který je vysvětlen níže. 

Vyfotografujte si tuto informaci pro pozdější použití.“ 

A níže pak píšou to, co už víme, jak jsou čísla zasažených koronavirem a mrtvých 

manipulována, jak testy jsou nespolehlivé, že celková úmrtnost v Anglii je menší než byla 

vloni za stejné období, jak ta snaha je všude nainstalovat 5G a jak jsme manipulováni 

strachem. 



 

1 https://banned.video/watch?id=5e8e28ed1f333e003a33793b 
2 https://www.youtube.com/watch?v=uX7C19p7vsw 
3 https://www.lewrockwell.com/2020/07/l-reichard-white/its-the-4th-of-july-why-is-democracy-destroying-the-

world/ 
4 https://www.nytimes.com/2020/05/06/business/coronavirus-europe-reopening-recession.html 
5 https://www.nytimes.com/2020/05/06/us/politics/coronavirus-hunger-food-

stamps.html?campaign_id=51&emc=edit_MBE_p_20200507&instance_id=18279&nl=morning-

briefing&regi_id=115528776&section=topNews&segment_id=26771&te=1&user_id=3c8e53507e4c691b4899

22dd87be3fd0 
6 https://www.motherjones.com/food/2020/04/these-photos-show-the-staggering-food-bank-lines-across-

america/ 
7 https://www.reviewjournal.com/opinion/editorials/editorial-official-warns-economic-fallout-from-coronavirus-

could-starve-130m-2020530/ 
8 https://www.wfp.org/publications/2020-global-report-food-crises 
9 https://rense.com/general96/youre-being-lied-to-about-cvd-on-a-huge-scale.php 
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WHO se chopila COVIDové epidemie1,2 jako hladový kusu chleba. Hned v květnu uspořádali 

společně s Evropskou unii a organizací ‘Global Fund‘ mezinárodní konferenci, nazvanou 

‘Coronavirus Global Response‘ (Koronavirová globální odezva) za účelem vybírání peněz k 

boji proti koronaviru. Během pouhých 2,5 hodin trvání vybrala Ursula von der Leyen, která 

celé jednání vedla, pro očkovací průmysl 7,4 bilionů Euro, které získali od zúčastněných 

států. 

Připomíná to trhovce, kteří vychvalují své zboží a lákají zákazníky. Za Českou republiku se 

zúčastnil Andrej Babiš, který rovněž reprezentoval Slovensko, Polsko a Maďarsko. Za náš 

stát daroval na tento účel 750 000 Euro. A to není málo! 

Jako další se zúčastnili3 konference: Antonio Guterres, generální sekretář OSN, Tedros 

Adhanom Ghebreyesus, generální ředitel WHO, Emmanuel Macron, Angela Merkel, Abe 

Shinzo, Justin Trudeau, Boris Johnson, Klaus Schwab, Melinda Gates a celý zástup ministrů, 

premiérů, ambasádorů a presidentů. Kupodivu, Dr. Anthony Fauci chyběl! 

V záhlaví konference se nacházela silná hesla, jako na příklad ‘Spojeni proti koronaviru‘, 

nebo ‘Společně silnější‘ a ‘Globální odezva‘.  Ale o co opravdu šlo, je něco zcela jiného než 

nadšený boj proti zákeřnému viru: šlo čistě jenom o peníze. 

Jednotliví účastníci konference byli rovněž zachyceni na videu, kde zdůrazňovali důležitost 

tohoto setkání. Ať to byli zástupci Omanu, nebo Monaka, Italie, Estonska, nebo kterýchkoliv 

jiných zemí, všichni opakovali ta stejná hesla: „musíme zajistit snadný přístup k očkování, 

k léčbě a diagnostice.“ Jakoby to měli odněkud přikázáno, ve všech proslovech se ozývaly ty 

stejné fráze. 

 

Dr. Anthony Fauci 

Dr. Fauci je4 hlavním velitelem koronavirového komanda v Americe a následovně v celém 

světě. Do historie koronavirové epidemie se zapsal přednáškou na Georgetown Universitě ve 

Washingtonu D.C., která se konala těsně poté, co Donald Trump nastoupil do úlohy 

amerického presidenta. Fauci tehdy řekl během svého proslovu: 

„Myslím, že bych to měl uvést do správné perspektivy, vzhledem ke dnešnímu námětu, což 

je připravenost na pandemii. Jestli je nějaká zpráva, kterou bych vám dnes rád předal, na 

bázi svých zkušeností, pak pochopíte ve chvilce, že dojde k nějakému problému za tohoto 

presidentství a bude to v oblasti infekčních nemocí a to jak chronických infekčních 

nemocí, tak ve smyslu dlouhodobých nemocí. A i když těchto už máme notnou dávku, 

přesto vypukne překvapivá epidemie …“ 



Dr. Fauci byl v letech 2003-2010 ředitelem vědecké rady ‘Obrovského globálního problému‘ 

(Global Grand Challenges), který je součástí Nadace Billa a Melindy Gates. Sice už je to pár 

let, co odtud odešel, ale prý jsou s Gatesovými i nadále velmi dobří přátelé. V současné době 

je ředitelem americké NIAID. 

Tedros Adhanom Ghebreyesus 

Tedros Adhanom Ghebreyesus (na obrázku) je v současné době generálním ředitelem WHO. 

Na zmíněné konferenci se s ním Ursula von der Leyen velice přátelsky vítala a nazývala ho 

Dr. Tedros. Jenže Tedros žádný doktorský titul nemá! Je také hodně těch, kteří si myslí, že je 

to nežádoucí osoba na příliš vysokém místě. 

Přesto, že nestudoval lékařství, byl v jeho rodné Etiopii ve funkci Ministra zdravotnictví. 

Jako mladý se stal členem ‘Tigray strany pro osvobození lidu‘ (TPLF, Tigray People‘s 

Liberation Front), což jak sám název naznačuje, není ani v nejmenším mírumilovná 

organizace. Původně byla založena jako komunistická revoluční jednotka a vedla 

partyzánskou válku proti Mengistově diktátorské vládě. 

Tigray členové představují v Etiopii jen asi 6% populace a přesto je většina generálů a 

vedoucích postav ve státě složena právě z těchto lidí. Oproti nim, Amharové stojí povětšině 

za Mengistovým režimem a Tigray je nazývají svým ‘nepřítelem na věky‘. Teroristická 

organizace TPLF, ve které byl Tedros jedním ze tří hlavních vedoucích, prováděla neustálé 

ozbrojené nájezdy na venkovské obyvatelstvo. 

A pak bylo s překvapením zjištěno při sčítání populace, že v zemi chybí nějaké 2 miliony 

Amharů. 

Přes to všecko se Tedros stal v Etiopii ministrem zdravotnictví. Když v r. 2007 vypukla ve 

státě epidemie cholery, ministerstvo odmítlo uznat tuto nemoc za to, co byla a nazvali ji 

‘akutním průjmem‘. Tím pádem se zasažení nedočkali správné léčby, ale zato Tedros, jako 

ministr sklízel samé poklony. 

V r. 2012 se stal5 ministrem zahraničí Etiopie. Za 4 roky na to vypukla vzpoura, protože 

vláda se pokoušela zabavit lidem velké pozemky a prodat je cizím investorům. To bylo 

důvodem pro nucené přesídlení 15 000 lidí v části země zvané Oromia. Protože v Etiopii je 

stále ještě aspoň 8,6 milionů lidí napůl hladem, něco takového nebylo přijato přátelsky. 

Policie napřed používala proti demonstrantům slzný plyn, ale později do nich střílela naostro. 

Vzniklé vraždy a zmatek, který vyvolaly, způsobil smrt asi 500 lidí, viz video6. Tedros se 

v tomto incidentu vyznamenal tím, že napřed popíral, že bylo tolik mrtvých a později tvrdil, 

že policie nebyla ani ozbrojena. 

A přesto přese všecko se nakonec stal generálním ředitelem WHO. Když sledujeme tu 

symboliku (viz obrázek), tak se musíme ptát: je to náhoda, nebo záměr? Stejný počet klasů, 

stejný návrh. Jenže tehdy měli jen srp a kladivo – dnes vlastní prakticky celý svět. 

Výsledný dokument konference 

Konečný dokument byl nazván ‘Svět v ohrožení‘ (World at Risk) a obsahuje 7 bodů, které 

musí být okamžitě splněny, aby byl svět připraven na nejhorší a dokázal udržovat zdravotní 

pohotovost. Text dokumentu je vytištěn tučně: 



Bod č. 1: Vedoucí představitelé jednotlivých států se musí zavázat a investovat … 

vedoucí osobnosti státu musí ustanovit přednosti a opakovaně věnovat domácí zdroje na 

připravenost … Jinými slovy, chtějí peníze. 

Bod č. 2: Jednotlivé země a zemská území musí jít ostatním vzorem. Musí správně 

splňovat jejich politické a podpůrné (finanční) závazky … Nejenže samé ‘musí‘, ale 

znovu chtějí peníze. Však i sama von der Leyen zdůraznila celkem několikrát, že těch 7.4 

bilionů, které tehdy vybrali, je pouze začátek a že je nutno pokračovat. 

Bod č. 3: Všechny země musí vybudovat silný systém. Hlavy států musí ustanovit 

vysoce-postaveného dozorčího, který bude mít patřičnou autoritu a politickou 

odpovědnost, aby mohl vést celou vládu a celou lidskou společnost státu … Není řečeno o 

jaký systém se jedná, ale můžeme vždycky naivně doufat, že je to nepodstatné. Co je 

důležité, že chtějí ustanovit nevolenou osobu, která má převzít vládu! 

Bod č. 4: Země, dárci a mnohostranné instituce musí být připraveni na to nejhorší. 

Takový rychle se šířící patogen vyžaduje přídavné požadavky na přípravu. Dárci a 

mnohostranné instituce musí zajistit dostatečné finanční zdroje na vývoj nových 

očkování a léčiv … další a další peníze. 

Bod č. 5: Finanční instituce musí spojit připravenost s plánováním finančního rizika … 

půjčky, zadlužování jednotlivých států. 

Bod č. 6: Dárci, kteří podporují vývoj musí vytvořit popudy a zvýšit dary na 

připravenost … Sice není řečeno k jakému účelu mají zmíněné ‘popudy‘ sloužit ale jedno je 

jisté, jsou v tom další peníze. 

Bod č. 7: OSN musí zesílit koordinační mechanismus. Generální sekretář OSN, spolu se 

WHO a ‘Kanceláří pro koordinaci humanitárních záležitostí‘ musí zesílit koordinaci 

v různých zemích … tím, že zaručí zřetelnou roli a zodpovědnost OSN po celém světě … 

Diktát OSN a WHO na celý svět. 

Takže abychom to shrnuli, ta správná obrana proti pandemii je vybrat co nejvíc peněz a 

ustanovit nikým nevolenou vládu OSN a WHO po celém světě, možná s místními, 

nevolenými vládami v jednotlivých státech. 

To je, jak postupuje Mafie. Přijdou do obchůdku a řeknou majiteli o peníze za ochranu. Ten 

samozřejmě odmítne a tak ho upozorní, že se v okolí často stává, že mají obchody rozbité 

výlohy. Majitel namítne, že nic takového se v jeho okolí neděje. Pánové odejdou a druhý den 

má obchod rozbité výlohy. Pak samozřejmě platí. 

Kam půjdou všecky ty peníze 

Ty peníze, které von der Leyen na konferenci vybrala jsou vlastně platby jakési podivné 

Mafii, která řekne jednotlivým vedoucím států: „Podívejte se, zkoušeli jsme vás varovat, ale 

vy jste na nás nedali. A teď všichni umírají na tuto hroznou chřipku.“ A přitom bude všude 

kolem 5G záření. „Takže zaplaťte, nebo to bude ještě horší.“ A jednotlivé státy budou platit a 

platit, stále z nich budou ždímány peníze, pokud nepochopí o co jde a nevykopnou WHO a 

všecky s nimi spojené lumpy ze státu ven. Na to ovšem musí mít vedení státu patřičnou 

samostatnost, což pod záhlavím Evropské unie nemá. 



Takže kdo dostane ty obrovské peníze, aby pro nás vybojoval lepší zítřky bez koronaviru, bez 

roušek a bez karantény? Máme plné právo to vědět, protože to jsou naše peníze, peníze 

daňových poplatníků z celého světa, kteří se všichni spojili a společně postupují proti té 

neviditelné hrůze, nazvané koronavirus! 

Jak se dalo čekat, peníze dostane WHO (které utratí víc peněz za cestování než za výzkum 

zdravotní situace a léků), další na seznamu je Nadace Billa a Melindy Gates, CEPI (Sdružení 

pro epidemickou připravenost), WEF (Světové ekonomické formu Klause Schwaba), EIB 

(Evropská investiční banka), IFPM (Mezinárodní federace výrobců léčiv) a pak několik 

dalších parazitních organizací, hodně z nichž založil Bill Gates. 

To všecko je propagace očkování 

Všichni, po celém světě dnes propagují očkování, ale proč? Protože to jsou jisté peníze. Lidé, 

popleteni televizí a jinou propagandou si myslí, že očkování je opravdu ochrání před 

chřipkou, před tetanem, před malarií a i před zlou tchýní, ale očkování není ničeho takového 

schopno. 

Je známo, že všichni ti, kteří se nechávají poctivě každoročně očkovat, mají spolehlivě aspoň 

jednu chřipku. A ti, co se očkovat nenechají, zůstanou většinou zdraví. Copak již nebylo 

zjištěno a to víc než jednou lékařskou autoritou a bylo to i potvrzeno mnoha jinými lékaři, že 

obzvlášť náchylní na chřipky jsou ti, kteří byli proti chřipce očkováni. To proto, že to 

očkování už v sobě ten virus má! 

Každé očkování má v sobě koronavirus a to kvůli způsobu výroby, kdy bylo pěstováno ve 

zvířecích tkáních a skoro všecka zvířata mají koronavirus. 

Koronavirus není žádný nový virus 

V současné době7 je stále dokola papouškováno ‘nový virus COVID-19‘, ale ten virus není 

nový. Jak říká Dr. Rashid Buttar, koronavirus je starý, každé očkování proti chřipce ho má 

v sobě. Můžete prostudovat studie z roku 2014, nebo 1984 a pokaždé tam najdete COVID, 

protože tento je obsažen ve všech očkováních proti chřipce, které lidem každý rok píchají. 

Je to potvrzeno čerstvou zprávou z Hong Kongu, což už bylo psáno dříve, kde se tamnějším 

vědcům z Hong Kongské university, pod vedením profesora Malika Peiris, poprvé podařilo 

laboratorně isolovat koronavirus ze psa. Takže nejen netopýři z jeskyně v Číně mají na sobě 

koronavirus, ale psi jsou tímto virem též zasaženi a měli ho v sobě mnohem dříve, než tenhle 

strašák s COVID-19 byl vypuštěn do světa. Psi jsou ale podle profesora Peirise bez příznaků. 

Stejní vědci rovněž zjistili, že jeden pes druhého nenakazí snadno. Samozřejmě, protože psi 

nejsou očkování proti chřipkám, aspoň ne běžně. Také potvrdili výskyt koronaviru u koček a 

říkají, že přenos z koček na lidi je mnohem snadnější a častější. 

Všechna očkování jsou velice škodlivá 

Bill Gates8 a jeho Nadace, plus WHO a CEPI a PATH (další Gatesovy pobočky) jsou 

v současné době soudně obviněni v Indii, kde očkováním způsobili obrovské škody na 

lidském zdraví. Málokdo ví skutečný dosah celé aféry, protože Gates a spol. prováděli 

očkovací nájezdy mezi chudou, negramotnou populací, kde lidé úplně nechápali, čemu se 

podrobují. Pravda, mnozí svůj souhlas s očkováním potvrdili otiskem palce na dokumentu, za 

jiné to podepsal někdo jiný, ale vesměs nevěděli vůbec o co jde. 



Očkovací látky měly být údajně Gardasil a Cervarix, proti rakovině ženských orgánů. Krátce 

po očkování dostali mnozí z očkovaných bolesti hlavy, zvracení a epileptické záchvaty. 

Děvčata se později ukázala být sterilizována a nemohla mít děti. Podle nezávislých reportérů, 

kteří celou situaci zkoumali, se jednalo o tisíce postižených a stovky úmrtí, včetně 

sebevražed, jejichž původ byl ve všech případech vystopován ke zmíněným očkováním. 

V Africe9 si ti stejní zločinci počínali trošku jinak. V r. 2012 okupovali malou vesnici 

v Čadu. Zavřeli 500 dětí ve škole a strašili je, že už se nebudou moct nikdy vzdělávat, pokud 

se nenechají očkovat, údajně proti zánětu mozkových blan. Rodiče těchto dětí o tom 

uvědomění nebyli. 

Do pár hodin po očkování začalo 106 dětí trpět bolestmi hlavy, zvracením, 

nekontrolovatelnými záchvaty (epilepsie) a paralyzou. Byl přivolán lékař, zatím co očkující 

spiklenci pokračovali ve své práci mezi dospělými ve vesnici. Lékař se dostavil až za týden a 

nemohl pro zasažené vůbec nic udělat. 

Mezitím Gates a jeho spoluviníci z vesnice utekli. Jestli byli stíhání, nebo jestli proti nim 

bylo zahájeno trestní řízení je sporné, s ohledem na odlehlost vesnice (na doktora čekali celý 

týden) a s úměrně nedostatečnými zákony a příliš vzdáleným vedením státu. 

Ale řekněme10, když nás tak moc chtějí očkovat a všechna media o to tak usilují, včetně 

lékařů a jiného zdravotního personálu, kteří opět jednají pouze podle toho, čím jsou jim ve 

školách vymyty mozky, tak ať začnou sami od sebe! Ať si Bill Gates nechá napíchat všech 

těch 70 očkování, co dnes dávají dětem od prvního dne od narození. Ať začne, a ať je to na 

kameře, v televizi, na internetu, potvrzeno nezávislými účastníky. 

Jenže to je ten problém. Podle lékaře rodiny Gatesů, táta Bill nenechal ani jedno své dítě 

očkovat proti ničemu. Zmíněný lékař vyjevil tuto skutečnost skupině kolegů za zavřenými 

dveřmi! Jeho jméno není bohužel známo. Zpráva se vynesla ven když to jeden 

ze zúčastněných prozradil. 

Ale proč chtějí očkovat nás všecky? Protože jedině pak se nepozná, že očkování nefunguje a 

případné příznaky budou připisovány něčemu úplně jinému. Pokud ovšem to očkování 

přežijeme, což bývá příliš často sporné. 

Další námět k zamyšlení leží v tom, že jak říkají, kdyby někteří z nás očkovaní nebyli, že by 

ohrožovali ty druhé, očkované. Jak by je asi mohli ohrožovat, když jsou očkovaní? Očkování 

je přece ochraňuje proti nemoci, tak čeho se bojí? Anebo to není pravda? 

Hej, Gates, můžeš mně to vysvětlit? 

U nás je to jiné – je? 

Možná si myslíte, že v České republice tyhle věci nefungují tak, jak jinde ve světě. Není to 

zcela pravda. Už to, že WHO má v Praze kancelář na Rytířské č. 32 (3. poschodí) naznačuje, 

že tito lidé mají své dlouhé spáry roztaženy po celém světě. Přece jsou i v Africe, tak aby 

nebyli v České republice! 

Je pravda, že na nás se nezaměřili tak, jako na jiné země. To proto, že u nás nejsou ty velké 

peníze, které tito chamtivci potřebují. Ale už i skutečnost, že nemocnice dostávají finanční 

příspěvky od některých výrobců léků, zřejmě ve snaze udržet je u předepisování jejich 



výrobků a nenechat je používat konkurenční produkty, ukazuje na nepříliš slušné, snad i 

nezákonné počínání. 

A ještě to, že vláda dovolila, aby zanikla Spofa, kdysi dobrá firma, která produkovala spoustu 

dobrých a opravdu účinných léků, je politováníhodné. Rozkouskovali ji, mnohé části zanikly 

a ty dobré a opravdu účinné léky nahradili farmaceutickými jedy, které jsou vesměs vyráběny 

z ropy a které mají víc škodlivých účinků než těch dobrých. 

Je to veliká škoda, že všichni jednají jakoby podle toho stejného plánu, který pro nás není ani 

trochu prospěšný. 

 

1 https://www.youtube.com/watch?v=ngBTZ4xp3HM 
2 https://global-

response.europa.eu/programme_en?fbclid=IwAR2DbosLqqEK_QJyOd9rxxjXD6fl1wSKcnKt7vhUB8EAhXlna

m0a3XZSYPE 
3 https://wayback.archive-it.org/12090/20230419060550/https://global-response.europa.eu/programme_en 
4 https://www.youtube.com/watch?v=ngBTZ4xp3HM 
5 https://www.roughestimate.org/roughestimate/the-crimes-of-tedros-adhanom 
6 https://www.youtube.com/watch?v=2k8XE4GY4a4 
7 https://tass.com/science/1156421 
8 https://www.naturalnews.com/2017-02-14-india-tosses-out-gates-foundation-due-to-conflicts-of-interest-with-

big-pharma.html 
9 https://vactruth.com/2014/10/05/bill-gates-vaccine-crimes/ 
10 https://www.uspoliticsandnews.com/why-didnt-bill-gates-vaccinate-his-own-children/ 
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ZLEPŠENÍ IMUNITY A OBRANA PROTI CHŘIPCE 

26. srpna 2020 

80% naší imunity1 přichází ze zažívacího ústrojí. Jeden velmi důležitý nerv, který se nazývá 

vagus nerv, vede zezadu od krku dolů, skrze jícen a dolů do střev a tento kontroluje veškeré 

trávení, vyměšování, pohyb stravy skrze střeva, vyměšování žaludečních šťáv a funkci jater. 

O to všecko se stará a přitom tomu věnuje pouhých 10% jeho funkce. Ten zbytek, 90% je 

dodávání zpráv do mozku. Jakmile se nějaká strava octne v ústech, membrány ihned 

zaregistrují co přichází a přes vagus nerv dají zprávu do mozku, který zase dá pokyny 

patřičným orgánům, jak s nově příchozím materiálem zacházet. Tímto způsobem je náš 

mozek informován o prostředí, ve kterém žijeme, co je v něm obsaženo a to je, jak se tomu 

prostředí přizpůsobujeme. 

My jsme navrženi na to, říká Dr. John Bergman, abychom měli v potravě bakterie, viry a i 

plísně, tak jak se všude kolem nás vyskytují. Takže můžeme hned v ústech tyto látky 

rozpoznat a připravit náš tělesný systém na jednání s nimi. Z toho důvodu strkají malé děti 

všecko do úst, protože tím učí svůj imunitní systém jak se s jejich prostředím vyrovnat. 

A to je způsob, jak zlepšit imunitu – když budeme vystaveni všem těm útokům, jak jsou na 

nás denně podnikány naším okolím. Jedině tak se naše tělo naučí s nimi jednat. Zato když 

budeme dlouhodobě sedět uzavřeni doma a pak venku, mezi lidmi, budeme mít ovázaná ústa 

a nos, pak náš imunitní systém nemá kde čerpat potřebné informace, není na žádné útoky 

připraven a snadno podlehne kdekterému z nich. 

Dnes si lidé hodně ubližují ještě tím, že berou příliš mnoho léků a ty rovněž snižují schopnost 

imunitního systému. Běžný Američan přes 65 let stáří bere zhruba sedm různých léků každý 

den. Je to poznat i na úmrtnosti. Zdravotní problémy zaviněné léky způsobí v Americe 

každoročně 128 000 zbytečných úmrtí. 30% všech starších pacientů, kteří jsou přijati do 

nemocnic, tam jsou kvůli lékům, které brali. 

Co všecko škodí imunitě 

Náš imunitní systém je záporně ovlivněn každým z následujících činitelů: 

1. Fyzický stres (traumatické příhody, problémy v zaměstnání, nedostatek pohybu, atd.) 

2. Citový stres (nedostatek společenského styku, ztráta zaměstnání, finance, atd.) 

3. Chemický stres (léky, špatná strava, nedostatek spánku, nedostatek kyslíku atd.) 

Takže jak je zřejmé, že všecko, co na nás zbytečná karanténa uvalila nám škodí a snižuje to 

naši imunitu. A přitom počet úmrtí na skutečný koronavirus je tak malý, že kdybychom ho 

opravdu znali, tak bychom se nestačili divit. Tady nebereme v úvahu počet úmrtí, hlášených 

organizací WHO a její mediální ozvěnou. Ten stav úmrtnosti zahrnuje úmrtí i na jiné nemoci, 

takže to nejsou věrohodné údaje. 

Jako další, příliš mnoho lidí používá protizánětlivé léky, tak zvané NSAID (non-steroidal, 

anti-inflammatory drugs), což jsou ibuprofen, paralen, voltaren, ale i aspirin a další. Často 

jsou používány proti bolestem a přitom málokdo ví, jak moc tyto léky na druhé straně škodí. 

Všechny z nich vyžírají chrupavky v kloubech, všechny oslabují imunitu a mnohé z nich 

způsobují celou škálu dalších problémů. 



Na příklad ibuprofen se akumuluje a proděraví střeva; paralen způsobuje kolaps jater, kdy 

pouze transplant pomůže; voltaren způsobuje mozkové a srdeční mrtvice. A to je pouhý vršek 

ledovce, jak se říká. Bylo také zjištěno, že mnohé ne-antibiotické léky způsobují 

antibiotickou reakci ve střevech tím, že vyhubí pomocné střevní bakterie. 

A přitom ve studii, kterou provedli v r. 2009 v Indii bylo zjištěno, že dvakrát denně dávka 

500 mg kurkuminu (extrakt) předčí všecky tyto léky, odstraní bolesti a zmírní zánět při 

revmatizmu. 

Již v roce 1953 napsal anglický filosof a historik Bertrand Russell: 

„Strava, injekce, příkazy a zákazy se budou hromadit již od ranného dětství, aby 

vyprodukovaly takový charakter a takové názory, které budou autority 

považovat za žádoucí a jakákoliv vážná kritika vládnoucí moci bude potom 

psychologicky nemožná.“  – Bertrand Russell, 1953 

Následující prohlášení se objevilo v americkém Žurnálu práva, mediciny a etiky (Journal of 

Law, Medicine and Ethics, 2013, Vol. 14, No. 3: 590-610): 

„Za posledních 35 let pacienti trpěli převážně skrytou epidemií vedlejších 

účinků léků, které mají obvykle velmi málo kladných vlivů. Farmaceutický 

průmysl zkoruptoval provozování mediciny skrze jeho vliv na to, jaké léky budou 

vyvíjeny, jak jsou testovány a jak jsou znalosti mediciny rozšiřovány. Neexistují 

vedlejší účinky žádného léku; to všechno je pouze jeho vliv. Správně předepsané 

léky od lékaře jsou smrtící. Nedávný výzkum zjistil, že 128 000 Američanů zemře 

každý rok na následky toho, že berou léky přesně tak, jak jim je lékař 

předepsal.“ 

Už když jen uvážíme, že celé dlouhé roky máme očkování proti chřipce a přitom každoročně 

umírají po celém světě statisíce lidí na chřipku. Statisíce lidí – a nikdo se neptá, jak je to 

možné a jestli opravdu ta očkování fungují jak mají. 

Vliv farmaceutických léků na zažívací trakt je často zhoubný. Z toho pak vznikají prostupná 

střeva, která jsou přímo svázána s Parkinsonovu nemoci. 

Také chemie se neosvědčila 

Dnes jsme daleko více než koronavirem ohroženi glyfosáty (Roundup) ve vzduchu, ve vodě a 

v potravinách. Lidé uvěřili lži a myslí si, že je to neškodná látka a přitom pravý opak je 

pravda. Je to herbicid s antibiotickým vlivem a dokáže doslova proděravět střeva. Kromě 

toho způsobuje ještě celou řadu jiných zdravotních potíží, jako na příklad hormonální 

poruchy, genetické poruchy, endokrinní problémy, nemoci jater a ledvin, rakoviny, lymfomu, 

poruchy DNA a neplodnost. Pro lidský zárodek je skoro zhoubný a navíc, je to nervový jed. 

Roundup je dnes hojně používán v zemědělství, kde kvůli malému procentu přídavného 

výtěžku si sedláci ničí pole, takže v blízké budoucnosti pole přestanou plodit. Ale Monsanto 

je i na to připraveno a bude jim za drahé peníze prodávat semena, odolná proti Roundupu. 

Roundup je dnes využíván na obilí a velkou část zeleniny a luštěnin. Tři dny před sklizní se 

touto chemikálií postříkají pole. Rostlina, kterou to začne zabíjet, zkouší zajistit své 

pokračování a urychleně vyprodukuje všechna semena co může, neboli dozraje. To zvýší 

úrodu o pár mizerných procent těch semínek, která by nedozrála a zůstala by zelená. Zato to o 



hodně víc zničí naše zdraví a škody na budoucích generacích budou nedozírné. Ale to zjevně 

nikoho v naší čistě materialistické a vrcholně prospěchářské době nezajímá. 

Vybudování dobrého imunitního systému 

Předně je nutno přestat sedět doma a začít se stýkat s druhými lidmi, aniž bychom někde 

v pozadí měli vládního strašáka, který by neustále zdůrazňoval: ‘pozor, pozor‘! Dále je 

naprosto nutné nebránit přístupu kyslíku nějakými hadrami přes obličej. Nedostatek kyslíku 

je podstatný stresor. Pohyb pomáhá na mozkovou činnost, upravuje funkčnost cév, zlepšuje 

nervový systém, podporuje nervové spoje. 

Naše těla se zbavují jedů a upravují kyselost systému skrze dýchání, pocení a vyměšování. 

Kyselý organizmus rovněž oslabuje imunitní systém. Jen tak na ukázku, krev má asi 7,35-

3,45 Ph; dietní soda má 2,5-4,5 Ph, tak je kyselá. Vždyť je skoro jako zředěná kyselina! 

Další, co působí kladně na imunitu je vitamin D. Ale žádné tabletky se nevyrovnají vitaminu 

D přímo ze slunce. Proto pohyb na slunci je důležitý k udržení pevného zdraví. Dokonce i u 

koronaviru bylo pozorováno, že ti, kteří měli dostatek vitaminu D, tak ani neonemocněli. 

Z toho důvodu jsou černoši daleko víc ohroženi, než běloši. Jejich barva pokožky je 

předurčuje k pobytu v horké Africe, kde slunce pálí daleko silněji než u nás, na severu. Tam 

potřebují ochranu ve formě zbarvení pokožky, aby příliš mnoho slunce neproniklo dovnitř 

těla. Ale když se přemístí do severských krajů, jejich pokožka zabraňuje vstřebání slunečních 

paprsků a pak často neprospívají. 

Jak říká Dr. Bergman na závěr, to není virus co nás zabíjí. To je vládní zásah do našich 

záležitostí, který nás ničí. 

Skutečný příklad ze života 

Dnešní svět je natolik potočen, že lékaři, kteří nepředepisují farmaceutické léky a nedávají 

očkování, ztrácí v některých zemích nárok provozovat lékařskou praxi a je jim odebrána 

oprávnění provozovat medicinu. V Americe je to běžné, ale to se ví, Amerika je se vším o pár 

let napřed. 

Jedním takovým případem je i Dr. Jennifer Daniels. Studovala biologii na Harvardu, kde byla 

jedna z nejlepších studentů a hned na to vystudovala medicínu na Universitě v Pennsylvanii. 

Její první zaměstnání bylo ve ‘slums‘ (slams), neboli v ghettu. Jako mladá lékařka byla 

překvapena tím, jak málo lidí se dokázalo vyléčit léky, které jim předepisovala. Dokonce 

bylo zjevné, že jsou na tom často hůř, než když s léčbou začali. Když zkoušela pátrat čím to 

je, bylo jí vysvětleno, že lidé často nemají dost peněz na léky, anebo nedodržují předepsané 

dávkování. 

Později přestoupila na prestižní kliniku, která sloužila velmi bohatým lidem. Při nástupu do 

zaměstnání se ptala hlavního lékaře: „a co budeme těmto lidem předepisovat za léky?“ Celý 

překvapený odpověděl: „no přece to, co tě učili ve škole.“ To znamenalo, ty stejné, neúčinné 

a většinou škodlivé prostředky, o kterých si myslela, že jsou dobré jen do ghetta. 

Dr. Daniels se po čase osamostatnila a otevřela si soukromou ordinaci. Farmaceutické léky ji 

neuspokojovaly a tak začala pátrat jaké jiné způsoby léčby jsou. Brzy přišla na to, že 

potravinové doplňky (vitaminy a minerály), očistné kůry, byliny, změna stravy a životního 

stylu jsou mnohem účinnější, než ty nejdražší tabletky, nebo injekce. 



Začala tyto prostředky doporučovat svým pacientům a jejich úmrtnost se snížila ze čtyř za 

rok, na nulu. Ale pak začaly problémy. Zástupci farmaceutických firem zjistili, že nejen že 

nepředepisuje žádné z jejich léků, ale ani ty od konkurence. Dozorčí orgány si též všimly, že 

neposílá žádné pacienty do nemocnice, což také nebylo k jejímu prospěchu. 

Dr. Daniels byla vyšetřována; prý jak to, že se někteří z jejích pacientů vyléčili i bez léků. 

Když kontrolní úřady zjistily, že místo chemie předepisuje změnu stravy, vitamíny, minerály 

a podobné, tak byla vyzvána, aby se buď sama vzdala lékařského oprávnění, jinak že jí toto 

bude odebráno. Jinými slovy, byla to snaha zakázat jí praktikovat účinnou medicínu. 

Dr. Daniels se proto rozhodla opustit Spojené Státy a dnes pořádá přednášky o zdraví přes 

internet a nabízí vlastní řadu bylinných a jiných, v podstatě přírodních prostředků 

k zakoupení. Také radí léčbu chřipek a některých jiných nemocí užíváním pár kapek 

terpentýnu, nakapaného na lžíci s cukrem. Její předkové, černoši, tímto způsobem léčili jak 

sebe, tak i druhé. Samozřejmě, ten terpentýn musí být pravý a ne náhražka. 

Nejen ona, ale i Dr. Rima Laibow se radši rozhodla opustit Spojené státy, než by se vzdala 

léčby přírodními prostředky, se kterou měla velké úspěchy. Léčí nejen rakoviny, ale i 

psychiatrické potíže a mnoho jiných chorob. Bylo hodně dalších, kteří udělali totéž. 

Dr. Hulda Clark to nestihla2. Nejen že byla za svůj výzkum léčby rakoviny přírodními 

prostředky vězněna, což určitě neprospělo jejímu zdraví, ale v důsledku autonehody trpěla 

ještě zraněním páteře. Zemřela ve spánku, důvody smrti byly uvedeny různé a zcela rozdílné, 

ale úmrtní list uváděl jako důvod smrti anemii a hyperkalcemii. Aniž by byly provedeny 

jakékoliv testy, lékaři rozhodli, že měla ještě myelomu, což je rakovina kostního morku a 

buněk. Snad zkoušeli znehodnotit výsledky její práce?  

Léky a jiné přípravky proti COVIDu a každé chřipce 

Žádná z níže uvedených rad není předkládána jako návod k použití. Jejich přidání do 

textu je pouze pro doplnění. Autoři a vydavatelé se vzdávají jakékoliv zodpovědnosti za 

ty, kteří by tyto postupy chtěli sami na sobě vyzkoušet bez doporučení lékaře. 

První a to hlavní při každé nemoci je nepanikovat. Nepropadnout strachu a černým 

představám. Skoro všecko je možno vyléčit, když se začne včas. Ti, co podlehnou panice, 

podlehnou i nemoci. Když budeme sledovat strašáky, jak nám je televize denně předkládá, je 

možné, že už z toho můžeme onemocnět. 

Jako důkaz může sloužit dříve popsaný příběh: kdysi byla provedena studie, která použila 

zaměstnance jisté továrny. Byly to převážně ženy a bylo jich asi 40. Všecky byly naprosto 

zdravé a velmi dobře se snášely. Mezi ně byla rozšířena pověst, že vypukla zlá chřipka, což 

nebyla pravda. Pověst se rychle roznesla a velká část těchto žen vymyšlené chřipce opravdu 

podlehla. To je jakou moc má nad námi strach. 

Účinné prostředky proti chřipce 

Účinných prostředků proti chřipce není málo. Skvělý kanadský prostředek proti každé 

chřipce, zápalu plic, nemocem horních dýchacích cest a podobným onemocněním je ohřát 

mléko až k bodu varu, odstavit a přidat nastrouhaný česnek. Dobře promíchat a nechat 

zchládnout. Jakmile to jde, vypít, pokud možno pěkně teplé. Ti, kterým by česnek v mléce 

vadil, ať si ho zcedí. 



Noviny ‘New York Times‘ přiznaly, že existuje skoro 70 různých léků proti Coronaviru. 

Mezi ně patří antibiotika a také hydroxychloroquin (Planquenil), což je látka, která dokáže 

zničit i jednobuněčné parasity, kteří způsobují malarii. Americká FDA, která povoluje či 

zakazuje veškerá léčiva, nedávno odsouhlasila používání Plaquenilu proti koronaviru. 

Nové léky proti koroně 

S lékem proti koronaviru a jiným chřipkám přišli Japonci. Jmenuje se Favipiravir a osvědčil 

v pokusech i proti běžné chřipce, proti západonilské chřipce, proti žluté horečce a jiným 

nemocem dnešní doby. 

Na Kubě vyvinuli anti-virový prostředek s názvem Heberon, nebo taky Interferon Alfa 2b. 

Je to léčivo, ne očkování. Tento lék byl úspěšně používán při léčbě pacientů s koronavirem. 

Zcela nečekaný lék chřipky se ukázal být Haloperidol, původně používaný na léčbu 

schizofrenie a také Metformin, který berou lidé s cukrovkou skupiny 2. 

Homeopatická léčba 

Homeopatická medicína rozeznává šest typů chřipek, podle homeopatických léků, které proti 

nim působí. Tyto jsou: Gelsemium, Belladonna, Bryonia, Ars.Alb., Nux Vom., Rhus Tox., 

Aconite a možná i Baptisia. Každá z těchto látek má vliv na určitý druh chřipky, podle popisu 

příznaků. V případě pochyb, je možno brát všecky dohromady. 

Homeopatické přípravky jsou tak slabé, že jich můžeme brát i víc zaráz a nikdy nám z nich 

nic nebude. Když nepomůžou, tak prostě nezaberou. 

Ředění homeopatických přípravků je jednoduché. Ředění C1 znamená jeden díl účinné látky 

na 99 dílů neutrální látky, třeba vody nebo mléčného cukru. Jeden díl této naředěné látky na 

99 dílů neutrální látky je C2 a tak dále. Ředění D1 je jeden díl na 9 dílů neutrální látky atd. 

Další účinný homeopatický prostředek je přímo chřipka sama a je dobré ho koupit co 

nejnovější vydání, protože obsahuje všecky současné druhy chřipek. Jmenuje se 

Oscillococcinum a je běžně k dostání v lékárnách. Jedna dávka vystačí i více let. 

Snad největší zásobu homeopatických přípravků má firma Ainsworths v Anglii3 a mohou 

smíchat i několik druhů dohromady v jeden, podle přání. 

Záporné ionty a zapper 

Do jisté míry může být zdraví prospěšný tak zvaný ionizátor. Tato poměrně malá jednotka 

vypouští do vzduchu záporné ionty. Lidé, kteří se v místnosti s ionizátorem nacházejí, se cítí 

svěžejší a odpočatější. Záporné ionty na sebe rovněž vážou prach, cigaretový kouř, ale i 

bakteriální a virové infekce. Spolu s ionty vypouštějí i malé množství ozonu, který se rovněž 

rychle váže na nečistoty v ovzduší. 

Většina ionizujících čističů vzduchu (ionizátorů) je naprosto bezpečná a neškodí na zdraví. 

Takže když už nic, budeme mít aspoň doma čistý vzduch. Tento přístroj je obzvlášť pomocný 

v místech, kde kolem projíždí větší množství vozidel, ve městech, nebo v blízkosti nějakého 

průmyslu. 

Ionizátory jsou často zaměňovány za ozonové generátory, které produkují ozon. Větší 

množství ozonu ve vzduchu je škodlivé. 



Zapper, který popisuje v jejích knihách Dr. Hulda Clark může někdy fungovat. Na příklad, 

na zanícenou ránu, která už je kolem dokola modrá či zelená, funguje zapper jako zázrakem. 

Samozřejmě, nedržíme ho přímo na ráně, ale v jejím okolí. 

Prevence proti chřipce 

A to je navíc prevence proti této nemoci tak snadná! Bylo zjištěno, že v zemích, které měly 

nejvyšší úmrtnost na koronavirus, což byla hlavně Italie, Španělsko a Anglie, byl objeven 

společný jmenovatel: všichni postižení měli podstatně nižší hladinu vitaminu D. 

A z čeho je vitamin D? No přece ze slunce! 

A my se budeme zavírat doma kvůli nesmyslné karanténě, slunce jsme neviděli už několik 

týdnů, takže se pak nemůžeme divit, že až zase vyrazíme do ulic, že nás může chřipka dohnat 

na nejbližším rohu. 

 

1 https://www.youtube.com/watch?v=Tjkvrg6UpYI 
2 https://huldaclark.com/hulda-clark.html 
3 https://www.ainsworths.com/ 
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KAŽDÉ OČKOVÁNÍ JE NEBEZPEČNÉ 
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Lékařka Dr. Suzanne Humphries1 říká, že očkovací průmysl neříká lidem plnou pravdu a 

vystavuje je nebezpečným látkám v očkování, které způsobují těžké zdravotní problémy a 

někdy i smrt. Žádné očkování totiž není bezpečné a ani nemůže být. To proto, že způsob 

očkování jde přímo proti přirozené funkci imunitního systému. Očkování vyšine imunitní 

systém z rovnováhy, což je velmi nepřirozené a to způsobí, že člověk je pak náchylný na 

mnohem víc nemocí, než proti kterým byl očkován. 

Přidávat zárodky nemoci do těla, i když údajně oslabené, včetně chemikálií a antibiotik, které 

očkování obsahují, s použitím tak nepřirozeného zásahu jako je vpich jehlou – zde ani 

výrobci očkování sami nemohou vědět, co něco takového způsobí a není žádná 

pravděpodobnost, že by to bylo neškodné. 

I v samotném místě vpichu něco takového vyvolá nepřirozenou reakci, ale výrobci očkování 

si libují, že tím vyprodukovali protilátky. Jenže protilátky jsou pouze jedna část imunitní 

reakce, která je nesmírně složitá a elegantní, což je něco, co barbaři, mávající injekční 

stříkačkou nedovedou ocenit. 

Sama historie dokazuje, že ti, co byli očkováni, jsou vždy mezi nejvíce nemocnými. Proto 

byla snaha vždycky všecky děti očkovat, aby se nepoznaly rozdíly mezi očkovanými a 

neočkovanými. 

Naše tělo má svůj vlastní imunitní systém a ten je naprosto perfektní, takže nic dalšího není 

zapotřebí. Jenže dnešní lidé nevěří svému vlastnímu obrannému systému, protože byli 

reklamou a zdravotnictvím naučeni mu nevěřit. Nikdy neměli možnost onemocnět a uzdravit 

se sami na svých, bez toho, aby do nich lékaři hned necpali Paralen, Ibuprofen, antibiotika a 

antivirové látky. 

Když takovou nálož jedů dáte nemocnému člověkovi, tak se jeho stav zhorší. Ale ubožák 

neví líp, takže si myslí, že tím ta nemoc bojuje a je celý šťastný, že mu doktor něco 

předepsal. 

Lidé neví, že tak zvané ‘léky‘ často jejich problémy zhoršují. Jsou tak popleteni reklamou 

v televizi a v obchodech, která je vždy spojena s dobře vypadajícími, zdravými lidmi a pak je 

zde pan doktor, titulovaný vědec, který říká: „váš imunitní systém není dost silný.“ Říká to 

jen proto, že ve skutečnosti neví, jak se starat o imunitní systém; něco takového ho ve škole 

pro doktory nenaučili. 

Imunologové dobře vědí jak pečovat o imunitní systém, ale běžní lékaři to neví a veřejnost už 

vůbec ne. Imunitu je totiž možno postupně vybudovat. Stačí brát denně vitamíny D (asi 5000 

IU), C (1-2g) a zinek (25-50 mg) a i kdyby přišla nějaká chřipka, takový člověk ji jednak 

nedostane a kdyby k tomu přece jen došlo, tak ani neví, že ji měl. 

Očkování pro malé děti 

Očkování pro nemluvňata a pro děti je dokonalý zločin. Dětský imunitní systém se vyvíjí 

pomalu, teprve v 6 měsících života (jiní říkají až v jednom roce a ještě další prý až ve dvou 

letech) začne dětský imunitní systém reagovat na cizí látky, které by se dostaly do těla. 



Barbaři, kteří chtějí děti očkovat toto považují za příliš pomalé a zkoušejí urychlit něco, co 

sama příroda navrhla. 

Použitím chemikálií zkoušejí urychlit lidský vývoj, ale když takové malé dítě dostane 

očkování, jeho záměrně pomalá reakce se tím vyšine z rovnováhy a pak jeho systém reaguje 

přehnaně. A reaguje přehnaně na všecko kolem. Proto dnes tolik dětí trpí na astma, jsou 

týrány nejrůznějšími alergiemi a nemocemi. 

Malé děti nepotřebují očkování. Veškerou ochranu dostávají z mateřského mléka. Jejich 

matka, pokud je zdravá a dobře živena, je schopna dítěti poskytnout veškerou ochranu, kterou 

potřebuje. 

Ovšem očkovacímu průmyslu to nestačí. Neustále zkoušejí opravovat přírodu. A aby vůbec 

jakou reakci vyvolali, musí do očkování přidávat jedy a škodlivé látky, aby dětský systém 

vydráždily. Proto je v očkování aluminium a jiná dráždidla. Seznam chemikálií, které malé, 

dvouměsíční dítě dostane za jednu návštěvu u lékaře je přiložen: 

 

Překlad do češtiny: 

Co je v očkování? 

Toto je, co 2-měsíční dítě dostane při jedné návštěvě lékaře 

• Aluminum phosphate (fosforečnan hlinitý) – kámen, používaný jako molekulární síto. 

v očkování je na zvýšení jeho účinnosti. 

• Formaldehyd – velmi jedovatý, nebezpečný pro lidské zdraví. Desinfektant, používán 

rovněž na konzervování mrtvol. 

• Glutaraldehyd – desinfektant, konzervační látka, způsobuje podráždění pokožky. 

• Fenoxyethanol (2-phenoxyethanol) – používaný na odpuzení hmyzu, jako utvrzovací 

látka při výrobě parfémů, ředidlo pro celulosu. 

• Stainer-Scholteho kultura – pro bakterie bordetely. 

• Casamino acids – casamino kyseliny, získané hydrolýzou kaseinu. Hydrolýza nemusí 

být nevinný proces. 

• Dimethyl-beta-cyclodextrin – nejedovatý přenašeč léků. 

• Mueller‘s growth medium (Muellerova růstová kultura) – mikrobiologická kultura. 

• Ammonium sulfate (síran amonný) – anorganická sůl, používaná jako hnojivo. 

• Modified Mueller-Miller casamino acid medium without beef heart infusion – 

upravený Muellerův-Millerův casaminový kyselý prostředek bez infuze z vepřového 

srdce. 

• Complex fermentation media – smíšené fermentační prostředí. 



• Amorphous aluminum hydroxyphosphate sulfate (amorfní síran hydroxyfosforečnan 

hlinitý) – způsobuje záněty. 

• Sodium chloride – sůl. 

• Aluminum hydroxide (hydroxid hlinitý) – součást bauxitu, používán jako proti-

požární látka. 

• Yeast protein – kvasnicová bílkovina, glutamát sodný, nervový jed. 

• Disodium phosphate dihydrate (dihydrát hydrogenfosforečnanu sodného) – látka na 

změkčení vody a proti spékavosti. 

• Sodium dihydrogen phosphate dihydrate (dihydrát dihydrogenfosforečnanu) – 

zarážecí látka, jinak mírné projímadlo. 

• Eagle MEM modified medium (Eaglův MEM modifikovaná látka) – syntetická 

buněčná kultura. 

• Calf bovine serum (telecí sérum) – buněčná kultura. 

• M-199 without calf bovine serum (M-199 bez telecího séra) – buněčná kultura. 

• Vero cells, a continuous line of monkey kidney cells – buňky z opičích ledvin. 

• Phenoxyethanol (Fenoxyethanol) – konzervační látka pro kosmetiku a stabilizátor 

v parfémech a mýdlech. Způsobuje ekzémy a životu nebezpečné alergické reakce. 

Dodán ústně nemluvňatům je velice nebezpečný pr onervový systém dítěte. 

• Neomycin – antibiotikum. 

• Streptomycin – antibiotikum. 

• Polymyxin B – antibiotikum. 

• Sucrose – cukr. 

• Sodium citrate (citrát sodný) – produkuje zásaditost. Ve větším množství škodí na 

ledviny, srdce, cévy, způsobuje otoky, průjmy a vysoký krevní tlak. 

• Sodium phosphate monobasic monohydrate (fosforečnan sodný) – emulgátor, 

používán v potravinářském průmyslu a na úpravu vody. Monobasic monohydrát 

znamená, že je velmi hygroskopický, rozpustný ve vodě. Používán jako projímadlo. 

• Sodium hydroxide (hydroxid sodný) – také známý jako louh. Způsobuje těžké 

chemické popáleniny. 

• Polysorbát 80 – syntetické smáčedlo a emulsifikátor, je jedovatý. 

• Cell culture media – látky, ve kterých je očkování pěstováno. 

• Fetal bovine serum – sérum z telecích zárodků. 

• Vero cells, DNA from porcine circoviruses (PCV) 1 and 2 – DNA z prasečích 

circovirů, PCV 1 a 2. 

• Soy peptone broth (sojový peptonový vývar) – růstová kultura na isolování 

salmonely, soja obsahuje estrogen, ženský hormon a je rakovinotvorná. 

• Casamino acids and yeast extract-based medium – casaminové kyseliny a výtažek 

z kvasnic (glutamát sodný, nervový jed). 

• CRM197 carrier protein (CRM197 přenášecí bílkovina) nejedovatý mutant 

záškrtového jedu, i když existuje nesouhlas s jeho nejedovatostí vůči kvasnicovým 

buňkám a některým buňkám u savců. 

• Succinate buffer – sukcinátové zarážedlo. 

Poznámka: nejsem chemik. Překlady chemikálií zpracoval Google. Proto nechávám původní 

názvy v angličtině. 



A ještě ke všemu jsou očkování znečištěna 

Dr. Judy Mikovits2, která pracovala ve vládním programu, kdy vyvíjela obranu proti AIDS a 

na mnoha jiných projektech podobného významu dnes varuje, že americké zásoby krve, které 

byly dodány zdravými jedinci, byly znehodnoceny retroviry z myší a opic, což způsobuje 

vážné nemoci. A z krve se tyto látky dostaly do všech současných očkování, která jsou 

dnes dávána dětem a mladým lidem.  

Toto zjištění mělo samozřejmě vést k patřičným zásahům a opatřením, ale namísto toho, jak 

očkovací průmysl, tak CDC zahájili obrovskou zakrývací kampaň a před lidmi všecko utajili. 

Když to Dr. Mikovits zjistila, oznámila svým nadřízeným, že fakta sama zveřejní. Druhý den 

byla zatčena a uvržena do vězení, aniž by byla z čehokoliv obviněna. Tisk ohlásil, že zcizila 

nějaké dokumenty, což byla lež. Když byla později propuštěna, bylo jí řečeno, že kdyby 

komukoliv vyjevila, že očkování jsou zamořena, že půjde zpět do vězení a na doživotí. Tuto 

akci proti ní zorchestroval sám Dr. Anthony Fauci. 

Spisovatel Alan Stang píše v jedné z jeho knih o nejmenovaném zaměstnanci z nejvyšších 

kruhů farmaceutického a zdravotního průmyslu. Tento člověk se vyjádřil, že kdyby měl děti a 

kdyby existovala povinnost je nechat očkovat, že by raději opustil svoji domovinu a 

vystěhoval by se někam, kde očkování není povinné. Přiznal, že něco takového nemůže 

zveřejnit, protože s velkou pravděpodobností by ho to stálo život. 

Jak říká další lékařka, Dr. Rima Laibow, která úspěšně léčí pouze přírodními prostředky: 

„Ten důvod pro očkování je vydělat peníze na jeho následcích. A tyto následky 

jsou: rakovina, leukemie, cukrovka, auto-imunní nemoci, neplodnost a jiné 

katastrofální poruchy.“ 

Očkování opravdu škodí 

Očkování nefunguje, říká lékařka Dr. Lorraine Day a pokaždé se zaškaredí, protože se znovu 

a znovu rozzlobí na lékařskou vědu, která ještě dodnes nepochopila tuto dvousetletou lež. Dr. 

Day onemocněla před lety těžkou rakovinou, ze které se vyléčila alternativními prostředky a 

modlitbou. Ke zděšení svých kolegů odmítla chemoterapii a jiné současné zásahy. Dnes tyto 

léčebné metody propaguje s pomocí svých knih. 

Dr. Day přiznává, že v poslední době přibývá hodně lékařů, kteří s vylhanými přednostmi 

očkování nesouhlasí a vystupují proti tomuto zásahu, ale je stále ještě mnoho těch, kteří mlčí, 

protože chtějí mít snadný život: ráno do práce, odpoledne domů, bez komplikací, bez 

přídavné činnosti, jen nečeřit vodu, jen nedělat vzruch. Sám člověk přece nic nezmůže. 

Již v r. 2018 vyhrál Robert F. Kennedy (syn zavražděného bratra presidenta Kennedyho) 

soud3 proti státnímu Ministerstvu zdravotnictví a služeb lidu (DHHS) kvůli bezpečnosti 

očkování. Soudil je kvůli tomu, že bezpečnost očkování byla více než 30 let ignorována a že 

vládní organizace, které mají být na naši ochranu, nedělají pro nás nic. 

DHHS mělo za úkol dohlížet na vylepšování očkování a na jeho bezpečnost, o čemž měli 

podávat pravidelná hlášení. Ve skutečnosti nedělali nic. Když se Kennedy a jeho organizace 

ICAN soudně dožadovali dokladů o bezpečnosti očkování, DHHS nemohla dodat žádné, 

vůbec žádné. Takže soud prohráli. 



Přesto je stále propagováno 

To by mělo samozřejmě hrát podstatnou úlohu v boji proti farmaceutické mafii, ale kupodivu, 

nestalo se tak. Bill Gates dále propaguje jeho jedy, které vydává za tak dlouho očekávaného 

spasitele světa v podobě očkování a Dr. Anthony Fauci mu dále pomáhá s jeho škodlivým 

záměrem. Firmy jako AstraZeneca, Pfizer, GlaxoSmithKline (GSK), Moderna a jiné dále 

pracují na nových a ještě více škodlivých očkováních, takže by se dalo říct, že shora zmíněný 

soud nedocílil vůbec nic. 

Pěkný graf, který ukazuje propojení jednotlivých firem a který kvůli velikosti není možno 

vložit do textu, najdete na stránce4. 

Očkování jsou stále5 dál plná rtuti (kromě mnoha dalších škodlivých látek), která narušuje 

střevní stěnu. Střevní stěna je první obrana proti bakteriím, zbytkům potravy, kvasinkám, 

parazitům a virům. Rtuť ji ničí, proděraví ji a pak se tyto odpadní látky dostanou do krve, kde 

velmi škodí. Této nemoci se říká ‘syndrom propustných střev‘ (leaky gut syndrome) a ta 

způsobuje mnoho nemocí, počínaje obezitou. 80% serotoninu je vyráběno ve střevech, ne 

v mozku, takže si tím zahráváme s předním mozkovým lalokem, který udržuje naši dobrou 

náladu a zabraňuje depresi. 

Výrobce očkování Moderna se ještě dále provinil tím6, že nepřiznal podporu z Pentagonu 

(vojenský výzkum), který financoval více než 100 jejich patentů. Chtěli byste dostat očkování 

od firmy, kterou podporuje vojenský průmysl, nemluvě o Gatesovi? Chtěli byste mít 

očkování od někoho, kdo propaguje snížení lidské populace na zemi? 

Jak správně říká bratr Nathanael Kapner, Žid, který přestoupil na ruskou ortodoxní víru a stal 

se jejím knězem, od Gatese by nekoupil ani ojeté auto. 

Gates sám přiznává7, že nové očkování, vyrobené laboratoří Moderna, na které měla 

převážná většina účastníků testů reakci ve formě chřipky, proti které byli očkováni, že může 

způsobit nějaké vedlejší následky, ale že „to všechno bude časem vylepšeno.“ Takže máme 

čekat až to bude vylepšeno, anebo se máme podrobit něčemu, co ještě vylepšeno není? Jak si 

to Gates představuje? 

Proč se žádný reportér nezeptá Gatese a Fauciho, jestli se sami nechají očkovat a jestli 

nechají očkovat své děti a vnoučata? Myslím, že to by měla být podmínka všech očkování a 

možná i léků, že ten, kdo je zavádí na trh je sám na sobě a na své rodině napřed vyzkouší. 

Důvěra v očkování celosvětově klesá 

Tajně nahrané rozhovory8 schůze v organizaci WHO dokazují, že celková důvěra v očkování 

mizí a WHO zkouší vymyslet novou obchodní strategii, jak lidem a zdravotním pracovníkům 

další očkování vnutit. Už jen ta skutečnost, že 1% populace na celém světě má dnes autismus, 

což není malé číslo, je to celých 77 milionů lidí, mluví silně proti všem očkováním. Před 30 

lety měl autismus jeden člověk z 10 000 a to je nějaký rozdíl. 

Kdysi dávno, když jsme ještě nevěděli, že DDT je tak moc škodlivé, byla v Americe reklamní 

průpovídka: „Mouchy na mne nesedají, protože jsem měl svou dávku DDT.“ A když 

porovnáte hromadné používání DDT s obrnou, tak epidemie obrny přišla přesně za 6 měsíců 

po DDT. Stejně tak plané neštovice, ty nebyly zastaveny očkováním, ale zastavilo je to, že se 

přestalo používat DDT. Za celá ta dlouhá léta nezpůsobilo očkování vůbec nic dobrého. 



Zodpovědnost veškerá žádná 

Někdy v 1970-80. letech přišli zástupci farmaceutického průmyslu do amerického Kongresu 

a žádali finanční pomoc. Měli proti sobě tolik soudů, kvůli ublížení na těle jejich očkováním 

a léky, že jim hrozil hromadný bankrot. 

Tehdejší president Ronald Reagan sice nesouhlasil, ale Kongres jim přesto poskytl 

požadované finance. A co víc, uzákonili, že výrobci očkování nesmí být souzeni kvůli 

škodám, které jejich výrobky způsobí. Takže nás mohou naočkovat třeba kravským hnojem a 

není nic, co bychom proti tomu mohli udělat. 

Za to ovšem Kongres požadoval, aby očkovací průmysl podával každé dva roky hlášení o 

bezpečnosti očkovacích látek. Do dnešního dne nebylo ani jedno hlášení podáno. 

Když přihlédneme k tomu, že žádná očkování nebyla nikdy a nejsou dodnes testována 

stejným způsobem jako léky (a ani ty nejsou spolehlivé), pak je zjevné, že není žádná záruka, 

že očkování jsou neškodná a že působí na lidský organismus tak, jak je říkáno. Výrobci 

očkovacích látek nejsou podle zákona povinni ani prokázat, že jejich očkování opravdu docílí 

to, co reklama slibuje. Jejich veškerá povinnost spočívá v tom, že docílí zvýšení protilátek. 

Jenže množství protilátek vůbec nezaručuje, že jsme imunní. Jsou lidé, kteří nemají nikdy 

žádné protilátky a přesto imunní jsou. O imunitu se starají paměťové T-buňky a ty zde nejsou 

brány v úvahu. 

Media koupena 

Veřejná media, která mají být zdroj pravdy a zastánci pořádku jsou všecko možné, jen to ne. 

Nejen že nás často informují pouze o jedné části historky a utají tři čtvrtiny zbytku. Však jsou 

taky za to řádně placena, nebo lépe, uplácena. 

Jak vyjevil německý novinář Udo Ulfkotte, který pracoval pro významné noviny ‘Frankfurter 

Allgemeine‘ a který za svou pravdomluvnost zaplatil životem, jednou za čas za ním přišli 

zástupci od CIA, předložili mu námět na článek, dodali veškeré údaje a ‘fakta‘ a to musel 

napsat. Samozřejmě, celá historka byla směrována podle jejich požadavků a nikdy 

nesouhlasila s pravdou. 

Již v r. 18839, při příležitosti velkého setkání hlavních amerických novinářů, patřících 

k organizaci ‘The New York Press Club‘, se vyjádřil John Swinton, hlavní redaktor 

prestižních novin New York Times následovně: 

„V dnešní historické době neexistuje v Americe nezávislý tisk. Ani jeden 

z vás si nedovolí napsat upřímně své názory a kdybyste tak učinili tak víte 

už předem, že to nebude nikdy vytištěno. Jsme nástroje a otroci boháčů, 

kteří jsou skryti v pozadí. Jsme kašpaři, kteří tančí, jak kdo tahá za nitky. 

Naše talenty a možnosti a naše životy jsou všecko majetkem jiných. My 

všichni jsme intelektuální prostitutky.“ 

Internetová stránka Anti-Empire.com probádala10 20 tisíců druhů finanční podpory, kterou 

Gatesova Nadace poskytla v současné době různým organizacím. Zjistili, že více než $250 

milionů šlo pro zpravodajské služby, pro noviny a novináře. Podporu dostaly také některé 

hlavní americké televizní stanice, ale i Al Jazeera z Kataru, ProPublica z New Yorku, 

francouzský LeMonde a podobné, v podstatě pro-komunistické zpravodajské zdroje. 



Co můžeme očekávat od Gatesova nového očkování 

Dr. Carrie Madej11 informuje, že Gatesovo očkování, vyráběné laboratoří Moderna je již ve 

3. fázi testování. Docílili to rychle, během pouhého půl roku, což normálně trvá 5-6 let. 

Takže krátkodobé výsledky už máme, Moderna vynechala zkoušky na zvířatech a použila na 

testy 30-45 lidí, z nichž při mírných dávkách trpělo 80% vedlejšími škodlivými vlivy 

očkování a při vyšších dávkách to bylo 100%. 

Co jsou tyto škodlivé vedlejší vlivy? To je prostě chřipka, proti které jsou tito lidé očkováni, 

pokud ne něco horšího. Takže Gatesovo očkování proti chřipce způsobuje chřipku, nebo něco 

ještě horšího. 

Problém je v tom, že současné ‘očkování‘ proti chřipce Covidu má vliv na genetickou 

podstatu člověka. Ten proces, který je používán, se jmenuje transfekce. Transfekce je způsob, 

jakým jsou vyráběny geneticky měněné organismy. 

Když sníme geneticky změněnou zeleninu nebo ovoce, může nám být těžko, protože to 

nejsou zdravé potraviny. Stejně tak i my, jakmile budeme geneticky změněni, což očkování 

způsobí, pak nemůžeme očekávat, že budeme zdraví. 

Výrobci očkování říkají, že změna DNA, kterou ‘očkování‘ způsobí je pouze dočasná, ale to 

není pravda. Není to ani možné, protože jakmile má jednou nějaká látka schopnost sama se 

dále množit, pak zůstává napořád. To ale nezjistíme hned, na to přijdeme až za nějaký čas. A 

protože naočkovaná látka je syntetická, neboli umělá, tak je někým patentovaná. A patenty 

mají majitele, takže i my se staneme majetkem toho, kdo drží patent na očkování. 

Další část nového očkování je enzym Luciferase. Ten název sám říká hodně. Je to enzym, 

který má světelné vlastnosti, takže s použitím skeneru, nebo třeba i iPhone je možno přečíst 

digitální informace, které v sobě obsahuje. Tyto informace budou jednak potvrzovat naše 

očkování a dále budou obsahovat identifikační číslo ve formě čárového kódu. Tím budeme 

napořád označeni. Přestaneme být lidmi a staneme se výrobky, neboli produkty. 

Třetí část očkování je hydrogel, který vynalezla DARPA. Hydrogel je nanotechnologie, jsou 

to miniaturní, mikroskopičtí roboti, kteří mohou ledacos složit dohromady, ale i rozdělat a 

přeměnit na něco jiného. Mají rovněž schopnost spojit se s umělou inteligencí, neboli 

s internetem. Jsou určeni k tomu, aby sbírali informace o našem těle a pomocí smartphonu je 

předávali někam jinam, neznámo kam, kde budou archivovány. 

Nevíme kam budou tyto informace předávány a kdo je bude přijímat a zpracovávat. Nevíme 

jaké bude zabezpečení těchto údajů a k čemu budou použity. Pomocí takového robotického 

systému budeme moci postupně posílat e-maily i bez počítače, ale také budeme stejným 

způsobem schopni zprávy přijímat. Jaké to budou zprávy? Co bude jejich účel a jaký budou 

mít na nás vliv? Budou snad měnit naše myšlení a názory v případě, že bychom začali myslet 

tak, jak se to někomu, kdo bude sedět za kontrolním panelem a všecko toto ovládat nebude 

hodit? Bude nám ponechána naše svobodná vůle, paměť a vzpomínky? 

Je jisté, že toto je vojenská špionážní technologie. Ale proč se vojsko zajímá o očkování? 

Gates tvrdí, že s očkováním se mu podaří snížit populaci země o 10-15%. Tím nejen že 

přiznává, že má záměr odstranit některé lidi ze světa, ale také tím říká, že to očkování je 

škodlivé. 



A ještě nám zkouší kódovanou řečí dát najevo, že s očkováním je schopen snížit lidskou 

populaci země na 10-15%. Kdo z nás bude násilně odstraněn a proč? A kdo zůstane a proč? 

Jak budou ti, určeni k vyhubení vybíráni? Podle seznamů, podle schopností, nebo 

namátkově? 

Ruské očkování 

Ruské očkování ‘Sputnik‘12 proti koronaviru vyvolalo velkou vlnu údivu a rovněž značné 

množství kritiky. Hlavní ruský imunolog a specialista na alergie Rachim Čajtov řekl, že ti, 

kdo toto očkování zavrhují, neví o čem mluví. Prohlásil dále: 

„To očkování není jen tak ladajaké další očkování – je to nová generace 

očkování. Bylo vyrobeno na základě posledních úspěchů v molekulární 

biologii, virologii a imunologii, což znamená, že je to očkování, založené 

na důkazech.“ 

To zní samozřejmě velmi dobře, ovšem nelze popřít skutečnost, že nevíme, jakým způsobem 

tohle očkování funguje, co má docílit a co obsahuje. Vytvořit protilátky, to není tak obtížné, 

to dokáže do jisté míry i arsenik, ale protilátky nezůstávají; po čase zmizí. Daleko důležitější 

jsou tzv. paměťové T buňky, aby si virus zapamatovaly a věděly, jak proti němu postupovat. 

A to je zase úplně něco jiného. 

Je překvapující, že Rusko spěchalo vyvinout očkování proti koroně. Spíš by bylo logičtější 

vyvinout v této fázi zasažení lék. 

Je nucené očkování morálně ospravedlnitelné? 

Diskuze o tom,13 jestli je nucené očkování ospravedlnitelné je vedena již mnoho let. Začala 

dávno před koronavirem a s ohledem na současnou ‘epidemii‘ se tento námět stává velice 

důležitou otázkou. Jsou opravdu očkování pomocná, anebo škodlivá? Jestliže jsou pomocná, 

na jak dlouhou dobu? Jestliže jsou škodlivá, tak je jisté, že je to napořád. Rtuť, formaldehyd, 

nikl, aluminium, Roundup a jiné jedy nevyjdou z těla jen tak, samy od sebe. 

Dále je třeba klást si otázky: jak moc je vláda, nebo nějaké samozvané ‘elity‘ či kdokoliv jiný 

oprávněn nás nutit k něčemu takovému, jako je lékařský zákrok, který může mít mnohaleté a 

i celoživotní následky? Když nám ve válce jde nepřítel po krku, tak s ním bojujeme. Jak to, 

že tady je nám právo ‘bojovat s nepřítelem‘ upíráno? 

Jaká práva nám ještě zbývají? Velké korporace a samozvaní odborníci mohou beztrestně proti 

nám vymýšlet a uplatňovat škodlivé zásahy a my nemáme dovoleno vzít do rukou žádnou 

zbraň na vlastní obhajobu? My nemáme dovoleno ani se proti těmto útokům vyjádřit slovem 

či písmem – jak to? Je to jak málo znamenáme? 

Zákonodárci, lékaři, právníci a jiní, kteří nám mohou a smějí diktovat se vždycky nakonec 

vytasí s tím, že ‘je to pro společné dobro, pro dobro všech‘. Pro jaké společné dobro? To je 

naprostý nesmysl. Vždyť přece když ti, co se očkovat chtějí nechat a očkováni jsou, jak jim 

my, neočkovaní můžeme ublížit, když je chrání jejich všespasitelné očkování? 

Anebo je nechrání? Tak o co pak tady jde? 

Někteří propagátoři očkování namítají, že neočkovaní lidé mohou na sobě mít zmutovaný 

virus, který pak ohrožuje všecky ostatní, i ty očkované. Pro takové tvrzení ale chybí jakékoliv 



důkazy. Všecky viry, tak jak jsou, mutují – pravda – ale všecky mutují na slabší a mírnější 

odrůdy, až postupně zmizí. V žádném případě se nestanou silnějšími a škodlivějšími. 

Jedině v případě, že by byl virus uměle vyvinut v laboratoři, aby mutoval na horší a horší, 

pak by se mohlo něco takového stát a pak bychom byli jaksi ohroženi. Ovšem zde by se pak 

jednalo o zcela něco jiného, což by byla biologická zbraň! 

Kdyby byl takový nebezpečný virus vyvinut a opravdu by ohrožoval i ty, kteří již očkováni 

byli, pak to očkování na nic není v prvním případě. Očkování je účinné jen tehdy, když jsou 

očkovaní ochránění vůči určité nemoci a v tom případě pro ně neočkovaní jedinci 

nepředstavují žádné nebezpečí. Jestli tomu tak není, tak to pak není žádné očkování. 

Někteří zaslepení a neinformovaní idealisté by mohli pochybovat, jestli máme důvod obávat 

se obyčejného očkování. Samozřejmě, že máme důvod se obávat. Nakonec Bill Gates 

propaguje nejen očkování, ale také násilné snížení celosvětové populace na pouhý zlomek 

toho, co je dnes. Veškeré hromadné očkovací programy skončily katastrofou. 

Všecko hromadné očkování proti nejrůznějším nemocem, tolik propagované WHO (Gates) 

zanechalo stovky, ne-li tisíce, či statisíce paralyzovaných dětí, dívek neschopných mít rodinu 

a celé hromady mrtvých. Toto všecko jsou ověřitelné a prokazatelné důvody pro odmítnutí 

každého očkování. 

Již v r. 1976 propagovali očkování proti prasečí chřipce a zahájili masivní, vládou 

financovaný očkovací program. Trvalo to 10 týdnů, než zjistili, že očkování bylo vadné a 

zanechalo stovky a stovky pacientů s Guillain-Barre syndromem, což je neurologická 

porucha, která vede k paralyze a často ke smrti. A takových případů je v historii mnoho. 

Dnes povinné očkování, zítra povinná sterilizace 

Jestliže si necháme14 vnutit povinné očkování, pak dopadneme jako lidští roboti v Číně, kteří 

už povinné očkování mají. Ale kromě toho, některé menšinové národnostní skupiny, jako 

jsou čínští Ujgurové a jim podobní, kteří vyznávají Islám, mají povinnou kontrolu porodnosti 

a v některých případech i povinnou sterilizaci. 

Jak to, že kvůli tomu žádná současná organizace nekřičí do světa o bezpráví a rasismu? 

Číňané jsou pouze další barbaři: namísto aby lid vzdělávali a umožnili jim vidět, že jejich 

náboženské přesvědčení nemusí být to nejlepší, anebo našli kompromis mezi tímto 

náboženstvím a čímkoliv co jim vyhovuje, tak je zkoušejí vyhubit. 

Ženy těchto menšinových skupin jsou nuceny používat přípravky proti početí a v případě 

jejich selhání jsou donuceny k potratům. Ti, kteří mají více dětí, jsou uvězněni 

v koncentračních táborech, kde jsou děti odděleny od rodičů. Policie prohledává domy ve 

snaze najít skryté děti. Spouštějí hrůzu na celé rodiny, žádají nesmyslně vysoké výkupné a 

terorizují ty, kteří si dovolili použít základní lidské právo – mít děti. 

To všecko je válka proti lidem – je to tajná genocida 

Farmacie, media a technologie, velké korporace, globalisté15 a i značné množství veřejných 

osobností se všichni spikli dohromady a společně vedou válku proti nám. Uvěřili propagandě, 

že nás, lidí je příliš mnoho a že planeta byla určena pro pouhých 500 milionů. Proto se 

rozhodli, že ten rozdíl mezi skutečným počtem a tím, co si myslí že je správné vyhubí. 



Umlčují lékaře a jiné odborníky, odstraňují videa, která odhalují pravdu, jen abychom se 

nedověděli, že existují léky proti koronavirové chřipce, které mohou celou tak zvanou 

epidemii ukončit během pár dnů. 

Všichni tito zločinně myslící pomatenci nás raději budou vidět trpět, strádat a umírat, než by 

nám dali správné informace a zamezili dalšímu šíření nemocí. A přitom šíření nemoci je tak 

snadné zastavit: stačí přestat šířit propagandu a zjistíme, že žádná epidemie neexistuje. 

Jenže mlýny propagandy melou stále dál a v mediích se nemluví o ničem jiném než o tom, 

jak jsou tyto nemoci strašné, nebezpečné a škodlivé. Jak číhají za každým rohem, jsou 

v každém doteku nebo stisku ruky, o polibcích nemluvě. Zkoušejí nám vsugerovat, že jsme 

všichni velmi nemocní a velmi zasažitelní nějakým strašlivým a nebezpečným virem. Mnoho 

lidí pak onemocní strachem a mnozí na to dokonce zemřou. 

Všechny lékařské a nám prospěšné informace jsou dnes censurovány Googlem, Facebook, 

Twitterem a jinými Big Tech firmami, abychom nevěděli, co je pravda. Takže tito lidé nám 

dnes zkoušejí diktovat v co máme věřit, co máme dělat – nebo lépe řečeno v co je nám 

dovoleno věřit a co je nám dovoleno dělat. 

To je čistý a nefalšovaný komunismus toho nejhoršího řádu. Je to válka velkých a mocných 

proti nám, běžným lidem. My jsme pro ně ten nepřítel, my jsme ti, se kterými bojují, zkoušejí 

nás zničit, zlikvidovat a odstranit. Jejich cílem je hromadná vražda miliard lidí, ať už skrze 

potraty, smrtící očkování, umělý hladomor, nebo skrze záměrnou provokaci, společenský 

chaos a civilní válku. 

Jestliže chce lidstvo přežít, pak musí být velké technologické, farmaceutické a mediální 

společnosti zničeny a rozpuštěny. Zatím co jsme všichni poctivě seděli doma, distancovali se 

a skrývali se za rouškami jako ti největší oslové, tyto velké korporace úspěšně bankrotovaly 

všecky malé a menší podnikatele, všecky střední obchody, restaurace, zábavní a kulturní 

podniky, malovýrobu, výzkum a jiné malopodnikatele. My jsme to plně nechápali, ale oni tím 

ničili svoji konkurenci. 

Jsou jako sportovci, kteří chtějí za každou cenu vyhrát a tak zmrzačí protivníka. 

1 https://www.youtube.com/watch?v=4k7jlVEtqrU 
2 https://newswithviews.com/the-coverup-of-the-contaminated-blood-supply-and-vaccines/ 
3 https://www.worldhealth.net/news/rfk-jr-wins-case-against-government-vaccine-safety-violations/ 
4 https://www.fbcoverup.com/docs/library/2020-08-05-Moderna-GSK-AstraZeneca-Disqualifying-

INTERLOCKING-RELATIONSHIPS-v-Aug-05-2020.pdf 
5 https://www.youtube.com/watch?v=_0osVzhSD2I 
6 https://www.zerohedge.com/geopolitical/moderna-neglected-disclose-pentagons-financial-support-

applications-more-100-patents 
7 https://www.zerohedge.com/health/next-time-youre-called-crank-or-flat-earther-being-concerned-about-

rushed-coronavirus 
8 https://www.youtube.com/watch?v=Hch33RhTyLg 
9 https://hilife.jlabmag.com/312/commentary-2/journalism-intellectual-prostitution-in-america/ 
10 https://www.anti-empire.com/how-the-gates-foundation-writes-the-news-your-read/ 
11 https://www.youtube.com/watch?v=ywuCRVJVDqs&feature=youtu.be 
12 https://www.rt.com/russia/499288-russia-vaccine-good-response/ 
13 https://www.zerohedge.com/geopolitical/smith-why-public-should-rebel-against-forced-vaccinations 
14 https://www.technocracy.news/chinas-cultural-assimilation-includes-forced-sterilization/ 
15 https://www.naturalnews.com/2020-07-29-big-pharma-big-tech-and-big-media-are-waging-all-out-war-

against-humanity.html 
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5G MIKROVLNNÁ ENERGIE A COVID, 1. část 

5. září 2020 

Skupina1 francouzských důstojníků v záloze strávila skoro 2 měsíce pátráním, co je 

koronavirus zač, jaký je jeho skutečný vliv, co je současnou epidemií sledováno, které 

organizace koronu propagují a proč a jaká je možná léčba. 

Tito lidé zvážili nejrůznější náměty, které současně prověřili co do pravdivosti a vydali o 

svém pátrání 190-stránkový dokument, nazvaný ‘Vyšetřující hlášení o COVID-19 pandemii a 

její spojení se SARS-COV-2 a s jinými faktory‘. Datum vydání: 13. května 2020. 

V tomto skutečně informativním spisu, který pomůže vyvrátit mnohé pochybnosti a vnést 

světlo do doposud záhadných částí koronavirové paniky je psáno, že si můžeme být jisti, že 

koronavirus je součástí společenského inženýrství, stejně jako jsou chemtrails, očkování a 

mnoho jiných útoků proti nám. Projekt COVID-19 působí na světovou populaci skrze 

vytváření chaosu a je to ve skutečnosti špatně skrývaný druh terorismus, což je vždy směsice 

pravdy a výmyslů. Je to ten obvyklý politický sendvič: lež-pravda-lež. 

Popis koronaviru a jeho možnosti 

Dále píšou, že žádný virus není živý organismus, ale je to bílkovinová molekule (RNA), 

pokrytá tukovou vrstvou, která je snadno vstřebána buňkami v nose, v ústech, nebo v očích. 

Při vstřebání dojde k okamžité změně genetického kódu buněk, které se stanou agresivními a 

začnou se rychle rozmnožovat. 

Protože ale virus není živý organismus, není ho možno zabít; namísto toho se po čase sám 

rozloží a zanikne. Časový interval, potřebný na jeho zánik je dán teplem prostředí, vlhkostí a 

typem materiálu, ve kterém se nachází. 

Některé viry mají ochranný obal, jakousi membránu. Jiné, jako třeba virus obrny, ho nemají. 

Viry s ochranným obalem jsou velmi křehké a korona je jedním z nich. Jsou dvě místa, kde 

snadno dojde k narušení této membrány, což odstraní nakažlivost viru: venku, na vzduchu a v 

lidském trávicím ústrojí. Viry bez ochranné membrány si v tomto prostředí podrží svou 

nakažlivost déle. 

Každý z nás má své vlastní viry uvnitř; ty jsou součástí jeho DNA systému. Viry, přicházející 

zvenčí získáme vdechnutím, snězením spolu s potravou a vstřebáním skrze sliznice. Zdravou 

pokožku viry neprostoupí, protože jejich životnost na kůži je pouhých pár minut. Ale zranění 

kůže umožní virům dostat se do těla. Rovněž tak dlouhé nehty jsou běžným útočištěm pro 

viry. Je také známo, že virus dokáže nakazit bakterie a udělat je velice nebezpečné. Tento 

vliv je ještě víc zesílen 5G radiací. 

Anti-bakteriologické prostředky nejsou účinné proti virům kvůli tomu, že se nejedná o živé 

organismy. Sluneční světlo viry zničí a pomocí slunce je rovněž možno desinfikovat 

ochranné prostředky. Ocet nemá na ně vliv, protože není schopen narušit jejich ochrannou 

vrstvu. Stejně tak neúčinný je alkohol; tento by musel mít minimálně 65%, aby mu viry 

podlehly. V menších, špatně větraných místnostech dochází k větší koncentraci virů.  

Profesor Luc Montagnier (nositel Nobelovy ceny, 2008), který jako první isoloval HIV virus 

říká, že koronavirus není nic, co by se vyskytovalo v přírodě. Je to výtvor profesionálů, kteří 

https://filedn.com/lNcSErof1HQYvaQ3T6q9gBJ/DOCS/INVESTIGATIVE-REPORT-ON-THE-COVID-19-PANDEMIC-AND-ITS-RELATIONSHIP-TO-SARS-COV-2-AND-OTHER-FACTORS.pdf


do dlouhé řady genetického materiálu viru vložili v určitém místě serii HIV. Náš imunitní 

systém tuto serii okamžitě rozpozná. 

Jak je virus rozšířen mezi lidi, začne ihned mutovat, neboli měnit se. Přitom nejen že mění 

svůj genetický kód, ale také dochází ke zničení některých částí jeho genomu. A tato HIV část 

je zničena jako první. Takže se dá předpokládat, že jestli je nakažlivost korony vázána na 

nově vložené části, pak s mutací velmi brzy pomine. 

Něco takového, nepřirozeného, nevznikne v přírodě; ta by takový hybrid okamžitě zničila. 

Tento virus byl vyvinut v laboratoři, což je před námi tajeno. Určité elektromagnetické 

frekvence dokážou přeměnit postupnost genetického kódu a škodlivé řady, v něm obsažené, 

tím odstranit. Jsou snadno rozlišitelné od zbytku viru, protože jsou cizí. 

Takto by šlo koronavirovou epidemii zastavit celkem snadno a rychle, pokud by byl o to 

zájem, což zjevně není ten případ. Je to virus citlivý na elektromagnetický puls a už proto je 

jeho nakažlivost mnohokrát zvýšena v přítomnosti 5G frekvencí. 

Jak již bylo řečeno, korona rovněž dokáže infikovat bakterie a tyto se pak stanou 

nebezpečnými. K tomuto dochází v případě střevní bakterie Prevotelly, kterou virus využívá, 

aby se za ni schoval a takto unikl rozpoznání imunitním systémem. Prevotella je pak 

změněna na prudce nakažlivou a vyvolá mohutnou imunitní reakci, zvanou cytokinový šok, 

což poškodí plíce pacienta a někdy ho to může i zničit. 

Snad to je důvod, proč děti na koronu neonemocní, protože jejich střeva bakterii Prevotellu 

neobsahují; ta se dostaví a rozmnoží teprve s věkem. Obézní lidé jsou snadněji koronou 

zasažitelní, protože mají nevybalancovaný střevní systém a tím pádem větší množství této 

bakterie. S pomocí Prevotelly pak může korona virus způsobovat plicní komplikace, i když se 

žádné viry v dýchacích cestách nenacházejí. Je možno je ale zjistit ve stolici. 

Takže – je pak možno usoudit, že řádný průjem by koronu z těla odstranil? To je otázka. 

Léčba koronavirové chřipky 

Léčba korony pomocí antibiotika Azithromycinu spolu s Plaquenilem a se zinkem, anebo 

léčba pomocí dvou různých antibiotik byla velmi úspěšná. Další léčebné prostředky proti 

koroně jsou následující: Metrodinazol a Spiramycin-Birodogyl, nebo Amoxicilin a 

clavulanická kyselina (Augmentin). To proto, že Prevotella je velmi odolná vůči většině 

antibiotik. 

Jako prevenci infekčních onemocnění radí lékaři z Ortomolekulární mediciny následující 

vitaminy a minerály. Uvedená denní dávka je pro dospělé. 

• Vitamin C 3 000 mg (na dvakrát až třikrát) 

• Vitamin D 2 000-5 000 IU (mezinárodních jednotek) 

• Hořčík  400 mg 

• Zinek  20 mg 

• Selén  100 mcg 

Vláda ostrova Madagaskaru úspěšně používá proti Covidu jejich vlastní ‘zázračný‘ elixír, 

zvaný Covid-organics, který vyvinul jejich vlastní výzkumný ústav. Je to lék, založený na 

místních léčivých bylinách, jako je na příklad pelyněk. 



Venezuela přišla s údajně vysoce efektivní antivirovou léčbou, která zničí koronu aniž by 

měla jakékoliv vedlejší vlivy. Tato léčba funguje na základě molekul zvaných TR-10, které 

byly izolovány a použity proti viru. Léčebná látka má být předložena WHO k ověření. 

Odlišný názor na koronavirus, na viry a na nemoci 

Švýcarský2 lékař Dr. Christian Tal Schaller nevěří, že mikro-organismy jsou zdrojem nemocí. 

Má za to, že nemoc vznikne z nevyváženosti v lidském systému a není způsobena ničím z 

venku. Bakterie a viry jsou přítomny všude, ale stanou se z nich patogeny pouze za určitých 

podmínek. Viry obzvlášť, to nejsou živé organismy, ale jsou to jednotky informací, které 

chodí od buňky k buňce, aby je varovaly; je to jakýsi varovný signál o tom, že v těle došlo 

k nevyváženosti. 

Když přihlédneme k 5G radiaci, která má zjevný škodlivý vliv na lidský organismus, to 

varování, které virus přináší buňkám se týká právě této radiace. V jiných případech to může 

být varování týkající se jedovatých látek, nebo znečištění ovzduší. Tak na příklad, chemtrails, 

které jsou na nás shora sypány a obsahují těžké kovy jako aluminium a barium (tyto narušují 

činnost endokrinního systému), nanočástice a také etnicky-specifické viry, mohou dávat 

příčinu k notné dávce takových varování. 

Dr. Schaller podezřívá, že koronavirus byl navržen na to, aby předával buňkám nepravdivou 

zprávu, čímž vyvolává ještě škodlivější reakci. 

To potvrzuje i výzkum Dr. Andrew Kaufmana, který porovnával pod mikroskopem exosomy 

(viry) s tím, co je vydáváno za Covid-19 a zjistil, že obě látky vypadají naprosto stejně. 

Potom porovnával genetickou stavbu exosomů a Covidu a opět zjistil, že jsou naprosto stejné 

a dokonce se vážou na ty stejné přijímací buňky. Takže to, co je vydáváno za Covid a co je 

neustále hledáno pomocí PCR testů, to jsou naše vlastní exosomy, což jsou naše vlastní viry, 

naše vlastní RNA, jejichž produkci ovládá imunitní systém jako součást obranného 

mechanismu člověka. 

Takže není se co divit, že PCR test vždycky najde to, co hledá, protože to je součást nás 

samotných. Když lidé po testu onemocní právě zmíněnou chřipkou, to může být zásluha testu 

samotného, který patřičné bakterie, jedy, nebo očkování do nosu testovaných dodá. 

Může být 5G ten viník? 

5G technologie je něco, co lidstvo ještě nikdy předtím nezažilo. Není to pouhé vylepšení 3G 

a 4G, které jsou též pro nás škodlivé. 5G je zcela jiná škála elektromagnetické energie, daleko 

mocnější, než cokoliv, co známe. A protože lidské tělo je též elektromagnetické, pak dochází 

k vážnému konfliktu. 

Náš mozek komunikuje se zbytkem těla pomocí elektrických impulsů. Jednotlivé části našeho 

těla spolu též komunikují elektricky a stejně tak jsou zpracovávány i naše myšlenky. Takže 

když dojde k narušení přirozené elektrické aktivity, pak se náš systém ocitne v nerovnováze a 

snadno podlehne čemukoliv. Dnes jsme doslova bombardování elektromagnetickou energií, 

24 hodin denně, každý den, celý rok. Napřed to byla 2G, 3G, později 4G a postupně 5G – to 

všecko jsou nesmírně škodlivé a lidský organismus narušující vlivy. 

Je zde dokonce snaha, pomocí satelitů vystavit celý svět 5G technologii. Zatímco jsme seděli 

zavřeni doma v karanténě, 5G zařízení bylo zaměňováno za 4G ve školách, v nemocnicích, 

https://humansarefree.com/2020/10/maduro-venezuela-developed-medicine-that-cancels-100-of-covid-19-with-no-side-effects.html


ve veřejných budovách a všude jinde, kde je používáno bezdrátové spojení. Po celém světě 

jsou všude neustále instalovány 5G antény, ale v bohatých částech ne, což je zajímavé. 

Takže můžeme očekávat, že budeme víc a více nemocní, korona bude za chvíli všude a 

roušky s karanténou se stanou nezbytnou částí našich životů, jakkoliv dlouho v něčem 

takovém dokážeme přežít. 

Jak to celé funguje 

5G radiace přímo ničí naše DNA. To zpanikuje imunitní systém, který vyvolá imunitní reakci 

a buňky začnou produkovat ochranné imunologické látky. Tyto látky, jak již bylo řečeno, se 

nazývají exosomy a pod mikroskopem vypadají stejně jako to, co je vydáváno za Covid virus. 

Exosomy se vážou na ACE2 přijímače v plicích, v srdci a ve střevech. 

Potom, logicky, tyto exosomy, což jsou naše vlastní viry, mylně vydávané za Covid-19, 

nejsou příčinou žádné chřipky, ale je to reakce na útok; je to reakce na použití 

elektromagnetické zbraně ve formě 5G. 

Ta podobnost mezi škodou na plicích, kterou způsobuje ‘korona‘ a škodou, kterou způsobila 

elektromagnetická zbraň, což pozorovali a hlásili různí lékaři a vědci, ukazuje na stejný 

původ těchto problémů. Další příznaky jsou trvalé bolesti hlavy, únava, pálení v plicích, 

trombóza (hlavně plicní), ztráta čichu a chuti – i tyto jsou stejné jak pro koronu, tak pro 

napadení elektromagnetickou zbraní. 

5G je skutečně elektromagnetická zbraň a je namířená proti nám. Podívejte se kde všude jsou 

dnes v České republice3 a na Slovensku4 instalovány antény 5G a sledujte, kde je nejvíc těch, 

kteří jsou zasaženi koronou. Budou to ta stejná místa. 

Všecko proti nám 

Už to by nám mělo hodně říct, že když vypukla tato epidemie, tak jaksi záhadně nebyly 

k sehnání roušky a jiné ochranné pomůcky. Používané testy byly špatně zvoleny a nefunkční. 

Všecky vlády okamžitě zakázaly Plaquenil, který se celých 70 let předtím prodával v lékárně, 

někde i bez receptu. Zdraví lidé byli donuceni uzavřít se do karantény, snad aby se postupně 

nakazila celá rodina. 

Roušky, které způsobují těžká onemocnění nositele a zavinily současnou epidemii zápalu 

plic, byly později nanuceny na populaci. Všechna media operovala na bázi strachu a paniky, 

lhala ohledně počtu nemocných a uměle zvětšovala počet zemřelých. 

Nemocnice a lékaři odmítali běžné pacienty a soustředili se pouze na koronavirus. Zubaři 

zavřeli ordinace, protože nemohli sehnat ochranné pomůcky. WHO zákeřně nedoporučovala 

proti-zánětlivé léky, i když tyto mohly být přesně to, co pacienti potřebovali. Ovšem co 

můžeme očekávat od globalistické organizace, založené Rockefellery? 

To všecko, do posledního bodu bylo proti nám, bylo to k naší škodě. Takže když teď přijdou 

s očkováním, myslíte si snad že to bude jiné? Myslíte že Bill Gates a jemu podobní, kteří 

neustále propagují genocidu, mají zájem o naše zdraví? Ani nápad! 

WHO a jeho spoluvinník Gates sice předkládají světu očkování jako nepostradatelné, ale 

UNESCO, přestože je součástí globalistické agendy a OSN, v jejich 256-stránkové publikaci 

‘Etika a politika nanotechnologie‘ (The Ethics and Politics of Nanotechnology5)  před 



očkováním varuje. Píšou, že očkování porušuje zásady politické etiky a obsahuje organismus-

napadající nanotechnologii. 

Už to, že starší lidé, u kterých byl zjištěn koronavirus, dostávají běžně injekce Rivotrilu 

(Clonazepam, také Valium, obojí benzodiazepiny), který je používán jako sedativum a na 

snížení záchvatů. Jenomže tyto léky jsou známy tím, že způsobují selhání dýchání. Takže 

lidé, kteří se dusí, dostanou něco, co způsobuje ještě větší dušení? To je neodpustitelné; to je 

zločin! 

Je zjevné, že to všecko je válka a ta válka je vedena proti nám. Je jak biologická, tak 

elektromagnetická a celá skutečnost je zakrývána těmi nejrůznějšími způsoby. WHO je 

vedoucím členem tohoto zločinu a různí roztroušení operátoři jako je Gates a Fauci 

vypomáhají s vytvářením celosvětové paniky. 

Zákazy a příkazy, které WHO uvalila na lékaře a zdravotní personál přidávají k celkovému 

chaosu a nepřispívají ničím k vyřešení situace. Ta skutečnost, že již v r. 2017 prodávali do 

světa testy na koronavirus a také existence různých patentů na jeho zjištění z r. 2015 svědčí o 

tom, že celá akce byla dlouhodobě plánována a pečlivě připravována. 

Když k pozemským a nadzemským (satelity) 5G připočteme ještě ohřívače ionosféry, jako je 

americký HAARP a ruský SURA, nemůžeme se divit, že je stále více nemocí a problémů. 

Dnes už také víme, že příliš důkladné dolování, čerpání nafty a plynu mohou někdy způsobit 

zemětřesení a přesto se nikdo záhadně nezajímá o to, co způsobí tolik 5G energie naší zemi. I 

ona má svoji vlastní resonanci, jak zjistil Winfried Otto Schumann, který objevil, že mezi 

zemí a ionosférou je stálá vlna v hodnotě 7,83 Hz. 

Co se stane když tato vlna bude – kvůli lidské hlouposti a pýše – nějakým způsobem 

narušena? Přijde nová potopa? Anebo roztají všechny ledy? Nastane doba ledová a všichni 

zmrzneme? Je dokazatelné, že od té doby, co se 5G tak mohutně rozšířila po celém světě, 

dochází k nezvykle vysokému počtu zemětřesení a k jiným nepochopitelným přírodním 

úkazům. 

Takže z toho všeho je zřejmé že jsme opravdu ve válce. Problém je, že v té válce jsme my ten 

nepřítel. A lidstvo, které se nebrání, si řeže větev, na které sedí. 

Censura všech zpráv o 5G energii ve spojení s koronavirem 

Přes závažnost celého problému jsou všechny zprávy o 5G energii ve spojení s koronavirem, 

které se objeví na internetu a jinde, těžce censurovány. Když zadáte na Youtube výraz ‘5G 

coronavirus‘, tak dostanete obvyklé množství stránek, ale ani jedna z nich neřeší to, jak moc 

je 5G technologie nebezpečná pro živý organismus a jak způsobuje tuto chřipku. 

Naopak, všecky položky vychvalují tuto novinku a ve videích se nechávají vidět a slyšet 

telekomunikační experti a zástupci telekomunikačních firem, lékaři, novináři, analysté, a jiní 

a všecko se to hemží výrazy jako ‘konspirační teorie‘, ‘mýtus‘, ‘odvádění pozornosti‘ a 

podobnými, na zdiskreditování této spojitosti. 

Ale ani jedno video, ani jedno jediné video neinformuje o tom, že 5G je to, co způsobuje ony 

neuvěřitelné zdravotní komplikace, kdy lidé na ulici padnou na zem v mdlobách, dusí se a 

mají vážné narušení plic, anebo kdy někteří jsou okamžitě mrtví. 



Je to už pár let, co byl v novinách článek o tom, jak Amerika a jiné země překotně pracují na 

5G technologii a vyrábějí všecko zařízení, pro to potřebné. Vyráběli to napůl tajně a tehdy 

jsme ještě nechápali, co může být důvod pro to tajnůstkářství. V článku rovněž stálo, že 

kdyby se zavedení této technologie z nějakého důvodu neuskutečnilo, že ekonomie všech 

západních států naprosto zkrachuje. 

Takže tady to máte, vsadili všecko na jednu kartu, i když dobře věděli že to není pro naše 

dobro a k našemu prospěchu a teď se bojí jakéhokoliv odporu, protože by to znamenalo 

ekonomickou zkázu. 

Ale bouchněte je kde to nejvíc bolí, což je v peněžence a uvidíte ten tanec! 

 

1 https://filedn.com/lNcSErof1HQYvaQ3T6q9gBJ/DOCS/INVESTIGATIVE-REPORT-ON-THE-COVID-19-

PANDEMIC-AND-ITS-RELATIONSHIP-TO-SARS-COV-2-AND-OTHER-FACTORS.pdf 
2 https://davidicke.com/2020/08/24/big-story-please-share-pcr-test-that-is-producing-the-virus-cases-triggering-

the-new-lockdowns-worldwide-is-testing-for-genetic-codes-that-every-human-has-and-not-the-virus-david-icke-

tal/ 
3 https://rlan.ctu.cz/en 
4 https://www.nperf.com/sk/map/SK/-/-/signal/?ll=48.673674986030676&lg=19.705&zoom=8 
5 https://unesdoc.unesco.org/ark:/48223/pf0000145951?posInSet=1&queryId=91a2e86c-c779-4c5f-8cad-

86e1415a367d 
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Při instalaci1 stožáru na 5G technologii bylo zjištěno, že tištěný spoj, který je do tohoto 

zařízení vkládán, je označen COV-19. Co to znamená? Je toto zařízení instalováno za účelem 

vyvolat novou vlnu coronaviru? Anebo to má probudit k činnosti virus, který už máme 

v sobě? Rozhodně je to potvrzení skutečnosti, že 5G a Covid-19 mají hodně společného. 

A zatím co my všichni2 sedíme poctivě doma, 5G 

stožáry jsou vztyčovány vlevo-vpravo po celém 

světě. Někdy je zkoušejí maskovat, přidělají je do 

stromů, aby je udělali nenápadné, anebo je maskují 

umělými větvemi, ze spodu to není poznat. 

A přitom3 je známo, že nejen 5G, ale i 4G, 3G a 2G 

technologie jsou všecky škodlivé. Ozařují nás už 

hezkých pár let a způsobují mnoho problémů, jako 

na příklad: sníženou fertilitu, nespavost, únavy, 

deprese, stres a podstatné změny ve složení mozku i 

u zvířat. 

Dochází k poškození DNA na buněčné bázi a 

k narušení hormonálních funkcí. Výsledek bývá 

často rakovina. Proto je tolik rakoviny ve světě 

Je zajímavé4, že zatím co my pořád ještě nechápeme, 

jak nebezpečné jsou pro nás 5G antény, někteří ptáci 

už to ví. Zaútočili odhodlaně na celou instalaci, 

klovali do ní zobáčky a zkoušeli ji zničit. Určitě tuší, 

jaké ohrožení něco takového pro ně představuje, jinak by se tak nechovali. 

Virus není schopen způsobit nemoc 

David Icke5 mluví o dokumentu6, který vydala americká státní organizace CDC a který se 

jmenuje ‘Těžký, akutní dýchací syndrom koronavirus 2 od pacienta s koronavirem‘ (Severe 

Acute Respiratory Syndrome Coronavirus 2 from Patient with Coronavirus Disease), vydaný 

v červnu 2020, který právě zveřejnil Dr. Thomas Cowan. 

Je to šokující dokument7,8, který popisuje, jak se jistý člověk vrátil z Číny nemocný. Byly 

vzaty vzorky z jeho sliznic a asi 20 virologů pracovalo na jejich analyze. Jenže namísto aby 

virus izolovali a sekvencovali jeho genom od konce do konce, vybrali si pouhých 37 párů z 

nepřečištěného PCR testu. 

Takže použili ubohých 37 párů z celkového množství 30 000, které tvoří genom viru. Těchto 

37 párů potom vložili do počítačového programu a počítač doplnil zbytek. Jinými slovy, 

sekvencování bylo provedeno na základě náhodného rozhodnutí počítače. Jestli to je vědecký 

přístup, tak jízdní kolo je satelit. 

Nechat počítač vygenerovat vše, co má být mezi tím, je vědecký podvod. Je to jako kdyby 

skupina vědců našla kus kopyta, nějaké žíně z ocasu a kousek rohoviny, dali by to do 

 
Záběr z videa: 

https://www.facebook.com/ 

Chavezkampanikiza/videos/5g/171507577

568447/ 



počítačového programu a ten by z toho vytvořil jednorožce. Přitom každý jiný počítačový 

program by mohl vytvořit jiného jednorožce, anebo taky nosorožce, či nějakou jinou obludu. 

Jenže pak se všech 20 virologů rozhodlo formou hlasování že to, co počítač vyhodnotil, je ten 

správný výsledek. Představte si, oni se ‘rozhodli‘ formou hlasování! Žádné testy, zkoušky, 

nebo pokusy, jednoduše to odsouhlasili, jako na nějaké schůzi. 

A na podkladě něčeho tak pochybného byl uznán Covid-19, byla vyhlášena celosvětová 

karanténa, zničeno národní hospodářství všech poslušných států a jejich lid uvržen do 

bídy a totalitárního systému. 

Toto nevědecké šílenství pokračovalo dál. Když virologové zkouší potvrdit infekčnost 

daného vzorku, pak mají možnost použít tři základní procedury: 

1. Vyzkoušet jeho škodlivost na lidech, což není etické a s Covidem-19, ani s jiným 

koronavirem to nebylo nikdy provedeno. 

2. Vyzkoušet škodlivost na zvířatech, což bylo vyzkoušeno v případě koronaviru jen 

jednou. Pokusná zvířata nedostala přečištěný virus, ale jakýsi roztok, který prý virus 

obsahoval. Po naočkování polním myším, ani jedna neonemocněla. Když použili 

myši, které byly geneticky pozměněné, určité nepatrné procento zaznamenalo 

zanedbatelnou ztrátu srsti, ale žádná myš doopravdy neonemocněla. 

3. Infekčnost dané látky je též možno zjistit naočkováním do tkáně, k čemuž se používá 

lidská nebo zvířecí tkáň. 

A těch 20 virologů použilo tu třetí možnost, protože zjevně chtěli za každou cenu dokázat, že 

‘virus‘ je škodlivý. Napřed několik druhů této laboratorní tkáně drželi bez živin a vyhladověli 

ji. Pak k ní přidali jedovaté látky a nakonec vzorek viru. 

Kdyby došlo ke zdegenerování tkáně, pak by tvrdili, že to způsobil virus a že je škodlivý. 

Jenomže – nic se nestalo. Ať to zkoušeli jak chtěli, nic se nestalo. Covid-19, tato počítačem 

vykonstruovaná nemoc, není škodlivý pro lidský organismus; není pro lidi nakažlivý. Pouze 

ve tkání z opičích ledvin měl virus jakýsi vliv, ale k tomu účelu musely být přidány dva silné 

jedy: gentamicin a amphotericin. 

Chápete? Covid-19 není infekční pro člověka a přesto tvrdili že je a na této lži zavedli 

karanténu a všecky ostatní nesmysly. A to všecko na podkladě počítačem vygenerovaného, 

nesmyslného a nepravdivého ‘viru‘! 

Ale když virus nezpůsobuje nemoc … 

Dr. Cowan je další vědec9, který zastává názor, že virus není schopen způsobit nemoc. Spíše 

‘nemoc‘ je způsob, jakým se náš imunitní systém zbavuje starých, nevyhovujících, nebo 

zničených a nefunkčních buněk. 

Náš systém nesnáší podřadnost a nedokonalé buňky okamžitě nahrazuje novými, při čemž 

využívá nemoc jako způsob, jak se zbavit vzniklého odpadu. Takže ‘být nemocný‘ je 

doopravdy léčivá snaha našeho systému. 

Velké dávky vitaminu C pomáhají proti chřipkám, nachlazením a mnoha jiným nemocem, 

včetně rakoviny. Ale jeho kladný vliv nespočívá v tom, že by ničil viry a bakterie; spíše posílí 

imunitní systém a tento se s případným onemocněním vyrovná sám, po svém. 

https://innersunshine.medium.com/dr-thomas-cowan-has-a-new-more-holistic-model-of-disease-7dcef8101db


Když ne virus, tak co pak tu koronu způsobuje? 

A jsme zpátky u názoru, že funkce virů, kdy chodí od buňky k buňce, informují je o vzniklém 

nebezpečí a nabádají k produkci nových, zdravých buněk, je zaviněna elektromagnetickými 

frekvencemi (dále EMF). Jestliže tato technologie dokáže vyprodukovat ty stejné zdravotní 

potíže, jaké jsou dnes mylně přičítány virům, to pak je pádný důkaz! 

Během karantény byly všude instalovány 5G antény a dnes je jich tolik, že lidstvo začíná 

pociťovat jejich vliv. A aby se na to nepřišlo a antény se nestaly obětí buď protestů, nebo 

vandalismu, či jiného druhu odporu, jejich škodlivý vliv je maskován jako chřipka, Covid-19. 

Podle vyjádření organizace ‘Globální systém pro mobilní komunikaci‘, jejíž členství se 

sestává z více než 750 telekomunikačních firem z celého světa, 5G technologie nepředstavuje 

žádné nebezpečí pro lidské zdraví. To je samozřejmě naprostá lež. I sama zrádná WHO 

přiznala v tiskové zprávě (č. 208 ze 31. května 2011) že elektromagnetické vlny skupiny 2B 

jsou ‘pravděpodobně rakovinotvorné‘ u lidí. 

Toto prohlášení bylo učiněno na podkladě výzkumu, který provádělo 31 vědeckých 

pracovníků ze 14 zemí světa a který bral v úvahu jen mobilní telefony a bezdrátové spojení. 

Španělská studie to dokazuje 

Ve Španělsku byla vypracována studie10, která dokazuje spojení mezi výskytem koronaviru a 

přítomností 5G sítě. Bylo srovnáváno množství případů korony v zemích bez 5G s těmi, kde 

je 5G technologie zavedena. Tak na příklad, San Marino byl první evropský stát s 5G. Itálie 

má hodně 5G na severu, ale méně jinde. Chorvatsko nemá 5G žádnou. Výsledky: 

Země 
Počet případů koronaviru na 

1000 obyvatel 

San Marino 10,56 

Italie 2,59 

Chorvatsko 0,39 

 

Na příklad, v Barceloně je výskyt koronaviru v souladu s křivkou 5G instalací, viz obrázek: 

 

Reprinted with permission from Bartomeu Payeras i Cifre 

 

https://filedn.com/lNcSErof1HQYvaQ3T6q9gBJ/DOCS/INVESTIGATIVE-REPORT-ON-THE-COVID-19-PANDEMIC-AND-ITS-RELATIONSHIP-TO-SARS-COV-2-AND-OTHER-FACTORS.pdf
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Odpor proti 5G 

Annie Sasco, která pracovala pro WHO jako lékař pro veřejné zdraví je náruživým 

oponentem 5G. Již v r. 2012 varovala, že EMF způsobuje nádory v mozku a obzvláště děti 

jsou na tyto vlny velice citlivé. EMF rovněž ničí hmyz, stromy a přírodu. To, že 

telekomunikační firmy prohlašují, že EMF jsou neškodné, je podmiňováno jejich finančními 

zájmy. 

Škodlivý vliv pulsující EMF na lidské buňky byl potvrzen již mnoha studiemi. U lidí, kteří 

žijí v blízkosti mobilních antén byla zaznamenána kromě různých nemocí také změna DNA. 

Tento vliv byl zohledněn v patentu Swisscom, č. WO2004/07558311. 

Více než 240 vědců12, kteří zkoumali elektromagnetickou technologii vydali výzvu: 

„Mnoho současných vědeckých studií dokázalo, že EMF mají vliv na lidský 

organismus již při daleko nižších hladinách, než jaké většina mezinárodních a 

národních směrnic udává. Tento vliv zahrnuje zvýšené riziko rakoviny, 

buněčný stres, škodlivé volné radikály, genetické poškození, strukturální a 

funkční změny v rozmnožovacím ústrojí, problémy s pamětí a s učením, 

neurologické poruchy a celkový škodlivý vliv. Toto poškození ale nekončí u 

lidí a je stále větší množství důkazů o škodlivých vlivech i na rostliny a 

zvířata.“ 

Arthur Robert Firstenberg, autor a aktivista proti mikrovlnné radiaci poslal dopis na WHO, 

OSN a EU organizace, v němž napsal, mimo jiné: 

„Zavedení 5G je zkouška na lidské populaci a na přírodě, kterou je podle 

mezinárodního práva možno nazvat kriminálním činem.“ 

Dr. Ben-Ishai z Hebrejské university v Jerusalémě zjistil, že pro 5G energii funguje lidské 

tělo jako jakýsi druh antény. Přímo tuto radiaci na sebe přitahuje a ta pak spolupůsobí na 

pokožku a na oči a postupně i na další orgány. Takže my jsme doslova magnet pro tuto 

radiaci. 

Dr. Martin Pall, PhD., významný profesor biochemie na universitě v americkém státě 

Washington říká, že: „Dát tuto 5G technologii ven bez jakéhokoliv předešlého testování je ten 

nejblbější nápad, jaký kdo měl v celé historii světa.“ 

Návody a podmínky pro instalaci bezdrátové technologie jsou více než 20 let staré a přesto, 

že je čím dál více zařízení, které tuto energii používá, nebyly nikdy upraveny, ani obnoveny. 

Žádná telekomunikační firma toto zařízení nevyzkoušela a tím pádem nikdo neví, jaký vliv 

bude mít na lidi, na zvířata, na přírodu a na naši zemi. 

Jak víme z dřívějška, Frank Clegg, bývalý ředitel Microsoftu v Kanadě varuje před 

nebezpečím 5G a bezdrátové technologie. Video s českými titulky je na stránce13. 

Instalace 5G v České republice jsou podchyceny na stránce zde14. Na Slovensku mají ještě 

lepší vydání15. Sledujte, kde je nejvyšší výskyt nemocí a jak souvisí s těmito anténami. 

Nejen lidé, ale i letadla a auta 

Během posledních16 několika let došlo k nevysvětlitelným zřícením vojenských letadel a 

helikoptér. DARPA (americká vojenská agentura při Pentagonu) začala tyto případy důkladně 

https://www.emfscientist.org/
http://endoftheamericandream.com/archives/5g-danger-hundreds-of-respected-scientists-sound-the-alarm-about-health-effects-as-5g-networks-go-up-nationwide
https://articles.mercola.com/sites/articles/archive/2020/09/25/emf-level-in-aircraft-cockpit.aspx?cid_source=dnl&cid_medium=email&cid_content=art1HL&cid=20200925Z1&mid=DM660591&rid=972783669


vyšetřovat a zjistili, že EMF, které zařízení a přístroje v letadlech novější výroby vysílají, 

mají silný vliv na stav mozku pilotů a ostatního personálu letadla. 

Hladina EMF v dnešních vojenských letadlech a helikoptérách je velmi vysoká a je možné, 

že dokáže způsobit desorientaci a zmatení pilotů, kteří pak ztratí kontrolu a letadlo se zřítí. 

Jen v r. 2017 tímto způsobem zahynulo 37 vojáků. V r. 2018 bylo takových katastrof pět a 

bylo hlášeno, že pilot jednoho z těchto letadel přestal chápat situaci a začal velice podivným 

způsobem manévrovat těsně předtím, než se i s letadlem zřítil. 

Podobné nebezpečí nás očekává v tolik vychvalovaných elektrických autech. Ta z nich, která 

používají střídavý proud, tento je pro lidský systém škodlivý. Když budeme mít elektrický 

motor hned za sebou, bude hodně nemocí, které bude tato konfigurace způsobovat. 

Již zmiňovaný biochemik, Dr. Martin Pall, PhD. zveřejnil zprávu, která ukazuje jakým 

způsobem mohou EMF škodit. Je to proces, při němž dochází k vytváření peroxynitritů, což 

jsou velmi silné okysličovací stresory a také k vytváření druhotných volných radikálů. Mozek 

člověka, jeho nervová soustava a DNA jsou obzvláště citlivé na takové vlivy. 

Mikrovlny, i ty, které jsou velmi nízké frekvence, aktivují vápníkové kanálky ve venkovních 

membránách buněk, které jsou elektricky ovládané. Kanálky se pod vlivem EMF otevřou, 

což způsobí příval vápníkových iontů, což vede k vytvoření zmíněných peroxynitritů. 

Peroxynitrity jsou velice reaktivní odrůdy dusíku a způsobují zánět celého systému, včetně 

mitochodriální nefunkčnosti. Je podezření, že jsou původem mnoha dnešních chronických 

nemocí, včetně neplodnosti a také snižují inteligenci. 

Různé druhy EMF stresů 

Dnes jsme skoro všichni neustále bombardování elektromagnetickými frekvencemi, které 

nejen že narušují spánek, způsobují předčasné stárnutí a výskyt dříve nevídaných nemocí. 

Lidské tělo se v noci, během spánku regeneruje a když je spánek narušován EM frekvencemi 

nejrůznějšího druhu, pak je regenerace přinejmenším zdržována, když ne přímo zastavena. 

Tam, kde jsou elektromagnetické vlivy dlouhodobé, tam pak dochází k přecitlivělosti na tyto 

vlivy. Příznaky elektromagnetické přecitlivělosti zahrnují zvonění v uších, nepříjemné pocity 

v místnostech s fluorescenčními zářivkami, pocity pálení a štípání kůže, bolesti hlavy, 

nepravidelný tlukot srdce a nevysvětlitelné pocity úzkosti. Tito lidé často nemohou používat 

obyčejný telefon, o mikrovlnné troubě nemluvě. 

Je celkem šest druhů elektromagnetických vlivů a všechny jsou škodlivé: 

1. Bezdrátové spojení, WiFi, mobily a všecko co je ‘chytré‘, nebo samoregulovatelné. 

2. Elektrická pole z vedení ve zdech domů, která nejsou v kovových trubkách. Také 

všechno elektřinu používající zařízení, zapnuté do zásuvek. 

3. Magnetická pole, která vznikají při chybách ve vedení, z motorů, transformátorů a z 

kovových trubek pod proudem, k čemuž dochází v případě zavedení městské vody. 

4. Tak zvaná ‘špinavá elektřina‘, která vzniká při výchylkách blízkého elektrického 

vedení. 

5. Geopatický stress, který vychází ze zemských geopatických čar. 

6. Umělé osvětlení – všecko, co kmitá, je škodlivé. Současný zákaz inkandescentních 

žárovek (běžné žárovky, jak jsme je vždycky používali) je pro nás víc škodlivý než si 

dovedeme představit. 



V současné době17 je v Americe projedáváno znovu-zavedení starých inkandescentních 

žárovek. Jak se dalo čekat, reakce na to je záporná s všichni hromadně naříkají, o kolik víc 

elektrické energie to bude vyžadovat. Jenže zde se hrozí poměrně malého nárůstu spotřeby a 

přitom chtějí zavádět elektrická auta, která elektrické energie spotřebují mnohem víc. 

Fluorescentní a všechna kmitavá světla mají rovněž špatný vliv na spánek a škodí brzlíku, 

což je žláza mladosti. 

Ultimativní poškození: 5G 

Jak již víme18, 5G působí na lidské tělo tak, že zabrání vstřebávání kyslíku a tím otráví 

buňky. Otrávené buňky pak vydávají již zmiňovaný exsosom, který je varováním pro ostatní 

tělesné buňky, aby začaly produkovat obranné látky proti tomuto útoku. Je to běžná reakce 

imunního systému, která je dnes vydávána za infekční chorobu s názvem COVID-19. 

S nefunkčním imunitním systémem přestávají fagocyty a makrofágy pohlcovat odumřelé 

buňky a nakonec plíce zčernají jako při plicní gangréně. Zápal plic nedokáže nic takového 

vytvořit. 

Takže tak zvaná karanténa a společenské distancování je přesně na to, aby nás všecky mohli 

postupně vystavit tomuto vlivu. Proto teď musíme všichni povinně sedět doma, abychom 

neviděli, jak všude kolem instalují 5G stanice, jak vztyčují stožáry, přidělávají antény na 

domy všude kam oko dohlédne. Děti nesmí do škol, aby neviděly, jak jsou 5G antény 

instalovány na školní budovy. 

Ani nemocné, pokud to nejsou akutní případy, nevezmou do nemocnic, které zejí prázdnotou, 

snad aby neviděli skupiny pracovníků, kteří instalují 5G antény na nemocniční budovy. A až 

karanténa skončí, můžeme být zasaženi všichni zaráz, jak tady jsme, což nás může hromadně 

zničit. 

Vliv 5G dokonce i na zubní práce 

Je podezřelé19, že příliš mnoha lidem v nedávné době a v určitém časovém intervalu vypadaly 

plomby ze zubů, odpadly korunky a oddělily se zubní implanty. Bylo snad na nás něco 

pokusně namířeno ze všech těch satelitů, co dnes zaplňují oblohu? Anebo snad zkouška 5G 

antén? Je to docela možné. 

Článek na internetové stránce ‘Integrative Dentistry‘ potvrzuje, že už 4G, což je pouhých 2,4 

GHz může mít vliv na zubní plomby, korunky a jiné práce. Ti, kteří používají mobilní 

telefony na té straně, kde mají na příklad titanový implant, mohou tento zničit. 

Je totiž dokázáno, že i o těch několik málo stupňů zvýšená teplota, kterou mobilní telefon 

způsobuje, stačí na to, aby cytokinové bílkoviny začaly signalizovat napadení a imunitní 

systém způsobil v té části těla zánět. Tím se spustí celá škála dalších reakcí, které mohou vést 

k těžkému zánětu dásní. Jestliže někdo trpí zánětem dásní, nebo jejich krvácením, to může 

být způsobeno mikrovlnami buď z mobilu, z blízké antény, anebo z WiFi. V ústech se pod 

vlivem mikrovln rozšíří amoeba a tu je obtížné odstranit 

Stížnosti a protesty 

Je mnoho odborníků, kteří si uvědomují, že elektromagnetické frekvence nejsou zdaleka tak 

neškodné, jak se nám říká. Tito lidé se pokouší zasíláním protestních dokumentů a varovných 



dopisů přimět vlivné organizace a vlády států k odstranění 5G technologie. Zatím se nikam 

nedostali. Většinou se nedočkají ani odpovědi. Zde jsou některé ukázky: 

• Výzva vědců20, zastavení EMF technologie z r. 2015, adresovaná na OSN. 

• Výzva vědců21, zastavení EMF technologie z r. 2017, adresovaná Evropské komisi. 

• Dopisy22 mnoha různých vědců, kteří dokumentují zdravotní způsobené 5G. 

5G technologie, pokud se ji podaří uvést do provozu, zhorší naprosto všecko. K jejímu 

zavedení bude zapotřebí obrovské množství přídavné elektrické energie a také mnohem více 

stožárů, které budou muset být rozmístěny ve vzdálenosti 70 až 160 m jeden od druhého. 

Tyto vysílače budou muset být těsně u domu, protože 5G vlny jsou příliš krátké a nedosáhnou 

daleko. To znamená, že budou umístěny buď na každém telefonním sloupu, anebo na každém 

sloupu s osvětlením. To sníží hodnotu a přeprodejnost majetků, před kterými budou 

nainstalovány. 

Radiace mobilních telefonů přispívá k celkové škodě 

Ony velmi populární iPhones23 jsou ve skutečnosti čím dál více nebezpečné. Stalo se z nich 

to jablko (anglicky: Apple), které dala čarodějnice Sněhurce a když ta z něho ukousla, tak 

upadla do věčného spánku. 

iPhone telefony mají nejvyšší hladinu elektromagnetické radiace mezi všemi smartphony 

(smrtphony), která je jen o zlomek nižší, než je nejvyšší povolený limit a ten je záměrně příliš 

vysoký. Naše hlava a torzo, včetně pohlavních orgánů jsou velmi citlivé na radiaci a vliv 

mobilů na tyto části těla se již projevuje ve stoupajícím počtu nemocí, jako jsou rakovinné 

nádory na mozku, tříštění DNA, buněčná ublížení a neplodnost. 

Předtím, než jsou mobilní telefony dány na prodej v Americe, musí projít tak zvaným SAR 

testem, který hodnotí množství radiace, které může být vstřebáno lidským tělem. Toto 

testování bylo započato v r. 1996, jenže tehdy nikdo nečítal s tím, že lidé budou nosit mobily 

živé (spuštěné), přímo na těle. SAR hodnoty amerických telefonů se pohybují mezi 0,2 W/kg 

až po 1,6 W/kg, což je nejvyšší povolená hladina. iPhone 6 s Bluetooth má SAR hodnotu 

1,58 W/kg a iPhone Plus má 1,59 W/kg. To je velice nebezpečné, vysoké záření. 

Je naprosto nutné se před takovými frekvencemi chránit, jak jen je možné. Nedávejte telefon 

k uchu, používejte ho výhradně vzdálený od těla. Trubičková sluchátka (bez radiace) také 

pomáhají. Ta, co jsou na drát fungují jako anténa a jsou škodlivé. Pokud jste doma, držte 

mobil co nejdále od sebe. Nastavení na letadlo taky pomáhá, protože to vypíná wi-fi. Když 

mobil vykonává několik funkcí, jako třeba když používá GPS a wi-fi dohromady, radiace je 

s každou přídavnou funkcí o to zvýšena. 

Při slabém signálu musí mobil vydávat o to víc energie, aby udržel spojení, tím pádem je o to 

víc nebezpečný. Také když se právě napojuje, radiace je nejvyšší; nedržte ho u ucha. Tam, 

kde spíte, je nejlepší mobil vůbec nemít. Na cestování je doporučován ochranný kryt, ale 

nevím, jestli je některý natolik dobrý, aby zabránil úniku radiace. Lepší je telefon vypnout a 

zapínat ho po chvilkách, když je nutné kontrolovat příchozí hovory a sms. 

S novým vydáním mobilů, které se dokážou bezdrátově nabíjet je to všecko o hodně horší. 

Volné elektromagnetické a radiové vlny narušují činnost kardiostimulátorů a mají celkově 

špatný vliv na všecky, kteří se nacházejí v dosahu. 
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6 https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/32160149/ 
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16 https://articles.mercola.com/sites/articles/archive/2020/09/25/emf-level-in-aircraft-
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rid=972783669 
17 https://www.scribd.com/article/403180495/Trump-Administration-Flips-Switch-On-Energy-Efficient-Light-

Bulbs 
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KAPITOLA 34 

JE TO OPRAVDU EPIDEMIE? KDO JI ZPŮSOBIL? 

13. září 2020 

Fyzik, spisovatel a vědec1, Dr. Joseph P. Farrell je toho názoru, že celosvětovou epidemii 

nemohla způsobit Čína už kvůli tomu, že jejich lidé a jejich ekonomie doplácejí na současnou 

situaci nejvíc ze všech. Čína se dále celosvětově uvádí jako nejvíc pomocná země, když 

posílají celá letadla, plná zdravotních a preventivních pomůcek nejen do Italie, ale i do Iránu 

a jinam. Dokonce i v Praze přistálo jejich letadlo se zdravotním materiálem. 

Srbský president Aleksandar Vučič prohlásil, že: „jediná země, která nám pomáhá je Čína. 

Touto dobou už bychom měli všichni pochopit, že evropská solidarita neexistuje. Je to jen 

pohádka na papíře.“ 

Rusko se též přidalo a president Putin poslal do Italie osm armádních lékařských skupin, aby 

pomáhaly s koronavirovou epidemií a do Ameriky poslal letadlo se zdravotním materiálem. 

Takže ta možnost, že by Čína tuto epidemii způsobila a pak zkoušela všem pomáhat, není 

příliš pravděpodobná. Nesmíme zapomínat, že to nebyly skutečné a pravdivé statistické 

údaje, které rozšířily koronavirus jako obrovského strašáka po celém světě. Svou dávku 

propagandy zde doručila media na základě organizací jako je WHO, které ve skutečnosti není 

radno věřit. Nejen že jejich součty postižených virem a mrtvých ze dne na den často 

nesouhlasí, ale taky proto, že spadají pod OSN a ti nám málokdy říkají pravdu. 

Americký president Trump2 prohlásil, že WHO udělala některé podstatné chyby a nejen že 

nehlásila správné údaje, ale ještě zkoušela mnohé informace utajit. „Jejich omyly způsobily 

velké množství úmrtí,“ řekl. A pak jim zastavil finanční podporu, což nesmírně rozhořčilo 

mnohé, včetně Billa Gatese, který se od toho dne stal jejich největším podporovatelem. 

Takže se zdá, že celou paniku vytvořila celosvětová media na základě pochybných a 

neověřených informací, ať už vědomě, či nevědomky. V Americe vlastní veškerá media jen 

asi šest lidí; je pravděpodobné, že celosvětová media vlastní rovněž pouze šest lidí a ke 

všemu to jsou ti stejní. 

Kdo jiný mohl epidemii způsobit a proč 

Další uváděná možnost pachatele je Amerika. Mnozí jsou toho názoru, že epidemie byla 

naplánována za účelem znemožnění presidenta Trumpa a ke zničení všeho kladného, co 

doposud udělal. Mohlo by to být pravdivé vysvětlení, kdyby se chřipka rozšířila pouze 

v Americe; ale to není ten případ. Takže pak je zde ještě třetí možnost a to je neviditelná 

vláda, ‘deep state‘, neboli globalisté a pak je ten důvod zcela jasný: vyřídit ekonomicky Čínu, 

zastavit jejich hedvábnou cestu, izolovat je politicky, diplomaticky i obchodně. 

A po Číně přijde na řadu zbytek světa, který též bude zničen jak ekonomicky a finančně, tak i 

společensky. Protože jen tak je možné zabránit tomu, aby se nepřišlo na to, kdo celosvětovou 

ekonomickou a finanční katastrofu, která nám všem hrozí už celá desetiletí, způsobil. Dnes si 

na to vytvořili krásnou výmluvu: ten viník je přece koronavirus! 

Ale kdyby koronaviru nebylo a kdyby nikdy nedošlo k nedobrovolnému uvěznění 

celosvětové populace v jejich domovech, mnozí by postupně mohli požadovat vysvětlení a 

sami by pátrali kdo způsobil celosvětový ekonomický a finanční krach. A mohlo by dojít k 



vyhledání a ke spravedlivému potrestání viníků, protože viníci zde jsou, to věřte, a náramně 

se bojí, aby nebyli odhaleni. Proto nechtějí za žádnou cenu Trumpa, protože ten by je odhalil. 

Skoro by se zdálo, že všichni ti velcí ekonomové a znalci finančního světa, kteří vládnou 

mezinárodními penězi a obchodem nejsou schopni ty své tolik důležité funkce vykonávat. 

Nakonec, oni to jsou, kteří uvedli celosvětovou ekonomii do bankrotu. Mnozí by si mohli 

myslet, že své práci prostě nerozumí. Jenže jak říká filosof Alan Watts, v politice není nic 

ponecháno náhodě. Za vším je nějaký záměr a plán. 

Takže můžeme usuzovat, že to všecko bylo provedeno záměrně, s jasným cílem zničit 

celosvětovou ekonomii a tím pádem zničit i nás finančně, zdravotně a psychicky a tím nás 

uvrhnout do totálního podřízení, do totálního otroctví. A až budeme úplně na dně, nebudeme 

mít nic, ani finanční prostředky, ani potraviny, až naše firmy budou v krachu a nebudou moci 

produkovat, pak si tito tajní vládci začnou diktovat a my dopadneme mnohem hůř než Řecko. 

Celá současná COVID-19 ‘epidemie‘ zkouší pouze zakrýt smutnou ekonomickou situaci, ve 

které se celý svět nalézá. Dodržováním karantény tuto tragedii pouze zhoršujeme, takže se 

může stát, že se už nikdy ekonomicky nevzpamatujeme. Pak se dostaví zahraniční investoři, 

za babku skoupí co se dá a mnohé země přestanou existovat jako samostatné státy. 

Tolik poprasku kvůli nějaké koroně! 

Ke konci srpna3 opravilo americké CDC ve vší tichosti své statistiky. Ukázalo se, že na 

koronu zemřelo všeho všudy 9 210 Američanů. Všechna ostatní úmrtí měla přídavné vážné 

zdravotní problémy, velmi často víc než jeden. 

Takže celý svět uzavřel své občany v nucené karanténě, zničil tím svoji průmyslovou a 

ekonomickou základnu, ochudil všechny své občany a zničil naděje na lepší život na dalších 

aspoň deset let a to všecko kvůli devíti tisícům mrtvých ve 330 milionové zemi? Jaké to je 

procento? 0,003? A to ještě vůbec nemusela být úmrtí na nějakou speciální ‘koronu‘, ale 

s největší pravděpodobností se jednalo o obyčejnou chřipku. 

Je to kvůli čemu jsme strádali doma, trpěli dušením v obchodech, s obličejem přikrytým 

hadrou, strašili děti bubákem korony, přišli o mnohatýdenní příjem a ztratili úspory? Je to 

kvůli čemu ti, kteří byli těžce nemocní ne-koronovými onemocněními se nemohli dovolat 

lékařské péče? Je to kvůli čemu ani zubaři nefungovali? 

Je to kvůli čemu jsou dnes skoro všechny země světa v bankrotu a budou si muset vypůjčit od 

mezinárodních bankéřů, aby mohl svůj národ vytáhnout z toho bahna, do kterého nás uvrhla 

jedna nepravdivá počítačová předpověď a pár bláznivých politiků, podporovaných lživými 

mediemi (ta podporují všecko co aspoň trochu někomu škodí)? 

Tito lidé, kteří o celosvětové karanténě, rouškování a jiných nefunkčních nesmyslech 

rozhodli, by měli být postaveni před soud a spravedlivě trestáni. 

Kdyby někdo šel a vykradl Škodovku v Plzni, sebral by naprosto všecko, do posledního 

šroubku a matky, nenechal by tam ani jeden stroj, ani jeden kus jiného zařízení a ani žádný 

materiál, jak asi by takový člověk dopadl u soudu, až by ho chytili? 

A tito neuvěřitelní fantastové nám podobným způsobem vytunelovali celý svět nesmyslnou a 

neopodstatněnou karanténou, rouškami, distancováním a strachem. Zničili všecko, co se 

zničit dalo a vrátili nás o řádných pár let zpátky. 



Možná také jednali podle příkazů odněkud shora. Pak by bylo dobré zjistit, kdo je ten, kdo 

tyto příkazy vydal. Jedno je ovšem jisté, že ti, kteří mají vládnout a poslouchají jakékoliv 

příkazy odněkud shora, se k vládnutí nehodí. 

Co všecko nedokáže způsobit strach 

Údajně bylo4 v Americe o 223 000 úmrtí víc, než jiné roky. To je, co hlásilo CDC, které 

sleduje veškerá úmrtí. Pak ale přišli na to, že veškeré navýšení bylo pouhých 5% z udávaného 

množství. I když CDC čísla nemusí být naprosto pravdivá, ukazují určitý trend a ten je 

zajímavý. Číselný rozbor je uveden níže: 

Rok 2020 Skutečná úmrtí 
Očekáváná 

úmrtnost 

28.3. 63,222 57,361 

4.4. 75,525 56,809 

11.4. 79,360 56,258 

18.4. 77,086 55,683 

25.4. 74,186 55,076 

2.5. 69,688 54,420 

9.5. 67,278 53,950 

16.5. 64,953 53,564 

23.5. 62,049 53,254 

30.5. 60,071 53,054 

6.6. 59,252 52,890 

13.6. 58,432 52,710 

20.6. 58,349 52,670 

27.6. 58,956 52,513 

4.7. 59,924 52.331 

11.7. 61.145 52.204 

18.7. 61.321 52.076 

25.7. 62,177 51.912 

1.8. 61,749 51,751 

8.8. 60,640 51,695 

15.8. 55,344 51.651 

 

Co asi byla příčina prudkého nárůstu úmrtí a jeho postupného snižování v březnu 2020? 

Analyzováním rozdílů mezi očekávaným a skutečným počtem úmrtí, s ohledem na datum, 

kdy k těmto rozdílům došlo, můžeme vyhodnotit následující: 

11.3. (v Americe 3/11) vyhlásila organizace WHO celosvětovou pandemii koronavirem. Pro 

mnohé to bylo stejné, jako vyhlášení války lidstvu. 3/11 stejně jako 9/11 udělalo svoji práci, 

všichni hromadně propadli strachu. Ta zvýšená úmrtnost je vliv strachu, který mezi lidi 

zasela media. Postupem času ale strach ustupoval a nadbytečná úmrtnost pomalu klesala. 

25.5. údajná smrt George Floyda. Čísla se valně nezměnila, protože ‘nás‘ se to přece 

netýkalo. To bylo kdesi daleko, v Minneapolis. Ani protesty s námi nepohnuly, to tak někdy 

bývá, mladí lidé často řádí, ono je to přejde. To všecko už tady bylo a zase to odešlo. 

8.7. vznikla válečná zóna CHAZ v Seattle a hned nato 11.7. (označeno červeně) vzrostla 

úmrtnost. To už bylo vážné; to nás vystrašilo. 



Takže zde máme přehlednou ukázku toho, co dovede způsobit strach! 

Pro snížení v týdnu 15.8. není vysvětlení, než že se všichni začali těšit a připravovat na 

‘Labor Day‘ (Den práce), který byl letos 7. září. Labor Day je velký svátek. Lidé organizují 

pikniky, opékají se vuřty, hamburgery a kukuřice, hrají k tomu kapely, někde se i tančí a 

všude je veselo. Místní hasiči často pořádají v tomto období výroční pikniky, sejde se tam 

vždy velké množství lidí z okolí, každý najde někoho, s kým si popovídat. 

Také školy pořádají pikniky, firmy, organizace, atd. A dokonce i lidé z ulice se občas smluví 

a udělají ‘pouliční party‘, kde je každý soused vítán. Sedí se na trávníku, na chodníku, 

opékají se vuřty a hamburgery, pije se slabé, americké pivo (poloviční procenta než 

v Evropě) a hlavně se povídá. Vyprávějí se zážitky ze života, hlavně ty směšné a člověk pak 

na to rád vzpomíná. 

Kolik je na světě lékařů a lékárníků? 

Snad desetitisíce; snad statisíce. A kolik z nich nás informuje o skutečném stavu dnešní 

paniky? Možná deset? Nebo dvacet? Jinými slovy, je jich velice málo na ten celkový počet 

studovaných a informovaných lidí, z nichž velká část určitě dobře ví, o co doopravdy jde. 

Obzvláště lékárníci, ti mají ještě větší znalosti než lékaři. 

Lékaři jsou dnes kvůli specializaci sníženi na pouhé úředníky, kteří podle pacientových 

příznaků použijí příkazy, naučené ze škol a naordinují patřičné testy, předepíšou léky – 

vždycky něco předepíšou, aby ne, vždyť je to nic nestojí – a spoléhají na to, že příroda zabere 

a pacienta vyléčí.  

Lékárníci mají širší znalosti než lékaři. Nejenže musí znát základy lékařské vědy, ale ještě k 

tomu chemii, biologii a mnoho jiného, co s léčbou nemocí souvisí. Přesto, žádný z nich 

nepromluvil proti nesmyslům, které na nás byly v souvislosti s koronou nanuceny. 

Výpověď lékárnice 

Až nedávno, jedna lékárnice promluvila. Sice neuvádí své jméno, čemuž se nemůžeme divit, 

ale informuje o tom, co je nového ve zdravotnictví v Americe. A protože Evropa a po ní 

zbytek světa je často o pouhých pár týdnů pozadu, tak se ty informace týkají i nás. 

Lékárnice říká, že v současné době vyšly nové předpisy na změnu funkce lékárníků. Tito byli 

postaveni na stejnou úroveň s lékaři, ovšem v omezeném slova smyslu a dnes mohou bez 

receptu a bez předešlé lékařské prohlídky předepisovat léky na určité vybrané nemoci. To 

proto, aby prý byla z lékařů sejmuta zátěž těchto případů, kterých se očekává velké množství. 

Takže lékárníci mohou léčit následující nemoci: výskyt vší, kožní nemoci, streptokoková 

onemocnění, chřipky a i Covid-19 chřipku. 

Proč vši, když ty dnes má málokdo a stejně tak kožní nemoci? Zřejmě je očekáváno, že těchto 

problémů přibyde značné množství, když kvůli neutěšeným životním podmínkám budou lidé 

žít naměstnáni jeden na druhého v nějakých doupatech, ve špíně, v bídě a v nedostatku. 

Lékárnice vypráví o tom, jak se president Trump veřejně zmínil, že Plaquenil (HCQ, neboli 

Hydroxychloroquin), vyléčí koronavirus a je ho možno používat i preventivně. Během sedmi 

dnů poté vyšel zákaz prodeje Plaquenilu a ti lékaři, kteří by ho svým pacientům zkoušeli 

předepsat, byli postižitelní tvrdými sankcemi. Lékárny byly okamžitě zaplaveny telefonáty 

lékařů, kteří zoufale zkoušeli sehnat nějaký HCQ aspoň pro sebe a pro své rodiny. 



Lékárnice také zkoušela sehnat Plaquenil pro svoji vlastní potřebu a z výzkumu přes internet 

zjistila, že tento zákaz je uplatňován globálně! 

Hned na začátku, ještě předtím, než byla vyhlášena ‘epidemie‘, se ve zprávách, týkajících se 

zdravotního oboru, začaly objevovat zákazy a příkazy pro jednotlivé státy, které se týkaly 

epidemického výskytu koronaviru. Už tehdy – to bylo přece příliš brzy, ještě se nic nedělo! 

Ale ti tam nahoře, WHO a CDC, ti dobře věděli, co se dít bude! 

Dvě nejmenované velké firmy zavřely, ještě žádná epidemie nebyla vyhlášena – jak to? 

Každý zdravotní pracovník ví už ze školy, že počet zasažených chřipkou v Americe se 

každoročně pohybuje kolem 36 000 případů. Proto bylo šokující, když během chřipkové 

sezony v roce 2018-19 to najednou bylo 80 000 případu. Do lékárny, kde lékárnice pracovala, 

přicházeli lidé, kteří kašlali dva měsíce a déle a byli opravdu velmi nemocní. Přesto, nikdo 

nepanikoval, nikdo nestrašil s rouškami a s karanténou a dokonce se o tom ani nemluvilo v 

mediích. Jak to? 

Až teprve později přišli s tím, že důvod pro takový nárůst nemocných způsobilo očkování 

proti chřipce, které v sobě nemělo přesně ten druh virů, které byly pro současný druh chřipky 

potřeba. Něčemu takovému by mohly uvěřit pouze děti do 5. třídy. CDC tehdy radilo, aby se 

lidé nechali očkovat podruhé a mnozí opravdu poslechli. Byli překvapeni, když zároveň 

s očkováním dostávali dárkové poukázky, zdarma potraviny a jiné pozornosti – všecko proto, 

aby se nechali znovu očkovat. 

Ale přitom, když president Trump nenosí roušku a když ji i Dr. Fauci má pouze tehdy, když 

je na něho namířena kamera, to by nám všem mělo cosi říct. Už z toho bychom měli 

pochopit, že o nic nejde, že to všecko je pouze mediemi nafouknutá nepravda a naši 

manipulátoři tam kdesi nahoře se určitě mohou uchechtat, když sledují, jak jsme všichni 

poslušní, zavíráme se doma, máme hrůzu ze styku s druhými, širokým kruhem obcházíme ty, 

se kterými se máme setkat na chodníku a roušky se staly součástí našich životů. 

Z toho je vidět pouze jedno: jak snadné je nás oklamat; jak snadno a rádi uvěříme každé lži, 

která má punc oficiálnosti. 

A také testování na Covid – „nenechte se testovat, nenechte se očkovat a držte se co nejdál 

od všeho tohoto,“ radí anonymní lékárnice a dodává: 

„Jestliže budete testovat jako pozitivní, jakože virus máte, pak mají právo 

přijít k vám do domu a vzít vás od rodiny, převézt do karantény a kdoví jestli 

se kdy vrátíte zpátky domů. Lituji každého, kdo musí v této době do nemocnice, 

protože jestliže má kdo nějakou jinou, přídavnou nemoc, tak z té nemocnice 

živý nevyjde. Mnoho lidí skončí na ventilátoru a ten jim doslova rozbije plíce. 

„Jestliže je Covid ze 100% vyléčitelný, jak je dnes známo, tak na co pak 

potřebujeme očkování? Na nic! Tam venku stejně žádná chřipka není,“ říká 

lékárnice. 

Stejně tak systém na sledování nemoci, ‘tracking and tracing‘, ten je navržen k tomu účelu, 

aby bylo možno kohokoliv naprosto bezdůvodně označit jako infikovaného a zavřít ho do 

karantény, neboli do vězení. Mohou to být lidé předem vybraní, nepohodlní současnému 

režimu, který se snaží odstranit je z cesty. 



Všude v Americe jsou teď najímáni pracovníci na sledování populace a když se podíváte na 

podmínky jejich zaměstnání, tak musí splňovat určitý předepsaný plán na množství 

karanténovaných případů. Každý takový pracovník je povinen – nakonec, je za to dobře 

placen – spojit se s lidmi podle seznamu, který obdrží a získat co nejvíc informací o nich 

samotných, o jejich životě a kontaktech. Na bázi těchto údajů jsou pak lidé vybíráni na 

testování, za účelem karantény, smrtonosné léčby a následovného odstranění. 

Každý takový pracovník, i kdyby věděl co je skutečný důvod pro tento průzkum a nechtěl by 

určitou osobu poslat do karantény/vězení, tak tohoto člověka nemůže nijak varovat, protože 

nejen že v tomto pracovním oboru existují dohližitelé i nad dohližiteli samotnými, ale 

všechny jejich telefonní hovory jsou přísně sledovány. Také se můžeme ptát kolik takových 

pracovníků bude zkoušet někoho varovat a ohrozit tím svoji vlastní, dobře placenou pozici, 

na kterou nemuseli vůbec studovat a nemusí mít žádné znalosti. 

„Ale lidé jsou zvláštní, nic z toho nechápou a ani chápat nechtějí,“ stěžuje si 

lékárnice. „Jak to, že při protestech BLM a Antify k žádnému přenosu nemoci 

nedojde a při jakýchkoliv jiných protestech jsou všichni ohroženi? Jak to, že 

nakupovat ve Walmart a Target obchodech dělá člověka imunního proti chřipce, 

ale když by někdo šel do menšího obchodu, nebo k holiči, či do restaurace, tak je 

nesmírně ohrožen? To je zjevné, je to snaha vyřídit ty menší podnikatele a 

nechat pouze ty velké řetězce a nadnárodní firmy.“ 

1 https://www.youtube.com/watch?v=rwzjd3OLlL8 
2 https://www.nytimes.com/2020/04/14/us/politics/coronavirus-trump-who-

funding.html?campaign_id=51&emc=edit_MBE_p_20200415&instance_id=17651&nl=morning-

briefing&regi_id=115528776&section=topNews&segment_id=25194&te=1&user_id=3c8e53507e4c691b4899

22dd87be3fd0 
3 https://www.thegatewaypundit.com/2020/08/shock-report-week-cdc-quietly-updated-covid-19-numbers-9210-

americans-died-covid-19-alone-rest-serious-illnesses/ 
4 https://www.naturalnews.com/2020-08-31-covid-fact-check-223000-excess-deaths-in-america.html 

 



KAPITOLA 35 

KDYŽ KOCOURKOVŠTÍ VLÁDNOU … 

16. září 2020 

Česká republika by se měla přejmenovat na Kocourkov. To, jakým způsobem se v posledních 

letech každá česká vláda chová a jak ‘vládne‘, se hodí pouze do oné malebné a svérázné 

vesničky, Kocourkova. Také ten lev by neměl zůstat na českém erbu, protože lev nemá se 

současnou českou povahou nic společného. Určitě byli kdysi Češi udatní bojovníci, nebojácní 

ochránci svého území a svého lidu – jenže co se zde stalo? Kam se to podělo? 

Už jen když uvážíme, který jiný národ by navolil do vládních orgánů skupinu lidí, kteří si říkají 

‘Piráti‘? Kdo jiný by si dobrovolně dodal do vlády ty, kteří to zjevně s národem nemyslí dobře a 

dokonce to veřejně inzerují svým názvem? 

Na jejich stránce mají Piráti velkými písmeny napsáno ‘Šance změnit budoucnost‘. V tom mají 

určitě pravdu, budoucnost jsou schopni změnit a to podstatně, jenže zde je otázka, kterým 

směrem ji hodlají měnit? Soudě podle názvu jejich organizace, ta změna bude pro republiku 

velice škodlivá. 

Bývalý americký president1 Obama taky chtěl měnit budoucnost, měl plno řečí a teď ji opravdu 

mění. Jak se ukazuje, tak teroristické organizace BLM a Antifa jsou jeho cvičení agenti, 

podporovaní Sorosem a poctivě vycvičení v 6-týdenním programu v Alinskyho komunistických 

táborech na záškodnickou činnost. Už jich tam bylo vycvičeno přes 20 000 a dalších 20 000 jsou 

právě cvičeni. Tato činnost probíhá pod záštitou organizace ‘Organizování pro akci‘. 

Na vysvětlenou, Američan Saul David Alinsky (1909-1972), syn židovských emigrantů z Ruska, 

byl významný komunista, od kterého se hodně současných komunistů učilo. Svůj život zasvětil 

vzdělávání černochů v ghettech, prý aby byli schopni zastat se sami sebe a úspěšně obstarávat 

své vlastní záležitosti. Ve skutečnosti je cvičil k organizovaným protestům, ke vzpourám a ke 

všemu tomu, co v současné době BLM a Antifa vyvádějí. 

Alinsky napsal jednu zajímavou knihu, ‘Pravidla pro radikály‘ (Rules for radicals), která je 

založena na třinácti bodech. Tyto body jsou opravdu poučné2, viz níže: 

1. Moc není jen to, co máte, ale to, co si nepřítel myslí, že máte. 

2. Nikdy nepřekračujte odbornost svých lidí. 

3. Kdykoliv můžete, jednejte mimo znalosti nepřítele. 

4. Zařiďte, aby nepřítel jednal podle svých vlastních zásad. 

5. Výsměch je nejmocnější zbraň člověka. Není proti němu žádná obrana. Je skoro nemožné 

proti výsměchu bojovat. Výsměch též rozzuří opozici, která pak reaguje ve váš prospěch. 

6. Dobrá taktika je ta, která se vašim lidem líbí. 

7. Taktika, která se vleče příliš dlouho, se stane přítěží. 

8. Udržujte nátlak. 

9. Hrozba je většinou děsivější, než věc samotná. 

10. Hlavním taktickým předpokladem je použití operací, které budou udržovat stálý nátlak na 

opozici. 



11. Jestliže budete prosazovat zápor tvrdě a dlouho, probije se skrz na opačnou stranu; to je 

založeno na principu, že každý klad má svůj zápor. 

12. Cena úspěšného útoku je jeho konstruktivní obměna. 

13. Vyberte si cíl, zmrazte jej, přizpůsobte jej a polarizujte jej. 

Tolik pro fantazie samozvaného filosofa Saula Alinskyho. Mnoho z toho je pravda a skutečně to 

funguje, ale ta nesnesitelná agresivita tohoto typu lidí z toho přímo čiší. Některé z jeho zásad se 

skoro dají označit za schizofrenické. 

Strategický plán Pirátů 

Jejich plán3 není rozdílný od toho, co by napsali správní členové komunistické strany ve svém 

propagačním letáku. Silná hesla jako ‘zodpovědnost‘, ‘vzdělaná společnost‘, ‘efektivně fungující 

organizace‘, ‘chceme zvítězit‘, to všecko známe až moc dobře z komunizmu. 

Jejich cíle se převážně skládají z propagace jejich vlastní politické strany, z jejího rozšiřování, 

aby se jako chobotnice procpala svými chapadly do všech měst, městeček a vesnic, do všech 

řídících orgánů a státní správy, aby zahltila vládní pozice, převálcovala opozici a ovládla celou 

republiku. Jejich hlavní hesla jsou: 

• Zapojování nových lidí; 

• Prezentace a propagace; 

• Prioritizovat oblasti, kde můžeme dosáhnout nejlepších výsledků; 

• Týmový duch našeho klubu (klub?); 

• Komunikace s medii; 

• Zvyšování mediálních dovedností; 

• Propojení s dalšími liberálními stranami. 

Je to všecko agitace, propaganda a znovu agitace. Týmový duch známe ze Sovětského svazu, to 

jsou všichni ti úderníci, Stachanovci a jim podobní. Propojení s dalšími liberálními stranami, to 

je zase komunistická internacionála. Už to slovo ‘liberální‘, za jaké se považují, to potvrzuje. 

Celý plán je vrcholně oportunistický, zaměřen na rychlý postup na nejvyšší místa. A všecko, co 

mají v plánu je zaměřeno na to, co chtějí Piráti docílit sami pro sebe. Nikde není napsáno co 

dobrého chtějí docílit pro druhé a to, co dobrého chtějí pro národ, o tom už vůbec není zmínka. 

Zde je nutno zdůraznit výraz ‘co dobrého‘, protože špatných nápadů mají habaděj. 

Jak mohli Češi, ti chytří a opatrní lidé uvěřit něčemu takovému? Piráti! To je přece jasné, že nás 

chtějí připravit o Republiku! To je, co piráti vždycky dělali: okrádali druhé o jejich majetek. 

Takže kdyby se někdo na Západě zeptal: „A co jsou to zač ti Češi?“ 

Ten druhý by mávl rukou a řekl: „Ale to není nic, to jsou lidé, co se dobrovolně vzdali velké 

části svého území, Slovenska, a stali se z nich piráti.“ 

Budeme oklasifikováni jako nerozumní tvorové, jako piráti a tak s námi bude zacházeno. Ztratili 

jsme svou cenu, ztratili jsme svou hodnotu. Jsme národ, který se hromadně dal na stranu 



nějakých pirátů – jaká může být hodnota takového národa? Jaká může být jeho národní sebeúcta? 

Je to skutečný národ, anebo jen nějaká nahodilá hromada barbarů, obyčejných pirátů? 

„Češi, to je jen takový spodek,“ řeknou političtí analysté různě ve světě, kteří budou jaksi 

obeznámeni s historií. „Kdysi to býval národ schopný, ale pak … kdoví co se stalo.“ 

A za 100 let budou možná děti ve školách číst, že existoval národ, který se celý dal na pirátství. 

A tak ho bylo nutno zrušit a začlenit k jinému celku, rozumnějšímu, jako jsou Liechtenštejnové. 

Ovšem nenechte se mýlit, zákeřnost bývá záludná. Piráti mohou zítra změnit jméno. Budou si 

říkat třeba ‘České obrozenecké hnutí‘ a my v nich budeme vidět Jungmany, Dobrovské, Nerudy, 

Němcové. Nebo si budou říkat ‘Včelaři a zemědělci‘, či ‘Pomocníci z vesmíru‘, ale jejich agenda 

zůstane stejná. Jakmile je jejich akční plán zaměřen hlavně na propagaci sama sebe, přitahování 

nových členů, trvalá opozice vůči všem ostatním a volání po změnách, aniž by popsali jaké 

změny to mají být, tak to zapáchá komunismem a je to proti nám, prostým lidem. 

Naši kocourkovští představitelé jsou plni nevhodných nápadů 

Maršál Ivan Koněv vtáhl v r. 1944 na Slovensko a pomohl tamnějším partyzánům vyhnat 

Němce. Spolu s maršálem Giorgijem Žukovem vyhnali Němce z Polska. Koněv pak zabral 

většinu republiky a 9. května 1945 osvobodil i Prahu. 

Za to mu Pražáci postavili pomník. A pak ten pomník v r. 2019 zbořili. Asi usoudili, že už té 

jejich úcty bylo dost a že je na čase pochlebovat někomu jinému. Na místo Koněva postavili 

cosi, co vypadá jako mužský pohlavní orgán a kdesi jinde vystavili pamětní desku Vlasovcům. 

Jak se říká, svůj k svému. Vrána k vráně sedá, rovný rovného si hledá. 

Koněv bojoval celou cestu přes Rusko, přes Polsko, Slovensko a Českou republiku, až vybojoval 

i Prahu. Zato Vlasov a jeho gang byli obyčejní zrádci. Napřed se dali k Němcům a spolu s nimi 

bojovali proti svým vlastním, proti Rusům. To se asi ztratilo v tlačenici, že? Při tak zvaném 

‘Pražském povstání‘ se zase přidali k Čechům, kdy ve skutečnosti bojovali proti své druhé 

domovině, Německu. Na čí straně tedy byli? 

Skoro to vypadá, že to byli obyčejní žoldáci, kteří se dali na stranu toho, kdo byl zrovna nablízku 

a byl ochoten je nějakým způsobem odměnit. Anebo jim působilo radost vraždění lidí a tak 

pobíjeli každého koho mohli, když si byli jisti, že za to nebudou trestáni. 

Že jich při Pražském povstání zahynulo 300? Pravda! 300 zbytečně utracených životů a tisíce 

dalších zbytečných mrtvých všude kolem. Proč zkoušelo Pražské povstání přidávat k již 

existující katastrofě, což byla válka? Nebylo jim 43 000 000 zavražděných dost? 

Zvažme situaci v r. 1945: Koněv s armádou je 4 dny cesty od Prahy a Praha to ví. Paton 

s armádou sedí v Plzni, což je 100 km daleko, čeká na dodávku pohonných látek a střeliva a 

Praha to ví. Němci nemají šanci a jen čekají, aby mohli vypadnout a Praha to ví. A Pražáci, až si 

jsou naprosto jisti výsledkem, vyvolají povstání, kde zahyne naprosto zbytečně 3000 Čechů, 300 

Vlasovců, asi 1000 Rusů, kteří se tam zrovna nacházeli a 4000 civilistů. Přes osm tisíc lidí a to 

naprosto zbytečně. 



Snad by měli místo toho lva na erbu použít králíka. 

Mělo to cenu vyhodit si z kopýtka, když už bylo všecko ‘vorbei‘, neboli za námi? Mělo to cenu 

zničit tolik lidských životů jen aby si pár ‘odvážných bojovníků‘ mohlo uznale poklepat na 

rameno, že ‘přece jenom bojovali ve válce‘? 

Kde byli tito udatní rytíři, tito hrdinové, když k nám Hitler vtáhl? Doma u mámy, s hlavou pod 

peřinou? Republika měla v r. 1939 skoro celé hranice opevněny a byla by se bývala Němcům 

ubránila; v té době neměl Hitler na to, aby proti nám šel vojensky. Měl válečné výzbroje a 

střeliva na pouhých pár týdnů a kdyby se Američané, Angličané a Francouzi bleskově 

nepostarali o dodávky, tak by válka skončila hned poté, co začala. 

Takže možná ani králík na erbu ne. Třeba myš. Pokud vůbec jaký erb. 

Pak je zde otázka, kdo to Pražské povstání zorganizoval? Za to měli být tito lidé po právu 

trestáni, protože to byla naprosto zbytečná akce! Ale byl generál Karel Kutivašr, nebo generál 

František Slunečko, kteří jsou v souvislosti s povstáním zmiňováni, vyslýcháni před soudem? Jak 

to, že o vedení celé akce, která v žádném případě nemohla vzniknout samovolně, je tak málo 

informací? Je to záměr, abychom nevěděli o co doopravdy šlo? Aby nevyšlo najevo, že to celé 

byl jeden nehorázný nesmysl? 

Další chyba: atentát na Heydricha 

Nebylo by bývalo snadnější začít si nějakým vhodným způsobem stěžovat na kruté vedení, které 

Němci dosadili do Prahy, namísto zorganizování nesmyslného atentátu na Reinharda Heydricha? 

Nebylo by bývalo přijatelnější žádat o pomoc všude, kde by to bylo možné, namísto něčeho tak 

extrémního? Československo mělo nárok na lepší zacházení a určitě by je dostalo, kdyby se o ně 

správným způsobem ucházelo. 

Byli jsme tehdy německý protektorát4, což je chráněné území, takže k nám Němci měli jakousi 

zodpovědnost. A ještě k tomu záviseli na naší průmyslové a zemědělské produkci. U nás se 

tehdy nacházel velice důležitý zbrojní průmysl, na který spoléhali. Proto útočili na patriotické 

jednotlivce opatrně, aby nepobouřili celý národ. S tím bylo nutno čítat; to byla naše mocná zbraň 

proti nim. 

Rozhodně by to zachránilo spoustu lidských životů jak v Lidicích, tak v Ležákách, v Javoříčku a 

kdoví kde jinde. 

Heydrich byl sprostý a vulgární gauner, který nezasloužil soucit. V celém Reichu mu nebyl 

nikdo roven co do krutosti a nemilosrdnosti. Proto ho po smrti nemohli nikým nahradit, jak píše 

generál František Moravec, hlavní šéf tehdejší československé rozvědky. Byl to netvor, který 

popravoval opozici kde jen mohl, často bez soudů, bez správného právního procesu. Už na tom 

ho bylo možno chytit, protože nejednal podle předpisů. Jenže Angličané, jako správní 

tupohlavci, s Moravcem v čele, zorganizovali atentát. 

Z jiných zdrojů je známo (Moravec se o tom nezmiňuje), že Heydrich měl těžkou rakovinu a 

lékaři mu dávali naději na pouhých pár týdnů života. Takže proč radši nepočkat, až si pro něho ta 

zubatá s kosou přijde? 



Dva parašutisté, Jan Kubiš a Jozef Gabčík, kteří byli na atentát vycvičeni a taky ho napůl 

úspěšně provedli (Heydrich nezemřel hned, až později, následkem zranění, které útokem utrpěl), 

byli snad ti nejhorší kandidáti na vykonání něčeho takového. To proto, že byli československého 

původu, takže je při odhalení čekala jistá smrt. Je možné, že kdyby byli atentátníci britští občané, 

jejich poprava by nebyla tak samozřejmá. Británie by mohla zaprotestovat a Němci by je 

nemohli zbrkle zastřelit a ještě vyhubit pár českých vesnic. 

Snad jediné plus, které z tohoto činu vzniklo bylo, že se Československo zviditelnilo. Všichni 

mluvili a psali o atentátu a už nebylo možno zacházet s námi jako s druhořadými občany.  Stali 

se z nás hrdinové. Odstranění Heydricha rovněž ublížilo německé válečné situaci a jejich snaze 

zotročit československý národ. 

Ale na druhé straně nebylo docíleno očekávané rozhořčení v lidech, které by umožnilo vznik 

podzemního odboje, jako tomu bylo ve Francii. Ta naděje zklamala. 

Gabčík a Kubiš udělali chybu v tom, že se jim nepodařilo včas utéct z Prahy. Schovávali se spolu 

s jinými parašutisty z Anglie ve sklepě starého ruského kostela. Němci by je tam nikdy nenašli, 

kdyby se nevyskytl zrádce: Karel Čurda se nechal strhnout slíbenou odměnou jednoho milionu 

říšských marek a vyzradil je německým autoritám. Byl to chladnokrevný člověk, jakoby bez citu 

a bez pocitu viny. Po válce byl za svůj čin odsouzen lidovým soudem a popraven. 

Měli jsme k tomu všecko 

Jak píše generál Moravec, namísto odevzdání Československa Němcům tím, že tehdejší 

president Edward Beneš podepsal neslavnou ‘Mnichovskou dohodu‘, by bylo bývalo lepší se 

Němcům postavit a bojovat s nimi. Sice by to hodně lidí zaplatilo životy, ale možná by jich 

nebylo tolik, kolik Heydrich a ostatní nacističtí fanatikové v republice vyvraždili. 

Byl k tomu ještě jiný důvod. Jako vedoucí československé rozvědky dostal v březnu 1937 dopis 

od někoho, kdo si říkal Karl. Karl byl Němec a požadoval 100 000 marek za nějaké špionážní 

informace. Byla smluvena schůzka v Chomutově, na kterou se Karl opravdu dostavil. Donesl dva 

kufry, plné tajných německých dokumentů a k tomu nějaké rolky s mapami, které nesl podpaždí. 

Jak se mu s tím vším podařilo přejít hranice, zůstává dodnes záhada. 

Moravec měl již v Chomutově připravenu skupinu odborníků, kteří měli za úkol materiál 

ofotografovat, protože ráno, v 6:30 s tím vším musel být Karl zase zpátky, v Německu. 

Byly to opravdu velmi cenné informace. Týkaly se pohybu německých vojsk, plánů hlavního 

štábu a postupně zahrnovaly i informace o tažení proti jiným státům. 

Karl donášel nové a nové dokumenty zhruba dvakrát do měsíce. Celé roky informoval 

československou rozvědku o všem, co se v Německu dělo. Z dokumentů bylo zjevné, že je to 

velice vysoko postavený člen německé vojenské rozvědky. Někde jsem dokonce narazila na 

informaci, že to byl sám admirál Wilhelm Canaris, hlavní šéf rozvědky, ale potvrdit to nemohu. 

Je jisté, že později byl Canaris popraven právě za něco takového. 

Takže naše rozvědka měla přesné informace naprosto o všem, co se v Německu šustlo. Mohli je 

přímo využít a postavit se proti Hitlerovi. Proč to neudělali? Asi to byl už tehdy Kocourkov? 



Ještě jednou Koněv – je to větší problém, než se zdá 

Ten hlavní problém5 je v tom, že když v Praze odstranili sochu Koněva, tak tím dali Západu 

najevo, že jejich svazky s Ruskem končí. Proto Rusko zabojovalo, proto ta snaha zvrátit to 

rozhodnutí a nechat Koněva stát kde je. To bylo na naši obranu, jenže my jsme to nechápali. 

Bylo to na naši obranu, protože Rusko nad námi jaksi drželo ochranou ruku, jak říká Valerij 

Pjakin – stojí za to si ho občas poslechnout! Rusko je obrovské, nikdo mu úplně nerozumí, ale 

všichni se mu odjakživa zkoušejí dostat na kobylku. Už za starých časů to zkoušeli a nebyl to jen 

Napoleon a Hitler. A přesto, žádný z nich neuspěl. Ani ti výborně školení a královsky placení 

komunisté je neporazili. 

To dává silný signál do zvráceného západního světa, který si jen tak frivolně netroufne s Ruskem 

žertovat. A to Rusko nás jaksi ochraňovalo až do té doby, než … jsme vyslali signál zvrácenému 

západnímu světu, že se ruské ochrany dobrovolně vzdáváme. 

Je pravda, že za komunismu byly časy zlé. Byla chudoba, bylo politikaření, byl protekcionismus. 

Ale nikdo, ani Stalin sám nás nenutil, abychom se vzdali své řeči, kultury, vedení státu, 

samosprávy a všeho ostatního co s tím souvisí. Jste si jisti že za Liechtenštejnů, nebo za Němců, 

či za Francouzů, nebo kohokoliv jiného to bude stejné? 

Proč Liechtenštejnové? 

Tím, že jsme postavili pomník Vlasovcům, vzdali jsme čest fašistům, Hitlerovi a Německu. A 

ještě jsme se přidali ke zjevným zrádcům svého vlastního národa a zrádcům i národů jiných, 

dalších. Jak říká Valerij Pjakin, ukázali jsme tím celému světu, že nerozumíme skutečné politice 

a že nedovedeme vládnout. A tak nám Západ musí dodat dozorčí orgán, který nad námi bude 

držet ochranou ruku, abychom v budoucnu zase něco nezblbli. 

Ta ochraná ruka, to jsou dnes Liechtenštejnové. Prozatím. Vzdali jsme se ochrany Ruska, ukázali 

jsme svou hloupost, tak nám Západ dává hlídače. To je důvod, proč Liechtenštejnové požádali o 

navrácení svých majetků. 

Kdybychom zůstali pod ochranou Ruska, nikdy by k něčemu takovému nedošlo. Teď jako další 

– předpovídá Valerij Pjakin – je pouze ztráta naší kultury, řeči a individuality. A už se to děje, už 

se to chystá. Napřed jsme míchali do své originální řeči francouzštinu, pak přišla na řadu 

němčina a teď si mocně předcházíme anglicky mluvící část svět. Předcházíme si tím přesně tu 

část světa, která nás vždycky zradila, vždycky zneužila, vždycky okradla. 

Takže když za to sklidíme nežádoucí odměnu, bude to právem. 

1 https://www.investmentwatchblog.com/from-2017-paul-sperry-obama-has-trained-tens-of-thousands-of-leftist-

organizers-at-alinsky-camps/ 
2 https://en.wikipedia.org/wiki/Rules_for_Radicals 
3 https://www.pirati.cz/assets/pdf/piratska-strategie.pdf 
4 Frantisek Moravec: ‘Master of Spies: the Memoirs of General Frantisek Moravec‘ (Pán špionů: vzpomínky 

generála Františka Moravce). K vypůjčení zde: https://archive.org/details/masterofspiesmem00mora/mode/2up 
5 http://www.nwoo.org/2020/08/31/otazka-odpoved-v-v-pjakina-ze-dne-24-08-2020/ 

 



KAPITOLA 36 

PLÁNOVANÁ PANDEMIE SE NAZÝVÁ PLÁNDEMIE 

21. září 2020 

Ještě nikdo na světě koronavirus neviděl, nikomu se ho nepodařilo izolovat, nikdo neví jak 

vypadá a co je to zač. Takže je to další bájný tvor, asi jako Krakonoš nebo Polednice. 

Přesto se1 na internetu objevila zpráva, že kvůli mutaci se koronavirus změnil a je teď 

mnohem víc infekční, takže s ním nové očkování bude mít co dělat. Kdo asi píše takové 

nesmysly – jsou to rozumní lidé? Touto dobou už by měl každý vědět, že ano, každý virus 

mutuje a to okamžitě a ne o pár měsíců později, jak zkouší tvrdit pochybné články tohoto 

druhu, v tandemu s medii. A s každou mutací virus slábne a slábne, až úplně zeslábne a 

zanikne. Celý proces trvá 4-6 týdnů a ne půl roku! 

Koronavirus skončil někdy v půli května 2020 a to, co zde máme teď, je Mediavirus. 

Pokud ovšem se nejedná o záměrné a hromadné infikování lidské populace nějakým 

způsobem, snad sypáním jedů shora a pokaždé je použit mocnější a mocnější patogen. To by 

pak byla pravdivá informace, jenže to pak zase není mutace! 

Nový, údajně zmutovaný virus, který je mnohem víc infekční a velmi rychle se rozšiřuje, je 

nazýván D614G. Stejně jako jiné viry, ani tento nikdo nikdy neviděl přečištěný, isolovaný, 

takže můžeme právem o jeho existenci a vlivu pochybovat. Ale je to rozhodně nový, 

zajímavý strašák, kterého světoví lháři vytáhli z nepřeberné zásoby odborných názvů a 

podpořili jeho existenci studiemi, které vždycky přijdou přesně na to, na co byly navrženy a 

dají tím skvělý důvod mediím křičet do světa, jak strašně jsme ohroženi. 

Podle vědců z University v Severní Carolině a z University Wisconsin-Madison, kteří 

zmíněný článek napsali, je zmutovaný virus popisován jako že dokáže „otevřít malé 

přístupové místo na špičce jedné z koronavirových tyčinek, což zvyšuje jeho infekčnost.“ 

Neviditelný virus 

Ovšem když ten virus ještě nikdy nikdo neviděl, jak mohou vědci vědět, že má nějaké 

‘špičky‘, když veškeré ilustrace, které kolují po internetu a všude jinde, jsou založeny na 

fantazii jednotlivých kreslířů? Co je nám zde předkládáno za výmysly? Dnešní ‘věda‘ 

opravdu dělá všecko jen pro to, aby se zdiskreditovala a nikdo rozumný jí nemohl věřit. 

Dokonce i americká vládní organizace2 CDC přiznává, že nejsou žádné důkazy o přítomnosti 

koronaviru ve všech kovidových úmrtích. To, že úmrtí na Covid vůbec existují je proto, že 

lékaři dostávají řádný příplatek za to, když někdo zemře na koronu. Zjevně je tím pomáháno 

globalistům nasbírat co nejvíc důkazů pro neexistující ‘pandemii‘. Proto jsou dnes všechna 

úmrtí ‘korona‘. Někdo se zabije na motorce, je to korona. Jiný skočí z mostu, byla to korona. 

A tak dále. Je zjevné, že za peníze lidé udělají leccos, i když to není etické. 

A když budeme pozorně sledovat co se doopravdy děje, tak zjistíme, že úmrtí na chřipku 

nejsou skoro žádná a některé organizace ji přestaly vyhodnocovat. Asi proto, aby se nepřišlo 

na to, že obyčejná chřipka a korona jsou jedno a totéž. 

Americký president3 Donald Trump obvinil lékaře, že si přivydělávají, když hlásí každé úmrtí 

jako koronavirus, aby za to mohli dostávat příplatky. Řekl, že za jeho vlády žádná další 

karanténa nebude a nabádal: „Je naopak nutno otevřít celý stát a je to potřeba udělat rychle.“ 



Samozřejmě, globalista a zastánce NWO a všeho nekalého Joe Biden ho za to okamžitě 

kritizoval. On sám by nejraději přikázal nosit roušky všem a pořád, zakázal by veškeré 

svátky, rodinná setkání, svatby a jiné události. Tak moc si své manipulátory předchází. 

Covid už dávno zemřel, ale media ho nutí denně vstávat z mrtvých 

Covid chřipka už dávno neexistuje4, jak říká Dr. Jess Jones, ale media ho denně vytahují na 

obdiv, předkládají nám k uvěření jeho nejnovější triky a neustále nás proti němu varují. Zde 

se ale nejedná o chřipku samotnou; to, co media hlásí jsou výsledky testů. A samozřejmě, čím 

víc se testuje, tím víc je infikovaných. 

A nejen testy, ale i sledování pomocí telefonů údajně označí za infikovaného každého, s kým 

se majitel telefonu, který byl jednou otestován jako pozitivní, setká. 

Dále k celkovému počtu ‘nemocných‘ přispívají nemocnice samy, které testují na Covid 

každého, koho přijímají, ať už je to autonehoda, nebo zlomená noha, či cokoliv jiného. A 

samozřejmě, čím více testů, tím více pozitivních případů. Když dostávají příplatky za 

každého Covid pacienta, to by v tom byl čert, aby neměl koronu každý, kdo se ochomýtne 

kolem. 

Bývalý člen amerického Kongresu Ron Paul, který je také lékař a údajně přivedl na svět 

stovky dětí dokonce zjistil, že pacienti (a i běžní lidé) ani testovaní být nemusí. Stačí 

podezření, že ‘pravděpodobně‘ mají koronu a už jsou na seznamu postižených. 

A přitom máme s největší pravděpodobností proti Covidu-19 přirozenou odolnost. To proto, 

že koronavirové chřipky mají již 17-letou historii. Již 17 let mezi námi kolují a nikdo nikdy 

nespustil paniku, nezavřel lidskou populaci v domácím vězení a nenutil je chodit ven jen 

s ovázaným obličejem. Takže to celé je jen další podvod. 

To, že na nás media stále vytahují strašáka jménem ‘korona‘ svědčí o tom, že nás nadále 

chtějí udržovat ve strachu a tím i v podřízenosti. I karanténa z donucení, která ničemu 

nezabránila, ale zato nesmírně uškodila, je stále v některých místech dodržována. 

Nikdo nebere ohledy na to, že se jedná o ničím nepodložený zločin proti lidské společnosti, 

jehož iniciátoři by měli být postaveni před soud a úměrně škodám, které tímto napáchali, 

potrestáni. 

Švédsko si vede dobře a žádné karantény a rouškování neměli. Tak o čem je zde řeč? 

Jaká pandemie? 

Všichni5 zodpovědní lékaři a vědci se shodují na tom, že žádná pandemie neexistuje. 

Německá organizace ‘Lékařů pro informace‘, která čítá 500 členů se vyjádřila na tiskové 

konferenci, že: „Panika kolem korony je podvod. Je to švindl. Je na čase, abychom si 

uvědomili, že se jedná o globální zločin.“ 

Vydávají týdeník, který má cirkulaci 500 000 výtisků, kde uvědomují čtenáře o tom, co se 

děje. Pořádají protesty proti nesmyslným opatřením proti Covidu a přitom německá vláda je 

k jejich informacím slepá a hluchá. A taková vláda vede celý národ! 

Jenže takových vlád je dnes mnoho, až příliš mnoho. Dalo by se říct, že když přijde na 

ochranu svých vlastních občanů, svého vlastního majetku a svrchovanosti svého vlastního 



národa, tak žádná z nich za moc nestojí. Možná mají za tu vlastizradu něco slíbeno, co ale 

nemusí být dodrženo a tak pořád dál řežou přesně tu větev, na které sedí. 

600 španělských lékařů z organizace ‘Lékaři za pravdu‘ se přidali k Němcům a prohlásili, že 

pandemie byla plánována. „Je to falešná pandemie a její záměr je politický,“ říkají. „Je to 

celosvětové diktátorství a my vyzýváme lékaře, media a politické osoby, aby zastavili 

tento zločin tím, že začnou lidem říkat pravdu.“ 

K Německu a Španělsku se přidala i Amerika, kde se této pandemii málem jinak neřekne, než 

‘plándemie‘. Dokumentární video, nazvané ‘Plandemic6‘ bylo podpořeno více než 27 000 

lékaři. 

Důkazy na důkazy 

Důkazů, že nejde o skutečnou infekci, ale o plánovaný zločin je mnoho. Nejen že člověk 

jménem Richard Rothschild patentoval již v r. 2015 test na zjištění korony, což bylo 4-5 let 

předtím, než korona vypukla. Miliony testů na Covid-19 byly prodávány celosvětově už v 

letech 2017 a 2018. 

Druhý den na to, co byla tato informace na internetu objevena, tak byla odstraněna a 

nahrazena něčím jiným. Světová banka (World Bank) má Covid plánován až do 31. března 

2025 a je to veřejně vystaveno na jejich stránce7; nijak se s tím netají. 

Dr. Antony Fauci, medikální poradce amerického presidenta zaručoval pandemii již v r. 

2017. Podle něho k ní mělo dojít ke konci prvního období vlády presidenta Trumpa, což se 

opravdu stalo. Řekl tehdy: „Bude to (pro všecky) velice překvapující.“ Jak jinak by o tom 

věděl dopředu a přesně na čas, než že znal celý plán a byl jeho součástí? 

Stejně tak Gatesovi, ti varovali v r. 2018, že „Celosvětová pandemie je již na cestě a dojde k 

ní v příštím desetiletí.“ Vidí snad do budoucnosti? Ne, kdepak; to je jejich plán. 

Gates nám zkouší namluvit, že svět je přelidněn a přitom pravý opak je pravda. Bílá rasa 

vymírá a černoši nebo Arabové to za nás nevytrhnou. Kdyby jim vlády zastavily nezákonnou 

a nemorální finanční podporu, tak, jak ji bezostyšně odepírají původním obyvatelům těchto 

zemí, to bychom teprve viděli, jak rychle by jejich porodnost klesala. 

Za další důkaz plánování celé korony může sloužit nácvik na pandemii, nazvaný ‘Event 201‘, 

k němuž došlo v říjnu 2019 v New Yorku, těsně před začátkem celé pandemické frašky. 

Globalistická touha po správném očkování a radost z toho, že tím dojde ke snížení světové 

populace, je další svědectví. 

Je toho ještě mnohem víc, co bezvýhradně ukazuje na plánovitost celé záležitosti. Můžeme se 

pouze divit, že těm, kteří celý podvod zorchestrovali, všem těm Gatesům, Faucim, 

Rothschildům a jiným není hanba takhle zacházet s lidstvem, jehož součástí jsou i oni sami. 

Možná si myslí, že jsou něco víc než ten zbytek a zapomínají, že pýcha předchází pád a ani 

zde to neselže. 

Všichni manipulátoři se pak společně radují z toho, jak se celosvětová ekonomie hroutí, jak 

roušky, karanténa a omezení lidské svobody ničí lidskou společnost, jak vztahy mezi lidmi 

chátrají, člověk člověku nevěří, malé děti vyrůstají ve strachu, že jim spadne rouška a zemřou 

Hanba jim! 



Povinná karanténa přispěla 

Karanténa natropila8 tolik škody, že se to snad ani vyčíslit nedá. Nejen že zničila obrovské 

množství malého podnikání, což ve skutečnosti byl její záměr: odstranit konkurenci pro 

Amazon a jiné giganty. Ale i lidem samotným bylo tímto krutým zásahem nesmírně ublíženo. 

Nejvíce tím vším trpí děti, protože ty jsou pochopitelně neposedné, potřebují pohyb a aktivitu 

a když musí celé dny, týdny a i měsíce být zavřeny mezi čtyřmi stěnami, pak začnou zlobit a 

rodiče je začnou trestat. A protože rodiče sami mají nervy zničené z nedobrovolného 

domácího vězení, strachu z onemocnění, strachu o budoucnost a z mnoha jiných věcí, trestají 

je často přehnaně. Tím stoupá počet napadení těch slabších, kdokoliv z rodiny to je a stejně 

tak stoupá i počet zranění, rozvodů, vražed, sebevražed a jiných záporných událostí. 

V Anglii jsou9 tyto následky velmi drastické, asi proto, že tam byly použity opravdu drastické 

metody na potlačení normálnosti člověka. Došlo tam k obrovskému nárůstu úmrtí, více než 

26000 přídavných smrtí doma, bez lékařské pomoci, kvůli nejrůznějším zdravotním potížím, 

včetně rakoviny, srdečních nemocí, ale i z důvodu sebevražed a psychického vyšinutí. 

Situace dostoupila10 tak daleko, že Nigel Farage svolal zpátky Brexit stranu, přejmenoval ji 

na ‘Anti-Lockdown Movement‘ (Proti-karanténové hnutí) a hodlá bojovat proti nesmyslným 

koronavirovým opatřením, která britský premiér Boris Johnson na lidi uvalil. 

„Ukazujeme odvahu, která je potřebná k útoku na příliš souhlasné myšlení 

a na opomínání vlastních zájmů v souvislosti s COVIDem,“ řekl Farage. 

O tom, jak moc velký podvod je korona existuje celý dlouhý seznam dokumentů, odborných 

prohlášení, testů, videí a jiného materiálu. Částečný seznam je na stránce11. 

Mezinárodní plán na snížení populace 

A pak přijde očkování, už je pro nás chystají. Všecky účinné léky odstranili z lékáren a 

zdiskreditovali, takže nezbývá nic jiného než očkování. Odborníci se sice shodují na tom, že 

očkovat uprostřed epidemie je nesmysl, ale politikové budou očkovat, navzdory všem. 

Nejmenovaný italský lékař12 ostře varuje proti očkování. Říká, že Covid-19 není jméno 

žádného viru; je to jméno mezinárodního plánu na kontrolu a snížení světové populace. 

Covid-19 doopravdy znamená ‘Program hromadného vylidnění‘. 

Skutečný virus je uveden v činnost vlivem prostředí, ve kterém se ocitne po naočkování, 

které již bylo předešlými očkováními oslabeno. Proto nás chtějí za každou cenu očkovat, 

protože tímto způsobem chtějí vyhubit více než 80% z nás. 

Říká, že stejně tak není radno nechat se testovat na koronavirus. Ty testy nejsou spolehlivé, i 

jejich výrobci to potvrzují. Žádný test není schopen rozpoznat SARS Cov-2 virus. Zjistí 

pouze značné množství malých, neškodných virů, nebo zbytků buněk, které tvoří náš 

mikrobiom. Tam, kde testují, tam nacházejí virus – to je přesně to, co chtějí docílit. A pak 

budou ti, kteří testovali jako pozitivní očkováni. 

My nejsme nemocní! Jsme naprosto zdraví lidé, kteří v sobě mají virus, což je součást našeho 

systému. Ale ti, kteří budou očkováni, ti budou velice nemocní; budou smrtelně nemocní a 

pak zemřou. Proto je důležité varovat lidstvo, aby se nenechávalo testovat a nenechávalo 

očkovat. 



Je pravda, že ti, kteří se očkovat nenechají, přestanou pro zbytek světa existovat. Nebudou 

smět cestovat, nebudou smět do obchodů a postupně nebudou smět ani opustit jejich dům. To 

už se děje v některých čínských městech. Španělsko je další v pořadí, je to jedna z hlavních 

pokusných zemí spolu s Argentinou a s celou Jižní Amerikou. 

„Radši bych zemřel, než se nechat očkovat,“ dodává. 

Dnes dokonce i Dr. Fauci přiznává13, že PCR test není bezproblémový a že jakmile projde 35 

cykly, jeho výsledky nejsou spolehlivé. A zatím FDA instrukce přímo určují: 40 cyklů! 

Takže Fauci říká nejvíc 35 cyklů a FDA říká 40 cyklů – to je další podvod.  

Nejen to, tento test nedokáže vyhodnotit, jestli je zkoumaný virus aktivní, nebo neaktivní, 

neboli je-li živý, či mrtvý a stejně tak není možno vyhodnotit jak velké množství virů test 

našel! Je logické, že když se jedná o ojedinělý virus, nikdo mu nepodlehne; ale v případě 

většího nahromadění škodlivých látek vzniká nebezpečí infekce. A to nedovede PCR test 

vyhodnotit. 

Takže všechny ty karantény, roušky, nucená izolace v záchytných táborech a podobné 

nesmysly byly založeny na bázi takového testu. Pak je něco s lidským úsudkem hodně 

v nepořádku. 

Povinné testování na COVID 

Rockefellerova nadace14 předložila plán na celonárodní testování všech Američanů na 

chřipku COVID-19. Tato záležitost měla být provedena pod kontrolou hlavních představitelů 

finančních, akademických a podnikatelských odvětví, s vládní účastí až na posledním místě. 

Výbor, z těchto lidí složený, který by se nazýval ‘Pandemická testovací komise‘ by měl mít 

možnost rozhodovat o zaměření výroby a služeb v celé zemi a její případné převedení na 

produkci jiného druhu. 

To je právo, které získává pouze president v době války! 

Podle jejich směrnic by měly být testovány asi 3 miliony lidí, což by se mělo postupně 

navyšovat. A jelikož každý test má hodnotu $100 (2,200 Czk), bude na to potřeba hodně 

peněz. 

Rockefeller chce také vytvořit militaristické skupiny, které budou mít za úkol kontrolovat 

populaci pomocí digitálního sledovacího a identifikačního systému. Bude monitorován 

zdravotní stav jednotlivců, ale tento prý „bude držen v tajnosti, pokud to bude možné.“ 

Nemyslete si, že je něco takového plánováno pouze pro Ameriku. Rockefellerové chtějí tento 

systém rozšířit do celého světa. Vždyť jejich Nadace je ta, která platí všecky důležité vysoké 

školy v Evropě, kde jsou lékaři vychovávání přesně podle jejich návodu: léčení pouze 

chemickými léky, žádné znalosti o prevenci a o používání přírodních prostředků. 

PCR test a jeho omyly 

Dr. Andrew Kaufman15 se při rozhovoru s Davidem Icke vyjádřil o PCR testu, používaném 

na zjištění Covidu, s pochybami. Dr. Kaufman studoval na prestižní MIT v Americe a kromě 

lékařského osvědčení má ještě osvědčení v psychiatrii. Je universitní profesor, který učí 

hematologii a onkologii. 



Dr. Kaufman říká, že PCR testy na koronavirus jsou 100% chybné. Ne 80% chybné, jak říká 

návod na test samotný, ale 100% chybné. Testy vyrábějí nové případy korony tam, kde žádná 

korona vůbec není. 

A přitom nikdo nezemřel na koronu 

Bulharský lékař-patolog Dr. Stojan Alexov prohlásil ve video-rozhovoru ze 13. května 2020, 

že nikdo nezemřel na COVID-19. Také nazval WHO organizaci ‘kriminální zdravotnickou 

organizací‘ kvůli tomu, že vytvořila celosvětový chaos, aniž by měla nejmenší důkaz, že jde 

opravdu o pandemii. 

WHO se podle něho chová zločinně už tím, že diktuje všem lékařům, aby každý, kdo má 

podle současných nefunkčních testů COVID infekci a později zemře, měl na úmrtním listě 

uveden důvod úmrtí COVID. Dokonce zakázali provádět pitvu na těch, co na údajný COVID 

zemřeli. Zřejmě proto, že pitvy by odhalily skutečný důvod úmrtí a to by se jim tam nahoře 

velice nehodilo. 

Dr. Alexov není jen tak lecjaký patolog. Pracuje v tomto oboru již 30 let a je ředitelem 

oddělení histopatologie v bulharské Onkologické nemocnici v Sofii. Dále je předsedou 

Bulharského patologického sdružení, BPA16 a členem Evropské patologické společnosti 

ESP17. Videozáznam diskuze je v bulharštině18, s překladem do angličtiny19. 

Dr. Alexov říká, že žádné specifické protilátky proti koroně nebyly u nikoho nikdy nalezeny. 

Naše tělo si samo vyrábí protilátky na všecky patogeny, se kterými se setká. Patologové 

mohou tyto protilátky barevně označit a přidat k tělesným tkáním, kde se tyto sloučí 

s příslušnými patogeny. Pak je možno sledovat pod mikroskopem, kde se ty patogeny 

nacházejí. Jenže když nebyly žádné protilátky pro koronavirus nalezeny, tak zjevně nebyly 

zapotřebí, protože tam žádný koronavirus nebyl. Podrobnější informace je možno najít na 

BPA stránce20. 

Ve skutečnosti, koronavirus nebyl nikdy vytříděn v jeho čisté formě, nebyl také zkopírován a 

rovněž nebylo nikdy dokázáno, že způsobuje tu určitou nemoc. Takže nesplňuje požadavky 

Kochových předpokladů, což jsou vědecké kroky na důkaz, že virus skutečně existuje a že je 

opravdu vázán na tu, určitou nemoc. 

Kochovy předpoklady jsou (jak již bylo uvedeno dříve): 

1. Mikroorganismus, nebo jiný patogen musí být přítomen ve všech případech té stejné 

nemoci; 

2. Tento patogen, isolovatelný od nemocného nositele, je možno dále pěstovat 

v laboratorních podmínkách; 

3. Patogen, vypěstovaný v laboratorních podmínkách musí po naočkování zdravému 

laboratornímu zvířeti způsobit tu stejnou nemoc. 

Takže existence COVIDu-19 je založena na víře, ale ne na faktech, protože COVID-19 

nesplňuje ani jednu z těchto podmínek. 

Dr. Alexov poznamenává, že veškeré pitvy v Německu, Italii, Španělsku, Francii a ve 

Švédsku ukazují na to, že koronavirus není smrtelný. A všichni patologové se shodují, že 

nikdo nezemřel na koronavirus. Každé úmrtí, i když bylo za následky koronaviru vydáváno, 

bylo způsobeno jinou nemocí, mnohem vážnějšího charakteru. 



Jinými slovy, zde není žádný důkaz toho, že tato nemoc existuje. Všechny pitvy, které Dr. 

Alexov prováděl, byly rozdílné a jedna s druhou neměly nic společného. 

„Když lidé dostanou chřipku, každý na ni reaguje jinak,“ říká Alexov. 

„Takže ve skutečnosti není možné vyvinout očkování proti chřipce, 

které by bylo účinné pro všecky.“ 

A není si jistý, jestli to, co Bill Gates vyrábí ve všech těch laboratořích, je opravdu očkování, 

nebo něco jiného. 

Alexov dále říká, že všichni ti, kteří zemřeli na koronu v Italii, byli předtím očkováni proti 

chřipce. „Očkování potlačí imunitní systém člověka a při styku s opravdovou chřipkou to 

může být jeho smrt,“ dodává 

Také v Německu a v Americe 

Německý lékař21 Dr. Klaus Püschel, ředitel oddělení Soudního lékařství v Universitním 

zdravotním centru Hamburg-Eppendorf potvrdil, že COVID-19 je smrtelná nemoc pouze ve 

velmi výjimečných případech. „Zjistili jsme, že korona infekce nemá nic do činění s úmrtím, 

protože ve všech případech existují jiné důvody pro smrt, jako na příklad krvácení do mozku, 

nebo srdeční mrtvice,“ řekl při diskuzi 

Americký president22 Donald Trump se o koroně vyjádřil, že je to podvod. „Všecky ty 

nehorázné lži ohledně Covidu-19 – každý lže! CDC lže, media lžou, demokrati lžou, většina 

doktorů lže – ne všichni, ale většina a přitom jim máme věřit,“ stěžoval si a media ho 

okamžitě podrobila těžké kritice a snižovala ho na prosťáčka. 

Trump prohlásil mnoho současných mediálních ‘svatých krav‘ za podvod. Podezření na jeho 

spolčení se s Ruskem kvůli volební kampani, to byl podvod; jeho odstranění z presidentského 

úřadu byl podvod; globální oteplování je další podvod. A pak označil WHO za zrádnou 

organizaci a zarazil jim fondy. 

Už jen když vezmeme vedení WHO, tak z něho podvod skoro čiší. Sám generální ředitel 

Tedros Adhanom Ghebreyesus má za sebou historii, se kterou se není co chlubit. V jeho 

rodné Etiopii byl jedním z vedoucích organizace ‘Tigray People Liberation Front‘ (TPLF, 

neboli Tigray strana pro osvobození lidu). 

Z názvu samotného čiší komunistická organizace. TPLF vedla partyzánskou válku proti 

Mengistově diktátorské vládě a jako správná teroristická organizace prováděla nájezdy na 

neozbrojené venkovské obyvatelstvo. Asi 2 miliony lidí chybělo při dalším sčítání lidu 

Vláda v Etiopii byl snad ten nejhorší genocidní režim na celé zeměkouli za posledních 30 let. 

Snad proto se Tedros stal postupně ministrem zdravotnictví a posléze ministrem zahraničí. 

Jako ministr zdravotnictví odmítl dvakrát uznat epidemii cholery, která ve státě vypukla a 

vydával ji za obyčejný průjem. Hodně lidí kvůli tomu zemřelo, protože nebyly obstarány 

potřebné léky. 

Jako ministr zahraničí pomáhal vládě zabavit lidem obrovské pozemky za účelem prodeje 

cizím investorům. Podmínkou pro tento obchod bylo nucené přesídlení 15 000 lidí. Když 

došlo ke vzpouře, policie napřed používala slzný plyn, ale pak střílela do demonstrantů 

naostro. 500 lidí zahynulo a Tedros zkoušel celý incident zlehčovat. 



A tento Dr. Tedros, jak je nazýván, přestože žádný doktorát nemá, volá do světa: „Máme pro 

vás jednoduchou zprávu: testujte, testujte, testujte.“ Asi v tom testu bude něco zašitého, jinak 

by nás tolik neagitoval. 

 

1 https://www.rt.com/news/506575-coronavirus-mutation-vaccine-achilles-heel/ 
2 https://rense.com/general96/coronavirus-fraud.php 
3 https://www.presstv.com/Detail/2020/10/31/637598/Trump-says-US-doctors-profiting-from-COVID-19-

deaths 
4 https://www.thenewamerican.com/usnews/health-care/item/36331-covid-con-doctor-says-virus-is-dying-but-

media-keep-it-alive 
5 https://humansarefree.com/2020/09/proof-covid-19-planned-new-world-order.html 
6 https://en.wikipedia.org/wiki/Plandemic 
7 https://documents1.worldbank.org/curated/en/993371585947965984/pdf/World-COVID-19-Strategic-

Preparedness-and-Response-Project.pdf 
8 https://www.rt.com/uk/506786-lockdown-domestic-abuse-killings/ 
9 https://www.zerohedge.com/medical/new-uk-health-figures-find-26000-extra-non-covid-deaths-home-amid-

lockdowns 
10 https://sputniknews.com/uk/202011021080952068-well-campaign-for-reform-farage-touts-brexit-party-

rebranding-as-part-of-anti-lockdown-movement/ 
11 https://www.taskade.com/v/Pe1eESmvo4jsPpvK 
12 https://gofile.io/d/IXL6BT 
13 https://humansarefree.com/2020/11/bombshell-fauci-states-covid-test-has-fatal-flaw.html 
14 https://www.globalresearch.ca/usa-plan-militarized-control-population/5713839 
15 https://davidicke.com/2020/08/28/big-story-please-share-pcr-test-that-is-producing-the-virus-cases-triggering-

the-new-lockdowns-worldwide-is-testing-for-genetic-codes-that-every-human-has-and-not-the-virus-david-icke-

tal/ 
16 https://bpa-pathology.com/en/ 
17 http://www.esp-pathology.org/ 
18 https://vimeo.com/430519792 
19 https://off-guardian.org/alexov-webinar-transcript/ 
20 https://bpa-pathology.com/esp-webinar-video-recordings-covid-19-unprecedented-daily-challenges-in-

pathology-departments-across-europe-2/ 
21 https://www.abendblatt.de/hamburg/article228828787/rechtsmedizin-pueschel-hamburg-corona-virus-

infektion-covid-19-coronavirus-krise-patienten-krankenhaeuser-kliniken-infektionsrate-krankheit-pandemie-

test-lungenkrankheit-sars-cov-epidemie-sars-cov-2.html 
22 https://news.yahoo.com/trump-identifies-another-hoax-the-coronavirus-152649383.html 
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KORONA NESPLŇUJE SVŮJ ÚČEL TAK, JAK OČEKÁVÁNO 
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Jezdci na motorkách, kterým se v Americe říká ‘bikers‘ (bajkrs) prohlásili, že jim nikdo 

nebude nic přikazovat a v srpnu uspořádali svůj 80. výroční festival v Jižní Dakotě, ve městě 

Sturgis. Zhruba čtvrt milionu zúčastněných zaplavilo bary, přelidnilo koncerty, kde různé 

hudební skupiny hrály málem nepřetržitě. Všichni se pohybovali volně, žádné roušky, žádné 

distancování. Naopak, naprostá volnost a svoboda – tak jako kdysi. 

Opravdu zajímavá videa, která budou možná zajímat motocyklové nadšence je možno 

shlédnout na stránkách1,2. 

Media a všichni ostatní se už předem hrozili toho množství nemocných, který takové setkání 

vyprodukuje a starosta města musel bojovat s neustálými telefonáty a výhrůžkami, které 

požadovaly, aby festival zrušil. 

A pak, koncem srpna jsme se dověděli výsledky: 22 přítomných testovalo jako pozitivní! Je 

pravda, že 7 dalších případů se vyskytlo v sousedním státě Nebraska, zhruba 200 km dále – 

že by to tam nějak přeletělo? Další stát, Minnesota, zaznamenal přídavných 15 případů, což 

určitě muselo také přijít od bikerů, i když se jedná o dalších 200-300 km mezi těmito místy. 

Samozřejmě, ty pozitivní případy3 potvrdily PCR testy, což neznamená, že tito lidé byli 

opravdu nemocní. Přece víme, že testy nejsou spolehlivé a už vůbec nejsou vhodné pro 

infekční onemocnění. Takže můžeme bez váhání usoudit, že z celého výročního 

motocyklového festivalu o čtvrt milionů zúčastněných neonemocněl nikdo, leda ti, kteří se 

přejedli, nebo příliš mnoho pili, anebo se jinak provinili proti střídmosti. 

Proč tak málo nemocných? 

Jak je to možné? Je to jednoduché: koronavirová chřipka prostě neexistuje. Odbyla si svoje, 

jako jedna ze tří chřipek, které se letos objevily na scéně a svůj vrchol měla v půli května. A 

protože každá chřipka trvá 4-6 týdnů, tak koronavirus už je dávno a dávno za námi. 

Ještě nikomu se nepodařilo izolovat virus korony, jak potvrzuje Dr. Judy Mikovits4. Ještě 

nikomu se nepodařilo izolovat virus HIV/AIDS a ještě nikomu se nepodařilo izolovat virus 

obrny anebo Eboly. Tyto nemoci prostě nejsou – neexistují. To, co je přičítáno jejich vlivu je 

zaviněno něčím zcela jiným a nám jsou předkládány vymyšlené pohádky k uvěření. 

Na příklad u AIDS pacientů, tito umírají na léky proti tomuto syndromu (je to syndrom, ani 

to není považováno za nemoc), což je už dávno známo, ale je to ignorováno lživými mediemi 

a lékaři s vymytými mozky. Rovněž tak HIV neznamená, že někdo má AIDS, ale za tento 

velice drahý test někdo určitě pobírá vysoké autorské honoráře a tak se báchorka o spojení 

HIV a AIDS stále dál propaguje. 

Epidemie obrny, která proběhla v 50. letech v Americe byla zaviněna očkováním. Jiné 

výskyty obrny tamtéž byly způsobeny záměrným rozprašováním nukleárního odpadu na lidi, 

přesně podle vládních programů nazvaných Operace Dominic a Operace Fishbowl. Rovněž 

bylo na děti ve školách rozprašováno DDT, čisticí prostředky byly tehdy plné jedů a pokusy 

na lidech byly v Americe naprosto běžné – a možná i jinde. 



To, že je korona podvod, můžete snadno zjistit sami. Dejte si do Google jakékoliv číslo a 

připište k němu ‘new cases‘ což znamená ‘nové případy‘, asi takto: ‘312 new cases‘ nebo 

‘871 new cases‘ či ‘300 new cases‘. Ať napíšete jakékoliv číslo, pokaždé dostanete ten počet 

nových případů korony. Takové nasycení trhu dokáže docílit pouze propaganda. 

Co způsobuje nemoci 

Lidé v Africe umírají umírají hladem, nebo na malarii, či na běžné nemoci. V Africe je také 

provozována genocida pomocí kontroly potravin, které jsou – podle plánu Henry Kissingera 

– lidem upírány. 

Ebola je způsobena přímým zářením mikrovlnné energie, která je používána ve formě zbraně 

a způsobuje vnitřní krvácení. A korona virus – to je 5G technologie, namířená přímo na lidi. 

5G odebírá kyslík ze vzduchu a ti, kteří jsou takto zasažení se napřed začnou dusit a pak 

padnou na zem v bezvědomí, nebo mrtví – podle intenzity záření. Jakmile máte potíže 

dýchat, můžete být pod vlivem 5G. 

Lékaři proti panice s koronou 

Jeden tisíc německých lékařů5 promluvili proti německé vládě a proti WHO organizaci a 

prohlásili, že Covid-19 je podvod. Vyzývají další odborníky, z různých oborů, aby se 

přihlásili s jejich závěry a názory a požadují po vládě, aby toto bylo vyšetřováno. Říkají, že 

ochranná opatření byla disproporční a že ta chřipka nebyla žádná epidemie. Taky podotýkají, 

jak trpí malé děti, které potřebují styk s druhými dětmi a jak to všecko ubližuje dospělým 

ještě víc. 

Už to, že každá smrt, ať byla zaviněna čímkoliv, byla přičítána koroně. Tak třeba člověk, 

kterého srazil autobus a test na koronu vyšel pozitivní, byl připočten jako oběť korony. 

V Americe šli ještě dál, tam testovat ani nemuseli, stačí když podezřívali, že by člověk mohl 

mít koronu a už pomáhal rozmnožit počet případů úmrtí na koronu. 

V Anglii začali6 prověřovat statistické údaje a ejhle – museli odečíst 4000 úmrtí z celkového 

počtu 41 749. Většina z toho, co odstranili, byly opakovaně přidané případy a jiné omyly. 

Ale i to, co jim zbylo je pořád ještě nadsazeno; to pořád ještě není ten správný výsledek. 

Novinářka Kit Knightly7 zjistila, že to všecko jsou lidé, kteří zemřeli s koronou. Ale když se 

sečtou ti, kteří zemřeli na koronu, tak je jich 12. Ano, 12 lidí v celé Anglii zemřelo na 

koronu. 

Upozorňuje také na to, že media postupně změnila způsob diskuze. Napřed používali slovo 

‘úmrtí‘, ale pak je nahradili slovem ‘případy‘. Takže už nemáme tolik a tolik úmrtí na 

koronu, ale máme tolik a tolik případů. A jako případ je možno přičíst kohokoliv, kdo byl 

otestován a je ‘pozitivní‘, i když testy jsou naprosto nevěrohodné a přítomnost viru je 

nezjistitelná. 

Ovšem jsou státy, kde jsou stále uzavírána, karanténována a rouškována celá území na bázi 

pouhých několika případů nemocných. A přitom letošní onemocnění a úmrtí na koronavirus 

není nijak rozdílné od každoročního počtu nemocných a mrtvých na chřipky. Tak o co jde? 

Jenomže, jakmile jednou dostanou vlády nohu do dveří a uvalí na nás nějaká další omezení 

svobody, volnosti pohybu a možnosti samostatného rozhodování, tak se svého vlivu velmi 

neradi vzdávají. 



Příznaky korony 

Touto dobou,8 kdy je za koronavirus vydáváno málem všecko, i příznaky této nemoci nabyly 

na počtu. Dr. Fauci si stěžuje, že skoro polovina těch, kteří testovali jako pozitivní, nemají 

vůbec žádné příznaky a tak bylo rozhodnuto všechny příznaky zveřejnit, aby si je lidé mohli 

vsugerovat. A je jich nemálo. Dokonce i problém se spaním, neschopnost soustředění, 

nervová bolest, vypadávání vlasů a holohlavost jak u mužů, tak u žen, jsou dnes dávány za 

vinu koroně! 

Studie, která byla k tomuto účelu vypracována, odhalila 50 příznaků, jako jsou únava, 

bolestmi svalů, horečka, kašel, potíže s pamětí, neschopnost cvičit a být aktivní, nepravidelný 

tlukot srdce, bolesti kloubů, bolesti v krku, průjem, noční pocení, ztráta čichu, ztráta chuti, 

deprese a smutek, neuropatie, pálení žáhy, bolest v zádech, bolest v ramenou, kožní vyrážky, 

cukání ve svalech, nervové potíže, nevolnost a zvracení, zkrácený dech, nabývání na váze, 

úbytek na váze, křeč v lýtku, ucpané uši, přesychání očí, třesot, bolesti břicha, trvalá žízeň, 

zvonění v uších, bolest na prsou, podrážděnost, popletenost. Jinde k tomu přidávají ještě: 

ztrátu koordinace, srdeční potíže a trvalé ublížení na srdci, genetické změny, poruchy chůze, 

psychiatrické potíže, mrtvice, zranění plic, zánět cév. 

Mnohem nebezpečnější než Covid 

Mnohem nebezpečnější než Covid a kterákoliv jiná chřipka9 je strach a ten je velmi 

nakažlivý. Není to pouze strach z nemoci, ale i strach z toho, ‘co na to řeknou sousedé‘, či 

strach z toho, že se nám zřítí letadlo na dům, strach z přerušení dodávek elektřiny v zimě, 

strach z mnoha lidí na ulici, anebo z mála lidí na ulici … prostě – strach je strach a 

dlouhodobý strach je velmi vážný stresor. Proto je nutné zbavit se strachu, nenechat se 

vystrašit ničím. A jestli vás straší v televizi, ta má na sobě knoflík a tím jde snadno vypnout. 

Je zajímavé, že se nikdo nebojí tam, kde by se bát měl. Na příklad, mnozí se bojí brát větší 

dávky c-vitamínu, ale ochotně budou brát tři druhy léků proti vysokému krevnímu tlaku, 

všecky naprosto zbytečné a všecky způsobující další, vážná onemocnění. Anebo lidé se bojí 

předávkování multivitaminem, ale budou užívat nějaké předpisové léky, které jsou všecky 

velmi škodlivé. Jiní se bojí vzít vitamin B3, Niacinu, ve formě kyseliny nikotinické, protože 

vyvolá zčervenání kůže, ale nechají se každoročně očkovat proti chřipce, aniž by pátrali, 

jestli je takové očkování skutečně prospěšné, jestli není škodlivé a jestli je vůbec nutné. 

Třetí nejčastější důvod smrti 

V Americe je lékařský omyl ten třetí nejčastější důvod úmrtí, hned po srdečních nemocech a 

rakovině. Prestižní klinika10 Johns Hopkins vypracovala studii, podle které více než čtvrt 

milionů lidí ročně zemře na lékařský omyl. Může to být omyl lékaře samotného, omyl 

zdravotního personálu, nebo selhání zařízení. 

Jiné studie s tímto číslem nesouhlasí a tvrdí, že těch lidí, co ročně zemřou na lékařský omyl 

je aspoň 440 000, ale může jich být ještě víc, protože na úmrtní listy nikdo nenapíše důvod 

úmrtí: ‘zemřel na můj omyl‘. Takže je zcela možné, že lékařský omyl je druhý nejčastější 

důvod úmrtí, ještě před rakovinou. 

Čím je to zaviněno? Snad tím, že jsme jen lidé. Stačí malé vyrušení, chvilkové vynechání 

paměti, pozornost odvedena jinam a může dojít k záměně léků, k záměně pacientů, k záměně 

čehokoliv jiného. Stejně tak lékaři, často nevyslechnou pacientův výčet příznaků až do 



konce, protože v ordinaci čeká příliš mnoho lidí. Anebo pacient zapomene říct to hlavní. A 

pak zde máme ten hlavní důvod úmrtí, který možná předčí lékařské omyly a selhání 

nemocničního personálu nebo zařízení. A to jsou farmaceutické léky. 

Někdo by mohl navrhnout používat víc počítače a jiná mechanizovaná zařízení, ale i tyto 

přístroje mají své vynechávky. Určitě se vám samotným stalo nemálokrát, že soubor, který 

tam jasně byl včera, tam už dnes není. Buď jste ho omylem vymazali, nebo ho odstranil anti-

virový program. Anebo přerušení proudu vymaže vše, co bylo v ten moment otevřeno na 

obrazovce a už ty informace nikde nenajdete. Prostě – věci se stanou. 

Rozhodně je nutno dávat pozor a dobře sledovat. Informovanost je naše hlavní zbraň. Ten, 

kdo je natolik odhodlán, že si dokáže podrobně přečíst tak zvané vedlejší účinky léku (které 

nejsou žádné vedlejší účinky, to je, co ten lék způsobuje) a zvážit použitelnost v porovnání 

s jeho potížemi, jedná správně. 

Při setkání redaktorů významných lékařských časopisů11 ‘The Lancet‘, a ‘New England 

Journal of Medicine‘, které bylo tajně nahráváno vyšlo najevo, že farmaceutický průmysl 

uplatňuje kriminální nátlak na vědecký výzkum. 

Dnešní farmaceutický průmysl má totiž tak velký vliv, že může veškeré vědecké studie 

upravit tak, aby vyjadřovaly přesně to, co chtějí. Když dělají studii na to, že aspirin škodí, 

pak ta studie naprosto bez pochyb dokáže, že aspirin škodí; když budou dělat studii na to, že 

aspirin pomáhá, tak bude pomáhat. Nakonec, tito lidé mají na to málem neomezené fondy. 

Při přemrštěných cenách léků a očkování se jim podařilo vytvořit velice mocnou finanční 

základnu. 

Obdobně se chovají12 i media, společenské internetové stránky a jiní technologičtí (Big Tech) 

velikáni. Už to, jak Twitter, Google, YouTube cenzurují všecko, co by bylo proti mocenským 

zájmům našich tajných vládců, je na pováženou. Tak na příklad, veškeré informace o 

prospěšnosti Plaquenilu jsou okamžitě odstraněny. Badatel a znalec David Icke, který se 

pouze zmínil o 5G v souvislosti s koronou byl okamžitě vypovězen z YouTube. Lékaři, kteří 

mluví proti oficiální báchorce jsou ihned vyřazeni a když je musí na nápor veřejnosti na 

stránku vrátit, udělají je neviditelné, nedají na ně adresy a nikdo je nemůže najít. 

Tím pádem má slovo pouze jedna strana a její slovo je konečné a nedovoluje zpochybnění. 

Jakékoliv jiné názory, ať sebelepší a pomocné, nejsou dovoleny. Tím pádem ani vývoj 

nepostupuje dopředu a zůstáváme trčet u jedné jediné možnosti a ještě navíc bude snaha, 

abychom tuto jedinou a zároveň spornou možnost museli povinně přijmout. 

Když si společenské stránky dovolily censurovat i syna presidenta Donalda Trumpa za to, že 

chválil Plaquenil, aby si pak nedovolily censurovat nás! Ovšem to pak není žádná svoboda, 

to je jasné. 

Dr. Vernon Coleman říká … 

Dr. Coleman je13 toho názoru, že počet úmrtí možná stoupá, ale to není zaviněno koronou, 

spíše jejími následky a to následky karantény, distancování a roušek. Každý týden, více než 

100 lidí v Britanii spáchá sebevraždu. To dělá celkový počet úmrtí na následky preventivních 

opatření daleko vyšší, než jsou úmrtí na jakoukoliv jinou nemoc, včetně korony. A přitom 

jsou šílenci, kteří si troufají prohlásit, že ve společenských situacích je korona virus 

nebezpečný, ale v zaměstnání ne! 



„Dnes bojujeme za své přežití,“ říká Dr. Coleman. „Ale nebojujeme proti viru, 

bojujeme s korupční a nepoctivou vládou, která posluhuje těm, kteří jsou za 

‘Agendou 2114‘ a za Světovým ekonomickým forem. Kují pikle s Billem 

Gatesem a přitom je dobře známo, že Gates chce vyhubit velkou část populace 

a k tomu účelu prosazuje své očkování.“ 

AstraZeneca, výrobce očkování, museli zastavit testování, protože jeden z očkovaných dostal 

nemoc, zvanou transverse myelitis, což je zánět míchy. To ho může dostat do kolečkové 

židle na zbytek života a není proti tomu lék. Už předtím museli testy zastavit, protože jiný 

člověk dostal to stejné. Jestli to tak půjde dále a Gates si svoje očkování prosadí, tak bude 

několik milionů lidí natrvalo invalidních. 

Chřipka a každá jiná epidemie je měřitelná množstvím úmrtí 

Dr. Andrew Kaufman říká, že množství úmrtí za tento rok není odlišné od jiných let. To 

samozřejmě vyvrací tvrzení, že je zde nějaká epidemie. Je ale pravda, že k jakémusi zvýšení 

počtu úmrtí došlo asi v půli března a to přetrvávalo do poloviny května. 

O tomto jevu bylo pojednáváno již dříve. Pravděpodobné vysvětlení je: 11. března 2020 

vyhlásila světová zdravotní organizace WHO epidemii chřipkou. (3/11 podle Tima Ozmana) 

To je to stejné, jakoby nám vyhlásili válku. Pro hodně z nás to bylo další 9/11. Mnoho lidí 

podlehlo strachu. Mnozí nemuseli být vůbec nemocní, ale strach z něčeho zákeřného a 

nepředvídatelného je předčasně usmrtil. 

Z toho vidíte, jakou moc má obyčejný strach. 

K postupnému snižování15 úmrtnosti mohlo dojít ještě z jiného důvodu: lékaři v nemocnicích 

přestali používat ventilátory. Úmrtnost na tak zvanou koronu a jiná plicní onemocnění 

poklesla, když přestaly být používány ventilátory. Nevyskytly se žádné nové léky, ani nové 

zdravotní procedury, pouhý pokles nemocných na ventilátorech snížil úmrtnost na koronu a 

jiné nemoci. Používání ventilátorů je příliš drastický postup léčby, který doslova rozdrásá 

plíce pacienta. 

Jak říká Dr. Charlotte Summers, profesorka na Universige v Cambridge: „Lidé jsou navrženi 

tak, aby získávali kyslík do plic tím, že ho vdechují, což je záporný tlak, zatím co ventilátor 

tlačí kyslík do plic a to je opačný druh tlaku.“ 

Že by ne virus a že by bakterie? 

Podle zprávy16 v německém tisku, italští lékaři přestali dodržovat příkazy WHO, které 

zakazovaly pitvu mrtvých na koronu. A pak zjistili, že korona není žádný virus, ale je to 

nebezpečná bakterie, která vytváří krevní sraženiny a tyto mohou vést k úmrtí pacienta. 

Nemoc, kterou tato bakterie způsobuje se nazývá ‘difusní vnitrožilní srážlivost‘, neboli 

trombóza. Proti tomuto onemocnění jsou účinné proti-zánětlivé látky a léky proti srážlivosti 

krve. 

Podle nich, COVID-19 postupuje tak, že zahustí krev a způsobí sraženiny. Tak hustá krev, 

když pak proudí k srdci a k plicím, postupuje velmi pomalu a člověk nedostává potřebný 

kyslík. Pitva zjistila, že žíly byly nafouklé tím, jak je zaplňovaly tyto sraženiny. Lidé pak 

zemřeli buď zadušením, anebo tím, že se sraženiny dostaly k srdci a zastavily je. 

Proto doporučují brát acylpyrin (nebo aspirin, stejná věc) a to asi 100 mg dávky. 



Italské Ministerstvo zdravotnictví ihned změnilo způsob léčby korony a začali pacientům 

dávat acylpyrin a zaznamenali prudký vzestup vyléčených – za pouhý jeden den bylo 

z nemocnic propuštěno 14 000 pacientů. 

Samozřejmě, okamžitě vypukla internetová propaganda a acylpirin byl vláčen po kanálech a 

hanoben, bylo po něm pliváno jedovatými slovy. 

Ale proč jinak by WHO zakázalo pitvu těch, kteří zemřeli na koronu? Aby se nepřišlo na 

krevní sraženiny? 

Další dokument17, nalezený na stránce Národního centra biotechnologických informací 

(National Center for Biotechnology Information) potvrzuje nález italských lékařů. Jako 

prevenci proti koroně doporučují prvek selén v přirozené formě, anebo chemický a to ve 

formě ‘sodium selenite‘  (ale ne ‘selenate‘), protože selenite dokáže zabránit virům, aby se 

nedostaly do buněk. 

Selén je také podpora pro srdce. Bylo mnoho těch, kteří zemřeli na srdeční mrtvici, i když 

jinak byli poměrně zdraví. Všecko co jim chybělo byl selén a také hořčík. 

 

1 https://www.youtube.com/watch?v=Od1wD0KX8oI 
2 https://www.dailymail.co.uk/news/article-8610195/ZZ-tribute-band-plays-packed-crowds-Sturgis-motorcycle-

rally.html 
3 https://www.anti-empire.com/cnn-proclaims-national-panic-day-as-rally-of-500000-bikers-in-south-dakota-

linked-to-a-whooping-22-additional-test-positives/ 
4 https://www.bitchute.com/video/SggGILAJwe1e/ 
5 https://www.fromrome.info/2020/08/24/1000-german-doctors-say-covid-19-is-100-a-scam/ 
6 https://www.anti-empire.com/england-to-remove-up-to-4000-deaths-from-the-official-covid-death-list/ 
7 https://www.zerohedge.com/political/bait-switch-how-theyve-changed-covid-conversation 
8 https://www.zerohedge.com/geopolitical/surprising-study-finds-98-long-term-covid-19-symptoms-including-

baldness 
9 https://www.zerohedge.com/political/fear-fatigue-more-dangerous-covid-19 
10 https://www.anti-empire.com/250000-people-die-from-medical-error-in-the-us-every-year/ 
11 https://www.zerohedge.com/markets/big-pharma-criminal-influence-research-exposed-secret-recording-

lancet-and-nejm-editors 
12 https://www.anti-empire.com/big-tech-is-suppressing-science/ 
13 https://www.bitchute.com/video/OsNa6uLW6R5x/ 
14 Agenda 21 je plán na vyhubení 90% lidské populace 
15 https://www.anti-empire.com/covid-death-rates-dropped-as-doctors-rejected-ventilators/ 
16 https://20plus1.org/2020/09/08/coronavirus-behandlung-endlich-in-italien-gefunden/ 
17 

https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC7246001/#:~:text=In%20addition%2C%20selenium%20reduce

s%20the,in%20patients%20with%20COVID%2D19. 

 



KAPITOLA 38 

CO PLÁNUJE ROCKEFELLEROVA NADACE PRO NÁŠ SVĚT 

29. září 2020 

Brožurka Rockefellerovy nadace ‘Scénáře pro budoucnost technologie a mezinárodního 

vývoje‘ (Scenarios for the Future of Technology and International Development1), vydaná 

v květnu 2010 pojednává o plánu tohoto nestátního a nadnárodního celku, který má jednu 

hlavní snahu a to je nastolit Nový světový řád (NWO). 

I když to přímo veřejně nehlásají do světa, jejich plán je založen na přesvědčení, že jsou 

povoláni k tomu, aby vládli. Z toho důvodu manipulují politickou, obchodní a společenskou 

situaci jak v Americe, tak i všude jinde ve světě již celá desetiletí a neváhají použít nízkých 

triků, aby dosáhli svého. 

V Americe jsou tito a jim podobní lidé nazývání „Robber Barons2,“ neboli Loupeživí baroni. 

A opravdu, hodně z jejich majetků nebylo nabyto poctivým způsobem. Na příklad, 

Rockefeller sám uchvátil veškerý olejářský průmysl v Americe. 

Tajně domluvil speciální sazby s majiteli rafinerií a s nově zavedenými železnicemi, takže 

když se vyskytli konkurenti, snažil se je koupit a když se nedali, zahájil proti nim cenovou 

válku. Rafinerie jim čítaly vyšší sazby, železnice zrovna tak a brzy neměli jinou možnost, než 

prodat vše Rockefellerovi. 

Tak se mu podařilo docílit, že dnes vlastní asi 90% veškeré olejářské produkce v Americe. 

Rockefellerovy benzinové stanice se původně jmenovaly Esso, později byly přejmenovány na 

Exxon. 

Rockefeller se rovněž dověděl, že za dopravu ropy železnicemi vláda vyplácí příplatky a tyto 

směle pobíral jak za sebe, tak za všecky ostatní olejáře, kterým o tom – samozřejmě – neřekl. 

Jelikož většina dnešních léků je vyráběna z ropy, Rockefellerové nejen že podchytili ropný 

průmysl, ale ještě farmaceutika, plus výrobu postřiků a posypů na ničení hmyzu 

v zemědělství, prostředky proti hnilobě a podobné látky, které všecky jsou založeny na ropě. 

Začátkem 1970 let měli první podstatné výsledky jejich snahy na poli výzkumu biologických 

zbraní ve formě AIDS viru. Později přišly SARS, MERS, Ebola, Ptačí chřipka a Covid-19. 

Kromě toho jsou Rockefellerové zainteresováni již od r. 1902 v eugenickém výzkumu. Jejich 

eugenický program používá různé biologické zbraně, za účelem kontroly růstu populace. 

Tyto zbraně jsou jak léky, tak chemikálie, postřiky, přídavné látky do potravin a jiné. 

Dokonce i Hitlerova snaha vyhubit některé části lidské populace byla jimi financována. 

Dnes jsou z Rockefellerů zdánliví dobrodinci lidstva. Říkají, že pomocí jejich Nadace 

pomáhají světu k lepší budoucnosti, snaží se o odstranění chudoby mezi lidmi a všemožně 

zkouší pomáhat kde se dá. 

Toto má ovšem dvě stránky. Když chtějí Rockefellerové pomoci světu k lepší budoucnosti, 

tak k tomu chtějí omezit počet obyvatel na jednu desetinu a z toho zbytku udělat dokonalé 

otroky. Když chtějí odstranit chudobu, tak tím myslí pouze chudobu určitých vybraných 

jednotlivců za cenu nerostného ochuzení všech ostatních. A pomáhat kde se dá chtějí pomocí 

léků, očkování, manipulací zdravotnictví a jeho výuky a podobně. 



Naše technologická budoucnost 

Svoji vizi technologické budoucnosti zakládá Rockefellerova nadace na vytváření 

pravděpodobných situací, které nazývá ‘scénáře‘ a tyto rozvíjí s ohledem na pravděpodobné 

změny ve světě jako na příklad ekonomické změny, nové vynálezy, klimatické změny, změny 

v dopravě, v zemědělství a v jiných odvětvích. 

Takže se dá říct, že shora zmíněný dokument je odborné proroctví svého druhu. Ovšem 

současná situace naznačuje, že je to spíše plán. 

Technologická budoucnost je očekávána jako ekonomické sjednocení přesunu zboží, financí, 

lidí a myšlenek. Na jedné straně uvidíme více sjednocenou globální ekonomii s vysokou 

produktivitou, která umožní přístup k širší škále zboží a služeb skrze dovoz a vývoz. 

K tomu přispěje také zvyšující se specializaci vyváženého zboží. A pak dojde k větší 

kooperaci na nadnárodní bázi, posílení globálních institucí (OSN, UNESCO, WHO a jiné) a 

vznik mezinárodních sítí na řešení problémů. 

Na straně druhé, možnost ekonomického vývoje ve vývojových zemích bude snížena kvůli 

křehkosti celosvětové ekonomie a také kvůli protekcionismu, roztříštění podnikání a oslabení 

vládnoucích režimů, které odporují kooperaci. 

Takže opět, bohaté země zbohatnou ještě víc, na úkor těch chudých. 

Rozbor jednotlivých bodů odhaluje zákeřnost textu 

‘Zvyšující se specializace vyváženého zboží‘, je nebezpečná fráze. To znamená, že chtějí 

rozmístit výrobu a produkci do různých zemí. V Americe se tomuto způsobu rozdělení 

produkce  říká ‘comparative advantage‘. 

Tak na příklad, Česká republika bude produkovat železo, chléb, panenky v krojích a mlýnky 

na maso; Maďarsko bude produkovat mléko, jízdní kola, řepku a marmelády, Polsko bude 

vyrábět nemocniční postele, hrací strojky a bude péct pirogi, a tak dále. 

Veškerá průmyslová a zemědělská produkce státu bude zaměřena pouze na předem určenou a 

dovolenou škálu produktů a nic jiného. Ten zbytek se bude muset dovážet, což není, 

samozřejmě, ani trochu dobré. To je nesmyslná utopie, která způsobí ztrátu samostatnosti 

jednotlivých národů a závislost na dovozu. 

‘Větší kooperace na nadnárodní bázi‘ může znamenat, že naše nové objevy a vynálezy 

nebudou patentovatelné a budou náležet celku, globalistům, kteří se rozhodnou, jestli je 

vydají ven, utají, přiklepnou někomu jinému, nebo je překroutí na zcela jinou věc. 

‘Vznik mezinárodních sítí na řešení problémů‘ může znamenat špionážní síť na sbírání 

informací jak o jednotlivcích, tak o státních celcích. Vyhledávání slabostí a jejich použití za 

účelem vydírání příslušného jedince nebo státu je pak zcela možné. 

‘Křehkost celosvětové ekonomie‘ by správně neměla existovat při robustní výrobě a 

obchodu. To, že s ní čítají znamená, že tu ekonomii křehkou chtějí mít a postarají se, aby 

křehká byla. 

Takže všechny státy budou velmi omezeny, co se týče množství produktů, které budou smět 

vyrábět. Jinými slovy, budou nás celou dobu držet pod krk, pár dnů od hladovění. 



Možnosti naší budoucnosti 

Takže Rockefellerova nadace nám předkládá čtyři možné varianty naší budoucnosti: 

1. Lock step (těsným postupem, míněno všichni společně) 

2. Chytře dohromady 

3. Hack útok 

4. Chytrý shon 

1. ‘Lock step‘ bude znamenat zvýšení vládního dozoru, více zákazů a příkazů, omezení 

vynalézavosti a více nespokojenosti občanů. 

V r. 2012 přišla pandemie H1N1, kterou svět očekával již dlouhé roky (tak dlouho jim to 

trvalo vyvinout). 20% populace onemocnělo a 8 milionů zemřelo. Tato pandemie těžce 

postihla celý světový obchod, výrobu a cestování. 

Když pandemie skončila, svět se ocitl pod daleko přísnějším vládním dozorem, s větší 

kontrolou jednotlivých občanů a firem. To bylo v průmyslových zemích zpočátku přijato 

kladně, zato v některých vývojových zemích vznikl odpor a prudký vzestup nacionalismu. 

Nové zákony omezily podnikavost. Vědci a výzkumníci měli často nadiktováno co mají 

zkoumat, což byly většinou projekty, na kterých se daly vydělat peníze. Amerika a Evropská 

unie přišly s národními předpisy, které zarazily technologický vývoj. 

I když není možno přesně odhadnout jaké důležité technologické změny nastanou při této 

variantě budoucnosti, dá se usuzovat, že pokrok bude postupovat zhruba takovýmto 

způsobem: 

• Výzkum a vývoj bude řízen vládou a bude zaměřen na národní zajištění, zdraví a 

bezpečí. 

• Skenery, používající pokročilé znázorňování pomocí magnetické resonance budou 

všude na letištích a na veřejných místech, aby bylo možno zjistit výchylky v chování 

a případné proti-společenské záměry. 

• Bude vyvinuto nové zařízení na diagnozu nakažlivých nemocí. Zdravotní testování 

bude povinné pro ty, kteří budou opouštět nemocnice, nebo vězení. 

• Telekomunikace budou využívány těmi, kteří nebudou moci cestovat. 

• Národy si samy vyvinou nezávislé internetové sítě, podobné jako jsou v Číně 

‘firewalls‘. 

• Vlády budou sice mít různé stupně úspěchu při kontrole internetového provozu, ale 

přesto postupně docílí rozbití internetu. 

Jinými slovy, vláda nám bude diktovat skoro všecko a budeme kontrolováni na každém 

kroku. Sledování a testování nemocných nezůstane pouze u pacientů v nemocnicích a u 

vězňů, ale rozšíří se rychle na všecky ostatní. Co se stane s těmi, o kterých se zjistí, že 

nemocní jsou, není známo. Telekomunikace namísto cestování může znamenat, že ne všichni 

budou mít dovoleno cestovat. Internet bude cenzurován a snad i postupně zničen. 

Jak je možno vidět v další tabulce, karanténa a distancování byly předpokládány již v roce 

2013. Nezdá se, že by Itálie byla schopna překonat potíže s péčí o emigranty s pomocí 

robotů. Na takové problémy roboti nestačí; tam je potřeba vojsko. 



Hlavní body pro ‘Lock Step‘: 

2013 Karanténa, společenské distancování, přetížení mobilních sítí 

2015 
Mezinárodní obchod utrpí přísnými patogenickými 

kontrolami 

2017 Itálie překoná potíže s péčí o emigranty pomocí robotů 

2018 
Bude Afrika nadále přijímat autoritativní kapitalismus 

čínského stylu? 

2022 Vietnam bude požadovat sluneční panel na každém domě 

2023 
Lavinovitě vznikající obchodní sítě ve Východní a Jižní 

Africe posílí oblastní svazky 

2028 
Vedoucí afrických států se budou obávat opakování kolapsu 

nigerské vlády z r.  2026 

 

2. ‘Chytře dohromady‘ bude znamenat svět, ve kterém vysoce sladěné a úspěšné strategie 

budou použity na řešení krizových a trvalých světových problémů. 

Ekonomický skluz v letech 2008-10 kupodivu nevyústil v dlouhodobý celosvětový 

ekonomický problém, jak bylo očekáváno. Naopak, některé země spěchaly s industrializací 

za každou cenu. Z toho vznikly dva problémy: ne všechny země postupovaly stejně rychle a 

pak – některé se hnaly dopředu, aniž by hleděly na škodu, kterou působí životnímu prostředí. 

Také má dojít ke klimatickým změnám. Projeví se snaha snížit množství odpadu, vzrostou 

programy na odstranění hladu, nemocí a nedostatku základních potřeb. Farmaceutické firmy 

budou chrlit léky proti malárii a podobným nemocem. V Africe vzroste zájem o sluneční 

energii a vzniknou sluneční farmy. Elektřina bude úspěšně dodávána do Afriky ve velkém 

množství z Evropy, podmořskými kabely. 

Technologický vývoj, který můžeme očekávat: 

• Kvůli snižující se ceně nano-sensorů můžeme dojde ke vzestupu ve výrobě drobných 

přístrojů na osobní sledování, což zlepší vládní dohled a umožní lepší použití vládních 

zdrojů. 

• Využití ‘inteligentní‘ elektřiny, rozvodu vody a dopravy. ‘Chytrá města‘ budou mít 

přístup na internet pro každého. 

• Očkování proti malárii bude vyvinuto a rovněž tak cenově dostupné protézy, ovládané 

mozkem. 

• Sluneční energie bude široce využívána díky pokroku ve výzkumu materiálů, včetně 

polymerů a nano-částic. 

Zařízení na osobní sledování na každém kroku – to je jako obojek kolem krku s pevně 

ukotveným řetězem. Cokoliv je ‘inteligentní‘, nebo ‘chytré‘, tak to používá 5G anebo jiné, 

lidskému systému nebezpečné a škodlivé technologie. 

‘Zelená infrastruktura‘ a ‘zelená revoluce‘, to všecko jsou pro nás nebezpečné výrazy. 

‘Zelená infrastruktura‘ může být docela dobře krycí název pro dnešní karantény, roušky, 

zákaz cestování, atd. Že změní ekonomickou situaci je jisté. Slovo ‘změní‘ zde nahrazuje 

slovo ‘zničí‘. Nedostatek potravy v r. 2027 způsobí manipulátoři sami, ať už dalšími 

karanténami, nebo chemickými postřiky, či jiným násilným zásahem do přírody. 



Hlavní body pro ‘Chytře dohromady‘: 

2011 Globální ekonomie se obrátí 

2015 
Naléhavé americké a čínské zdroje znečištění ovzduší oznamují 

nové období pro jednání o klimatických změnách 

2016 
Zpracovávání informací je zaměstnání pro vystudované 

s počátkem datového období 

2018 Zelená infrastruktura změní ekonomickou situaci 

2020 Jako první, americká sluneční energie je levnější než uhlí 

2025 
Mezinárodní průhlednost ohlásí 10 souvislých let zlepšené 

vlády 

2027 
Shromáždění nadací začne ‘Třetí zelenou revoluci‘ kvůli hrozbě 

nedostatku potravy 

 

Rovněž plánováno je syntetické jídlo, takže ‘maso‘ budoucnosti bude pouze 50% maso a 

zbytek bude syntetické maso (cokoliv to je), spolu s uměle posílenými obilninami a nano-

příchutěmi. Je očekáváno, že dostatek takového jídla způsobí velký nárůst obezity a nemocí. 

Jenže dát lidem dostatek masa tím, že budeme pěstovat více dobytka není podle těchto lidé 

možné, protože dobytek vydává metan a spotřebovává příliš mnoho vody. 

Metan – ani stotisíc krav a dvěstěttisíc prasat nejsou stavu vyrobit v ovzduší zaznamenatelné 

množství metanu. To poznáte dobře, když letíte letadlem. Letadlo se snáší a bude brzy 

přistávat. Propluje skrze mraky a dole se objeví země. Ale za žádnou cenu nejste stavu 

rozlišit města, nad kterými letíte a už vůbec ne jednotlivé domy, auta a lidi. Pouze velké lány 

jsou postupně viditelné jako barevné skvrny, ale jinak se naše země zdá naprosto neobydlená. 

Tak málo znamenáme; tak málo jsme, tak málo máme vliv. A tihle manipulátoři, kteří by se 

svými znalostmi těžko prošli pátou třídou, nám budou vykládat něco o metanu?! 

A co se týče pitné vody – řeky tečou pořád, ne? Tak o čem je tady řeč? 

3. ‘Hack útok‘ bude znamenat ekonomicky nejistý svět, snadno vychýlený z rovnováhy. 

Bude to svět, kde vlády budou oslabeny, kriminalita bude neustále vzrůstat a nové, 

nebezpečné vynálezy budou vydávány ven. 

Šokující události jako 911 a tsunami z r. 2004 v Jihovýchodní Asii (bylo umělo způsobeno 

výbuchem na mořském dnu v místech, kde se nachází spojení tektonických ploten) měly 

připravit svět na nečekané katastrofy. Je toho ovšem víc,  co se má stát, jako na příklad: 

• Zemětřesení na Haiti v r. 2010; 

• Výbuch bomby na Olympijských hrách3 v r.2012, který zabil 13 000 lidí; 

• Zemětřesení v Indonesii hned na to zabilo 40 000 lidí; 

• Tsunami skoro spláchlo do moře stát Nikaragua; 

• Hladomor v Číně, zaviněný změnou klima a výsledným suchem. 

Nenechte se mýlit, hodně z toho se nestalo, ale bylo to převídáno, očekáváno a snad i 

plánováno. Však se David Rockefeller vyjádřil dost jasně, když řekl: 

„Vše co potřebujeme je správná větší krizová situace a národy pak 

přijmou Nový světový řád.“ 



Je dále očekáváno, že bude nedostatek zdrojů, což povede k obchodním nesrovnalostem a 

způsobí to jak ekonomický, tak klimatický stress. Dojde k bojům a válkám, národy odstraní 

poplatky za dovoz, aby uživily své obyvatelstvo. S oslabením vlády vzroste kriminalita, 

partyzánská válka po celém světě, vysloužilá letadla budou používána na dovoz drog – drogy 

a vlastnictví zbraně budou návnada pro ty nejchudší. 

Krádeže budou i na vyšší úrovni, jako krádeže patentů a vynálezů, hackeři budou ohrožovat 

korporace, banky a vlády. Očkování bude obsahovat nebezpečné látky, lidé budou nemocní 

z geneticky změněných potravin a rozdíl mezi bohatými a chudými se podstatně zvětší. Ti, 

kteří si nebudou moci ‘koupit cestu ven‘ z tohoto chaosu, si nepovedou dobře. 

To znamená, že bude existovat cesta ven, čili budou existovat místa, kam se tito bohatí 

manipulátoři uchýlí a kde v klidu a v pohodě přečkají to nejhorší. Nás ale budou trápit 

umělým hladomorem, útoky, násilnostmi, plastikovým žrádlem, drogami a jiným svinstvem. 

Technologický vývoj, který můžeme očekávat je následující: 

• Syntetická biologie a laboratorně pěstované potraviny. Jen tak na okraj, Bill Gates už 

v tom má peníze a už vyrábí. 

• Zezbraněné biologické patogeny budou napadat lidstvo; globální teroristé budou 

velmi dobře vyzbrojeni a i běžní lidé budou používat Kalašnikovy AK-47. 

• Internet bude prakticky zničen spamem a viry a zaměří se převážně na nedovolenou 

aktivitu, na tak zvané ‘tmavé stránky‘, což je prodej drog, zbraní, pedofilie a 

prostituce, které vláda nemůže monitorovat. 

• Nutnost neustále prokazovat svoji totožnost se stane součástí běžného denního života. 

Budou používány skeny očí, jejichž archiv bude v r. 2017 ukraden hackery na 

vytváření neexistujících bytostí. 

• Kosmetická chirurgie bude daleko snadnější a taky rozšířená mezi nově vznikající 

střední vrstvou. 

 

Hlavní body pro ‘Hack útok‘: 

2012 Tisícileté vývojové cíle posunuty zpět do 2020 

2014 Násilnosti proti menšinám a emigrantům vzplanou skrze Asii 

2016 Islámské teroristické sítě bují v Latinské (Jižní) Americe 

2018 
Úmrtnost na malarii v Kongu kvůli skandálu s léky si 

vyžádala 10 000 obětí 

2020 Doktoři bez hranic uvězněni v hranicích 

2021 
Národy, bojující s omezenými zdroji spěchají s využitím 

syntetické biologie 

2027 Indie a Pakistán vedou válku o vodu 

2028 
Válečníci-teroristé rozšíří potřebné léky do Jihovýchodních 

asijských států 

 

Poznámka: ‘Lékaři bez hranic‘ je organizace lékařů a jejich pomocníků, kteří cestují po 

chudých zemích a zdarma léčí lidi, nebo jim kopou studny, či budují čisticí zařízení na pitnou 

vodu. Rockefellerova nadace plánuje uvěznit tyto lidi doma a nedovolit jim vyjet ven. 



4. ‘Chytrý shon‘ bude ekonomicky zničený svět, ve kterém jednotlivci a různá lidská 

společenství si vyvinou místní, pochybné řešení pro vzrůstající množství problémů. 

Celosvětový ekonomický úpadek začal již v r. 2008 a pokračuje stále dál. Celý svět je 

zadlužen a nevypadá to, že by tyto dluhy mohly být kdy splaceny. Nezaměstnanost je 

neuvěřitelně vysoká. Civilizované národy jsou zničeny a obrovské množství emigrantů, kteří 

se tam usídlili, se vracejí zpátky do svých zemí. Počítače, e-maily a podobné služby jsou 

velmi nespolehlivé. 

Změny k lepšímu mohou být očekávány pouze ve vývojových zemích, jako jsou Indonésie, 

Rwanda, Turecko a Vietnam. V Ghaně vyvinou poživatelné očkování proti tuberkulóze. 

V Nairobi zavedou navrátilci ze Západu odborný vzdělávací systém, který bude velmi 

úspěšný. 

Lidé budou po domácku vyrábět věci spotřebitelského druhu a budou pěstovat vlastní 

potravu. Přístup na internet bude postupně umožněn, navzdory slabé vládě a navzdory 

dobročinné podpoře nadací. 

Nové technologie, které můžeme očekávat: 

• Zlepšení energetické technologie a její vyšší efektivnost, energie z větru a geotermální 

energie. 

• Nedostatek léků způsobí širší používání homeopatických přípravků. 

• Výroba v malém měřítku, používající 3D tisk umožní dodávat na trh náhradní 

součástky pro automobily a strojní zařízení. 

• Zahrádky se stanou nutností pro obyvatele měst, kteří si budou sami pěstovat potravu. 

• Technicky vyspělé části světa budou mít internet, zatímco venkov ne. 

Poznámka: nahrazování léků homeopatickými přípravky se již děje delší dobu ve Francii a 

dnes rovněž v Německu, kde mnozí lékaři léčí pouze homeopatií. Asi pochopili, že léky jsou 

na nic. 

Hlavní body pro ‘Chytrý shon‘: 

2013 
Národní zdravotní laboratoře v Jihovýchodní Asii mají nová 

diagnostika na místní nemoci 

2015 
Levné zařízení na čištění vody odstraní půlku úmrtí na průjem 

v Indii 

2017 
Čínská vláda pod nátlakem, jak se protesty rozšíří do 250 

měst 

2020 ‘Vracející se‘ vynálezci zápasí o rozšíření trhu do zahraničí 

2022 Hladomor opět pronásleduje Etiopii 

2025 Investice do po-saharové Afriky se ztrojnásobí 

2027 
‘Maker Faire‘ v Ghaně bude partner s ‘Idol‘ pobočkou kvůli 

hledání mladých vynálezců 

 

Poznámka: ‘Maker Faire‘ je akce, vytvořená časopisem ‘Make‘ na podporu umění, tvořivosti, 

vědy, technologie jako domácí, samostatné projekty. ‘World Idol‘ je televizní program, kde 

jednotlivý účastníci soutěží jeden proti druhému. 



ZÁVĚREM: 

Takže toto jsou čtyři možnosti, jak může vypadat naše budoucnost. Mnohé z toho se již děje, 

mnohé se opozdilo, mnohé se možná nikdy nestane. Kterou cestou se asi lidstvo dá? Kterou z 

těchto možností si vybereme ke svému přežití? 

Podle mého názoru, všechna čtyři řešení jsou platná. Spojte je dohromady a máte 

Rockefellerův plán na ovládnutí a následovné zničení tohoto světa. 

Když uvážíme, že OSN a WHO jsou Rockefellerovy organizace tak se přestaneme divit 

tomu, jak rychle a ochotně WHO vyhlásilo pandemii, i když ve skutečnosti o nic nešlo. 

Postupovali přesně podle plánu, zde popsaného. 

 

1 https://www.nommeraadio.ee/meedia/pdf/RRS/Rockefeller%20Foundation.pdf 
2 https://www.britannica.com/topic/robber-baron 
3 https://www.modernghana.com/news/402104/london-olympics-rockefeller-sees-13000-already.html 

 



KAPITOLA 39 

PIRÁTI A JEJICH PŘÍLIŠ FANTASTICKÉ CÍLE 

2. října 2020 

Jak vůbec mohla vzniknout politická strana Pirátů? Jak mohlo k něčemu takovému dojít a jak 

to, že jsou lidé, kteří takový nesmysl podporují? Copak už to jméno samo nekřičí do světa o 

co jde, co je to za organizaci a co je jejich skutečný plán? 

Historicky, v r. 2003 byla čtyřmi Švédy založena stránka 

‘The Pirate Bay‘ (Pirátský záliv), což je snad nejznámější 

‘bit torrent tracker‘ na světě. Je to stránka, která je 

opravdu pirátská, protože obsahuje tisíce současných i 

starších filmů, seriálů, knih a také notnou dávku 

pornografie a nadbytek virů. Stránka umožňuje 

návštěvníkům stáhnout si všecky tyto věci pomocí 

systému ‘bit torrent‘ úplně zadarmo. 

Zaplatíte pouze tím, že si dobrovolně necháte zavirovat 

počítač, proti čemuž vás žádný antivirový program 

neochrání. Jediná pomoc proti takovému útoku je používat 

Linux operační systém. 

A také jste povinni během vybírání patřičného souboru shlédnout větší množství opravdu 

hnusného porna, po kterém člověk ztratí chuť na večeři. Na svoji existenci si majitelé stránky 

zjevně vydělávali těmito ohavnými porno reklamami. 

Čtyři zakladatelé byli v r. 2009 postaveni ve Švédsku před soud, obviněni z obcházení zákona 

o ochraně autorských práv (copyright) a odsouzeni k jednomu roku vězení, plus k řádné 

pokutě. Stránka pak byla stažena. Později se opět záhadně objevila a ještě dnes jaksi funguje. 

Začátek Pirátů 

Další Švéd1, Rick Falkvinge se zaujal myšlenkou na odstranění ochrany autorských práv na 

internetu. Podle jeho názoru, ať už je to film, kniha, nebo jiné dílo, když není použita 

v obchodním slova smyslu, nemá na tuto ochranu nárok a má být volně dostupná všem. Podle 

něho je zákon na ochranu autorských práv monopol! 

Je to zajímavý názor, jenže KDY není něco použito obchodně a kdy je? Když si koupíte CD 

s písničkami, nebo DVD s filmem, taky si je nekupujete za účelem obchodu a dokonce je na 

obalu napsáno, že takové použití je zakázáno. 

A přesto za ně musíte zaplatit. Pochopitelně, protože z těch peněz je placen výrobce / 

nakladatel a všichni jeho zaměstnanci a také autor, který většinou obdrží procento z prodeje. 

Bez těchto peněz by byl autor každé knihy, filmu, písně a čehokoliv jiného hladem. Je to co 

chce Falkvinge docílit? 

V opozici proti zákonu na ochranu autorských práv a snad i na základě shora zmíněného 

procesu s ‘Pirate Bay‘, založil v r. 2006 Falkvinge stranu Pirátů. Propagoval odstranění 

copyright ochranného zákona, o kterém prohlásil, že zasahuje do lidského soukromí. Je jisté, 

že to měl chlapec trochu popleteno, ale přesto se jeho strana prosadila, obzvláště u mladých 

lidí. 



Pirátská ideologie 

V současné době je strana Pirátů rozšířena do asi 50 zemí světa. Nechová se všude naprosto 

stejně, do jisté míry podléhá místním vlivům, ale v podstatě je v opozici proti současným 

ochranným autorským právům, nesouhlasí s žádným současným vedením státu a chce je 

nahradit vedením svým vlastním. Dále hlásá, že politické rozhodování má být na lidech 

samotných, veškerá vládní a podnikatelská činnost má být průhledná, pokud možno 

vystavena na internetu, zatím co soukromí každého jedince má být chráněno. 

To všecko jsou2 značně idealistické názory, které někteří hodnotí jako málo srozumitelné a 

nesourodé. Ve skutečnosti by se dalo říci, že mnohé z nich jsou i protichůdné, ale hlavně: 

jsou neproveditelné. Je to utopie, která se naštěstí nemůže v plném rozsahu uskutečnit, 

protože kdyby se tak stalo, žili bychom v hrozném světě. 

Pirátská strana je proto často považována za stranu v jistém směru anarchistickou, která je 

proti všem ostatním stranám, ať jsou cokoliv a vůbec – je proti všemu. Jsou v ní převážně 

lidé počítačově literární a jejich voliči jsou rozeznatelní podle data narození: málokdo z nich 

se narodil před r. 1985. Takže se dá s určitostí říct, že je to strana mladých lidí. Další měřítko 

pro posouzení voličů je nedůvěra voliče vůči současnému politickému systému a jeho 

rozčarování s tím, co se děje: čím větší nedůvěra, tím snáze bude volit Piráty. 

To je rozhodně zajímavé. Takže ti, kteří volí Piráty, nevěří současnému systému, ale dají svůj 

hlas něčemu, co je absolutně nejisté, co nemá historickou základnu, co se ještě nestačilo 

vykázat žádnými trvalými hodnotami, ani činy, pouze notnou dávkou nadnešených a vesměs 

neuskutečnitelných plánů a propagandy. 

Tím pádem každý, kdo volí Piráty, si je ve svém podvědomí vědom, že jeho nedůvěra bude 

opět opodstatněna. Ta nedůvěra je součástí jeho povahy a podle švýcarského psychologa Carl 

G. Junga si tento člověk vybírá právě takové situace, které mu k tomu dávají důvod. 

Změny a změny a změny 

Čeští Piráti navrhují reformy, které by mnohému způsobily závrať ze samé radosti, jak zkouší 

řešit všecko to, kde dnes každého bota tlačí. Až na nějaké výjimky jsou jejich názory opravdu 

zajímavé. Jenomže každý bod jejich plánu je daleko složitější než je na první pohled zřejmo, 

což není nikde zohledněno. 

Nikde není čítáno s tím, že na příklad omezení podpory zemědělství ponese širokosáhlé 

následky, které zasáhnou i do jiných odvětví výroby jak hospodářské, tak průmyslové, 

zasáhne to veškeré spotřebitele a záporně ovlivní zemědělce samotné. Je rovněž sporné, jestli 

se na něčem takovém opravdu ušetří, anebo prodělá a kdo bude platit ztráty. 

Zemědělci jsou již tak ti nejvíc zneužívaní lidé. Tam, kde my si užíváme klidnou sobotu a 

neděli, nebo lecjaký svátek, zemědělec musí obstarat dobytek, někdy i sklidit pole, nebo 

posekat trávu, protože další den bude pršet. To, co zemědělci dostávají odměnou za svoji 

snahu a dřinu, za to by žádný z Pirátů nepracoval ani hodinu. Je to nejvíc podhodnocené 

povolání a vlády by se ve skutečnosti měly snažit všemi možnými způsoby jim jejich úděl 

usnadnit. Nemusí to být pouze finanční výpomoc; zde je nutno přijít s lepšími pracovními 

metodami, s bezpečnějším pracovním prostředím bez jedovatých postřiků a výkalů zvířat a 

mnoho jiného. Výzkum do zemědělské výroby je asi o 500 let opožděn. 



Když nebudou mít zemědělci dost peněz, nebudou si moci koupit stroje, které na práci nutně 

potřebují. Když nekoupí stroje, výrobci strojů nebudou prosperovat. Zemědělci bez strojního 

zařízení se buď udřou k smrti, nebo málo vyprodukují. A pak budou police v supermarketech 

poloprázdné a je sporné, jestli budou Piráti nadále jásat, že se jim podařilo ušetřit na podpoře 

pro zemědělce. 

Buďme vděčni za to, že existují lidé, kteří jsou ochotni pracovat s hnojem a s odpadem, 

s dobytkem, s hlínou, s hnilobou, s červy, brouky, žížalami. Bez nich bychom nepřežili. 

Další divoké nápady 

Piráti mají v plánu vytvořit z Evropy technologicky vedoucí zemi. 

Ale jak chcete, pirátští chlapci a děvčata, udělat z Evropy technologického giganta, když 

odstraníte patentovou ochranu? Nikdo nebude nic vylepšovat, když z toho nic nebude mít. 

Vylepšování stojí spoustu času, peněz, námahy, vyrábění neobvyklých součástek a prototypů, 

testování, prověřování, patentový výzkum – to všecko je velice drahé. 

Takové patenty budou pro obchod, takže musí být ochráněny, říkají Piráti. 

Ale jak je odlišíte od těch, co patentovou ochranu podle vás nezasluhují, když ještě nejsou 

obchodně využívány? A je vůbec někdy něco vymýšleno, nebo vyráběno, co není obchodně 

použitelné? 

Piráti také budou podporovat malé podnikatele. 

Ale které malé podnikatele chcete podporovat? Vždyť jste právě dopustili (a nikdo z vás 

neprotestoval) zničení všech malých podnikatelů kvůli nějakému nepatrnému koronaviru, 

který kdyby nebyl mediemi do nekonečna zveličován, tak by si ho nikdo ani nevšiml. 

Takže se ptám: kde jsou dnes všichni ti malí podnikatelé? Odpověď zni: v bankrotu! 

Jak chcete docílit masivní technologii, když byly zklausovány všecky klíčové podniky, které 

republika měla, za kačku kus. Poldi Kladno vyráběla nejlepší ušlechtilou ocel na světě, lepší 

než je vyhlášená švédská ocel. A co z ní udělali naši slavní horolezci, když ji za korunu 

obdrželi darem od státu? Technologického strašáka z ní udělali. Kilometry prázdných budov 

a nikde nic. 

Možná si myslíte, že ten evropský technologický gigant bude stát na počítačové technologii, 

ale to je naprostý omyl. Ne že by počítače nebyly nutné, ale shromažďování informací, jejich 

třídění, vystavování na internetu a podobné triky nám přinesou pouze virtuální výsledky. 

Ta skutečná podstata je výroba, dílny plné strojů a zařízení, slévárny, montovny, kde se 

dávají dohromady hotové produkty, které opravdu je možno prodat za velké peníze všude ve 

světě. 

Úprava patentového zákona vám taky nepomůže, když lidé namísto vynalézání nových 

produktů a technologií musí přemýšlet, kde vezmou peníze na příští nájem, kam dají děti do 

školy, aby nebyly vystaveny nebezpečnému 5G záření, nebo jak seženou další místo. A 

přitom mají mozkovou činnost zkompromitovanou tím, že museli měsíce a měsíce nosit 

roušky, takže jim vlastní bacily, které normálně každý vydýchá ven, zůstávaly v nose, odtud 

pronikly do mozku a tento postupně ničily a mnohdy i docela zničily? 



Jak chcete postavit na nohy toho evropského technologického giganta, když sama Evropská 

Unie, kterou naivně podporujete, je brzda pokroku a zlepšení? Jak se chcete dostat přes jejich 

direktiva, týkající se délky, šířky a povoleného zahnutí okurku, což je popsáno ne v jednom, 

ale ve 27 spisech, ne-li víc? Jak se chcete dostat přes jejich byrokracii? 

Jak se chcete dostat přes to, že EU podporuje jen některé projekty, které vesměs nejsou pro 

lidské dobro a opovrhuje jinými, dokonce je i zakazuje, když by byly přínosem? 

Zlepšovatelská činnost a pokrok 

Víte vůbec co je to technologický pokrok? Víte co to zahrnuje? To není jen ťukání do 

klávesnice, to je práce jak mozkem, tak rukama, nohama a celým tělem, práce mnoha lidí, 

mnoha odborníků. Je to práce velmi obtížná a náročná. Malá chybička na automatické lince a 

máte vidět jakou rychlostí mašiny chrlí zmetky namísto použitelných produktů 

Víte co to znamená přijít na něco nového? To je často práce na půl století, kdy vynálezce 

opomíjí svoji rodinu, stav svého domu, existenci sousedů, svou vlastní zábavu a dokonce i 

svoji vlastní stravu na to, aby mohl pracovat na nové myšlence a na jejím uskutečnění. 

A tomuto člověkovi, tomuto snaživci chcete odseknout, nebo zkrátit právoplatnou ochranu ve 

formě patentového zákona? Kvůli čemu? Kvůli prospěchu všech? Ano, to je chvályhodné, 

jenže ti všichni, kteří z jeho vynálezu budou mít prospěch si na něho ani nevzpomenou, když 

nebude existovat patentová ochrana a tento chudák, který mohl vynalézat pořád dál, namísto 

toho zemře hladem, v bídě, ve špíně, sám, opuštěn od rodiny a od známých, opuštěn všemi. 

Jako se to málem stalo Robertovi W. Kearnsovi, který vynalezl stěrače s přerušovaným 

během, které jsou dnes na všech autech. Výrobci mu je zkoušeli ukrást, ale naštěstí se mu 

dostalo zadostiučinění, čímž se mnoho jiných vynálezců nemůže pochlubit. Příkladů je víc 

než dost. 

Anebo napsat 300-stránkovou knihu, to trvá týdny a týdny. A celou dobu nemůžete dělat nic 

jiného, nemůžete si třeba vzít dovolenou a někdy je obtížné i současně s psaním držet stálé 

zaměstnání. To proto, že celou tu dobu musíte tu knihu nosit v hlavě, musíte si pamatovat 

všecko od první stránky až po tu současnou, musíte dobře vědět co už bylo napsáno a co ne, 

abyste se neopakovali. Aby se nestalo, co jsem viděla v jedné současné beletrii, kde se hrdina 

do půlky knihy jmenoval jinak, než ve druhé polovině. A ještě zároveň musíte dbát na to, 

abyste využili naprosto všecky zdroje, které jste si předem připravili, abyste nic nevynechali 

a neopomenuli. To není ani trochu snadné. 

A pak vám jednou za půl roku přijde šek od nakladatele, což je honorář za práci, který vám 

zaručuje současný zákon na ochranu autorských práv. Pokud nejste slavný autor, tak to 

nebývá moc, ale i to je lepší než nic, pomůže to člověkovi jít dál. A tenhle honorář chtějí 

autorům Piráti sebrat. 

Takže je zde otázka: co dělají námořní piráti? 

Kradou, loupí, vraždí, zneužívají druhé a mnoho dalšího. Můžeme pak od našich Pirátů čekat 

něco příliš odlišného? 

Dnešní Piráti nepřepadávají lodě, to je pravda. Ale prý chtějí zadarmo softwarové programy. 

Ovšem ty může každý mít a hned a naprosto právoplatně! Nainstalujte si namísto Windows 

operační systém Linux a máte takovou hromadu programů zadarmo, že se vám ani na pevný 



disk nevejdou. A ještě navíc máte proti-virovou ochranu úplně zdarma a ta je opravdu 

kvalitní, zhruba jako všecky windowsovské antivirové programy dohromady. 

Doba je jiná 

Ovšem to, co bylo právě popsáno, je pouze jedna část plánu českých Pirátů. Jejich program je 

příliš obšírný na to, aby zde mohl být popsán a stejně tak je příliš obšírný na to, aby mohl být 

proveden tak, jak ho tito lidé plánují. Hodně toho, co navrhují je již celá léta zaváděno a 

uplatňováno, jenomže takové velké změny trvají, než se uvedou do provozu, trvají, než se 

prověří, než se na ně zacvičí personál a ještě ke všemu stojí hodně peněz. 

Nesmíme zapomínat, že naše doba prošla tak obrovskými změnami, že to žádná generace 

v minulosti nikdy nezažila. Přizpůsobit se těmto změnám vyžaduje nejen čas, ale obrovské 

množství peněz. 

Piráti jsou ale netrpěliví, chtěli by to všecko hned a zlobí se na politiky jiných stran, že to 

nezvládají dost rychle. Možná by se ale sami divili, jak pomalu by jim to šlo, kdyby se 

skutečně dostali na ta místa, kam směřují. 

Vládnout není snadné 

Je pravda, že politikové, bez rozdílu ke které straně patří, nemusí být ti nejlepší a 

nejefektivnější a nemusí už vůbec dělat dobrou práci. Vládnout je obtížné. Dříve, za dob 

králů bylo tajemství vlády sdělováno následníkovi trůnu na smrtelné posteli starého krále. To 

tajemství, samozřejmě, zemřelo zároveň s posledním z nich a my dnes chceme aby to naši 

politikové všecko znali, i když je to nikdo neučil a taky není kdo by je to učit mohl. 

Navíc je zde ještě další problém: ten starý i mladý král brali své poddané za součást svého 

majetku, svého království. Byli jim svěřeni do péče spolu s územím a oni se o ně často 

poměrně dobře starali. V dobách válek jim poskytovali ochranu přímo na hradě a ten desátek, 

který vybírali návratem, je ubohý zlomek toho, co platíme na daních dnes a ochrana veškerá 

žádná. 

Jenže dnešní politikové přijdou a zase odejdou, přijdou jiní a taky odejdou. Je to funkce 

dočasná, na lidech jim nezáleží a i ti nejlepší z nich často dělají jen dobrou práci, nic víc. 

Situace Pirátů3 ve srovnání s jinými politickými stranami mi připomíná příběh, který napsal 

M.S. King: Letadlo letí ve velké výšce, když najednou hlavní pilot dostane srdeční záchvat a 

zemře. Druhý pilot k němu v panice přiskočí a když zjistí, že je mrtev, dostane mozkovou 

mrtvici a taky na místě zemře. Letadlo pokračuje v letu na autopilot. 

Letuška informuje pasažéry mikrofonem o tom, co se stalo a ptá se, jestli mezi nimi není 

někdo, kdo by dokázal s letadlem přistát. Přihlásí se starší muž, pan Letec a řekne, že létal 20 

let pro armádu a že s takovým letadlem přistane jako nic. Jenomže najednou vypískne slečna 

Snaživá a prý s letadlem taky dokáže přistát, protože jednou řídila autobus a šlo jí to docela 

dobře. 

Starý pán s bílými vlasy ji okřikne, aby mlčela, že jezdit s autobusem je jiné než létat 

s letadlem. 

„Poslyšte, vy nejste zrovna z těch nejslušnějších,“ napomene starce jiná cestující. 



„Proč mi nechcete dát možnost zasloužit se o záchranu letadla a cestujících?“ Začne křičet 

slečna Snaživá. „Je to snad kvůli tomu, že jsem žena? Anebo si myslíte, že jsem na to příliš 

mladá?“ 

„Má pravdu,“ jiná pasažérka přikývne. „Proč neuspořádáme volby a kdo vyhraje, bude 

pilotem.“ 

Pan Letec se 20 lety zkušeností (stará politická strana) si pochybovačně změří slečnu 

Snaživou, což ji urazí. 

„Co na mne tak koukáte! Myslíte si, že zkušenosti jsou všecko? A vůbec, jste hnusný 

šovinista. Podle vás jenom staří chlapi všemu rozumí.“ A nahlas zvolá: „Jestli vyhraju volby, 

tak všichni dostanete pití zdarma co hrdlo ráčí a bonbóny k tomu a pasažéři z ekonomické 

třídy si vymění místa s pasažéry z první třídy.“ 

Na to se ozvalo velké hurá a pár dobrovolníků začalo sbírat volební hlasy. Letuška (media) to 

všecko vyhlásila rozhlasem a průběžně hlásila jak volby pilota pokračují. 

Slečna Snaživá (nová politická strana) vyhrála o jeden jediný hlas nad 50%. Vyhrála kvůli 

tomu, co všecko lidem naslibovala. Ale všichni byli spokojeni, protože její výhra byla přímo 

podle demokratických zásad a mnozí se dokonce utrhovali na pana Letce, že je rasista a 

sexista. 

Pak zasedla slečna Snaživá na pilotovo místo, zatím co pasažéři konzumovali dostupné 

lihoviny, sladkosti a jiné pochoutky. 

Když se přiblížilo letiště, letadlo se začalo chovat velmi nevyváženě. Chvilku nahoru, chvilku 

dolů, naklánělo se ze strany na stranu. Pan Letec vtrhl do kabiny a vykřikl na slečnu 

Snaživou: „Vypadni odsud, ty huso hloupá. Nech mne s tím letadlem přistát, nebo všichni 

zahyneme.“ 

„Jak si dovoluješ takto ke mně mluvit, ty starý, autoritativní fašisto, ty hnusný manipulátore, 

ty ohavný šovinisto a sexisto,“ vzkřikla slečna Snaživá a přikázala: „vyveďte toho Nacistu 

ven.“ 

Všichni ostatní, již v podroušeném stavu, jí přizvukovali: „ať táhne ten hnusný rasista, 

Nacista, militaristický zmetek a násilník …“ a vytáhli ho z pilotovy kabiny. 

Potom se letadlo zřítilo a všichni zahynuli. 

1 https://www.businessinsider.com/rick-falkvinge-interview-pirate-party-occupy-wall-street-2011-12 
2 https://journals.sagepub.com/doi/full/10.1177/0263395719833274 
3 https://www.realhistorychan.com/democracy-at-30000-feet.html 
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PIRÁTI A GEORGE SOROS 

3. října 2020 

Poslanec1 za SPD Radim Fiala zjistil zajímavé spojení mezi Piráty, Ústavem nezávislé 

žurnalistiky a jinými organizacemi, jejichž záškodnická činnost na území České republiky je 

podporována George Sorosem. Poslanec Pirátů Ferjenčík dokonce za Sorosovy peníze 

studoval ve Velké Británii. Takže Soros podporuje ať už přímo či nepřímo, politickou partaj 

Pirátů! 

Příliš rychlé rozšíření této politické strany po celé republice by tomu nasvědčovalo. Je zjevné, 

že jim nechybí fondy a je zcela možné, že mají tajné vedení, které má dlouholeté zkušenosti 

s převzetím vlády v jiných zemích a je dobře organizováno. 

To stejné vedení má pravděpodobně zkušenosti i z České republiky, protože zde organizovalo 

onu směšně nazývanou ‘sametovou revoluci‘. Dokonce někteří z nich seděli i na hlavní 

tribuně, ale my jsme je nepoznali. Je těžké poznat CIA agenta. A tak jsme si naivně mysleli, 

že to byla naše spontánní záležitost! 

Hlavní finančník2 všech těchto akcí, George Soros je sice židovského původu, ale přesto 

bohatl na bídě a utrpení Židů, které v Maďarsku za 2. světové války okrádal. V té době mu 

bylo pouhých 14 let. Vydával se za křesťana a spolu se svým adoptivním ‘kmotrem‘, 

německým vojákem, zabavoval židovské majetky. Když se ho americký novinář při 

televizním rozhovoru ptal, jestli kvůli tomu nemá výčitky svědomí, řekl: „Ne, nemám! 

Kdybych to nedělal já, dělal by to někdo jiný.“ A dnes zkouší ten stejný Soros udělat 

koncentrační tábor z celého světa. 

V Americe financuje Antifu, BLM a jiné skupiny mladých radikálů a komunistických 

pomahačů. Tito lidé, s mozky vymytými propagandou zkoušejí ničit všecko, co se jim 

dostane do cesty kvůli pochybnému záměru vymýcení ‘prohnilého kapitalismu‘. Přitom jaksi 

záhadně nechápou, že ten prohnilý kapitalismus je celá léta živil, ochraňoval a zabezpečoval. 

Ten prohnilý kapitalismus též umožnil jejich rodičům, aby nahromadili značný majetek – 

velká část těchto lidí jsou rozmazlenci z bohatých rodin. 

V České republice je používána taktika jiná, subtilnější, ale se stejným cílem. Sorosovi Piráti 

napřed chtějí převzít vládu nad zemí a teprve pak ji zničit tím, že ji převedou pod 

globalistický diktát. Zřejmě usoudili, že otevřený boj zde není na místě. 

Jiné, podobné organizace 

Když se ptal3 novinář švédského zakladatele strany Pirátů, Falkvingeho, jestli je nějaká 

podobnost mezi Piráty a protestní skupinou ‘Occupy Wall Street‘ (dále OWS), tento mu 

odpověděl: „Všecka hlavní politická hnutí za posledních 120 let začala jako reakce na 

nespravedlnost.“ Tím mu v podstatě řekl, že tito lidé sice ještě neví co chtějí, ale rozhodně 

nechtějí to, co zrovna je. Piráti a OWS, spolu s hnutím ‘Anonymní‘ se v podstatě překrývají. 

‘Anonymní‘ je decentralizovaná skupina aktivistů/hackerů, kteří podnikají kybernetické 

útoky na počítačové sítě různých vlád a vládních organizací. 

Jenže když Piráti, OWS a Anonymní jsou prakticky to stejné, tak i Antifa je to stejné co oni a 

BLM taky. BLM je trošku sporná záležitost, protože to není správně organizovaná skupina, 

ale decentralizovaná banda lidí. BLM je jejich slogan, ale ne jméno organizace. A Antifa? To 



je dnes už dobře známo, že členové OWS po skončení protestu přešli do Antify. Antifa byla 

právě prohlášena presidentem Trumpem za teroristickou organizaci. 

Takže to se máme na co těšit. Maskovaná Antifa v pirátském hávu v České republice. 

Tak jako členové Antify, i Piráti jsou vesměs mladí lidé, vzdělaní a schopní. I oni opovrhují 

vším, co existuje a chtějí to měnit. Chtějí budovat nový svět, chtějí změny a k tomu účelu 

chtějí mezi populaci České republiky a Slovenska rozmístit uprchlíky z Afriky a z arabských 

států a někdy je přímo nastěhovat lidem do bytů a do domů. 

Údajně chtějí zavést persekuci obyvatelstva kvůli odlišným politickým názorům a jiné, velmi 

nepopulární změny, což všecko samozřejmě na jejich internetové stránce popírají. 

Neuvěřitelné plány Pirátů 

Pirátská strategie se zaměřuje převážně na propagaci sama sebe a na rozšiřování svých 

chapadel jak nejdál to jde. Mají v plánu vyhrát volby v r. 2021 a sestavit novou českou vládu. 

Ze zveřejněného programu Pirátů je víc než zjevné, že finance a ekonomie není jejich silná 

stránka. Už to, kolik toho chtějí vystavět a vybudovat, zlepšit a napravit a vůbec se nestarají, 

kde na to vezmou peníze, je podezřelé. Malují lidem před očima vzdušné zámky, ale po 

přečtení dokumentů na jejich stránce může člověk právem pochybovat, jestli si vůbec 

uvědomují, co každý takový projekt obnáší, co je s ním spojeno dohromady a kolik tyto 

záležitosti stojí. 

Zdá se, že svého digitálního světa nevidí reálně technickou a odbornou stránku vedení státu a 

neuvědomují si na příklad, že není možno od dodavatelů žádat dlouhodobé záruky a důkladné 

technické kontroly, což plánují, aniž by to podstatně nenavýšilo cenu projektu. Anebo že není 

možno použít počítače a 3D tisk na hromadnou výrobu. Z roztroušených a celkem naivních 

poznámek je dále možno usoudit, že není jisté, jestli dokážou rozpoznat rozdíl mezi krádeží a 

právoplatným výdajem. 

Říkají, že politikové nebudou krást a bude jim vidět pod prsty, takže peněz bude dost. Ale 

neříkají jakým způsobem mají v úmyslu tyto lidi kontrolovat, aby jim bylo pod prsty vidět. 

Prý nadnárodní firmy, které mají zisky v České republice, je podle Pirátů budou muset 

v republice zdaňovat. Budou muset? Těžko! Pokud mají tyto firmy pevné smlouvy, na jejichž 

podkladě u nás podnikají, tak nemusí dělat nic jiného, než co dělaly doposud. Ledaže by 

Piráti prohlásili tyto smlouvy za neplatné, což by se mohlo rovnat jakémusi opatrnému 

znárodnění. Načež by všecky cizí firmy od nás vytáhly. 

A že znárodnění? Proč ne4, v Číně už pomalu znárodňují soukromé podnikatele, z nichž velká 

část jsou západní firmy, tam převezené. Zaobalili to do typického komunistického žargonu a 

dokument, který na to téma vydali nazývají ‘Názory na posílení práce společné fronty 

soukromé ekonomie v novém období‘. Podle tohoto vládního nařízení musí mít každá cizí 

firma ve vedení určité procento kutých čínských komunistů, aby mohla nadále v Číně 

existovat. 

Piráti chtějí také posílit motivaci firem, aby větší část zisku investovaly u nás, či rozdělovaly 

mezi zaměstnance.  Kolik takové motivace je zapotřebí, aby se firmy vzdaly svého zisku a 

investovaly ho do něčeho, s čím nesouhlasí, anebo ho rozdávali jen tak lidem? A z čeho se 

tato ‘motivace‘ bude sestávat? Pokud něco takového není řádně smluvně podchyceno, tak 



není šance, že by na něco takového cizí podnikatelé přistoupili, ani kdyby té motivace bylo 

na kopy. Samozřejmě, motivace s pistolí v ruce, to je něco jiného. 

Skoro všecky cíle Pirátů jsou zaměřeny na spotřební část ekonomie, což jsou školy, kultura, 

obchod, obrana, sociální péče, zdravotnictví a podobné. S výjimkou zemědělství není v celém 

19-stránkovém plátku ani slovo o průmyslu a průmyslové výrobě, což jsou ocelárny, 

slévárny, montovny, dílny, výrobny. To a zemědělství je ten pravý chléb na stůl a kus masa 

k tomu. Pravda, moc nám toho nezbylo poté, co byla většina zklausována za korunu kus 

všelijakým neschopným břídilům anebo za babku předána cizím podnikatelům. 

Takže jako shrnutí, to, co Piráti slibují jsou těšínská jablíčka a kdo na ně uvěří, tak je i 

zaplatí. A zaplatí je draho, velmi draho. 

Radikálové, rebelové a revolucionáři 

Politická strana Pirátů zkouší podchytit hlavně mladé lidi, protože dobře ví, že mládež si 

často ve svém nadšení neuvědomuje limitace a proto je možné je strhnout na lecjaký nesmysl. 

Nadšení je cenná vlastnost, ale bohužel, mladí lidé ještě nemají ty zkušenosti, které by jim 

řekly: „pozor, tady něco nesedí, opatrně!“ Nemají ještě vyvinut obranný systém proti lžím a 

podvodům, jako někteří starší a zkušenější lidé. Proto jsou vybíráni na akce, které jsou 

pochybné, jsou dosazováni do funkcí, které nejsou schopni zastat, jsou hromadně nabírání do 

organizací s pochybnými cíli, protože je očekáváno, že neprokouknou prohnilost celého 

programu. 

‘Pirátský klíč‘ je další dokument5 Pirátů, kde popisují některé detaily jejich organizace. Tak 

na příklad, na otázku ‘ke komu mluvíme?‘ mají vytčeno, že takový člověk musí být radikální. 

Takže chtějí mezi sebe hlavně radikály. Ovšem radikálové jsou nebezpeční lidé, kteří napřed 

jednají a pak myslí. Dovedou se zastat ublíženého stejně rychle jako dovedou kuchyňským 

nožem probodnout někoho, kdo má opačný politický názor. 

Další vyhledávanou vlastností je rebelství a na obrázku 

vedle je jejich znak, přímo z jejich stránky. Jak vidíte, 

pirátské zkřížené hnáty jsou lidské hnáty. Lebku tam 

nedali, to by asi bylo příliš. 

Nápis říká: „Často neobvyklí myslitelé jsou ti, kteří mohou 

přijít s novým, špičkovým řešením.“ Dost nelogické 

prohlášení, snad to opsali z Leninových spisů. 

Co je to rebel? To je člověk, který neustále rebeluje, brblá 

proti všemu, stěžuje si a nic mu není po chuti. Takový 

člověk není nikdy s ničím spokojen a když má patřičnou 

podporu a obdiv, pak zkouší – často s použitím druhých lidí – všecko předělat po svém. Že to 

většinou nedopadne dobře, je spíš pravidlo než výjimka. 

Mladí Piráti proto chtějí přebudovat celý český politický systém, jak sami říkají. Ovšem 

všecky jejich plány budou ovlivněny dvěma možnými základními chybami: (1) jejich mládím 

a nedostatkem zkušeností, pokud by opravdu jednali sami ze své vůle, což není 

pravděpodobné; (2) vychytralostí a zločinnými záměry těch, kteří je z pozadí manipulují a 

financují. 



Nějaké kladné vlastnosti? 

Piráti si lichotí, čím jsou jedineční: svými nápady, programem, nadšením, otevřeností, 

digitálností. To nadšení je většinou pravda. Ten zbytek je Fantasie a moll. 

Říkají, že jsou důvěryhodní kvůli globálnosti. Zřejmě si neuvědomují, že to samo je důvod 

k maximální nedůvěře, kdy o důvěryhodnosti nemůže být ani zmínka. Takže jsou to 

globalisté, neboli komunisté a určitě si ve sprše zpívají Internacionálu, nebo sovětskou 

hymnu. 

Být globalista zahrnuje: zničení národního státu, zničení národní příslušnosti, předání státní 

moci globálnímu celku, odstranění lidových zvyků, kultury a řeči každého národa, 

zredukování občanů na otroky, vyhubení 90% lidstva, stálá nejistota, věčně trvající rozbroje, 

nekonečné změny, revoluce a vzpoury, vyhrožování a ohrožování válkou, trvalé sledování 

obyvatelstva pomocí elektroniky a jiných vynálezů, povinné očkování, povinné čipy do 

mozku, později povinná kastrace, atd. Přesně podle Orwella. 

Ti, kteří uvěřili propagandě Pirátů, pomáhají zavést tato shora popsaná zvěrstva, která si 

mezinárodní globalisté dali za cíl. Ať už si to uvědomují, nebo ne, tak pomáhají George 

Sorosovi vybudovat další pobočku Nového světového zřízení na české půdě; pomáhají mu 

zničit svět. 

Příliš zjevná hesla v jejich ‘Pirátském klíči‘ jako například: ‘otevřený stát‘ a ‘mezinárodnost‘ 

dávají vidět do jejich skutečných záměrů. Otevřený stát je otevřený všem migrantům a jiným 

parazitním živlům. Je to otevřený stát bez hranic, který může každý napadnout kdy se mu 

zlíbí. Mezinárodnost, to je opět internacionála, svět bez hranic, bez státních celků. Ještě ji 

nezpívají veřejně, ale na to dojde, až se dostanou na hlavní, vedoucí místa. 

To je jejich skutečná tvář. Rudá chobotnice se pod jiným názvem znovu pokouší zachvátit 

svět, aby ze všech vysála životní mízu a parazitila se na jejich živoření. Komunistickou hydru 

navlékli do lepších hader a teď ji vystavují na odiv, jak lidumilná, spravedlivá, progresivní a 

čestná je. 

To jsou jen řeči. Planá slova. Kdyby se opravdu Piráti chopili vlády, to bychom se divili, jak 

rychle by těch pár lidumilných odstavců jejich programu na internetu nahradili něčím úplně 

jiným. Pokud by nám ovšem své plány v nové otrokářské společnosti vůbec vyjevili. 

Chcete vidět6 jak vypadá země, jejíž vlády se chopili nezkušení a neschopní lidé? Podívejte 

se na Jižní Afriku. Johannesburg je dnes hlavní město zločinu na světě s jejich současným 

počtem: 26 000 vražed a 200 000 vloupání ročně. Obrovské množství dalších zločinů není 

vůbec hlášeno policii a vyřizují je soukromá výslechová centra a ta jsou naprosto brutální. 

1 https://www.euportal.cz/ShowArticleMobile.aspx?id=21985 
2 https://www.youtube.com/watch?v=xPmKmfULrGI 
3 https://www.businessinsider.com/rick-falkvinge-interview-pirate-party-occupy-wall-street-2011-12 
4 https://www.asiatimesfinancial.com/ccp-announces-plan-to-take-control-of-chinas-private-sector 
5 https://wiki.pirati.cz/rp/pid/klic 
6 https://www.bitchute.com/video/UdYdnQKw1gRe/ 

 



KAPITOLA 41 

CO JE V NEPOŘÁDKU S TESTOVÁNÍM NA KORONU 

4. října 2020 

Není jasné1, z jakého důvodu všecky vlády trvají na testování na koronu, když testy nejsou 

spolehlivé a údajně obsahují 90% chybu. Už jen tato skutečnost by nás měla podnítit, 

abychom se ptali, proč potom testují. Jedna teorie říká, že testy sbírají naše DNA informace 

pro další použití, na výrobu rasově zaměřených biologických zbraní k vyhubení určitých částí 

světové populace. 

Pak je nutno se ptát, proč testovat do nosu, když je možno použít sliny. Jiná teorie ale říká, že 

testy do nás skrze nosní dutiny dostávají očkování. 

Očkování skrze nosní dutiny je považováno za výhodné, protože tyto otvory do našeho těla 

jsou charakterizovány poměrně vysokou prostupností, nízkou enzymatickou činností a 

přítomností potřebného počtu imunně schopných buněk. 

Je dále podezříváno, že testování skrze nosní dutiny slouží k infikování chřipkovými viry, 

anebo je používáno k dodání nanočástic neznámého druhu. Několik teorií na toto téma je 

uvedeno níže: 

• Namísto vaty byly na testovacích tyčinkách nalezeny Morgelony. Morgelony jsou živí 

nano-červi, kteří jsou schopni proklouznout až do mozku a odtud nás manipulovat. 

• Radioaktivní materiál Technetium (Tc, prvek č. 43) byl nalezen na jiných tyčinkách. 

Tento kov má průnikové vlastnosti a je schopen ovládat naše myšlení a přímo 

manipulovat DNA. 

• Nanočástice zvané Theragrippery, byly rovněž nalezeny na testovacích tyčinkách. 

Tyto mohou projít zažívacím systémem a pružinovou akcí se přichytit na střevní 

stěnu, odkud doručí látku, kterou v sobě obsahují, což může být očkování. 

• Nano-čipy, někdy nazývané ‘chytrý prach‘ (viz obrázek níže), což jsou částice 

velikosti 0,15 x 0,15 mm, které dokážou určit zeměpisnou polohu (GPS). Mohou být 

na nás nasprejovány a absorbovány pokožkou, anebo přidány do potravy či do tekutin 

a také dopraveny do těla injekčně, anebo skrze nosní dutiny. 

Nano-čipy, vyrobené firmou Hitachi jsou obzvláště zákeřné už 

proto, že jsou vybaveny mikro-kontrolním zařízením a také 

obsahují miniaturní procesor s operačním systémem, který má 

3kb RAM (random access memory) paměť. Mají dvou-osové 

magnetické senzory na určování směru pohybu a 2-osové 

přístroje na měření rychlosti pohybu. Dále jsou vybaveny 

senzory na zjišťování teploty, tlaku, vlhkosti a světelné 

intenzity. 

To nejhorší na nich je, že jakmile něco takového do sebe dostaneme, pak to s námi zůstává na 

život. 

Mnoho této elektroniky bylo patentováno 

Patent2 č. US 10163055 B2, vlastněný firmou AT&T ve státě Georgia, US, popisuje způsoby, 

systémy a produkty, které poskytují spojení mezi čipy, které se nacházejí uvnitř lidského těla 

a venkovním počítačovým okruhem, který s nimi komunikuje. 

 
Chytrý prach na prstu 



Další metoda na přenos digitálních informací do živého člověka je popsána v patentu3 č. US 

2013/0142363 A1, V tomto případě je digitální signál upraven a doručen skrze mikrofon. 

A pak je zde známý Microsoft patent4 č. WO 2020-060606 na digitální krypto-měnu. Tento 

způsob ovládání také komunikuje s Hitachi nano-čipem, který už nám byl dodán předtím, na 

testovací vatové tyčince. Má být používán jako způsob vydělávání peněz. 

Jak je možno tímto způsobem vydělávat peníze? Jednoduše, vláda vám přikáže, abyste šel na 

určité místo a celý den tam kopal díru do země. Čip bude sledovat vaše pohyby a hlásit je do 

počítače, na bázi čehož vám nakonec zaplatí předem určený a neměnitelný obnos v krypto-

měně. Jestliže odmítnete kopat, čip to rovněž nahlásí a pak zaplaceno nedostanete. 

Psycho-neurobiologie pro naši kontrolu 

Lidé mohou být5 snadno naprogramováni a kontrolováni nejen pomocí mikro-čipů a různých 

nano-částic, ale také skrze očkovací sérum. Jejich vzpomínky mohou být vymazány a falešné 

vzpomínky nainstalovány místo nich. Celá lidská populace může být na dálku kontrolována 

tím, že se jim injekčně dodá CRISPR gen a sérum k ovládání mozku. 

Dr. Charles Morgan přednesl přednášku o psycho-neurobiologii a válce na Vojenské 

akademii ve West Point, v Americe, kde přiznal, že opravdu existují pokročilé technologie, 

které dokážou dokonale ovládnout a zhackovat lidský mozek. Podle něho je velmi snadné 

ovládat mysl jiného člověka a ovlivňovat jeho myšlení, když tento spí. 

Další možnost ovládání je pomocí smrtících virů, které jsou injekčně dopraveny do lidského 

těla a ponechány nečinné, s možnosti pozdější aktivace. 

Na příklad, při testech se zvířaty byly vzpomínky jednoho zvířete snadno převedeny na jiné 

zvíře. Uměle navržené buňky mohou být injekčně dopraveny v živém organizmu kamkoliv a 

na dálku aktivovány skrze 5G síť. Takové buňky mohou dělat cokoliv, co si jejich návrhář 

usmyslí. Mohou ovlivňovat to, jak myslíme a jednáme, mohou vyprodukovat parfém, anebo 

petrolej. Mohou řídit motorickou činnost a také posílat a přijímat zprávy a informace. 

Je také možno skrývat obrázky i videa v bakteriích, nebo ve DNA, přímo uvnitř člověka. 

Naše DNA dokáže tyto záznamy enkryptovat, což je činí nezjistitelné. Současná, DNA-

měnící očkování, která jsou vázána na Čínu (všecka současná očkování přišla z Číny), jsou 

schopná držet tajné informace, které mohou být aktivovány kdykoliv a odkudkoliv. 

Miniaturní roboti 

Celeste Solum, která dříve pracovala pro organizaci FEMA a stala se informátorkou říká, že 

americká DARPA vyrobila tak zvaný ‘hydrogel‘, který je obsažen v současných očkováních. 

Když je tento hydrogel injekčně vpraven do těla, sám se složí dohromady a může vytvořit až 

33 různých druhů miniaturních robotů. 

Každý z těchto robotů má jiný úkol a přináší s sebou jiné látky, které uloží v tělech 

očkovaných. 

To může být zaměřeno proti některým buňkám, proti některým orgánům, anebo proti celému 

člověkovi. Roboti se snadno dostanou i přes krevní bariéru, která chrání mozek a pak jsou 

schopni náš mozek ovládat. 



Testování na Covid a očkování nosem jsou velice nebezpečné úkony 

Dr. Lorraine Day říká, že nosní přepážka, které ochraňuje mozek je tenká kost, která se 

nazývá kribriformová destička. Tato kost je propustná a ještě ke všemu je v ní otvor. Když 

strčí zdravotní personál testovací tyčinku s vatou do nosu a zatočí s ní, což není v žádném 

případě nutné, tak tam ve skutečnosti zanechávají nějaký materiál. A odtud do mozku je to 

pouze kousek. 

Na co jsou sbírány DNA vzorky? 

Mnoho lidí6 by si mohlo myslet, že je to nesmysl, sbírat vzorky DNA všech lidí na světě. 

Proč by to kdo dělal? Ale firma, která se nazývá BGI Genomics v Číně a která je velmi úzce 

spojena s vojenskou částí Čínské komunistické strany opravdu sbírá, skladuje a používá tyto 

biometrické informace. A jak se dalo čekat, tato firma je v úzkém spojení s nadací 

Gatesových, kteří finančně podporují jejich výzkum. 

Již president Obama umožnil BGI vetřít se do Ameriky, přičemž Gatesova nadace pomáhala 

co mohla. Gates také podporoval jejich snahu v sekvencování genomů rostlin, zvířat a lidí, 

což je činnost, která je označována za ohrožení národa. Je to ve skutečnosti vlastizrada. 

Číňané se také zajímají o genomy různých lidských nemocí, údajně aby mohli použít jejich 

genomický výzkum na zlepšení lidského zdraví po celém světě. 

To je, co nám říkají, protože to zní dobře a je to tak lidské! Ale ve skutečnosti zkouší 

vyvinout rasově-specifické bio-zbraně, aby mohli vybrat určité nežádoucí lidské skupiny a 

navždy je odstranit z tohoto světa. Kdo jsou tyto rasové skupiny? My všichni! 

Další důvod pro celosvětové testování 

Je ale ještě další důvod7 proč se všude tak překotně testuje a ten důvod je často přehlížen – 

jsou to peníze! Všechny ty testy dělají velké peníze pro jejich výrobce a ‘Covidový testovací 

průmyslový konglomerát‘ má dnes hodnotu 90 miliard dolarů za rok pouze ve Spojených 

státech! To je větší zisk než letecká firma Boeing, čipy Intel, Facebook a zbrojařská firma 

Lockheed Martin dohromady. 

Mnoho firem začíná neuvěřitelně bohatnout a tyto nemají v úmyslu vzdát se jejich příjmů. 

Udělají cokoliv, jen aby udrželi korona plándemii v chodu jak nejdéle to půjde. A to přesto, 

že neudělali nic kladného pro veřejné zdraví, že jejich testy jsou chybné a nevědecké a že tyto 

firmy jsou ve skutečnosti parazitní příšery, které vydělávají obrovské peníze na lidské 

důvěřivosti a neinformovanosti. 

Cena každého testu na Covid se pohybuje mezi $20 – $850. Průměrná cena je kolem $129. A 

to je pouze cena za test, což nezahrnuje návštěvu lékaře, cenu za vyzvednutí testu a jednání 

s pojišťovnou. Je v ní ale zahrnut příplatek za ty, co si nemohou dovolit za test zaplatit. Pouze 

v Americe je prováděno kolem 2 milionů testů za den. Mají tam asi 100 doporučených 

laboratoří, z nichž některé jsou čínské firmy, které testy zpracovávají. Celosvětově, 

internetová stránka Worldometers.com zjistila, že je prováděno asi 1,1 miliard testů na Covid 

za rok. 

A teď, jak jsou lidé očkováni vlevo-vpravo, bude zapotřebí je testovat znova a znova, protože 

většina z nich po očkování onemocní. Během klinických testů nových očkování, velké 

farmaceutické firmy používaly mnohem nižší namnožení testovaného vzorku, což 



vyprodukovalo velmi málo pozitivních výsledků, pokud vůbec jaké byly. Ale při testování 

veřejnosti je požadováno vyšší namnožení, takže pak skoro každý bude mít koronu. A pak 

musí být testování opakováno a mnoho lidí se takto stane velmi bohatými za velmi krátkou 

dobu. 

Jak nahradit tyto nevhodné a nefunkční testy? 

Určitě je mnoho8 způsobů a mnoho možností, ale nikdo o nich neví. Tak na příklad, náš 

molekulární genetik Dr. Emanuel Žďárský, CSc vyvinul obdobu PCR testu, která není pouze 

mnohem levnější a rychlejší, ale je z 90% spolehlivá. Už v březnu 2020 nabídl tento test 

zadarmo české vládě, ale byl odmítnut. Prý mají jiné testy, což nebyla pravda. 

Zkoušel mluvit s různými lidmi ve vládě, zkoušel Ministerstvo zdravotnictví, ale ti všichni se 

nesmírně zdráhali test přijmout, i když jim ho dával zadarmo. Možná právě proto! Do 

dnešního dne nebyl tento vědec schopen pomoci svému národu a postarat se o problém 

s koronavirem snadno, rychle a výhodně. 

Je to snad tak chtěné, či plánované? 

Ovšem jak mu řekl jistý vysoce postavený úředník jedné pojišťovny, se kterým diskutoval 

téma prevence cystické fibrózy, kterou také vyvinul a která byla zrovna tak velmi levná. 

Tento člověk prohlásil: „Když prevence, tak musí být drahá!“ 

Podvodní úředníci, podvodní politikové, podvodná vláda a podvodný politický systém dělají 

náš život stále víc obtížný, drahý a neudržitelný. 

 

1 https://odysee.com/@TruthHertz:2/onceweretheliving:9 
2 https://patentimages.storage.googleapis.com/87/a6/d7/8263d8c3801188/US10163055.pdf 
3 https://patentimages.storage.googleapis.com/51/13/52/01355466590a73/US20130142363A1.pdf 
4 https://patentimages.storage.googleapis.com/58/f5/bf/bf453d0035610f/WO2020060606A1.pdf 
5 https://www.bitchute.com/video/6BN7ostWeWzq/ 
6 https://thenationalpulse.com/exclusive/bgi-genomics-gates-foundation-collab/ 
7 https://anti-empire.com/welcome-to-the-covid-testing-industrial-complex-already-a-90-billion-a-year-industry-

just-in-the-us/ 
8 https://www.youtube.com/watch?v=Q0VDpAMv888 
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Žádná epidemie není; nedostavila se. To celé je jeden velký politický podvod, na který nás 

nachytala media, přesně jak bylo plánováno a přesně jak napsal Peter Daszak v dopise Dr. 

Anthony Faucimu: 

„Ta hlavní podpora jsou media, ekonomie bude následovat ten humbuk. 

Musíme tento humbuk využít pro naše potřeby. Co se týče skutečného 

problému, investoři zareagují na konci celého procesu, když uvidí zisky.“ 

Dr. Vernon Coleman říká1, že zná lékaře, kteří si dovolili říct nahlas, co si doopravdy myslí, 

že se totiž nejedná o žádnou epidemii a že nebezpečí bylo značně zveličené. Všichni z nich 

byli okamžitě umlčeni a potrestáni. Některým bylo zakázáno delší dobu praktikovat 

medicínu. Něco takového udělalo ze zdravotnictví politickou záležitost! 

Roušky jsou z lékařského hlediska rovněž naprostý nesmysl, protože ohrožují samotné 

nositele. Kdokoliv by řekl, že roušky jsou bezpečné a že by se měly nosit pořád, tak při 

nejlepším neví o čem mluví, anebo je to lhář, nebo pracuje pro vládu, nebo hlavní media. Dva 

mladí chlapci zemřeli v Číně, když cvičili s rouškami na obličeji. 

Nejen že jsou roušky zdraví nebezpečné. Ještě dále nás dehumanizují, protože v našem 

podvědomí jsou spojeny s lékaři, zubaři, zloději a lupiči. Také jdou ruku v ruce se současnou, 

na hlavu postavenou teorií, která popírá rozdíly v pohlaví a která je používána na zničení naší 

individuality. 

Opatření proti chřipce nefungují 

Dr. Roger Hodkinson, ředitel2 Královského sdružení lékařů a chirurgů, vedoucí soukromé 

laboratoře v Edmontonu (Kanada) a vedoucí firmy ‘Lékařská biotechnologie‘, která prodává 

PCR testy na Covid-19, se vyjádřil proti současným opatřením následovně: 

„Zde se jedná o naprosto nepodloženou hysterii veřejnosti, kterou vedou 

media a politikové. Je to největší podvod, jaký kdy byl na nic netušící lidstvo 

uvalen. Neexistuje absolutně nic, co by dokázalo tento virus zadržet. A 

přitom se nejedná o nic jiného, než o běžnou sezónní chřipku. Ale je to 

politika, která si hraje na medicínu a to je velmi nebezpečná hra. Přitom 

v tom není co dělat – roušky jsou naprosto zbytečné. Nejsou vůbec žádné 

důkazy, že jsou účinné. Je to něco naprosto nesmyslného, vidět všecky tyhle 

nebohé, nevzdělané lidi chodit kolem dokola jako lemingy3, poslouchat 

příkazy, aniž by měli nejmenší důkazy. 

„Společenské distancování je rovněž nesmyslné. Kladné testy neznamenají, 

že člověk má infekci. Jsou pouze na to, aby podporovaly veřejnou hysterii a 

proto by mělo všecko testování okamžitě skončit. Z posouzení oficiálních 

statistik je zjevné, že nebezpečí úmrtí těch, kteří jsou pod 65 let je jedno ze 

300,000. Takže ten rozsah opatření je naprosto nesmyslný … nejrůznější 

podniky jsou zavřeny, sebevraždy … vodí vás všecky za nos!“ 



Je to naprostá pravda, vodí nás všecky za nos. Roušky opravdu nejsou na nic, proti infekcím 

nás nejsou schopny ochránit, protože na to by musely být neprodyšné a pak bychom se 

zadusili. A přesto, že neprodyšné nejsou, tak úspěšně zabraňují přístupu kyslíku, nutí nás 

vdechovat svůj vlastní odpad a své vlastní viry a ještě jsou napuštěny nebezpečnými 

chemikáliemi, které prokazatelně způsobují rakovinu. 

Zrovna nedávno4, malé 4-leté dítě málem zemřelo na bakteriální zánět plic, který dostalo z 

nošení roušky. Ošetřující lékař dítěte, Dr. Eric Nepute se ptá: „jak dlouho budou ještě rodiče 

dávat roušky svým dětem, čímž jim nesmírně ubližují a ohrožují jejich životy!“ 

Zbývá vědět, jaký bude dlouhodobý vliv roušek na náš celkový zdravotní stav a na stav 

našich mozků. Nedostatek kyslíku způsobuje odumírání mozkových buněk, které už nikdy 

nejsou nahrazeny. Stejně tak vdechování vlastního odpadu, kterého se tělo zbavuje právě 

vydechováním, je možno tímto způsobem dostat až do mozku, kde samozřejmě nepomáhá. 

Takže až si na něco nebudete moci vzpomenout, je možné, že vám to rouška vymazala 

z hlavy a přitom před žádnou chřipkou vás absolutně nemohla ochránit. 

A ještě ke všemu je celá záležitost s koronou vylhaná. Korona je politická a hospodářská 

katastrofa a ne zdravotní epidemie. Proto je všecko, co je nám předkládáno k uvěření, 

zkresleno: množství případů, množství úmrtí, nutnost očkování, jeho účinnost a způsoby 

ochrany. Za koronu je dnes považováno málem každé onemocnění, včetně úrazů a úmrtí na 

nehody. Tuhle člověk spadl ze žebříku a samozřejmě, zemřel na koronu. Obyčejná chřipka už 

prakticky neexistuje a mnohde ji ani nevedou v evidenci. Všecko je dnes korona. 

A psychopati, kteří vlastní patent na tuto nemoc a na její identifikaci se v tichosti radují a celí 

šťastní počítají peníze, jak se jim ze všech světových stran denně hrnou na bankovní účet.  

Nejhorší na tom je, že prostí lidé, jejichž mozková činnost nesahá dále, než k večerním 

zprávám v televizi, toto neví a dál se příšerně bojí obyčejné chřipky. 

Testy na neexistující nemoc 

Testy na zjištění korony jsou nefunkční a je možné, že některé jsou infikovány virem 

samotným. Už příliš mnohokrát se stalo, že test byl otevřen a zase uzavřen, aniž by kdo byl 

testován a výsledky byly pozitivní. V Ghaně testovala pozitivní na koronu i papaya a ještě 

jakési jiné ovoce; v Rakousku to byla Coca Cola. Všechny testy vyšly jako pozitivní. Takže 

tam, kde se testuje, tam je i chřipka. 

Ani testování samotné není bez ještě dalšího rizika – stalo se, že byla lidem tyčinkou 

propíchnuta membrána mezi nosem a mozkem a došlo k vážným poruchám, včetně výtoku 

mozkové tekutiny. 

Je rovněž vážné podezření, že testování je prováděno za jiným účelem, než je nám řečeno. 

Vypadá to, že se jedná o sbírání DNA a to v celosvětovém měřítku. Pomocí DNA je pak 

možno roztřídit lidstvo na skupiny podle nejrůznějších parametrů, údajně i podle genetického 

složení a vyrobit geneticky specifické jedy na jejich zničení. To je, co podezřívá i známý 

fyzik a autor, Joseph P. Farrell. 

Karanténa je nesmírně drahá 

Karanténa je další nesmysl5, který nás stojí neuvěřitelně mnoho a nejen peněz, ale i jiných 

životně důležitých hodnot. To, co platíme za ničím neopodstatněnou karanténu na příklad 



v mentálním zdraví národa, je prakticky nevyčíslitelné. Daleko větší množství lidí než kdy 

předtím myslí na sebevraždu a hodně z nich ji opravdu spáchá. Ti, co nepodlehnou, skončí 

často na alkoholu nebo na drogách. 

Také se prudce zvyšuje násilí proti nejslabším členům rodiny, což jsou často děti. Děti pak 

vyrůstající ve strachu a v panice, což jim nepřipravuje dobrou budoucnost. A když se o tom 

v televizi nemluví, to neznamená, že to neexistuje. 

To, co nás stojí karanténa ve zničené ekonomii je opět nevyčíslitelné. Lidé ztrácejí 

zaměstnání, malí podnikatelé ztrácejí obživu, davy nezaměstnaných vzrůstají. Produkce 

klesá, morálka pracujících klesá spolu s ní, pracovní příležitosti mizí. Vzdělání je na úrovní 

prvotně pospolné společnosti a snad ještě níže. Cestování, rekreace, dovolené a zábava 

prakticky vymizely. Restaurace a zábavní podniky zanikají lavinovitým způsobem a dobrá 

nálada a spokojenost už dávno neexistují. 

Zdravotnictví je hotová spoušť; většina nemocných se musí spokojit s vlastní péčí. Zuby nám 

za chvíli budou vytrhávat potulní řezníci, namísto aby nám je zubaři odborně spravili. 

Vždycky se zeptají: ‘kterej‘? Vy ukážete prstem na bolavý zub a barbar vám ho vyrve 

obyčejnými kleštěmi. 

Ale zdravotní pojistku musíme platit pořád dál, že? Na co nám je, když ošetření nedostáváme 

málem žádné? Asi bychom měli žádat odstraněni povinnosti pojištění platit, protože nám 

k ničemu není. 

Další následek všech nesmyslných opatření je vzrůstající kriminalita, která stoupá po celém 

světě. Tomu ještě víc napomáhá stálý příliv negramotných a nezaměstnatelných vousatých 

sirotků ze zemí třetího světa, kteří se zločinem živí, baví a chlubí. 

Je zcela možné, že i WHO začíná chápat zhoubný vliv všech těchto opatření. Nedávno jejich 

mluvčí, David Nabarro, skoro prosil vedoucí osobnosti jednotlivých států, aby skončili s 

jakoukoliv formou karantény. Řekl doslova: 

„Nejen že ze zdravotního hlediska se karanténou vůbec nic nedocílí, ale 

ještě navíc zvyšujeme celosvětovou chudobu, dětskou podvýživu a úmrtnost. 

Je to neuvěřitelná, strašidelná globální katastrofa. A proto žádáme světové 

představitele, aby přestali používat karanténu na kontrolu šíření nemoci. 

Navrhněte lepší systém. Spolupracujte jeden s druhým a přijděte s lepším 

řešením.“ 

Je odhadováno, že pouze v Americe zemře letos na následky karantény 75 tisíc lidí a to na 

deprese, zoufalství a sebevraždy. 265 milionů lidí nebudou mít dostatek jídla a 125 tisíc dětí 

zemřou na následky podvýživy. A to všecko kvůli nesmyslné, ničím neopodstatněné a 

zbytečné karanténě. 

Studie na zhodnocení účinnosti opatření proti koroně 

Významný lékařský časopis6 zveřejnil studii, která zjišťovala, jestli je karanténa schopna 

zastavit rozšiřování viru. Tato studie potvrdila, že ani ta nejpřísnější karanténa vůbec 

neovlivní procento onemocnění nebo úmrtnosti na danou nemoc. 

Přesto byla navržena další studie, která použila 1848 mladých a zdravých vojáků-námořníků, 

kteří byli vystaveni těm nejpřísnějším podmínkám: 



• Všichni z nich museli nosit roušky ze dvojité látky, ať už se zdržovali doma, nebo 

venku a pouze na noc a na jídlo je směli odložit. 

• Společenské distancování aspoň 2 metrů bylo povinné. 

• Museli si často mýt ruce. 

• Nesměli s nikým komunikovat. 

• Neměli přístup k počítačům, ani k jiné elektronice a nesměli používat nic, kde by na 

povrchu mohla přetrvávat nákaza. 

• Spali v místnostech po dvou a denně museli tyto místnosti uklízet s použitím silných 

desinfekčních prostředků. Stejně tak uklízeli společné koupelny. Všechno zařízení 

bylo neustále desinfikováno. 

Soudě podle PCR testů, za 2 týdny tohoto přísně hlídaného pokusu se virus přesto mezi nimi 

rozšířil: 2% z celku ho dostala, i když pouze jeden jediný případ měl skutečné příznaky 

chřipky. Personál, který na ně dohlížel a také pomocný personál, kteří podléhali o trošku 

mírnějším podmínkám rovněž zaznamenali rozšíření viru, ale v menším rozsahu 

(neuvedeném) než ti, kteří byli přísně izolováni. 

Takže je možno říct, že extrémní dodržování karantény, nošení roušek, mytí rukou, 

desinfekce a společenské distancování spolu s častějším testováním a izolací 

produkovalo větší množství infikovaných. Což je pravý opak toho, co je veřejně 

propagováno. 

Světové vlády pořád doufají, že když na své občany nanutí povinné roušky, distancování, 

karanténu, zákazy shromažďování, zákazy cestování, že tím zastaví postup nějaké chřipky! 

Něco takového nebylo nikdy na lidech uplatňováno; nebylo to nikdy vyzkoušeno – jak si 

mohou myslet, že tím něco docílí? 

A když někdo s těmito vědeckými nesmysly nesouhlasí a dokonce je kritizuje, tak mu může 

policie vtrhnout do bytu a zatknout ho, jako se stalo německému lékaři, Dr. Andreas 

Noackovi. Sebrali ho přímo při nahrávání videa, takže je to částečně zachyceno na kameře7. 

Podobně je persekuován David Icke v Anglii, kterému byl zrušen Youtube kanál, zablokován 

přístup ke společenským stránkám a i všelijak jinak je šikanován, jen aby nemohl říct lidem 

jeho názor. To samozřejmě svědčí o tom, že má pravdu a globalistům a jiným manipulátorům 

se to absolutně nehodí. 

Jak píše8 Dr. Denis G. Rancourt, PhD. v jeho nedávno vydané meta-studii9, vlády, které 

nemají dostatečné znalosti nemají mít možnost uvalovat na občany zákony, kterým nerozumí 

a které mohou být škodlivé. Nošení roušek rozhodně škodlivé je. 

Už jen to, že použité roušky se stanou sbírkou nejrůznějších virů, bakterií a odpadních látek, 

které ve své nahromaděné formě mohou být velice nebezpečné, popírá jejich použitelnost. 

Nikdo neví, jestli větší kapičky, které údajně přenášejí viry, vyschnou a jsou znovu 

vdechovány. A co tak reakce vydechovaných látek s prachem okolí a s nečistotami 

v ovzduší? O tom také nikdo nic neví. 

Nikdo také nepátral, jestli v roušce nahromaděné látky nepodléhají plesnivění, nebo množení 

bakterií, které potom zpátky vdechujeme. Problém představují také drobná vlákna, která z 

roušek neustále odpadávají a která jsou nasycena rakovinotvornými chemikáliemi a my je 

vdechujeme. 



Dr. Rancourt dále píše, že ani společenské distancování, ani roušky nemají nejmenší vliv na 

zastavení průběhu infekce. Ve všech 18 studiích, jejichž výsledky vyhodnotil, ani jedna 

nepřišla se sebemenším kladným vlivem nošení roušek a společenského distancování. A ve 

skutečnosti ani žádná studie nebyla udělána, která by dokázala výhody nošení roušek na 

veřejnosti. To proto, že takovou studii není možno nezaujatě vypracovat. Nošení roušek je 

podmíněno strachem a ten by zkresloval výsledky. 

Je zajímavé, že nikdo z ‘odborníků‘ nebral v úvahu jednu podstatnou věc a to je vlhkost 

ovzduší. Vlhkost ovzduší totiž ovlivňuje to, jak se viry chovají. Při vyšší vlhkosti zvyšují 

svoji váhu a tím pádem i sedimentaci, takže snadno padají na zem a necirkulují ve vzduchu. 

Samozřejmě, když mrzne a vlhkost vzduchu je podstatně nižší, pak jsou viry více 

nebezpečné, jenže všecky tyto látky jsou závislé na teplotě a chlad, nebo mráz je okamžitě 

zničí. 

Vliv stresu 

Dr. David Hanscom vysvětluje10, že stres, strach, obavy a podobné pocity snadno způsobí u 

člověka zánětlivost. I sledování zpráv v televizi může navodit stresovou situaci a tím pádem i 

zánětlivost. Záněty jsou nástrojem imunitního systém na léčení nemocí a zranění, ale jestliže 

je zánět trvalý, pak způsobuje vyčerpání a náchylnost k nemocem. Při dlouhodobém stresu 

může dojít i k výskytu bolestí v těle a v případě existující nemoci k jejímu zhoršení. 

Dlouhodobý, nebo dokonce trvalý stres způsobuje nejen vylučování našich vlastních virů a 

bakterií, ale způsobuje nejrůznější nemoci, počínaje srdečně-cévními poruchami, přes 

cukrovku, obezitu, Parkinsona a Alzheimera, až po rakovinu a všecko mezitím. Stres 

způsobuje i chřipku. Je pravděpodobné, že testovaný člověk, který je pod stresem, může být 

hodnocen jako pozitivní i na současnou chřipku. 

Oproti tomu pocit bezpečí a klidu navodí v těle zcela jiný chemický stav. Dochází k hojení a 

bolesti zmizí. Imunitní systém začne lépe fungovat a činí nás odolnější proti nemocem. 

Takže bát se současného strašáka ve formě korony, starat se, jak se proti němu ubráníme, 

trápit se obavami o nakažení naše vlastní, nebo naší rodiny, nás dělá o to víc náchylné ke 

všem nemocem, jak zde na světě jsou. Proto i roušky a jimi zaviněný nedostatek kyslíku, plus 

nedostatek společenského života, karanténa a to všecko, co na nás současná vláda ve své 

ignoranci uvaluje, to všecko jen zvyšuje hladinu stresu a dělá nás náchylnější k onemocnění. 

Je ovšem možné, že právě k tomu účelu byla všecka ‘ochranná‘ opatření proti koroně 

zavedena. I s tím musíme čítat. 

Záměrně způsobené zdravotní potíže 

Skoro to vypadá11, že je zde opravdu snaha ublížit nám na zdraví, protože všecko kolem 

korony je nesmírně zveličováno. A přitom pouhých 5% všech hlášených úmrtí jsou na 

chřipku samotnou a navíc, nemusí to být vůbec korona, ale kdejaká jiná chřipka, jak je 

každoročně máme. 

V nemocnicích je mnohem méně pacientů než kterýkoliv jiný rok a samozřejmě, s blížící se 

zimou přijdou další chřipky, další zveličované statistiky a další vlny strachu mezi lidmi. Měli 

bychom si uvědomit, že veškeré předpovědi se být ukázaly nepravdivé a velice přehnané. Ty 

obrovské davy nemocných a mrtvých doopravdy nikdy neexistovaly a jestliže je nárůst 



úmrtnosti, notnou část z toho má na svědomí právě strach z blížící se nemoci, strach o vlastní 

přežití, karanténa a roušky. 

Tak na příklad v Anglii, tam byla výhradně pro pacienty s koronou vybudována nová 

nemocniční zařízení a zjistilo se, že zaplnění žádného z nich nepřekročilo 1,23%. A veškerá 

lůžka pro kritické pacienty byla kolem 31% plná. 

Takže – kdo na tu koronu doopravdy umírá? Údajně jsou to pouze staří lidé nad 80 let a 

potom ti, kteří mají ještě jiné, přídavné nemoci. Ovšem u těch druhých je pak sporné, jestli 

opravdu zemřeli na koronu, anebo na něco jiného, anebo na nedostatek zdravotní péče kvůli 

karanténě. 

Pomohla vůbec ta karanténa? 

V mnoha zemích12, které dodržovaly velmi přísnou karanténu, roušky a distancování, dochází 

v současné době k dramatickému nárůstu úmrtí na koronu. Česká republika je jedna z nich a 

tak, jak si všichni libovali, že se obyvatelstvo včas uzavřelo doma a skrývalo se před lidmi a 

před sluncem, tak se zdá, že dnes jsou právě za tak nenormální chování lidé trestáni formou 

nemocí. 

Politikové a zdravotní byrokrati nám tvrdili, že nás karanténa ochrání a přitom se ukazuje, že 

pravý opak je pravda. Severské země, jako je Švédsko, Norsko, Dánsko a Finsko, které 

nekaranténovaly stejně intensivně jako zbytek Evropy, mají menší počet úmrtí na Covid. To 

by samozřejmě mělo být považováno za protismyslné; tyto země nemají nárok být na tom 

lépe než my, protože mají mnohem méně slunce, tím pádem méně vitaminu D a méně 

ochrany proti nemocem. Je ale možné, že rozdíl v počtu nemocí a v úmrtnosti by byl zcela 

opačný, kdyby nebylo karantény, roušek a distancování. 

Dokonce i významný lékařský časopis ‘The Lancet‘ napsal celkem opatrnicky: „ … vládní 

nařízení, jako uzavření hranic, plná karanténa a zvýšené testování na COVID-19 nezpůsobily 

statisticky podstatné snížení počtu případů a celkové úmrtnosti.“ 

Studie, která hodnotí vliv karantény hlásí, že není historicky známo, že by dlouhodobá 

karanténa jakkoliv ovlivnila šíření chřipky. Bylo dokonce zjištěno, že uvolnění karantény 

neudělalo vůbec žádný výkyv v počtu nemocných a v počtu úmrtí. Takže ty všecky výhody, 

které nám měla karanténa spolu s ostatními ochrannými nařízeními přinést, se nedostavily a 

nám zbyly pouze nevýhody a těžké následky. 

Mnozí odborníci dokonce očekávají, že nakonec budou mít všechny státy světa zhruba stejné 

počty nemocných a mrtvých, ať už měly karanténu, roušky a distancování, nebo ne. 

Ale určitě budou mít ti, kteří poctivě karanténovali, rouškovali a distancovali, úmrtnost vyšší. 

To proto, že hodně nových onemocnění a zhoršení stávajících nemocí a úmrtí způsobila 

karanténa sama, plus roušky, plus u starých lidí odříznutí od podpory členů rodiny a u jiných 

zármutek nad ztrátou plánované dovolené. 

Když vezmeme v úvahu13 třeba Anglii, tam jsou v současné době zaváděna nelidská obranná 

opatření proti koroně. Lidé jsou neustále strašeni tím, že koronavirus je ten třetí největší 

zabiják a jaké davy ubožáků mu už podlehly. Ale Kancelář národní statistiky hlásila, že 

celkový počet všech úmrtí za říjen 2020 byl pouze o osm (8) lidí vyšší než za stejný měsíc 

v r. 2019. Pouhých 8 lidí navíc! Kde se skryly ty hromady úmrtí na koronu? Nikde – prostě 



nikdy neexistovaly. Korona je obyčejná chřipka a jako taková má svůj počet ublížení za rok a 

nic víc. 

Šiřitelé nemoci bez příznaků 

A tak si vymysleli14 ‘šiřitele bez příznaků‘. Takový člověk-šiřitel testuje jako pozitivní, ale 

nemá žádné příznaky nemoci. A jak je možno očekávat, oficiální zdroje, pověřené strašením 

lidstva před takovými lidmi varují, jak nebezpeční jsou, protože se na nich nepozná, že jsou 

nemocní. 

Studie15, na toto téma vypracovaná, zkoumala 455 zdravých lidí, kteří byli vystaveni 

jednomu ‘šiřiteli bez příznaků‘. K údivu badatelů, ani jeden z nich se od něho nenakazil. A 

tak vydali zprávu, že je méně než 1:455 možnost chytit nákazu od nemocného bez příznaků. 

To, že člověk má nulovou možnost něco chytit, to tam opatrnicky nenapsali. Stále si 

nechávají zadní dvířka. 

Další pokus byl proveden16 v Číně a tentokrát použili 3410 lidí – se stejným výsledkem. A 

tak zkoumali dále17 a tentokrát to bylo 10 milionů lidí, z nichž vyhodnotili 300, kteří testovali 

pozitivní a neměli žádné příznaky. Takže 300 ‘šiřitelů bez příznaků‘. Z celkového počtu 

testovaných pak vybrali 1174 lidí, které dali se zmíněnými ‘šiřiteli‘ do těsného kontaktu. 

Nevím, jestli se objímali, anebo si pouze povídali, ale přesto – žádný z nich neonemocněl. 

Samozřejmě, chybnost PCR testů pouze přidává nesmyslnosti celé situace. Jestliže jejich 

nespolehlivost je 80%, jak je udáváno (někteří říkají 100%), tak pak je menší možnost 

vyhodnotit skutečný případ onemocnění než vyhrát v loterii, kde se odškrabává krycí vrstva. 

Údajně v takové loterii je možnost výhry 1 ze 25; u PCR testu je ta možnost mnohem menší. 

Biochemie, ta obtížná a složitá věda, to všecko potvrzuje 

Dr. Michael Yeadon je biochemik18, který pracoval pro mnohé významné farmaceutické 

firmy, mezi nimi Pfizer, kde vedl skupinu 200 odborníků na alergie a nemoci horních cest 

dýchacích. Dr. Yeadon říká, že pandemie už skončila a není nejmenší vědecký důvod 

očekávat, že dojde k další vlně. To, co vidíme dnes, jsou výsledky testování, které produkuje 

převážně ‘falešně kladné‘ výsledky, což znamená negativní. 

Dr. Yeadon říká, že zakládáme veškeré ochranné akce, jako je karanténa a roušky na bázi 

informací, které mohou být naprosto nesprávné. I kdyby všecky PCR testy byly pravdivé, 

ostatní ukazatelé, jako je množství hospitalizovaných, množství kritických případů a úmrtí – 

podle nich je naprosto zjevné, že pandemie již skončila. A je zajímavé, že když porovnáme 

statistické křivky výskytu nemoci po celém světě, jsou všecky stejné! Jsou naprosto shodné! 

Úmrtnost na COVID je asi 0,2% nemocných, což je blízko úmrtnosti na běžnou chřipku, 

která je 0,1%. Je pravda, že COVID může mít vážné následky, což může mít chřipka také. 

Korona je nový virus jen v tom směru, že je to nový typ koronavirového onemocnění. Běžně 

jsou známy čtyři druhy koronaviru (které máme už asi 17 let) a ty všecky jsou si velice 

podobné. 

V České republice byl v současné době zaznamenán obrovský nárůst úmrtí na údajný 

koronavirus, viz grafy níže. Bylo by záhodno pátrat proč a co se stalo v období mezi 15. 

říjnem a 15. listopadem, že to způsobilo tak prudký nárůst. Je to skutečný nárůst, anebo 

propaganda? 
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2664051.html 
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člena, i když je vede do záhuby. 
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7 https://www.anti-empire.com/pigs-burst-into-the-home-of-german-doctor-critical-of-lockdown-arrest-him-in-

the-middle-of-a-youtube-livestream/ 
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